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ȹȽȹȷɆȾȷȿȽȾȼ ɃɀɃɆɄɃɁȹȽȷ ȺȿȿȷȹȷɆ  

 

ɄȷũȾɈɄɅȽȷ ɃɅũȷɁɋɆȼ ȺȿȿȼɁɋɁ ȹȷɆȾȷȿɋɁ 

 

27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ 

ɛŮ ɗɏɛŬ: 

çȺɟɔŬůɘŬəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ 

ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ  

¶ Ƀɘ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ 

¶ Ƀɘ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɤɜ ŮűŬɟɛɞɕɧɛŮɜɤɜ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ 

¶ Ƀɘ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɤɜ ŮɝŮɚɑɝŮɤɜ ůŰɖɜ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬ 

¶ Ƀɘ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɤɜ ŬˊŬɘŰɐůŮɤɜ Űɞɡ ůɨɔɢɟɞɜɞɡ 

ůɢɞɚŮɑɞɡè 

 

ɄɅɃũɅȷɀɀȷ ȺɅũȷɆȽɋɁ 
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Ⱥˊɑůɖɛɖ ȰɜŬɟɝɖ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ  

ɉŬɘɟŮŰɘůɛɞɑ Ʉɟɞɏŭɟɞɡ ȹ.Ƀ.Ⱥ, Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. əŬɘ Ůˊɑůɖɛɤɜ ˊɟɞůəŮəɚɖɛɏɜɤɜ 

ȹŮɑˊɜɞ ɡˊɞŭɞɢɐɠ  
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ɄŬɟɞɡůɑŬůɖ ŮɡɟɖɛɎŰɤɜ ɏɟŮɡɜŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ (ȷȭ ɛɏɟɞɠ) 

ũŮɩɟɔɘɞɠ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ ȹɘɞɑəɖůɖɠ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ 

Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŬŰɟɩɜ ůŰɞ ɔɜɤůŰɘəɧ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ çɄɞůɞŰɘəɏɠ ɛɏɗɞŭɞɘ 

ůŰɖɜ Ⱦɞɘɜɤɜɘəɐ əŬɘ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ȰɟŮɡɜŬè. 
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ȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɖɠ Ůɘůɐɔɖůɖɠ 

çȼ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɤɠ ɛɞɟűɐ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ 

ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ: ɧɣŮɘɠ əŬɘ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ ɛɘŬɠ ɚŬɜɗɎɜɞɡůŬɠ "ɡˊŬɟɝɘŬəɐɠ 

ɛŬŰŬɑɤůɖɠ"è 

Ɂɑəɞɠ ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ, ȷɜŬˊɚɖɟɤŰɐɠ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ Ⱦɞɘɜɤɜɘəɐɠ & 

ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ɄɞɚɘŰɘəɐɠ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŮɚɞˊɞɜɜɐůɞɡ. 

ȹɘɎɚŮɘɛɛŬ ɔɘŬ əŬűɏ  

çȷˊɧ Űɖɜ ŮŭɟŬɑɤůɖ Űɞɡ ŮɜɤŰɘəɞɨ əɘɜɐɛŬŰɞɠ ůŰɖɜ Ŭɨɝɖůɖ Űɖɠ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɧŰɖŰŬɠ: ɄɞɚɘŰɘəɏɠ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ Űɞɡ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜè.   

ȺɚŮɡɗɏɟɘɞɠ Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɖ ɆɡɔəɟɘŰɘəɐ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ůŰɞ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ Ⱦɨˊɟɞɡ, ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ ȺŰŬɘɟŮɑŬɠ ɆɡɔəɟɘŰɘəɩɜ 

Ɇˊɞɡŭɩɜ ůŰɖɜ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖ (CESE), ůɡɜ-ŮəŭɧŰɖɠ Űɞɡ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɞɨ 

ˊŮɟɘɞŭɘəɞɨ European Education.  

ȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜ 

ȺɚŬűɟɨ ɔŮɨɛŬ  

çȷˊɧ Űɞɜ ȺˊɘɗŮɤɟɖŰɐ ůŰɞɜ Ɇɨɛɓɞɡɚɞ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ: ȹɨɞ ŬɘɩɜŮɠ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠè. 

ȷɗŬɜɎůɘɞɠ ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ, ɄɟɧŮŭɟɞɠ əŬɘ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ 

ȹɖɛɞŰɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡ ȹɖɛɞəɟɑŰŮɘɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ŪɟɎəɖɠ, ůŰɞ 

ɔɜɤůŰɘəɧ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ çȽůŰɞɟɑŬ Űɖɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠè.  

ȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜ 
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ɄŬɟɞɡůɑŬůɖ ŮɡɟɖɛɎŰɤɜ ɏɟŮɡɜŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ (ȸȭ ɛɏɟɞɠ) 

ũŮɩɟɔɘɞɠ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ ȹɘɞɑəɖůɖɠ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ 

Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŬŰɟɩɜ ůŰɞ ɔɜɤůŰɘəɧ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ çɄɞůɞŰɘəɏɠ ɛɏɗɞŭɞɘ 

ůŰɖɜ Ⱦɞɘɜɤɜɘəɐ əŬɘ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ȰɟŮɡɜŬè. 
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ȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɖɠ Ůɘůɐɔɖůɖɠ 

çȼ ȾŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ȷɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ (Resilience) Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ: 

Ⱦɑɜŭɡɜɞɘ əŬɘ ˊɟɞɞˊŰɘəɏɠè. 

ɀɘɢŬɚɑɜɞɠ ȻŮɛˊɨɚŬɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ȺˊɘůŰɖɛɩɜ Űɖɠ ȷɔɤɔɐɠ Űɞɡ ȷɜɞɘəŰɞɨ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ Ⱦɨˊɟɞɡ, Honorary Professor ůŰɞ Nelson Mandela University 

Űɖɠ Ɂ. ȷűɟɘəɐɠ əŬɘ Ⱥ́ ɘůəɏˊŰɖɠ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ Centre for Research in 

Educational and Social Inclusion, University of South Australia.  

ȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜ 

çȺɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ: 

ŬɜɘɢɜŮɨɞɜŰŬɠ Űɞɡɠ ɧɟɞɡɠ Űɞɡ ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɞɨ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡè. 

ɄŮɟɘəɚɐɠ ɄŬɡɚɑŭɖɠ, ɄɟɧŮŭɟɞɠ əŬɘ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ 

ȹɖɛɞŰɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡ ȷ.Ʉ.Ū. əŬɘ ŭɘŭɎəŰɤɟ ūɘɚɞůɞűɑŬɠ Űɞɡ ȾɟŬŰɘəɞɨ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ȿɞɛɞɜɧůɞű Űɖɠ ɀɧůɢŬɠ.  

ȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜ 

ȾɚŮɑůɘɛɞ ůɡɜŮŭɟɑɞɡ Ŭˊɧ Űɞɡɠ Ʉɟɞɏŭɟɞɡɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. əŬɘ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. əŬɘ 

ŬɜŬəɞɑɜɤůɖ ůɡɛˊŮɟŬůɛɎŰɤɜ. 

 

ȿɐɝɖ ŮɟɔŬůɘɩɜ  

ȷˊɞɢŬɘɟŮŰɘůŰɐɟɘɞ ŭŮɑˊɜɞ ůŰɞ əɏɜŰɟɞ çɉɎɟŬɛŬè  

  

   ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ: Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ 

 

ɄɅɃȺȹɅȺȽɃ: 

ɆɇȷɈɅɃɆ ɄȺɇɅȷȾȼɆ: ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ɆɄɈɅɃɆ ɀȷɅȽɁȼɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɀȷɁɃɆ ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɇŬɛɑŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɉȷɅȼɆ ɉȷɅȷȿȷɀɄɃɈɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ȷɄɃɆɇɃȿɃɆ ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ: ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ɄȷɀɄɃɆ ɄȷɄȷȹɃɄɃɈȿɃɆ: ũŮɜɘəɧɠ ɇŬɛɑŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 
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1ɖ ȼɛɏɟŬ  

Ⱥˊɑůɖɛɖ ȰɜŬɟɝɖ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ 

 

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɄŬɟŬəŬɚɩ ɔɘŬ ɜŬ ɝŮəɘɜɐůɞɡɛŮ.  

ȾɡɟɑŮɠ əŬɘ əɨɟɘɞɘ Ůˊɑůɖɛɞɘ ˊɟɞůəŮəɚɖɛɏɜɞɘ, ŬɔŬˊɖŰɞɑ əŬɘ 

ŬɔŬˊɖŰɏɠ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ əŬɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, əɡɟɑŮɠ əŬɘ əɨɟɘɞɘ, Ůə ɛɏɟɞɡɠ Űɞɡ 

ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȺɚɚɎŭŬɠ ůŬɠ 

əŬɚɤůɞɟɑɕɞɡɛŮ ůŰɞ 27ɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ˊɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘŮɑ ɖ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ 

ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ ȺɚɚɎŭɞɠ ɛŮ Űɖɜ ɄŬɔəɨˊɟɘŬ ɃɟɔɎɜɤůɖ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȹŬůəɎɚɤɜ. 

ȰɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɞɡůɑŬɠ əŬɘ ɧɢɘ Űɨˊɤɜ, ɏɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ˊɞɚɨ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ ɢɟɧɜɘŬ ɕɤɐɠ Ŭˊɧ Űɞɜ Ŭɟɘɗɛɧ 27 əŬɘ ɞɘ ɚɧɔɞɘ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɚɞɑ əŬɘ ŭŮɜ 

ŮɑɜŬɘ Űɖɠ ɩɟŬɠ ɜŬ ŬɜŬɚɡɗɞɨɜ.  

ȺəŮɑɜɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ ɓɏɓŬɘɞ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ŮɚˊɑŭŬ ɛŬɠ əŬɘ ˊɘůŰŮɨɞɡɛŮ 

ɧŰɘ ɗŬ ɔɑɜŮɘ: ɜŬ ɏɢŮɘ ˊɞɚɚɎ ɢɟɧɜɘŬ ůɡɜɏɢŮɘŬɠ, ɔɘŬŰɑ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɚɎ 

əŬɘ ŮɑɜŬɘ əɞɘɜɎ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ əŬɘ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ.   

ɇɖ ůɖɛŮɟɘɜɐ ɛŬɠ Ůəŭɐɚɤůɖ - ůɡɜŮŭɟɑŬůɖ ˊŬɜɖɔɡɟɘəɐ Űɘɛɞɨɜ ɛŮ 

Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡɠ ɞ Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ Űɞɡ ɆŮɓŬůɛɘɤŰɎŰɞɡ ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ 

ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ ˊŬŰɐɟ ŪŮɞɚɧɔɞɠ, ɞ ȹɐɛŬɟɢɞɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ ə. 

ȽɤɎɜɜɖɠ ȻŬɛˊɞɨəɖɠ, ɖ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ɂɞɛɞɨ 

Ȱɓɟɞɡ əŬ ȹɐɛɖŰɟŬ ȸɞɡɟŭɧɔɚɞɡ, ŮəˊɟɞůɤˊɩɜŰŬɠ Űɖɜ ȷȹȺȹɈ ŰŬ ɛɏɚɖ Űɖɠ 

ȺəŰŮɚŮůŰɘəɐɠ ȺˊɘŰɟɞˊɐɠ ɉŬɟɎɚŬɛˊɞɠ Ⱦɧəəɘɜɞɠ əŬɘ ɄŬɜŰŮɚɐɠ ȸŬɥɜɎɠ, Űɞ 

ɛɏɚɞɠ Űɞɡ ȹ.Ɇ. Űɖɠ ɃȿɀȺ ɞ ɁŮəŰɎɟɘɞɠ ɞ Ⱦɞɟŭɐɠ, ɞ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ 

ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȿŮɘŰɞɡɟɔɩɜ ɀɏůɖɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ɞ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ȹɖɛɐŰɟɖɠ ɇŬɚɘŬŭɩɟɞɠ, ɞ ũŮɜɘəɧɠ ɇŬɛɑŬɠ Űɖɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ 

ȿŮɘŰɞɡɟɔɩɜ ɇŮɢɜɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ȽɎəɤɓɞɠ Ⱦɞɡɛɐɠ, ɞɘ 

ŬɘɟŮŰɞɑ Űɞɡ ȾɈɆɄȺ ɞ Ɂɑəɞɠ ūŬůűŬɚɐɠ əŬɘ ɞ ɇɎůɞɠ ȷɜŰɤɜɘɎŭɖɠ, ɄɟɧŮŭɟɞɘ - 

ȷɘɟŮŰɞɑ - ɀɏɚɖ ȹɘɞɘəɖŰɘəɩɜ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɤɜ Űɤɜ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘɤɜ Ɇɡɚɚɧɔɤɜ ɧɚɖɠ 

Űɖɠ ɢɩɟŬɠ, ɄɟɧŮŭɟɞɘ - ɀɏɚɖ ȹɘɞɘəɖŰɘəɩɜ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɤɜ Űɤɜ 4 Ɇɡɚɚɧɔɤɜ Űɞɡ 

Ɂɞɛɞɨ Ȱɓɟɞɡ: ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, ɃɟŮůŰɘɎŭŬɠ, Ɇɞɡűɚɑɞɡ əŬɘ ȹɘŭɡɛɞŰŮɑɢɞɡ, ɞɘ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ŭɎůəŬɚɞɘ ˊɞɡ ɢɤɟɑɠ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡɠ ŰɑˊɞŰŬ ŭŮɜ ɗŬ 

ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ɔɑɜŮɘ əŬɘ Űɞɡɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ə. ũŮɩɟɔɘɞɠ 
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ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ ȹɘɞɑəɖůɖɠ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ Űɞɡ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŬŰɟɩɜ, ɞ ə. ɀɘɢŬɚɑɜɞɠ ȻŮɛˊɨɚŬɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ 

ɄɟɧɔɟŬɛɛŬ ȺˊɘůŰɐɛɖɠ Űɖɠ ȷɔɤɔɐɠ Űɞɡ ȷɜɞɘɢŰɞɨ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ Ⱦɨˊɟɞɡ, ɞ 

ə. ȷɗŬɜɎůɘɞɠ ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ 

ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡ ȹɖɛɞəɟɑŰŮɘɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ŪɟɎəɖɠ, ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɄɟɧŮŭɟɞɠ 

Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ, ɞ ə. ȺɚŮɡɗɏɟɘɞɠ Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ, ȷɜŬˊɚɖɟɤŰɐɠ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɖ 

ɆɡɔəɟɘŰɘəɐ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ůŰɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ Ⱦɨˊɟɞɡ, ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ 

ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ ȺŰŬɘɟŮɑŬɠ ɆɡɔəɟɘŰɘəɩɜ Ɇˊɞɡŭɩɜ ůŰɖɜ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɞ ə. ɄŮɟɘəɚɐɠ 

ɄŬɡɚɑŭɖɠ, ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡ 

ȷɟɘůŰɞŰŮɚŮɑɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖɠ əŬɘ ɞ ə. Ɂɑəɞɠ ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ, 

ȷɜŬˊɚɖɟɤŰɐɠ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ ɇɛɐɛŬ Ⱦɞɘɜɤɜɘəɐɠ əŬɘ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ɄɞɚɘŰɘəɐɠ 

Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŮɚɞˊɞɜɜɐůɞɡ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ Űɞɡɠ ŮəɚŮəŰɞɨɠ ɛŬɠ ŮɘůɖɔɖŰɏɠ ɞɘ 

ɞˊɞɑɞɘ ɛŮ Űɞ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ Űɞɡɠ əɨɟɞɠ ůɡɛɓɎɚɚɞɡɜ ůŰɖɜ Ůəŭɐɚɤůɖ.      

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ əŬɚɏůɤ ůŰɞ ɓɐɛŬ ɔɘŬ ɏɜŬɜ ůɨɜŰɞɛɞ ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ Űɞɜ 

Ůəˊɟɧůɤˊɞ Űɞɡ ɆŮɓŬůɛɘɩŰŬŰɞɡ ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ Űɞɜ ˊŬŰɏɟŬ 

ŪŮɞɚɧɔɞ. 

 

ɉŬɘɟŮŰɘůɛɞɑ Ⱥˊɑůɖɛɤɜ ɄɟɞůəŮəɚɖɛɏɜɤɜ 

ɄŬŰɏɟŬɠ ŪȺɃȿɃũɃɆ: ȷɝɘɧŰɘɛŮ ə. ȹɐɛŬɟɢŮ, ŬɝɘɧŰɘɛɖ əŬ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ 

ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ɂɞɛɞɨ Ȱɓɟɞɡ, ŬɔŬˊɖŰɎ əŬɘ ůŮɓŬůŰɎ ɛɏɚɖ Űɖɠ 

ȹɃȺ əŬɘ Űɖɠ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɖɠ ȹɃȺ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, əŬɚɤůɞɟɑɕɞɡɛŮ Űɞɡɠ Ⱦɡˊɟɑɞɡɠ 

ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, ůŬɠ əŬɚɤůɞɟɑɕɞɡɛŮ ɧɚɞɡɠ ůŬɠ, ŮɡɢɧɛŬůŰŮ ȾŬɚɐ 

ɉɟɞɜɘɎ, ɢŬɘɟɧɛŬůŰŮ, ə. ɄɟɧŮŭɟŮ Űɖɠ ȹɃȺ, ˊɞɡ ŮˊɘɚɏɝŬŰŮ Űɖɜ 

ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, Űɞɜ ŬəɟɘŰɘəɧ ȸɞɟɟɎ əŬɘ Űɖɜ ŰɘɛɎŰŮ ɛŮ Űɖ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ ŬɡŰɞɨ 

Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ 3-4 ɢɟɧɜɘŬ, Űɞɡ 27ɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ Űɖɠ ɄɃȺȹ, Űɖɠ ȹɃȺ 

ɛɎɚɚɞɜ, ɛŮŰŬűɏɟɤ ůŮ ɧɚɞɡɠ ůŬɠ Űɘɠ Ůɡɢɏɠ əŬɘ Űɘɠ ŮɡɚɞɔɑŮɠ Űɖɠ ȽŮɟɎɠ ɛŬɠ 

ɀɖŰɟɞˊɧɚŮɤɠ əŬɘ Űɞɡ ɆŮɓŬůɛɘɤŰɎŰɞɡ ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ ɛŬɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŭŮɜ 

ɓɟɑůəŮŰŬɘ ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ ɗŬ ɐŰŬɜ ŮəŮɑɜɞɠ Ůŭɩ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖ 

ɗɏůɖ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ, ɛɞɡ ŮɑˊŮ ɜŬ ɛŮŰŬűɏɟɤ Ůɡɢɏɠ ˊɟɞůɤˊɘəɏɠ, Ůɡɢɏɠ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ůŬɠ ůŰŬŭɘɞŭɟɞɛɑŬ əŬɘ ɧ,Űɘ əŬɚɨŰŮɟɞ ɔɘŬ ɧɚɞɡɠ.  

ȷɜŬűɞɟɘəɎ ɛŮ Űɖ ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, ɞűŮɑɚɤ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ 

ŮɑɜŬɘ Ɏəɟɤɠ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡůŬ. ȳˊɞɘɞɠ ɟɑɝŮɘ ɛɘŬ Ŭˊɚɐ ɛŬŰɘɎ ůŰɞɜ əŬŰɎɚɞɔɞ Űɖɠ 
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ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬɠ ɗŬ əŬŰŬɚɎɓŮɘ ɧŰɘ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɎɛŮůŬ ɛŮ Űɖ ůɨɔɢɟɞɜɖ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ůŰɞ ůɨɔɢɟɞɜɞ ŭɖɛɞŰɘəɧ ůɢɞɚŮɑɞ. ɄɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɤɠ ŭɎůəŬɚɞɠ 

ŬɚɚɎ əŬɘ ɤɠ əɚɖɟɘəɧɠ ˊŮɟɘɛɏɜɤ ŰŬ ˊɞɟɑůɛŬŰŬ əŬɘ ŰŬ ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ ŬɡŰɞɨ 

Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, ˊŮɟɘɛɏɜɤ əŬɘ Ůɚˊɑɕɤ əŬɘ ŮɨɢɞɛŬɘ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ ŬˊɞŭŮəŰɎ əŬɘ 

ůŮɓŬůŰɎ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ əŬɘ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, 

ɞɨŰɤɠ ɩůŰŮ ɜŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɞɟɔŬɜɩɜŮŰŮ Ůŭɩ ůŰɖɜ 

ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɖ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɐ 

ˊɟɎɝɖ, ɧůŬ Ŭűɞɟɞɨɜ ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ, ŬɚɚɎ əŬɘ ɧůŬ Ŭűɞɟɞɨɜ ůŰɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ŭŬůəɎɚɞɡɠ əŬɘ ůŰɞɡɠ ŭɘɞɘəɖŰɘəɞɨɠ.  

ȾŬɚɐ ŭɨɜŬɛɖ, əŬɚɐ ůɡɜɏɢŮɘŬ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ, Ůɡɢɏɠ əŬɘ ŮɡɚɞɔɑŮɠ 

ůŮ ɧɚɞɡɠ ůŬɠ.   

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. ȾŬɚɞɨɛŮ 

ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɞɜ ə. ȹɐɛŬɟɢɞ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, ȽɤɎɜɜɖ ȻŬɛˊɞɨəɖ. ȾɨɟɘŮ 

ȹɐɛŬɟɢŮ, ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮˊŬɜŮəɚɞɔɐ ůŬɠ, ˊɟɞůɓɚɏˊɞɡɛŮ ůŰɖɜ ɇɞˊɘəɐ 

ȷɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖ ɤɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ, ɏɢŮŰŮ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɟɧɚɞ ɜŬ ˊŬɑɝŮŰŮ, ŮɑůŰŮ 

ɏɜŬɠ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ ˊɡɚɩɜŬɠ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ əŬɘ ɗŬ ůŬɠ 

ŬəɞɨůɞɡɛŮ ɛŮ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ.  

Ƚ. ȻȷɀɄɃɈȾȼɆ: ȹŮɜ ɏɢɤ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ŰɑˊɞŰŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ Ŭˊɧ Űɞ ɜŬ ůŬɠ 

əŬɚɤůɞɟɑůɤ, ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɘɠ Ůˊɞɢɏɠ Űɖɠ ɜɏŬɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, ůɨɔɢɟɞɜɖ, 

ŮɡɟɤˊŬɥəɐ, ɛŮ ɧɚŬ ŰŬ əŬɚɎ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ ˊɎɜɤ ɛŬɠ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɧ 

ůŬɠ ŰɏŰɞɘŬ ɖ ɗŮɛŬŰɘəɐ ɔɘŬ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ Űɞɡɠ ɚɧɔɞɡɠ ɔɘŬ Űɞɡɠ ɞˊɞɑɞɡɠ ɖ 

ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ ůŰɞ ŮˊɧɛŮɜɞ, ůŰɞ 28ɞ - 29ɞ ˊɞɡ ůɑɔɞɡɟŬ ɗŬ ɝŬɜŬɔɡɟɑůŮŰŮ 

Ůŭɩ ůŰɞɜ Űɧˊɞ Űɞɜ ŭɘəɧ ɛŬɠ, ɗŬ ɔɑɜŮɘ Ůŭɩ əŬɘ ɗŬ ɓɚɏˊŮŰŮ ŭɘŬɟəɩɠ, ɗŬ ŭŮɑŰŮ 

ŭɘŬɟəɩɠ ɛɎɚɚɞɜ ɛɑŬ ŮɜŰŮɚɩɠ ɞɚɞəŬɑɜɞɡɟɔɘŬ ˊɧɚɖ.  

ȺɑɛŬɘ Ůŭɩ ɔɘŬ ɜŬ ůŬɠ ɡˊɞŭŮɢɗɩ Ůə ɛɏɟɞɡɠ Űɖɠ Űɞˊɘəɐɠ 

əɞɘɜɤɜɑŬɠ, Űɞ 2024, ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, ɜŬ ůŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ, ɄɟɧŮŭɟŮ 

əŬɘ ɧɚŬ ŰŬ ɀɏɚɖ Űɞɡ ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ ɔɘŬ Űɖɜ Űɘɛɐ ˊɞɡ əɎɜŮŰŮ ɜŬ ɛˊŮɑŰŮ 

ɛŮ Űɞ ŭŮɝɑ ůŰɖ ɜɏŬ ɢɟɞɜɘɎ Ůŭɩ ůŰɖɜ ˊɧɚɖ ɛŬɠ, ɔɘŬ ŭɨɞ ɚɧɔɞɡɠ: ŮɔəŬɘɜɘɎɕŮŰŮ 

əŬŰŬɟɢɐɜ Űɞ ůɡɜŮŭɟɘŬəɧ Űɞɡɟɘůɛɧ. ūɖɛɑɕŮŰŬɘ ɖ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ ɔɘŬ ŰŬ 

əŬɚɞɨŭɘŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ůŰɖ űɘɚɞɝŮɜɑŬ Űɖɠ, ůŰŬ əŬɚɎ ˊɞɡ ɏɢŮɘ əŬɘ ɘŭɑɤɠ ůŰɞ 

ůɡɜŮŭɟɘŬəɧ Űɞɡɟɘůɛɧ ɛŮ Űɘɠ ˊɞɚɚɏɠ əŬɘ ɛŮɔɎɚŮɠ ɝŮɜɞŭɞɢŮɘŬəɏɠ ɛɞɜɎŭŮɠ, ˊɞɡ 

ŮɑɜŬɘ ŬˊɞɚɨŰɤɠ ŮˊɘŰɡɢɖɛɏɜŮɠ ŬɚɚɎ əŬɘ ˊɟɞűŬɜɩɠ ɔɘŬ Űɞɡɠ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ˊɞɡ 

ŮɑɜŬɘ ɘŭɘŬɘŰɏɟɤɠ űɘɚɧɝŮɜɞɘ.  
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ɇɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ŮɑɜŬɘ ɞɘ Ⱦɨˊɟɘɞɘ, ɞɘ űɑɚɞɘ ɛŬɠ ɞɘ Ⱦɨˊɟɘɞɘ, ɐŰŬɜŮ 

ůŰɧɢɞɠ ɛŮɔɎɚɞɠ. ɄɐɔŬɛŮ, ɐɟɗŬɛŮ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ 3 ɢɟɧɜɘŬ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, 

ŬɜŬˊŰɨɝŬɛŮ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ Űɞɜ ȹɐɛɞ Űɞɡ ɆŰɟɞɓɧɚɞɡ, ŮəŮɑ ɛŮ Űɖɜ əŬ ɇɎɜɞɡ, Űɞ 

ɇɃɄ Ⱦɑɜɖůɖɠ, Űɖɜ ɇɃɈɆ əŬɘ ŮˊɘŰɏɚɞɡɠ ŮɛŮɑɠ ŮɔəŬɘɜɘɎɕɞɡɛŮ Ůˊɘůɐɛɤɠ Űɞɜ 

ŮɟɢɧɛŮɜɞ ȷˊɟɑɚɘɞ, ˊɟɩŰɖ ɓŭɞɛɎŭŬ Űɞɡ ɄɎůɢŬ, Űɖɜ ŬŮɟɞˊɞɟɘəɐ ŬɡŰɐ 

ůɨɜŭŮůɖ ɛŮ Űɖ ȿɎɟɜŬəŬ, ŮůŮɑɠ ɛŬɠ űɏɟŬŰŮ űɡůɘəɎ Űɞɜ əɡˊɟɘŬəɧ ŬɏɟŬ ˊɞɚɨ 

ɜɤɟɑŰŮɟŬ, Ŭɟɢɏɠ ȽŬɜɞɡŬɟɑɞɡ, ɞˊɧŰŮ əŬɘ Űɖɜ ŬɘůɘɞŭɞɝɑŬ əŬɘ Űɖɜ ŮɚˊɑŭŬ ɧŰɘ ŬɡŰɐ 

ɖ ŬŮɟɞˊɞɟɘəɐ ůɨɜŭŮůɖ ɗŬ ŮɡŭɞəɘɛɐůŮɘ əŬɘ ɗŬ ɛŬɠ űɏɟŮɘ əŬɘ Ɏɚɚɞɜ Ůˊɘˊɚɏɞɜ 

əɧůɛɞ, Űɞɡɟɘůɛɧ ɔɘŬ Űɞ ŮˊɧɛŮɜɞ ɢɟɞɜɘəɧ ŭɘɎůŰɖɛŬ. 

ȹŬůəŬɚɞˊŬɑŭɘ ŮɑɛŬɘ, ɝɏɟɤ Űɘ ˊŮɟɜɎŰŮ, əŬɘ Ŭˊɧ ɛˊŬɛˊɎ əŬɘ Ŭˊɧ 

ɛŬɛɎ, ɞˊɧŰŮ Űɖɜ Ůˊɘɛɞɜɐ ůŬɠ əŬɘ Űɖɜ ɡˊɞɛɞɜɐ ůŬɠ ůŬɠ Űɖɜ ŮɨɢɞɛŬɘ 

ŬˊɚɧɢŮɟŬ ɔɘŬ Űɖ ɜɏŬ ɢɟɞɜɘɎ, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɔɜɤůŰɧ ɛɞɜɎɢŬ ɧŰɘ ŮəˊŬɘŭŮɨŮŰŮ 

əŬɘ ɛŬɗŬɑɜŮŰŮ - ɛɞɟűɩɜŮŰŮ, ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, ɜɏŮɠ ɔŮɜɘɏɠ Ŭˊɧ ȺɚɚɖɜɧˊɞɡɚŬ əŬɘ 

ȾɡˊɟɘɧˊɞɡɚŬ, ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ŭɘŬˊɚɎɗŮŰŮ əŬɘ ɢŬɟŬəŰɐɟŮɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ ˊɘɞ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ, ɞˊɧŰŮ ɞɘ Ůɡɢɏɠ ɛɞɡ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ɏɢŮŰŮ ɔŮɛɎŰɖ ɡɔŮɑŬ Űɖ ɜɏŬ ɢɟɞɜɘɎ, 

ˊɞɚɚɏɠ-ˊɞɚɚɏɠ ŮɡŰɡɢɘůɛɏɜŮɠ ůŰɘɔɛɏɠ, ůŬɠ ŮɛˊɘůŰŮɡɧɛŬůŰŮ əŬɘ ůŬɠ 

ˊɘůŰŮɨɞɡɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, ˊɟɞɢɤɟɐůŰŮ ůŰɞɜ ŮˊɧɛŮɜɞ ɢɟɧɜɞ ɛŮ ɧ,Űɘ əŬɚɨŰŮɟɞ 

ŭɘŬɗɏŰŮŰŮ ůŬɜ ŭɡɜŬɛɘəɐ.  

ȾŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ ůŬɠ əŬɘ ɧˊɤɠ ŮɑˊŬ əŬɘ ɚɑɔɞ ˊɟɘɜ, Ŭɜ 

ɧɢɘ Űɞ 28, Űɞ 29 ɗŬ ŮɑɛŬůŰŮ ˊɎɚɘ ɟŬɜŰŮɓɞɨ, ɗŬ ŮɑɛŬɘ ˊɎɚɘ ȹɐɛŬɟɢɞɠ Ůɔɩ Ůŭɩ. 

ɁŬ ŮɑůŰŮ ɧɚɞɘ əŬɚɎ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ ɔɘŬ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ ůŬɠ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾŬɚɞɨɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ ɔɘŬ ɏɜŬɜ 

ůɨɜŰɞɛɞ ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ Űɖ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ɂɞɛɞɨ 

Ȱɓɟɞɡ Űɖɜ əŬ ȹɐɛɖŰɟŬ ȸɞɡɟŭɧɔɚɞɡ. ȱŰŬɜ ˊŬɟɎɚŮɘɣɐ ɛɞɡ ˊɞɡ ŭŮɜ ŬɜɏűŮɟŬ 

ɧŰɘ ɞ ə. ɄŬɡɚɑŭɖɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɞɡ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ ɇɛɐɛŬŰɞɠ Űɞɡ 

ȷɟɘůŰɞŰŮɚŮɑɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖɠ. ȰɢŮŰŮ Űɞɜ ɚɧɔɞ.   

ȹ. ȸɃɈɅȹɃũȿɃɈ: ȿɞɘˊɧɜ, əŬɚɖůˊɏɟŬ əŬɘ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ. Ⱥɔɩ ɜŬ ˊɤ əŬŰŬɟɢɐɜ 

ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ, ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɛɑŬ Ůɡɚɞɔɖɛɏɜɖ ɢɟɞɜɘɎ, ɛŮ ɡɔŮɑŬ, 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɐ əŬɘ əɎɗŮ əŬɚɧ ɔɘŬ ɧɚɞɡɠ ɛŬɠ əŬɘ Űɘɠ ɞɘəɞɔɏɜŮɘɏɠ ɛŬɠ.  

Ūɏɚɤ ɜŬ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ əŬŰŬɟɢɐɜ ɧɚɞɡɠ ˊɞɡ ɐɟɗŬŰŮ. ȾɨɟɘŮ 

ȹɐɛŬɟɢŮ, əɨɟɘŮ ŮəˊɟɧůɤˊŮ Űɞɡ ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ, ŬɔŬˊɖŰɞɑ ȾŬɗɖɔɖŰɏɠ, 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ůŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ɧɚɞɡɠ ˊɞɡ ɐɟɗŬŰŮ ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, 

ˊɞɡ űɏɟŬŰŮ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ Ůŭɩ, ɔɘŬŰɑ Űɞ ɏɢɞɡɛŮ ŬɜɎɔəɖ əŬɘ Űɞ ɗɏɚɞɡɛŮ.  
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ɂɏɟŮŰŮ, ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɤɟŬɑɞ ŰɩɟŬ ůô ŬɡŰɐ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ ɏɢɞɡɛŮ 

ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ŭɘŬŭɘəŰɡŬəɎ ɜŬ ůɡɛɛŮŰɏɢɞɡɛŮ ůŮ ɆɡɜɏŭɟɘŬ, ŬɚɚɎ ŬɡŰɐ ɖ əɑɜɖůɐ 

ůŬɠ ˊɞɡ ŮɑɢŮ ɜŬ ɔɑɜŮɘ Ŭˊɧ Űɞ 2002 ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ůɖɛŬŰɞŭɞŰŮɑ əŬɘ Űɖɜ ŬɔɎˊɖ ůŬɠ 

ɔɘŬ Űɞɜ Űɧˊɞ ɛŬɠ əŬɘ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ. ȾŬɘ ŮɚˊɑɕɞɡɛŮ ɜŬ ůɡɜŮɢɑůŮŰŮ. ȳůɞ ŭŮ ɔɘŬ 

Űɖ ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ ɜɞɛɑɕɤ Űɞ ŮɑˊŬɜ ɧɚɞɘ, əɡɟɑɤɠ ŮˊŮɜŭɨůŬɛŮ ɧɚɞɘ ůŰŬé, 

ˊɟɞůˊŬɗɩɜŰŬɠ ɜŬ ŬəɞɚɞɡɗɐůɞɡɛŮ Űɘɠ ŮɝŮɚɑɝŮɘɠ Űɘɠ ŮɡɟɤˊŬɥəɏɠ, Űɘɠ ŭɘŮɗɜŮɑɠ, 

Űɘɠ Ůɚɚɖɜɘəɏɠ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ŰɞɛɏŬ, ŮˊŮɜŭɨůŬɛŮ ɧɚɞɘ ůŰŬ high skills, 

ŰɟɏɢɞɜŰŬɠ ɧɚɞɘ ɔɘŬ ŭŮɨŰŮɟŬ ˊŰɡɢɑŬ, ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ əɚˊ.  

ȳɛɤɠ əɎˊɞɡ ɛɎɚɚɞɜ əɎŰɘ ɢɎůŬɛŮ, əɎŰɘ ŭŮɜ ŮɑŭŬɛŮ. Ƀ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ŮɑɜŬɘ ŬɜŰɘɛɏŰɤˊɞɠ, əɎɗŮ ɛɏɟŬ ɏɟɢŮŰŬɘ ŬɜŰɘɛɏŰɤˊɞɠ ɛŮ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɚɏɠ ˊɟɞəɚɐůŮɘɠ, ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ ŭɡůəɞɚɑŮɠ. ȷɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮɑɜŬɘ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ɛɎɗɞɡɛŮ əŬɘ ŮɛŮɑɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭŮɝɘɧŰɖŰŮɠ, 

ɜŬ ŬɜŬˊŰɨɝɞɡɛŮ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŬɜŰŬˊŮɝɏɚɗɞɡɛŮ. ɁŬ 

ŮɑɛŬůŰŮ ŮɛŮɑɠ ŭɡɜŬŰɞɑ, ɞɘ ɑŭɘɞɘ ɛŬɠ ˊɟɩŰŬ Ŭˊô ɧɚŬ.  

ȷɜ ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ŮɑɜŬɘ əŬɚɎ ɞ ɑŭɘɞɠ Űɞɡ, ŰɧŰŮ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ 

əŬɚɧɠ əŬɘ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ Űɞɡ, ɗŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ əŬɚɧɠ əŬɘ ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ Űɞɡ. 

ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɔɘŬŰɑ ɖ ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɐ Ŭəɟɘɓɩɠ ˊɞɡ 

ɢɟŮɘɎɕɞɜŰŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ. ɁŬ Ůɡɢɖɗɩ əŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡ 

ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ əŬɘ ɗŬ ŮɑɛŬůŰŮ Ůŭɩ əŬɘ ɗŬ ůŬɠ ɝŬɜŬˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): Ⱥə ɛɏɟɞɡɠ Űɖɠ ȷȹȺȹɈ ɗŬ əɎɜŮɘ 

ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ɉŬɟɎɚŬɛˊɞɠ Ⱦɧəəɘɜɞɠ, ɛɏɚɞɠ Űɖɠ ȺəŰŮɚŮůŰɘəɐɠ 

ȺˊɘŰɟɞˊɐɠ.  

ɉ. ȾɃȾȾȽɁɃɆ: ɆŮɓŬůŰɏ ɄŬŰɏɟŬ Űɖɠ Ƀɟɗɧŭɞɝɖɠ ȺəəɚɖůɑŬɠ ɛŬɠ, ə. ȹɐɛŬɟɢŮ, 

əɡɟɑŬ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ůɡɜɎŭŮɚűŮ ŮəˊɟɧůɤˊŮ Ŭˊɧ Űɖɜ ɃȿɀȺ, 

ŬɔŬˊɖŰɞɑ ŮɘůɖɔɖŰɏɠ - əŬɗɖɔɖŰɏɠ Űɤɜ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɤɜ əŬɘ ůɨɜŮŭɟɞɘ, 

ŮəˊɟɞůɤˊɩɜŰŬɠ Űɖɜ ȷȹȺȹɈ ɛŬɕɑ ɛŮ Űɞɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞ Űɞɜ ɄŬɜŰŮɚɐ Űɞɜ ȸŬɥɜɎ, 

ŬɚɚɎ əŬɘ ɏɜŬ ɛɏɚɞɠ Űɖɠ ɞ ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ɞ Ɇˊɨɟɞɠ ɞ ɀŬɟɑɜɖɠ ŮɑɜŬɘ ɛŬɕɑ 

ɛŬɠ ůŰɖɜ ȺəŰŮɚŮůŰɘəɐ ȺˊɘŰɟɞˊɐ, ˊɟɩŰŬ Ŭˊô ɧɚŬ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ Ůɡɢɖɗɩ Ŭˊɧ ŰŬ 

ɓɎɗɖ əŬɟŭɘɎɠ ŮɡŰɡɢɘůɛɏɜɞ əŬɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɧ Űɞ 2024, ɜŬ ɘəŬɜɞˊɞɘɐůŮɘ əɎɗŮ 

ŬŰɞɛɘəɐ əŬɘ əɎɗŮ ůɡɚɚɞɔɘəɐ ˊɟɞůŭɞəɑŬ əŬɘ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɟɞəɞˊɐ ůŮ ůŬɠ əŬɘ 

ůŰɞ ůˊɘŰɘəɧ ůŬɠ.  

ȾŬɘ ɞɘ Ůɡɢɏɠ ŬɡŰɏɠ ɓɔŬɑɜɞɡɜ, ɧˊɤɠ ŮɑˊŬ, Ŭˊɧ ŰŬ ɓɎɗɖ Űɖɠ 

əŬɟŭɘɎɠ ŭɘɧŰɘ ůŮ Ůˊɞɢɏɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɕɞɨɛŮ əŬɚɞɨɛŬůŰŮ ɜŬ ŭŮɑɝɞɡɛŮ əŬɘ Űɖ 
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ŭɨɜŬɛɐ ɛŬɠ, ɜŬ ŭŮɑɝɞɡɛŮ əɞɘɜɧ ɓɖɛŬŰɘůɛɧ əŬɘ ɜŬ ˊɟɞɢɤɟɐůɞɡɛŮ ɛŮ ůɨɜŮůɖ 

əŬɘ ůɡɜŮɜɜɧɖůɖ. ȾŬɘ ɗɏɚɤ, Ůˊɑůɖɠ, ɜŬ ůɡɔɢŬɟɩ ɘŭɘŬɘŰɏɟɤɠ ŰŬ ŭɨɞ ȹɘɞɘəɖŰɘəɎ 

ɆɡɛɓɞɨɚɘŬ Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȺɚɚɎŭɞɠ əŬɘ Űɖɠ ɄɃȺȹ ˊɞɡ 

ŮˊɏɚŮɝŬɜ ŰɞɨŰɞ ŭɤ Űɞɜ Űɧˊɞ. Ⱥŭɩ ůŰɖɜ ŬəɟɘŰɘəɐ ȺɚɚɎŭŬ, ůŰɞɜ Ȱɓɟɞ, ɛŮ Űɞɡɠ 

ˊɞɚɚɞɨɠ ůɡɛɓɞɚɘůɛɞɨɠ, ɜŬ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐůɞɡɜŮ ŬɡŰɧ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, ˊɞɡ 

ŮəŰɘɛɞɨɛŮ ɧŰɘ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɞɡůɑŬɠ, ɏɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ˊɞɡ Űɞ ɏɢŮɘ ŬɜɎɔəɖ 

ɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ, ɏɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ˊɞɡ Űɞ ɏɢŮɘ ŬɜɎɔəɖ ɖ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛŬɠ.  

ȾŬɘ ŮɑɜŬɘ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɏɢŮɘ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ 

ɡˊɞůŰŮɑ ŬɟəŮŰɎ, Ůɜɩ Űɖɜ ɑŭɘŬ ɩɟŬ ˊɟɤŰŬɔɤɜɘůŰŮɑ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ůŰɖɜ 

əɞɘɜɤɜɑŬ. ȰɢɞɜŰŬɠ ɕɐůŮɘ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ Űɞɡ ɛɜɖɛɞɜɑɞɡ, ˊɞɡ ůɖɛŬɑɜŮɘ ˊŮɟɘəɞˊɏɠ, 

ůɖɛŬɑɜŮɘ Ɏŭɘəɖ ɚɘŰɧŰɖŰŬ, ůɖɛŬɑɜŮɘ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ ůŮ 

ɞˊɘůɗɞŭɟɞɛɞɨɜ, ůɡɜɞɚɘəɎ Űɖɜ ˊŬɘŭŮɑŬ əŬɘ ɧɢɘ ɛɧɜɞ Űɞɜ ɑŭɘɞ, ɏɢɞɜŰŬɠ ɕɐůŮɘ əŬɘ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘ Űɘɠ ŭɡůəɞɚɑŮɠ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ Űɞɡ covid-19, ɧŰŬɜ əɚɐɗɖəŮ ɛŮ ɘŭɑŬ 

ɛɏůŬ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘ  ŰɖɚŮəˊŬɘŭŮɨůŮɘɠ, ɜŬ ŭɩůŮɘ Űɖ ɛɎɢɖ ɜŬ ůŰɖɟɑɝŮɘ Űɖ 

ŭɖɛɧůɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɧŰŬɜ ɛɎɚɘůŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ŰɩɟŬ ŭɑɜŮɘ ŰŬ ŭɘŬˊɘůŰŮɡŰɐɟɘɎ Űɞɡ, 

əɎŰɤ Ŭˊɧ ŭɨůəɞɚŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ, ůŮ ɧɚɞ Űɞɜ ŮɚɚŬŭɘəɧ əŬɘ ůŮ ɧɚɞ Űɞɜ əɡˊɟɘŬəɧ 

ɢɩɟɞ, ŭɘŭɎůəɞɜŰŬɠ ŰŬ ɜɏŬ ˊŬɘŭɘɎ, Űɖ ɜɏŬ ɔŮɜɘɎ əŬɘ ˊɟɞůˊŬɗɩɜŰŬɠ ɜŬ 

ɛŮŰŬɚŬɛˊŬŭŮɨůŮɘ Ŭɟɢɏɠ əŬɘ ŬɝɑŮɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɏɢŮɘ ŬɜɎɔəɖ ɖ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛŬɠ ɜŬ 

ˊɟɞɢɤɟɐůŮɘ. 

ȺˊŮɘŭɐ ɗŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗɩ əŬɘ ɤɠ ůɨɜŮŭɟɞɠ əŬŰɎ Űɖ ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ, 

ɏɢɤ ɜŬ ˊɤ Űɞ Ůɝɐɠ əŬɘ ɗŬ ŮɑɛŬɘ ˊɞɚɨ ůɨɜŰɞɛɞɠ: ŮɑɜŬɘ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ 

Ɏɔɢɞɠ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ɏɢŮɘ ˊɟɞɏɚɗŮɘ əŬɘ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ŮəˊɞɟŮɨŰɖəŬɜ 

ɔɘŬ ɛŬɠ ɢɤɟɑɠ ŮɛɎɠ əŬɘ ɖ ŮɜŰŬŰɘəɞˊɞɑɖůɖ ɖ ɞˊɞɑŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ 

ɕɐŰɖɛŬ, ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ˊŬɚɏɣɞɡɛŮ ɛŬɕɑ əŬɘ ɜŬ ůŰŮɑɚɞɡɛŮ ŰŬ 

ɛɖɜɨɛŬŰŬ əŬɘ ůô ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ŭɘŬɗɏŰɞɡɜ Űɖɜ ŮɝɞɡůɑŬ ůŰŬ ɢɏɟɘŬ Űɞɡɠ ŬɚɚɎ ˊɎɜɤ 

Ŭˊô ɧɚŬ ɏɜŬɠ əɚɎŭɞɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ űɖɛɑɕŮŰŬɘ ɔɘŬ Űɘɠ ɗɏůŮɘɠ, Űɘɠ ŬˊɧɣŮɘɠ Űɞɡ əŬɘ Űɖɜ 

ŮɜɏɟɔŮɘŬ, Űɖ ɗŮŰɘəɐ ŮɜɏɟɔŮɘŬ ˊɞɡ ɓɔɎɕŮɘ, ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɩɜŰŬɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ 

ůɡɛɛŬɢɑŮɠ əŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɤɜ ȹɖɛɎɟɢɤɜ əŬɘ Ɏɚɚɤɜ ūɞɟɏɤɜ, ɩůŰŮ 

ɜŬ ůɡɛˊɞɟŮɡŰɞɨɛŮ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ɚɡɗɞɨɜ ŰŬ ɛŮɔɎɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ Ŭűɞɟɞɨɜ 

Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ.  

ɋɠ ȷȹȺȹɈ ŮɑɛŬůŰŮ əɞɜŰɎ ůŬɠ. ȺɑɛŬůŰŮ ůŮ ŭɘŬɟəɐ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ, 

ɎɚɚɤůŰŮ ŮɑɛŬůŰŮ, ŮůŮɑɠ, ŮɑɛŬůŰŮ Űɞ ɑŭɘɞ. ɄŬɚŮɨɞɡɛŮ əŬɘ ŬɔɤɜɘɕɧɛŬůŰŮ ɔɘŬ 

əɞɘɜɏɠ ŬɝɑŮɠ, əɞɘɜɏɠ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɘɠ, ɔɘŬ ɛɘŬ əŬɚɨŰŮɟɖ ˊŬɘŭŮɑŬ. ȾŬɘ ɗɡɛɑɕɤ ɧŰɘ, 

Ůˊɑůɖɠ, əŬɘ Űɞ Ⱦɞɘɜɤɜɘəɧ ɄɞɚɨəŮɜŰɟɞ Űɖɠ ȷȹȺȹɈ, Űɞ ȽɜůŰɘŰɞɨŰɞ Űɖɠ ȷȹȺȹɈ, 
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ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɏɢŮɘ ŮəŭɩůŮɘ ɛɘŬ ůŮɘɟɎ Ŭˊɧ ɛŮɚɏŰŮɠ ˊɞɡ ŬűɞɟɞɨɜŮ əŬɘ ɔɘŬ 

Űɖɜ ˊɞɟŮɑŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬŰɎ Űɖ ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɞɡ covid əŬɘ Űɖɜ ˊɟɞůűɞɟɎ 

Űɞɡ, ŬɚɚɎ əŬɘ ɔɘŬ ŰŬ ɛɘůɗɞɚɞɔɘəɎ ɛŬɠ əŬɘ ɞɨŰɤ əŬɗŮɝɐɠ.  

ɇŬ ŬɜŬűɏɟɤ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ɔɘŬŰɑ ɏɢɞɡɛŮ Űɖ ŭɨɜŬɛɖ, ɏɢɞɡɛŮ ŰŬ ɛɏůŬ 

əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ ɜŬ ˊɟɞɢɤɟɐůɞɡɛŮ ɔɘŬ ɜŬ űɏɟɞɡɛŮ Űɞ ɗŮɛɘŰɧ 

ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ.  

ȾŬɘ əɚŮɑɜɞɜŰŬɠ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɤ Űɞ Ůɝɐɠ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ ɛɞɡ ŮˊɘŰɟɏɣŮŰŮ 

ɜŬ Űɞ əɎɜɤ ɛɘŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟɖ ŬɜŬűɞɟɎ, ŬˊŮɡɗɡɜɧɛŮɜɞɠ ůŮ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ůɡɜɏŭɟɞɡɠ, 

ŬɚɚɎ ŬˊŮɡɗɡɜɧɛŮɜɞɠ ůŮ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ˊɞɡ ɡˊɖɟŮŰɞɨɜ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ, ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜŮ ɛɘŬ ˊŬɟɞɡůɑŬ Ůŭɩ əŬɘ ˊɞɚɚɎ ɢɟɧɜɘŬ. 100 ɢɟɧɜɘŬ ɖ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ 

ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ - 70 ɢɟɧɜɘŬ ɖ ɄɃȺȹ.  

ȼ ɢɟɞɜɘɎ ˊɞɡ ɛˊɐəŮ, ůŰɖ ɢɟɞɜɘɎ ˊɞɡ ɛˊɐəŮ ŭɡůŰɡɢɩɠ 

ůɡɛˊɚɖɟɩɜɞɜŰŬɘ ɔɘŬ Űɖ ɛŬɟŰɡɟɘəɐ Ⱦɨˊɟɞ 50 ɢɟɧɜɘŬ Ŭˊɧ Űɖɜ əŬŰɞɢɐ Űɞɡ 

ȷŰŰɑɚŬ, Ŭˊɧ Űɖɜ Űɞɡɟəɘəɐ əŬŰɞɢɐ. ȾŬɘ ɧˊɤɠ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮŰŬɘ əŬɜŮɑɠ ɧŰɘ ɔɘŬ 

ɧɚɞɡɠ ŮɛɎɠ Űɞɡɠ ȰɚɚɖɜŮɠ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɛɖɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ɚɐɗɖ ŬɚɚɎ ŬɜŰɑɗŮŰŬ ɜŬ 

ůɡɜŮɢɑůɞɡɛŮ Ůɜɤɛɏɜɞɘ Űɞɜ ŬɔɩɜŬ ɔɘŬ ŭɑəŬɘɖ ɚɨůɖ Űɞɡ ȾɡˊɟɘŬəɞɨ, ɧˊɤɠ 

ɏɢɞɡɜŮ ŮəŭɞɗŮɑ əŬɘ ŬˊɞűɎůŮɘɠ əŬɘ Ŭˊɧ ɃɟɔŬɜɘůɛɞɨɠ ŬɚɚɎ əŬɘ ɛŮ ɓɎůɖ Űɞ 

ȹɘŮɗɜɏɠ ȹɑəŬɘɞ, ŭɘɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɜŰɟɞˊɐ ɔɘŬ ɧɚɞ Űɞɜ ˊɞɚɘŰɘůɛɏɜɞ əɧůɛɞ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɖ 

ɛɞɜŬŭɘəɐ ŭɘɢɞŰɞɛɖɛɏɜɖ ˊɟɤŰŮɨɞɡůŬ ɖ ȿŮɡəɤůɑŬ, ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŮ Ɏɚɚɞ 

əɟɎŰɞɠ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɜŰɟɞˊɐ, Ůˊɑůɖɠ, ɜŬ ɓɚɏˊɞɡɛŮ Űɖ ůɖɛŬɑŬ Űɞɡ əŬŰŬəŰɖŰɐ 

ɢŬɟŬɔɛɏɜɖ ůŰɞɜ ɄŮɜŰŬŭɎəŰɡɚɞ. 

ȹɑəŬɘɖ ɚɨůɖ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɞɡ əɡˊɟɘŬəɞɨ ɜŬ ŮɡɢɖɗɞɨɛŮ əŬɘ ɜŬ 

ůɡɜŮɢɑůɞɡɜ ɞɘ ŭɨɞ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ɜŬ ˊɞɟŮɨɞɜŰŬɘ ůŰɞ ŭɟɧɛɞ Űɖɠ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬɠ 

əŬɘ Űɖɠ ˊɟɞůűɞɟɎɠ, ɧˊɤɠ ŰŬɘɟɘɎɕŮɘ ůŮ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ˊɞɡ ŬɔɤɜɑɕɞɜŰŬɘ ɔɘŬ Űɖ 

ŭɖɛɧůɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ɁŬ ŮɑůŰŮ əŬɚɎ, əŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾŬɚɞɨɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɞɜ 

Ůəˊɟɧůɤˊɞ Űɖɠ ɃȿɀȺ, ůɡɜɎŭŮɚűɞ ɁŮəŰɎɟɘɞ Ⱦɞɟŭɐ.  

Ɂ. ȾɃɅȹȼɆ: ɆɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ əŬɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɜŬ Ůɡɢɖɗɩ əŬɘ Ůɔɩ əŬɘ Ůə 

ɛɏɟɞɡɠ Űɖɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȿŮɘŰɞɡɟɔɩɜ ɀɏůɖɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɚɐ əŬɘ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɐ ɢɟɞɜɘɎ ůŮ ɧɚɞɡɠ əŬɘ ɧɚŮɠ əŬɘ ůŰɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Ŭˊɧ Űɖɜ 

Ⱦɨˊɟɞ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ əŬɘ ŮɨɢɞɛŬɘ əŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɘɠ 

ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɞɨ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ.  
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Ūɏɚɤ ɜŬ ůŬɠ ɛŮŰŬűɏɟɤ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɨɜŰɞɛŬ ɛɑŬ ŮɘəɧɜŬ Ŭˊɧ Űɖ 

ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ˊɞɡ ŬűɞɟɎ Űɖ ȹŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖ. 

ȷɟɢɘəɎ ɗɏɚɤ ɜŬ ůŬɠ ŭɩůɤ Űɖ ɛŮɔɎɚɖ ŮɘəɧɜŬ Űɞɡ əɎŭɟɞɡ ɔɘŬ Űɞɜ ȰɚɚɖɜŬ əŬɘ 

Űɖɜ ȺɚɚɖɜɑŭŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɗɖɔɖŰɐ / əŬɗɖɔɐŰɟɘŬ, ŮɑɛŬůŰŮ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ Űɞ 

5ɞ ˊɘɞ ɔŮɟŬůɛɏɜɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ˊɟɞůɤˊɘəɧ ůŰɖɜ ȺɡɟɤˊŬɥəɐ Ȱɜɤůɖ, ɖ 

ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ ɏɢŮɘ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ɛŬɠ, ɏɢɞɡɛŮ 

ɏɜŬɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɞ ɞˊɞɑɞɠ əɎɜŮɘ ˊɞɚɨ ŭɘɞɘəɖŰɘəɧ ɏɟɔɞ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ɧɚɖ Űɖɜ 

ɡˊɧɚɞɘˊɖ ȺɡɟɤˊŬɥəɐ Ȱɜɤůɖ ɧˊɞɡ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ əɎɜŮɘ əɡɟɑɤɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɏɟɔɞ, ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ˊɞɡ ůɡɜŰɖɟŮɑ ůɢɞɚŮɑŬ, ˊɞɡ 

ɛŮŰŬűɏɟŮɘ ɓɘɓɚɑŬ, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ɛɎɚɘůŰŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ˊŬɑɕŮɘ əŬɘ Űɞ ɟɧɚɞ Űɞɡ 

ɣɡɢɞɚɧɔɞɡ əŬɘ Űɞɡ əɞɘɜɤɜɘəɞɨ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɣɡɢɞɚɧɔɞɠ əŬɘ 

əɞɘɜɤɜɘəɧɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɧɠ, ɔɘŬŰɑ ˊɞɚɨ ŬˊɚɎ ůŰɖ ȹŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ ɞ ɣɡɢɞɚɧɔɞɠ, Ŭɜ 

ɡˊɎɟɢŮɘ, ɏɟɢŮŰŬɘ ɛɘŬ űɞɟɎ Űɖ ɓŭɞɛɎŭŬ ůŮ əɎɗŮ ɛɑŬ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ. ɇɘɠ 

ɡˊɧɚɞɘˊŮɠ ɛɏɟŮɠ Űɞɜ ɟɧɚɞ ŬɡŰɧ ˊŬɑɕŮɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ.  

ȾŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ əŬɘ ɞ ŬɝɘɧŰɘɛɞɠ ə. ȹɐɛŬɟɢɞɠ, Űɞ ɚɏɤ, ŮɑɜŬɘ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ. ȾŬɘ ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ɗɏɚɤ ɜŬ ůŰŬɗɩ ůŮ ɛɑŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ Űɞɡ ɘŭɘɧŰɖŰŬ. Ƀ ȰɚɚɖɜŬɠ əŬɘ ɖ ȺɚɚɖɜɑŭŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ůŰɖ 

ȹŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ əɡŬɜɧəɟŬɜɞɠ, ŭɘɧŰɘ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ɧůɞ 

əŬɘ Ŭɜ əɎɜɞɡɛŮ ˊɤɠ ŭŮɜ Űɞ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɏɢɞɡɛŮ ɛɑŬ ŰŮɟɎůŰɘŬ ɏɝŬɟůɖ Űɖɠ 

Ůɜŭɞůɢɞɚɘəɐɠ ɓɑŬɠ əŬɘ Űɞɡ Ůəűɞɓɘůɛɞɨ, əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ 

ɛˊŬɑɜŮɘ ůŰɖ ɛɏůɖ ɔɘŬ ɜŬ ɢɤɟɑůŮɘ ůɡɔəɟɞɡɧɛŮɜŮɠ ɞɛɎŭŮɠ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ 

ɛŬɗɖŰɟɘɩɜ.  

ȷɡŰɧɠ, ɚɞɘˊɧɜ, ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ŬɡŰɐ ɖ ȺɚɚɖɜɑŭŬ əŬɘ ŬɡŰɧɠ ɞ 

ȰɚɚɖɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ɏɢŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘ ɛɑŬ ŬɜŰɘŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɟŬəŰɘəɐ 

Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɚŮɡɟɎ Űɞɡ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ, ɖ ɞˊɞɑŬ ɗɏɚŮɘ ɜŬ ɛŮŰŬɛɞɟűɩůŮɘ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ 

ɛŬɠ Ŭˊɧ ɢɩɟɞɡɠ ɛɧɟűɤůɖɠ, ŭɘŬˊŬɘŭŬɔɩɔɖůɖɠ, ˊŬɟŬɔɤɔɐɠ Űɖɠ ɔɜɩůɖɠ əŬɘ 

Űɞɡ ˊɞɚɘŰɘůɛɞɨ, Ŭˊɧ ɢɩɟɞ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ, ɢŬɟɎɠ əŬɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬɠ, ůŮ ɛɘŬ 

əŬɟɘəŬŰɞɨɟŬ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɞɨ ɛɖɢŬɜɘůɛɞɨ, ɓŮɛˊŮɟɘŬɜɞɨ Űɨˊɞɡ.  

ɂɏɟŮŰŮ, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ ůɐɛŮɟŬ əŬɚɞɨɜŰŬɘ ɜŬ 

ŭɘŮəˊŮɟŬɘɩůɞɡɜ ɏɜŬ ŰŮɟɎůŰɘɞ ɧɔəɞ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɩɜ ŭɘŬŭɘəŬůɘɩɜ, ɝɏɜɤɜ 

ˊɟɞɠ Űɞ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ Űɤɜ ůˊɞɡŭɩɜ Űɞɡɠ. ɇɖɜ ɘŭɘɧŰɖŰɎ Űɞɡɠ, Űɘɠ ɞɡůɘŬůŰɘəɏɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɏɠ Űɞɡɠ ɡˊɞɢɟŮɩůŮɘɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɖ ŮɜŬůɢɧɚɖůɖ ɛŮ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ, 

Űɘɠ ɛŬɗɐŰɟɘŮɠ Űɞɡɠ, ɖ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ, ɖ ŬɜɎˊŰɡɝɖ 

ůɡɜŮɟɔŬŰɘəɩɜ ůɢɏůŮɤɜ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ əŬɘ Űɘɠ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ, ɖ 
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ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Űɞɡɠ ŬɜɎˊŰɡɝɖ ɛŮ ůŰɧɢɞ Űɖɜ əŬɚɨŰŮɟɖ ˊɞɘɧŰɖŰŬ Űɖɠ 

ˊŬɟŮɢɧɛŮɜɖɠ ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ Űɘɠ ɛŬɗɐŰɟɘŮɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

Ʉɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ, ɚɞɘˊɧɜ, əŬɚɞɨɜŰŬɘ ɜŬ ŭɘŮəˊŮɟŬɘɩůɞɡɜŮ 

ŬˊŬɟŬɑŰɖŰŮɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ, ɧˊɤɠ ɗŬ ůŬɠ ˊɤ ɏɜŬ Ŭˊɚɧ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ɜŬ ˊŬɟɏɢɞɡɜ 

ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ ůŮ ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ əɖŭŮɛɧɜŮɠ, ůŮ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ ɛŬɗɐŰɟɘŮɠ, ůŮ ɕɖŰɐɛŬŰŬ 

ɧˊɤɠ ɖ ůɡɛˊɚɐɟɤůɖ Űɞɡ ɛɖɢŬɜɞɔɟŬűɘəɞɨ. ȹŮɜ ɗŬ ůŰŬɗɩ əŬɗɧɚɞɡ ůŰɞ ɗɏɛŬ 

Űɞɡ covid. ŪŬ ůŬɠ ˊɤ ɛɧɜɞ ɏɜŬ ŭŮɑɔɛŬ. Ƀ ȰɚɚɖɜŬɠ əŬɘ ɖ ȺɚɚɖɜɑŭŬ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɞɟɑůŰɖəŮ ɡˊŮɨɗɡɜɞɠ covid Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɞɡ covid, ɢɤɟɑɠ, 

ŭɖɚŬŭɐ, Ůɜɩ əɎˊɞɘɞɠ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ ɐŰŬɜ űɘɚɧɚɞɔɞɠ. ɃɟɑůŰɖəŮ ɡˊŮɨɗɡɜɞɠ covid.  

ȹŮɜ ɗŬ ůŬɠ ˊɤ Űɞ ˊɎɔɘɞ ŬɑŰɖɛŬ əŬɘ Űɤɜ ŭɨɞ Ƀɛɞůˊɞɜŭɘɩɜ ˊɞɡ 

ŮɑɜŬɘ ɖ ɛŮɑɤůɖ Űɞɡ Ŭɟɘɗɛɞɨ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ. ȷɡŰɧ ɚɏɔŬɛŮ əŬɘ Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ 

ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ.  

ȾɚŮɑɜɞɜŰŬɠ, ɗɏɚɤ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ɧŰɘ Űɞ ɛɧɜɞ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ 

űɏɟŮɘ ɧɚɞɠ ŬɡŰɧɠ ɞ ŰŮɟɎůŰɘɞɠ ɧɔəɞɠ ŮɝɤŭɘŭŬəŰɘəɐɠ - ŮɝɤŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ 

ŭɞɡɚŮɘɎɠ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɕɞɨɛŮ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ ɔɡɟɑɕɞɜŰŬɠ ɧɚɖ Űɖ ɢɩɟŬ, ɖ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŬɠ, ɞɘ ůɡɔəɟɞɨůŮɘɠ ůŰŬ 

ůɢɞɚŮɑŬ, ɖ ɛŮɑɤůɖ Űɞɡ ŭɘŬɗɏůɘɛɞɡ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ŮɟɔŬůɑŬ ɢɟɧɜɞɡ.  

ɄŬɟɎɚɚɖɚŬ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɗɏɚɤ ɜŬ Űɞ ɔɜɤɟɑɕŮŰŮ ɧɚɞɘ ůŰɖɜ 

ȺɚɚɎŭŬ ŮɑɜŬɘ ɜɞɛɘəɎ ŬɜɡˊŮɟɎůˊɘůŰɞɘ əŬɘ ŭɏɢɞɜŰŬɘ ŮɡɗŮɑŮɠ ɓɞɚɏɠ, Ŭəɧɛɖ əŬɘ ɛŮ 

Ɏůəɖůɖ ɚŮəŰɘəɐɠ əŬɘ ůɤɛŬŰɘəɐɠ ɓɑŬɠ əŬɘ ɜɞɛɘəɐɠ ŭɑɤɝɖɠ Ŭˊɧ əɎɗŮ 

ŮɜŭɘŬűŮɟɧɛŮɜɞ.  

ȰɜŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ɔɘŬ ɜŬ ɛɘɚɎɛŮ ɛŮ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ. ɆŰɖɜ 

ɄŮɚɞˊɧɜɜɖůɞ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŭɘɩəŮŰŬɘ ɏɜŬ ůɢɞɚŮɑɞ ŭɘɧŰɘ ɏɜŬɠ ɛŬɗɖŰɐɠ əŬŰɎ Űɖ 

ŭɘɎɟəŮɘŬ ɛɘŬɠ Ůəŭɟɞɛɐɠ ɛŮ ɏɜŬ ŬŮɟɞɓɧɚɞ ˊɡɟɞɓɧɚɖůŮ əɎˊɞɘɞɜ ˊŮɟɑɞɘəɞ, 

əɎˊɞɘɞɜ ˊɞɡ ˊɏɟɜŬɔŮ ɏɝɤ Ŭˊɧ Űɞ ɝŮɜɞŭɞɢŮɑɞ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɧ ɗŮɤɟɐɗɖəŬɜ 

ɡˊŮɨɗɡɜɞɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ.  

ȾɚŮɑɜɞɜŰŬɠ ɗɏɚɤ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ŬɡŰɐ ɖ ŰɟɏɚŬ ɛŮ Űɘɠ 

Ⱥɔəɡəɚɑɞɡɠ ˊɞɡ ɏɟɢɞɜŰŬɘ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ, ŬɡŰɐ ɖ ŬˊɑůŰŮɡŰɖ ŰɟɏɚŬ ˊɞɡ 

ˊŬɟŬˊɏɛˊŮɘ ůŮ ˊŬɚŬɘɧŰŮɟŮɠ ɜɞɛɞɗŮůɑŮɠ əŬɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɕɞɨɛŮ ɏɜŬ ɛɘɜɩŰŬɡɟɞ 

əŬɘ ɏɜŬ ɚŬɓɨɟɘɜɗɞ ŮɔɔɟɎűɤɜ. ȾŬɘ ɓɏɓŬɘŬ əŬɛɑŬ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ əŬɘ əɚŮɑɜɤ ɔɘŬ 

Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɜɞɛɞɗŮůɑŬ əŬɘ Űɖɜ Ɏůəɖůɖ ŭɘɞɘəɖŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ.  

ȷɡŰɧ ˊɞɡ ɗɏɚɤ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ŮɑɜŬɘ Űɞɡɠ 4 ɎɝɞɜŮɠ ˊɞɡ ˊɟɞŰŮɑɜɞɡɛŮ 

əŬɘ ɛô ŬɡŰɧ ɞɚɞəɚɖɟɩɜɤ. ȺɛŮɑɠ ˊɟɞŰŮɑɜɞɡɛŮ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊŮɟɘɞɟɘůɛɧɠ Űɤɜ 
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ŮɝɤŭɘŭŬəŰɘəɩɜ əŬɗɖəɧɜŰɤɜ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŮ ɧůŬ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ Ŭɛɘɔɩɠ ɛŮ 

Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ Űɞɡɠ ɟɧɚɞ. ŪŮɤɟɞɨɛŮ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɖ Űɖɜ 

ˊɟɧůɚɖɣɖ ŭɘɞɘəɖŰɘəɞɨ ˊɟɞůɤˊɘəɞɨ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ɗŮɤɟɞɨɛŮ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɞ ɜŬ 

ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ əɤŭɘəɞˊɞɑɖůɖ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ɜɞɛɞɗŮůɑŬɠ, ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬɠ 

ɜɧɛɞɠ ˊɚŬɑůɘɞ ůŰŬ ˊɚŬɑůɘŬ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ɜɞɛɞɗŮůɑŬɠ əŬɘ ɓɏɓŬɘŬ 

ɗŮɤɟɞɨɛŮ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɞ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ ɧɚɤɜ Űɤɜ ůŰŮɚŮɢɩɜ, ɧɚɤɜ 

Űɤɜ ůŰŮɚŮɢɩɜ əŬɘ ɧɚɤɜ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɖɜ Ɏůəɖůɖ ŭɘɞɑəɖůɖɠ, ůŰɖɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɜɞɛɞɗŮůɑŬ, ɛŮ ɎŭŮɘŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡɠ əŬɘ ɓɏɓŬɘŬ ŬɡŰɐ ɖ 

Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ ɜŬ ɔɑɜŮŰŬɘ ůŮ ŰŬəŰɎ ɢɟɞɜɘəɎ ŭɘŬůŰɐɛŬŰŬ.  

ȺɨɢɞɛŬɘ əŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ ůŬɠ, ɔɘô ŬɡŰɧ Űɞ Űɧůɞ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾŬɚɞɨɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ 

Űɖɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȿŮɘŰɞɡɟɔɩɜ ɀɏůɖɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞ ȹɖɛɐŰɟɖ ɇŬɚɘŬŭɩɟɞ.  

ȹ. ɇȷȿȽȷȹɋɅɃɆ: ȺɡɢŬɟɘůŰɩ Űɞ ɄɟɞŮŭɟŮɑɞ. ȺəˊɟɧůɤˊŮ Űɞɡ ɆŮɓŬůɛɘɩŰŬŰɞɡ 

ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, ə. ȹɐɛŬɟɢŮ Űɖɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, əɡɟɑŬ 

ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ Űɖɠ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡ Ɂɞɛɞɨ, Ůəˊɟɧůɤˊɞɘ Űɖɠ 

ȷȹȺȹɈ, Űɖɠ ɃȿɀȺ, ȹɘɞɘəɖŰɘəɎ ɆɡɛɓɞɨɚɘŬ Űɖɠ ȹɃȺ əŬɘ Űɖɠ ɄɃȺȹ, ŮˊɘŰɟɏɣŰŮ 

ɛɞɡ əŬɘ ɛɏɜŬ ɜŬ Ŭɟɢɑůɤ ɛŮ Ůɡɢɏɠ ɔɘŬ əŬɚɐ, ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɐ əŬɘ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɐ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ɢɟɞɜɘɎ. ȺɑɜŬɘ ɛɘŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟɖ ɢŬɟɎ əŬɘ ůɡɔəɑɜɖůɖ ˊɞɡ ɢŬɘɟŮŰɑɕɤ Ůə 

ɛɏɟɞɡɠ Űɖɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Űɤɜ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȿŮɘŰɞɡɟɔɩɜ ɀɏůɖɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞ 27ɞ 

ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȺɚɚɎŭŬɠ 

əŬɘ Űɖɠ ɄŬɔəɨˊɟɘŬɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Űɤɜ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȹŬůəɎɚɤɜ ɄɃȺȹ.  

ȽŭɘŬɑŰŮɟŮɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɑŮɠ ŮəűɟɎɕɤ Ŭˊɧ Űɞ ȹɘɞɘəɖŰɘəɧ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ Űɖɠ 

ɄɃȺȹ ɔɘŬ Űɖɜ ŰɘɛɖŰɘəɐ ˊɟɧůəɚɖůɖ ɜŬ ůɡɛɛŮŰɎůɢɞɡɛŮ əŬɘ ɜŬ ŬˊŮɡɗɨɜɞɡɛŮ 

ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ.  

ȼ ůɡɔəɑɜɖůɖ əŬɘ ŰŬ ŬɜɎɛŮɘəŰŬ ůɡɜŬɘůɗɐɛŬŰŬ ŮɑɜŬɘ ŭŮŭɞɛɏɜŬ ɤɠ 

ˊɟɞŮɟɢɧɛŮɜɞɘ Ŭˊɧ Űɖ ɜɞŰɘɞŬɜŬŰɞɚɘəɐ ŮůɢŬŰɘɎ Űɞɡ Ⱥɚɚɖɜɘůɛɞɨ, Űɖ ɛŬɟŰɡɟɘəɐ 

ɀŮɔŬɚɧɜɖůɞ Ⱦɨˊɟɞ, ɔɘŬŰɑ ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ ůŰɖ ɓɞɟŮɘɞŬɜŬŰɞɚɘəɐ ŮůɢŬŰɘɎ Űɞɡ 

Ⱥɚɚɖɜɘůɛɞɨ, Űɖɜ ŬəɟɘŰɘəɐ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ.  

ȺɑɜŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ůɡɔəɘɜɖŰɘəɧ ɔɘŬ əɎɗŮ ȰɚɚɖɜŬ Ⱦɨˊɟɘɞ 

ŮɘůŮɟɢɧɛŮɜɞɠ Ŭˊɧ Űɖ ŭɡŰɘəɐ Ůɑůɞŭɞ Űɖɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ ɜŬ ŬɜŰɘəɟɑɕŮɘ Űɖɜ 

ˊɘɜŬəɑŭŬ ˊɞɡ ŬɜɐɟŰɖůŮ ɞ ȹɐɛɞɠ Űɖɠ ˊɧɚɖɠ ɛŮ Űɖɜ ŬɘɛŬŰɞɓŬɛɛɏɜɖ Ⱦɨˊɟɞ əŬɘ 
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Űɞ ŭɘŬɢɟɞɜɘəɧ ůɨɜɗɖɛŬ ˊɞɡ əŬɗɘɏɟɤůŮ ɞ ȺɚɚŬŭɑŰɖɠ ůɡɔɔɟŬűɏŬɠ Ɂɑəɞɠ 

ȹɐɛɞɡ: çȹŮɜ ɝŮɢɜɩè. ȰɜŬ ůɨɜɗɖɛŬ ˊɞɡ əɡɟɘɎɟɢɖůŮ ɔɘŬ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ ůŰɞ 

əɡˊɟɘŬəɧ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ, ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ŮˊɑəŬɘɟɞ űɏŰɞɠ ˊɞɡ 

ůɡɛˊɚɖɟɩɜɞɜŰŬɘ 50 ɢɟɧɜɘŬ Ŭˊɧ Űɖɜ Űɞɡɟəɘəɐ Ůɘůɓɞɚɐ Űɞɡ ô74.  

ɄŬɜɎɟɢŬɘɞɘ ŭŮůɛɞɑ ůɡɜŭɏɞɡɜ Űɞ ɗɟŬəɘəɧ Ůɚɚɖɜɘůɛɧ ɛŮ Űɞɜ 

əɡˊɟɘŬəɧ Ůɚɚɖɜɘůɛɧ. ȺɑɜŬɘ ɔɜɤůŰɐ ɖ ŮˊɘŰɨɛɓɘŬ ůŰɐɚɖ ɛŮ Űɖɜ ŬˊŮɘəɧɜɘůɖ Ůɜɧɠ 

ˊɞɚŮɛɘůŰɐ ˊɞɡ ůɡɛɛŮŰŮɑɢŮ ůŰɞ ŮəůŰɟŬŰŮɡŰɘəɧ ůɩɛŬ Űɞɡ ȾɑɛɤɜŬ Űɞɡ ȷɗɖɜŬɑɞɡ 

ɔɘŬ Űɖɜ ŬˊŮɚŮɡɗɏɟɤůɖ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ Ŭˊɧ Űɞɜ ˊŮɟůɘɜɧ ɕɡɔɧ əŬɘ ɗɡůɘɎůŰɖəŮ Űɞ 

449 ˊ.ɉ. ůŰɞɜ ȾɎɛˊɞ Űɖɠ ɀŮůůŬɞɟɑŬɠ, ŮəŮɑ əɞɜŰɎ ůŰɞ əŬŰŮɢɧɛŮɜɞ ůɐɛŮɟŬ 

ɢɤɟɘɧ Űɞɡ ũɟɖɔɧɟɖ ȷɡɝŮɜŰɑɞɡ. ɇɞ ɧɜɞɛŬ ŬɡŰɞɨ, ȹɘɞɜɨůɘɞɠ ȾŬɟŭɘŬɜɧɠ, Ŭˊɧ 

Űɖɜ ȾŬɟŭɑŬ Űɖɠ ȷɜŬŰɞɚɘəɐɠ ŪɟɎəɖɠ. 

ɀŮ ɗɟŬəɘəɧ ŬɑɛŬ ɓɎűŰɖəŮ ɖ əɡˊɟɘŬəɐ ɔɖ əŬɘ əŬŰɎ Űɖɜ Űɞɡɟəɘəɐ 

Ůɘůɓɞɚɐ Űɞɡ 1974. ȹɨɞ ɗɟŬəɘɩŰŮɠ əŬŰŬŭɟɞɛŮɑɠ, ɞ ɉŬŰɕɧˊɞɡɚɞɠ ɉɟɐůŰɞɠ Űɞɡ 

ȷɗŬɜŬůɑɞɡ Ŭˊɧ Űɞ ȺɚŬűɞɢɩɟɘ ȹɘŭɡɛɞŰŮɑɢɞɡ əŬɘ ɞ ȹɞɥŰůɑŭɖɠ ɉɟɘůŰɧŭɞɡɚɞɠ 

Űɞɡ ɄŬɜŬɔɘɩŰɖ Ŭˊɧ Űɖɜ ȾŬɟɤŰɐ ȹɘŭɡɛɞŰŮɑɢɞɡ, űɞɜŮɨɗɖəŬɜ ɚɧɔɤ 

əŬŰŬɟɟɑɣŮɤɠ əŬɘ ůɡɜŰɟɘɓɐɠ Űɞɡ ˊɞɚŮɛɘəɞɨ ŬŮɟɞůəɎűɞɡɠ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ 

ŮˊɏɓŬɘɜŬɜ əŬŰɎ Űɖɜ ŮəŰɏɚŮůɖ ˊɞɚŮɛɘəɐɠ ŬˊɞůŰɞɚɐɠ Űɖɠ 1ɖɠ ɀɞɑɟŬɠ 

ȾŬŰŬŭɟɞɛɩɜ ŮɜŬɜŰɑɞɜ Űɤɜ ɇɞɨɟəɤɜ ůŰɖɜ ˊŮɟɘɞɢɐ Űɖɠ ɀŬəŮŭɞɜɑŰɘůůŬɠ 

ȿŮɡəɤůɑŬ ůŰɘɠ 22 Ƚɞɡɚɑɞɡ Űɞɡ 1974.  

ȷɘɩɜɘŬ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ɖ Ůɡɔɜɤɛɞůɨɜɖ ɛŬɠ ůô ŬɡŰɎ ŰŬ ˊŬɚɘəɎɟɘŬ ˊɞɡ 

ˊɟɧůűŮɟŬɜ Űɖ ɕɤɐ Űɞɡɠ ůŮ ŮəŮɑɜɞ Űɞɜ Ɏɜɘůɞ ŬɔɩɜŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ Űɖɠ 

Ⱦɨˊɟɞɡ.  

ɆŰɖɜ əɞɘɜɐ ɛŬɠ ɘůŰɞɟɑŬ əŬŰŬɔɟɎűŮŰŬɘ əŬɘ ɖ ůɡɛɛŮŰɞɢɐ Ⱦɡˊɟɑɤɜ 

ŬɝɘɤɛŬŰɘəɩɜ Űɞɡ Ⱥɚɚɖɜɘəɞɨ ɆŰɟŬŰɞɨ ˊɞɡ ɏɚŬɓŬɜ ɛɏɟɞɠ Űɞ 1920 ůŰɘɠ 

ŮˊɘɢŮɘɟɐůŮɘɠ Űɖɠ ŬˊŮɚŮɡɗɏɟɤůɖɠ ˊɧɚŮɤɜ Űɖɠ ȷɜŬŰɞɚɘəɐɠ ŪɟɎəɖɠ, ɧˊɤɠ ɞɘ 40 

ȺəəɚɖůɑŮɠ əŬɘ ɖ ȷɜŭɟɘŬɜɞɨˊɞɚɖ.  

ȼ ȽŮɟɎ ɀɞɜɐ Ⱦɨəəɞɡ ŰɖɟɩɜŰŬɠ Űɖɜ ɡˊɧůɢŮůɐ Űɖɠ ɧŰŬɜ 

ŬˊŮɚŮɡɗŮɟɩɗɖəŮ ɖ ȷɜŭɟɘŬɜɞɨˊɞɚɖ Ŭˊɧ Űɞɜ Ůɚɚɖɜɘəɧ ůŰɟŬŰɧ ŬˊɏůŰŮɘɚŮ ůŰɞɜ 

ȰɚɚɖɜŬ Ʉɟɤɗɡˊɞɡɟɔɧ ȺɚŮɡɗɏɟɘɞ ȸŮɜɘɕɏɚɞ Űɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɔɘŬ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ ŮəŮɑɜɖ 

ˊɞůɧ Űɤɜ 200 ɚɘɟɩɜ ɤɠ Ŭɛɞɘɓɐ ůŰɞɜ ˊɟɩŰɞ ȰɚɚɖɜŬ ůŰɟŬŰɘɩŰɖ ˊɞɡ ŮɘůɐɚɗŮ 

ůŰɖɜ ˊɧɚɖ Űɞɡ ȷɜŭɟɘŬɜɞɨ.  

ɆɡɔəɘɜɖŰɘəɧ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ ŭɏůɘɛɞ Űɞɡ ɔŮɘŰɞɜɘəɞɨ Ɂɞɛɞɨ Űɖɠ ɂɎɜɗɖɠ 

ɛŮ Űɖ ɀŮɔŬɚɧɜɖůɧ ɛŬɠ. ɀŮɟɘəɎ ɢɘɚɘɧɛŮŰɟŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ɂɎɜɗɖ ɡˊɎɟɢŮɘ Űɞ ɢɤɟɘɧ 
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ȷɡɝɏɜŰɘɞ. Ƀɘ ɀɘəɟŬůɘɎŰŮɠ ˊɟɧůűɡɔŮɠ ˊɞɡ ŮɔəŬŰŬůŰɎɗɖəŬ ŮəŮɑ ɛŮŰɎ Űɖɜ 

ŬɜŰŬɚɚŬɔɐ Űɞɡ ô23 ŭŮɜ ɐŰŬɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɖɛɏɜɞɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ɞɜɞɛŬůɑŬ Űɞɡ ɢɤɟɘɞɨ 

Űɞɡɠ Ɂɏɞ ȾŬŰɟɎɛɘ, Űɞɡɟəɘəɐ ɚɏɝɖ ˊɞɡ ůɖɛŬɑɜŮɘ ɛŬɨɟɞ əŬɘ Űɞ 1961 ɕɐŰɖůŬɜ əŬɘ 

ˊɏŰɡɢŬɜ Űɖ ɛŮŰɞɜɞɛŬůɑŬ Űɞɡ ůŮ ȷɡɝɏɜŰɘɞ ŰɘɛɩɜŰŬɠ Űɞɜ ɐɟɤŬ Űɖɠ ȺɃȾȷ, Űɖ 

ɗɡůɑŬ Űɞɡ ɞˊɞɑɞɡ ŮɝɨɛɜɖůŮ ůŮ ɛɘŬ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɐ ˊɞɘɖŰɘəɐ ůɨɜɗŮůɖ ɞ ũɘɎɜɜɖɠ 

ɅɑŰůɞɠ. ɆŰɐɗɖəŮ ɏɜŬ ȼɟɩɞ əŬɘ ˊɟɞŰɞɛɐ ůŰɖ ɛɜɐɛɖ Űɞɡ ůŰɞ əɏɜŰɟɞ Űɞɡ ɢɤɟɘɞɨ 

əŬɘ ŬɟɔɧŰŮɟŬ, Űɞ 2008, ɘŭɟɨɗɖəŮ ůŮ ɏɜŬ ŭɘɩɟɞűɞ ůɨɔɢɟɞɜɞ əŰɑɟɘɞ ɏɜŬ 

ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ ȿŬɞɔɟŬűɘəɧ əŬɘ ȽůŰɞɟɘəɧ ɀɞɡůŮɑɞ ũɟɖɔɧɟɖ ȷɡɝŮɜŰɑɞɡ.  

ɄŬɟɞɨůŬ ɐŰŬɜ ɖ Ⱦɨˊɟɞɠ ůŰɖ ŪɟɎəɖ əŬɘ əŬŰɎ Űɘɠ əŬŰŬůŰɟŮˊŰɘəɏɠ 

ˊɡɟəŬɔɘɏɠ Űɞɡ ˊŮɟŬůɛɏɜɞɡ əŬɚɞəŬɘɟɘɞɨ. ɀŮ ŬɡŰŬˊɎɟɜɖůɖ ŮɟɔɎůŰɖəŬɜ ɞɘ 

Ⱦɨˊɟɘɞɘ ˊɡɟɞůɓɏůŰŮɠ ɔɘŬ ŬɟəŮŰɏɠ ɖɛɏɟŮɠ ůŰɖɜ əŬŰɎůɓŮůɖ űɤŰɘɎɠ ůŰɖɜ 

ˊŮɟɘɞɢɐ ɇɟŮɘɠ ȸɟɨůŮɠ ˊŬɟɎ Űɖɜ ȾɞɘɜɧŰɖŰŬ Ɇɞɡűɚɑɞɡ ůŰɞɜ Ȱɓɟɞ.  

ɆɡɜɎŭŮɚűɞɘ əŬɘ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ 

ȺɚɚɎŭŬɠ, ɛŮ Űɖɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ Űɖɠ Ůŭɩ ˊŬɟɞɡůɑŬɠ əŬɘ Űɤɜ Űɟɘɩɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ɗŬ ɗɏɚŬɛŮ ɜŬ ůŬɠ ŮəűɟɎůɞɡɛŮ Űɖɜ ŬɚɚɖɚŮɔɔɨɖ əŬɘ 

Űɖ ůŰɐɟɘɝɐ ɛŬɠ ůŰɞɡɠ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɞɨɠ ŬɔɩɜŮɠ ůŬɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŬɓɎɗɛɘůɖ Űɞɡ 

ŭɖɛɧůɘɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ Űɖɜ ˊɟɞɎůˊɘůɖ Űɖɠ ŬɝɘɞˊɟɏˊŮɘŬɠ əŬɘ Űɞɡ 

əɨɟɞɡɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əɧůɛɞɡ.  

ɇɞ ɗɏɛŬ Űɞɡ 27ɞɡ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞɡ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ Űɖɠ 

ȹɃȺ əŬɘ Űɖɠ ɄɃȺȹ ŮɑɜŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ əŬɘ ŮˊɑəŬɘɟɞ ɔɘŬŰɑ ŮɝŮŰɎɕŮɘ Űɘɠ 

ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɖɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ Űɞɡ 21ɞɡ ŬɘɩɜŬ ůŰɖɜ ɣɡɢɘəɐ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɞɡ ůɖɛŮɟɘɜɞɨ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ. Ƀɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ɛɏůŬ ůŰɘɠ ɞˊɞɑŮɠ 

əɚɐɗɖəŬɜ ɜŬ ŮɟɔŬůŰɞɨɜ ˊ.ɢ. ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɛŬɠ Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ ɐŰŬɜ 

ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ŭɨůəɞɚŮɠ. Ƀɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ əɚɐɗɖəŬɜ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůɞɡɜ 

ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ůŮ ɛɘŬ ɜɏŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ɛɏůɤ Űɖɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ 

Űɖɠ ŰɖɚŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ɇɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ ɖ ˊɑŮůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮɔɎɚɤɜŮ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ 

ɚɧɔɤ əŬɘ Űɞɡ ɔŮɔɞɜɧŰɞɠ ɧŰɘ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ əŬɘ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɛŬɠ ɐŰŬɜ 

ŬɜɏŰɞɘɛŬ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůɞɡɜ əɎŰɤ Ŭˊô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ˊɟɤŰɧɔɜɤɟŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ. 

ȷəɧɛŬ əŬɘ ɧŰŬɜ ŮˊŬɜŬɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨůŬɜ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɞɡ covid ŰŬ 

ɛɏŰɟŬ ɡɔŮɘɞɜɞɛɘəɐɠ ˊɟɞůŰŬůɑŬɠ ˊɞɡ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ɚɖűɗɞɨɜ ŮˊɘŭŮɑɜɤɜŬɜ ˊɞɚɚɏɠ 

űɞɟɏɠ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  
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ȼ Ɏɚɚɖ ˊŰɡɢɐ Űɞɡ ůɨɔɢɟɞɜɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ ŮɑɜŬɘ ɖ ůɨɜɗŮůɖ Űɞɡ 

ɛŬɗɖŰɘəɞɨ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ ɛŬɠ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐ ɛŮ ŬɡŰɐ ˊɞɡ 

ɓɘɩůŬɛŮ ůŰɖ ŭɘəɐ ɛŬɠ Ůˊɞɢɐ ɐ ŬəɧɛŬ əŬɘ ˊɟɞ ɛɘŬɠ 15ŮŰɑŬɠ. ɀŮɔɎɚɞɠ Ŭɟɘɗɛɧɠ 

ɛŬɗɖŰɩɜ ɛŮ ɛŮŰŬɜŬůŰŮɡŰɘəɐ ɓɘɞɔɟŬűɑŬ ůŰɘɠ ŰɎɝŮɘɠ ɛŬɠ ɏɢŮɘ ŬɚɚɎɝŮɘ Ɏɟŭɖɜ Űɞ 

ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ůəɖɜɘəɧ. 

ȼ ɛŮɔɎɚɖ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɑɖůɖ ůŰɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ ɛŬɠ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ ůɞɓŬɟɎ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ əŬɘ ˊɟɞəŬɚŮɑ ˊɑŮůɖ əŬɘ Ɏɔɢɞɠ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɜŬ ŬɜŰŬˊɞəɟɘɗɞɨɜ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ ɛŮ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Űɖɠ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɖɛɏɜɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ. ȷɡŰɎ əŬɘ ɎɚɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ, ɧˊɤɠ ɖ ɢɟɐůɖ Űɤɜ 

ɜɏɤɜ ŰŮɢɜɞɚɞɔɘɩɜ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ůŰɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɟɎɝɖ, ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɎɚɚŬ, ɗŬ ˊŬɟɞɡůɘŬůŰɞɨɜ əŬɘ ɗŬ ŬɜŬˊŰɡɢɗɞɨɜ ůŰɞ 

ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ ŬɡŰɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ.  

ȾɚŮɑɜɞɜŰŬɠ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ əŬɘ ˊɎɚɘ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ əŬɘ 

ŮɡɢɧɛŬůŰŮ əɎɗŮ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ůŬɠ. ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾŬɚɞɨɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɖɜ ɄɟɧŮŭɟɞ 

Űɞɡ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ 

çũŮɩɟɔɘɞɠ ȸɘɕɡɖɜɧɠè Űɖ ůɡɜɎŭŮɚűɞ Ȼɤɐ ȾɎɚŰůɞɡ ɔɘŬ ɏɜŬ ůɨɜŰɞɛɞ 

ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ.  

Ȼ. ȾȷȿɇɆɃɈ: ȾɨɟɘŮ ȹɐɛŬɟɢŮ, əɨɟɘŮ ŮəˊɟɧůɤˊŮ Űɖɠ ȽŮɟɎɠ ɀɖŰɟɞˊɧɚŮɤɠ Űɖɠ 

ˊɧɚɖɠ ɛŬɠ, əɡɟɑŬ ȷɜŬˊɚɖɟɩŰɟɘŬ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ Űɞɡ Ɂɞɛɞɨ, əɨɟɘɞɘ ɄɟɧŮŭɟɞɘ, 

ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɘ, əɡɟɑŮɠ əŬɘ əɨɟɘɞɘ ɀɏɚɖ Űɤɜ ȹɘɞɘəɖŰɘəɩɜ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɤɜ Űɖɠ ȹɃȺ - 

ɄɃȺȹ əŬɘ Űɤɜ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘɤɜ / ȹŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘɤɜ əŬɘ ɇɟɘŰɞɓɎɗɛɘɤɜ 

ɆɤɛŬŰŮɑɤɜ, ŮəɚŮəŰɞɑ ŮɘůɖɔɖŰɏɠ əŬɘ ŬɔŬˊɖŰɞɑ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɛŬɕɑ ɛŮ Űɘɠ ɗŮɟɛɏɠ 

Ůɡɢɏɠ ɛŬɠ ɔɘŬ ɏɜŬ ɚŬɛˊɟɧ əŬɘ űɤŰɘůɛɏɜɞ 2024, ůŬɠ əŬɚɤůɞɟɑɕɞɡɛŮ ůŰɖɜ 

ˊɧɚɖ ɛŬɠ əŬɘ ůŰɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ.  

ȼ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ ɛŮ ˊɚɖɗɡůɛɧ ˊɞɡ ůɐɛŮɟŬ ɡˊŮɟɓŬɑɜŮɘ Űɞɡɠ 

70 ɢɘɚɘɎŭŮɠ əŬŰɞɑəɞɡɠ ŮɑɜŬɘ ɖ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ ˊɧɚɖ Űɖɠ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬɠ ȷɜŬŰɞɚɘəɐɠ 

ɀŬəŮŭɞɜɑŬɠ əŬɘ ŪɟɎəɖɠ, ŮɝŬůűŬɚɑɕɞɜŰŬɠ ɡɣɖɚɐ ˊɞɘɧŰɖŰŬ ɕɤɐɠ əŬɘ ůɡɜŮɢɐ 

ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɐ ŬɜŬɓɎɗɛɘůɖ ůŰɞɡɠ əŬŰɞɑəɞɡɠ Űɖɠ.  

ɀŮ Űɖɜ ɖɔŮɛɞɜɘəɐ Űɖɠ ɗɏůɖ ůŰɞ ɔŮɤɔɟŬűɘəɧ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮɡɟɨŰŮɟɖɠ 

ˊŮɟɘɞɢɐɠ ŬˊɞŰŮɚŮɑ Űɖ ɓŬůɘəɐ ˊɨɚɖ ŭɘŬůɨɜŭŮůɖɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ɢɤɟɩɜ Űɤɜ 

ȸŬɚəŬɜɑɤɜ, Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ Ȱɜɤůɖɠ əŬɘ Űɤɜ ɢɤɟɩɜ Űɖɠ ɀŮůɞɔŮɑɞɡ. ɀɑŬ 

ɗɏůɖ ˊɞɡ Űɖɠ ɏɢŮɘ ɡˊŬɔɞɟŮɨůŮɘ əŬɘ Űɖ ɗɏůɖ Űɖɠ ůŰɖɜ ɘůŰɞɟɑŬ.  
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ȼ ɜŮɩŰŮɟɖ ɘůŰɞɟɑŬ Űɖɠ ɎɟɢɘůŮ ɜŬ ɔɟɎűŮŰŬɘ ɧŰŬɜ ɖ ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ 

ɎɚɚŬɕŮ Űɞɜ ŮɡɟɤˊŬɥəɧ ɢɎɟŰɖ, ŰɧŰŮ ˊɞɡ Űɞ ɚɘɛɎɜɘ əŬɘ ɞ ůɘŭɖɟɧŭɟɞɛɞɠ 

ůŰɎɗɖəŬɜ ɞɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ɨˊŬɟɝɖɠ Űɖɠ ˊɧɚɖɠ, ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ Űɖɠ ŭŮəŬŮŰɑŬɠ Űɞɡ 

1870. ȼ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬ Űɖɠ ɝŮəɑɜɖůŮ ɛɏůŬ ůŮ ɏɜŬ əɚɑɛŬ ŬɚɚɖɚŮɔɔɨɖɠ ˊɞɡ 

ŬˊɏŰɟŮˊŮ ŭɘɢŬůŰɘəɏɠ ɜɞɞŰɟɞˊɑŮɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ˊɟɩŰɤɜ əŬŰɞɑəɤɜ Űɖɠ, ˊɞɡ 

ˊɟɞŮɟɢɧŰŬɜ Ŭˊɧ ˊɞɘəɑɚŮɠ ŮɗɜɞˊɞɚɘŰɘůɛɘəɏɠ ɞɛɎŭŮɠ əŬɘ ɖ ɞɘəɞɜɞɛɑŬ ɐŰŬɜ ŬɡŰɐ 

ˊɞɡ ɧɟɘɕŮ Űɞɡɠ əŬɜɧɜŮɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ.  

ɀˊɞɟŮɑ ɖ ˊɚɖɗɡůɛɘŬəɐ ůɨɜɗŮůɖ əŬɘ ɖ əɞɘɜɤɜɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɐ Űɖɠ 

ɜŬ ŮˊɖɟŮɎůŰɖəŮ Ŭˊɧ ŰŬ ůɡɔəɟɞɡɧɛŮɜŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ůɡɛűɏɟɞɜŰŬ Űɤɜ 

ɀŮɔɎɚɤɜ ȹɡɜɎɛŮɤɜ əŬɘ Űɖɠ ɃɗɤɛŬɜɘəɐɠ ȷɡŰɞəɟŬŰɞɟɑŬɠ ˊɞɡ ɡˊŬɔɞɟŮɨŰɖəŬɜ 

əŬɘ Ŭˊɧ Űɖ ɔŮɤˊɞɚɘŰɘəɐ Űɖɠ ɗɏůɖ, əŬɗɩɠ ɖ ɧ́ɚɖ ɐŰŬɜ ɛɑŬ ˊɚɖɗɡůɛɘŬəɐ 

ȸŬɓɏɚ, ɤůŰɧůɞ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɢŬɟŬəŰɐɟɘɕŮ Űɖɜ Űɞˊɘəɐ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛɏɢɟɘ əŬɘ Űɘɠ Ŭɟɢɏɠ 

Űɖɠ ŭŮəŬŮŰɑŬɠ Űɞɡ 1920 ɐŰŬɜ ɖ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ ɖ Ůɘɟɖɜɘəɐ ůɡɜɨˊŬɟɝɖ.  

ɆŰɞ əɚɑɛŬ ŬɡŰɧ ůɡɜŮɢɑůŰɖəŮ əŬɘ ɖ ɡˊɞŭɞɢɐ Űɞɡ ɛŮɔɎɚɞɡ əɨɛŬŰɞɠ 

Űɤɜ ˊɟɞůűɨɔɤɜ ˊɞɡ ŮɔəŬŰŬůŰɎɗɖəŬɜ ɛŮŰɎ Űɖ ɀɘəɟŬůɘŬŰɘəɐ əŬŰŬůŰɟɞűɐ, Űɖɜ 

Ůəəɏɜɤůɖ Űɖɠ ȷɜŬŰɞɚɘəɐɠ ŪɟɎəɖɠ əŬɘ Űɖ Ɇɡɜɗɐəɖ Űɖɠ ȿɞɕɎɜɖɠ əŬɘ əŬɛɑŬ 

ɞɛɞɘɧŰɖŰŬ ŭŮɜ ˊŬɟɞɡůɑŬɕŮ ɛŮ Űɖɜ ŮɘəɧɜŬ ˊɞɡ ɑůɢɡŮ ůŰɖɜ ɡˊɧɚɞɘˊɖ ȺɚɚɎŭŬ.  

ɆŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ˊɞɡ ŬəɞɚɞɨɗɖůŬɜ ɞɘ ˊɟɧůűɡɔŮɠ Ŭˊɧ Űɖ ɀɘəɟɎ ȷůɑŬ, 

Űɖɜ ȷɜŬŰɞɚɘəɐ ŪɟɎəɖ əŬɘ Űɖɜ ȷɜŬŰɞɚɘəɐ ɅɤɛɡɚɑŬ əŬɘ ɞɘ ɔɖɔŮɜŮɑɠ ůɡɜɡˊɐɟɝŬɜ 

əŬɘ ɞɘ ůɢɏůŮɘɠ Űɞɡɠ ɐŰŬɜ ɘůɞɟɟɞˊɖɛɏɜŮɠ əŬɘ Ŭɟɛɞɜɘəɏɠ.  

ɆŰɞ ůɖɛŮɑɞ ŬɡŰɧ Ŭɠ əɎɜɞɡɛŮ ɛɘŬ ůɨɜŰɞɛɖ ŬɜŬűɞɟɎ ůŰɖ 

ůɖɛŬɜŰɘəɐ ˊɟɞůűɞɟɎ Űɖɠ ˊɧɚɖɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, Ŭűɞɨ Ůŭɩ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨůŮ Űɞ 

ɛɞɜŬŭɘəɧ ŬɜɩŰŮɟɞ ˊɜŮɡɛŬŰɘəɧ ɑŭɟɡɛŬ ůŮ ɧɚɖ Űɖ ȹɡŰɘəɐ ŪɟɎəɖ əŬɘ ɛɑŬ Ŭˊɧ Űɘɠ 

ɏɝɘ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɏɠ ȷəŬŭɖɛɑŮɠ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ŭɘŬŭɏɢɗɖəŬɜ ŬɟɔɧŰŮɟŬ 

Űɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ Űɞ ɇɛɐɛŬ ȺˊɘůŰɖɛɩɜ 

ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ʉɟɞůɢɞɚɘəɐɠ ȼɚɘəɑŬɠ.  

100 ɢɟɧɜɘŬ ůɡɜŮɢɞɨɠ ůɢŮŭɧɜ ˊŬɟɞɡůɑŬɠ ůŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ 

ŭɟɩɛŮɜŬ əɚŮɑɜɞɡɜ űɏŰɞɠ, əŬɗɩɠ Űɞ ˊɟɩŰɞ ȹɘŭŬůəŬɚŮɑɞ Űɖɠ ˊɧɚɖɠ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɐɗɖəŮ Űɞ 1923 ɛŮ ˊɟɩŰɞ ȹɘŮɡɗɡɜŰɐ Űɞɜ ŪŮɧŭɤɟɞ ȾɎůŰŬɜɞ, ɏɜŬɜ 

Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɖɛŬɜŰɘəɧŰŮɟɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɖɠ ůɨɔɢɟɞɜɖɠ Ůɚɚɖɜɘəɐɠ ɘůŰɞɟɑŬɠ 

ˊɞɡ ůŰŮɔɎůŰɖəŮ ůŮ ɏɜŬ Ŭˊɧ ŰŬ ŮɚɎɢɘůŰŬ ɘůŰɞɟɘəɎ əŰɑɟɘŬ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ŬˊɞɛŮɑɜŮɘ 

ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, ɏɜŬ əŰɑɟɘɞ ůŰɞɚɑŭɘ ůŰɞ əɏɜŰɟɞ Űɖɠ ˊɧɚɖɠ, ˊɞɡ ůɐɛŮɟŬ 

ůŰŮɔɎɕŮɘ Űɞ ɄŮɘɟŬɛŬŰɘəɧ ȹɖɛɞŰɘəɧ ɆɢɞɚŮɑɞ.  
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11 ɢɟɧɜɘŬ ŬɟɔɧŰŮɟŬ, Űɞ 1934, ɛŮ Űɖɜ əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɤɜ 

ȹɘŭŬůəŬɚŮɑɤɜ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɘŭɟɨŮŰŬɘ ɖ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ȷəŬŭɖɛɑŬ ɛŮ 

ŭɘŮŰɐ əɨəɚɞ ɛŮŰŬɔɡɛɜŬůɘŬəɩɜ ůˊɞɡŭɩɜ, ɛɑŬ Ŭˊɧ Űɘɠ 6 ůŮ ɧɚɖ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, əŬɘ 

ɛŮ Űɖ ɢɞɟɖɔɑŬ Űɤɜ Ŭˊɞɔɧɜɤɜ Űɞɡ ŮɡŮɟɔɏŰɖ ȻŬɟɑűɖ ɛŮŰɞɜɞɛɎɕŮŰŬɘ ůŮ 

ȻŬɟɑűŮɘɞɠ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ȷəŬŭɖɛɑŬ. ɄɟɩŰɞɠ Űɖɠ ȹɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ŬˊɞŰɏɚŮůŮ ɞ 

ȺɡɎɔɔŮɚɞɠ ɄŬˊŬɜɞɨŰůɞɠ, ɖ ɛŮɔɎɚɖ ŬɡŰɐ ˊɟɞůɤˊɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ ɏɜŬɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧŰŮɟɞɡɠ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɘůŰɏɠ Űɖɠ Ůɚɚɖɜɘəɐɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ɉɘɚɘɎŭŮɠ ŭɎůəŬɚɞɘ əŬɘ Űɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ əŬɘ ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɑ 

ŬˊɧűɞɘŰɞɘ ůəɧɟˊɘůŬɜ ŰŬ űɩŰŬ Űɖɠ ɛɎɗɖůɖɠ ůŮ ɧɚɖ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, Ůɜɩ ůŮ 

Űɞˊɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ ůɡɜɏɓŬɚŬɜ əŬɗɞɟɘůŰɘəɎ ůŰɖɜ ŬɜɎŭŮɘɝɖ Űɖɠ Űɞˊɘəɐɠ ɘůŰɞɟɑŬɠ, 

Űɖɠ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɐɠ ŬɜɎˊŰɡɝɖɠ əŬɘ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɘəɐɠ ˊɟɞůűɞɟɎɠ. 

ȾɚŮɑɜɞɜŰŬɠ Űɞɜ ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ ɛŬɠ ŬɜŬűɏɟɞɡɛŮ Űɞɜ ũŮɩɟɔɘɞ 

ȸɘɕɡɖɜɧ, Űɞɜ ˊŬŰɏɟŬ Űɞɡ ŭɘɖɔɐɛŬŰɞɠ, ɤɠ Ɏɚɚɖ ɛɑŬ ŬəɧɛŬ ɛŮɔɎɚɖ 

ˊɟɞůɤˊɘəɧŰɖŰŬ ˊɞɡ ůɡɜɏɓŬɚŮ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɛŮ əŬŰŬɔɤɔɐ 

Ŭˊɧ Űɖɜ ȷɜŬŰɞɚɘəɐ ŪɟɎəɖ. Ƀ ũŮɩɟɔɘɞɠ ȸɘɕɡɖɜɧɠ ŮˊɘůɐɛŬɜŮ Űɖ ůɨɜŭŮůɖ Űɞɡ 

ˊŬɘɢɜɘŭɘɞɨ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ Űɖɜ Űɏɢɜɖ ɤɠ űɡůɘəɐ əŬɘ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɖ 

ˊɟɞɓŬɗɛɑŭŬ Űɞɡɠ.  

ũɘŬ Űɞɜ ȸɘɕɡɖɜɧ Űɞ ˊŬɘɢɜɑŭɘ əŬɘ ɖ ŮɟɔŬůɑŬ ɏɢɞɡɜ ɛɑŬ əŬɘ ɛɞɜŬŭɘəɐ 

ˊɖɔɐ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Ɏɚɚɖ Ŭˊɧ Űɖ ɔŮɜɘəɐ ɞɟɛɐ Űɖɠ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɖɠ űɨůɖɠ ˊɟɞɠ Űɖ 

ŭɟɎůɖ əŬɘ ɛŮ Űɖ ŭɘŬűɞɟɎ ɧŰɘ Űɞ ˊŬɘɢɜɑŭɘ ɏɢŮɘ ɤɠ əɨɟɘɞ ůəɞˊɧ Űɞɡ Űɖɜ 

ŮɜŮɟɔɞˊɞɑɖůɖ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ ŭɨɜŬɛɖɠ, Ůɜɩ ŬɜŰɑɗŮŰŬ ɖ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘŮɑ 

ůŬɜ ɛɏůɞ ɔɘŬ ɜŬ ŮˊɘŰɨɢŮɘ ɏɜŬɜ ŬɜŰɘəŮɘɛŮɜɘəɎ ɘůɢɨɞɜŰŬ ůŰɧɢɞ.  

ȾŬŰŬɜɞɞɨɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɖɜ ŬɜŬɔəŬɘɧŰɖŰŬ ŬɜɎŭŮɘɝɖɠ Űɤɜ 

ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ ˊɞɡ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ Űɘɠ ŮɟɔŬůɘŬəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ, əɎŰɘ ɛŮ Űɞ ɞˊɞɑɞ 

ˊɟŬɔɛŬŰŮɨŮŰŬɘ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ŬɡŰɧ, əŬɘ ˊɞɡ ůɑɔɞɡɟŬ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ əŬɘ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ɔɘŬ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ ůŬɠ Ůŭɩ ɧɚɞɡɠ 

ŮůɎɠ, ŮɡɢɧɛŬůŰŮ əŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ Űɖɜ ɄɟɧŮŭɟɞ əŬɘ 

ˊŮɟɜɎɛŮ ůŰɞ ŭŮɨŰŮɟɞ əɨəɚɞ ˊɞɡ ˊŮɟɘɚŬɛɓɎɜŮɘ Űɘɠ ɞɛɘɚɑŮɠ Űɤɜ ŭɨɞ Ʉɟɞɏŭɟɤɜ, 

Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȺɚɚɎŭŬɠ əŬɘ Űɖɠ ɄŬɔəɨˊɟɘŬɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ 

Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȹŬůəɎɚɤɜ. ȾŬɚɞɨɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɖɜ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɖɠ ɄɃȺȹ Űɖ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞ ɀɨɟɘŬ ȸŬůɘɚŮɑɞɡ. 
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ɉŬɘɟŮŰɘůɛɞɑ Ʉɟɞɏŭɟɞɡ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. - ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺəˊɟɧůɤˊŮ Űɞɡ ɆŮɓŬůɛɘɩŰŬŰɞɡ 

ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, ə. ȹɐɛŬɟɢŮ Űɖɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, əŬ 

ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ɂɞɛɞɨ Ȱɓɟɞɡ, ŬɔŬˊɖŰɏ ɄɟɧŮŭɟŮ 

əŬɘ ɀɏɚɖ Űɞɡ ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ 

ȺɚɚɎŭŬɠ, ŬɔŬˊɖŰɎ ɀɏɚɖ ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ Űɖɠ ɄŬɔəɨˊɟɘŬɠ 

ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȹŬůəɎɚɤɜ, əɨɟɘɞɘ Ůəˊɟɧůɤˊɞɘ ȷȹȺȹɈ, ɃȿɀȺ, 

ɃȺȿɀȺȾ əŬɘ ɃȿɇȺȾ, əɨɟɘɞɘ ŮɘůɖɔɖŰɏɠ, ŮəɚŮəŰɞɑ ˊɟɞůəŮəɚɖɛɏɜɞɘ, 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ - ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, űɑɚŮɠ əŬɘ űɑɚɞɘ, ɜŬ Ůɡɢɖɗɩ əŬɘ Ůɔɩ Ŭˊɧ əŬɟŭɘɎɠ 

ɛɘŬ əŬɚɐ əŬɘ Ůɡɚɞɔɖɛɏɜɖ ɁɏŬ ɉɟɞɜɘɎ, ɛŮ ɡɔŮɑŬ, ŬɔɎˊɖ, ɜɏɞɡɠ ůŰɧɢɞɡɠ əŬɘ 

ɧɜŮɘɟŬ. ȷɠ ŮɡɢɖɗɞɨɛŮ ɖ ɁɏŬ ɉɟɞɜɘɎ ɜŬ űɏɟŮɘ ŮˊɘŰɏɚɞɡɠ Űɖɜ Ůˊɑ ɔɖɠ Ůɘɟɐɜɖ əŬɘ 

Űɖɜ ˊɞɚɡˊɧɗɖŰɖ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ ůŰɖɜ ɖɛɘəŬŰŮɢɧɛŮɜɖ ɔɘŬ 50 ɢɟɧɜɘŬ Ⱦɨˊɟɞ ɛŬɠ.  

ȺɑɜŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟɖ ɢŬɟɎ əŬɘ ůɡɔəɑɜɖůɖ ˊɞɡ ɓɟɑůəɞɛŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɛŬɕɑ 

ůŬɠ, ɔɘŬ ɜŬ ɢŬɘɟŮŰɑůɤ Ůə ɛɏɟɞɡɠ Űɖɠ ɄŬɔəɨˊɟɘŬɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Ⱥɚɚɐɜɤɜ 

ȹŬůəɎɚɤɜ Űɞ 27ɞ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ˊɞɡ ůɡɜŭɘɞɟɔŬɜɩɜŮŰŬɘ 

Ŭˊɧ Űɖ ȹɃȺ əŬɘ Űɖɜ ɄɃȺȹ əŬɘ ɏɢŮɘ ɤɠ ɗɏɛŬ: çȺɟɔŬůɘŬəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, 

ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠè.  

Ƀ ɗŮůɛɧɠ Űɞɡ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ɏɢŮɘ ɛɘŬ ɛŮɔɎɚɖ ɘůŰɞɟɑŬ, 

Ŭɟɢɐɠ ɔŮɜɞɛɏɜɖɠ Űɞ 1987. Ⱥŭɩ əŬɘ 26, ɚɞɘˊɧɜ, ɢɟɧɜɘŬ ȹɃȺ əŬɘ ɄɃȺȹ 

əɟŬŰɞɨɜ ɕɤɜŰŬɜɧ ŬɡŰɧ Űɞ ɗŮůɛɧ ˊŬɟô ɧɚŮɠ Űɘɠ ŭɡůəɞɚɑŮɠ ˊɞɡ ɏűŮɟŮ ɖ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ əɟɑůɖ, ɖ ˊŬɜŭɖɛɑŬ əŬɘ ɧɢɘ ɛɧɜɞ. ȷɝɑɕŮɘ ɧɛɤɠ ɜŬ ɔɑɜŮɘ əŬɘ ɛɘŬ 

ŬɜŬűɞɟɎ ůŰɖɜ ˊɟɩŰɖ-ˊɟɩŰɖ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ əŬɘ əŬŰŬɔɟɎűŮŰŬɘ ˊɞɚɨ 

ˊɘɞ ˊɟɘɜ, Űɖ ŭŮəŬŮŰɑŬ Űɞɡ ô60.  

ɇɞ ɀɎɘɞ Űɞɡ 1962, ɚɞɘˊɧɜ, ɛŮ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŬ ŰɧŰŮ Űɖɠ ɄɃȺȹ 

ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘŮɑŰŬɘ Űɞ 1ɞ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ȿŮɘŰɞɡɟɔɩɜ ɆŰɞɘɢŮɘɩŭɞɡɠ 

ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ůŰɖ ȿŮɡəɤůɑŬ. ȺɜŭɘŬűɏɟɞɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ ůŰŬ 

ˊɞɟɑůɛŬŰŬ Űɞɡ Ůɜ ɚɧɔɤ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ. ɀŮŰŬɝɨ Ɏɚɚɤɜ əŬŰŬɔɟɎűŮŰŬɘ ɖ 

ŬɜŰɘəŬŰɎůŰŬůɖ, ɖ ŬɜɎɔəɖ ŬɜŰɘəŬŰɎůŰŬůɖɠ Űɞɡ ɘůɢɨɞɜŰɞɠ ŰɧŰŮ ŬɜŬɚɡŰɘəɞɨ 

ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰɞɠ, ɖ ŮűŬɟɛɞɔɐ Űɖɠ ɞɢŰɎɢɟɞɜɖɠ ůŰɞɘɢŮɘɩŭɞɡɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɖ 

əŬɗɘɏɟɤůɖ Űɖɠ ŭɖɛɞŰɘəɐɠ ůŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ ŰɎɝŮɘɠ Űɞɡ ŭɖɛɞŰɘəɞɨ ůɢɞɚŮɑɞɡ. 
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ɄɞɟɑůɛŬŰŬ ˊɞɡ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ ŬɝɘɞˊɞɘɐɗɖəŬɜ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɤɜ ŰɧŰŮ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɤɜ 

Űɧůɞ Űɖɠ ɄɃȺȹ ɧůɞ əŬɘ Űɖɠ ȹɃȺ. 

ȷˊɞŭŮŭŮɘɔɛɏɜŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ŰŬ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘŬ ɆɡɜɏŭɟɘŬ ˊɞɡ 

ůɡɜŭɘɞɟɔŬɜɩɜɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ ŭɨɞ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ ȹɃȺ əŬɘ ɄɃȺȹ 

ŬűŮɜɧɠ ɏɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɧ ŬɜŰɑəŰɡˊɞ ůŮ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ əŬɘ ŰŬ ˊɞɟɑůɛŬŰɎ 

Űɞɡɠ ɛˊɞɟɞɨɜ əŬɘ ŬɝɘɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ˊɟɞɠ ɧűŮɚɞɠ Űɖɠ ŭɖɛɧůɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ 

Űɤɜ ɚŮɘŰɞɡɟɔɩɜ Űɖɠ. ȷűŮŰɏɟɞɡ ŰŬ ɆɡɜɏŭɟɘŬ ŬɡŰɎ ůɡɛɓɎɚɚɞɡɜ ɞɡůɘŬůŰɘəɎ ůŰɖ 

ůɨůűɘɝɖ Űɤɜ ůɢɏůŮɤɜ Űɧůɞ Űɤɜ ɖɔŮůɘɩɜ Űɤɜ ŭɨɞ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ, ɧůɞ əŬɘ Űɤɜ ɛŮɚɩɜ Űɞɡɠ.  

ȺɚɚŬŭɑŰŮɠ əŬɘ Ⱥɚɚɖɜɞəɨˊɟɘɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ / ŭŬůəɎɚŮɠ, ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɑ, 

Ůɘŭɘəɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, ɏɢɞɡɜ Űɖɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ ɜŬ ɔɜɤɟɘůŰɞɨɜ ŬɚɚɎ əŬɘ ɜŬ 

ŬɜŰŬɚɚɎɝɞɡɜ ůəɏɣŮɘɠ əŬɘ ŬˊɧɣŮɘɠ ɔɘŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ əŬɘ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɎ ɗɏɛŬŰŬ, 

ɛɘŬɠ əŬɘ ůŮ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ ɓŬɗɛɧ ŰŬ ɗɏɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŬˊŬůɢɞɚɞɨɜ Űɘɠ ŭɨɞ 

ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ əɞɘɜɎ.  

ɋɠ ɖɔŮůɑŮɠ Űɤɜ ŭɨɞ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ ɜɘɩɗɞɡɛŮ 

ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ˊŮɟɐűŬɜɞɘ əŬɘ ˊŮɟɐűŬɜŮɠ ˊɞɡ əŬŰŬűɏɟŬɛŮ űɏŰɞɠ əŬɘ ɛŮŰɎ Űɘɠ 

ˊɞɚɚŬˊɚɏɠ ŭɞəɘɛŬůɑŮɠ ˊɞɡ ɖ ˊŬɜŭɖɛɑŬ ɏűŮɟŮ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ŰɟɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ůŰɞɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əɧůɛɞ, ɜŬ ŭɩůɞɡɛŮ ůɎɟəŬ əŬɘ ɞůŰɎ ůŮ Ŭəɧɛɖ ɏɜŬ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, əɟŬŰɩɜŰŬɠ ɏŰůɘ ɎůɓŮůŰɖ Űɖ űɚɧɔŬ ŬɡŰɞɨ Űɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ 

ůˊɞɡŭŬɑɞɡ ɗŮůɛɞɨ.  

ɇɞ 27ɞ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɏɢɞɜŰŬɠ ůŰɞ ŮˊɑəŮɜŰɟɞ Űɖɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɘ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, 

ˊɟŬɔɛŬŰŮɨŮŰŬɘ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ ɡˊɧ Űɞɜ űŬəɧ Űɟɘɩɜ Ůɜɜɞɘɩɜ: Űɖɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖɠ, Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ Űɞɡ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ. ȺɑɜŬɘ ɏɜŬ ɗɏɛŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ŮˊɑəŬɘɟɞ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɧ 

ɎɚɚɤůŰŮ ɧɢɘ ŰɡɢŬɑŬ ŬˊŬůɢɞɚŮɑ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əɚɎŭɞ Űɧůɞ ůŮ ŮɡɟɤˊŬɥəɧ 

ɧůɞ əŬɘ ůŮ ˊŬɔəɧůɛɘɞ ŮˊɑˊŮŭɞ.  

ȷŭɘŬɛűɘůɓɐŰɖŰŬ ɖ ˊŬɜŭɖɛɑŬ ɏɢŮɘ ŮˊɘɓŬɟɨɜŮɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ Űɞ 

ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ˊɟɞəŬɚɩɜŰŬɠ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ˊɞɡ ɔɘŬ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ ŭɘɎůŰɖɛŬ əɚɐɗɖəŬɜ ɜŬ əŬɚɨɣɞɡɜ ŰŬ 

ɛŮɔɎɚŬ əŮɜɎ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɛŬɠ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ, ɏŰůɘ ɩůŰŮ Űɞ əɎɗŮ ˊŬɘŭɑ ɜŬ 

ɏɢŮɘ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ˊɞɡ ŭɘəŬɘɞɨŰŬɘ əŬɘ ˊɞɡ Űɞɡ ŬɝɑɕŮɘ. Ʉɩɠ ɜŬ ɛɖɜ 

ˊɟɞəɚɖɗŮɑ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ˊɩɠ ɜŬ ɛɖɜ ˊɟɞəɚɖɗŮɑ 
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ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧ Ɏɔɢɞɠ ɧŰŬɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ Ůɜ ɛɑŬ ɜɡɢŰɑ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ 

ŮɜɖɛŮɟɤɗɞɨɜ əŬɘ ɜŬ ɛɎɗɞɡɜ ɜŬ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɞɨɜ Űɖɜ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬ ɧɢɘ ɛɧɜɞ ɤɠ 

ŮɟɔŬɚŮɑɞ Ůɜɑůɢɡůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ ŬɚɚɎ ɤɠ Űɞ ɛɞɜŬŭɘəɧ 

əŬɜɎɚɘ ˊɟŬɔɛɎŰɤůɐɠ Űɖɠ, ɏŰůɘ ɩůŰŮ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɜŬ ůɡɜŮɢɑůɞɡɜ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɐ 

Űɞɡɠ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ.  

ȷˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ŮɜɑɞŰŮ ɚɧɔɤ Űɖɠ 

ɏɚɚŮɘɣɖɠ ŭɘŬɚɧɔɞɡ ɛŮ Űɘɠ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ ŬɚɚɎ əŬɘ ɔɘŬŰɑ Űɘɠ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ űɞɟɏɠ ɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɘ ɛŮ əɨɟɘɞ ɔɜɩɛɞɜŬ Űɞ ɞɘəɞɜɞɛɘəɧ əɧůŰɞɠ, 

ɛɏůŬ Ŭˊɧ ɞɘəɞɜɞɛɘəɑůŰɘəɖ ɞˊŰɘəɐ əŬɘ ɧɢɘ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ˊɞɡ ɗɏɚŮɘ 

Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɜŬ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮŰŬɘ ɤɠ Ůˊɏɜŭɡůɖ ɔɘŬ Űɞ ɛɏɚɚɞɜ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ, 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɜŬɘ, ŮɑɜŬɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ. ȺɚɎɢɘůŰŮɠ ŮɑɜŬɘ 

ɞɘ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ ɧˊɞɡ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ŭɘɞɟɗɩɜɞɡɜ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ əŬɘ 

ůŰɟŮɓɚɩůŮɘɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ɏɢɞɡɜ ɤɠ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ.  

ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ŰɡɢŬɑɞ ɎɚɚɤůŰŮ ˊɞɡ ɢɘɚɘɎŭŮɠ ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɘ, ŬɜɎɛŮůɎ 

Űɞɡɠ əŬɘ ŮəŬŰɞɜŰɎŭŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Ŭˊɧ ɢɩɟŮɠ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐ Ȱɜɤůɖɠ 

ɏɜɤůŬɜ Űɘɠ űɤɜɏɠ Űɞɡɠ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŮ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɚɘŰɧŰɖŰŬɠ, ůŰɖɜ əɘɜɖŰɞˊɞɑɖůɖ 

ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ ůŰɞɡɠ ŭɟɧɛɞɡɠ Űɤɜ ȸɟɡɝŮɚɚɩɜ Űɞɜ ȹŮəɏɛɓɟɘɞ Űɞɡ ô20 - ô23. Ƀ 

ŬɜŰɑəŰɡˊɞɠ Űɤɜ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ ŬɡŰɩɜ ŬɜŬˊɧűŮɡəŰŬ ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ ŭɡůŰɡɢɩɠ əŬɘ Űɞɜ 

ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ůŰɘɠ ɢɩɟŮɠ ɛɏɚɖ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ Ȱɜɤůɖɠ.  ȷɝɑɕŮɘ ɜŬ 

ůɖɛŮɘɩůɞɡɛŮ ɧŰɘ Űɞ ˊŬɟɩɜ Űɞɡɠ ůŰɖɜ əɘɜɖŰɞˊɞɑɖůɖ ŬɡŰɐ ɏŭɤůŮ Űɧůɞ ɖ 

ɄɃȺȹ ɧůɞ əŬɘ ɖ ȹɃȺ.  

Ƀɘ ŮɝŮɚɑɝŮɘɠ ůŰɖɜ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŬɡŰɏɠ ɛɘŬ ˊŬɟɎɛŮŰɟɞɠ ˊɞɡ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ ɐ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ. ȼ 

ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ŰɞɛɏŬɠ ˊɞɡ ůɡɜŮɢɩɠ ŮɝŮɚɑůůŮŰŬɘ. Ƀɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Ŭˊɧ 

Űɖ ɛɘŬ əŬɚɞɨɜŰŬɘ ɜŬ ŮɜɖɛŮɟɤɗɞɨɜ ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɜ ɜŬ 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůɞɡɜ Űɖɜ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬ ɤɠ ɛɏůɞ ˊɞɡ ɗŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ ůŰɖɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ, ŬɚɚɎ əŬɘ ɤɠ ɏɜŬ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ˊɞɡ ɗŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ əŬɘ ɗŬ 

ŭɘŮɡəɞɚɨɜŮɘ Űɖɜ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

ũɘŬ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ɧɛɤɠ ɧɚɞ ŬɡŰɧ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɢɟɧɜɞɠ əŬɘ ůɡɜŮɢɐɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ, ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůŮ ɗɏůɖ ɜŬ 

Ŭəɞɚɞɡɗɐůɞɡɜ Űɘɠ ŮɝŮɚɑɝŮɘɠ Űɖɠ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬɠ ŮɜŰɎůůɞɜŰɎɠ Űɖɜ ůŰɞ ɛɎɗɖɛɎ 

Űɞɡɠ.  
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ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɞ ɧɛɤɠ ɞ ŰɞɛɏŬɠ Űɖɠ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬɠ ˊɞɡ ŬɚɚɎɕŮɘ 

ˊɟɞəŬɚɩɜŰŬɠ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ ŬɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ. Ƀɚɧəɚɖɟɖ ɖ 

əɞɘɜɤɜɑŬ ŬɚɚɎɕŮɘ. ȷɡɝɎɜɞɜŰŬɠ Űɘɠ ˊɟɞəɚɐůŮɘɠ əŬɘ Űɘɠ ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɛɘŬ 

ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ əŬɚŮɑŰŬɘ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ ɜŬ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰŮɑ. ȳɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ŬˊŬɘŰɖŰɘəɐ 

ˊɞɚɡˊɚɞəɧŰɖŰŬ əŬŰŬɚɐɔŮɘ ůŰɞɜ / ůŰɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɗɩɠ əŬɘ ůŰɖ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ ˊɞɡ əŬɚɞɨɜŰŬɘ ɜŬ Űɖ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰɞɨɜ, Űɘɠ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ űɞɟɏɠ ɢɤɟɑɠ Űɖɜ ŬˊŬɘŰɞɨɛŮɜɖ ůŰɐɟɘɝɖ Ŭˊɧ Űɖɜ Ůˊɑůɖɛɖ 

ˊɚŮɡɟɎ.  

ȷŭɘŬɛűɘůɓɐŰɖŰŬ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ 

ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ɛŮ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŮɜɑɞŰŮ əŬɘ ɛŮ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ. 

ũɘŬ Űɞɜ ūɟɧɘɜŰ ŭɨɞ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɗŮɛɏɚɘɞɘ ɚɑɗɞɘ Űɖɠ ŮɡŰɡɢɑŬɠ: ɖ ŬɔɎˊɖ əŬɘ ɖ ŭɞɡɚŮɘɎ.  

Ƀɛɞɚɞɔɞɡɛɏɜɤɠ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛɎ ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ ɧˊɞɡ ɞɘ 

ŭɨɞ ɏɜɜɞɘŮɠ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ůɡɜɡˊɎɟɝɞɡɜ ŬɟɛɞɜɘəɎ əŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ůɡɜɨˊŬɟɝɖ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞɡ ɛŮŰŬŰɟɏˊŮɘ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛɎ ɛŬɠ ůŮ ɚŮɘŰɞɨɟɔɖɛŬ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɛŮɔɎɚɖ 

ŬɚɐɗŮɘŬ ˊɞɡ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Űɖ ɕɐůŬɛŮ ɐ Űɖɜ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩůŬɛŮ əɎɗŮ űɞɟɎ ˊɞɡ 

ɛŬɗɖŰɏɠ ɐ ɛŬɗɐŰɟɘɏɠ ɛŬɠ, Ůɜɐɚɘəɞɘ ˊɘŬ, ɛŬɠ ůɡɜŬɜŰɞɨɜŮ ůŰɞ ŭɟɧɛɞ əŬɘ ɛŬɠ 

ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜɞɡɜ ɛŮ ŭɘɎűɞɟɞɡɠ Űɟɧˊɞɡɠ ɧŰɘ ɖ ŬɔɎˊɖ ůô ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɎɜɞɡɛŮ ɜŬɘ, 

ŮɑɢŮ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ.  

ɄŬɟɧɚŬ ŬɡŰɎ ɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ŰɞɛɏŬɠ ˊɞɡ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ 

ůɡɜŮɢɐ ůŰɐɟɘɝɖ əŬɘ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ. Ƀɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ ŭŮɜ 

ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ůɡɜŮɢɑůɞɡɜ ɜŬ ŬűɐɜɞɜŰŬɘ ɛɧɜɞɘ Űɞɡɠ ɜŬ ˊŬɚɏɣɞɡɜ ɛŮ ɧɚŮɠ ŬɡŰɏɠ 

Űɘɠ ˊɟɞəɚɐůŮɘɠ. ȺɑɜŬɘ ŬɜŬɔəŬɑŬ ɧůɞ ˊɞŰɏ ɎɚɚɤůŰŮ ɖ ůŰɐɟɘɝɖ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ ɏŰůɘ 

ɩůŰŮ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ŮˊɘŰŮɚɏůɞɡɜ Űɞ ɏɟɔɞ Űɞɡɠ ůŮ 

ŬɝɘɞˊɟŮˊŮɑɠ ŮɟɔŬůɘŬəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ əŬɘ ůŮ ɏɜŬ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ɧˊɞɡ ɗŬ ŮˊɘəɟŬŰŮɑ ɖ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ əŬɘ ɧɢɘ ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  

ȾŬɘ Ůŭɩ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜŮŰŬɘ əŬɘ ɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ əŬɘ ɞɡůɘŬůŰɘəɧɠ ɟɧɚɞɠ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɩɜ ɞɟɔŬɜɩůŮɤɜ ɛɘŬɠ əŬɘ ɤɠ ɖ Ůˊɑůɖɛɖ 

űɤɜɐ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɚɞɨɛŬůŰŮ ɜŬ 

ˊŬɚɏɣɞɡɛŮ əŬɘ ɜŬ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɛŮ ɔɘŬ Űɞ əŬɚɧ əŬɘ Űɖ ůŰɐɟɘɝɖ Űɞɡ ŭɖɛɧůɘɞɡ 

ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ Űɤɜ ɚŮɘŰɞɡɟɔɩɜ Űɞɡ.  

ȺɑɛŬɘ ůɑɔɞɡɟɖ ɧŰɘ Űɧůɞ ɞɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ Űɤɜ ŮɘůɖɔɖŰɩɜ Űɞɡ 

ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, ɧůɞ əŬɘ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ˊɞɡ ɗŬ ɔɑɜŮɘ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ŬɡŰɞɨ 

ɗŬ ŭɩůŮɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ űɤɠ ůŰɖɜ Ůɜ ɚɧɔɤ ɗŮɛŬŰɘəɐ, ɛŮ ůŰɧɢɞ ŰŬ ˊɞɟɑůɛŬŰŬ 
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Űɞɡ 27ɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ɜŬ Ŭɝɘɞˊɞɘɖɗɞɨɜ Űɧůɞ ŮɜŰɧɠ Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŬɠ 

ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ ɧůɞ əŬɘ ŮəŰɧɠ, ůŰɞɜ ŭɘɎɚɞɔɞ ˊɞɡ ɗŬ ˊɟɞəɨɣŮɘ əŬɘ ɛŮ Űɖɜ 

Ůˊɑůɖɛɖ ˊɚŮɡɟɎ.  

ɄɟɞŰɞɨ ɞɚɞəɚɖɟɩůɤ Űɞɜ ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ ɛɞɡ, ŮˊɘŰɟɏɣŰŮ ɛɞɡ ɜŬ 

ŮəűɟɎůɤ Ůə ɛɏɟɞɡɠ Űɖɠ ɄŬɔəɨˊɟɘŬɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ȹŬůəɎɚɤɜ Űɘɠ 

ŮɡɢŬɟɘůŰɑŮɠ ɛŬɠ ˊɟɞɠ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ůɡɜŰŮɚŮůŰɏɠ Űɞɡ 27ɞɡ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞɡ 

ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ŮəɚŮəŰɞɨɠ ŮɘůɖɔɖŰɏɠ ɛŬɠ Űɞɡɠ ɞˊɞɑɞɡɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ 

ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɡ ŬˊɞŭɏɢɗɖəŬɜ Űɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ůɐɛŮɟŬ Ůŭɩ ɛŬɕɑ 

ɛŬɠ, ŬɚɚɎ ɓŮɓŬɑɤɠ əŬɘ ˊɟɞɠ ɧɚɞɡɠ ŮůɎɠ, Űɞɡɠ ůɡɛɛŮŰɏɢɞɜŰŮɠ əŬɘ Űɘɠ 

ůɡɛɛŮŰɏɢɞɡůŮɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ Ŭˊɧ Ⱦɨˊɟɞ əŬɘ ȺɚɚɎŭŬ, ˊɞɡ ɛŬɠ ŰɘɛɎŰŮ ɛŮ Űɖ 

ůɡɛɛŮŰɞɢɐ ůŬɠ ůŰɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ.  

Ƀɚɞəɚɖɟɩɜɤ ɝŬɜɎ ɛŮ Ůɡɢɏɠ ɔɘŬ ɛɘŬ əŬɚɐ əŬɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɐ 

ɢɟɞɜɘɎ, ůŮ ɧɚŮɠ əŬɘ ɧɚɞɡɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ ɛŮ Űɖɜ Ůɡɢɐ Űɞ 28ɞ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ 

ɜŬ ɔɑɜŮɘ ůŰɖɜ ȷɛɛɧɢɤůŰɞ ɐ ůŰɖɜ ȾŮɟɨɜŮɘŬ, ůŮ ɛɘŬ ŮɚŮɨɗŮɟɖ əŬɘ ˊŬɜŮɜɤɛɏɜɖ 

Ⱦɨˊɟɞ. 

ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾŬɚɞɨɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ 

Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȺɚɚɎŭŬɠ, ŪŬɜɎůɖ Ⱦɘəɘɜɐ.  

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺəˊɟɧůɤˊŮ Űɞɡ ɆŮɓŬůɛɘɩŰŬŰɞɡ 

ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, ə. ȹɐɛŬɟɢŮ, əŬ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ŭɎůəŬɚɞɘ ˊɞɡ ɛŮ Űɘɠ ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ ůŬɠ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɜŬ ŭɩůŮŰŮ 

űɤɠ əŬɘ ɜŬ ŬˊɞŰɡˊɩůŮŰŮ ɧɚɖ Űɖɜ ŬɔɤɜɑŬ Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Ƀɛɞůˊɞɜŭɘɩɜ 

ɔɘŬ Űɞ ɗɏɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭɘŬˊɟŬɔɛŬŰŮɡɧɛŬůŰŮ, ŬɔŬˊɖŰɐ ɄɟɧŮŭɟŮ Űɖɠ ɄɃȺȹ əŬɘ 

ŬɝɘɧŰɘɛŬ ɛɏɚɖ Űɤɜ ȹɘɞɘəɖŰɘəɩɜ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɤɜ Űɖɠ ɄɃȺȹ əŬɘ Űɖɠ ȹɃȺ, ŬɔŬˊɖŰɞɑ 

Ůəˊɟɧůɤˊɞɘ Űɖɠ ȷȹȺȹɈ, Űɖɠ ɃȿɀȺ, Űɖɠ ɃȺȿɀȺȾ əŬɘ Űɖɠ ɃȿɇȺȾ, ɄɟɧŮŭɟɞɘ 

Űɤɜ Ɇɡɚɚɧɔɤɜ Űɞɡ Ȱɓɟɞɡ əŬɘ Ŭˊɧ ɧɚɖ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ŬɘɟŮŰɞɑ Ůəˊɟɧůɤˊɞɘ Űɞɡ 

əɚɎŭɞɡ, ŬɔŬˊɖŰɞɑ, űɑɚŮɠ əŬɘ űɑɚɞɘ ůɨɜŮŭɟɞɘ ůŰɖ ůɖɛŮɟɘɜɐ ˊŬɟɞɡůɑŬ Ůŭɩ, ůŰɞ 

ůɖɛŮɟɘɜɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, ůŬɠ əŬɚɤůɞɟɑɕɤ əŬɘ Ůɔɩ Ůə ɛɏɟɞɡɠ Űɞɡ ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ 

Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȺɚɚɎŭŬɠ, Ůŭɩ, ůŰɖɜ ˊɧɚɖ Űɖɠ 

ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ ˊɞɡ ɜŬɘ, űɖɛɑɕŮŰŬɘ, ɧˊɤɠ ŮɑˊŮ ˊɞɚɨ ůɤůŰɎ ɞ ə. ȹɐɛŬɟɢɞɠ, 

ɔɘŬ Űɞɜ ůɡɜŮŭɟɘŬəɧ Űɖɠ Űɞɡɟɘůɛɧ, ɛɧɜɞ ˊɞɡ ɖ Ůˊɘɚɞɔɐ Űɖɠ ůɡɜŭɏɗɖəŮ ɛŮ ɛɘŬ 

ˊɞɚɨ ŭɡůɛŮɜɐ ůɡɜɗɐəɖ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɧɚɖ əŬɘ Ůɜɜɞɩ Űɘɠ ˊɡɟəŬɔɘɏɠ Űɞɡ 

əŬɚɞəŬɘɟɘɞɨ, ɔɘŬŰɑ ɖ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ ɐŰŬɜŮ ɛɑŬ Ŭˊô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ˊɧɚŮɘɠ ˊɞɡ 
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ɛŬɟŰɨɟɖůŬɜ əŬŰɎ Űɖ ɢɟɞɜɘɎ ˊɞɡ ɛŬɠ ˊɏɟŬůŮ əŬɘ ɜɞɛɑɕɞɡɛŮ ɧŰɘ Űɞ ɛɡŬɚɧ ɧɚɤɜ 

ɛŬɠ ɓɟɏɗɖəŮ Ůŭɩ Űɞ əŬɚɞəŬɑɟɘ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ŬɟəŮɑ ɛɧɜɞ ŬɡŰɧ.  

ȼ Ůɑůɞŭɞɠ ůŰɖɜ ˊɧɚɖ ɏɢŮɘ ɛɘŬ ŰŬɛˊɏɚŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ŬɜŬűɏɟŮŰŬɘ 

Ŭəɟɘɓɩɠ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ. ɇɖɜ ɓɚɏˊŮɘ əŬɜŮɑɠ ɛˊŬɑɜɞɜŰŬɠ ɛŮ Űɞ ŬɡŰɞəɑɜɖŰɞ əŬɘ 

ɓɚɏˊŮɘ Űɞɜ ɢɎɟŰɖ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ Űɞɜ ŬɘɛŬŰɞɓŬɛɛɏɜɞ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɞůŭɞəɑŬ Űɖɠ 

ŬˊŮɚŮɡɗɏɟɤůɖɠ əŬɘ Űɞɡ ůəɚŬɓɤɛɏɜɞɡ əɞɛɛŬŰɘɞɨ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɞůŭɞəɑŬ Űɞ çȹŮɜ 

ɝŮɢɜɩè ɜŬ ɔɑɜŮɘ ˊɟɎɝɖ. 

ȹɨɞ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ɏɢɞɡɜ ɛɘŬ ɛŬəɟɎ ɘůŰɞɟɑŬ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ, ŰŬ ŮɑˊŮ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ɖ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ, ŰŬ ŬˊɞŰɨˊɤůŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əŬɚɎ, əŬɘ 

ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ əŬɘ ɞɘ ŭɨɞ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ůŬɠ əŬɚɤůɞɟɑɕɞɡɛŮ əŬɘ ůŬɠ ŮɡɢɧɛŬůŰŮ 

ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ əŬɘ ŮɡɢɧɛŬůŰŮ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ Űɞ 2024 ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɢɟɞɜɘɎ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬɠ əŬɘ ŮˊɘŰɏɚɞɡɠ ŬɜɎŰŬůɖɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ Űɧůɞ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ 

ˊɞɡ ŮɑɛŬůŰŮ ůŮ ɗɏůɖ ɤɠ ȹɃȺ ɜŬ Űɞ ˊɞɨɛŮ ɧŰɘ Űɖɜ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ, ŬɚɚɎ əŬɘ ůŰɖɜ 

Ⱦɨˊɟɞ.  

ūɏŰɞɠ ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ ůŰɞ 27ɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ. ɇɞ 1987 ůŰɖɜ ŬɑɗɞɡůŬ 

Űɖɠ ɄɞɚɡŰŮɢɜŮɘɞɨˊɞɚɖɠ ůŰɞɡ ȻɤɔɟɎűɞɡ Ŭˊɧ Űɘɠ 26 ɛɏɢɟɘ Űɘɠ 29 ɀŬȶɞɡ 

ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐɗɖəŮ Űɞ 1ɞ ɄŬɜŮɚɚɐɜɘɞ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ ɛŮ 

ɗɏɛŬ: çȹɖɛɞəɟŬŰɘəɐ ˊŬɘŭŮɑŬè. ȺɝŬɘɟŮŰɘəɧ ɗɏɛŬ əŬɘ ɢɎɟŬɝŮ Űɖɜ ˊɞɟŮɑŬ Űɤɜ 

ɆɡɜŮŭɟɑɤɜ ŰŬ ŮˊɧɛŮɜŬ ɢɟɧɜɘŬ.  

ȷəɞɚɞɨɗɖůŬɜ ɎɚɚŬ 25 ŰŬ ɞˊɞɑŬ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ŮɜŬɚɚɎɝ 

ůŰɞɜ ŮɚɚŬŭɘəɧ ɢɩɟɞ əŬɘ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɛŮ ŭɡůəɞɚɑŮɠ əŬɘ ůŮ ŬɟŬɘɧŰŮɟŬ ŭɘŬůŰɐɛŬŰŬ 

ˊɘŬ ŮɝŬɘŰɑŬɠ Űɖɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ əɟɑůɖɠ ˊɟɩŰŬ əŬɘ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ. 

ɇɞ ˊɘɞ ˊɟɧůűŬŰɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐɗɖəŮ ůŰŬ ȽɤɎɜɜɘɜŬ ɛŮ ɗɏɛŬ: 

çȹɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɛŮ ɡˊɞůŰɖɟɘəŰɘəɏɠ ŭɞɛɏɠ ˊɟŬɔɛɎŰɤůɖɠ Űɖɠ ɏɜŰŬɝɖɠ əŬɘ ɧɢɘ 

Űɞɡ ŬˊɞəɚŮɘůɛɞɨè, ɗɏɛŬ ˊɞɡ əŬɘ ŬɡŰɧ ŬɔɔɑɕŮɘ ɧůɞ ɚɑɔŬ Űɖ ůɖɛŮɟɘɜɐ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ůŰɞ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ɏɔɘɜŮ ůŰɞ Űɏɚɞɠ Űɞɡ 

ȷˊɟɘɚɑɞɡ əŬɘ ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ ɀŬȶɞɡ Űɞɡ 2019.  

ȼ ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ Űɤɜ ɆɡɜŮŭɟɑɤɜ Űɖɠ ȹɃȺ əŬɘ Űɖɠ ɄɃȺȹ ŬɔɔɑɕŮɘ 

ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŬˊŬůɢɞɚɞɨɜ ůŰɖɜ ˊɟɎɝɖ ɐ 

ˊɟɧəŮɘŰŬɘ ɜŬ ŬˊŬůɢɞɚɐůɞɡɜ ŰŬ ŮˊɧɛŮɜŬ ɢɟɧɜɘŬ əɎɗŮ űɞɟɎ ɧˊɤɠ ɏɢŮɘ 

ŬˊɞŭŮɘɢɗŮɑ Űɞ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȷɜ ŭŮɘ əŬɜŮɑɠ Űɖ ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ Űɤɜ 

ɆɡɜŮŭɟɑɤɜ ůŰɖ ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɞɡ ɢɟɧɜɞɡ ɗŬ ˊŬɟŬŰɖɟɐůŮɘ ɧŰɘ Űɞ 1989 ɐŭɖ ɞɘ ŭɨɞ 

ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ɗɑɔɞɡɜ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȰɜŬ ɗɏɛŬ 
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ˊɞɡ Űɧůɞ ˊɞɚɨ, ɏɜŬ ɕɐŰɖɛŬ ˊɞɡ Űɧůɞ ˊɞɚɨ ɏɢŮɘ ŰŬɚŬɘˊɤɟɐůŮɘ əɡɟɘɞɚŮəŰɘəɎ 

Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɢɩɟɞ ɛŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ŮűŬɟɛɧɕɞɜŰŬɘ.  

ŪŬ ŭŮɘ ɧŰɘ Űɞ 1992 ɔɑɜŮŰŬɘ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɔɘŬ Űɖɜ Ʉɟɞůɢɞɚɘəɐ ȷɔɤɔɐ 

əŬɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ əŬɘ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, Űɖɜ Ʉɟɞůɢɞɚɘəɐ ȷɔɤɔɐ ˊɞɡ Ůŭɩ 

ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘ ˊɏɟŬ Ŭˊɧ Űɖɜ əŬɗɘɏɟɤůɖ Űɖɠ 

ŭɑɢɟɞɜɖɠ ɡˊɞɢɟŮɤŰɘəɐɠ ˊɟɞůɢɞɚɘəɐɠ Ŭɔɤɔɐɠ, ůɡɜŮɢɑɕŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘ 

ŰŮɟɎůŰɘŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ, ˊɏɟŬ Ŭˊɧ Űɞ əŰɘɟɘŬəɧ əŬɘ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ɤɟŬɟɑɞɡ Űɤɜ 

ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɤɜ ůŰŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ, ɧˊɤɠ əŬɘ ůŰŬ ɞɚɘɔɞɗɏůɘŬ ůɢɞɚŮɑŬ.  

ŪŬ ŭŮɘ ɧŰɘ Űɞ ô99 ɗɑɔŮŰŬɘ Űɞ ɗɏɛŬ Űɞɡ ŭŬůəɎɚɞɡ əŬɘ ɛɘɚɎɛŮ 

ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ ɔɘŬ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ, ŭŮɜ ɛɘɚɎɛŮ ɛɧɜɞ ɔɘŬ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ Űɖɠ 

ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɤɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɑŬ əŬɘ əɞɘɜɤɜɘəɧ ŮŰŬɑɟɞ, ɕɐŰɖɛŬ 

Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ɑůɤɠ ŰŮɗŮɑ ůŰɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ɔɘŬŰɑ ɞ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧɠ 

ɟɧɚɞɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ Ŭəɧɛɖ ɛɏɜŮɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɜŬ ŬɜŬɔɜɤɟɘůŰŮɑ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɧˊɤɠ ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ.  

ȷɡŰɏɠ ɞɘ ŬɜŬűɞɟɏɠ, ɧˊɤɠ əŬɘ ɖ ŬɜŬűɞɟɎ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ůŰŬ 

ɢɟɧɜɘŬ Űɖɠ əɟɑůɖɠ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ ɧŰŬɜ ɝŬɜŬɝŮəɑɜɖůŮ ɛŮ Űɞ 25ɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɖ ůŮɘɟɎ 

Űɤɜ ɆɡɜŮŭɟɑɤɜ ůŰɖ ȿŮɡəɤůɑŬ Űɞɜ ȷˊɟɑɚɘɞ Űɞɡ ô17, ŮɑɜŬɘ ŬɜŬűɞɟɏɠ ůŰɖ 

ɗŮɛŬŰɞɚɞɔɑŬ Ůɜɧɠ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ ɛɘŬɠ ůɨɜŬɝɖɠ 

ŰɞɡɟɘůŰɘəɞɨ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ əŬɘ ŬˊɚɎ ŬɜŰŬɚɚŬɔɐɠ ŬˊɧɣŮɤɜ ůŮ ɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭɞ 

ŮɗɘɛɞŰɡˊɘəɧ ɛŮŰŬɝɨ ŭɨɞ Ƀɛɞůˊɞɜŭɘɩɜ.  

ɄɟɧəŮɘŰŬɘ ɔɘŬ ɆɡɜɏŭɟɘŬ ˊɞɡ ɛŮ ŰŬ ˊɟŬəŰɘəɎ Űɞɡɠ ɏɢɞɡɜ ŭɩůŮɘ 

ůŰɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŬˊɧɣŮɘɠ əŬɘ ɗɏůŮɘɠ əŬɘ ɏɢɞɡɜ ɗɤɟŬəɑůŮɘ Űɘɠ ɗɏůŮɘɠ 

Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ əŬɘ Űɖɠ ɄŬɔəɨˊɟɘŬɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ Ⱥɚɚɐɜɤɜ 

ȹŬůəɎɚɤɜ. ɄɟɧəŮɘŰŬɘ ɔɘŬ ɆɡɜɏŭɟɘŬ ˊɞɡ ɚɏɜŮ ˊɟɞɠ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɞɘ 

əɡɓŮɟɜɐůŮɘɠ ˊɟɞůˊŬɗɞɨɜ ɜŬ Ŭˊɞəɟɨɣɞɡɜ, ɧŰɘ ɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ ˊɞɡ 

ŮəűɟɎɕɞɡɜ ɞɘ ɆɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬˊɚɎ 

ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ, ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ɚɧɔɞɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ˊɏɟŬ Ŭˊɧ Űɖ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɐ 

ŭɘŮəŭɑəɖůɖ ŮɛˊŮɟɘɏɢŮɘ ůŮ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɓŬɗɛɧ Űɖɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ 

ŰŮəɛɖɟɑɤůɖ ɔɘŬ əɎɗŮ ɗɏůɖ ˊɞɡ Ŭɟɗɟɩɜɞɡɜ ɞɘ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ, ɔɘŬ əɎɗŮ ɗɏůɖ 

ˊɞɡ ŰŮɑɜŮɘ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɢɟɐůɘɛɖ ɔɘŬ Űɖ ŭɖɛɧůɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɔɘŬ Űɞ 

ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ.  

ūɏŰɞɠ, Űɞ ɗɏɛŬ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ 
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ɏɟɢŮŰŬɘ Űɧůɞ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐɗɖəŮ əŬɘ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ 

ɛŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ ɜŬ ɔɑɜɞɡɛŮ əɞɘɜɤɜɞɑ Űɤɜ ŮɡɟɖɛɎŰɤɜ Űɖɠ, ɧůɞ əŬɘ 

ɛŮ Űɘɠ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ůɖɛŬɜŰɘəɏɠ ɞɛɘɚɑŮɠ ˊɞɡ ɗŬ ˊŬɟɞɡůɘŬůŰɞɨɜ ɜŬ ŬɜŬŭŮɑɝŮɘ ɏɜŬ 

ˊɞɚɨ əɟɑůɘɛɞ ɕɐŰɖɛŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ.  

ɇɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ŮɑɜŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ŬˊŬɘŰɖŰɘəɧ əŬɘ 

ůŰɟŮůɞɔɧɜɞ. ȼ Ůɡɗɨɜɖ Űɖɠ ŰɎɝɖɠ, ɞɘ ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ əŬɘ ɖ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɐ ůɡɜŬɜŬůŰɟɞűɐ ɛŮ ɔɞɜŮɑɠ, ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ 

ŬɜŬˊɧűŮɡəŰɞ Ɏɔɢɞɠ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ.  

ɄɏɟŬ Ŭˊɧ ŰŬ ˊŬɟŬˊɎɜɤ, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ůŰɖ ɢɩɟŬ ɛŬɠ 

ŮəŰɏɗɖəŬɜ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ůŮ ŮˊɘɓŬɟɡɛɏɜŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, Űɧůɞ 

əŬŰɎ Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ŰŬ ŬɜɏűŮɟŮ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ŰŬ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ əŬɘ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ɖ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ, ɧůɞ əŬɘ 

Űɖɠ ɔŮɜɘəɧŰŮɟɖɠ ŮűŬɟɛɞɕɧɛŮɜɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ɖ ɞˊɞɑŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ɏɢŮɘ ˊɎɣŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɤɠ ŮˊɘůŰɐɛɞɜŬ 

ˊŬɘŭŬɔɤɔɧ, ŬɚɚɎ Űɞ əɡɟɘɧŰŮɟɞ ɏɢŮɘ ˊɎɣŮɘ ɜŬ Űɞɜ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘ ɤɠ Űɞ 

ˊɟɧůɤˊɞ, Űɞ ˊɞɚɨŰɘɛɞ ɗŬ ɏɚŮɔŬ ˊɟɧůɤˊɞ, ˊɞɡ ɏɟɢŮŰŬɘ ůŮ əŬɗɖɛŮɟɘɜɐ 

ŮˊŬűɐ ɛŮ Űɞ ɔɜɤůŰɘəɧ əŬɘ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɧ əɧůɛɞ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ ɛŬɠ əŬɘ ˊɞɡ ɗŬ 

ŮɑɢŮ ɤɠ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ, ŮɎɜ ɔɘɜɧŰŬɜ ɖ ůɤůŰɐ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ, Űɖɜ ɘŭɘŬɑŰŮɟɖ ɛɏɟɘɛɜŬ 

əŬɘ əɎɚɡɣɖ Űɤɜ ɕɖŰɖɛɎŰɤɜ ˊɞɡ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ Űɞ ɟɧɚɞ Űɞɡ.  

ȼ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɧůɞ ůŮ ůɤɛŬŰɘəɧ ɧůɞ əŬɘ 

ɣɡɢɞɚɞɔɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ, ɖ ɓŬůɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ, ŭɖɚŬŭɐ, Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ŭŮɑɢɜŮɘ ɧŰɘ ɖ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɖɠ ɞˊɞɑŬɠ ŰɡɔɢɎɜɞɡɜ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɐ Űɖɠ ŬůűɡəŰɘəɐɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ˊɑŮůɖɠ, Űɖɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ 

əŬɘ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐɠ əŬɗɐɚɤůɖɠ əŬɘ Űɖɠ ůɡůŰɖɛŬŰɘəɎ ɛŮɗɞŭŮɡɛɏɜɖɠ ŬˊŬɝɑɤůɖɠ 

Űɞɡ ɟɧɚɞɡ Űɞɡɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ.  

Ȳůɤɠ ɜŬ ŬɜŬɟɤŰɖɗŮɑ əɎˊɞɘɞɠ Űɘ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɛŮŰɎ Űɞ Űɏɚɞɠ 

ŬɡŰɞɨ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, Űɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ˊɟɞůŭɞəɞɨɛŮ Ŭˊɧ ŰŬ ˊɞɟɑůɛŬŰŬ 

ŬɡŰɞɨ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, Ŭˊɧ Űɘɠ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɗŬ ŬɜŬˊŰɡɢɗɞɨɜ Ůŭɩ. 

ɄŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɧŰɘ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ŭŮɜ ɗŬ əɚŮɑůŮɘ Ůŭɩ. ɄŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɧŰɘ Űɞ 27ɞ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ ɗŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɏɜŬɡůɛŬ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊŮɘ ɛŮ ˊɞɚɨ ůɞɓŬɟɧ əŬɘ 

ɛŮ ˊɞɚɨ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ ŰŮəɛɖɟɘɤɛɏɜɞ Űɟɧˊɞ ˊɟɞɠ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɞ ˊɧůɞ 

ŭɨůəɞɚɖ ŮɑɜŬɘ ɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ɧɢɘ ɔɘŬ ɜŬ Űɞɜ 

ɚɡˊɖɗɞɨɜ, ɧɢɘ ɔɘŬ ɜŬ Űɟɏɝɞɡɜ ɜŬ Űɞɡ ůɡɛˊŬɟŬůŰŬɗɞɨɜ ůŮ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɧ 

ŮˊɑˊŮŭɞ, ŬɚɚɎ ɔɘŬ ɜŬ ɡˊɞɢɟŮɤɗŮɑ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɜŬ ɛˊŮɘ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ 
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əŬɘ ɖ əɡɓɏɟɜɖůɖ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ əŬɘ űŬɜŰɎɕɞɛŬɘ ŰŬ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ 

ɘůɢɨɞɡɜ əŬɘ ɔɘŬ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ɜŬ ɛˊɞɡɜ ůŮ ɛɘŬ ůɞɓŬɟɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŭɘŬɚɧɔɞɡ, 

ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ, Űɤɜ ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ ˊɞɡ Űɞ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ 

əŬɘ Űɞɡ ˊɧůɞ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɞɑ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɧŰŬɜ ɞɘ 

ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ ŮűŬɟɛɧɕɞɜŰŬɘ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ ůɡɜɗɚɘˊŰɘəɏɠ əŬɘ Űɧůɞ əŬŰŬůŰɟɞűɘəɏɠ 

ɔɘŬ Űɖ ŭɖɛɧůɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ.  

ȾɚŮɑɜɞɜŰŬɠ, ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ůɡɜŰŮɚŮůŰɏɠ 

Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, ɧůɞɡɠ ŭɞɨɚŮɣŬɜ ɔɘŬ ɜŬ űŰɎůɞɡɛŮ ůɐɛŮɟŬ Ůŭɩ ůŰɖɜ 

ˊŬɜɏɛɞɟűɖ əŬɘ űɘɚɧɝŮɜɖ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ əŬɘ Űɞɡɠ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨɠ 

ŭŬůəɎɚɞɡɠ ˊɞɡ ɗŬ ɟɑɝɞɡɜ űɤɠ ůŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ ˊŰɡɢɏɠ Űɞɡ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ůɖɛŬɜŰɘəɞɨ 

ɗɏɛŬŰɞɠ ˊɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰŮɨŮŰŬɘ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ.  

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ŬɜŬűɏɟɤ ɧŰɘ ɞɘ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ɛŬɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

ůɡɛˊɚɖɟɩůŮɘ 70 ɢɟɧɜɘŬ ɕɤɐɠ ɖ ɄɃȺȹ əŬɘ 100 ɖ ȹɃȺ, ŬˊŮɡɗɡɜɗɐəŬɛŮ ůŰɞɜ 

ůɨɜŭŮůɛɧ ɛŬɠ, əŬɗɖɔɖŰɐ Űɞɡ ȷɟɘůŰɞŰŮɚŮɑɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ Űɖɠ 

ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖɠ, Ⱦɨˊɟɘɞ ůŰɖɜ əŬŰŬɔɤɔɐ, ȹɖɛɐŰɟɖ ɉŬɟŬɚɎɛˊɞɡɠ, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ɏɢŮɘ 

ɔɟɎɣŮɘ Űɞ ɓɘɓɚɑɞ Űɖɠ ɘůŰɞɟɑŬɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ 4 ůɡɔɔɟŬűŮɑɠ 

ˊɞɡ ɏɔɟŬɣŬɜ Űɞ ɓɘɓɚɑɞ Űɖɠ ɘůŰɞɟɑŬɠ Űɖɠ ȹɃȺ, ɩůŰŮ ɜŬ ŮəűɤɜɐůŮɘ Űɖɜ 

ŮɜŬɟəŰɐɟɘŬ ɞɛɘɚɑŬ. ɄŬɟɎ Űɖ ɗɏɚɖůɐ Űɞɡ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůɐɛŮɟŬ Ůŭɩ ɛŬɕɑ ɛŬɠ Űɞɡ 

ɐŰŬɜ ŬŭɨɜŬŰɞ ɔɘŬ ɚɧɔɞɡɠ ŬɜŮɝɎɟŰɖŰɞɡɠ Ŭˊɧ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɧ ɛŬɠ.  

ɇɞɜ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɧɗŮůɐ Űɞɡ, Űɞɜ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ɔɘŬ Űɖɜ 

ˊɟɧɗŮůɐ Űɞɡ, ŬɚɚɎ əɡɟɑɤɠ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɞůűɞɟɎ Űɞɡ ˊɟɞɠ Űɘɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ɛŬɠ 

əŬɘ Űɖɜ Ůɘɚɘəɟɘɜɐ ŬɔɎˊɖ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ əŬɘ 

Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ.  

ȷɔŬˊɖŰɞɑ ˊɟɞůəŮəɚɖɛɏɜɞɘ, űɑɚɞɘ əŬɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ŮɑɛŬɘ ůɑɔɞɡɟɞɠ 

ɧŰɘ Űɞ ɛɏɚɚɞɜ ɗŬ űɏɟŮɘ Űɖ ȹɃȺ əŬɘ Űɖɜ ɄɃȺȹ ŬəɧɛŬ ˊɘɞ əɞɜŰɎ. Ƀ ŭɟɧɛɞɠ Űɞɡ 

ŬɔɩɜŬ ɔɘŬ Űɖ ŭɖɛɧůɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɔɘŬ Űɖɜ ɡˊŮɟɎůˊɘůɖ Űɤɜ ŭɘəŬɘɤɛɎŰɤɜ 

ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Űɖɠ əɞɘɜɐɠ ŭɟɎůɖɠ Űɤɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɩɜ ŬɚɚɎ əŬɘ 

ˊɎůɖɠ űɨůŮɤɠ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɘɩɜ, ŮɑɜŬɘ ɞ ɛɞɜɧŭɟɞɛɞɠ ˊɞɡ ŭɘŬɓŬɑɜɞɡɛŮ ɛŮ ɏɜŬ 

ůŰɧɢɞ: Űɖɜ Ůɜɑůɢɡůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɞɜ ɟɧɚɞ Űɞɡɠ, ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞɡ 

ɘůɢɡɟɞɨ, ŭɖɛɧůɘɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. ɇɖ ɛɧɜɖ ɛɞɟűɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɜŬ ŬɜŰŬˊɞəɟɘɗŮɑ ůŰɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ, Űɘɠ ɛɞɟűɤŰɘəɏɠ ŬɜɎɔəŮɠ Űɤɜ 

ɛŬɗɖŰɩɜ. ȾŬɘ ŭɡůŰɡɢɩɠ ŬɡŰɐ ɖ ŬɜŬűɞɟɎ ɔɑɜŮŰŬɘ ɧŰŬɜ ŬɜŬˊŰɨůůŮŰŬɘ ɧɚɞ əŬɘ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŰŮɑɜŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ Ŭˊɧ ŭɖɛɧůɘɞ 

ŬɔŬɗɧ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ ŮɛˊɞɟŮɡɛŬŰɞˊɞɑɖůɖɠ.    
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ɁŬ ɗɡɛɑůɤ ɗŬ ɛɞɡ ŮˊɘŰɟɏɣŮŰŮ ɧŰɘ Űɞ 2019 ɞ Ɂɑəɞɠ ɞ 

ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ ɐŰŬɜ ůŰɖɜ ɞɛɎŭŬ Űɤɜ əŬɗɖɔɖŰɩɜ ˊɞɡ ŮɑɢŬɜ əɎɜŮɘ ŬɡŰɐ Űɖɜ 

ɏɟŮɡɜŬ ɔɘŬ ɚɞɔŬɟɘŬůɛɧ Űɖɠ ȹɃȺ əŬɘ Űɖɠ ɃȿɀȺ ŰɧŰŮ, ɞɘ ŭɨɞ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ Űɖɠ 

ȹɃȺ əŬɘ Űɖɠ ɃȿɀȺ ŮɑɢŬɜ ɗɑɝŮɘ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ ɘŭɘɤŰɘəɞˊɞɑɖůɖɠ, Űɖɠ ɞɚɞɏɜŬ 

ŬɡɝŬɜɧɛŮɜɖɠ ɘŭɘɤŰɘəɞˊɞɑɖůɖɠ ůŰɖ ŭɖɛɧůɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ɇŬ ˊɞɟɑůɛŬŰŬ 

ŮəŮɑɜɖɠ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ ɏŭŮɘɝŬɜ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŰŮɑɜŮɘ ɜŬ əŬɗɘŮɟɤɗŮɑ ůŰɘɠ ɛɏɟŮɠ ɛŬɠ. 

ȷɡŰɧ ˊɞɡ ŰŮɑɜŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ɖ əŬŰŬůŰɟɞűɐ ɔɘŬ Űɞ ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ. ɇɖɜ 

ŬɡɝŬɜɧɛŮɜɖ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɤɜ əŮɟŭɞűɞɟɘɩɜ ɛɏůŬ ůŰɞ ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ɛɏůŬ 

ůŰɖ ŭɖɛɧůɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ.  

ŪŮɤɟɩ ɧŰɘ ɞɘ ŭɨɞ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ əŬɘ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ 

ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ ŬɔɩɜŬ ɜŬ ŭɩůɞɡɛŮ ŰŬ ŮˊɧɛŮɜŬ ɢɟɧɜɘŬ. ȰɜŬ ˊɞɚɨ ˊɘɞ 

ŭɨůəɞɚɞ ŬɔɩɜŬ Ŭˊô ŬɡŰɧɜ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ˊɟɞɖɔɖɗŮɑ, ɏɜŬɜ ŬɔɩɜŬ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ɗŬ ŮɑɜŬɘ 

ŬɔɩɜŬɠ ɕɤɐɠ əŬɘ ɡˊŮɟɎůˊɘůɖɠ Űɖɠ ɨˊŬɟɝɖɠ Űɞɡ ŭɖɛɧůɘɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. ȷɠ 

ŬˊɞŰŮɚɏůŮɘ, ɚɞɘˊɧɜ, əŬɘ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ŬɡŰɧ ɛɑŬ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ɜŬ ŮɜɘůɢɡɗŮɑ Ŭəɧɛɖ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ŬɡŰɧɠ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɤɜ ŭɨɞ Ƀɛɞůˊɞɜŭɘɩɜ, Ŭɠ ŬˊɞŰŮɚɏůŮɘ ɏɜŬ 

ˊɞɚɨŰɘɛɞ ɧˊɚɞ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ ŬɜŰɘůŰŬɗɞɨɛŮ ůŮ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŭɘŬɚɨɞɡɜ əŬɘ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ, ɛŮ ɞɚɏɗɟɘŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ɔɘŬ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ.  

ȾŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, əŬɚɐ ŭɘŬɛɞɜɐ ůŰɖɜ 

ˊɧɚɖ Űɖɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ ůŮ ɧɚɞɡɠ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɢɟɞɜɘɎ 

ɜɘəɖűɧɟŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɀŮ Űɘɠ ɞɛɘɚɑŮɠ Űɤɜ Ʉɟɞɏŭɟɤɜ Űɤɜ 

ŭɡɞ Ƀɛɞůˊɞɜŭɘɩɜ ɏəɚŮɘůŮ əŬɘ ɞ ŭŮɨŰŮɟɞɠ əɨəɚɞɠ. ɃŭŮɨɞɡɛŮ ˊɟɞɠ Űɞ 

əɚŮɑůɘɛɞ, ˊɟɘɜ ɔɑɜŮɘ ŬɡŰɧ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɑŬ ůɡɛɓɞɚɘəɐ ŬɜŰŬɚɚŬɔɐ ŭɩɟɤɜ. 

ɄŬɟŬəŬɚɩ Űɞɡɠ ŭɡɞ Ʉɟɞɏŭɟɞɡɠ əŬɘ ŰŬ ɛɏɚɖ -ɄɟɧŮŭɟŮ;- Űɞɡ ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ 

Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ ɜŬ ˊŮɟɎůɞɡɜ ɛˊɟɞůŰɎ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰŬɚɚŬɔɐ Űɤɜ ŭɩɟɤɜ.   

Ɇɡɛɓɞɚɘəɐ ŬɜŰŬɚɚŬɔɐ ŭɩɟɤɜ 

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾŬɘ ɛŮŰɎ ɧˊɤɠ ɗŬ ɏɢŮŰŮ ŭŮɘ ɧɚɞɘ 

ůŰɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ŭŮɑˊɜɞ ɡˊɞŭɞɢɐɠ ůŰɞ ɢɩɟɞ Ŭəɟɘɓɩɠ Ŭˊɧ ˊɑůɤ, ɏɝɤ 

Ŭˊɧ Űɖɜ ŬɑɗɞɡůŬ əŬɘ ɓɏɓŬɘŬ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬ ɧɚɞɡɠ ɧůɞɡɠ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɞɨɜ Űɞ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ.   

ȹŮɑˊɜɞ ɡˊɞŭɞɢɐɠ 

ȿȼɂȼ ȺɅũȷɆȽɋɁ 1ɖɠ ȼɀȺɅȷɆ 
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27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ  

 

       ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ: Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ 

 

     ɄɅɃȺȹɅȺȽɃ: 

ɆɇȷɈɅɃɆ ɄȺɇɅȷȾȼɆ: ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ɆɄɈɅɃɆ ɀȷɅȽɁȼɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɀȷɁɃɆ ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɇŬɛɑŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɉȷɅȼɆ ɉȷɅȷȿȷɀɄɃɈɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ȷɄɃɆɇɃȿɃɆ ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ: ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ɄȷɀɄɃɆ ɄȷɄȷȹɃɄɃɈȿɃɆ: ũŮɜɘəɧɠ ɇŬɛɑŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

        ũȽȷɁɁȼɆ ɅɃɈɄȷɆ: ɈˊŮɨɗɡɜɞɠ ɡɚɘəɞɨ əŬɘ ɓɘɓɚɘɞɗɐəɖɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ɁɇȽɁȷ ɅȺɄɄȷ: ɀɏɚɞɠ ȹ.Ɇ. ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

Ȼɋȼ ȾȷȿɇɆɃɈ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ 

                 

ɇȺɇȷɅɇȼ 3 ȽȷɁɃɈȷɅȽɃɈ 2024 

 

2ɖ ȼɀȺɅȷ 

ɄɅɋȽɁȼ ɆɈɁȺȹɅȽȷɆȼ 

 

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɆɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɗŬ ɝŮəɘɜɐůɞɡɛŮ. 

ɄŬɟŬəŬɚɩ ɜŬ əŬɗɑůŮŰŮ əɎŰɤ, əɎˊɞɘɞɘ ŮəŮɑ ůŰɞ Űɏɚɞɠ əŬɚɨŰŮɟŬ ɗŬ ɐŰŬɜ ɜŬ 

ɏɟɗɞɡɜ ɛˊɟɞůŰɎ ɜŬ ɓɚɏˊɞɡɜ əŬɘ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬůɖ.  

ȿɞɘˊɧɜ, əŬɚɖɛɏɟŬ əŬɘ ŮˊɑůɖɛŬ. ɀŮ ɓɎůɖ Űɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ Űɞɡ 

ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ɖ ˊɟɩŰɖ Ůɘůɐɔɖůɖ ɗŬ ɔɑɜŮɘ Ŭˊɧ Űɞɜ ȾŬɗɖɔɖŰɐ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ 

ȹɘɞɑəɖůɖɠ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŬŰɟɩɜ ůŰɞ ɔɜɤůŰɘəɧ 
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ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ çɄɞůɞŰɘəɏɠ ɛɏɗɞŭɞɘ ůŰɖɜ Ⱦɞɘɜɤɜɘəɐ əŬɘ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ȰɟŮɡɜŬè ə. 

ũŮɩɟɔɘɞ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ. ŪŬ ɛŬɠ ˊŬɟɞɡůɘɎůŮɘ ŰŬ ŮɡɟɐɛŬŰŬ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ Űɖɠ ȹɃȺ 

ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ɏɢŮŰŮ Űɞɜ 

ɚɧɔɞ.  

 

çɄŬɟɞɡůɑŬůɖ ŮɡɟɖɛɎŰɤɜ ɏɟŮɡɜŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜè (ȷȭ ɛɏɟɞɠ) 

 

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȾŬɚɖɛɏɟŬ ůŬɠ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ əŬɘ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ. ŪŬ ŭɞɨɛŮ ŰŬ 

ŮɡɟɐɛŬŰŬ Ŭˊɧ Űɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ Űɞɡ 

ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

ȱŰŬɜ ɏɜŬ ŮəŰŮɜɏɠ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ, ɓɏɓŬɘŬ ɛɖɜ ůŬɠ ŰɟɞɛɎɕɞɡɜ ɞɘ ŭɘŬűɎɜŮɘŮɠ, 

ŮɑɜŬɘ ůŮ ŭɨɞ ŭɧůŮɘɠ, Űɘɠ ɛɘůɏɠ ɗŬ ŭɞɨɛŮ ůɐɛŮɟŬ əŬɘ ŰŬ ɡˊɧɚɞɘˊŬ ɛɘůɎ Ŭɨɟɘɞ 

ůŰɞ ŭŮɨŰŮɟɞ əɞɛɛɎŰɘ. ɆɐɛŮɟŬ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ˊɘɞé, ŰŬ ˊɘɞ ůŰŮɜɎɢɤɟŬ, Ŭɨɟɘɞ ɗŬ 

ɛˊɞɨɛŮ ůŰŬ ˊɘɞ ŬɘůɘɧŭɞɝŬ əɞɛɛɎŰɘŬ.  

ȰɢɞɡɛŮ ɚɞɘˊɧɜ Űɞ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ, Űɖɜ ŰŬɡŰɧŰɖŰŬ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ, ɖ 

ɏɟŮɡɜŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐɗɖəŮ Ŭˊɧ Űɞɜ ɇɞɛɏŬ Ƀɘəɞɜɞɛɘəɐɠ əŬɘ 

Ⱦɞɘɜɤɜɘəɐɠ əŬɘ ɄɞůɞŰɘəɐɠ ȰɟŮɡɜŬɠ Űɞɡ ȺɟɔŬůŰɖɟɑɞɡ Űɞ ɞˊɞɑɞ Ŭɜɐəɤ ůŰɞ 

ɇɛɐɛŬ ȹɘɞɑəɖůɖɠ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŬŰɟɩɜ, ɏɔɘɜŮ ɔɘŬ Űɖ 

ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ ȺɚɚɎŭɞɠ, ŮɑɜŬɘ ˊɞůɞŰɘəɐ, Űɞ ŭŮɑɔɛŬ ɛŬɠ əŬŰɏɚɖɝŮ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ 3.119 ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ˊŬɟŬˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɘɠ 

ˊɟɞůŭɞəɑŮɠ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ, ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ əŬɚɧ Űɞ ŭŮɑɔɛŬ. ɁŬ 

ɗɡɛɑůɤ ɧŰɘ ɞɘ ɏɟŮɡɜŮɠ ˊɞɡ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ůɡɜɐɗɤɠ əŬɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ůŰɘɠ ŰɖɚŮɞɟɎůŮɘɠ 

ŮɑɜŬɘ 1.000 1.200 ɎŰɞɛŬ əŬɘ ɛɧɜɞ ŰŬ exit poll űŰɎɜɞɡɜ ůŮ ɜɞɨɛŮɟŬ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ 

Ŭˊô ŰŬ 3.000, ůŰɟɤɛŬŰɞˊɞɘɖɛɏɜɖ əŬɘ ŰɡɢŬɑŬ ŭŮɘɔɛŬŰɞɚɖɣɑŬ, ɖ ůŰɎɗɛŮɡůɖ 

ɏɔɘɜŮ ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɖɜ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ŮɑɜŬɘ ŰŮɚŮɑɤɠ 

ˊɟɧůűŬŰɖ, ɏŰɟŮɝŮ ŰɩɟŬ Űɞɜ Ɂɞɏɛɓɟɖ əŬɘ Űɞɜ ȹŮəɏɛɓɟɖ Űɞɡ 2023.  

ɄŬɟŮɛˊɘˊŰɧɜŰɤɠ Űɞ ȺɟɔŬůŰɐɟɘɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ Ŭɜɐəɤ ŭɘŬɗɏŰŮɘ Űɖɜ 

ˊɘůŰɞˊɞɑɖůɖ əŬɘ ɜŬ ŭɘŮɜŮɟɔŮɑ ˊŬɜŮɚɚŬŭɘəɏɠ ɏɟŮɡɜŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ɔɜɩɛɖɠ əŰɚ. 

ȺɑɜŬɘ ˊɘůŰɞˊɞɘɖɛɏɜɞ ȺɟɔŬůŰɐɟɘɞ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɐ Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ.  

ɇɞ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ ˊɞɡ ŬůɢɞɚɖɗɐəŬɛŮ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ, ɏɢɞɡɛŮ 

Űɞ űŬɘɜɧɛŮɜɞ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ əɨɟɘɞ ůɖɛŮɑɞ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ, ŬɚɚɎ 

ɗɏɚɞɡɛŮ ɜŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ ůŮ ŬɜŰɘˊŬɟɎɗŮůɖ ɛŮ ɎɚɚŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ Űɞɡ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ ɓɑɞɡ, 
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ɧˊɤɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŬɜŰɑɗŮŰɞ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, Űɞ 

ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ ɗŮŰɘəɧ, ɏɜŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟɞ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɧ Űɖɠ ɗŮŰɘəɐɠ ůɢɏůɖɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ 

əɎˊɞɘɞɠ ɛŮ Űɞ ɢɩɟɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ ŮɑɜŬɘ ɖ ɚŮɔɧɛŮɜɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, 

affective commitment əŬɘ ůɡɜɐɗɤɠ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɟɛɖɜŮɨɞɜŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, ŮɟɛɖɜŮɨɞɜŰŬɘ ɛŮ Űɞ ŬɜŰɑɗŮŰɞ Űɖɠ 

ŮɡɖɛŮɟɑŬɠ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ ɖ ɚŮɔɧɛŮɜɖ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ. ɋɟŬɑŬ;  

Ⱥˊɑůɖɠ, ŮɑɜŬɘ ɔɜɤůŰɧ ɧŰɘ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ 

ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ůŮ ɧɚŬ ŰŬ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰŬ ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɧ əŬɘ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ 

ˊɟɤŰɞŭɖɛɘɞɡɟɔɐɗɖəŮ ůŰɖɜ ŬɜɎɔəɖ Űɤɜ ɣɡɢɞɚɧɔɤɜ ɜŬ əŬɚɨɣɞɡɜ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ 

ˊɞɡ ɓɚɏˊŬɛŮ ůŮ ɔɘŬŰɟɞɨɠ. ȼ ɘŬŰɟɘəɐ əŬɘ ɛŮŰɎ ɞ ɢɩɟɞɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ŮɑɜŬɘ 

ɞɘ əŬŰŮɝɞɢɐɜ ɢɩɟɞɘ ůŰɞɡɠ ɞˊɞɑɞɡɠ ŮɚɏɔɢŮŰŬɘ əŬɘ ɛŮɚŮŰɎŰŬɘ Űɞ burnout, ɖ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  

ɇɩɟŬ, ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ŬɜŬűɏɟɞɜŰŬɘ ŭɘɎűɞɟɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ 

ɞˊɞɑɞɘ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ɞŭɖɔɐůɞɡɜ, ɜŬ Ŭɡɝɐůɞɡɜ ɐ ɜŬ ɛŮɘɩůɞɡɜ Űɖɜ ɏɜŰŬůɖ ůŮ 

ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ˊŬɟŬˊɎɜɤ 5 űŬɘɜɧɛŮɜŬ ˊɞɡ ůɡɕɖŰɐůŬɛŮ əŬɘ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ 

əŬɘ ɛŮ Űɞɜ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɢɩɟɞ: űɧɟŰɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ˊɑŮůɖ, ůɡɜɗɐəŮɠ ˊɑŮůɖɠ ůŰɞɜ 

ɢɩɟɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ ɐ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊô Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ əŬɘ Ŭˊô 

Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ ɗɏɛŬŰŬ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɖɜ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɞůɤˊɘəɐ ɕɤɐ Űɞɡ əŬɗŮɜɧɠ.  

ȳɚŬ ŬɡŰɎ ŮɑɢŬɛŮ Űɖɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ əŬɘ Űɖɜ Űɨɢɖ ɜŬ ŰŬ ɓɎɚɞɡɛŮ ůŰɞ 

ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ əŬɘ ɏŰůɘ ɜŬ ŬˊɞəŰɐůɞɡɛŮ ŰŬ ŮɡɟɐɛŬŰŬ ŬɡŰɎ, ɜŬ ŬˊɞəŰɐůɞɡɛŮ 

ɛɘŬ ˊɞɚɨ ůűŬɘɟɘəɐ ŮɘəɧɜŬ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɔɘŬ Űɞ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, Űɖɠ 

ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ.  

ɄɎɛŮ ɚɞɘˊɧɜ ůŮ ˊɟɩŰɖ űɎůɖ ɜŬ ŭɞɨɛŮ Űɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ əŬɘ 

ŰŬ əɨɟɘŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ Űɞɡ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ əŬɘ Űɞɡ ŭŮɑɔɛŬŰɞɠ. ȾŬɘ Űɘɠ ɓŬůɘəɏɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ 

Űɞɡ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɞɔɑɞɡ ˊɟɘɜ ˊɟɞɢɤɟɐůɞɡɛŮ ůŰɖɜ ŮɟɛɖɜŮɑŬ əŬɘ ůŰɖ ŭɞɛɐ Űɤɜ 

ˊɘɞ ŮɝŮɘŭɘəŮɡɛɏɜɤɜ ŮɟɔŬɚŮɑɤɜ ˊɞɡ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐɗɖəŬɜ ɔɘŬŰɑ əŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɗŬ 

ŬůɢɞɚɖɗɞɨɛŮ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ əŬɘ ŮəŮɑ ɗŬ ɞɚɞəɚɖɟɩůɞɡɛŮ ɛŮ Űɞ burnout, ɛŮ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  

ȰɢɞɡɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ ŰŬ ŮˊɑůɖɛŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ȺȿɆɇȷɇ, ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ ŮɑɜŬɘ Űɞɡ 2021, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ůŰɖɜ 

ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŬɜɎ ˊŮɟɘűɏɟŮɘŬ ŮɑɜŬɘ 104.846, ˊŮɟɑˊɞɡ 19 ɢɘɚɘɎŭŮɠ 
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əŬɘ əɎŰɘ ůŰŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ, 85.600, ŬɡŰɎ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ŮˊɑůɖɛŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ. ūŬɜŰɎɕɞɛŬɘ 

ɧŰɘ ɏɢŮɘ ŬɚɚɎɝŮɘ ŬɡŰɧ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ŭɨɞ ɢɟɧɜɘŬ, ŬɚɚɎ ɛɘŬ ɓɎůɖ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɐ.  

ɇɞ ŭŮɑɔɛŬ ɛŬɠ. ȳˊɤɠ ůŬɠ ŮɑˊŬ ŮɑɜŬɘ 3.119 ɎŰɞɛŬ, ŮɑɜŬɘ ůɢŮŭɧɜ 

Űɞ 3% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ əŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ˊɩɠ əŬŰɎ Űɖ 

ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɤɜ ɖɛŮɟɩɜ Ŭˊɧ Űɘɠ 22 ɁɞŮɛɓɟɑɞɡ ˊɞɡ ɓɔɐəŮ ůŰɞɜ ŬɏɟŬ əŬɘ 

ˊɟŬəŰɘəɎ Űɖɜ ˊɟɩŰɖ ɖɛɏɟŬ 23 ɁɞŮɛɓɟɑɞɡ ɐŰŬɜ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ Ŭˊɧ 800, ŮəŮɑ 

ɔɨɟɤ ůŰŬ 800 ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘŬ əŬɘ ˊɩɠ ɐŰŬɜ ɖ Ůɝɏɚɘɝɖ Űɖɠ ůɡɚɚɞɔɐɠ Űɤɜ 

ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɞɔɑɤɜ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ŬɡŰɐ.  

ȺˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ Űɞ 3.119 ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ, ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ əŬɚɧ, ɞɘ ŭɖɛɞůɘŮɨůŮɘɠ ɞɘ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɏɠ ˊɎɜɤ ůŰɞ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ ůɡɜɐɗɤɠ 

ɛŮ 400 - 500 - 600 ɎŰɞɛŬ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ůŰŬ ŭɘɎűɞɟŬ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ ˊŮɟɘɞŭɘəɎ, Űɞ 

3.119 ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ əŬɘ ɞɡůɘŬůŰɘəɎ ŭɑɜŮɘ əŬɘ ɘůɢɨ ůŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ 

ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ.  

ɇɩɟŬ, Űɞ ŭŮɑɔɛŬ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ŬɜɎ ˊŮɟɘűɏɟŮɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ɖ ȷŰŰɘəɐ ŮɑɢŮ Űɖ ɛŮɟɑŭŬ Űɞɡ ɚɏɞɜŰɞɠ, ůɢŮŭɧɜ Űɞ 45%, ɖ 

ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖ 20% əŬɘ Ŭəɞɚɞɡɗɞɨɜ ɞɘ ɡˊɧɚɞɘˊŮɠ ˊŮɟɘűɏɟŮɘŮɠ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘé, Ůŭɩ 

ŮɑɜŬɘ ŰŬ ˊɞůɞůŰɎ ůŰɞ ŭŮɑɔɛŬ əŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ ˊɞůɞůŰɎ ůŰɞɜ 

ˊɚɖɗɡůɛɧ. ȺɑɜŬɘ ŬɜɎɚɞɔŬ, ɗŮɤɟŮɑŰŬɘ ŬɜŰɘˊɟɞůɤˊŮɡŰɘəɧ Űɞ ŭŮɑɔɛŬ Űɞɡ 

ˊɚɖɗɡůɛɞɨ. Ⱥˊɑůɖɠ ŰɞɜɑůŬɛŮ ɚɑɔɞ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ŰŬ əɞɛɛɎŰɘŬ ŰŬ ŬůŰɘəɎ ɔɘŬ ɜŬ 

ŭɞɨɛŮ ɔɘŬŰɑ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɛɑŬ ŮɘəɧɜŬ ɧŰɘ Űɞ ŬůŰɘəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ ˊɘɏůŮɘɠ ůŰɞɡɠ ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɡɠ əŬɘ ɜŬ 

ɏɢɞɡɛŮ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ ůŰɞɡɠ ŭŮɑəŰŮɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ɇɩɟŬ, Űɞ ˊɟɩŰɞ ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ, ŰɩɟŬ ůɡɕɖŰɎɛŮ ˊɎɜŰŬ ɔɘŬ Űɞ 

ŭŮɑɔɛŬ, ɏŰůɘ; ɇɞ ˊɟɩŰɞ ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ ŮɨɟɖɛŬ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ Űɖ ŭɘɎɗŮůɖ 

ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůɞɡɜ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ůŰɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ɞ ˊɚɖɗɡůɛɧɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɖɚɘəɑŮɠ 55 - 59. ȹŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɐ ɖ 

ˊɞɚɡˊɚɖɗɏůŰŮɟɖ ɞɛɎŭŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŮɑɜŬɘ ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ ˊɎɜŰɤɠ ɧŰɘ 

ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɞɚɡˊɚɖɗɏůŰŮɟɖ əŬɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ Ůŭɩ ˊɏɟŬ ɔɡɜŬɑəŮɠ əŬɘ ɎɜŰɟŮɠ, 22% 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ɞɘ ɔɡɜŬɑəŮɠ ůŰɖɜ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬ ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ əŬɘ 10% ɞɘ 

ɎɜŰɟŮɠ əŬɘ ŬɜŰɘůŰɞɑɢɤɠ ůŰɘɠ ɎɚɚŮɠ ɖɚɘəɘŬəɏɠ ɞɛɎŭŮɠ. ɄɟɞűŬɜɏůŰŬŰŬ 

ŬˊɞɡůɘɎɕŮɘ ɖ ɖɚɘəɘŬəɐ ɞɛɎŭŬ 15 - 19 ɧˊɞɡ ɧɛɤɠ ůŰŬ ɗɏɛŬŰŬ ŮɟɔŬůɑŬɠ ˊɎɜŰŬ 

Űɖ ɓɎɕɞɡɛŮ ɔɘŬŰɑ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɖ ɜɞɛɞɗŮůɑŬ, ɖ ŮɟɔŬůɑŬ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ ŰŬ 15 ɢɟɧɜɘŬ, 

ɎɟŬ ˊɎɜŰŬ ůŰŬ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘŬ ɓɎɕɞɡɛŮ əŬɘ ŬɡŰɐ Űɖɜ ɖɚɘəɘŬəɐ ɞɛɎŭŬ, 
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ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ŭŮɜ ˊŬɑɕŮɘ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ŭŮɜ ŮɛűŬɜɑůŰɖəŮ əŬɛɑŬ ŬˊɎɜŰɖůɖ 

Ŭˊɧ Űɞ 65 plus ɖɚɘəɑŬ. ɋɟŬɑŬ;  

ɇɩɟŬ, ɤɠ ˊɟɞɠ Űɞ Ŭɜ ɏɢɞɡɜ ˊŬɘŭɘɎ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, Űɞ 69% Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɞɡ ŬˊŬɜŰɐůŬɜ ůŰɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ əŬɘ ɗŮɤɟɞɨɛŮ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɏɢŮɘ ˊŬɘŭɘɎ, Űɞ 31% ɧɢɘ əŬɘ Űɞ 57% Űɞɡ 69% ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ˊŬɘŭɘɎ ɏɢɞɡɜ ŭɨɞ ˊŬɘŭɘɎ, ŬɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɞɚɡˊɚɖɗɏůŰŮɟɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ. 

ȾɟŬŰŮɑůŰŮ ůŰɞ ɛɡŬɚɧ ůŬɠ ɧŰɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ Ŭˊɧ 

ŭɨɞ ˊŬɘŭɘɎ, ŭɘɧŰɘ ɗŬ ŭɞɨɛŮ əŬɘ ɏɜŬ ŮɨɟɖɛŬ ɔɘô ŬɡŰɞɨɠ əŬɘ ɧůɞɘ ɏɢɞɡɜ ɏɜŬ ˊŬɘŭɑ 

28% ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ.  

ɋɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ůɢɏůɖ. ɇɞ 84% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ 

ɛɧɜɘɛɞɘ, ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɘɛɞɘ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, Űɞ 16% ŮɑɜŬɘ ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɏɠ ɤɟɞɛɑůɗɘɞɘ. 

ɀŮ ŮɜŰɡˊɤůɑŬůŮ ɧŰŬɜ ˊɎɛŮ ůŰɞ ˊɧůŬ ɢɟɧɜɘŬ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬɠ ɏɢɞɡɜ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ 

ɞɘ ɛɧɜɘɛɞɘ əŬɘ ɞɘ ɛɖ ɛɧɜɘɛɞɘ, Űɞ ɗŮɤɟɩ ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ əɎˊɞɘɞɠ ɜŬ ɏɢŮɘ 10 ɤɠ 14 

ɢɟɧɜɘŬ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬɠ əŬɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɖ ɛɧɜɘɛɞɠ ɐ əŬɘ ŬɡŰɧ űŰɎɜŮɘ əŬɘ ůŮ ɏɜŬ 

ˊɞɚɨ ɛɘəɟɧ ˊɞůɞůŰɧ ŬɚɚɎ űŰɎɜŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ ůŮ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

20 əŬɘ 24 ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ. ȺɑɜŬɘ ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ. ɁŬɘ, ɞɘ 

ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠé ȹɖɚŬŭɐ ůɡɜɐɗɤɠ ɧŰŬɜ əɎˊɞɘŬ əŬɚɨˊŰŮɘ ˊɎɔɘŮɠ əŬɘ ŭɘŬɟəŮɑɠ 

ŬɜɎɔəŮɠ ɔɑɜŮŰŬɘ, ɓɔŬɑɜŮɘ əŬɘ ɛɘŬ ɗɏůɖ. ȾɎˊɞɘɞɠ ɔɘŬ 20 ɢɟɧɜɘŬ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɖ 

ɛɧɜɘɛɞɠ Űɞ ɗŮɤɟɩ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ. ɇɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ Ŭˊɧ Űɞ ɢɩɟɞ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ 

ˊɞɡ ůŮ ɛŬɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŰɧůŮɠ. ȺɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɚɘɔɧŰŮɟŬ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ. ɄɎɜŰɤɠ əŬɘ Űɞé, 

ŭɖɚŬŭɐ ɖ ɛɧɜɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ˊɞɡ ɗŬ ɗŮɤɟɞɨůŬ űɡůɘɞɚɞɔɘəɐ ŮɑɜŬɘ ɛɏɢɟɘ ŰŬ 5 əŬɘ 

9 ɢɟɧɜɘŬ. ɀɏɢɟɘ ŮəŮɑ. ɇŬ ɎɚɚŬé, ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, əŬɘ ɏɜŬ Ɏɚɚɞ ůɖɛŮɑɞ ˊɞɡ ɛɞɡ ɏəŬɜŮ ŮɜŰɨˊɤůɖ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬŰɑ 

ɛɏɢɟɘ ŰŬ 14 ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ, ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 14 ɢɟɧɜɘŬ ˊŬɑɟɜɞɡɜ ˊɞɚɨ 

ɚɘɔɧŰŮɟɞɡɠ; ȹŮɜ ɛˊɞɟɩ ɜŬ Űɞ Ůɝɖɔɐůɤ ɔɘŬŰɑ ɡˊɎɟɢŮɘ Űɧůɞ ɛŮɔɎɚɖé ȯɟŬ ŮɑɜŬɘ 

ɏɜŬ gap əŬɘ ɧŰŬɜ ɗŬ Ŭɟɢɑůɞɡɜ ɜŬ ɓɔŬɑɜɞɡɜ ŬɡŰɞɑ Ůŭɩ ůŰɖ ůɨɜŰŬɝɖ ɗŬ ɡˊɎɟɢŮɘ 

ɏɜŬ ɕɐŰɖɛŬ. ȰŰůɘ; ɁŬɘ. ȺɑɜŬɘ əŬɘ ŬɡŰɧ, ŮɑɜŬɘ ɞɚɞűɎɜŮɟɞ. ȹɖɚŬŭɐ ŮɑɜŬɘ 

ɛŮɘɤɛɏɜŮɠ, ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɛŮɘɤɛɏɜŮɠ ŬɡŰɏɠ Ůŭɩ ɞɘ 3 əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɘɠ 

ɡˊɧɚɞɘˊŮɠ.  

ȼ ɛŮɟɑŭŬ Űɞɡ ɚɏɞɜŰɞɠ ˊɟɞűŬɜɩɠ ŮɑɜŬɘ ɖ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ 

ŭŬůəɎɚɤɜ, Űɞ 54% ůŰɞ ŭŮɑɔɛŬ ɐŰŬɜŮ ŭɎůəŬɚɞɘ, Űɞ 22% ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɑ əŬɘ 

Ŭəɞɚɞɡɗɞɨɜ ɞɘ ɡˊɧɚɞɘˊŮɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ, űŬɜŰɎɕɞɛŬɘ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɧɚŮɠ ɧˊɤɠ ŮɑɢŬɜ 

ŭɞɗŮɑ.  
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Ⱥˊɑůɖɠ, ŭɘɞɘəɖŰɘəɐ ɗɏůɖ, ɗɏůɖ Ůɡɗɨɜɖɠ. ɇɞ 75% ŮɑɜŬɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ, ˊɟɞɥůŰɎɛŮɜɞɘ / ˊɟɞɥůŰɎɛŮɜŮɠ Űɞ 11%, ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ Űɞ 

9 əŬɘ ɡˊɞŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ Űɞ 5%. ȾŬɘ ŬɜŰɘůŰɞɑɢɤɠ Ůŭɩ űŬɑɜŮŰŬɘ əŬɘ ˊɧůŮɠ ɢɘɚɘɎŭŮɠ 

ŮɑɜŬɘ ɐ ŰŬ ɜɞɨɛŮɟŬ ŬɚɚɎ ɜɞɛɑɕɤ ŬɝɑŬ ɏɢɞɡɜ ŰŬ ˊɞůɞůŰɎ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬɜɎɔəɖ ɜŬ 

ůŰŬɗɞɨɛŮ ůŰŬ ɜɞɨɛŮɟŬ. Ⱥˊɑůɖɠ ůŰŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ 23% ˊŮɟɑˊɞɡ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ůŰŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ Ŭˊɧ ɛɞɜɞɗɏůɘŬ ɛɏɢɟɘ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ Ŭˊɧ 

ŭɤŭŮəŬɗɏůɘŬ ŰŬ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ ˊɞůɞůŰɎ. ȸɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ŰŬ ŭɤŭŮəŬɗɏůɘŬ ɏɢɞɡɜ Űɞ 

28% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ Ŭəɞɚɞɡɗɞɨɜ ŰŬ ŮɝŬɗɏůɘŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ ɛŬɕɑ ɛŮ ŰŬ 

ŭɘɗɏůɘŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ. ȾŬɘ Ŭəɞɚɞɨɗɤɠ ɞɘ ɎɚɚŮɠ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ.  

ȺˊŮɘŭɐ ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ ɡˊŮɟŰɞɜɘůɛɏɜɞ Űɞ ŬůŰɘəɧ əɏɜŰɟɞ 

ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ŬɡŰɎ ŰŬé, ɞɘ ɛŮɔɎɚŮɠ, ɞɘ ˊɞɚɡˊɚɖɗŮɑɠ ůɢɞɚɘəɏɠ ɛɞɜɎŭŮɠ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ŰůɘɛˊɖɛɏɜŮɠ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ, ŬɚɚɎ ɧɢɘ ˊɞɚɨ 

ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŮɠ ɐ ɛŮɔɎɚŮɠ ŭɘŬűɞɟɏɠ. ȾŬɘ ɛɧɜɞ ɔɘŬ ŰŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ, ɔɘŬŰɑ ŰŬ 

ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ Ŭˊô ɧ,Űɘ ŰɡɢŬɑɜŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɖ ůɨɕɡɔɧɠ ɛɞɡ ɜɖˊɘŬɔɤɔɧɠ əŬɘ 

ɛɎɚɘůŰŬ ůŮ ŭɘɗɏůɘɞ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑɞ, Ŭˊô ɧ,Űɘ ɝɏɟɤ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ŰŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ 

ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ ůɡɜɐɗɤɠ ŮɑɜŬɘ ŭɘɗɏůɘŬ. ȷɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ɛŮɟɑŭŬ Űɞɡ ɚɏɞɜŰɞɠ. 68% 

ŮɑɜŬɘ ŰŬ ɞɚɞɐɛŮɟŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ, 23% ŰŬ ɞɚɞɐɛŮɟŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ əŬɘ Ŭəɞɚɞɡɗɞɨɜ 

ɧɚŬ ŰŬ ɡˊɧɚɞɘˊŬ, ɧɚɞɘ ɞɘ ɡˊɧɚɞɘˊɞɘ Űɨˊɞɘ ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ. ȾŬɘ Ŭɜ Űɞ 

ůɡɜŭɡɎůɞɡɛŮ ɖ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ŭɤŭŮəŬɗɏůɘŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ 

ɞɚɞɐɛŮɟŬ əŬɘ ɛŮŰɎ Ŭəɞɚɞɡɗɞɨɜ ŰŬ ŭɘɗɏůɘŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ. ȷɡŰɎ ŮɑɜŬɘ ɞ 

ůɡɜŭɡŬůɛɧɠ ɞɟɔŬɜɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɨˊɞɡ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ.  

ȯɟŬ, ŬɡŰɎ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ˊɘɞ ůɡɜɖɗɘůɛɏɜŬ Ůɑŭɖ ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ 

ˊɞɡ ůɡɜŬɜŰɎɛŮ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ.  

ɇɩɟŬ, ɏɜŬ ůŮŰ ŮɟɤŰɐůŮɤɜ ɓɞɖɗɖŰɘəɩɜ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ 

ŬɜŬɕɖŰɐůɞɡɛŮ Űɘɠ ŬɘŰɑŮɠ ɐ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ɔɘŬŰɑ ɗŬ ŭɞɨɛŮ əŬɘ ɎɚɚŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ 

ˊɞɡ ɜŬ ůɡůɢŮŰɑɕɞɜŰŬɘ ɛŮ Űɞ burnout, ɛŮ Űɞ engagement, ɛŮ Űɞ commitment ɐ 

ɛŮ Űɞ anxiety, ɛŮ Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ŮɑɜŬɘ 5 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɜŬ 

əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɞ ŮˊɑˊŮŭɞ ŭɘŬɓɑɤůɖɠ ɔɘŬ Űɖɜ əɎɚɡɣɖ ŬɜŬɔəɩɜ.  

Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ɏɢɞɡɛŮ ŭɨɞ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ɖ əɎɚɡɣɖ ɓŬůɘəɩɜ ŬɜŬɔəɩɜ 

əŬɘ ŬɜŬɔəɩɜ ůŰɏɔŬůɖɠ, Űɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ůŮŰ ŮɑɜŬɘ ɖ əɎɚɡɣɖ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ 

ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ əŬɘ Űɞ ŰɟɑŰɞ ŮɑɜŬɘ ɖ əɎɚɡɣɖ Űɤɜ 

ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ŬɜŬɔəɩɜ ɛɧɟűɤůɖɠ əŬɘ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ.  
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Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ɔɘŬ Űɖ ŭɘŮɡəɧɚɡɜůɖ, ŰŬ ɗŮŰɘəɎ əŬɘ ŰŬ ŬɟɜɖŰɘəɎ ŰŬ 

ɏɢɤ ŬɗɟɞɑůŮɘ əɎŰɤ, ŮɝŬəɞɚɞɡɗɩ ɧɛɤɠ ɜŬ ɛɞɡ űŬɑɜŮŰŬɘ ˊŮɟɑŮɟɔɞ ɧŰɘ 8% Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŭɖɚɩɜɞɡɜ ɢŬɛɖɚɐ ɏɤɠ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ɓŬůɘəɩɜ 

ŬɜŬɔəɩɜ, Ůɜɩ ɏɜŬ 6% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɢŬɛɖɚɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ 

ůŰɏɔŬůɖɠ. ȷˊô Űɖɜ Ɏɚɚɖ ɛŮɟɘɎ, 65% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ůŰɘɠ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ 

əɎɚɡɣɖ ůŮ əŬɚɧ əŬɘ ˊɞɚɨ əŬɚɧ ŮˊɑˊŮŭɞ əŬɘ ɔɘŬ Űɖ ůŰɏɔŬůɖ 70%.  

Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ɖ ˊɚŮɘɞɜɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ 

ɧŰɘ əŬɚɨˊŰɞɜŰŬɘ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ, ŬɡŰɎ ŰŬ ŭɨɞ ˊɞůɞůŰɎ ɛɞɡ űŬɑɜɞɜŰŬɘ ɚɑɔɞ ɛŮɔɎɚŬ. 

ɀɞɡ űŬɑɜɞɜŰŬɘ ɚɑɔɞ ɛŮɔɎɚŬ.  

ȽəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ. Ⱥŭɩ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ŰŬ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ Ŭɟɢɑɕɞɡɜ əŬɘ ˊɎɜŮ ˊɟɞɠ Űɞ ɞɡŭɏŰŮɟɞ, ŭɖɚŬŭɐ 32% ɢŬɛɖɚɐ, 31% 

ɡɣɖɚɐ. ȷɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ: ɚɑɔɞ ɢŮɘɟɧŰŮɟŬ, 39% Űɞ 

ɢŬɛɖɚɐ, 26% Űɞ ɡɣɖɚɐ. ȸɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ Űɞ ŮˊɑˊŮŭɞ ɛɘůɗɩɜ (;), ɞ Űɟɧˊɞɠ ɕɤɐɠ 

(;), ɖ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ əŬɘ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ, ɔɘŬ ŰŬ ɏɝɤ 

Ŭˊɧ Űɞɜ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɢɩɟɞ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ ˊɚɞɨůɘŬ ɧůɞ ɗŬ ˊŮɟɘɛɏɜŬɛŮ. ȾŬɘ 

Űɏɚɞɠ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ɛɧɟűɤůɖ əŬɘ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ůŰŬ ɡɣɖɚɎ ˊɞůɞůŰɎ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

42% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Ůɜɩ ůŰŬ ɢŬɛɖɚɎ ˊɞůɞůŰɎ ŮɑɜŬɘ Űɞ 25% Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ɓɚɏˊɤ ɚɑɔɞ ɛŮɔɎɚɞ.  

ɇɞ ŮˊɧɛŮɜɞ ůŮŰ ŮɟɤŰɐůŮɤɜ, ɡˊɐɟɢŬɜŮ 7 Ŭɜ ŭŮɜ əɎɜɤ ɚɎɗɞɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ɧɢɘ, 9 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ůŮ ůɡɜɐɗŮɘŮɠ ŮəŰɧɠ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ. Ⱥŭɩ 

ɚɞɘˊɧɜ əɎɜɞɜŰŬɠ ɛɑŬ ŰŮɢɜɘəɐ ˊɞɡ ɞɜɞɛɎɕŮŰŬɘ ˊŬɟŬɔɞɜŰɘəɐ ŬɜɎɚɡůɖ 

ɞɛŬŭɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ůŰɖ ɓɎůɖ Űɞ ˊɞɘŮɠ ŬɘŰɑŮɠ ɏɢŮɘ ɞ əŬɗɏɜŬɠ ůŰɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ 

ɞˊɞɑɞɜ ŬˊŬɜŰɎŮɘ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ɞɛŬŭɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ŭɑɜɞɡɛŮ Űɞɜ 

ŰɑŰɚɞ əɞɘɜɤɜɘəɐ ɕɤɐ ůŰɘɠ 3 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŬˊŬɜŰɞɨůŬɜ ɛŮ Űɖ ůɡɢɜɧŰɖŰŬ ˊɞɡ 

ˊɖɔŬɑɜɞɡɜ ůŮ ŰŬɓɏɟɜŬ, Ůəŭɟɞɛɏɠ ɐ ŰŬɝɑŭɘ ɐ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ɛŮ űɑɚɞɡɠ ůŰɞ ůˊɑŰɘ, ɖ 

ŭŮɨŰŮɟɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ɛŮ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ: ɗɏŬŰɟɞ, 

əɘɜɖɛŬŰɞɔɟɎűɞɠ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ, ɖ ŰɟɑŰɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɘɠ ůɡɜɐɗŮɘŮɠ ŮɑɜŬɘ ɖ 

ɐˊɘŬ ɐ ɖ ˊɘɞ ůɨɜɗŮŰɖ Ɏůəɖůɖ əŬɘ ɖ ŰɏŰŬɟŰɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ŮɑɜŬɘ ɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɧˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɛɏůŬ ůŰɖɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰɎ Űɞɡɠ ɐ ŬˊɞɡůɘɎɕŮɘ 

ŰŮɚŮɑɤɠ Ŭˊô Űɖɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰɎ Űɞɡɠ ɜŬ ŮˊɘůəɏˊŰɞɜŰŬɘ ɓɘɓɚɘɞɗɐəŮɠ ɐ ɛɞɡůŮɑŬ. 

ȺɑɜŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ŰɏŰŬɟŰɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ əŬɘ ŬɡŰɏɠ ɞɘ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ, Ůŭɩ ɓɚɏˊɞɡɛŮ Űɞ ˊɩɠ 

ŬɚɚɖɚɞůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɖɠ ˊŬɟɞɨůɖɠ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ŬɡŰɧ. ȺɑɜŬɘ: ɞɘ 

ɞɛŬŭɞˊɞɘɐůŮɘɠ ɛŬɠ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡɜ ůô ŬɡŰɐ Űɖ űɎůɖ.  
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ȰŰůɘ ɚɞɘˊɧɜ ɞɘ ŬˊŬɜŰɐůŮɘɠ ůô ŬɡŰɎ ŰŬ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ ɡˊɐɟɢŬɜ 

ɜɞɛɑɕɤ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ Űɞ əŬɗɧɚɞɡ, ůˊɎɜɘŬ, ɛɑŬ ɐ ŭɨɞ űɞɟɏɠ Űɖ 

ɓŭɞɛɎŭŬ, əɎɗŮ ɓŭɞɛɎŭŬ, əɎɗŮ ɛɏɟŬ. ȷɜŰɘɚŬɛɓŬɜɧɛŬůŰŮ ɧŰɘ əɎˊɞɘŮɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŭŮɜ ɏɢŮɘ əŬɘ Űɞ ɜɧɖɛŬ Ůŭɩ ɜŬ Űɘɠ ŬɗɟɞɑůɞɡɛŮ, Űɘ ɜɧɖɛŬ ɏɢŮɘ, ɛˊɞɟŮɑ 

ɜŬ ˊɖɔŬɑɜŮɘ əɎˊɞɘɞɠ əɎɗŮ ɛɏɟŬ ɐ ˊɞɚɨ ůɡɢɜɎ əɎˊɞɘɞɠ ůŮ ɗɏŬŰɟɞ ɐ ůŮ 

əɘɜɖɛŬŰɞɔɟɎűɞ; ȷˊɚɎ ɔɘô ŬɡŰɧ ŭŮɜ ɏɢɤ űŰɘɎɝŮɘ Űɞ ɎɗɟɞɘůɛŬ əɎŰɤ, ŬˊɚɎ Űɞ 

ˊŬɟɞɡůɘɎɕɞɡɛŮ ůŬɜ ŮɨɟɖɛŬ, ɗŬ ŭɞɨɛŮ ɧŰɘ ɧɚŮɠ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ 

ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ɤɠ ŬɘŰɑŮɠ ɐ ůɢŮŰɑɕɞɜŰŬɘ ɛŮ ŰŬ əɨɟɘŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ. ũɘô ŬɡŰɧ 

Űɘɠ ɓɎɚŬɛŮ.  

ȼ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ɗɏŬŰɟɞ əŬɘ əɘɜɖɛŬŰɞɔɟɎűɞɠ ˊɟɞűŬɜɩɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

ůˊɎɜɘŬ ɏŰůɘ (;), əɎˊɞɘɞɠ ˊɖɔŬɑɜŮɘ əŬɘ ɚɞɔɘəɧ ŮɑɜŬɘ. ɆŰɖɜ Ɏɗɚɖůɖ ɐ ůŰɖɜ ɐˊɘŬ 

űɡůɘəɐ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŬ, Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ŭɨɞ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ: ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ 

ŭŮɜ ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ əŬɗɧɚɞɡ əŬɘ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ. ȺɑɜŬɘ ɞɚɞűɎɜŮɟɞ, ŮɘŭɘəɎ 

ůŰɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɞ ɔɡɛɜɎɕŮůŰŮ - ŬɗɚŮɑůŰŮ, ɚɑɔɞ ɚɘɔɧŰŮɟɞ ůŰɘɠ ɐˊɘŮɠ űɡůɘəɏɠ 

ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ, ŭɖɚŬŭɐ ɏɜŬ ˊŮɟˊɎŰɖɛŬ ɐ ɧɚɞɘ ɚɑɔɞ-ˊɞɚɨ Űɞ ɏɢɞɡɛŮ ŮɜŰɎɝŮɘ 

əŬɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ɖ ˊɞɚɡˊɚɖɗɏůŰŮɟɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ 30% Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɜŬ Űɞ əɎɜɞɡɜ ůŮ ŮɓŭɞɛŬŭɘŬɑŬ ɓɎůɖ, ɛɘŬ ɐˊɘŬ űɡůɘəɐ 

ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŬ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ɗŬ ŭɞɨɛŮ ɧŰɘ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ɛŮ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ 

əŬɘ ŭɏůɛŮɡůɖɠ əŬɘé ȱ ɜŬ ŭɞɨɜŮ Űɞɡɠ űɑɚɞɡɠ, ɏŰůɘ; ɁŬɘ.  

ȷɜ ŮˊɘůəɏˊŰŮŰŬɘ ɛɞɡůŮɑɞ ɐ ɓɘɓɚɘɞɗɐəɖ, ɧˊɞɡ Ůŭɩ ŬɜŬɛŮɜɧɛŮɜɞ 

ŮɑɜŬɘ, ŭŮɜ ˊɖɔŬɑɜŮɘ əɎɗŮ ɛɏɟŬ əɎˊɞɘɞɠ ůŮ əɎˊɞɘɞ ɛɞɡůŮɑɞ ɐ ůŮ əɎˊɞɘŬ 

ɓɘɓɚɘɞɗɐəɖ.  

ɇɏɚɞɠ, ɡˊɐɟɢŬɜ 18 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɧˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɞɡŭɏŰŮɟŮɠ, ɧɢɘ 

ɞɡŭɏŰŮɟŮɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ɏɢɞɡɜŮ əŬŰŮɨɗɡɜůɖ, ɖ ŮɟɩŰɖůɖ ŬɚɚɎ ɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ 

ŬˊɎɜŰɖůɖɠ ɐŰŬɜŮ Ŭˊɧ Űɞ ůɡɛűɤɜɩ ŬˊɧɚɡŰŬ ɛɏɢɟɘ Űɞ ŭɘŬűɤɜɩ ŬˊɧɚɡŰŬ ɛŮ 

ŬɡŰɐ Űɖɜé ȺɑɜŬɘ 18 ŮəűɟɎůŮɘɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ ŰŬ ɔɨɟɤ-ɔɨɟɤ Ŭˊô 

Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ɕɤɐ ɧɛɤɠ. ȹɖɚŬŭɐ ɟɤŰɐůŬɛŮ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ˊɎɚɘ Ůŭɩ 

ŮɑɜŬɘ ɖ ɞɛŬŭɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŮɟɤŰɐůŮɤɜ ůŮ 7 əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ůŰɖ ɓɎůɖ Űɖɠ 

ˊŬɟŬɔɞɜŰɘəɐɠ ŬɜɎɚɡůɖɠ, ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ůɡɕɖŰɎɛŮ, ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ 

ɞɛŬŭɞˊɞɑɖůɖ əŬɚɨŰŮɟŬ əŬɘ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ůŰɞ ɛɡŬɚɧ ɛŬɠ 

əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬŰɎ əɎˊɞɘɞ Űɟɧˊɞ.  

ɇɞ ˊɟɩŰɞ ůŮŰ ɚɞɘˊɧɜ, ɞɘ ˊɟɩŰŮɠ 4 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ɞɛŬŭɞˊɞɘɐɗɖəŬɜ 

əŬɘ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ˊɑŮůɖ Ŭˊɧ Űɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɧˊɞɡ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ: ɜɘɩɗɤ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ 
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ŮɟɔŬůɑŬ ɛɞɡ, ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɚɚŮɘɣɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ˊɞɡ 

əɎɜɤ, ˊɞɚɚɞɑ əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ ɗŬ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕɞɡɜ əŬɘ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ Űɞ Űɘ ɏɢɞɡɜ 

ŬˊŬɜŰɐůŮɘ ůŮ ɧɚŬ ŬɡŰɎ, ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛŮɔɎɚɖ ˊɑŮůɖ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ Űɤɜ 

ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɏɢɞɡɜ ŬɡɝɖɗŮɑ ɞɘ ŭɨůəɞɚŮɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ɚɧɔɤ 

ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɎɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ, ɎɟŬ ɧɚɞ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ 

ɞɜɞɛɎɕɞɡɛŮ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ˊɑŮůɖ Ŭˊɧ Űɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, əŬɚɏɠ 

ůɢɏůŮɘɠ əŬɘ ɘůɞɜɞɛɑŬ ˊɞɡ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Űɞ ˊŬɟŮɝɖɔɞɨɛŮ ŬɚɚɎ űɎɜɖəŮ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞɚɨ əɟɑůɘɛɞ, ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ, 

əɎˊɞɘɞɠ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ůɡɛűɤɜɐůŮɘ ɐ ɜŬ ŭɘŬűɤɜɐůŮɘ ɛô ŬɡŰɧ, ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ 

ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ əŬɘ ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ Ŭɑůɗɖůɖ 

ŭɘəŬɘɞůɨɜɖɠ əŬɘ ɘůɞɜɞɛɑŬɠ ůŰɞ ɢɩɟɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ.  

ȼ ŰɟɑŰɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ŮɑɜŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ, 

ŰŬ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ ɐŰŬɜ: ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊô ŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ 

ůŰŮɚɏɢɖ, ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊô Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ.  

ɇɏŰŬɟŰɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ: ɖ ˊɑŮůɖ ɚɧɔɤ ɧɔəɞɡ ɨɚɖɠ əŬɘ ɢɟɧɜɞɡ, ɧˊɞɡ 

ŮɑɢŮ Űɘɠ ŭɨɞ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ: ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ ɖ ɨɚɖ ɏɢŮɘ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ ɧɔəɞ, ŬɘůɗɎɜɞɛŬɘ 

ˊɑŮůɖ ɔɘŬ Űɖɜ əɎɚɡɣɖ Űɖɠ ɨɚɖɠ, ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŭɨɞ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬŰŬŰɎɢɗɖəŬɜ ůô ŬɡŰɐ 

Űɖɜ əŬŰɖɔɞɟɑŬ.  

ȷɡɗŬɑɟŮŰŬ Ůɔɩ ɏɓŬɚŬ Űɞɜ ŰɑŰɚɞ: ɞɘ ŮɡɗɨɜŮɠ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ, Ůŭɩ 

ɚɞɘˊɧɜ ɡˊɐɟɢŬɜ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɞɛŬŭɞˊɞɘɐɗɖəŬɜ Ŭˊô Űɘɠ ŬˊŬɜŰɐůŮɘɠ ɛô 

ŬɡŰɧ Űɞɜ Űɟɧˊɞ: ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɑŮůɖ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰŬˊɧəɟɘůɐ ɛɞɡ ůŰɖɜ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɧˊɤɠ ˊɞɚɚɏɠ ɩɟŮɠ 

ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ, ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘɠ, ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ ɛŬɗɖůɘŬəɞɨ ɡɚɘəɞɨ əŬɘ ɎɚɚŮɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ŮɡɗɨɜŮɠ, ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŬɚɚŬɔɏɠ, ůɡɢɜɏɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ůŰɖɜ 

ˊɞɚɘŰɘəɐ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɜɘɩɗɤ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɛɞɡ ɛɏɚɚɞɜ.  

ȾŬɘ ɖ ɏəŰɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ, ŭɘŭŬəŰɘəɏɠ ˊɟŬəŰɘəɏɠ əŬɘ ŭɘŬ ɓɑɞɡ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ: ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ˊɟɞůűɏɟŮŰŬɘ ŮˊɞɘəɞŭɞɛɖŰɘəɐ ŬɜŬŰɟɞűɞŭɧŰɖůɖ 

ůɢŮŰɘəɎ ɛŮ Űɘɠ ŭɘŭŬəŰɘəɏɠ ˊɟŬəŰɘəɏɠ, ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ˊɟɞůűɏɟŮŰŬɘ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɔɘŬ 

ůɡɜŮɢɐ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ əŬɘ əŬŰɎɟŰɘůɖ əŬɘ Űɏɚɞɠ ɛɧɜɖ Űɖɠ ɖ ŮɟɩŰɖůɖ: 

ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ŭŮɜ ɏɢɤ ŮˊŬɟəɐ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ ůŰɖ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ. ɀɞɡ əɎɜŮɘ ŮɜŰɨˊɤůɖ, 

ˊɎɚɘ ɗŬ űɏɟɤ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Ŭˊɧ Űɞɜ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧ ɢɩɟɞ ˊɞɡ Ŭɜɐəɤ, ůŮ 

ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ Ɂɧɛɞɡɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ůɡɛűɤɜɞɨɛŮ ɐ ɜŬ ŭɘŬűɤɜɞɨɛŮ, Űɞ ɛɧɜɞ ˊɞɡ 

ŭŮɜ ɏɢŮɘ ˊŮɘɟŬɢŰŮɑ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ůɡɕɖŰɐůŬɛŮ ɔɘŬ Űɞ Ɏůɡɚɞ, ɜŬ ůɡɕɖŰɎɛŮ ɔɘŬ Űɞ ɛɖ 

Ɏůɡɚɞ, ɔɘŬ ŭɘɎűɞɟŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ůŰŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ, Űɞ ɛɧɜɞ ˊɞɡ ŭŮɜ ɏɢŮɘ 
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ˊŮɘɟŬɢŰŮɑ ˊɞŰɏ ŮɑɜŬɘ ɖ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȺɑɜŬɘ Űɞ əɨɟɘɞ ˊɟɎɔɛŬ ˊɞɡ 

ɚɏŮɘ Űɞ Ɏɟɗɟɞ 1 ůŮ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ Ɂɧɛɞɡɠ ɔɘŬ ŰŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ əŬɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ Űɘ 

ɏɢŮɘ ŬˊŬɜŰɖɗŮɑ ůŰɖɜ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬ.  

ȰɢɞɡɛŮ ɚɞɘˊɧɜ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ˊɑŮůɖ: 64% ůɡɛűɤɜŮɑ, ɡˊɎɟɢŮɘ 

ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ. ȺɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚɞ Űɞ ˊɞůɞůŰɧ, Űɞ 64%. 

Ɂɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɚɚŮɘɣɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ˊɞɡ əɎɜɤ: 69% 

ůɡɛűɤɜŮɑ ɛô ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ. Ɂɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛŮɔɎɚɖ ˊɑŮůɖ Ŭˊɧ Űɞɡɠ 

ɔɞɜŮɑɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ: 81%. ɇŬ ɜɞɨɛŮɟŬ Ŭɟɢɑɕɞɡɜ əŬɘ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɎ 

ɛŮɔɎɚŬ. ȾŬɘ ŭɨůəɞɚŮɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ɚɧɔɤ Űɖɠ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɎɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ: 

96%. ȳɚɞɘ Űɞ ɣɘɗɡɟɑɕɞɡɛŮ ŬɡŰɧ əŬɘ Űɞ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ŬɚɚɎ Ɏɚɚɞ ɜŬ Űɞ ɣɘɗɡɟɑɕŮɘɠ 

əŬɘ Ɏɚɚɞ ɜŬ ŬˊɞŰɡˊɩɜŮŰŬɘ Űɧůɞ əɟŬɡɔŬɚɏŬ ůŮ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ ŭŮɑɔɛŬ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

ȾŬɚɏɠ ůɢɏůŮɘɠ əŬɘ ɘůɞɜɞɛɑŬ. Ɂɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɏɠ 

ůɢɏůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ: 17% ɧůɤɜ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ŬɜɎɛŮůɎ ɛŬɠ 

ŭɘŬűɤɜŮɑ ɛô ŬɡŰɧ. ȺɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ůŰɞɡɠ 6. ȰɜŬɠ ůŰɞɡɠ 6 ɜɘɩɗŮɘ ɧŰɘ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ 

ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ. ȷɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ: 

ɏɜŬɠ ůŰɞɡɠ 4 ůɡɛűɤɜŮɑ. Ⱥˊɑůɖɠ, Ůŭɩ əŬɚɧ ŮɑɜŬɘ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ɎɚɚŬ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ 

ɜŬ ŭɞɨɛŮ ɧŰɘ Űɞ ɞɡŭɏŰŮɟɞ ŮɑɜŬɘ Ŭɡɝɖɛɏɜɞ, ˊɞɡ ůɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ ɏɜŬɠ 

əɧůɛɞɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŭŮɜ ɗɏɚŮɘ ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůŮɘ ˊɟŬəŰɘəɎ ůŰɖɜ ŮɟɩŰɖůɖ əŬɘ ɓɎɕŮɘ 

ɞɡŭɏŰŮɟŬ. ȯɟŬ ůɡɜɐɗɤɠ ŬɡŰɎ ŮɑɜŬɘ əɧůɛɞɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ɗɏɚŮɘ, űɞɓɎŰŬɘ ɜŬ 

ŮəűɟɎůŮɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ ůŮ ɛɘəɟɐ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ, ůŮ ɛɘəɟɐ ˊŮɟɘűɏɟŮɘŬ 

əŬɘ ɎɟŬ ŮɨəɞɚŬ əɎˊɞɘɞɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ űŰɎůŮɘ, ɔɘŬŰɑ ˊɧůɞɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɑ 

ůŮ ŭɘɗɏůɘŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɛŮ 10 ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ Ůŭɩ, ůŰɖ ŪɟɎəɖ; ȷɟɢɑɕɞɡɜ əŬɘ 

ůŰŮɜŮɨŮɘ ˊɞɚɨ Űɞ ˊɟɎɔɛŬ.  

ȸɏɓŬɘŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ 

ŭɘŬŰŮɗŮɑ ůŮ əŬɜɏɜŬɜ, ɏŰůɘ; ȾŬɘ ůŮɓɧɛŬůŰŮ əŬɘ ŬɡŰɧ ɗɏɚɞɡɛŮ ɜŬ ŬɜŬŭŮɘɢɗɞɨɜ ŰŬ 

ůŰŬŰɘůŰɘəɎ əŬɘ ɧɢɘ ɜŬ ŬɜŬŭŮɑɝɞɡɛŮ Űɘɠ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ ɔɘŬ ɜŬ ŰɞɜɑůɞɡɛŮ ɐ ɜŬ 

ŬˊɞəɟɨɣɞɡɛŮ əɎˊɞɘŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ.  

ȼ Ŭɑůɗɖůɖ ŭɘəŬɘɞůɨɜɖɠ əŬɘ ɘůɞɜɞɛɑŬɠ. 51% ŭɘŬűɤɜŮɑ, ɏɜŬɠ 

ůŰɞɡɠ ŭɨɞ ɜɘɩɗŮɘ ɧŰɘ ůŰɞɜ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Űɞɡ ɢɩɟɞ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ɖ Ŭɑůɗɖůɖ 

ŭɘəŬɘɞůɨɜɖɠ əŬɘ ɘůɞɜɞɛɑŬɠ. Ʉɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ əŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ŮɨɟɖɛŬ. ȾŬɘ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ɗŬ 

ŭɞɨɛŮ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŰŬȶɕɞɡɜ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  
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ȰɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊô Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ, Ŭˊô ŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ 

ůŰŮɚɏɢɖ ŬɟɘůŰŮɟɎ, ůɡɛűɤɜŮɑ Űɞ 56% əŬɘ ŭŮɝɘɎ Űɞ ɔɟɎűɖɛŬ ůɡɛűɤɜŮɑ Űɞ 52%. 

ȷɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊô Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ əŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɖ 

ůɡɛűɤɜɑŬ ɏɜŬɠ ůŰɞɡɠ ŭɨɞ. ȺɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚŬ ŰŬ ˊɞůɞůŰɎ. ȺɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚŬ ŰŬ 

ˊɞůɞůŰɎ.  

ɄɑŮůɖ ɚɧɔɤ ɧɔəɞɡ ɨɚɖɠ əŬɘ ɢɟɧɜɞɡ. Ⱥŭɩ 82%, ůɡɜŰɟɘˊŰɘəɐ ɖ 

ˊɚŮɘɞɣɖűɑŬ. ȷɘůɗɎɜɞɛŬɘ ˊɑŮůɖ ɔɘŬ Űɖɜ əɎɚɡɣɖ Űɖɠ ɨɚɖɠ. ɇɞ 70%. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ 

ɧɚɞɘ ŬɡŰɞɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŰŮɛˊɏɚɖŭŮɠ. ȳɚɞɘ ŬɡŰɞɑ ɜŬ ɓŬɟɘɞɨɜŰŬɘ. ȹɖɚŬŭɐ ɗŬ Űɞ 

əŬŰŬɚɎɓŬɘɜŬ ɎɛŬ ɐŰŬɜ 10%, ɎɛŬ ɐŰŬɜ 5%. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɧɚɞ, Űɞ 82% ɜŬ ɓɚɏˊŮɘ 

ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɐ ɖ ɨɚɖ. Ⱥɔɩ ůŬɜ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɧɠ ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ŮɑɛŬɘ ůŰɖ 

ȹɘɞɑəɖůɖ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ Űɞ ɚɏɤ ŬɡŰɧ əŬɘ ɔɘŬ ŰŬ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɎ, ɏŰůɘ (;), ůŰɖ 

ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ. ȺɑɜŬɘ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɎ, ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɎ ɛŬɗŬɑɜɞɡɛŮ ůŰɖɜ 

ȺɚɚɎŭŬ. ɄɎɟŬ ˊɞɚɚɎ. ȸɚɏˊɤ ɚɞɘˊɧɜ ɧŰɘ əŬɘ ɞ ɢɩɟɞɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ 

ůŰɖɜ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬ ɗŮɤɟŮɑ ɧŰɘ ɖ ɨɚɖ ŮɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚɖ əŬɘ ɜɘɩɗŮɘ ˊɑŮůɖ ɔɘŬ Űɖɜ 

əɎɚɡɣɖ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ ɨɚɖɠ.  

ɇɩɟŬ, ɜɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɑŮůɖ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰŬˊɧəɟɘůɐ ɛɞɡ ůŰɖɜ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ: 77%. ȹŮɜ Űɞ ůɢɞɚɘɎɕɤ, ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬ ɜŬ əɎŰůɤ ŬɟəŮŰɐ ɩɟŬ ɜŬ 

Űɞ ůɢɞɚɘɎůɤ. ȺɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ. ɁŬɘ, ɜŬɘ. ɀŬ ɗɡɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ əŬɘ 13% 

əɟɡɛɛɏɜɞ Ůŭɩ ˊɑůɤ, ůŰɞ ɞɡŭɏŰŮɟɞ, ˊɞɡ ŭŮɜ ŬˊŬɜŰɎŮɘ. 

ȷɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ ɧɚŬ ŰŬ ɎɚɚŬ ɛŬɕɑ, 

ɧɚɞ Űɞ ůŮŰ, ˊɞɡ əŬɘ Ůŭɩ ɛɏůŬ ɐŰŬɜŮ əɟɡɛɛɏɜɞɘ, ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘɠ, ŮɑɜŬɘ ɖ 

ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ əŬɘ ɧɚɞ: 85%. Ⱥŭɩ ˊɚɖůɘɎɕŮɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ůŰɞ ˊɞůɞůŰɧ ˊɞɡ Űɞ 

77 ɏɔɘɜŮ 85%. Ɂɘɩɗɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ůɡɢɜɏɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ůŰɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ: 89%. ɄɟɧůűŬŰŬ əɎɜŬɛŮ ɏɜŬ Ɏɟɗɟɞ, ˊɏɟɡůɘ, Ŭˊɧ Űɞ 2000 ɛɏɢɟɘ 

ŰɩɟŬ ɏɢɞɡɜ ɔɑɜŮɘ 7 ŬɚɚŬɔɏɠ; ȹɖɚŬŭɐ ŮɑɜŬɘé, ŮɛŮɑɠ ůɡɕɖŰɎɔŬɛŮ ɔɘŬ Űɖ 

ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ ɔɘŬŰɑ ɗɏɚŬɛŮ ɜŬ ŭɞɨɛŮ əŬŰɎ ˊɧůɞɜ ɧɚŮɠ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŬɚɚŬɔɏɠ ůŮ 

ɏɜŬ Ɏɟɗɟɞ ˊɞɡ əɎɜŬɛŮ ɏɢɞɡɜ ŬɜŰɑəŰɡˊɞ ůŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɤɜ ˊŬɜŮɚɚɐɜɘɤɜ 

ŮɝŮŰɎůŮɤɜ. 7 ŬɚɚŬɔɏɠ ɛɏůŬ ůŮ 20 ɢɟɧɜɘŬ. ȹɖɚŬŭɐé  

ȷɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɛɏɚɚɞɜ. 65%, Ůɜɩ ŮɑŭŬɛŮ ɧŰɘ ŬɡŰɞɑ 

ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ 20% ɐ 14% ɐŰŬɜ ɞɘ ɛɖ ɛɧɜɘɛɞɘ; ɇɞ ɜŬ ɜɘɩɗŮɘ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ 

ŮɟɔŬůɘŬəɧ Űɞɡ ɛɏɚɚɞɜ əŬɘ əɎˊɞɘɞɠ ɛɧɜɘɛɞɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŬɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ 

ɚɎɓɞɡɛŮ ɡˊô ɧɣɘɜ. ũɘŬŰɑ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘé, ɞ ɢɩɟɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ Ůŭɩé, ŮɑɜŬɘ 

ŭɘəŬɑɤɛŬ Űɞɡ əŬɗŮɜɧɠ ɜŬ ŮɟɔɎɕŮŰŬɘ. ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑɠ ɧŰŬɜ ŮɘŭɘəɎ ɏɢŮɘɠ ɏɜŬ 
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ˊɞɚɨ ŭɨůəɞɚɞ ɟɧɚɞ ɜŬ ŬůɢɞɚɖɗŮɑɠ ɛŮ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɜŬ ɏɢŮɘɠ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ 

ɔɘŬ Űɞ Űɘ ɗŬ ůɞɡ ɝɖɛŮɟɩůŮɘ Ŭɨɟɘɞ. ȹɖɚŬŭɐé  

ɇɩɟŬ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɖ ŭɘŬ ɓɑɞɡ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ Űɘɠ ŭɘŭŬəŰɘəɏɠ 

ˊɟŬəŰɘəɏɠ. Ɂɘɩɗɤ ɧŰɘ ˊɟɞůűɏɟŮŰŬɘ ŮˊɞɘəɞŭɞɛɖŰɘəɐ ŬɜŬŰɟɞűɞŭɧŰɖůɖ ůɢŮŰɘəɎ 

ɛŮ Űɘɠ ŭɘŭŬəŰɘəɏɠ ˊɟŬəŰɘəɏɠ. ɀɧɜɞ Űɞ 22% ůɡɛűɤɜŮɑ. Ɂɘɩɗɤ ɧŰɘ ˊɟɞůűɏɟŮŰŬɘ 

ɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɔɘŬ ůɡɜŮɢɐ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ əŬɘ əŬŰɎɟŰɘůɖɠ: 31% 

ůɡɛűɤɜŮɑ. ȰɜŬɠ ůŰɞɡɠ ŭɨɞ ŭɘŬűɤɜŮɑ. ȾŬɘ 17% əŬɘ 22% ŮɑɜŬɘ ůŰɞ ɞɡŭɏŰŮɟɞ, 

ŭŮɜ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůɞɡɜ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ ŮɟɩŰɖůɖ.  

ȷɡŰɞɜɞɛɑŬ ůŰɖ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ. ȾɎˊɞɘɞɘ ɜɘɩɗɞɡɜ - əɎˊɞɘɞɘ ŭŮɜ 

ɜɘɩɗɞɡɜ. 40% ŭɘŬűɤɜɞɨɜ, 44% ůɡɛűɤɜɞɨɜ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ŮɛɏɜŬ 

ɛɞɡ űŬɑɜŮŰŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ Űɞ ˊɞůɞůŰɧ.  

ȾŬɘ ˊɎɛŮ ůŰɞ əɞɛɛɎŰɘ, ŭŮɜ ɗŬ ůŬɠ əɞɡɟɎůɤ ˊɎɟŬ-ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

ŬəɧɛŬ, ɜŬ ŭɞɨɛŮ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ Űɞ: ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ 

ůɢŮŰɑůŰɖəŬɜ ɛŮ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  

ɇɩɟŬ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ ŭɘɎűɞɟɞɘ ɞɟɘůɛɞɑ 

əŬɘ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ. ȼ ˊŬɚɘɧŰŮɟɖ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ɐŰŬɜ Űɖɠ Maslach Ŭˊɧ Űɞ ô81, Ŭˊɧ 

Űɞ 1981. ȼ ˊɘɞ ɛɞɜŰɏɟɜŬ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ əŬɘ ɗŬ ɏɚŮɔŬ ŮɡɟɤˊŬɥəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ 

ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɐ Űɤɜ Schaufeli əŬɘ Taris Ŭˊɧ Űɞ 2005, ɧˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ˊɘɞ ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ, ɖ Maslach ɐŰŬɜ ɣɡɢɞɚɧɔɞɠ. Ƀ Schaufeli ŮɑɜŬɘ ŮɟɔŬŰɞɚɧɔɞɠ. 

ȳˊɞɡ ŭɑɜɞɡɜ Űɞɜ ɞɟɘůɛɧ ɧŰɘ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ůɨɜŭɟɞɛɞ, 

ɏɢŮɘ, ŭɖɚŬŭɐ, əŬɘ ɘŬŰɟɘəɧ ɛɏɟɞɠ ůŰɞ ˊɑůɤ, əŬŰŬɚɐɔŮɘ ůŮ ɘŬŰɟɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ ˊɞɡ 

ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ ŬˊɞŰŮɚŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ ŭɨɞ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ. ȼ 

ɛɑŬ ŮɑɜŬɘ ɖ əɧˊɤůɖ ɖ ɞˊɞɑŬ ɛŮŰŬűɟɎɕŮŰŬɘ, ŮɑɜŬɘ ŮɑŰŮ ůɤɛŬŰɘəɐ, ŮɑŰŮ ɜɞɖŰɘəɐ, 

ŮɑŰŮ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ, ɛŮ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜɖ ɧɛɤɠ Ŭˊɧůɡɟůɖ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖɠ Űɖɠ əɧˊɤůɖɠ. ȹɖɚŬŭɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ˊŬɗŬɑɜŮɘ əɎˊɞɘɞɠ, ɧɢɘ 

ŬɡŰɧɠ ˊɞɡ ɜɘɩɗŮɘ Űɖɜ əɧˊɤůɖ, ŬɡŰɧɠ ˊɞɡ ˊŬɟŬɘŰŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ɜŬ Űɞ ŭɘɞɟɗɩůŮɘ 

ŬɡŰɧ. ȷɡŰɧɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ɞɟɘůɛɧɠ ˊɞɡ ŭɑɜŮɘ ɞ Schaufeli ɛŮ Űɞɜ Taris.  

Ⱥˊɑůɖɠ, ɞ ɄŬɔəɧůɛɘɞɠ ɃɟɔŬɜɘůɛɧɠ ɈɔŮɑŬɠ Ŭˊɧ Űɞ 2019 ɚɏŮɘ 

Ůˊɘůɐɛɤɠ ɧŰɘ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ˊɟɞəŬɚŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ɢɟɧɜɘɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ 

Ɏɔɢɞɠ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰŮɑ ŮˊɘŰɡɢɩɠ. ȯɟŬ əɧˊɤůɖ, Ɏɔɢɞɠ, ŰŬ 

ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɜŰŬɘ, ŬɡŰɧ Űɞ ˊɟɎɔɛŬ əŬɘ ŭŮɜ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɜŰŬɘ ŮɑŰŮ ɛŮ 

Űɖ ɗɏɚɖůɐ ɛŬɠ, ŮɑŰŮ ɢɤɟɑɠ Űɖ ɗɏɚɖůɐ ɛŬɠ, ɧŰŬɜ ŬɡŰɧ, ɚɞɘˊɧɜ, əɎˊɞɘɞɠ 
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ŬˊɞůɨɟŮŰŬɘ Ŭˊô Űɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ ŬɡŰɩɜ Űɤɜ ˊɟŬɔɛɎŰɤɜ, ɞɡůɘŬůŰɘəɎ ŮɑɜŬɘ 

ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɞɜɞɛɎɕɞɡɛŮ burnout, Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  

ɆɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɞɜ Schaufeli əŬɘ Űɞɜ ɁŰŮůɎɟ əŬɘ Űɞɜ ɁŰŮɓɑŰɘ Űɞ 

2020 űŰɘɎɢŰɖəŮ Űɞ ˊɘɞ ůɨɔɢɟɞɜɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ Űɞ 

ɞˊɞɑɞ ŬˊɞŰŮɚŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ 23 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ůŰɞ ŮəŰŮɜɏɠ əŬɘ 12 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ůŰɞ 

ůɡɜɞˊŰɘəɧ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑŭŬɛŮ ŮɛŮɑɠ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜɎ ɛŬɠ, ɧˊɞɡ ɖ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ 

ůŰɖɜ ɞˊɞɑŬ ŬɜɐəŬ əŬɘ Ůɔɩ ˊɏɟɡůɘ ŬůɢɞɚɖɗɐəŬɛŮ ɛŮ Űɞ adaptation əŬɘ Űɞ 

validation Űɖɠ Ůɚɚɖɜɘəɐɠ ɏəŭɞůɖɠ ŬɡŰɞɨ Űɞɡ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɞɔɑɞɡ, ɎɟŬ Ůˊɘůɐɛɤɠ 

ůŰŬ ŮɚɚɖɜɘəɎ əɎɜŮɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ůɢŮŭɘŬůŰŮɑ ɜŬ əɎɜŮɘ Űɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ Űɞ 

BAT. Ƀɘ 4 əɨɟɘŮɠ ůɡɜɘůŰɩůŮɠ ˊɞɡ ɞɡůɘŬůŰɘəɎ ŮɑɜŬɘ ŰŬ əɨɟɘŬ ůɡɛˊŰɩɛŬŰŬ ˊɞɡ 

ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ŮɑɜŬɘ ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŮɑɜŬɘ ɖ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ ɛŮ Űɘɠ ŰɟŮɘɠ ɏɜɜɞɘŮɠ, ŮɑŰŮ 

űɡůɘəɐ, ŮɑŰŮ ɜɞɖŰɘəɐ, ŮɑŰŮ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ, Ŭɟɢɑɕɞɡɜ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ Űɖɠ ɣɡɢɘəɐɠ 

ŬˊɞůŰŬůɘɞˊɞɑɖůɖɠ əŬɘ ɏɢɞɡɛŮ ɔɜɤůŰɘəɐ ŭɡůɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ ɐ əŬɘ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ 

ŭɡůɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ.  

ɈˊɎɟɢɞɡɜ 4 əɨɟɘŬ ɚɞɘˊɧɜ ůɡɛˊŰɩɛŬŰŬ ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɞɜ 

Schaufeli ůŮ ŬɡŰɐɜ əŬɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əŬɘ ɞɘ ŭŮɡŰŮɟŮɨɞɡůŮɠ ŮˊɘŭɟɎůŮɘɠ, ɞɘ 

ŭŮɡŰŮɟŮɨɞɡůŮɠ ůɡɜɘůŰɩůŮɠ, ɧˊɞɡ ŮɑɜŬɘ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ɚɏŮɘ əŬɘ ɞ ɄŬɔəɧůɛɘɞɠ 

ɃɟɔŬɜɘůɛɧɠ ɈɔŮɑŬɠ əŬɘ ɧɚɞɘ ɧŰɘ űŮɨɔɞɡɛŮ Ŭˊô Űɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ əŬɘ 

ˊɎɛŮ ůŰɞ əɚɘɜɘəɧ, ůŰɞ ůɨɜŭɟɞɛɞ, ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɏɠ əŬɘ ɣɡɢɞůɤɛŬŰɘəɏɠ 

ŮɜɞɢɚɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ˊɟɞəɨɣɞɡɜ Ŭˊɧ ŰŬ ɗɏɛŬŰŬ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ɇɩɟŬ, ɖ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ, ɖ ˊɟɩŰɖ Ŭˊô Űɘɠ ůɡɜɘůŰɩůŮɠ. Ⱥŭɩ ɔɘŬ 

ŮɡəɞɚɑŬ ɏɢɞɡɛŮ űŰɘɎɝŮɘ Űɖ ɓŬɗɛɞɚɞɔɑŬ Ŭˊɧ Űɞ 0 ɏɤɠ Űɞ 100, ɎɟŬ ɖ ɛɏůɖ 

əŬŰɎůŰŬůɖ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɔɨɟɤ ůŰɞ 50 əŬɘ ŬɜŬɛɏɜŮŰŬɘ, ɗŬ ɐŰŬɜ Űɞ 

űɡůɘɞɚɞɔɘəɧ, ɜŬ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ŰɏŰɞɘŬ ůɢɐɛŬŰŬ. ȷɡŰɧ Ůŭɩ ɖ ˊŮɟɘɞɢɐ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ 

Ůŭɩ ɢɟɤɛŬŰɑůŮɘ ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ɏɢŮɘ ŬɡŰɐ Űɖ ɛɞɟűɐ. Ƀ əɨɟɘɞɠ ɧɔəɞɠ Űɤɜ 

Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ɜŬ ůɡɜɤůŰɑɕŮŰŬɘ ůŰŬ ɛɏůŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ əŬɗɩɠ 

ˊɖɔŬɑɜɞɡɛŮ ůŰŬ ɡɣɖɚɎ ɐ ůŰŬ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ŬɡŰɧ ɜŬ ůɓɐɜŮɘ.  

Ⱥŭɩ ůŰŬ ɛɏůŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɚɑɔɞɘ əŬɘ əŬɗɩɠ 

ˊɖɔŬɑɜɞɡɛŮ ˊɟɞɠ ŰŬ ɎəɟŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŭŮɜ 

ɏɢɞɡɜ əŬɗɧɚɞɡ, əŬɗɧɚɞɡ ůɖɛɎŭɘŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɧɛɤɠ əŬɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, ŮɝɎɜŰɚɖůɖɠ ɛɎɚɚɞɜ, ɧɢɘ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ŮɝɎɜŰɚɖůɖɠ, ɧˊɞɡ 

ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ŮɝɎɜŰɚɖůɖɠ. ɋɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ ŬɡŰɧ.  
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Ɋɡɢɘəɐ ŬˊɞůŰŬůɘɞˊɞɑɖůɖ, ɜŬ ɜɘɩɗɞɡɛŮ, Ůŭɩ ɓɚɏˊŮŰŮ əŬɘ Űɘɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ űŰɘŬɔɛɏɜŮɠ əŬɘ ɛŮŰɟɎɜŮ ŬɡŰɎ ŰŬé, ˊŬɚŮɨɤ ɜŬ ɓɟɤ 

ŮɜɗɞɡůɘŬůɛɧ ɔɘŬ Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ, ŬɘůɗɎɜɞɛŬɘ ɛɘŬ ɏɜŰɞɜɖ ŬˊɞůŰɟɞűɐ ˊɟɞɠ Űɖ 

ŭɞɡɚŮɘɎ, ŮɑɛŬɘ əɡɜɘəɧɠ ůɢŮŰɘəɎ ɛŮ Űɞ Űɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ ɖ ŭɞɡɚŮɘɎ ɛɞɡ ɔɘŬ Űɞɡɠ Ɏɚɚɞɡɠ. 

Ⱥŭɩ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ Ŭɟɢɑɕɤ ɜŬ ŬˊɞůŰŬůɘɞˊɞɘɞɨɛŬɘ əŬɘ ŭŮɜ ɗɏɚɤ ɜŬ 

Űɞ ŭɘɞɟɗɩůɤ, ɔɑɜɞɛŬɘ əɡɜɘəɧɠ, ŭŮɜ ɛŮ ɜɞɘɎɕŮɘ Űɘ ɚɏŮɘ ɞ Ɏɚɚɞɠ ɔɘŬ Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ 

ˊɞɡ əɎɜɤ.  

Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ŮɑɜŬɘ ŭɡɞ əŬɛˊɎɜŮɠ. ȼ ɛɑŬ ŬɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ŬɜɖůɡɢɖŰɘəɐ 

ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ůŮ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ɣɡɢɘəɐɠ ŬˊɞůŰŬůɘɞˊɞɑɖůɖɠ, ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ 

ŮɑɜŬɘ 54, ŮɑɜŬɘ ˊŬɟŬˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ 50 ˊɞɡ ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Ůŭɩ ˊɟɏˊŮɘ 

ɜŬ ɛŮɑɜɞɡɛŮ, ɜŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ. ũɜɤůŰɘəɐ ŭɡůɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ, ŭɖɚŬŭɐ ɏɢŮɘ űŰɎůŮɘ ɖ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ůŮ ůɖɛŮɑŬ ˊɞɡ ɜŬ ŬɟɢɑɕŮɘ ɜŬ ŬəɞɡɛˊɎŮɘ ˊɟɎɔɛŬŰŬ, ŭɡůəɞɚŮɨɞɛŬɘ 

ˊɞɚɨ ɜŬ ŭɘŬŰɖɟɐůɤ Űɖɜ ˊɟɞůɞɢɐ ɛɞɡ ŮůŰɘŬůɛɏɜɖ, ɧŰŬɜ ŮɟɔɎɕɞɛŬɘ ˊŬɚŮɨɤ ɜŬ 

ůɡɔəŮɜŰɟɤɗɩ, əɎɜɤ ɚɎɗɖ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ, ˊɟɎɔɛŬŰŬ, ŭɖɚŬŭɐ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ˊɚɏɞɜ Űɞɡ Ůˊɘˊɏŭɞɡ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, Ůŭɩ ˊɎɚɘ ŮɑɛŬůŰŮ ɚɑɔɞ 

ˊŬɟŬˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ, Ŭˊô Űɞ 51% əŬɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŭɨɞ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ, 

ɓɚɏˊŮŰŮ Ůŭɩ, ůŮ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ əŬɘ ɛɑŬ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŮ 

ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ. ȳɚɞɘ ŬɡŰɞɑ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɗŬ ŭɞɨɛŮ ˊɩɠ ůɡɜŬɗɟɞɑɕŮŰŬɘ ɧɚɞ 

ŬɡŰɧ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ. ɁŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ ůŬɜ űŬɘɜɧɛŮɜɞ. 

ɆɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɡůɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ. 53%, 52,7. ȷɜŰɘůŰɞɑɢɤɠ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜ ůɡɔəŮɜŰɟɩůŮɘɠ ůŮ ɡɣɖɚɏɠ Űɘɛɏɠ əŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŮɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ. ɄɎɛŮ ŰɩɟŬ ůŰŬ ŭŮɡŰŮɟɞɔŮɜɐ ůɡɛˊŰɩɛŬŰŬ ˊɞɡ Űɞ ɛŮŰŬŰɟɏˊɞɡɜ Űɞ 

űŬɘɜɧɛŮɜɞ Ŭˊɧ əŬɗŬɟɎ ˊɩɠ ɜŬ Űɞ ˊɤ (;), ůɤɛŬŰɞˊɞɘŮɑŰŬɘ ɖ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɖ. 

Ɋɡɢɞɚɞɔɘəɏɠ ŮɜɞɢɚɐůŮɘɠ. Ƀ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ 49,25, ŬɚɚɎ ɏɢŮɘ űŰɎůŮɘ ɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɜŬ ɜɘɩɗŮɘ, Ŭɜ ŭɘŬɓɎůŮŰŮ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ űŬɑɜɞɜŰŬɘ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ: əɟɑůŮɘɠ ˊŬɜɘəɞɨ, ŬɘůɗɎɜɞɛŬɘ ɏɜŰŬůɖ əŬɘ ůŰɟŮůŬɟɘůɛɏɜɞɠ, 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ ˊɞɡ ŰŬ ŬˊɞŭɑŭɞɡɛŮ ůŮ ɎɚɚŬ, ɚɏɛŮ ɧŰɘ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ űŰŬɑŮɘ. ȾŬɘ ɞɘ 

ɣɡɢɞůɤɛŬŰɘəɏɠ ŮɜɞɢɚɐůŮɘɠ, Ůŭɩ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ ŬəɧɛŬ, ˊɎɛŮ ůŰɞ 52,9, 

ůŰɞ 53, ˊɞɜɞəŮűɎɚɞɡɠ, ŮɜɞɢɚɐůŮɘɠ ůŰɞɡɠ ɩɛɞɡɠ, ůŮ ŬɡɢɏɜŬ, ˊɟɎɔɛŬŰŬ ˊɞɡ 

ɞɟɘůɛɏɜɞɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŰŬ ŬˊɞŭɑŭɞɡɛŮ ůŰɖɜ ɖɚɘəɑŬ, ɛŮɔŬɚɩůŬɛŮ əŬɘ əɎŰɘ ˊɞɜɎŮɘ, 

ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ɏŰůɘ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ɏŰůɘ. ȹŮɜ ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ. ȾŬɘ ɜŬ 

ˊɟɞəɨˊŰɞɡɜ Ŭˊô Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŬɡŰɏɠ ɏŰůɘ (;) əŬɘ ɜŬ ůɢŮŰɑɕɞɜŰŬɘ əŬɘ ɛŮ ŰŬ 

ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  
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ɋɠ ˊɟɞɠ Űɞ ůɡɜŬɗɟɞɑɕɞɜŰŬɠ Űɘɠ 4 ˊɟɩŰŮɠ ůɡɜɘůŰɩůŮɠ, ɧŰɘ Űɘɠ 2 

ŭŮɡŰŮɟŮɨɞɡůŮɠ, ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ɓɔŬɑɜŮɘ 51,86, ůɢŮŭɧɜ 52, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɚɧ ɧŰɘ ɞ 

əɨɟɘɞɠ ɧɔəɞɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ 50% ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ ˊŬɟŬˊɎɜɤ, ɓɚɏˊŮŰŮ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ 

ˊŬɟŬˊɎɜɤ, ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ əŬɛˊɎɜŬ ɧˊɤɠ ůŬɠ ŮɑˊŬ ůŰɖɜ Ŭɟɢɐ ˊɞɡ 

ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɖ əɞɟɡűɐ Űɖɠ ůŰɖ ɛɏůɖ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ůŰɖ ɛɏůɖ. Ⱥˊɑůɖɠ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ 

ɛɏɟɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Ůŭɩ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ůŮ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ɛŮɟɑŭŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɢŬɟɎ. Ⱥŭɩ ˊɎɜɤ 

ŮɑɜŬɘ Űɞ 20, Űɞ 25%.  

ȺɝŮŰɎɕɞɜŰŬɠ ŰɩɟŬ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ: ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ Ůˊɘŭɟɞɨɜ 

ůŰɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ ˊɘɞ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ əɞɛɛɎŰɘ, ɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ 

Ŭˊɧ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ Űɘɠ ɎɚɚŮɠ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ, ůɢŮŰɑɕɞɜŰŬɘ ɛŮ ɢŬɛɖɚɎ ɐ ɡɣɖɚɎ 

ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ ɞɟɘůɛɏɜɞɘ Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ ɛˊɞɟŮɑ əŬɘ ɜŬ ŮɟɛɖɜŮɨɞɡɜ.  

ȾŬŰŬɟɢɐɜ ˊɎɛŮ ůŰɖɜ ˊɟɩŰɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ 

ɛŮ ŰŬ ŭɖɛɞɔɟŬűɘəɎ əŬɘ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ. ɇɞ űɨɚɞ. ȷɜ ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɛŮ 

ŭɘŬűɞɟɏɠ ůŰɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɞ űɨɚɞ. ɇɞ ŮɜŰɡˊɤůɘŬəɧ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ 

ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɛŮ ŭɘŬűɞɟɏɠ ůŮ ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ŭɖɚɩůŬɜŮ űɨɚɞ. ȹɖɚŬŭɐ ɏɢɞɡɜ 

űŰɎůŮɘ ůŮ ŰɏŰɞɘɞ ůɖɛŮɑɞ ˊŬɟŬɑŰɖůɖɠ ɐ ɏɢɞɡɜŮ ˊɟɧɓɚɖɛŬ, Ůŭɩ ŬɡŰɐ ɖ ɔɟŬɛɛɐ 

ɖ ɛŬɨɟɖ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɖ ɛɏůɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ˊɞɡ ˊŬɟŬŰɖɟɐɗɖəŮ ˊɞɡ ŮɑˊŬɛŮ ŮɑɜŬɘ 

ɡɣɖɚɐ, ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ ɖ ɛɏůɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ɏŰůɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ əŬŰŬɚɎɓɞɡɛŮ Ŭˊɧ 

Űɘɠ ɛŬɨɟŮɠ ɔɟŬɛɛɏɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊɎɜɤ ɐ əɎŰɤ ˊɞɘɞɘ ŮɑɜŬɘ ˊɘɞ ˊɞɚɚɞɑ əŬɘ ˊɞɘɞɘ 

ŮɑɜŬɘ ɚɘɔɧŰŮɟɞ. ūŬɑɜŮŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟɞɘ, Ůˊɑůɖɠ, ŬɡŰɞɑ Ůŭɩ, 

Űɞ ˊŬɟŬɚɚɖɚɧɔɟŬɛɛɞ, Ůŭɩ ŬɜŰɘůŰɞɘɢŮɑ ůŰɞ ı Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ 

ůŰŬ Ĳ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȾŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɖ ɛɏůɖ Űɘɛɐ, ɖ ɛŬɨɟɖ ɔɟŬɛɛɐ. ɋɟŬɑŬ;  

ȯɟŬ ɖ ɛɏůɖ Űɘɛɐ Űɤɜ Ŭɜŭɟɩɜ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ 

ɧɟɞ, ɞɘ ɔɡɜŬɑəŮɠ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŭŮɜ ŭɖɚɩůŬɜ 

űɨɚɞ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŬɡŰɞɑ ŬəɧɛŬ ˊŬɟŬˊɎɜɤ. Ⱥˊɑůɖɠ, Ůŭɩ ůô ŬɡŰɧ Űɞ ůɢɐɛŬ 

əŬŰŬɚŬɓŬɑɜɞɡɛŮ əŬɘ ŮɑɜŬɘ Űɞ ůɨɜɞɚɞ ˊɩɠ əŬŰŬɜɏɛŮŰŬɘ, ɖ ɔəɟɑɕŬ ˊŮɟɘɞɢɐ, 

ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ əɞɟɡűɐ ůŮ Űɘɛɏɠ ɔɨɟɤ ůŰɞ 80% Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ˊɞɚɨ 

ɡɣɖɚɎ, Ůɜɩ ɖ ɛˊɚŮ əɞɟɡűɐ, ɞɘ ɎɜŭɟŮɠ ůɡɔəŮɜŰɟɩɜɞɜŰŬɘ ůŮ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ůŮ 

ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ɚɘɔɧŰŮɟɞɘ ůŰŬ ɛŮůŬɑŬ, ɚɘɔɧŰŮɟɞɘ ůŰŬ ɛŮɔɎɚŬ. Ƀɘ 

ɔɡɜŬɑəŮɠ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ. ɋɟŬɑŬ;  

ɋɠ ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɐ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ˊŬɘŭɘɎ. 

ȳůɞɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ˊŬɘŭɘɎ, ɖ ɔəɟɑɕŬ ˊŮɟɘɞɢɐ, ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɑˊɞɡ ůŰɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ. ȷɡŰɧ 

ˊɞɡ ůŬɠé, ɞɘ ˊɘɞ ŮˊɘɓŬɟɡɛɏɜɞɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ŭɨɞ ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ŮɑɜŬɘ 
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ɚɘɔɧŰŮɟɞ ŮˊɘɓŬɟɡɛɏɜɞɘ ɞɘ ˊɞɚɨŰŮəɜɞɘ əŬɘ ɞɘ ŰɟɑŰŮəɜɞɘ. ȹŮɜ ŮˊɘŰɟɏˊŮŰŬɘ ɜŬ Űɞ 

ˊɞɨɛŮ Ŭɚɚɘɩɠ, ɏŰůɘ; Ʉɘɞé ũɘŬŰɑ ŮɝɞɡɗŮɜɤɜɧɛŬůŰŮ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ŮɟɔŬůɘŬəɐ ɗɏůɖ. Ƀɘ ɛɧɜɘɛɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɜɘɩɗɞɡɜ 

ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɛɖ ɛɧɜɘɛɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ. ȺɑɜŬɘ 

ɞɚɞűɎɜŮɟɞ ŬɡŰɧ, ŮɑɜŬɘé  

ɋɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɔŬɛŮ, ɖ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ 

ɖɚɘəɘŬəɐ ɞɛɎŭŬ, Űɖ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ ˊɑŮůɖ Űɖɜ ɜɘɩɗɞɡɜ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 10 ɏɤɠ 14 

ɢɟɧɜɘŬ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬɠ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ ɔɘŬŰɑ, ŮůŮɑɠ ŮɑůŬůŰŮ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, Ůɜɩ ŭŮɜ 

ɝɏɟɤ Űɘ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ. ȷəɞɚɞɡɗŮɑ ɖ 20 - 24. ūŬɜŰɎɕɞɛŬɘ ɧŰɘ ɗŬ ŮɑɜŬɘ əɎˊɞɘŬ ůɖɛŮɑŬ 

ˊɞɡ ˊŮɟɜɎɠ Ŭˊɧ Űɖɜé, ŭŮɜ ɝɏɟɤ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ ɔɘŬ ˊɞɘɞ ɚɧɔɞ. ȼ 10 - 14 ɏɢɞɡɜ ŰŬ 

ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

Ⱥŭɩ əɎˊɞɘŮɠ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ˊɎɛŮ ůŰɞɡɠ əɚɎŭɞɡɠ, 

ŬɡɝɖɛɏɜŬ ˊɞůɞůŰɎ ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ əɡɟɑɤɠ ůŮ ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɨɠ əŬɘ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɛŬɘ 

Ůɔɩ Ŭˊɧ Űɘɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ ˊɞɡ ɓɚɏˊɤ, ɓɚɏˊɤ 5 - 6 - 7 əŬɘ 91, ɞɘ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ ˊɞɡ 

ɔɡɟɜɎɜŮ Ŭˊɧ ůɢɞɚŮɑɞ ůŮ ůɢɞɚŮɑɞ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɏɠ; ɀɎɚɚɞɜ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ ɓɏɓŬɘŬ əŬɘ ɞɘ 

ɡˊɧɚɞɘˊŮɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ Ŭɜé, ŬɚɚɎ ɜɞɛɑɕɤ ɧɛɤɠ ŬɡŰɏɠ ŮɑɜŬɘ əɡɟɑɤɠ ˊɞɡ 

ɔɡɟɜɎɜŮ Ŭˊɧ ůɢɞɚŮɑɞ ůŮ ůɢɞɚŮɑɞ, Ůɜɩ ůŰɞɜ ŬɜŰɑˊɞŭŬ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɖ 11 əŬɘ ɖ Ⱥ 11, ɔɡɛɜŬůŰɏɠ ŮɑɜŬɘ, 86 ˊɚɖɟɞűɞɟɘəɞɑ əŬɘ 61 ůŮ 

ŮɘŭɘəɎ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ.  

ȹɘɞɘəɖŰɘəɐ ɗɏůɖ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ Űɘ ɚɏɜŮ ɧůɞɘ ɚɏɜŮ, Ůŭɩ ůŰɖ ɛɏůɖ 

əŬŰɎůŰŬůɖ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ, ɞɘ Ŭˊɚɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, ɞɘ ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɑ, 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ˊɟɞɥůŰɎɛŮɜŮɠ əŬɘ ɞɘ ˊɟɞɥůŰɎɛŮɜɞɘ, ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŬ ˊɞůɞůŰɎ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ ɏɢɞɡɜ ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ. Ƀɘ 

ˊɟɞɥůŰɎɛŮɜɞɘ əŬɘ ɞɘ ˊɟɞɥůŰɎɛŮɜŮɠ əŬɘ ɧɢɘ ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ. Ⱥɝɞɡɗɏɜɤůɖ, 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ɧɢɘ Ɏɔɢɞɠ. Ⱥɝɞɡɗɏɜɤůɖ. Ⱥɝɞɡɗɏɜɤůɖ. Ƀɘ ˊɟɞɥůŰɎɛŮɜɞɘ ŮɑɜŬɘ 

ɜɞɛɑɕɤ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɖ ɗɏůɖé  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɆɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɛɖɜ ŭɘŬəɧˊŰŮŰŮ ůŬɠ 

ˊŬɟŬəŬɚɩ, ŮɑɛŬůŰŮ ɐŭɖ ůŮ 45 ɚŮˊŰɎ, ɗŬ ŭɞɗŮɑ ɢɟɧɜɞɠ ɔɘŬ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ůŰɖ 

ůɡɜɏɢŮɘŬ. ȾɟŬŰŮɑůŰŮ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ůŬɠ. 

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɋɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ɞɟɔŬɜɘəɧŰɖŰŬ, ˊɎɚɘ Ůŭɩ ŭŮɜ ɏɢɤ ŬˊɎɜŰɖůɖ 

ŬɚɚɎ űŬɑɜŮŰŬɘ ɧŰɘ ɛɞɜɞɗɏůɘŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ, ŮűŰŬɗɏůɘŬ əŬɘ ŮɜŰŮəŬɗɏůɘŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ 

ɔɘŬŰɑ ŮɘŭɘəɎ ŰŬ ŮűŰŬɗɏůɘŬ əŬɘ ŰŬ ŮɜŰŮəŬɗɏůɘŬ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ŰŬ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ 

ˊɞůɞůŰɎ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɞɡ ŬˊɎɜŰɖůŬɜ Ŭˊô ŬɡŰɎ, Ůɜɩ ŰŬ 
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ɛɘəɟɧŰŮɟŬ ˊɞůɞůŰɎ ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ůŮ ɛɞɜɞɗɏůɘŬ, ŰɟɘɗɏůɘŬ, ŰŮŰɟŬɗɏůɘŬ əŬɘ 

ˊŮɜŰŬɗɏůɘŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ. ɀˊɞɟŮɑ, ɛˊɞɟŮɑ, ɛˊɞɟŮɑ, ɛˊɞɟŮɑ.  

ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȼ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬ, Ůŭɩ Ůˊɑůɖɠ ɔɘŬ əɎˊɞɘɞ 

ɚɧɔɞ, ȷɜŬŰɞɚɘəɐ ɀŬəŮŭɞɜɑŬ əŬɘ ŪɟɎəɖ ɏɢŮɘ ŰŬ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ŬˊɎɜŰɖůŬɜ, ɜŬɘ, ɜŬɘ, 

ˊɟɞűŬɜɩɠ, əŬɘ ŰŬ ɛɘəɟɧŰŮɟŬ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ ɁɧŰɘɞ ȷɘɔŬɑɞ. Ⱥˊɑůɖɠ ɛŮɔɎɚŬ ˊɞůɞůŰɎ 

ɏɢŮɘ ɖ ɄŮɚɞˊɧɜɜɖůɞɠ əŬɘ ɖ ŪŮůůŬɚɑŬ.  

ȹŮɜ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɖ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ˊŬɑɕŮɘ əɎˊɞɘɞ ɟɧɚɞ, 

ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɘŭɘŬɘŰŮɟɧŰɖŰŮɠ əŬɘ ɞɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ůŰɖ ůɨɜɗŮůɖ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ 

ˊɞɡ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, ɔɘŬŰɑ ɧŰŬɜ ŰŬ ɓɎɚŬɛŮ ɧɚŬ ɛŬɕɑ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞé, ˊɟɘɜ ɛɘŬ 

ŭɘŬűɎɜŮɘŬ ŬəɧɛŬ, əŬɘ Űɖɜ ɏɓŬɚŬ ɔɘŬŰɑ ŮɛɏɜŬ ɛɞɡ ɏəŬɜŮ ŮɜŰɨˊɤůɖ, ɟɤŰɐůŬɛŮ, 

ɚɞɘˊɧɜ, ɖ ůɢɞɚɐ Űɤɜ ɓŬůɘəɩɜ ůŬɠ ůˊɞɡŭɩɜ, ɧŰŬɜ ˊɟɤŰɞˊɐɟŬŰŮ ˊŰɡɢɑɞ, ůŮ 

ˊɞɘŬ ɗɏůɖ ˊɟɞŰɑɛɖůɖɠ ɐŰŬɜŮ; ȾŬɘ ŮɑɢŬɛŮ ɚɞɘˊɧɜ ɧŰɘ 1ɖ, 2ɖ, 3ɖ əŬɛɑŬ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɑɖůɖ, 1ɖ, 2ɖ, 3ɖ əŬɘ ɖ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɑɖůɖ ɡˊɎɟɢŮɘ: ŮɝɞɡɗŮɜɤɛɏɜɞɘ 

ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ŬɡŰɞɑ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɐŰŬɜ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɖɜ 3ɖ Ůˊɘɚɞɔɐ, ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ˊŮɟɎůŮɘ 15 - 20 - 25 ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ, ŮˊŮɘŭɐ ŰɧŰŮ ŭŮɜ ɐŰŬɜ 

ɖ ˊɟɩŰɖ Űɞɡɠ, ɞɘ ŰɟŮɘɠ ˊɟɩŰŮɠ Űɞɡɠ Ůˊɘɚɞɔɏɠ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ ɏɢŮɘ əɎˊɞɘŬé 

ŪɏɚɞɡɛŮ ɜŬ Űɞ ŮɚɏɔɝɞɡɛŮ ŬɡŰɧ, ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ɜŬ əɎɜɤ, ɛŮ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

ŬůɢɞɚɞɨɛŬɘ əŬɘ ɛŮ Űɞɡɠ űɞɘŰɖŰɏɠ. ȺɎɜ ŮɑɜŬɘ 1ɖ, 2ɖ ɐ 3ɖ Ůˊɘɚɞɔɐ ŰɩɟŬ. ȾŬɘ 

ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ əŬɘ ůŰɘɠ ůˊɞɡŭɏɠ Űɞɡɠ.  

ȳŰŬɜ ɓɎɚŬɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ŭɖɛɞɔɟŬűɘəɞɨɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ 

ɛŬɕɑ ɔɘŬ ɜŬ ɘŮɟŬɟɢɐůɞɡɛŮ Űɖɜ ŮˊɑŭɟŬůɖ Űɤɜ ŭɖɛɞɔɟŬűɘəɩɜ ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ ůŰɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŮˊɘɓɑɤůŮ ɛɧɜɞ ɖ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬɛŮ 

ŬɟɢɘəɎ. ȺűŰŬɗɏůɘŬ, ŮɜŭŮəŬɗɏůɘŬ əŬɘ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɛɏůɞ ɧɟɞ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ 56 əŬɘ ŮɑɜŬɘ Űɞ 34% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŮ ŬɡŰɎ, Ůɜɩ ůŰŬ 

ɡˊɧɚɞɘˊŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ 66% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ 50. ɆŰɖ 

ɛɏůɖ. ɋɟŬɑŬ; ȹŮɜ űɎɜɖəŮ ůŰɞ ŭɏɜŰɟɞ ŬɚɚɎ ŮˊŮɘŭɐ Űɖ ůŰŬŰɘůŰɘəɐ ŮˊŮɝŮɟɔŬůɑŬ 

Űɖɜ əɎɜŬɛŮ ůɡɜɏɢŮɘŬ, Ŭˊɧ Űɘɠ 1.000 ŬˊŬɜŰɐůŮɘɠ əŬɘ ɛɏɢɟɘ ŰŬ 3.000 ˊɞɚɚɏɠ 

űɞɟɏɠ ɛŬɠ ŮɛűɎɜɘůŮ, ɛŬɠ ŮɛűŬɜɑůŰɖəŮ Ůŭɩ əŬɘ ɖ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ ɜŬ ˊŬɑɕŮɘ ɏɜŬ 

ɛɘəɟɧ ɟɧɚɞ, ŮɘŭɘəɎ ɧɛɤɠ ůŰŬ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ɇɩɟŬ, ɘŮɟŬɟɢɩɜŰŬɠ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ 

Űɘɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ŭɘŬɓɑɤůɖɠ, ŮɑŭŬɛŮ ɧŰɘ Ŭɜ ŭŮɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ɞɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ɔɘŬ 

ŭɘŬůəɏŭŬůɖ ŰɧŰŮ ŬɡŰɞɛɎŰɤɠ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ 41 ˊɎɛŮ ůŰɞ 57 əŬɘ ŭŮɜ 

ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ůŰɞ 69% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞɘ.  
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Ⱥˊɑůɖɠ ŮˊɘɓŬɟɡɜŰɘəɧ ˊɎɜɤ ůô ŬɡŰɧ, Ŭɜ ŭŮɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ɞɘ 

ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȷɜ ɚɞɘˊɧɜ ŭŮɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ əŬɘ ŬɡŰɏɠ, Ŭˊɧ ɛɏůɞ 

ɧɟɞ 57 ˊɎɛŮ ůŮ ɛɏůɞ ɧɟɞ 63 əŬɘ ŬűɞɟɎ Űɞ ı Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. Ƀ 

ůɡɜŭɡŬůɛɧɠ, ŭɖɚŬŭɐ, ɜŬ ɛɖɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ɖ ŭɘŬůəɏŭŬůɖ əŬɘ ɔɘŬ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, Űɞ ı  Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ŬɡŰɞɑ ɏɢɞɡɜ ɛɏůɞ ɧɟɞ 63.  

ȾŬɘ ɞɘ 5 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɓɟɏɗɖəŬɜ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ ůɖɛŬɜŰɘəɏɠ, 

ŬˊɚɎ ɧŰŬɜ Űɘɠ ɓɎɚŬɛŮ əŬɘ Űɘɠ 5 ɛŬɕɑ ŮˊɘɓɑɤůŬɜ, ɏɛŮɘɜŬɜ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŭɨɞ. 

ȺɘŭɘəɧŰŮɟŬ ŬɜŬɚɨɞɡɛŮ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ŭɨɞ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ˊɞɡ ɓɔɐəŬɜ Ůŭɩ ɔɘŬ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ɧŰŬɜ ŮɑɜŬɘ very pour  

Ůŭɩ ůɢŮŭɧɜ Űɞ ůɨɜɞɚɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, Ůɜɩ ŬɜŰɘɗɏŰɤɠ ɧŰŬɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ 

ɢŬɛɖɚɧɠ. 

ȯɟŬ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŮɑɞ əɚŮɘŭɑ, ŬɡŰɧ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ əŬɘ ɜŬ 

ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ ŬɘŰɑŬ ɐ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŭɘŬůəŮŭɎůŰŮ ɔɘŬ ɜŬ ɏɢŮŰŮ ɚɘɔɧŰŮɟɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŬˊɚɎ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ, ɜŬ űŬɑɜŮŰŬɘ, ɜŬ Űɞ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ůŰŬɛŬŰɎɜŮ ɜŬ ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ ɛŮ ŰŬ 

ɗɏɛŬŰŬ ŭɘŬůəɏŭŬůɖɠ.  

ɇɞ ɑŭɘɞ əŬɘ ɔɘŬ Űɖ ɛɧɟűɤůɖ əŬɘ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȳůɞɘ ɏɢɞɡɜ ˊɞɚɨ 

əŬɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɘŬɓɑɤůɖɠ əŬɘ əŬɚɨˊŰɞɜŰŬɘ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ Űɞɡɠ ɔɘŬ ɛɧɟűɤůɖ əŬɘ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɏɢɞɡɜ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ Ůŭɩ, ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɧ ɛɏůɞ ɧɟɞ, Ůɜɩ ŬɜŰɘɗɏŰɤɠ ɞɘ 

əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ pour əŬɘ very pour Ůŭɩ ɞɘ ɛɏůɞɘ ɧɟɞɘ ŮɑɜŬɘ ŬɟəŮŰɎ ɡɣɖɚɞɑ.  

Ƀɘ ůɡɜɐɗŮɘŮɠ ŮəŰɧɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ. ȹɡɞ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ŮˊɘɓɑɤůŬɜ 

Ŭˊɧ Űɘɠ 9 ŮəŮɑɜŮɠ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ. 9 ɐŰŬɜŮ. ȼ ůɡɢɜɧŰɖŰŬ ɛŮ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɓɚɏˊɞɡɛŮ 

űɑɚɞɡɠ. ȷɜ ɚɞɘˊɧɜ ůɡɜŬɜŰɎɛŮ űɑɚɞɡɠ Űɞ 50% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɏɢŮɘ ɛɏůɞ 

ɧɟɞ 47%, Űɞ 50% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɞɡ ŭŮɜ ůɡɜŬɜŰɎɜŮ ůɡɢɜɎ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 57. ȺˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ əŬɘ ɧɢɘ 

ŬɘŰɑŬ. ɋɟŬɑŬ;    

Ⱥˊɑůɖɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɏɢɞɡɜ ɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭɞ əɞɘɜɤɜɘəɐɠ 

ɕɤɐɠ əŬɘ ɏɢɞɡɜŮ ɓɎɚŮɘ əŬɘ Űɖɜ ɐˊɘŬ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŬ, Űɞ ˊŮɟˊɎŰɖɛŬ, 

ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ɜŬ ɏɢɞɡɜŮ ŬəɧɛŬ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŬ ŮˊɑˊŮŭŬ ɛɏůɞ ɧɟɞ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ. 

ȷɡŰɎ űŬɑɜɞɜŰŬɘ ůô ŬɡŰɎ ŰŬ ŭɨɞ ɔɟŬűɐɛŬŰŬ əŬɘ ɞɘ 18 ŬɘŰɑŮɠ ˊɞɡ ɐŰŬɜŮ Ŭˊɧ Űɞ 

ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ɧɚɞɘ əŬɘ ɞɘ 18 ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɓɔŬɑɜɞɡɜ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ 

ůɖɛŬɜŰɘəɞɑ, ɓɏɓŬɘŬ ɧŰŬɜ Űɞɡɠ ɓɎɚŬɛŮ ɧɚɞɡɠ ɛŬɕɑ ɜŬ ŮɚɏɔɝɞɡɛŮ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, Űɞ ˊɟɩŰɞ Ŭˊô ɧɚŬ ŮɑɜŬɘ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ. ȳůɞɘ 
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ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ŭŮɜ ɜɘɩɗɞɡɜ ůŮɓŬůɛɧ, Ŭˊɧ Űɖɜ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡɠ, ŬɡŰɞɛɎŰɤɠ Ŭˊɧ 38 ɛɏůɞ ɧɟɞ ůŰɞ 1/3 ˊŮɟɑˊɞɡ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ 

űŰɎɜɞɡɛŮ ůŰɞ 59% ɛɏůɞ ɧɟɞ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ ŬűɞɟɎ Űɞ 64% Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ŬɡŰɧ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, Ŭɜ ŬɡŰɧ ůɡɜŭɡŬůŰŮɑ ɛŮ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ ŬˊɧɚɡŰɞɡ űɧɟŰɞɡ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ, Űɞ work load ɜŬ ŮɑɜŬɘ 7, ůɡɛűɤɜɩ ŬˊɧɚɡŰŬ, ŮəŰɞɝŮɨŮɘ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ 

ůŰɞ 67, ŬɡŰɧ Űɞɜ ůɡɜŭɡŬůɛɧ, ɜŬ ɛɖɜ ɜɘɩɗɞɡɜ ůŮɓŬůɛɧ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡɠ əŬɘ 

ɜŬ ɜɘɩɗɞɡɜ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ 30% Űɞɡ ŭŮɑɔɛŬŰɞɠ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ɚɑɔɞɘ. ȰɜŬɠ ůŰɞɡɠ ŰɟŮɘɠ. ȾŬɘ ŮˊɘɓŬɟɨɜŮŰŬɘ ŬəɧɛŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ Ůˊɘˊɚɏɞɜ, 

ŮˊɘɓŬɟɨɜɞɜŰŬɠ ˊŮɟɑˊɞɡ əŬŰɎ ɛɏůɞ ɧɟɞ ɛŮ 13 ɛɞɜɎŭŮɠ, ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ 

ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ. ȯɟŬ ɞ ůɡɜŭɡŬůɛɧɠ ˊɞɡ ɞŭɖɔŮɑ ůŮ ɡɣɖɚɎ 

ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ůŰɞɡɠ 5 ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ŮɑɜŬɘ: ŭŮɜ ɜɘɩɗɤ ůŮɓŬůɛɧ 

ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɛɞɡ, ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ ŭŮɜ ɏɢɤ 

əŬɘ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ.  

ȷɜŰɘɗɏŰɤɠ ůŮ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɖ ŬɟɘůŰŮɟɐ ˊɚŮɡɟɎ 

ŬɡŰɞɨ Űɞɡ ɘŮɟŬɟɢɘəɞɨ ŭɏɜŰɟɞɡ, ɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ, ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ, ɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ əŬɘ 

Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ ŬůűɎɚŮɘŬɠ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, ɞŭɖɔɞɨɜ ůŮ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ȷɡŰɎ ɛˊɞɟŮɑ əɎˊɞɘɞɠ ɜŬ ŰŬ ŭŮɘ ɧŰɘ ˊɩɠ ɛˊɞɟɩ ɜŬ ŭɘɞɟɗɩůɤ ɐ 

ɜŬ ɓŮɚŰɘɩůɤ ŰŬ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ, ŬɚɚɎɕɞɜŰŬɠ, ɓŮɚŰɘɩɜɞɡɜ Űɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ ɐ Űɖɜ 

ŮˊɘɓŬɟɨɜɤ. ȰɜŬɠ əŬəɧɠ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ, ɛɘŬ əŬəɘɎ ŭɘɞɑəɖůɖ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮˊɘɓŬɟɨɜŮɘ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ. ɀɑŬ ɏɚɚŮɘɣɖ ůɡɜŬŭŮɚűɘəɩɜ ůɢɏůŮɤɜ ɐ ɧˊɤɠ ŰŬ ŬɜɏɚɡůŬ. 

ɋɟŬɑŬ;  

ūŬɑɜŮŰŬɘ, ɜŬ ɛɖɜé, ŮɑɜŬɘ ŰɩɟŬ Űɞ əŬɗɏɜŬ ɝŮɢɤɟɘůŰɎ, ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ 

ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, Ŭɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŮɓŬůɛɧɠ, əɞɘŰɎɝŰŮ Űɞ Ůŭɩ, ŰŬ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ, Ŭɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŮɓŬůɛɧɠ ɧɚɞ əŬɘ 

ŮˊɘɓŬɟɨɜɞɜŰŬɘ, ɧɚɞ əŬɘ ŬɡɝɎɜŮŰŬɘ, űŬɑɜŮŰŬɘ əŬɘ Ŭˊô Űɖɜ əɞɟɡűɐ Ůŭɩ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ, 

ɖ ŬˊɩɚŮɘŬ, ŬɡŰɧɠ ˊɞɡ ɜɘɩɗŮɘ ŬˊɧɚɡŰŬ ɧŰɘ ŭŮɜ ůɏɓɞɜŰŬɘ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ ŮɑɜŬɘ 

ůŮ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  

ȷɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ɧˊɞɡ 

ˊŮɟɘɚŬɛɓɎɜŮŰŬɘ, ɐŰŬɜŮ ɛɏůŬ əŬɘ ɞɘ ɩɟŮɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ əŬɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əŬɘ ɖ 

ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ Űɞɡ ɛŬɗɖůɘŬəɞɨ ɡɚɘəɞɨ əŬɘ ɞɘ ɎɚɚŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ŮɡɗɨɜŮɠ. ȳɚɞ 

ɛŬɕɑ Űɞ ˊŬəɏŰɞ. Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɡ ůɡɛűɤɜŮɑ ŬˊɧɚɡŰŬ ŮɑɜŬɘ ůŰŬ 
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ŮˊɑˊŮŭŬ 70 plus ůŮ ŮˊɑˊŮŭɞ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ɧůɞɘ ŭɘŬűɤɜɞɨɜ ɛŮ ɧɚɞ ŬɡŰɧ 

ɏɢɞɡɜŮ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ȷɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɤ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ. ȳůɞɘ ŭŮɜ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɜ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ, ɧůɞɘ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɜ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ. ȯɟŬ ɞ ɟɧɚɞɠ 

Űɖɠ ŭɘɞɑəɖůɖɠ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ ɐ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɞɟɔŬɜɘůɛɞɨ.  

ȰɚɚŮɘɣɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ˊɞɡ əɎɜɤ. ȷɜ ŭŮɜ Űɞ 

ɜɘɩɗɤ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, Ŭɜ Űɞ ɜɘɩɗɤ ůŮ ɛŮɔɎɚɞ ɓŬɗɛɧ ŮɑɜŬɘ 

əŬɛˊŬɜɎəɘ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɞ. ȾŬɘ ɖ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɛɏɚɚɞɜ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ 

ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɛɏɚɚɞɜ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜŮ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɧɛɤɠ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ȰɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ. Ƀɘ ůɢɏůŮɘɠ 

ɛŮŰŬɝɨ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ ɏɜŬ ˊɞɚɨ əŬɚɧ əɚɑɛŬ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ 

ɛɞɜɎŭŬ ɐ ɧˊɞɡ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ŭŮɜ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, 

ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŭŮɜ ɜɘɩɗɞɡɜ ɧɛɤɠ əŬɚɎ ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ ŬɘŰɑŬ 

ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ, Űɞ ɏɢɤ ˊŮɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŬɡŰɧ, ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɧɛɤɠ ɡɣɖɚɎ 

ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ȾŬɘ ɓɎɕɞɜŰŬɠ ŰɩɟŬ ɧɚɞɡɠ ɛŬɕɑ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ əŬɘ Űɖɠ 

ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ, ŰŬ ˊɎɜŰŬ, ɧɚŬ, ɧɚŬ, əŬɘ Űɘɠ ŰɟŮɘɠ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ůŰŬ 

ˊɎɜɤ ŮˊɑˊŮŭŬ ŮɑɜŬɘ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ɞ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧɠ űɧɟŰɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ 

əŬɘ ɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ əŬɘ ŬɟɢɑɕŮɘ ŬɡŰɧ ɜŬ ɛŮɘɩɜŮŰŬɘ ɐ ɜŬ 

ŬɡɝɎɜŮŰŬɘ ɛŮ Űɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ŭɘŬůəɏŭŬůɖ, ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ 

ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ. ȯɟŬ ɖ əɨɟɘŬ ɛɞɟűɐ Űɤɜ ŮˊɘŭɟɎůŮɤɜ ŮɑɜŬɘ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ˊɟɞɠ 

Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ ɞ űɧɟŰɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɓŮɚŰɘɤɗŮɑ ɐ ɜŬ 

ŮˊɘɓŬɟɡɜɗŮɑ Ŭɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əŬɘ ɞɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ɔɘŬ əɎɚɡɣɖ ŬɜŬɔəɩɜ 

ɣɡɢŬɔɤɔɑŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

ȷɡŰɎ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊɞɨɛŮ ɔɘŬ ůɐɛŮɟŬ, Ŭɨɟɘɞ ɗŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɡˊɧɚɞɘˊɞ 

ɛɏɟɞɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ, ŮɜŰɎɝŮɘ, ɛŮ ɏɜŬ əɞɛɛɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ ɛŬɠ ˊɎɟŮɘ ˊɞɚɚɐ 

ɩɟŬ ɔɘŬ ɜŬ Űɞ ˊɞɨɛŮ ŰɩɟŬ, ɗŬ Űɞ ˊɞɨɛŮ ɧɛɤɠ Ŭɨɟɘɞ, Űɞ ˊɟɞŬɜŬɔɔɏɚɚɤ ɧɛɤɠ 

ɧŰɘ ŮɛűŬɜɑůŰɖəŬɜ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ əŬɘ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Űɞ Ɏɔɢɞɠ, ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ, ŮɑɜŬɘ ɖ əɨɟɘŬ ŬɘŰɑŬ ˊɞɡ ŰŬȶɕŮɘ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ Ŭɜ ŭŮɜ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰŮɑ ɛˊɞɟŮɑ ɧɜŰɤɠ ɜŬ ɞŭɖɔɐůŮɘ əŬɘ ůŮ 
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ŮˊɑˊŮŭŬ əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ, ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ ɗŬ ɗɏɚŬɛŮ ɧůɞɘ ŭŮɜ ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɖɜ 

ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŬɚɚɎ ɏɢɞɡɛŮ ˊŬɘŭɘɎ ˊɞɡ ˊŮɟɜɎɜŮ, ŭŮɜ ɗŬ ɗɏɚŬɛŮ ɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠé ɁŬɘ, ˊɟɞűŬɜɩɠ, ˊɟɞűŬɜɩɠ, ůɡɛűɤɜɩ ŬˊɞɚɨŰɤɠ. ȾŬɘ ɛŮŰɎ ɖ 

ŬɡɟɘŬɜɐ əɞɡɓɏɜŰŬ ɗŬ ɏɢŮɘ əŬɘ ˊɘɞ ŮɡɢɎɟɘůŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ, Űɘ ɛŬɠ əɎɜŮɘ ɜŬ ɛŬɠ 

ŬɟɏůŮɘ ɜŬ ɔɞɡůŰɎɟɞɡɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɛŬɠ.  

ȹŮɜ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ ɖ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Űɞ ɞˊɞɑɞ 

ŮɑɜŬɘ ɗŮŰɘəɧ əŬɘ ɗŬ ŰŬ ůɡɜŬɗɟɞɑůɞɡɛŮ ɧɚŬ ŬɡŰɎ Ŭɨɟɘɞ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

ɔɘŬ Űɖɜ ɡˊɞɛɞɜɐ ůŬɠ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ Űɞɜ ŮɘůɖɔɖŰɐ. 

ɀŮ ɓɎůɖ Űɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ ɗŬ Ŭəɞɚɞɡɗɐůɞɡɜ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ 

ůɡɜɏŭɟɤɜ, ɗɏɚɤ ɜŬ ɚɎɓŮŰŮ ɧɚɞɘ ɡˊɧɣɖ ůŬɠ ɧŰɘ ŮɑɛŬůŰŮ ˊŮɟɑˊɞɡ ůŰŬ 45 ɚŮˊŰɎ 

ˊɑůɤ ɛŮ ɓɎůɖ Űɞ Űɘ ˊɟɞɓɚɏˊŮɘ Űɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚɞɠ ɞ ɢɟɧɜɞɠ ɖ 

ŬɚɐɗŮɘŬ ŮɑɜŬɘ, ˊɞɘɞɘ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗɞɨɜ; ɁŬ ůɖəɩůɞɡɜ ŮɜŭŮɘəŰɘəɎ ŰŬ 

ɢɏɟɘŬ. 2 ɓɚɏˊɤ, 3, 4. ɋɟŬɑŬ. ɀŬɕɑ. ȳˊɞɘɞɠ ɗɏɚŮɘ ɗŬ əɎɜŮɘ ŮɟɩŰɖůɖ, ɧˊɞɘɞɠ 

ɗɏɚŮɘ ɗŬ əɎɜŮɘ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ. ȼ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ŭŮɜ ɗŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊŮɟɓŬɑɜŮɘ ŰŬ 3 

ɛŮ 5 ɚŮˊŰɎ.  

 

ȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɖɠ Ůɘůɐɔɖůɖɠ 

 

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȿɞɘˊɧɜ, ɜŬ ˊɟɞŰɎɝɞɡɛŮ Űɘɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŰɧŰŮ. Ʉɞɘɞɘ ɗɏɚɞɡɜ ɛɧɜɞ ŮɟɩŰɖůɖ əŬɘ ɜŬ ŬűɐůɞɡɛŮ Űɘɠ 

ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůŰɞ Űɏɚɞɠ. ɀɑŬ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ŮəŮɑ. ɈˊɎɟɢŮɘ Ɏɚɚɞɠ; ȹɨɞ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɔɘŬ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬɜ əŬɚɨŰŮɟɞ ˊɟɞɔɟŬɛɛŬŰɘůɛɧ Űɞɡ ɢɟɧɜɞɡ, 

ɧˊɞɘɞɘ ɏɢŮŰŮ ŭɘɎɗŮůɖ ɜŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗŮɑŰŮ ɐ ɜŬ ɟɤŰɐůŮŰŮ ɜŬ Űɞ əɎɜŮŰŮ ŰɩɟŬ, ůŬɠ 

ˊŬɟŬəŬɚɩ. ɋɟŬɑŬ. 2 ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ɛŮŰɎ 3-4 Ŭˊô ɧ,Űɘ ɏɢɤ ŭŮɘ 

ɗŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗɞɨɜ. ɋɟŬɑŬ. ȺɚɎŰŮ, ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ. ɁŬɘ. ŪŬ ˊɎɟŮŰŮ ɛɘəɟɧűɤɜɞ 

ɔɘŬŰɑ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ˊɟŬəŰɘəɎ, ɗŬ ˊŮɑŰŮ Űɞ ɧɜɞɛŬ əŬɘ Űɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɞ ɔɘŬŰɑ 

əŬŰŬɔɟɎűɞɜŰŬɘ, ɏŰůɘ;  

ɇ. ɉȷȿȾȽȷ (ɆɈȿȿɃũɃɆ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼɆè): ȿɞɘˊɧɜ, əŬɚɖůˊɏɟŬ ůŬɠ. 

ɇŬŰɘɎɜŬ ɉŬɚəɘɎ ɚɏɔɞɛŬɘ, Ŭˊɧ Űɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɞ çȷɟɘůŰɞŰɏɚɖè ȷɗɐɜŬɠ ɏɟɢɞɛŬɘ.  

ȱɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ, ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ əŬŰŬɟɢɐɜ ɔɘŬ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ 

ɏɢŮŰŮ əɎɜŮɘ əŬɘ Űɧůɞ ɔɟɐɔɞɟŬ əŬɘ ɓɔɎɚŬŰŮ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ, ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ: 
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ŬəɞɚɞɡɗɐůŬŰŮ Űɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ ˊɞɡ ɛŬɠ ŮɑˊŬŰŮ Űɞɜ Schaufeli - Taris ɔɘŬ ɜŬ 

űŰɘɎɝŮŰŮ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ;  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɁŬɘ, ɜŬɘ. ȳɢɘ, ɧɢɘ, Űɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ Űɞ BAT. ũɘŬ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ Űɞ BAT. ɇɞɡ ô20.  

ɇ. ɉȷȿȾȽȷ: ɋɟŬɑŬ. ȹŮɜ ɡˊɐɟɢŬɜ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ Űɘɠ űŰɘɎɝŬŰŮ ŮůŮɑɠ Ŭˊɧ Űɖɜ 

Ŭɟɢɐ. 

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȳɢɘ, ɧɢɘ, ŮɑɜŬɘ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ.  

ɇ. ɉȷȿȾȽȷ: ȺɑɜŬɘ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ. ȾŬɘ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɛŬɠ 

ˊŬɟɞɡůɘɎůŬŰŮ ŰɩɟŬ, ŮˊŮɘŭɐ Ůɔɩ Űɞ ŮɑŭŬ Űɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ ŬɚɚɎ ŭŮɜ Űɞ ɏɢɤ 

əɎˊɞɡ ɜŬ Űɞ ɛŮɚŮŰɐůɤ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ɡˊɎɟɢŮɘ əɎˊɞɡ ɔɘŬ ɜŬ ɛŮɚŮŰɐůɞɡɛŮ Űɘɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, Ŭűɞɟɞɨɜ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ Űɘɠ ŮűŬɟɛɞɕɧɛŮɜŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ əŬɘ Űɘɠ ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ 

Űɞɡ ůɨɔɢɟɞɜɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. ũɘŬ Űɘɠ ŮɝŮɚɑɝŮɘɠ ůŰɖɜ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŬ əŬɘ ůŰɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ 

ŭŮɜ ɡˊɐɟɢŬɜ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ;  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȳɢɘ. ȳɢɘ, ɔɘŬ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ ɧɢɘ.  

ɇ. ɉȷȿȾȽȷ: ȺɜŰɎɝŮɘ, ŮɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ Űɖ 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ. ȿɑɔɞ Űɞ ɛɘəɟɧűɤɜɞ, ɜŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ əɎˊɞɘɞɠ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɇɞ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ ɐŰŬɜ ɐŭɖ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ, ŬɚɚɎ ŭŮɜ 

ɝɏɟɤ ɧůɞɘ Űɞ ŬˊŬɜŰɐůŬɜŮ ɞ ɛɏůɞɠ ɢɟɧɜɞɠ ŬˊɎɜŰɖůɖɠ ɐŰŬɜ 15 ɚŮˊŰɎ ˊŮɟɑˊɞɡ 

əŬɘ ˊɎɜŰŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɞ əɑɜŭɡɜɞɠé ɀˊɞɟɩ ɜŬ ŭɩůɤ Űɞ  PDF, ɓɏɓŬɘŬ, ɓɏɓŬɘŬ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɁŬɘ, ŮɚɎŰŮ, ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ, əɎɜŰŮ 

Űɖɜ ŮɟɩŰɖůɖ.  

Ⱥ. ɄȺȿȷȸȷ (ȹȽȺɈŪɈɁɇɅȽȷ ȹȼɀɃɇȽȾɃɈ ɆɉɃȿȺȽɃɈ ȾɈɄɅɃɈ): ȾŬɚɖɛɏɟŬ 

əŬɘ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ. ȺɡŰɡɢɑŬ ɄɏɚŬɓŬ, ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ȹɖɛɞŰɘəɞɨ ɆɢɞɚŮɑɞɡ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, 

ɛŮ Űɖɜ ɄɃȺȹ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ.   

ȰɢɞɡɛŮ ŭŮɘ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ŮɛˊŮɟɘůŰŬŰɤɛɏɜɖ ɏɟŮɡɜŬ əŬɘ ɛŮ ˊɞɚɨ 

ŮɨůŰɞɢŮɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ɖ ŮɟɩŰɖůɐ ɛɞɡ ŮɑɜŬɘ əŬŰɎ ˊɧůɞɜ ůŰɖɜ ŬɡɟɘŬɜɐ 

ˊŬɟɞɡůɑŬůɖ ɡˊɐɟɢŬɜ əŬɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɗŮŰɘəɏɠ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ, ɔɘŬŰɑ 

Ŭɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŭɘŮɟɤŰɩɛŬɘ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ ŰɧůŬ ɢɟɧɜɘŬ ɔɘŬŰɑ ɧɚɞɘ ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ 

Ůŭɩ. ɃˊɧŰŮ ɗɏɚɤ ɜŬ ŭɤ ɚɑɔɞ əŬɘ Űɖ ůŰɎɗɛɘůɖ, əŬŰɎ ˊɧůɞɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɞɘ 

ɗŮŰɘəɏɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ Űɞ Űɘ ˊŬɑɟɜɞɡɛŮ Ŭˊɧ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛɎ ɛŬɠ.  
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ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɈˊɎɟɢɞɡɜ ŭɨɞ ŮɟɔŬɚŮɑŬ ɛɏŰɟɖůɖɠ ˊɞɡ ɛŮŰɟɎɜŮ Űɞ ɏɜŬ 

Űɞ engagement, Űɖ ŭɏůɛŮɡůɖ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ ɗŮŰɘəɧ əŬɘ ɏɜŬ ŮɟɔŬɚŮɑɞ Űɖ 

ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ ŰŬ ɞˊɞɑŬ əŬɘ ŬɡŰɎ ŮɑɜŬɘ ɗŮŰɘəɎ. ȾŬɘ ůŮ ůɡɜŭɡŬůɛɧ 

Űɞɡ ɧŰɘ ŭŮɜ ˊɟɞɏəɡɣŮ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ, ɔɘŬŰɑ ɖ ŮɡɖɛŮɟɑŬ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɏɢŮɘ 

ŬɟɜɖŰɘəɧ ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ, ɏŰůɘ Űɞ ůəŮűŰɐəŬɜ əŬɘ Űɞ ŭɑɜɞɡɜ, ŮɑɜŬɘ ɗŮŰɘəɧ. 

ȺˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ŰŬ ɗŮŰɘəɎ ɗŬ ŰŬ ˊɞɨɛŮ Ŭɨɟɘɞ. ɁŬ əɚŮɑůɞɡɛŮ ˊɘɞé    

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ. ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ 

əŬɗɑůŰŮ. ȹɨɞ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɐŰŬɜ. ȺɟɩŰɖůɖ, ȹɖɛɐŰɟɖ; ȯɚɚɖ ɛɑŬ ŮɟɩŰɖůɖ. ȯɟŬ 

ˊŮɟɘɛɏɜŮŰŮ ɚɑɔɞ.  

ȹ. ɁɇɃɈɀɃɆ (ɆɈȿȿɃũɃɆ ɂȷɁŪȼɆ): ȺɜŰɎɝŮɘ, ɞɡůɘŬůŰɘəɎ ɖ ɑŭɘŬ ŮɟɩŰɖůɖ, 

ŭɘŮɡəɟɑɜɘůɖ, ɔɘŬ ɜŬ ɓɔŮɘ əɎˊɞɘɞ ůɡɛˊɏɟŬůɛŬ. ȹɖɛɐŰɟɖɠ ɁŰɞɨɛɞɠ, Ŭˊɧ Űɞɜ 

Ɇɨɚɚɞɔɞ ɂɎɜɗɖɠ. ȾŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ŮɑɛŬɘ ůŮ ɛŮɘɞɜɞŰɘəɧ ůɢɞɚŮɑɞ, ŮˊŮɘŭɐ əɎɜŬɛŮ əŬɘ 

ɛɘŬ əɞɡɓɏɜŰŬ ˊɟɘɜ, ůŰɖɜ ȷɜŬŰɞɚɘəɐ ɀŬəŮŭɞɜɑŬ - ŪɟɎəɖ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ˊɞɚɚɎ 

ɛŮɘɞɜɞŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ ŮɘŭɘəɎ ůŰɞɡɠ Ɂɞɛɞɨɠ ɂɎɜɗɖɠ əŬɘ Ʌɞŭɧˊɖɠ. ȼ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

ɏɢŮɘ ŭɘŬɛɞɘɟŬůŰŮɑ, ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɐ ɚɘɔɧŰŮɟɞ ůŰŬ ɛŮɘɞɜɞŰɘəɎ; ȷˊɚɩɠé  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȳɢɘ, ŮɑɜŬɘ ɚɘɔɧŰŮɟɞɘ. ȺɑɜŬɘ ɚɘɔɧŰŮɟɞɘ.  

ȹ. ɁɇɃɈɀɃɆ: ȿɘɔɧŰŮɟɞɘ, ɏŰůɘ; ȷˊɚɩɠ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ əŬɘ ɏɢŮɘ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ŮɘˊɤɗŮɑ ɧŰɘ ůŰŬ ɛŮɘɞɜɞŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ ˊɏɟŬɜ Űɤɜ Ɏɚɚɤɜ: ŮˊɘɛŮɟɘůɛɧɠ Űɤɜ 

əŬɗɖəɧɜŰɤɜ əŰɚ., ɞɘ ɛɞɡůɞɡɚɛɎɜɞɘ ůɡɛˊɞɚɑŰŮɠ ɛŬɠ ůɏɓɞɜŰŬɘ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ. 

ȺɘɚɘəɟɘɜɎ, ůɏɓɞɜŰŬɘ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ əŬɘ ɑůɤɠ ɔɘô ŬɡŰɧ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȾŬɘ ůɡɜŭɡɎɕŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ ŬˊɎɜŰɖůɖ ɛŮ Űɞ respect, ɛŮ Űɞɜ 

ůŮɓŬůɛɧ ˊɟɞɠ Űɖɜé, ˊɞɡ ɐŰŬɜ ɞ əɨɟɘɞɠ ɚɧɔɞɠ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɑɖůɖɠ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɑɜŬɘ əŬɘ Ɏɚɚɖ. ȿɞɘˊɧɜ, ŬɜɞɑɔŮɘ ɖ 

ɧɟŮɝɖ ɧˊɤɠ ɓɚɏˊɤ ɛŮ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŭɘŬɟəŮɑɠ. ȺɟɩŰɖůɖ əŬɘ Ůůɨ, ɏɚŬ. ɁŬɘ, 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ (ȹȽȺɈŪɈɁɇɅȽȷ ȹȼɀɃɇȽȾɃɈ ɆɉɃȿȺȽɃɈ ȾɈɄɅɃɈ): Ⱥɔɩ ɗŬ 

ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤé  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ɜŬ ˊɞɨɛŮ ɜŬ Űɘɠ 

ŬˊŬɜŰɐůŮŰŮ ɛŬɕɑ ɧɚŮɠ, ɜŬ əɎɜɞɡɜ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ;  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɁŬɘ, ɜŬɘ, ɜŬɘ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ. ŪŬ ɔɑɜɞɡɜ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ 

ɗŬ əɎɜŮɘ ɛɑŬ ŬˊɎɜŰɖůɖ. ȿɞɘˊɧɜ.  
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ɆɈɁȺȹɅɃɆ (ȹȽȺɈŪɈɁɇɅȽȷ ȹȼɀɃɇȽȾɃɈ ɆɉɃȿȺȽɃɈ ȾɈɄɅɃɈ): Ʉɧůɞ 

ŭɨůəɞɚɞé, ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ȹɖɛɞŰɘəɞɨ, ɏɟɢɞɛŬɘ ɛŮ Űɖɜ ɄɃȺȹ. Ʉɧůɞ ŭɨůəɞɚɞ ɗŬ 

ɐŰŬɜ ɜŬ ɔɑɜɞɜŰŬɜ əŬɘ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ŬɡŰɐ ɖ ɏɟŮɡɜŬ; ȷɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ŮɟɩŰɖůɐ ɛɞɡ. 

ŪŬ ɛŬɠ ŮɜŭɘɏűŮɟŮ.  

Ⱥ. ɁȷɇɆȽȷ (ɆɈȿȿɃũɃɆ ȽɋȷɁɁȽɁɋɁ): ȾŬɚɖɛɏɟŬ ůŬɠ əŬɘ ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ ɔɘŬ 

Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ. ȺɑɛŬɘ ɖ ɁɎŰůɘŬ ȺɚŮɡɗŮɟɑŬ Ŭˊɧ Űɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɞ Űɤɜ ȽɤŬɜɜɑɜɤɜ. ŪŬ 

ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ ɧŰɘ ůŬűɩɠ ɛŮɚŮŰɐůŬŰŮ əɎˊɞɘŬ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɔɘŬ ɧɚɞ ŬɡŰɧ, 

ŮɎɜ ɏɢŮŰŮ ŮɘəɧɜŬ Ŭˊɧ ɎɚɚŮɠ ɢɩɟŮɠ ůɢŮŰɘəɎ ɛŮ Űɞ ɗɏɛŬ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɁŬɘ, ɜŬɘ.  

Ⱥ. ɁȷɇɆȽȷ: ȷˊɧ ɎɚɚŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ůɡůŰɐɛŬŰŬ. ɋɟŬɑŬ, ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɋɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ˊɟɩŰɖ ŮɟɩŰɖůɖ, ŬůűŬɚɩɠ əŬɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ 

ɔɑɜŮɘ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ əŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ ůŰɘɠ ůəɏɣŮɘɠ ɛɞɡ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ əŬɘ ůŰɖ 

ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɔɘŬŰɑ ŮəŮɑ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ Ɏɚɚɖ űɘɚɞůɞűɑŬ əŬɘ 

ɛˊɞɟɞɨɛŮ əŬɘ ŮəŮɑ ɜŬ ɓɔɎɚɞɡɛŮ ůɖɛŬɜŰɘəɎ ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ əŬɘ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɖɜé, 

Ŭɜ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɚɞɑ ɐ ɚɑɔɞɘ, ŮˊɘɚɏɝŬɛŮ Űɖ ɓŬɗɛɞɚɧɔɖůɖ ɛŮ Űɞ ɎɟɘůŰŬ Űɞ 100 ɏŰůɘ 

ɩůŰŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůɡɔəɟɑůɘɛɖ, ɏɢɞɡɛŮ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůŮɘ ŰŮɢɜɘəɐ, ŮɑɜŬɘ ɗŮɤɟɑŬ 

Ŭˊɧəɟɘůɖɠ ůŰɞɘɢŮɑɤɜ, Item Response Theory ɚɏɔŮŰŬɘ, ɖ ɞˊɞɑŬ 

ŬɜŰɘəŮɘɛŮɜɘəɞˊɞɘŮɑ ŰŬ ŮɡɟɐɛŬŰŬ. ȾɞɘŰɎɕɞɜŰŬɠ Űɘɠ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŮɠ ɏɟŮɡɜŮɠ ɔɘŬ Űɞ 

BAT ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɔɑɜŮɘ əŬɘ ůŰɖɜ ȷɔɔɚɑŬ əŬɘ ůŰɖɜ ɃɚɚŬɜŭɑŬ, ɞ Schaufeli ŭɞɡɚŮɨŮɘ 

ɏɜŬ ŮɝɎɛɖɜɞ ůŰɞ ȸɏɚɔɘɞ əŬɘ ɏɜŬ ŮɝɎɛɖɜɞ ůŰɖɜ ɃɡŰɟɏɢŰɖ, ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ əɎɜŮɘ ŮəŮɑ 

ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŮɑɜŬɘ ůŰŬ əɧəəɘɜŬ ɖ ȺɚɚɎŭŬ. ȺɑɜŬɘ ůŰŬ əɧəəɘɜŬ. 

ȺɑɜŬɘ ˊŬɟŬˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ ŬɜŬɛŮɜɧɛŮɜɞ.   

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. 

ȰɢɞɡɛŮ ŰɩɟŬ ŰɟŮɘɠ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ Ŭɜ ɗɡɛɎɛŬɘ əŬɚɎ, ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ɞ ɄŬɜŰŮɚɐɠ 

ɞ ȸŬɥɜɎɠ, ɖ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ Ůŭɩ ɛˊɟɞůŰɎ əŬɘ ɞ Ɂɑəɞɠ ɞ ūŬůűŬɚɐɠ. ȾŬɘ ɞ ɇɎůɞɠ 

ȷɜŰɤɜɘɎŭɖɠ, 4, 5. 5. ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ɛˊɞɟŮɑŰŮ ɜŬ əŬɗɑůŮŰŮ əŬɘ ůɡɜɞɚɘəɎ Ŭɜ 

əɟɑɜŮŰŮ ɧŰɘ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ əɎŰɘ ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůŮŰŮ, ŮɜɜɞŮɑŰŬɘ ɧŰɘ ɞɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ 

Ůˊɑ Űɖɠ Ůɘůɐɔɖůɖɠ, ɏŰůɘ; ɋɟŬɑŬ. ɄŬɜŰŮɚɐɠ ȸŬɥɜɎɠ. ɇɞ ɛɘəɟɧűɤɜɞ ɚɑɔɞ. ŪŬ 

ŬɜɏɓŮɘɠ ŮˊɎɜɤ. ɇɩɟŬ ůŰɞ ɢɟɧɜɞ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɜŬ ˊŮɟɘɞɟɘůŰŮɑŰŮ ɛɧɜɞɘ ůŬɠ. 

ȺɑɜŬɘ ˊŮɟɑˊɞɡ ůŰɞ ˊŮɜŰɎɚŮˊŰɞ, əŬɜɞɜɑůŰŮ Űɞ.  

Ʉ. ȸȷɌɁȷɆ (ɀȺȿɃɆ Ⱥ.Ⱥ. ȷȹȺȹɈ): ũŮɘŬ ůŬɠ, əŬɚɖɛɏɟŬ əŬɘ ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ, 

ŬɔɤɜɘůŰɘəɐ ɢɟɞɜɘɎ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ. ȺɑɛŬɘ ɞ ɄŬɜŰŮɚɐɠ ɞ ȸŬɥɜɎɠ, ŮɑɛŬɘ Ůŭɩ 
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Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ȺəŰŮɚŮůŰɘəɐ ȺˊɘŰɟɞˊɐ Űɖɠ ȷȹȺȹɈ ŬɚɚɎ ŮɑɛŬɘ 

ŭɎůəŬɚɞɠ. ȹɎůəŬɚɞɠ Űɖɠ ŰɎɝɖɠ ɛɎɚɘůŰŬ.  

ȱɗŮɚŬ ɜŬ ˊɤ ŭɡɞ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɔɘŬŰɑ ˊɞɚɨ əŬɚɐ ɖ 

ɏɟŮɡɜŬ, ŬɚɚɎ Ŭɜ Űɖɜ ŭɞɨɛŮ ŬˊɚɎ ůŬɜ ɏɟŮɡɜŬ əŬɘ ŰŬ ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ 

ɎɜɞůŰɞ űŬɔɖŰɧ. ȺɑɜŬɘ ɏɜŬ ɞɡŭɏŰŮɟɞ ˊɟɎɔɛŬ ˊɞɡ ŮɜŰɎɝŮɘ, ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ Űɞ 

ůɡɕɖŰɐůɞɡɛŮ ŬɚɚɎ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ əŬŰŬɚɐɝɞɡɛŮ əŬɘ ůŮ ɏɜŬ ůɡɛˊɏɟŬůɛŬ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ 

Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɖ ɛɞɑɟŬ Űɞɡ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰɞɠ. ȷɡŰɎ ˊɞɡ ŬɜŬŭŮɘəɜɨŮɘ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ɞɡŭɏŰŮɟŬ, ŮɑɜŬɘ ŰŬɝɘəɎ. Ȱɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ.  

ũɘŬ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ɚɑɔɞ. ũɘô ŬɡŰɧ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊɟɞůɗɏůɤ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ. 

ȰɓŬɕŮ ɤɠ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ Űɖɜ ɏɚɚŮɘɣɖ əŬɘ Űɖɜ 

ŬŭɡɜŬɛɑŬ ŭɘŬůəɏŭŬůɖɠ, ɣɡɢŬɔɤɔɑŬɠ əŬɘ ŭŮɜ ɛɞɡ ɚɏŰŮ, ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɞɘ 

ŭɎůəŬɚɞɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ŭɖɚŬŭɐ, ˊɞɡ ɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ ˊɞɚɨ əŬɚɎ Űɞ Űɘ ɓɘɩɜɞɡɛŮ 

ůɐɛŮɟŬ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖ űŰɤɢɞˊɞɑɖůɖ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ɖ űŰɤɢɞˊɞɑɖůɖ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůŰɞ əŬŰɎ ˊɧůɞ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɣɡɢŬɔɤɔɖɗŮɑ, ɜŬ ŭɘŬůəŮŭɎůŮɘ, ɜŬ 

ɛɞɟűɤɗŮɑ, ɜŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰŮɑ; ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɧŰɘ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ 

ɛɏɟɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əɎɜŮɘ ŭŮɨŰŮɟɖ ŭɞɡɚŮɘɎ;  

ɇɞ Ɏɚɚɞ ɕɐŰɖɛŬ, ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ, Ůˊɑůɖɠ, ɛŮ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ. ȼ 

ŮɜŰŬŰɘəɞˊɞɑɖůɖ Űɖɠ ɨɚɖɠ, ɖ ˊɑŮůɖ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ ŮɘŭɘəɎ ɖ əŬɘɜɞɨɟɔɘŬ 

əŬŰɎůŰŬůɖ, ˊɞɡ ɗɏɚɤ ɜŬ Űɞɜɑůɤ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ, ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɞ ɖ 

əŬŰɖɔɞɟɘɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɞ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ əŬŰɖɔɞɟɘɩɜ, ɛŮ Űɖɜ ˊŮɘɗɎɟɢɖůɖ, ɛŮ Űɞɡɠ 

ŭŬůəɎɚɞɡɠ əŬŰɖɔɞɟɘɩɜ, ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɖ ŰŮɟɎůŰɘŬ ˊɑŮůɖ ˊɞɡ ŬůəŮɑŰŬɘ ɛɏůŬ Ŭˊô 

ŬɡŰɧɜ Űɞɜ ŬɜŰŬɔɤɜɘůɛɧ ˊɞɡ ɗŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɖɗŮɑ Ŭɜ ˊŮɟɎůŮɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɔŮŰŬɘ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, əŬɘ ɖ ɞˊɞɑŬ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, Ůˊɑůɖɠ, əɞɡɓŬɚɎŮɘ ɛŬɕɑ Űɖɠ əŬɘ ɏɜŬ 

ŰŮɟɎůŰɘɞ ŬəɧɛŬ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ.  

ȷɜ ˊŮɟɎůŮɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əŬɘ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ ɞ űɧɟŰɞɠ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɚŬˊɚɎůɘɞɠ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏůəɖůɖ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ 

ɏɟɔɞɡ. ȹŮɜ ɗɏɚɤ ŰɩɟŬ ɜŬ əɎɜɤ ɞɚɧəɚɖɟɖ əɞɡɓɏɜŰŬ Ůŭɩ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɞ 

ɢɟɧɜɞɠ, ŬɚɚɎ ɗɏɚɤ ɜŬ Űɞɜɑůɤ ɧŰɘ ŮɘŭɘəɎ ŬɡŰɎ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ əŬɘ Űɖɠ 

űŰɤɢɞˊɞɑɖůɖɠ ŬɚɚɎ əŬɘ ŮɘŭɘəɎ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Ŭɜ ˊŮɟɎůŮɘ, əŬɘ ŮɡŰɡɢɩɠ ɞ 

əɚɎŭɞɠ ŭɑɜŮɘ ɛɘŬ ŰŮɟɎůŰɘŬ ɛɎɢɖ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɖɜ ůɡɜŮɢɑůŮɘ, 

ŭŮɜ ɗŬ ɛɘɚɎɛŮ ˊɘŬ ŬˊɚɎ ɔɘŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ŬɚɚɎ ɔɘŬ ŮɝɧɜŰɤůɖ. ũɘŬ ŮɝɧɜŰɤůɖ əŬɘ 

ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɡˊŮɟɓɞɚɐ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɤ.  
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ȷɡŰɎ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊɟɞůɗɏůɤ, ɏŰůɘ (;) əŬɘ Ůˊɑůɖɠ ɏɜŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ. ȷɠ 

ɓɎɕɞɡɛŮ ˊɎɜŰŬ əŬɘ ůŰɘɠ ɏɟŮɡɜŮɠ ŬɡŰɏɠ ˊɞɡ əɎɜɞɡɛŮ ŬɚɚɎ əŬɘ ůŮ ɧˊɞɘŬ 

əɞɡɓɏɜŰŬ ŬɜɞɑɔɞɡɛŮ əŬɘ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɞɡ ɛŬɗɖŰɐ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɚŬˊɚɎůɘŬ, 

əŬɘ ɛŮ ɓɎůɖ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ ŬůəɞɨɜŰŬɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ, ŬɚɚɎ 

ɔɘŬ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ ŮɛŮɑɠ Ůɡɗɨɜɖ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ, əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɑŮůɖ Ŭɜ 

ɗɏɚŮŰŮ Űɖɠ əŬŰɎůŰŬůɖɠ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ. ɁŬ ɛɖɜ ɝŮɢɜɎɛŮ ɚɞɘˊɧɜ əŬɘ Űɖɜ ŰŮɟɎůŰɘŬ, 

Űɖɜ ŰɟŬɔɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɞɡ ɛŬɗɖŰɐ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ Űɞɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞ ɞ 

ɞˊɞɑɞɠ ɐŰŬɜ əŬɘ ůŰɞ ɢɟɧɜɞ Űɞɡ ůɨɜŰɞɛɞɠ əŬɘ ˊŮɟɘŮəŰɘəɧɠ. ȺɚɎŰŮ 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ɆŰŬɨɟɞ ɜŬ ˊɤ əɎŰɘ; ɆŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɏɢŮɘ ɛɘŬ ˊŬɟɧɛɞɘŬ 

ɏɟŮɡɜŬ ɛŮ Űɖ ůŰɐɟɘɝɖ Űɖɠ ɄɃȺȹ, Űɖɜ ɏɢɞɡɛŮ ˊɟɞɤɗɐůŮɘ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ɏɜŬ 

ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ Űɞ ɞˊɞɑɞɜ ŬűɞɟɎ Űɖɜ ŮɡɕɤɑŬ əŬɘ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɖ ɞˊɞɑŬ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŬɚɚɎ ɗŬ 

ŬɜŬɛɏɜɞɡɛŮ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŰɟɏɢŮɘ ɖ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖ ɏɟŮɡɜŬ.  

Ⱥ. ɄȷɄȷɄɃɆɇɃȿɃɈ (ɀȺȿɃɆ ȷ ɆɈȿȿɃũɃɈ ȷŪȼɁɋɁ): ȾŬɚɖɛɏɟŬ ůŬɠ. 

ȿɏɔɞɛŬɘ ɄŬˊŬˊɞůŰɧɚɞɡ Ⱥɚɏɜɖ, ŮɑɛŬɘ ŭŬůəɎɚŬ ůŰɞ 12ɞ ȹɖɛɞŰɘəɧ ɆɢɞɚŮɑɞ 

ȷɗɖɜɩɜ, ɛɏɚɞɠ Űɞɡ ȷ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ȷɗɖɜɩɜ əŬɘ Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ ůŰɞ ȽɄȺɀ Űɖɠ ȹɃȺ, 

ůŰɞ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ ɧɟɔŬɜɞ Űɖɠ ȹɃȺ, Ůə ɛɏɟɞɡɠ Űɤɜ ɄŬɟŮɛɓɎůŮɤɜ - ȾɘɜɐůŮɤɜ 

- ɆɡůˊŮɘɟɩůŮɤɜ.  

Ūɏɚɤ ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ ɏɜŬ ɕɐŰɖɛŬ, ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ ɛɎɚɚɞɜ ɛɑŬ 

ɚŮˊŰɞɛɏɟŮɘŬ Űɖɠ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɐɠ ɏɟŮɡɜŬɠ ŬɡŰɐɠ, ˊɞɡ ɛŬɠ ŭɑɜŮɘ Űɖɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ 

ɜŬ ɛɘɚɐůɞɡɛŮ ɔɘŬ ˊɞɚɚɎ əŬɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ ɕɖŰɐɛŬŰŬ, ɔɘŬ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŰɏɗɖəŮ ɤɠ 

ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ ůŰɖ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ. ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊŬɟŬŰɖɟɐůɤ ɧŰɘ əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ 

ɞ ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ ŬůŬűɐɠ əŬɘ Ůɔɩ ɗŬ ˊɟɞŰɘɛɞɨůŬ Űɖɜ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ. ȾŬɘ 

ɔɘŬŰɑ Űɞ ɚɏɤ ŬɡŰɧ; ũɘŬŰɑ ɖ ɚɏɝɖ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ əŬɚɩɠ ɐ əŬəɩɠ ŮɑɜŬɘ ůŰɖɜ 

ˊŬɔəɧůɛɘŬ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ůɡɜŭŮŭŮɛɏɜɖ ɛŮ Űɖ ɚŮɔɧɛŮɜɖ ůɢɞɚɘəɐ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ. ȾŬɘ 

ɧɚŮɠ Űɘɠ ŮűŬɟɛɞɕɧɛŮɜŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ŬɔɞɟŬɘɞˊɞɑɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ˊɞɡ 

ɞŭɖɔɞɨɜŮ ůŰɖɜ əŬŰŬůŰɟɞűɐ ůŰɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ Űɖɠ ŭɖɛɧůɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ȳɚŬ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŬɜŰɘˊŬɚŮɨɞɡɛŮ ŮɛŮɑɠ ůɐɛŮɟŬ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ŰŬ 

ɆɤɛŬŰŮɑŬ ɛŬɠ, ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖ ȹɃȺ, ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŬɚɚɎ əŬɘ Űɘɠ 

ŮɝŮŰɎůŮɘɠ, Űɘɠ ˊŬɜŮɗɜɘəɏɠ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ, ˊɞɡ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ůŰɞ Űɏɚɞɠ əɎɗŮ ɢɟɧɜɞ, 

ɏɢɞɡɜŮ ɜŬ əɎɜɞɡɜŮ ɛô ŬɡŰɐɜ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ůŰɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ 
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ůŰɞɘɢɘůɛɏɜŮɠ, ɗŬ ɏɚŮɔŬ ŮɑɜŬɘ ɖ əɎɗŮ ɚɏɝɖ Űɤɜ ŮəɗɏůŮɤɜ Űɞɡ ɃɃɆȷ ˊɞɡ ɏɔɘɜŬɜ 

ɔɘŬ Űɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŰɟŮɘɠ ŮəɗɏůŮɘɠ Ŭˊɧ Űɞ ô10 əŬɘ ɛŮŰɎ, Ŭˊɧ Űɞ 2010 

əŬɘ ɛŮŰɎ.  

ȰŰůɘ ɚɞɘˊɧɜ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Ŭɜ ůəŮűŰɞɨɛŮ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚŬ ŰŬ 

ˊɞůɞůŰɎ ŬɡŰɎ, Űɞ 50% ɐ 40% Ŭɜ ɗɡɛɎɛŬɘ əŬɚɎ, ˊɞɡ ɜɘɩɗŮɘ ɧŰɘ ŭŮɜ ɏɢŮɘ 

ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ, Ůɔɩ ɏŰůɘ ɗŬ Űɞ ŮɟɛɖɜŮɨůɤ, ɜŬ ůəŮűŰɞɨɛŮ ɧŰɘ ŬɡŰɐ Űɖ 

ůŰɘɔɛɐ ŭŮɜ ŮűŬɟɛɧɕŮŰŬɘ Ůˊɑ Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, 

ˊɞɡ ɗŬ ůɡɜɏŭŮŮ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ, ˊɘɗŬɜɧɜ ůŰɘɠ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ ůŰɞ 

Űɏɚɞɠ Űɖɠ 6ɖɠ ŭɖɛɞŰɘəɞɨ ɛŮ Űɖɜ, Ŭɠ ˊɞɨɛŮ, Ŭɝɘɞůɨɜɖ Űɞɡ ŭŬůəɎɚɞɡ, ŬɡŰɧ Űɞ 

ˊɟɎɔɛŬ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ ŬəɧɛŬ, Ŭɜ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɛɏůŬ ůŰɘɠ ˊɟɞɗɏůŮɘɠ Ŭˊô ɧ,Űɘ 

ɏɢɞɡɛŮ əŬŰŬɚɎɓŮɘ Űɖɠ əɡɓŮɟɜɖŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ůɡɜŮˊɩɠ ɖ 

ˊɑŮůɖ, Ŭɜ ůɡɛɓŮɑ ŬɡŰɧ, ɗŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ-ˊɞɚɨ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ.  

ȾŬɘ ŬɡŰɧ ɗŬ ɞŭɖɔŮɑ ůŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ ˊɞůɞůŰɎ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, Ŭɜ ůəŮűŰɞɨɛŮ əɘɧɚŬɠ ɧŰɘ ŮəŮɑ ˊɞɡ ŮűŬɟɛɧůŰɖəŬɜ ɞɘ ˊɘɞ 

ůəɚɖɟɏɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ůŰɖɜ ȷɔɔɚɑŬ əŬɘ ůŰɖɜ 

ȷɛŮɟɘəɐ, ɏɢɞɡɜŮ əŬɘ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚŬ ˊɞůɞůŰɎ ˊŬɟŬɑŰɖůɖɠ, ˊɘɞ ˊɞɚɨ ɜŮɩŰŮɟɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŬɡŰɞɑ, ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ŬəɧɛŬ ŭɏůŮɘ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Űɞɡɠ ůŰŬŭɘɞŭɟɞɛɑŬ ɛŮ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, əŬɘ ɏɢɞɡɜŮ ɛŮɔɎɚŬ 

ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ůŰŮɚɏɢɤůɖɠ. ȾŬɘ űŰɎɜɞɡɜŮ ůŰɞ ůɖɛŮɑɞ ɛɎɚɘůŰŬ ɜŬ ŬˊŬɝɘɩɜɞɡɜŮ 

Űɖɜ ɑŭɘŬ Űɖɜ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ůŬɜ ŮˊɘůŰɐɛɖ əŬɘ ɜŬ ˊɟɞůɚŬɛɓɎɜɞɡɜŮ ˊɟɞůɤˊɘəɧ 

ɤɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɏɢɞɡɜ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ ɛɘŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɐ 

Ɇɢɞɚɐ ɞˊɞɘŬŭɐˊɞŰŮ əŬɘ ɛŮ ɏɜŬ ŮɝɎɛɖɜɞ, ɏɜŬ ŮɝɎɛɖɜɞ ůŮɛɘɜɎɟɘɞ ɜŬ Űɞɡɠ 

ɓɎɕɞɡɜŮ ůŰŬ ˊɘɞ ŭɨůəɞɚŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɔɘŬ ɜŬ ŬˊɞəŰɐůɞɡɜŮ ɏŰůɘ ɛɑŬ ˊɘůŰɞˊɞɑɖůɖ 

əŬɘ ɏɜŬé, ŬɟɔɧŰŮɟŬ űŮɨɔɞɡɜ űɡůɘəɎ Ŭˊɧ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ əŬɘ ůɡɜŮɢɑɕɞɡɜ Űɖɜ 

əŬɟɘɏɟŬ Űɞɡɠ ůŮ ŮˊɘɢŮɘɟɐůŮɘɠ. ȷɡŰɧ ɏɢŮɘ ůŬɜ ůɡɜɏˊŮɘŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɜŬ ɔɑɜɞɜŰŬɘ 

ŬəɧɛŬ ɢŮɘɟɧŰŮɟŬ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ůŰŬ ˊɘɞé, ɔɘŬ Űɞɡɠ ˊɘɞ ŮɡɎɚɤŰɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ 

ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ŬɡŰɎ.  

Ūɏɚɤ ɜŬ ˊɤ, ŭɖɚŬŭɐ, ɧŰɘ Ŭɜ ůɡɜŮɢɘůŰɞɨɜŮ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɖ 

əŬŰɎůŰŬůɖ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɢŮɘɟɧŰŮɟɖ. ȺɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ Űɞ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ 

ɛŮɔɎɚɖé, ɧŰɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ əŬŰŬűɏɟŮɘ ɜŬ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ ŬəɧɛŬ ɖ ŬɡŰɞŬɝɘɞɚɧɔɖůɖ 

Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, ɏɢŮɘ ŬˊɞŰɨɢŮɘ ůŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ ɓŬɗɛɧ əŬɘ ŬɡŰɧ 

ɞűŮɑɚŮŰŬɘ ůŰɞɡɠ ŭɘəɞɨɠ ɛŬɠ ŬɔɩɜŮɠ, əŬɘ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɤ əɘɧɚŬɠ ɧŰɘ ŮəŰɧɠ Ŭˊɧ Űɘɠ 

ɎɚɚŮɠ ɘŭɘɧŰɖŰɏɠ ɛɞɡ Ŭɜɐəɤ əŬɘ ůŰɖɜ ɞɛɎŭŬ Űɖɠ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ȿɏůɢɖɠ ˊɞɡ 

ŭɞɨɚŮɣŮ ɔɘŬ Űɖɜ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖ Űɤɜ ŮɜɘŬɑɤɜ əŮɘɛɏɜɤɜ, ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɓɞɐɗɖůŬɜ ůŮ 
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ɛŮɔɎɚɞ ɓŬɗɛɧ, ɛŬɕɑ ɛŮ ɎɚɚŮɠ ˊɟŬəŰɘəɏɠ əŬɘ Űɟɧˊɞɡɠ ŬɜŰɑůŰŬůɖɠ ɜŬ 

ŬˊɞəɟɞɡůŰŮɑ ŬɡŰɐ ɖ ŮˊɑɗŮůɖ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, əŬɘ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ŬɡŰɧ ɓɏɓŬɘŬ ɜŬ Űɞ 

ůɡɜŮɘŭɖŰɞˊɞɘɐůɞɡɛŮ, ɧŰɘ Ŭɜ ŬɡŰɧ, Ŭɜ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ, Ŭɜ əŬŰŬűɏɟŮɘ ɜŬ ˊŮɟɎůŮɘ 

ŬɡŰɧ Űɞ ˊɟɎɔɛŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ Űɞ ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɏɢŮɘ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ.  

ɁŬ ˊɤ ŬəɧɛŬ, ɜŬ əɎɜɤ əŬɘ ɛɘŬ ŮɟɩŰɖůɖ ɔɘŬ Űɞ Ŭɜ Űɞ 

ŮɟɤŰɖɛŬŰɞɚɧɔɘɞ ŮɑɜŬɘ ˊɟɞůŬɟɛɞůɛɏɜɞ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɔɘŬŰɑ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞ 

ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɢŮɘ ɛɘŬ ɘŭɘŬɘŰŮɟɧŰɖŰŬ, ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ɛɧɜɞ ɜŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɛŮ ɛɧɜɞ Űɞɡɠ ŮɟɔɞŭɧŰŮɠ ɛŬɠ, ŬɚɚɎ ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ ŬˊɞɚɞɔɖɗɞɨɛŮ, 

ɜŬ ŭɩůɞɡɛŮ ɚɞɔŬɟɘŬůɛɧ əŬɘ ůŰɖ ůɡɜŮɑŭɖůɐ ɛŬɠ, ŭɖɚŬŭɐ, ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŰɞ ɑŭɘɞ Űɞ 

ˊŬɘŭɑ əŬɘ ůŰɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ Űɞɡ, ˊɟɎɔɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɧŰŬɜ ɏɟɢŮŰŬɘ ůŮ ŬɜŰɑɗŮůɖ, ůŮ 

ŬɜŰɑűŬůɖ ɛŮ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɞűŮɑɚŮɘ ɜŬ ŭɩůŮɘ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ əŬɘ ŭŮɜ ŰŬ ŭɑɜŮɘ, ŬɡŰɧ Űɞ 

Ɏɔɞɠ, Űɞ ɓɎɟɞɠ əŬɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ɜŬ ɛŮɔŮɗɨɜŮŰŬɘ.  

ȾŬɘ ɜŬ ˊɤ, Űɏɚɞɠ, ɧŰɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɗŬ ŮɑɢŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ŬɝɑŬ ŮɎɜ 

ŬɡŰɐ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ŮɑɢŮ ɛɑŬ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɐ ɔɘɜɧŰŬɜ əɎˊɞɘŬ Ɏɚɚɖ ɏɟŮɡɜŬ ɓŬůɘɕɧɛŮɜɖ ůô 

ŬɡŰɐɜ, ˊɞɡ ɜŬ ɓɎɕŮɘ ɛɏůŬ əŬɘ Űɞ ůŰɞɘɢŮɑɞ Űɤɜ ŮəŰŮŰŬɛɏɜɤɜ lockdown ůŰɖɜ 

Ůɚɚɖɜɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŰŬ ˊɘɞ ŮəŰŮŰŬɛɏɜŬ, ɜɞɛɑɕɤ ůŮ ɞɚɧəɚɖɟɖ Űɖɜ Ⱥɡɟɩˊɖ, Ŭɜ 

ɧɢɘ ůŰɞɜ əɧůɛɞ, əŬɘ Űɞ Űɘ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ ŮɑɢŮ ŬɡŰɧ ůŰɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɛŮ 

ůɐɛŮɟŬ, ɧɢɘ ɛɧɜɞ əŬŰɎ Űɖ ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɤɜ lockdown, ŬɚɚɎ ůŰɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ ˊɞɡ 

ɓɘɩɜɞɡɛŮ ůɐɛŮɟŬ ɛŮ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛŬɠ əŬɘ ɛŮ ɛŬɠ Űɞɡɠ ɑŭɘɞɡɠ.  

ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ ɔɘŬ Űɖɜ ɡˊɞɛɞɜɐ ůŬɠ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): Ƀ Ɂɑəɞɠ ɞ ūŬůűŬɚɐɠ.  

Ɂ. ūȷɆūȷȿȼɆ (ȷȽɅȺɇɃɆ ȾɈɆɄȺ): ȾŬɚɖɛɏɟŬ. ũɘŬ ŰŬ ˊɟŬəŰɘəɎ Ɂɑəɞɠ 

ūŬůűŬɚɐɠ, ŬɘɟŮŰɧɠ Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ Űɞɡ əɚɎŭɞɡ ůŰɞ ȾɈɆɄȺ.  

ɁŬ Ůɡɢɖɗɩ ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ, ɛŮ ɡɔŮɑŬ ˊɎɜɤ Ŭˊô ɧɚŬ, ɛŮ əɞɡɟɎɔɘɞ 

əŬɘ ŬɘůɘɞŭɞɝɑŬ. ɄɎɜŰŬ ɜŬ ŬɜŰŬɛɩɜɞɡɛŮ ɧˊɤɠ əŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ Ůŭɩ, 

ůŰɖ ůɡɜɎɜŰɖůɐ ɛŬɠ ŬɡŰɐ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ əŬɘ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ. ɆŮ ɛɘŬ 

ůɡɜɎɜŰɖůɖ ɧˊɞɡ ɖ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ Ɏˊɞɣɖ ɏɟɢŮŰŬɘ ɜŬ ɓɟŮɘ, ɜŬ ůɡɜŬɜŰɐůŮɘ Űɖ 

ŭɘəɐ ɛŬɠ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬ, Űɖɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬ ɧˊɤɠ ŬɡŰɐ ŮəűɟɎɕŮŰŬɘ ɛɏůŬ ůŮ 

əɎɗŮ ůɢɞɚŮɑɞ, ůŮ əɎɗŮ ŰɎɝɖ.  

ȼ ŮɘəɧɜŬ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ůɡɜŬɜŰɎ əŬɜŮɑɠ Ŭɜ ŮˊɘůəŮűɗŮɑ ůɐɛŮɟŬ ɏɜŬ 

ůɢɞɚŮɑɞ ŮɑɜŬɘ ůɢŮŭɧɜ ˊŬɜɞɛɞɘɧŰɡˊɖ. ɆɡɛűɤɜŮɑ ɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ Ŭˊô ŰŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ ŰŬ ˊŬɟŬəɎŰɤ ˊɞɡ ɗŬ 

ŬɜŬűɏɟɤ: Ƀɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɜ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ ˊɟɎɔɛŬŰɘ űɞɟŰɤŰɘəɧ 
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ɤɟɎɟɘɞ. ɉŬɟŬəŰɖɟɑɕŮɘ Űɖ ůɖɛŮɟɘɜɐ əŬŰɎůŰŬůɖ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ. ȺɑɜŬɘ 

űŬɜŮɟɧ ŬɡŰɧ ůŮ ɧɚɞɡɠ. ȾŬɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɞɘ ˊɟɤŰɧɔɜɤɟŮɠ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɏɠ 

ˊɘɏůŮɘɠ. ũɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɏɠ ˊɘɏůŮɘɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ůŮ ůɡɜŭɡŬůɛɧ ɛŮ Űɖɜ ˊŮɟɑűɖɛɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɞŭɖɔɞɨɜ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ůŮ Ɏɚɚɞɡɠ ŭɟɧɛɞɡɠ. ɆŮ ɏɜŬ ɜɏɞ 

ɛɞɜŰɏɚɞ ˊɘŬ. ɆŮ ɏɜŬ Ɏɔɢɞɠ ɜŬ ŬɜŰŬˊŮɝɏɚɗɞɡɜ ůŮ ɧɚɖ ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɑŮůɖ ˊɞɡ Űɞ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ ɗɏɚŮɘ əŬɘ ɏɢŮɘ ŮˊɘɓɎɚɚŮɘ əŬɘ ůŰɞ Űɏɚɞɠ ɗŬ ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ 

ɧɚɞɘ ˊɩɠ ɗŬ ŬɜŰŬˊŮɝɏɚɗɞɡɜ ůô ŬɡŰɧ Űɞ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ əŬɘ əŬɜŮɑɠ 

ˊɘŬ ůŰɞ ɛɞɜŰɏɚɞ ŬɡŰɧ ɗŬ űŰɎůŮɘ ɜŬ ɛɖɜ ŬůɢɞɚŮɑŰŬɘ ɛŮ Űɞ ˊŬɘŭɑ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ 

əɨɟɘɞ ɏɟɔɞ Űɞɡ.  

ȹɡůŰɡɢɩɠ ɖ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɐ. ɇɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ 

ɏɟɢŮŰŬɘ ɜŬ ŮˊɘŭŮɘɜɩůŮɘ əŬɘ ɏɜŬɠ ŬəɧɛŬ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ 

ɏɢŮɘ əŬŰŬɔɟŬűŮɑ, ŮɑɜŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ Űɞɡ ɏɟɔɞɡ Űɞɡɠ. ȷɜŰɘɗɏŰɤɠ 

ɛɎɚɘůŰŬ ɞɘ ˊɘɏůŮɘɠ ˊɞɡ ŭɏɢŮŰŬɘ Ŭˊɧ ˊɚŮɡɟɎɠ ɛŮɟɑŭŬɠ Űɤɜ ɔɞɜɏɤɜ ŮɑɜŬɘ 

ůɐɛŮɟŬé, ɏɢɞɡɜ ɝŮˊŮɟɎůŮɘ əɎɗŮ ɧɟɘɞ. Ȱɢɞɡɜ ɝŮˊŮɟɎůŮɘ əɎɗŮ ɧɟɘɞ əŬɘ ɏɢɞɡɜ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘ ɏɜŬ əɚɑɛŬ ŬɟɜɖŰɘəɧ, Ŭűɞɨ Űɞɟˊɘɚɑɕɞɡɜ əɎɗŮ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ 

ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ˊŬŰɟɞˊŬɟɎŭɞŰŬ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɑɢŬɜ ɛŮ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ.  

ȹɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ ŬɜŬůŰɞɚɏɠ ůŰɞɜ ɑŭɘɞ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɩůŰŮ ɜŬ 

ˊɎɟŮɘ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŮɠ. ɆəɏˊŰŮŰŬɘ əŬɜŮɑɠ əŬɘ ɟɤŰɎ əŬɘ ŭŮɢɧɛŬůŰŮ ɎˊŮɘɟŮɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ: ɛˊɞɟɩ ɜŬ ˊɟɎɝɤ ŰɞɨŰɞ; ɀˊɞɟɩ ɜŬ əɎɜɤ ŮəŮɑɜɞ; ɀˊɞɟɩ Űɞ Ɏɚɚɞ; 

ŪŬ ɏɢɤ ůɡɜɏˊŮɘŮɠ; ȸɚɏˊŮŰŮ ɚɞɘˊɧɜ ɧŰɘ ɕɞɨɛŮ ůŮ ɛɘŬ ŰŮɚŮɑɤɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐ 

Ůˊɞɢɐ. ɆŮ ˊɎɛˊɞɚɚŮɠ Űɤɜ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɤɜ ɓɏɓŬɘŬ Ŭˊɧ Űɘɠ əŬŰŬɔɔŮɚɑŮɠ Űɤɜ 

ɔɞɜɏɤɜ űŰɎɜɞɡɜ ůŰɘɠ ŬɑɗɞɡůŮɠ Űɤɜ ŭɘəŬůŰɖɟɑɤɜ. ɀɎɚɘůŰŬ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ 

ɄŬɘŭŮɑŬɠ ɏɢŮɘ ůô ŬɡŰɧ ůɡɛɓɎɚŮɘ ŬɜɞɑɔɞɜŰŬɠ ŭɟɧɛɞ ɩůŰŮ ɞɘ ɔɞɜŮɑɠ əŬŰŮɡɗŮɑŬɜ 

ɜŬ əŬŰŬɔɔɏɚɚɞɡɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ůŰɖɜ əɞɟɡűɐ. ɆŰɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ.  

ȷəɞɚɞɨɗɤɠ Űɘ əɎɜŮɘ; Ɇô ŬɡŰɧ Űɞ ˊŬɘɢɜɑŭɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ůˊɟɩɢɜŮɘ ŬɡŰɏɠ 

Űɘɠ əŬŰŬɔɔŮɚɑŮɠ ˊɟɞɠ Űɘɠ ȹɘŮɡɗɨɜůŮɘɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɏɢɞɡɜ ɏɜŬ Ɏɚɚɞ 

ɟɧɚɞ ɜŬ ŮˊɘŰŮɚɏůɞɡɜ, ŮɑɜŬɘ űŬɜŮɟɧ, ɜŬ ŮűŬɟɛɧůɞɡɜ ɛɘŬ ůŰɟŬŰɖɔɘəɐ ůŰɞ 

ůɢɞɚŮɑɞ, ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɜŬ ŭɞɡɜ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ, ɜŬ ŰŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɜ, Űɘ 

ŮɚɚŮɑɣŮɘɠ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ůŮ ˊɟɞůɤˊɘəɧ, ŬɜŰɘɗɏŰɤɠ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɞɘ ȹɘŮɡɗɨɜůŮɘɠ 

ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ˊɞɡ ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ əŬɘ ůŬɠ Űɞ ɚɏɤ ůɐɛŮɟŬ ɤɠ ŬɘɟŮŰɧɠ ɛŮ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɚɏɠ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ, ůɢŮŭɧɜ ɏɢɞɡɜŮ ɔɑɜŮɘ ɏɜŬ ɔɟŬűŮɑɞ ˊɟɞŬɜŬəɟɘŰɘəɩɜ 

ŭɘŬŭɘəŬůɘɩɜ ˊŮɘɗŬɟɢɘəɩɜ.  

ȸɏɓŬɘŬ ŮɎɜ ůŬɠ ŬɜŬűɏɟɤ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ŮəˊɚɖəŰɘəɎ, 

Ŭˊɚɩɠ ŭŮɜ ɏɢɤ Űɞɜ ɢɟɧɜɞ. ɄɟɞůűɎŰɤɠ əŬɘ ŰŬ ɏɢɤ ɛŬɕɑ ɛɞɡ űɤŰɞɔɟŬűɑŮɠ ŰŬ 
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ɏɢɤ, ɛɘŬ ŭŬůəɎɚŬ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůɎ ɛŬɠ ˊɖɔŬɑɜŬɜ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ, 2-3 ˊŬɘŭɘɎ, 

ŬŭɘŬűɞɟɞɨůŬɜ ɞɘ ɔɞɜŮɑɠ. ɄɟɞůˊɎɗɖůŮ ɜŬ ɓɟŮɘ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ. ȹŮɜ Űɞɡɠ ɏɓɟɘůəŮ. 

ȰɔɟŬɣŮ ůŰɞ ŰŮŰɟɎŭɘɧ Űɞɡɠ ŬŭɘɎɓŬůŰɞɠ. ȼ ɛɖŰɏɟŬ ˊɐɟŮ Űɞ ɓɘɓɚɑɞ, Űɞ ɏɓɔŬɚŮ 

űɤŰɞɔɟŬűɑŬ, Űɞ ɏɓŬɚŮ ůŰŬ ɛɏůŬ əɞɘɜɤɜɘəɐɠ ŭɘəŰɨɤůɖɠ əŬɘ Ŭˊɧ əŮɘ əŬɘ ˊɏɟŬ 

əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮŰŮ Űɘ ɏɢŮɘ ɔɑɜŮɘ Ŭˊɧ əɎŰɤ. ȷˊŬɝɘɩɗɖəŮ ˊɚɐɟɤɠ ɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɛŮ 

30 ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ, ɛŮ ɛŮɔɎɚɖ ˊɟɞůűɞɟɎ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŭŮɜ 

ůɡɛɛŬɕŮɡɧŰŬɜ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɔɟɎűŬɜŮ ŮɜŬɜŰɑɞɜ Űɞɡ ŭŬůəɎɚɞɡ ŬɜɩɜɡɛŬ ɐ 

ŮˊɩɜɡɛŬ. ȹŮɜ ɏɢŮɘ ůɖɛŬůɑŬ.  

ɄɟɞůűɎŰɤɠ, Ůˊɑůɖɠ, ɤɠ ɛɎɟŰɡɟŬɠ ɡˊŮɟɎůˊɘůɖɠ ŮɑɢŬ ˊɎŮɘ ůŰɞ 

ŭɘəŬůŰɐɟɘɞ ɜŬ ɡˊŮɟŬůˊɘůŰɩ ůɡɜɎŭŮɚűɧ ɛŬɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ˊɖɔŬɑɜɞɜŰŬɠ, 

ŮəŰŮɚɩɜŰŬɠ ɡˊɖɟŮůɑŬ ŮɑɢŮ ˊɎŮɘ ɏɜŬ ˊŬɘŭɑ ˊŬɑɕɞɜŰŬɠ Űɞ ˊŬɘɢɜɑŭɘ ɗɎɟɟɞɠ ɐ 

ŬɚɐɗŮɘŬ ůŰɖɜ ŰɞɡŬɚɏŰŬ. ȾŬɘ Űɞ ŭɘəŬůŰɐɟɘɞ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ 3 ůɡɜŮŭɟɘɎůŮɘɠ əŬɘ ůŰɖɜ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ŭɘɐɟəɖůŮ Ŭˊɧ Űɞ ˊɟɤɑ ɛɏɢɟɘ ˊɞɡ ɏəɚŮɘůŮ ɖ ŭɘəŬůŰɘəɐ 

ŬɑɗɞɡůŬ, ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ŬˊɞűŬůɑůŮɘ ŰŮɚɘəɎ ŮɎɜ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɏɢŮɘ Űɞ 

ŭɘəŬɑɤɛŬ ɜŬ ɛˊŮɘ ůŮ ŰɞɡŬɚɏŰŬ ˊŬɘŭɘɩɜ ɔɘŬ ɜŬ ŮɚɏɔɝŮɘ. ȺɑɢŮ əɎɜŮɘ ˊɚɐɟɤɠ Űɖɜ 

ɡˊɖɟŮůɑŬ Űɞɡ, ŬɚɚɎ Űɞɡ ɕɖŰɞɨůŬɜ əŬɘ ɛɘŬ ˊɞɡ ɎɟɔɖůŮ Űɞ ˊŬɘŭɑ 5 ɚŮˊŰɎ əŬɘ 

ɐŰŬɜ əɞɟɘŰůɎəɘ, ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɐŰŬɜ ŭɎůəŬɚɞɠ, ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨůŮ Űɞ ŭɘəŬůŰɐɟɘɞ 

ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůŮɘ ŮɎɜ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ɛˊŮɘ, ɔɘŬŰɑ Ŭɜ ŮɑɢŮ ɛˊŮɘ Űɞ ŭɘəɧ ɛŬɠ ŮɟɩŰɖɛŬ ɐŰŬɜ 

ɔɘŬ Ɏɚɚɞ ˊɟɎɔɛŬ ɗŬ ɐŰŬɜ ˊɎɚɘ ůŰɞ Ůŭɩɚɘɞ.  

ȷɜŬűɏɟɤ ŭɡɞ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ ůŰɘɠ ŮəŬŰɞɜŰɎŭŮɠ 

ˊɞɡ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ɜŬ ˊɞɨɛŮ ɔɘŬ ɜŬ ŭŮɑɝɤ ůŮ ˊɞɘŬ əŬŰɎůŰŬůɖ ůɐɛŮɟŬ 

ɓɟɑůəŮŰŬɘ Űɞ ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ. ȾŬɘ Űɘ ɓɘɩɜŮɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ. ȾŬɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ 

ŭŮɜ ɢɟŮɘɎɕɞɜŰŬɘ ɏɟŮɡɜŮɠ, ɛɘŬ ŮɘəɧɜŬ Űɖɠ ɖɛɏɟŬɠ ůŮ ɞˊɞɘɞŭɐˊɞŰŮ ůɢɞɚŮɑɞ Űɖɠ 

ɢɩɟŬɠ, űɤŰɞɔɟŬűɑɕŮɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɐ Űɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ.  

ȺəŮɑ, ɚɞɘˊɧɜ, ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɛɏɜŮɘ ŬɜɡˊŮɟɎůˊɘůŰɞɠ. ȾŬɛɘɎ 

ɗŮůɛɘəɐ ɗɤɟɎəɘůɖ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ. ɈˊɎɟɢŮɘ ŰŮɚɘəɎ ůɡɜɐɔɞɟɞɠ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ; ɈˊɎɟɢŮɘ ɗŮůɛɧɠ; ȳɢɘ. Ƀ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ Űɘ əɎɜŮɘ ŰɧŰŮ; 

ȷˊŮɡɗɨɜŮŰŬɘ ůŰɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɧ Űɞɡ, ůŰɞ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘɞ ɧɟɔŬɜɞ, ŬˊŮɡɗɨɜŮŰŬɘ ůŰɖ 

ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ, ɕɖŰɎŮɘ ůɡɛˊŬɟɎůŰŬůɖ Ŭˊɧ Űɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ 

əɑɜɖɛŬ. ȾŬɘ Űɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ əɑɜɖɛŬ əɎˊɞɘɞɘ ɛŮ ŰŬ ɛɏůŬ Ůɜɖɛɏɟɤůɖɠ ŰŬ 

ɞˊɞɑŬ Ůɚɏɔɢɞɡɜ ɏɢɞɡɜ űɟɞɜŰɑůŮɘ ɜŬ Űɞ ŬˊŬɝɘɩůɞɡɜ. ȾŬɘ ɩůŰŮ ɖ ˊŬɟɏɛɓŬůɐ 

Űɞɡ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɛɘəɟɧŰŮɟɖ ůô ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɐɟɘɝɖ.   

Ʉɞɨ ɜŬ ŬˊŮɡɗɡɜɗŮɑ; ȺɑɢŮ ɏɜŬ ŭŮɨŰŮɟɞ ůəŬɚɞˊɎŰɘ. ɇɞɜ ůɢɞɚɘəɧ 

ůɨɛɓɞɡɚɞ. ɀˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬˊŮɡɗɡɜɗŮɑ ůɐɛŮɟŬ ůŰɞɜ ůɢɞɚɘəɧ ůɨɛɓɞɡɚɞ; ɇɞɡ 
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ɞˊɞɑɞɡ ɞ ɟɧɚɞɠ ɏɢŮɘ ŰŮɚŮɑɤɠ ŬɚɚɞɘɤɗŮɑ. ȺɑɜŬɘ əŬɘ ɖ Ůɘůɐɔɖůɖ ůŮ ɏɜŬ ŮˊɧɛŮɜɞ 

ɗɏɛŬ ŬɡŰɧ. ɇŮɚɘəɎ ɏɢŮɘ ɛŮŰŬɓɚɖɗŮɑ ůŮ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐ əŬɘ ɓɏɓŬɘŬ Űɞɡ ɞˊɞɑɞɡ ɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɞɡ ɘŭɑɞɡ Ŭˊɧ ˊɚŮɡɟɎɠ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ ɗŬ ɛŮŰɟɘɏŰŬɘ ɛŮ ˊɧůɞɡɠ 

ŰŮɚɘəɎ əŬŰɎűŮɟŮ ɜŬ ˊŮɑůŮɘ ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ ɩůŰŮ ɜŬ ɛˊɞɡɜ ůŰɖɜ ˊŮɟɑűɖɛɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, əŬɘ ŬɜŰɑ ɜŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůŰɘɠ ŭɡůəɞɚɑŮɠ ŬůɢɞɚŮɑŰŬɘ 

ɛŮ Űɞ Ɏɚɚɞ ŰŮɚŮɑɤɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ əɞɛɛɎŰɘ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɃɚɞəɚɐɟɤůŮ ůɡɜɎŭŮɚűŮ.  

Ɂ. ūȷɆūȷȿȼɆ: ȸɔɐəŬɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, Ŭˊɧ ɛɘŬ ŭɨůəɞɚɖ Ůˊɞɢɐ ɓɏɓŬɘŬ. ȹŮɜ Űɖɜ 

ɏɢŮɘ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ɛɏůŬ Ŭˊô ɧ,Űɘ ɎəɞɡůŬ ůŰɖɜ ŬˊɎɜŰɖůɖ Űɞɡ ŮɘůɖɔɖŰɐ, ŮɑɜŬɘ ɖ 

Ůˊɞɢɐ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ, ɖ ɞˊɞɑŬ ŬɜŬɛűɘůɓɐŰɖŰŬ ˊɟɧůɗŮůŮ ˊɑŮůɖ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ. ȷɚɚŬɔɏɠ ůŰɘɠ 

ɛɞɟűɏɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ, ŬˊɞɛɎəɟɡɜůɖ Ŭˊô Űɖɜ əɚŬůɘəɐ ŰɎɝɖ, əŬɗɩɠ əŬɘ Űɖɜ 

ŬɜɎɔəɖ ˊɟɞůŬɟɛɞɔɐɠ ůŮ ɜɏŮɠ ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŮɠ ˊɞɡ əŬɘ ŬɡŰɏɠ ŬˊɞŰɏɚŮůŬɜ ˊɘŬ ɛɘŬ 

ɜɏŬ ˊɟɧəɚɖůɖ.   

Ƀɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɓɟɏɗɖəŬɜ ŬɜŰɘɛɏŰɤˊɞɘ ɛŮ Űɖɜ ŬɜɎɔəɖ ɜŬ 

ɡˊɞůŰɖɟɑɝɞɡɜ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ, Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ Űɞɡɠ Ŭˊɧ ŬˊɧůŰŬůɖ, ůŮ ɎɚɚŬ 

ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ, ŬɓɞɐɗɖŰɞɘ Ŭˊɧ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ, əŬŰɎűŮɟŬɜ ɧɛɤɠ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

Űɞ ɚɏɛŮ əŬɘ ůŮ ɏɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, ɜŬ əɟŬŰɐůɞɡɜ Űɞ ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɧɟɗɘɞ. ɄŬɟɧŰɘ 

ɐŰŬɜ ŬɓɞɐɗɖŰɞɘ. ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ŬɜŰɑ ɜŬ ɡˊɎɟɝŮɘ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ Ŭˊɧ ˊɚŮɡɟɎɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ɖɔŮůɑŬɠ, Űɞ ŬɜŰɑɗŮŰɞ ɛɎɚɚɞɜ ůɡɜɏɓɖ.  

ȺɑɜŬɘ ɞɚɞűɎɜŮɟɞ ˊɘŬ ɧŰɘ ɞɘ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ ŮűŬɟɛɧɕɞɜŰŬɘ ůŮ 

ůɡɜŭɡŬůɛɧ ɛŮ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ŬɜŬűɏɟɗɖəŬɜ ˊŬɟŬˊɎɜɤ, ɞŭɖɔɞɨɜ ɜŬ 

Ůɜɘůɢɨůɞɡɜ ŬɡŰɧ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ˊɞɡ ŬəɞɨůŰɖəŮ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ.  

ȺɑɜŬɘ ŬɜɎɔəɖ ɜŬ ɚɖűɗɞɨɜ ɛɏŰɟŬ; ȸŮɓŬɑɤɠ. ɉɗŮɠ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ 

ɓɟŮɗɞɨɜ. ȾŬɘ ɜŬ ŮűŬɟɛɞůŰɞɨɜ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ ůɡɛɓɎɚɚɞɡɜ ůŰɖɜ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ 

Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ.  

ŪŬ ŬɜŬűɏɟɤ əŬɘ əɚŮɑɜɤ Ůŭɩ 2-3 ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ɆɐɛŮɟŬ ɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɏɢŮɘ ŬɜɎɔəɖ Ŭˊɧ ˊŬɟɞɢɐ ɡˊɖɟŮůɘɩɜ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɐɠ 

ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ; ȸŮɓŬɑɤɠ. ɄɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɝɞɡɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ 

ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖɠ Űɞɡ ůŰɟŮɠ, Űɖɠ ɢɟɞɜɘəɐɠ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɤɜ 

ˊɟɞəɚɐůŮɤɜ; ɄɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɝŮɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬ ŭɘəŰɨɤɜ ɔɘŬ ŬɚɚŬɔɐ ŮɛˊŮɘɟɘɩɜ 

əŬɘ ůɡɛɓɞɡɚɩɜ; ɄɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɝŮɘ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ ɧɚɞɡ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ 

ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ; ȾŬɘ ˊɎɜɤ Ŭˊô ɧɚŬ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɤɜ ůɡɜɗɖəɩɜ ŮɟɔŬůɑŬɠ. ȳɚŬ ŬɡŰɎ 
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ŮɜɑůɢɡůŬɜ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ. ȺɑɜŬɘ ŬɜɎɔəɖ ɚɞɘˊɧɜ ɎɛŮůŬ ɜŬ ɚɖűɗɞɨɜ 

ɛɏŰɟŬ.  

ȸŮɓŬɑɤɠ ɗŬ əɚŮɑůɤ Ůŭɩ, ɎəɞɡůŬ ɢɗŮɠ ůŮ ɛɘŬ Ůɘůɐɔɖůɖ ɧŰɘ ɞ 

ūɟɧɘɜŰ ŮɑˊŮ əŬɘ ˊɎɜŰŬ ɛɏɜŮɘ ŮˊɑəŬɘɟɞɠ ɧŰɘ Űɞɜ Ɏɜɗɟɤˊɞ Űɞɜ əɎɜŮɘ ŮɡŰɡɢɘůɛɏɜɞ 

ɖ ůɘɔɞɡɟɘɎ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ əŬɘ ɖ ŬɔɎˊɖ ɔɘô ŬɡŰɐ, ŬɚɚɎ ˊɎɜɤ Ŭˊô ɧɚŬ əŬɘ ɖ 

ŬɔɎˊɖ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɟɏűɞɡɜ ɞɘ Ɏɚɚɞɘ ɔɘŬ Űɞɜ ɑŭɘɞ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ. ȾŬɘ ŬɡŰɐ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮəűɟɎɕŮŰŬɘ əŬɘ ŭɡůŰɡɢɩɠ ůɐɛŮɟŬ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɓɟɑůəŮŰŬɘ 

ŬɜŰɘɛɏŰɤˊɞɠ ɛŮ əɎˊɞɘɞɡɠ ŮɝɤɔŮɜŮɑɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ əŬɘ ˊɎɜɤ Ŭˊô ɧɚŬ ɛŮ Űɞ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ.  

ɄɎɜɤ Ŭˊô ɧɚŬ, ɚɞɘˊɧɜ, əɚŮɑɜɞɜŰŬɠ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɖɛŮɘɩůɞɡɛŮ 4-5 

ɚɏɝŮɘɠ. Ƀ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ůɐɛŮɟŬ, Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ: ɛŮɑɤůɖ Űɖɠ 

ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɑŬɠ, ůŰɐɟɘɝɖ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ əŬɘ ɖɗɘəɐ, ɗɤɟɎəɘůɖ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůô ŬɡŰɎ ɧɚŬ 

ˊɞɡ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ŬɜɏűŮɟŬ, ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ ˊɎɜɤ Ŭˊô ɧɚŬ Űɞɡ ɏɟɔɞɡ Űɞɡɠ əŬɘ 

ŰŮɚɘəɎ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ ɩůŰŮ ɝŬɜɎ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɜŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůŮɘ ɤɠ 

ˊŬɘŭŬɔɤɔɧɠ ůŰɞ ɑŭɘɞ Űɞɡ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ.  

ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): Ƀ ɇɎůɞɠ ɞ ȷɜŰɤɜɘɎŭɖɠ.  

ɇ. ȷɁɇɋɁȽȷȹȼɆ (ȷȽɅȺɇɃɆ ȾɈɆɄȺ): ɇɎůɞɠ ȷɜŰɤɜɘɎŭɖɠ, ŬɘɟŮŰɧɠ 

Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ ůŰɞ ȾɈɆɄȺ.  

ūɑɚŮɠ əŬɘ űɑɚɞɘ, ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ, ɛŮ ɡɔŮɑŬ, ɡɔŮɑŬ, 

ŬɘůɘɞŭɞɝɑŬ əŬɘ əɞɡɟɎɔɘɞ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ůŰɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ. ɁŬ 

əŬɚɤůɞɟɑůɤ Űɞɡɠ ȰɚɚɖɜŮɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ Űɞɡɠ Ⱦɨˊɟɘɞɡɠ Ůŭɩ ůŰɖɜ 

ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, ɜŬ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ Űɞɡɠ Ɇɡɚɚɧɔɞɡɠ Űɞɡ Ȱɓɟɞɡ ɔɘŬ Űɖ 

űɘɚɞɝŮɜɑŬ Űɞɡɠ əŬɘ ɜŬ ŭɩůɤ ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ ůŰɖ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ əŬɘ 

ůŰɖɜ ɄɃȺȹ ˊɞɡ Ůˊɑ 27 ɢɟɧɜɘŬ ŭɘɞɟɔŬɜɩɜɞɡɜ ŬɡŰɧ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ. ȺɑɜŬɘ ɖ 

ˊɟɩŰɖ űɞɟɎ ˊɞɡ ɏɟɢɞɛŬɘ ůŮ ɏɜŬ ŰɏŰɞɘɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, ŮɑŰŮ ůŬɜ ŭɎůəŬɚɞɠ, ŮɑŰŮ ůŬɜ 

ŬɘɟŮŰɧɠ, ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŰɨɢŮɘ, əŬɘ ŭɘŬɓɎɕɤ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ȾŬŰŬɟɢɎɠ ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɞ 

ɏɢɞɡɛŮ ɏɛűɡŰɞ. ȹŮɜ ɢɟŮɘŬɕɧŰŬɜ əŬɜɏɜŬɠ ɜŬ ɛŬɠ Űɞ ŮˊɘɓɎɚɚŮɘ. ȾŬɘ Űɞ 

ŬˊɞŭŮɑɝŬɛŮ ŮɛŮɑɠ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ. ȷˊɧ ŭɘəɧ ɛŬɠ 

Ɏɔɢɞɠ ˊɟɞůˊŬɗɐůŬɛŮ Ŭˊɧ Űɖɜ ɏɛűɡŰɖ ŭɘəɐ ɛŬɠ ŬɜɎɔəɖ ɔɘŬ Ůɝɏɚɘɝɖ əŬɘ 
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Ůɜɖɛɏɟɤůɖ əŬŰŬűɏɟŬɛŮ ɜŬ űɏɟɞɡɛŮ ůŮ ˊɏɟŬɠ, ɢɤɟɑɠ əŬɛɑŬ ɓɞɐɗŮɘŬ Űɞɡ 

əɟɎŰɞɡɠ, ˊŬɜŰŮɚɐ ɓɞɐɗŮɘŬ, əŬŰŬűɏɟŬɛŮ əŬɘ ůŰɐůŬɛŮ Űɖɜ ŰɖɚŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. Ʉɩɠ; 

Ƀ ɏɜŬɠ ɛŮ Űɞɜ Ɏɚɚɞɜ, ɛŮ ŭɘəɎ ɛŬɠ ɛɏůŬ əŬɘ ˊɞɘɞ ɐŰŬɜ Űɞ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ Ŭˊɧ Űɞ 

əɟɎŰɞɠ; Ʉɞɘɞ ɐŰŬɜ Űɞ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ; ɇɑˊɞŰŬ. ȾŬɘ Űɘ əɎɜŮɘ; ȳɢɘ ɛɧɜɞ ŭŮɜ ɛŬɠ 

ŮɡɢŬɟɑůŰɖůŮ, Űɘ ɏəŬɜŮ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ; ɇɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ əɎɜŮɘ Űɞ əɟɎŰɞɠ; ȺŰɞɘɛɎɕŮɘ, 

ɏɢŮɘ ůŰŮɑɚŮɘ ˊŬɜŰɞɨ ɓɘɜŰŮɞˊɟɞɓɞɚŮɑɠ, ɏɢŮɘ ůŰɐůŮɘ ˊɩɠ ɚɏɔɞɜŰŬɘ ɜŬɘ 

ŭɘŬŭɘəŰɡŬəɞɨɠ ˊɟɞɓɞɚŮɑɠ ɢɤɟɑɠ ɜŬ ŮɜŭɘŬűɏɟŮŰŬɘ, ŭɘŬŭɟŬůŰɘəɞɨɠ ˊɑɜŬəŮɠ, 

ůɡɔɜɩɛɖ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ŮɜŭɘŬűɏɟŮŰŬɘ ɔɘô ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ɗŬ Űɞɡɠ ŭɞɡɚɏɣɞɡɜ. Ɇɞɡ ɚɏŮɘ 

ŮɑɜŬɘ ɏŰɞɘɛŮɠ ɞɘ ŰɎɝŮɘɠ, ɔɘŬ ɛŬɠ ɧɛɤɠ; Ɇɞɡ ɚɏŮɘ ŬɡŰɞɑ ɏɢɞɡɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰŮɑ ɛɧɜɞɘ 

Űɞɡɠ, Ŭˊɧ ɛɧɜɞɘ Űɞɡɠ ɗŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɞɨɜ. ȹŮɜ űɟɞɜŰɑɕŮɘ, ŭɖɚŬŭɐ, ɔɘŬ Űɞ 

ˊŬɟŬˊɏɟŬ. ūɟɞɜŰɑɕŮɘ ɔɘŬ Űɖɜ ɨɚɖ ŬɚɚɎ ŭŮɜ űɟɞɜŰɑɕŮɘ ɔɘŬ Űɞɡɠ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ 

Űɞɡɠ. ȰɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ.   

ȿɏɔŬɜŮ ˊŬɚɘɎ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɞ űɧɓɞɠ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ, 

Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ ˊɩɠ ɚŮɔɧɜŰɞɡůŬɜ əŰɚ., ŬɚɚɎ ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ ɡˊɐɟɢŬɜ 3 

ˊɟɧůɤˊŬ. ɈˊɐɟɢŮ ɞ ɄɟɧŮŭɟɞɠ, ɞ ˊŬˊɎɠ əŬɘ ɞ ŭɎůəŬɚɞɠ. ɇɩɟŬ; Ƀ ŭɎůəŬɚɞɠ 

ˊɞɨ ŮɑɜŬɘ; ɇɘ ɔɑɜŮŰŬɘ ŰɩɟŬ; ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬɜ ůɢɞɚɘəɧ ůɨɛɓɞɡɚɞ ɛŮɠ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ. 

ɆŮ ɛɑŬ ŰɎɝɖ ɛŮ 20 ˊŬɘŭɘɎ ɏɢɞɡɛŮ 40 ůɢɞɚɘəɞɨɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ, Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ 

ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ˊŬɟŬŰɟŮɢɎɛŮɜɞɡɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ, ɏɝɤ Ŭˊɧ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ. 

ɂɏɟŮŰŮ Űɘ ɛɞɡ ɗɡɛɑɕŮɘ; ȺɑɜŬɘ əŬɘ ŮˊɑəŬɘɟɞ. ȺɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ɚɡˊɖɟɧ 

ɓɏɓŬɘŬ. Ʉɚɏɞɜ ɖ ůɢɞɚɘəɐ ɛŬɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬ, Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɛŬɠ, ɝɏɟŮŰŮ Űɘ ɛɞɡ ɗɡɛɑɕŮɘ; 

ɀɞɡ ɗɡɛɑɕŮɘ Űɖ ȿɤɟɑŭŬ Űɖɠ ũɎɕŬɠ ɧˊɞɡ ɔɨɟɤ-ɔɨɟɤ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɡˊɧɚɞɘˊɞɘ əŬɘ 

ŮɛŮɑɠ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ɛŮ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛŬɠ ŮɑɛŬůŰŮ ɛɏůŬ əŬɘ űɞɓɧɛŬůŰŮ ˊɧŰŮ ɗŬ 

ôɟɗŮɘ ɖ ɟɞɡəɏŰŬ, ˊɧŰŮ ɗŬ ɛŬɠ ɢŰɡˊɐůɞɡɜ ɞɘ ŬŮɟɞˊɞɟɘəɞɑ ɓɞɛɓŬɟŭɘůɛɞɑ əŬɘ Ŭɜ 

əŬŰŬűɏɟɞɡɛŮ əŬɘ ɓɟɞɨɛŮ əŬɛɑŬ ŭɑɞŭɞ, əŬɜɏɜŬɠ ŭɎůəŬɚɞɠ əŬŰŬűɏɟŮɘ əŬɘ 

ɝŮűɨɔŮɘ. ȷɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰɎ ɛŬɠ. ȷɡŰɐɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɚɚɎɝɞɡɛŮ əŬɘ ɔɘô 

ŬɡŰɧ Ŭɝɑɕɞɡɜ ˊɞɚɚɎ ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ ůŰɖ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ.   

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ əɎɜɤ ɛɑŬ ŮɟɩŰɖůɖ, ɜŬ ŭɩůɤ əŬɘ ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ əŬɘ 

ɔɘŬ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ůŰɞɜ ũɘɩɟɔɞ Űɞɜ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ, ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ əŬɘ əɚŮɑɜɤ 

ɛô ŬɡŰɧ, ŮɎɜ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ˊɐɟŮ ŰŬ ˊɟɞűŬɜɐ ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ ˊɞɡ ŮůŮɑɠ 

ɞɘ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ŭŮɜ ŰŬ ɝɏɟŮŰŮ ůɑɔɞɡɟŬ. ȷɜ ɟɤŰɐůŬŰŮ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

Ɏɔɢɞɠ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ŭɜ ɡˊɖɟŮŰɞɨɜŮ ˊɞɚɚɎ ɢɟɧɜɘŬ ɛŬəɟɘɎ Ŭˊɧ Űɞɜ Űɧˊɞ 

əŬŰŬɔɤɔɐɠ Űɞɡɠ. ȾŬɜɏɜŬɠ ŭŮɜ ɛŬɠ ɟɤŰɎŮɘ ŬɡŰɧ. ȰɜŬ. ȷɜ ɟɤŰɐůŮŰŮ Ŭɜ ŮɑɜŬɘ 

ɞɘəɞɔɏɜŮɘŮɠ ůŮ ŭɘɎůˊŬůɖ. Ƀ ɏɜŬɠ ɔɞɜɏŬɠ ɛŮ ŰŬ ŭɨɞ ˊŬɘŭɘɎ ŮɑɜŬɘ ůŰɖ ūɚɩɟɘɜŬ ɐ 

ɖ ɛɎɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɖ ůŰɖɜ Ⱦɧɟɘɜɗɞ əŬɘ ɞ ˊŬŰɏɟŬɠ ŮɑɜŬɘ ůŰɖ ūɚɩɟɘɜŬ ɐ ůŰɖɜ 
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ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, ŬɡŰɧ ŭŮɜ Űɞ ɟɤŰɐůŬŰŮ ɔɘŬ ɜŬ ŭŮɑŰŮ ˊɩɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ 

Ɏɔɢɞɠ, ɧŰŬɜ ŮɑɜŬɘ Űɞ ˊŬɘŭɑ ɎɟɟɤůŰɞ əŬɘ ɕɖŰɎŮɘ Űɖ ɛŬɛɎ Űɞɡ əŬɘ ɖ ɛɎɜŬ Űɞɡ ŮɑɜŬɘ 

400 ɢɘɚɘɧɛŮŰɟŬ ɛŬəɟɘɎ.  

ȰɜŬ ŭŮɨŰŮɟɞ ŮɑɜŬɘ ɖ ɛŮŰŬəɑɜɖůɖ Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ, ɞɘ ɓŮɜɕɑɜŮɠ, 

ɏɟɢŮŰŬɘ Űɞ ɚŮɤűɞɟŮɑɞ əŬɘ Űɞɡɠ ˊŬɑɟɜŮɘ, Űɞɡɠ ˊɎŮɘ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡɠ. 30 

ɢɘɚɘɧɛŮŰɟŬ; 20 ɢɘɚɘɧɛŮŰɟŬ; ȰɟɢŮŰŬɘ Űɞ ɚŮɤűɞɟŮɑɞ Űɞ ˊɟɤɑ, ɞ ɞŭɖɔɧɠ, Űɞɡɠ 

ˊŬɑɟɜŮɘ ɧɚɞɡɠ, Űɞɡɠ ˊɎŮɘ, Űɞɡɠ űɏɟɜŮɘ. ɇɘɠ ˊɟɞɎɚɚŮɠ ɏɔɘɜŮ ŬŰɨɢɖɛŬ ůŰɞɜ 

ŭɟɧɛɞ ūɚɩɟɘɜŬɠ - ȾŬůŰɞɟɘɎɠ, ɖ ɛɑŬ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ŬɜŬˊɚɖɟɩŰɟɘŬ əɘɜŭɡɜŮɨŮɘ ɜŬ 

ɛŮɑɜŮɘ ŬɜɎˊɖɟɖ. ɇŬ ɝɏɟɞɡɛŮ ŬɡŰɎ; ɇŬ ɝɏɟŮɘ Űɞ əɟɎŰɞɠ ŬɡŰɎ; ɄŬɜŰɟŮɨŰɖəŮ Űɞ 

ȹŮəŬˊŮɜŰŬɨɔɞɡůŰɞ. 

ȿɞɘˊɧɜ, Űɞ ɞɘəɞɜɞɛɘəɧ Ɏɔɢɞɠ. ɇŬ ɢɟɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ɝɞŭŮɨɞɡɛŮ. ɇŬ 

ˊɐɟŬŰŮ ŬɡŰɎ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ; Ūɏɚɤ ɜŬ ɛɞɡ ŬˊŬɜŰɐůŮŰŮ ɎɛŬ ŰŬ ˊɐɟŬŰŮ ŬɡŰɎ ɡˊô 

ɧɣɘɜ ɔɘŬ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ˊɩɠ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑŰŬɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɞ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ˊɞɡ 

ɛŬɠé əŬɘ ˊɩɠ ŮɑɜŬɘ ɛŮŰŬɝɨ ɛŬɠ.  

ȷɡŰɎ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ, ˊɘůŰŮɨɤ ɜŬ ɓɔɞɨɜŮ əŬɚɎ 

ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ, əŬɚɐ ůɡɜɏɢŮɘŬ, əŬɚɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ əŬɘ ˊɎɚɘ 

ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ ůŰɖ ȹɃȺ əŬɘ ůŰɖɜ ɄɃȺȹ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. ɀɑŬ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ŮɑɢŮ ůɖəɩůŮɘ Űɞ ɢɏɟɘ. ɁŬɘ. ȾŬɘ ɛŮŰɎ ŮɑɜŬɘ ɞ ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ 

ɄɃȺȹ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɕɖŰɐůŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ. ɄŬɟŬəŬɚɩ ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ɧůɞ ˊɘɞ ůɨɜŰɞɛɞɘ əŬɘ 

ˊŮɟɘŮəŰɘəɞɑ ɔɑɜŮŰŬɘ ɔɘŬŰɑ ŮɑɛŬůŰŮ ŮəŰɧɠ ɢɟɞɜɞŭɘŬɔɟɎɛɛŬŰɞɠ ŮɜŰŮɚɩɠ.  

ɉ. ũȽȷɁɁȷȾȽȹɃɈ (ɆɈȿȿɃũɃɆ ɂȷɁŪȼɆ): ȾŬɚɖɛɏɟŬ əŬɘ Ŭˊɧ ŮɛɏɜŬ. 

ũɘŬɜɜŬəɑŭɞɡ ɉŬɟɑəɚŮɘŬ ɚɏɔɞɛŬɘ, ŮɑɛŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ɂɎɜɗɖ. Ƀ ɚɧɔɞɠ ˊɞɡ ŬɜɏɓɖəŬ 

Ůŭɩ ˊɎɜɤ əŬŰŬɟɢɐɜ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬ ɜŬ ɓɚɏˊɤ, ɜŬ ɛɖɜ ɛɘɚɎɤ ɛŮ ɔɡɟɘůɛɏɜɖ ˊɚɎŰɖ 

əŬɘ ŭŮɨŰŮɟɞɜ ɔɘŬŰɑ ŬɘůɗɎɜɗɖəŬ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗɩ əŬɗɧŰɘ ˊɟɘɜ 10 

ɢɟɧɜɘŬ Ŭəɟɘɓɩɠ Űɖɜ ɑŭɘŬ ˊŮɟɑɞŭɞ, ůŰŬ ˊɚŬɑůɘŬ Űɞɡ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɞɨ ɛɞɡ ˊɞɡ 

ɐŰŬɜ ůŰɖɜ ɣɡɢɞɚɞɔɑŬ, ŭɤɟŮɎɜ ŰɧŰŮ, ŮˊɘɢŮɑɟɖůŬ əŬɘ Ůɔɩ ɜŬ əɎɜɤ ɛɑŬ ɏɟŮɡɜŬ  

ŰɧŰŮ ɔɘŬ Űɞ burnout Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɜŬ Űɞ ŮɟŮɡɜɐůɤ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞ 

Ů́ ŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧ ůŰɟŮɠ, ɛŮ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ Űɖɜ Ŭɑůɗɖůɖ 

ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɧŰɖŰŬɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɤɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɑŮɠ.  

ȳˊɤɠ ŬɜɏűŮɟŮ ɞ ũɘɩɟɔɞɠ ɞ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖɠ, Űɞ ŬɜɏűŮɟŮ 

ˊŬɟɞɡůɘɎɕɞɜŰŬɠ Űɖ ŭɘəɐ Űɞɡ ɏɟŮɡɜŬ, ɡˊɐɟɢŮ ɛɑŬ ˊɟɞɔŮɜɏůŰŮɟɖ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ɖ 

ɞˊɞɑŬ ɐŰŬɜ ˊɘɞ ɣɡɢɞəŮɜŰɟɘəɐ, Űɖɠ Maslach, ŬɡŰɐ ŮɑɢŬ ŬəɞɚɞɡɗɐůŮɘ Ůɔɩ, ŮəŮɑ ɖ 
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ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, Űɞ burnout, ˊɟɞůŮɔɔɘɕɧŰŬɜ ɤɠ ɏɜŬ ůɨɜŭɟɞɛɞ ɛŮ 

ŰɟŮɘɠ ŭɘŬəɟɘŰɏɠ ůɡɜɘůŰɩůŮɠ ˊɞɡ ɖ ɛɑŬ ɐŰŬɜ ɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ, ɖ 

Ɏɚɚɖ ɐŰŬɜ ɖ Ŭˊɞˊɟɞůɤˊɞˊɞɑɖůɖ əŬɘ ɖ ŰɟɑŰɖ ɐŰŬɜŮ ɖ Ŭɑůɗɖůɖ Űɖɠ 

ˊɟɞůɤˊɘəɐɠ ŮˊɑŰŮɡɝɖɠ, Űɞ ˊɧůɞ, ŭɖɚŬŭɐ, ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɧɠ ɜɘɩɗŮɘ ɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ.  

Ⱥɔɩ ɜɘɩɗɤ ůɡɔəɘɜɖɛɏɜɖ ˊɞɡ ɓɚɏˊɤ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɧɞŭɞ ˊɞɡ ɏɢŮɘ 

ɔɑɜŮɘ ůŰŬ 10 ɢɟɧɜɘŬ əŬɘ Űɘɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɏɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞ ɑŭɘɞ 

űŬɘɜɧɛŮɜɞ.  

ɁŬ ˊɤ Ůɜ ŰɎɢɖ ˊɞɚɨ ɔɟɐɔɞɟŬ ɧŰɘ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ 

ɏɔɘɜŬɜ ˊɟɘɜ 10 ɢɟɧɜɘŬ, Ŭəɟɘɓɩɠ Űɞɜ ɑŭɘɞ əŬɘɟɧ, ɓɏɓŬɘŬ ŮɜŰɞˊɘůɛɏɜɖ ůŰɖɜ 

ɂɎɜɗɖ, ɛŮ ɏɜŬ ŭŮɑɔɛŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 200 Ŭɜɗɟɩˊɤɜ, ɧŰɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑɢŮ 

ɓɟŮɗŮɑ, ˊɞɡ ŮɑɢŬ ɓɟŮɘ ŰɧŰŮ Ůɔɩ, ɐŰŬɜ ɧŰɘ Űɞ burnout, ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɐŰŬɜŮ ůŮ ɛɏůŬ ŮˊɑˊŮŭŬ, ŬɚɚɎ ɖ əɨɟɘŬ ůɡɜɘůŰɩůŬ ˊɞɡ ŬűɞɟɞɨůŮ 

Űɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ, Űɞ ı ˊŮɟɑˊɞɡ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɐŰŬɜ ůŮ 

ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞ ůŰɟŮɠ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɢŬ əɎɜŮɘ ůɡɔəɟɘŰɘəɐ 

ɏɟŮɡɜŬ, ŮɑɢŮ ɓɟŮɗŮɑ ɧŰɘ ˊŮɟɑˊɞɡ ˊɎɚɘ ɐŰŬɜ ůŮ ɛɏůŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Űɞ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧ 

ůŰɟŮɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŬɚɚɎ Űɞ 1/3 ˊŮɟɑˊɞɡ Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ ŬɘůɗŬɜɧŰŬɜŮ 

ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ůŰɟŮɠ, ˊɟɞůˊɎɗɖůŬ ɜŬ ɓɟɤ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ 

ŬɔɢɩɜɞɡɜŮ, ˊɟɞəŬɚɞɨɜŮ ɐ ˊɞɘɞɘ ŮɑɜŬɘ ŮəŮɑɜŮɠ ɞɘ ůŰɟŮůɞɔɧɜŮɠ ˊɖɔɏɠ ˊɞɡ 

ŮˊɘŭɟɞɨɜŮ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊŬɟŬɔɞɜŰɘəɐ ŬɜɎɚɡůɖ 

əŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ ůɡůɢŮŰɑůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ɛŮŰŬɓɚɖŰɩɜ ŮɑɢŬ ŭŮɘ ŰɧŰŮ ɧŰɘ ɞɘ ɛɖ ɏɔəŬɘɟŮɠ 

əŬɘ ˊŮɟɘɞɟɘůɛɏɜŮɠ ůŮ Ŭɟɘɗɛɧ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɩɜ əŬɘ ŬˊɞůˊŬůɛɏɜɤɜ 

ɤɟɞɛɑůɗɘɤɜ ŬɜɎ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɐŰŬɜ ɖ ˊɟɩŰɖ ŬɘŰɑŬ ůŰɟŮɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɞ 

ŭŮɨŰŮɟɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ, ɖ ŭŮɨŰŮɟɖ ŬɘŰɑŬ, ɖ ůŰɟŮůɞɔɧɜŬ ˊɖɔɐ ɐŰŬɜ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ, ɖ ŰɟɑŰɖ ɐŰŬɜ ɞɘ ůɡɢɜɏɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ, ɗɡɛɎůŰŮ 

ŰɧŰŮ ˊɞɡ ɐŰŬɜŮ ůŮ ŮˊɑŰŬůɖ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ 

ŬɜŰɘɛŮŰŬɟɟɨɗɛɘůɖ ɗŬ Űɖɜ ɞɜɞɛɎůɤ Ůɔɩ, ɞ ŰɏŰŬɟŰɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ɐŰŬɜ ɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɞ ˊɏɛˊŰɞɠ ɞ ŬɜŮˊŬɟəɐɠ ɛɘůɗɧɠ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, ŮɑɢŬ ŭŮɘ ɧŰɘ ɡˊɐɟɢŮ ɡɣɖɚɐ ůɡɜɎűŮɘŬ, ɗŮŰɘəɐ ůɡɜɎűŮɘŬ 

ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɞ ůŰɟŮɠ əŬɘ Űɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ, əɡɟɑɤɠ ŬɡŰɐ ɛŮɚɏŰɖůŬ 

əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ Űɞɡ ůŰɟŮɠ ˊɞɡ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɜ, ŮɑɢŬɜŮ ůɡɜɎűŮɘŬ əŬɘ 

ůɢŮŰɑɕɞɜŰŬɜ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ɛŮ Űɖɜ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɐŰŬɜŮ ɞɘ ŮˊɘəɟŬŰɞɨůŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ŰŬ ɗɏɛŬŰŬ 
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ůɢŮŰɘəɎ ɛŮ Űɞɜ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ Űɘɠ ˊɘɏůŮɘɠ Űɞɡ ɢɟɧɜɞɡ əŬɘ ɗɏɛŬŰŬ ůɢŮŰɘəɎ 

ɛŮ Űɖ ɛɎɗɖůɖ əŬɘ Űɖ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɎ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ.  

ɇŮɚŮɘɩɜɤ, Ůˊɑůɖɠ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɞ ũɘɩɟɔɞɠ ɞ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖɠ ɧŰɘ 

Űɞ ůŰɟŮɠ, Űɞ Ɏɔɢɞɠ ŰŬȶɕŮɘ Űɞ burnout, Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ɏɟŮɡɜŬ ŮɑɢŬ ɓɟŮɘ ɧŰɘ ˊɟɞɓɚɏˊɞɡɜŮ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ Űɞɡ ůŰɟŮɠ, ˊɟɞɓɚɏˊɞɡɜŮ, ɏɢɞɡɜŮ ˊɟɞɓɚŮˊŰɘəɐ ɘůɢɨ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ 

Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, Űɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ əŬɘ əɡɟɑɤɠ 

ɗɏɛŬŰŬ ˊɞɡ ŮɑɢŬɜŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɖɜ ŮˊɘəɟŬŰɞɨůŬ ůɡɜɗɐəɖ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ, əŬɘ 

ɗɏɛŬŰŬ ůɢŮŰɘəɎ ɛŮ Űɖ ɛɎɗɖůɖ əŬɘ Űɖ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɎ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ.  

ȳůɞɜ ŬűɞɟɎ ŰŬ ŭɖɛɞɔɟŬűɘəɎ ŭŮɜ ɐŰŬɜ Űɧůɞ ˊɚɞɨůɘŬ ɖ ŭɘəɐ 

ɛɞɡ, ŭŮɜ ůɡɛˊŮɟɘɏɚŬɓŬ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ ɛŮŰŬɓɚɖŰɏɠ, ŬɚɚɎ ɔɘô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɞ 

ȹɖɛɐŰɟɖɠ ɞ ɁŰɞɨɛɞɠ Ŭˊɧ Űɞ Ɂɞɛɧ ɛɞɡ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ŰŬ ɛŮɘɞɜɞŰɘəɎ əŬɘ ŰŬ 

ŭɖɛɧůɘŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ˊɟɎɔɛŬŰɘ əŬɘ ůŰɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ɏɟŮɡɜŬ ŮɑɢŮ ɓɟŮɗŮɑ ɧŰɘ ůŰŬ 

ŭɖɛɧůɘŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɐŰŬɜ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ əŬɘ ɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ əŬɘ Űɞ 

ůŰɟŮɠ, Ůɔɩ Űɞ ŮɑɢŬ ŮɟɛɖɜŮɨůŮɘ ŰɧŰŮ ɤɠ ŮˊɑŭɟŬůɖ Űɟɘɩɜ ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ, ˊɟɩŰɞɜ 

ɧŰɘ Űɞé, ɓɏɓŬɘŬ ɞɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ Űɞ ɔɜɤɟɑɕŮŰŮ ŬɚɚɎ ŰŬ 

ɛŮɘɞɜɞŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ ɏɢɞɡɜŮ ŭɑɔɚɤůůɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ əŬɘ ŭɘŬɛɞɘɟɎɕŮŰŬɘ ŬɜɎɛŮůŬ 

ůŰɖɜ Űɞɡɟəɘəɐ əŬɘ Űɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ɔɚɩůůŬ, ɎɟŬ ɞ ŭɘŬɛɞɘɟŬůɛɧɠ Űɞɡ 

ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰɞɠ əŬɘ ɞ ŭɘŬɛɞɘɟŬůɛɧɠ Űɖɠ Ůɡɗɨɜɖɠ ˊɘɗŬɜɧɜ ɜŬ ɏˊŬɘɕŮ ɟɧɚɞ, ɖ 

ɢŬɛɖɚɐ Ůɛˊɚɞəɐ Űɤɜ ɔɞɜɏɤɜ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ əŬɘ Ůɔɩ ŮɑɢŬ ɓɎɚŮɘ əŬɘ Űɞɜ ɛŮɔɎɚɞ 

Ŭɟɘɗɛɧ, Űɞɜ ŭɘˊɚɎůɘɞ Ŭɟɘɗɛɧ Ŭɟɔɘɩɜ, ɔɘŬŰɑ ˊɟɞůŰɑɗŮɜŰŬɘ ɞɘ ŬɟɔɑŮɠ Űɖɠ 

ɛɞɡůɞɡɚɛŬɜɘəɐɠ ɗɟɖůəŮɑŬɠ ɛŮ Űɖɠ ɢɟɘůŰɘŬɜɘəɐɠ ɗɟɖůəŮɑŬɠ.  

ūɡůɘəɎ əŬɘ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ŰŬ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ ŰɧŰŮ ŮɑɢŬɜŮ, ŭɖɚŬŭɐ, ŰŬ 

ŭɤŭŮəŬɗɏůɘŬ ŮɛűɎɜɘɕŬɜ əŬɘ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŬ ˊɞůɞůŰɎ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐɠ 

ŮɝɎɜŰɚɖůɖɠ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ ůŰɟŮɠ əŬɘ ɞɘ ɔɡɜŬɑəŮɠ əŬŰɎ Űɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ. 

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ əŬɘ ŭŮɜ ŮɑˊŬ ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ əŬɘ ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ. 

ɉŬɑɟɞɛŬɘ ˊɎɜŰɤɠ ɔɘŬ Űɖɜ, Ŭɠ Űɞ ˊɞɨɛŮ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ Ŭˊɧ ŭɤ əŬɘ ˊɏɟŬ 

ɛŬɠ ŬˊŬůɢɞɚŮɑ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ŬɡŰɧ Űɞ ɔŮɔɞɜɧɠ, ŰɧŰŮ ɐŰŬɜŮ Ŭˊɧ Űɘɠ ˊɟɩŰŮɠ 

ɏɟŮɡɜŮɠ ˊɞɡ ŮɑɢŬ ŭɘŮɝŬɔɎɔŮɘ Ůɔɩ, ŭŮɜ ɡˊɐɟɢŮ ɛŮɔɎɚɖ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɐ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ 

ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ŰɩɟŬ ŮɑŭŬ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ, ɏɢŮɘ ˊɟɞůŰŮɗŮɑ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ 

ůɩɛŬ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɧ, əŬɘ ɜŬ ˊɤ ɔɘŬ Űɖ ůɡɜɎŭŮɚűɞ Ŭˊɧ Űɖɜ ȷ ȷɗɖɜɩɜ ɧŰɘ Ŭˊɧ Űɖ 

ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ ŮɑɢŬ əɎɜŮɘ ŰɧŰŮ ŮɑɢŮ ɓɟŮɗŮɑ ɧŰɘ ůŰŬ əɟɎŰɖ ůŰŬ ɞˊɞɑŬ 

ŮɑɢŬɜŮé, ɡˊɐɟɢŮ ɛŮ ŮˊɑŰŬůɖ ɛɑŬ ŮűŬɟɛɞɔɐ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ ůŰɖɜ 

əŬŰŮɨɗɡɜůɖ Űɞɡ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɡɗŮɟɘůɛɞɨ, əɡɟɑɤɠ ůŰŬ ŬɔɔɚɞůŬɝɞɜɘəɎ əɟɎŰɖ, ŰŬ 
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ůɢɞɚŮɑŬ ˊŬɟɞɡůɘɎɕɞɜŰŬɜ ɤɠ ɢɩɟɞɘ ɛŮ ˊŮɟɘůŰɟŮűɧɛŮɜŮɠ ˊɧɟŰŮɠ, ɧˊɞɡ 

ɡˊɐɟɢŮ ɛɑŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ, ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛˊŬɑɜŬɜ əŬɘ ɓɔŬɑɜŬɜŮ, ɧŰɘ 

ɡˊɐɟɢŮ ɛŮɔɎɚɖ Ŭˊɧůɡɟůɖ Ŭˊɧ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŮɑŰŮ ɛɏůɤ 

ˊɟɧɤɟɤɜ ůɡɜŰŬɝɘɞŭɞŰɐůŮɤɜ əŬɘ ŬˊɞɢɤɟɐůŮɤɜ, ŮɑŰŮ əɡɟɑɤɠ Ŭˊɧ 

ɜŮɞˊɟɞůɚŬɛɓŬɜɧɛŮɜɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɛˊŬɑɜŬɜ əŬɘ ɓɔŬɑɜŬɜŮ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ ɔɟɐɔɞɟŬ Ŭˊô Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ.  

ȿɞɘˊɧɜ, Ůɚˊɑɕɤ ɜŬ ŭɞɨɛŮ əŬɚɨŰŮɟŮɠ ɛɏɟŮɠ, ɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɠ ɡˊɧɣɖ 

ŰŬ ŭŮŭɞɛɏɜŬ ɜŬ ůɢŮŭɘɎůɞɡɛŮ əŬɘ Űɖɜ ŬɜŰɑŭɟŬůɐ ɛŬɠ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůô ŬɡŰɎ. 

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȼ ˊɟɞŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɞɛɘɚɐŰɟɘŬ əŬɘ ɗŬ 

əɚŮɑůŮɘ ɞ ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ.  

ɀ. ɇȷɆɃɄɃɈȿɃɈ (ɆɈȿȿɃũɃɆ ɄȷȽɃɁȽȷɆ): ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ əŬɘ ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ 

ůŮ ɧɚɞɡɠ. ȯəɞɡůŬ ɛŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ˊɟɞůɞɢɐ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ, ɇŬůɞˊɞɨɚɞɡ ɀŬɟɑŬ, 

ŮɑɛŬɘ Ŭˊɧ Űɞ Ɇɨɚɚɞɔɞ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ɄŬɘɞɜɑŬɠ ůŰɞ Ⱦɘɚəɑɠ əŬɘ ŮəɚŮɔɛɏɜɖ ůŰɞ 

ȹɘɞɘəɖŰɘəɧ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ ɛŮ Űɖɜ ȷɔɤɜɘůŰɘəɐ ɆɡůˊŮɑɟɤůɖ. ȾɎˊɞɘŮɠ ůəɏɣŮɘɠ ŰɩɟŬ 

ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞɡɠ ˊŮɟɘˊɚŬɜɩɛŮɜɞɡɠ, Űɞɡɠ ůɡɛɓŬůɘɞɨɢɞɡɠ, ɛŮ ɧɚɞɡɠ ŬɡŰɞɨɠ 

ˊɞɡ ŬəɞɨůŰɖəŮ əŬɘ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ˊɞɡ ŬɟɔɞɨɜŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɔŮɜɘəɎ ɜŬ 

əŬŰŬɚɐɝɞɡɜŮ ůŮ ɏɜŬ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɢɩɟɞ.  

ȼ ŮˊɏəŰŬůɖ Űɤɜ ŮɚŬůŰɘəɩɜ ɛɞɟűɩɜ ŮɟɔŬůɑŬɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ 

ɛŮ Ůɡɗɨɜɖ ɧɚɤɜ ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ Űɤɜ əɡɓŮɟɜɐůŮɤɜ əŬɘ ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɘɠ ŮˊɘŰŬɔɏɠ 

Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ Ȱɜɤůɖɠ, Űɞɡ ɃɃɆȷ, ŬəɧɛŬ əŬɘ Űɞɡ ɆȺȸ, ɏɢŮɘ ɎɛŮůɞ 

ŬɜŰɑəŰɡˊɞ ůŰɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ, ůŰɘɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ɕɤɐɠ, ůŰɖɜ 

ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɐɛŮɟŬ. Ƀɘ 

ɔəɟɑɕŮɠ ɕɩɜŮɠ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ɞɛɖɟɑŬɠ əŬɘ Űɖɠ ˊŮɟɘˊɚɎɜɖůɖɠ ůŰɞ ɢɩɟɞ Űɖɠ 

ŭɖɛɧůɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ŬɡɝɎɜɞɜŰŬɘ Ŭɜ ŬɜŬɚɞɔŮɑ əŬɜŮɑɠ əŬɘ Űɞ ɛɘəɟɧ Ŭɟɘɗɛɧ 

ɛŮŰŬɗɏůŮɤɜ, ŬˊɞůˊɎůŮɤɜ, Űɞ ůɡɜɞɚɘəɧ ɢɟɧɜɞ ˊɞɡ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɏɜŬɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ůɐɛŮɟŬ ɔɘŬ ɜŬ əŬŰŬɚɐɝŮɘ ůŰɞɜ Űɧˊɞ ɛɧɜɘɛɖɠ əŬŰɞɘəɑŬɠ Űɞɡ.  

ȷɘŰɑŮɠ ˊɞɡ ŮɜŰŮɑɜɞɡɜ Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

Ůɜɧɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ˊɞɡ ŬɚɚɎɕŮɘ ŭɘŬɟəɩɠ Űɧˊɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ ůɡɜɘůŰɞɨɜ: ɖ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ ŮɝŬɗɚɑɤůɖ, ɖ ŮəɟɖəŰɘəɐ əŬŰɎůŰŬůɖ, ŮɘŭɘəɎ ůŰŬ Ůɑŭɖ ˊɟɩŰɖɠ 

ŬɜɎɔəɖɠ: ŰɟɧűɘɛŬ, ŮɜɏɟɔŮɘŬ, əŬɨůɘɛŬ, Űɞɡ Ůɜɞɘəɑɞɡ, Űɖɠ ŭɘŬɓɑɤůɖɠ, 

ŮəŰɘɜɎůůɞɡɜ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ, ŮɘŭɘəɎ Űɞɡ ůɡɛɓŬůɘɞɨɢɞɡ, ɛŮ Űɞɜ 



ȹȽȹȷɆȾȷȿȽȾȼ ɃɀɃɆɄɃɁȹȽȷ ȺȿȿȷȹȷɆ 

 66 

űŬɨɚɞ əɨəɚɞ Ŭˊɧ Űɞ ŮˊɑŭɞɛŬ ŮɟɔŬůɑŬɠ ůŰɞ ɡˊɧ ˊɟɞɦˊɞɗɏůŮɘɠ ŮˊɑŭɞɛŬ 

ŬɜŮɟɔɑŬɠ.   

ȼ ɏɚɚŮɘɣɖ ɞɘəɞɔŮɜŮɘŬəɞɨ ˊɟɞɔɟŬɛɛŬŰɘůɛɞɨ, ɞɘ ɞɘəɞɔɏɜŮɘŮɠ 

ŭɘŬɚɨɞɜŰŬɘ əɎɗŮ ɢɟɧɜɞ, ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ŬˊɞɢɤɟɑɕɞɜŰŬɘ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ Űɞɡɠ əŬɘ ůɡɢɜɎ 

ɛŮŰŬűɏɟɞɜŰŬɘ ɛɏůŬ ůŮ 2 əŬɘ 3 ɛɏɟŮɠ Ŭəɧɛɖ əŬɘ ůŰŬ ɛɏůŬ Űɖɠ ɢɟɞɜɘɎɠ ůŮ Ɏɚɚɖ 

ˊŮɟɘɞɢɐ əŬɘ ůɢɞɚŮɑɞ. ȺɝŬɘɟŮŰɘəɎ ůŰɟŮůɞɔɧɜŬ ŮɑɜŬɘ ɧɛɤɠ əŬɘ ɖ əŬŰɎůŰŬůɖ ɔɘŬ 

ɧůɞɡɠ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůɞɡɜ ɞɘəɞɔɏɜŮɘŬ ŬɚɚɎ ŭɡůəɞɚŮɨɞɜŰŬɘ ɚɧɔɤ Űɤɜ 

ůɡɜŮɢɩɜ ɛŮŰŬəɘɜɐůŮɩɜ Űɞɡɠ.  

ȼ ŬɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬ əŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬɠ ˊɟɞɔɟŬɛɛŬŰɘůɛɞɨ. ɇŬ 

ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ ŮɑɜŬɘ ůɡɜŮɢɐ əŬɘ ˊɞɚɚɎ. ŪŬ ɏɢɤ ŭɞɡɚŮɘɎ űɏŰɞɠ; ŪŬ ˊɎɟɤ 

ŬˊɧůˊŬůɖ; Ʉɞɨ ɗŬ ɓɟŮɗɩ; ɄɧŰŮ ɗŬ ɛŮ ˊɟɞůɚɎɓɞɡɜ; ŪŬ ɓɟɤ ŮɨəɞɚŬ ůˊɑŰɘ; 

ȷɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬ ɖ ɞˊɞɑŬ Ŭˊô ɧ,Űɘ ŬəɞɨůŬɛŮ əŬɘ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ əɟŬŰɎŮɘ əŬɘ 

ɔɘŬ 25 ɢɟɧɜɘŬ.  

ȼ ŭɡůəɞɚɑŬ ˊɟɞůŬɟɛɞɔɐɠ əɎɗŮ űɞɟɎ ůŮ Ɏɚɚɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɛŮ 

ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɨɠ ɛŬɗɖŰɏɠ. Ƀ ɢɟɧɜɞɠ ˊɞɡ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɜŬ ɓɟŮɘ 

ŰŬ ˊŬŰɐɛŬŰɎ Űɞɡ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ ůɡɜŮɢɩɠ ɛŮɔŬɚɩɜŮɘ, ŭɡůəɞɚŮɨŮŰŬɘ ɜŬ ɔɜɤɟɑůŮɘ 

Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ Űɞɡ, Űɞɡɠ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘůɛɞɨɠ, ŰŬ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜŰŬ, Űɘɠ əɚɑůŮɘɠ əŬɘ ŰŬ 

ŰŬɚɏɜŰŬ Űɞɡɠ, ɜŬ ɛˊɞɟɏůŮɘ ɜŬ ŮɜɘůɢɨůŮɘ ŰŬ əɑɜɖŰɟŬ ɛɎɗɖůɖɠ, ɜŬ ůɡɛɓɎɚɚŮɘ 

ůŰɖɜ Ůˊɑɚɡůɖ Űɤɜ ɛŬɗɖůɘŬəɩɜ əŬɘ ˊɟɞůɤˊɘəɩɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ Űɞɡɠ. 

Ⱥˊɘ́ɚɏɞɜ ɧ,Űɘ əŬŰŬűɏɟɜŮɘ ɜŬ ɢŰɑůŮɘ ɛɏůŬ ůŰɖ ɛɑŬ ɢɟɞɜɘɎ, ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ Űɞ 

ůɡɜŮɢɑůŮɘ Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ. ɄɟɧəŮɘŰŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ ɔɘŬ ɛɘŬ ŭɡůəɞɚɑŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ 

ůɡůůɤɟŮɡŰɘəɧ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ. ɀˊɞɟŮɑ, ŭɖɚŬŭɐ, ɜŬ ɛɖɜ űŬɑɜŮŰŬɘ ŬɡŰɐ ɖ əɞɨɟŬůɖ 

Űɖɜ ˊɟɩŰɖ, Űɖ ŭŮɨŰŮɟɖ ɢɟɞɜɘɎ ˊɞɡ ŮɟɔɎɕŮŰŬɘ ɏɜŬɠ ůɡɛɓŬůɘɞɨɢɞɠ, ŬɡŰɧ ɧɛɤɠ 

ɜŬ ŬˊɞŰɡˊɩɜŮŰŬɘ ɛŮ ˊɞɚɚŬˊɚŬůɘŬůŰɘəɐ ɘůɢɨ ɧŰŬɜ ˊŮɟɎůɞɡɜ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ.  

ȼ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ, ŭɖɚŬŭɐ, ˊɟɞůŬɟɛɞɔɐɠ ůŰɖɜ əɎɗŮ űɞɟɎ ůɢɞɚɘəɐ 

ŰɎɝɖ ɔɑɜŮŰŬɘ ɞɚɞɏɜŬ əŬɘ ˊɘɞ ŭɨůəɞɚɖ ɛŮ Űɖɜ ˊɎɟɞŭɞ Űɞɡ ɢɟɧɜɞɡ, ɛŮ 

ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ Űɞ ɓŬůɘəɧ ůŰɞɘɢŮɑɞ Űɖɠ ŭɘŬˊɟɞůɤˊɘəɐɠ ůɢɏůɖɠ ɛŬɗɖŰɐ - 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬɘ Űɖɜ ŬɛɞɘɓŬɑŬ ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɟɞɦˊɎɟɝŮɘ ɤɠ 

ɓŬůɘəɧɠ ɗŮɛŮɚɘŬəɧɠ ɚɑɗɞɠ ɔɘŬ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ, Űɘɠ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ 

űɞɟɏɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬŭɨɜŬŰɞɜ ɜŬ ŮˊɘŰŮɡɢɗɞɨɜ.  

ɇŬɡŰɧɢɟɞɜŬ əŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ əɟɑůɘɛɞ, ɞɘ ŭɟŬɛŬŰɘəɏɠ ŬɚɚŬɔɏɠ 

ˊɞɡ ɏɢŮɘ ŮˊɘűɏɟŮɘ ɖ əŬˊɘŰŬɚɘůŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ ůŰɞɜ Űɟɧˊɞ ɕɤɐɠ Űɖɠ ŮɟɔŬŰɘəɐɠ 

ɞɘəɞɔɏɜŮɘŬɠ əŬɘ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ: ŬɜŮɟɔɑŬ, űŰɩɢŮɘŬ, ɓɑŬ, ŮɟɔŬůɘŬəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ 
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ɚɎůŰɘɢɞ, Ŭˊɞɛɧɜɤůɖ əŬɘ ŬŰɞɛɘəɧɠ Űɟɧˊɞɠ ɕɤɐɠ, űɏɟɜɞɡɜ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ 

ŬɜŰɘɛɏŰɤˊɞ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ ɛŮ ŰŬ ŬɡɝŬɜɧɛŮɜŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ ɞɘ 

ɛŬɗɖŰɏɠ Űɞɡ. ɀŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ, ɛŮ Űɖ ůɡɜŮɢɐ ɛŮŰŬəɑɜɖůɖ əŬɘ ŮɜŬɚɚŬɔɐ 

ůɢɞɚɘəɞɨ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ, ɛŮ ŰŬ əɞɘɜɤɜɘəɎ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ůɡɜŮɢɩɠ 

ŮɜŰŮɑɜɞɜŰŬɘ, ŬɡɝɎɜŮŰŬɘ ŬəɧɛŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɖ ŭɡůəɞɚɑŬ ˊɟɞůŬɟɛɞɔɐɠ, 

ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ əŬɘ Ůˊɑɚɡůɖɠ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ, ɧˊɤɠ ˊ.ɢ. Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ ɏɚɚŮɘɣɖɠ 

ˊŮɘɗŬɟɢɑŬɠ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ ɧˊɤɠ ŬˊɞŰɡˊɩɜŮŰŬɘ ůŮ ɛŮɚɏŰŮɠ, ɔŮɔɞɜɧɠ ˊɞɡ ŮəűɟɎɕŮɘ 

Űɖɜ ŬəɧɛŬ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ ŮˊɘŭŮɑɜɤůɖ əŬɘ ɜɏɞɡɠ ŭɡůɛŮɜɏůŰŮɟɞɡɠ ɧɟɞɡɠ Űɖɠ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ.  

Ⱥˊɘˊɚɏɞɜ, ɖ ŮɜŬɚɚŬɔɐ ůɢɞɚɘəɞɨ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ ŭŮɜ ɔɑɜŮŰŬɘ ůŮ 

ɏɜŬ ɘŭŬɜɘəɧ ɏŭŬűɞɠ ŬɚɚɎ ůŮ ůɢɞɚŮɑŬ ɢŰɡˊɖɛɏɜŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ɡˊɞɢɟɖɛŬŰɞŭɧŰɖůɖ, 

ůŮ ůɢɞɚŮɑŬ ˊɞɡ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ůŮ ŬɜŬɕɐŰɖůɖ ˊɧɟɤɜ ɔɘŬ ɜŬ ˊɚɖɟɩůɞɡɜ 

ɚɞɔŬɟɘŬůɛɞɨɠ ɔɘŬ ˊŮŰɟɏɚŬɘɞ, ɔɘŬ ůɡɜŰɐɟɖůɖ, ɔɘŬ ɡɚɘəɞŰŮɢɜɘəɐ ɡˊɞŭɞɛɐ, Ůɜɩ 

ŮɜŰŮɑɜɞɜŰŬɘ ɞɘ ɚɞɔɘəɏɠ ɔɘŬ ŬɜŬɕɐŰɖůɖ ɢɞɟɖɔɩɜ, ɔɘŬ Ůɛˊɞɟɘəɐ ŮəɛŮŰɎɚɚŮɡůɖ, ůŮ 

ɏɜŬ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ŭɖɚŬŭɐ, ˊɞɡ ɏŰůɘ əɘ Ŭɚɚɘɩɠ Ŭˊɧ ɛɧɜɞ Űɞɡ ŮɜŰŮɑɜŮɘ 

Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ.  

ȼ ˊɘɞ ˊɎɜɤ əŬŰɎůŰŬůɖ ˊɞɡ ŮˊɘŭɟɎ əŬŰŬɚɡŰɘəɎ ůŰɖɜ Ŭɨɝɖůɖ Űɖɠ 

ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ ɛɘŬɠ əŬəɐɠ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖɠ, ɛɘŬɠ ŬɜɑəŬɜɖɠ əɡɓɏɟɜɖůɖɠ ɐ əŬəɩɜ 

Ůˊɘɚɞɔɩɜ ůŮ ɡˊɞɡɟɔɘəɏɠ əŬɘ əɡɓŮɟɜɖŰɘəɏɠ ɗɏůŮɘɠ. ũɘô ŬɡŰɧ ɎɚɚɤůŰŮ əŬɘ ɧůŮɠ 

əɡɓŮɟɜɐůŮɘɠ əŬɘ Ŭɜ ɎɚɚŬɝŬɜ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ, Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ Űɖɠ ɛɧɜɘɛɖɠ 

əŬɘ ůŰŬɗŮɟɐɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɧɢɘ ŬˊɚɎ ŭŮɜ ɚɨɗɖəŮ ŬɚɚɎ ŮəŰɘɜɎɢɗɖəŮ ŬəɧɛŬ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ, ɔɘŬŰɑ ɖ əɎɗŮ ŬɚɚŬɔɐ ˊɞɡ ɔɑɜŮŰŬɘ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ ŭŮɜ ɔɑɜŮŰŬɘ ɛŮ 

ɔɜɩɛɞɜŬ ŰŬ ɛɞɟűɤŰɘəɎ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɎ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ, Űɖɜ əŬɚɡŰɏɟŮɡůɖ Űɖɠ ɑŭɘŬɠ 

Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ, ŬɚɚɎ ŰŬ ůɡɛűɏɟɞɜŰŬ Űɤɜ ɚɑɔɤɜ əŬɘ ŮəɚŮəŰɩɜ 

ŬɡŰɞɨ Űɞɡ əɧůɛɞɡ.  

ȾŬɘ ŬɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ɞɡůɑŬ Űɤɜ ŭŮəɎŭɤɜ ŮəůɡɔɢɟɞɜɘůŰɘəɩɜ 

ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɘůŰɘəɩɜ ˊŬɟŮɛɓɎůŮɤɜ ˊɞɡ ɞɨŰŮ ŬˊɞůˊŬůɛŬŰɘəɏɠ ŮɑɜŬɘ, ɞɨŰŮ ɢɤɟɑɠ 

ůɢɏŭɘɞ ɧˊɤɠ ˊɞɚɨ ɡˊɞəɟɘŰɘəɎ ɡˊɞůŰɖɟɑɕɞɡɜ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ 

Űɖɜ əɧəəɘɜɖ əɚɤůŰɐ ˊɞɡ ůɡɜŭɏŮɘ Űɘɠ ŬɜŰɘŭɟŬůŰɘəɏɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ɢɟɧɜɘŬ ŰɩɟŬ ůŰɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȷˊɧ Űɘɠ ŮɚŬůŰɘəɏɠ ŮɟɔŬůɘŬəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ əŬɘ Űɘɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŮɠ 

ŬɡŰɞɜɧɛɖůɖɠ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ ɛɏɢɟɘ Űɖɜ ɘŭɘɤŰɘəɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɤɜ ɔɘŬ ɜŬ ɏɟɗɞɡɛŮ əŬɘ ůŰɞ ůɐɛŮɟŬ.  
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ɄɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ Űɞ ˊɟɧŰŬɔɛŬ Űɞɡ ůɖɛŮɟɘɜɞɨ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ əŬŰɎ Űɖɠ 

ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɜŬ ɛɖɜ ɛŮɑɜŮɘ ŬˊɚɎ ɏɜŬ 

ůɨɜɗɖɛŬ, ŬˊŬɘŰŮɑŰŬɘ ůɐɛŮɟŬ ŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ, ɞɘ Ɇɨɚɚɞɔɞɘ Űɖɠ ɄɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ 

ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɞɘ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ, ɜŬ ˊŬɑɝɞɡɜ ŬˊɞűŬůɘůŰɘəɧ ɟɧɚɞ, ɜŬ 

ˊɟɤŰɞůŰŬŰɐůɞɡɜ ůŰɞɜ ŬɔɩɜŬ əŬŰɎ Űɖɠ ŮɛˊɞɟŮɡɛŬŰɞˊɞɑɖůɖɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɛŮ ŬŭɘŬˊɟŬɔɛɎŰŮɡŰŬ ůɖɛŮɑŬ ŬɜŬűɞɟɎɠ Űɧůɞ Űɖ ɛɧɜɘɛɖ əŬɘ 

ůŰŬɗŮɟɐ ŮɟɔŬůɑŬ, Űɞ ŬɜŬűŬɑɟŮŰɞ ŭɘəŬɑɤɛŬ ɜŬ ɕŮɘɠ ɛŮ ŬɝɘɞˊɟɏˊŮɘŬ ɛɏůŬ Ŭˊɧ 

Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ ůɞɡ, ɧůɞ əŬɘ Űɖɜ ɞɚɧˊɚŮɡɟɖ ɛɧɟűɤůɖ ɧɚɤɜ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ ŬɡŰɞɨ 

Űɞɡ Űɧˊɞɡ ůŰɞɜ 21ɞ ŬɘɩɜŬ.  

ȼ ŬɚɛŬŰɩŭɖɠ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ əŬɘ ŰŮɢɜɞɚɞɔɘəɐ Ůɝɏɚɘɝɖ ɏɢɞɡɜ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘ ɧɚŮɠ Űɘɠ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰŮɠ ˊɟɞɦˊɞɗɏůŮɘɠ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ 

ůɐɛŮɟŬ ɢɤɟɑɠ ɜŬ Űɞɡɠ ɚŮɑˊŮɘ ŰɑˊɞŰŬ. ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ůɨɔɢɟɞɜɞ əŬɘ 

ˊɟɞɞŭŮɡŰɘəɧ. ŪŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɡɜŬɛɩůŮɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɞ ŬɔɩɜŬɠ Űɤɜ ɆɤɛŬŰŮɑɤɜ ɔɘŬ 

ŬˊɞəɚŮɘůŰɘəɎ ŭɖɛɧůɘŬ əŬɘ ŭɤɟŮɎɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɔɘŬ Űɖɜ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ 

ůɨɔɢɟɞɜɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɛɧɟűɤůɖ, ɔɘŬ ɛɧɜɘɛɖ əŬɘ ůŰŬɗŮɟɐ ŭɞɡɚŮɘɎ ˊɞɡ 

əŬɚɚɘŮɟɔŮɑ Űɖɜ ŬůűɎɚŮɘŬ, əŬŰŬˊɞɚŮɛɎ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ȷɡŰɧ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɧɛɤɠ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɢɤɟɏůŮɘ ůŰŬ ŬůűɡəŰɘəɎ 

ˊɚŬɑůɘŬ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ Ȱɜɤůɖɠ, Űɖɠ ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɧŰɖŰŬɠ, Űɖɠ ŬɔɞɟɎɠ. ũɘô 

ŬɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɡɜŬɛɩůŮɘ ɖ ˊɎɚɖ, ɩůŰŮ ɜŬ ŬˊŬɚɚŬɔɞɨɛŮ ɞɟɘůŰɘəɎ Ŭˊɧ ŰŬ 

ɓŬɟɑŭɘŬ Űɖɠ ůɖɛŮɟɘɜɐɠ ŮəɛŮŰŬɚɚŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ əŬɘ ɞɘəɞɜɞɛɑŬɠ ˊɞɡ 

ɛˊŬɑɜɞɡɜ Ůɛˊɧŭɘɞ ůŰɖɜ ɞɚɧˊɚŮɡɟɖ ɛɧɟűɤůɖ, ˊɟɧɞŭɞ əŬɘ Ůɝɏɚɘɝɖ Űɞɡ 

Ŭɜɗɟɩˊɞɡ. ũɘŬŰɑ ɔɘŬ ŮɛɎɠ əŬɘ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛŬɠ ŭŮɜ ɗɏɚɞɡɛŮ ŰŬ ɣɑɢɞɡɚŬ ˊɞɡ 

ɛŬɠ ŰɎɕɞɡɜŮ ɞɘ ůɖɛŮɟɘɜɞɑ ůɤŰɐɟŮɠ əŬɘ ŰŬ ůɡɛˊɚɖɟɩɛŬŰɎ Űɞɡɠ. ɇŬ ɗɏɚɞɡɛŮ 

ɧɚŬ ɔɘŬŰɑ ŰŬ ŭɘəŬɘɞɨɛŬůŰŮ əŬɘ ɛŬɠ Ŭɝɑɕɞɡɜ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): Ƀ ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ ɞ 

ȷˊɧůŰɞɚɞɠ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɆɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ˊɞɚɨ ůɨɜŰɞɛŬ. 

ȿɞɘˊɧɜ, əŬŰŬɟɢɐɜ Űɞ ɗɏɛŬ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ɏɟɢŮŰŬɘ, ɓɔŬɑɜŮɘ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ŰŬ 

ůɢɞɚŮɑŬ, ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ, ůɡɜŮɢɩɠ ŬəɞɨɛŮ ɜɏɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ 

ɜŬ ɕɖŰɞɨɜ ɜŬ ŬűɡˊɖɟŮŰɐůɞɡɜ ɐ ɜŬ ŮɔəŬŰŬɚŮɑɣɞɡɜ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ ɐ ɜŬ ɛŬɠ 

ɚɏɜŮ ɧŰɘ ɗŬ ŰŬ ˊŬɟŬŰɐůɞɡɜ, ŮɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚɖ ɖ ˊɑŮůɖ əɚˊ. əŬɘ ŮɑɜŬɘ əɟɑɛŬ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɜŮŬɟɞɑ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ɜŬ ɜɘɩɗɞɡɜ ŬɡŰɧ Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɑŮůɖ 

əŬɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɓɚɏˊɞɜŰŬɠ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ, ɔɘŬ ɜŬ ɛŮɑɜɞɡɛŮ ɛɧɜɞ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ 
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ɐŰŬɜ Űɞ ˊɟɩŰɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, Űɞ ɗɏɛŬ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ŮˊɑŭɟŬůɖɠ ůŰɞ 

ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ əŬɘ ɧɚɞɘ ɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɛˊɞɟɞɨɜ Ŭˊɧ ɛɧɜɞɘ Űɞɡɠ ɜŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɞɡɜ ɏɜŬ ɝŮɢɤɟɘůŰɧ ɗɏɛŬ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ, ɔɘŬŰɑ əŬɘ ɖ ˊɑŮůɖ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ 

əŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ əŬɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əŬɘ ɖ Ŭɡɝɖɛɏɜɖ ɚɞɔɞŭɞůɑŬ Ŭˊɧ 

ɛɧɜŬ Űɞɡɠ əɚˊ. əŬɘ ɞɘ ɡˊɧɚɞɘˊɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ŬˊɞŰŮɚɞɨɜ, ŮɑɜŬɘ ŰŮɟɎůŰɘŬ ŰŬ 

əŮűɎɚŬɘŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ůɡɕɖŰɖɗɞɨɜ ůŮ ɏɜŬɜ əŬɘ ɛɧɜɞ ŭɘɐɛŮɟɞ ɐ 

ŰɟɘɐɛŮɟɞ ȺˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, ŬəɧɛŬ ɏɜŬɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ŮɛŮɑɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ 

ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɜŬ ŬɚɚɎɝɞɡɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ ɜŬ ˊɎɛŮ ůŮ ɛɘŬ 

əŬɚɨŰŮɟɖ ŭɞɡɚŮɘɎ, ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɜŬ ɓɟɞɨɛŮ əŬɚɨŰŮɟŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɐ 

ɚɘɔɧŰŮɟŮɠ ɩɟŮɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ ɐ ɏɜŬ əŬɚɨŰŮɟɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ɐ əŬɚɨŰŮɟŮɠ Ŭɛɞɘɓɏɠ 

əɚˊ.  

ɆɡɜŮˊɩɠ, ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ ˊɞɡ ŮɛˊɚɏəŮŰŬɘ əŬɘ ɛˊŬɑɜŮɘ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɤɜ 

ůɡɜŰŮɢɜɘɩɜ. ȾɎɗŮ əɞɛɛɎŰɘ ŮɑɜŬɘ ůɡɜŭŮŭŮɛɏɜɞ ɛŮ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ. 

ɆɡɜŮˊɩɠ ŮɑɜŬɘ ɗɏɛŬ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɤɜ, ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɩɜ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɤɜ ɜŬ 

ɓŮɚŰɘɤɗɞɨɜ ɞɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ŮɜŰɧɠ Űɞɡ ůɢɞɚɘəɞɨ ɢɩɟɞɡ ŬɚɚɎ əŬɘ ŮəŰɧɠ 

Űɞɡ ůɢɞɚɘəɞɨ ɢɩɟɞɡ ɔɘŬŰɑ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ əŬɘ ŰŬ ŭɨɞ, ɧˊɤɠ ŮɑŭŬɛŮ, ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ.  

ȯɟŬ ɗŬ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɛŮ ŬɔɤɜɑŬ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ 

ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɜŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɞɡɜ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɐ ɏɜŬɡůɛŬ ɔɘŬ əɎˊɞɘŬ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɤɜ əŬɘ 

ɜŬ ůɖɛŮɘɩůɤ, Ůˊɑůɖɠ, ɧŰɘ Űɞ ůɖɛŮɟɘɜɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞɡɠ Ⱦɨˊɟɘɞɡɠ ŮɑɜŬɘ, 

Űɞ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ůɡɜɏɢŮɘŬ Ůɜɧɠ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ˊŮɟůɘɜɞɨ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐůŮɘ 

ůŰɖ ȿŮɡəɤůɑŬ Űɞɜ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɞ ɀɎɖ ɛŮ Ŭűɞɟɛɐ əŬɘ Űɞ Ůɡ ɕɖɜ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɧˊɞɡ əŬɘ ŮəŮɑ ŬəɞɨůŬɛŮ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɏɠ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ əŬɘ Űɞ ˊɧůɞ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɟɧɚɞ ˊŬɑɕŮɘ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ ůŰɖɜ Ŭˊɧŭɞůɖ ɐ ůŰɖɜ əŬɚɨŰŮɟɖ 

ɕɤɐ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, ɜŬ ůɖɛŮɘɩůɤ ŬəɧɛŬ ɏɜŬ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ůŰɞɘɢŮɑɞ Űɞ ɞˊɞɑɞɜ 

ˊɟɏˊŮɘ ůŮ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ɜŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ. ɇɖ ɗɜɖůɘɛɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, 

ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ɛŬəɎɓɟɘɞ, Űɞ ɔɜɤɟɑɕɤ, Űɘɠ ŬɟɟɩůŰɘŮɠ ˊɞɡ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ, ɏɢɞɡɜŮ ɔɑɜŮɘ 

ŬɜŬűɞɟɎ ɤɠ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ ɧɚɞɡ ŬɡŰɞɨ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ Űɖɠ ˊɑŮůɖɠ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ, ˊɞɡ ɧɚŬ Ŭűɞɟɞɨɜ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ 

ɛŬɠ.  

ȷˊɚɩɠ, Űɏɚɞɠ, ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ əɎˊɞɘɞɘ 

Űɖɜ ɗŮɤɟɞɨɜ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŬɟɎŭŮɘůɞ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɘɠ Ŭɛɞɘɓɏɠ, ɞɘ Ⱦɨˊɟɘɞɘ 
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ɔɜɤɟɑɕŮŰŮ ɧŰɘ ŮɑɛŬůŰŮ ůŮ əŬɚɧ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɤɜ Ŭɛɞɘɓɩɜ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞɡɠ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɡɠ ȺɚɚŬŭɑŰŮɠ, ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɖɜ ȺɡɟɤˊŬɥəɐ Ȱɜɤůɖ ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɞ 

ɛɏůɞ ɧɟɞ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ɧɚŬ ɟɧŭɘɜŬ, Ŭˊɧ Űɞ 2018 əŬɘ ɛŮŰɎ ŮɑɢŬɛŮ əɎˊɞɘŬ ɔŮɔɞɜɧŰŬ 

ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɏɢɞɡɜ ŬɚɚɎɝŮɘ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ŮɑɢŬɛŮ ɗɎɜŬŰɞ ɛŬɗɖŰɐ ůŮ ůɢɞɚŮɑɞ, ŮɑɢŬɛŮ 

ŬˊŬɔɤɔɏɠ ɛŬɗɖŰɩɜ ůŮ ůɢɞɚŮɑɞ, ɔɘŬ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɐŰŬɜ ˊɟɤŰɞűŬɜɐ ŰŬ 

ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ ˊŮɟɘůŰŬŰɘəɎ, ŬɡɝɐɗɖəŮ Űɞ Ɏɔɢɞɠ, ŬɡɝɐɗɖəŮ ɖ ɚɞɔɞŭɞůɑŬ, 

ŬɡɝɐɗɖəŬɜ, ɏɢŮɘ ŬɚɚɎɝŮɘ ɔŮɜɘəɩɠ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ŰŬ ɛɏŰɟŬ, ŮɑɜŬɘ ˊɘɞ ˊɘŮůɛɏɜɞɠ ɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ůɡɜŮˊɩɠ ɔɘŬ ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ŮˊɑəŬɘɟɞ Űɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ɗɏɛŬ 

Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ.  

ȾŬɚɏɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ əŬɘ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): Ƀ ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ ɞ 

ɉɎɟɖɠ ɞ ɉŬɟŬɚɎɛˊɞɡɠ.  

ɉ. ɉȷɅȷȿȷɀɄɃɈɆ (ũȺɁȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ɄɃȺȹ): ȾŬɚɖɛɏɟŬ, 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ.  

ŪŬ ůɡɜŮɢɑůɤ Ŭˊɧ Ůŭɩ ˊɞɡ ɏɛŮɘɜŮ ɞ ȷˊɧůŰɞɚɞɠ ɔɘŬŰɑ ůɑɔɞɡɟŬ Űɞ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ůɐɛŮɟŬ əŬɘ Ŭɨɟɘɞ ɗŬ ŭɩůŮɘ, ɗŬ ŮɜɘůɢɨůŮɘ Űɘɠ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ 

ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ ůŰɖɜ ˊɟɞůˊɎɗŮɘɎ Űɞɡɠ ɜŬ ɛŮɘɩůɞɡɜ ŬɡŰɧ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ 

əŬɘ Űɖɜ ŬˊŬɝɑɤůɖ ˊɞɡ ŭɏɢŮŰŬɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ŬɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ 

Ɏˊɞɣɖ əŬɘ ɗŬ ɛŬɠ ɓɞɖɗɐůŮɘ, ŬɚɚɎ ůɑɔɞɡɟŬ ɞɘ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ əŬɘ 

ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ əŬɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɏɢɞɡɜ ůɞɓŬɟɧŰŬŰɞ ɟɧɚɞ ɜŬ ŮˊɘŰŮɚɏůɞɡɜ, ɔɘŬŰɑ 

ŭŮɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ Űɖɜ ɣŮɡŭŬɑůɗɖůɖ ɧŰɘ ɞɘ əɡɓŮɟɜɐůŮɘɠ ɐ ŰŬ ɈˊɞɡɟɔŮɑŬ 

ɄŬɘŭŮɑŬɠ Ŭˊɧ ɛɧɜŬ Űɞɡɠ ŮɎɜ ŭŮɜ ˊɘŮůŰɞɨɜ ɗŬ ˊɟɞɢɤɟɐůɞɡɜ ůŮ ŮɜɏɟɔŮɘŮɠ 

ŰɏŰɞɘŮɠ ˊɞɡ ɗŬ ɓŮɚŰɘɩůɞɡɜ Űɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ.   

ȷˊɚɎ ɜŬ ɗɡɛɑůɤ ɧŰɘ ɤɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ əŬɘ ŮɑɜŬɘ əŬɘ 

Ůŭɩ əŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Űɖɠ ɛɏůɖɠ əŬɘ Űɖɠ ŰŮɢɜɘəɐɠ, Űɞ 2018 ŮɑɢŬɛŮ ŭŮɢɗŮɑ ɛɘŬ 

ŰŮɟɎůŰɘŬ əɡɓŮɟɜɖŰɘəɐ ŮˊɑɗŮůɖ ŮɜŬɜŰɑɞɜ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɔŮɜɘəɎ əŬɘ Űɞɡ 

əɚɎŭɞɡ əŬɘ Űɤɜ ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ, ɛɘŬ ŰŮɟɎůŰɘŬ ŬˊŬɝɑɤůɖ ɖ ɞˊɞɑŬ ˊɐɟŮ ɛɐɜŮɠ əŬɘ 

ɏˊŬɘɕŮ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ ůŰɘɠ ŰɖɚŮɞɟɎůŮɘɠ ˊɟɩŰɖ Ůɑŭɖůɖ, ůŬɠ ˊŬɟŬəŬɚɩ, 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ, əŬɘ ŮɡŰɡɢɩɠ ɞɘ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ ɛŮ Űɖ ůɡɛˊɧɟŮɡůɖ 

Űɤɜ ɛŮɚɩɜ Űɞɡɠ əŬŰɎűŮɟŬɜ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɜ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ ŬɡŰɐ Űɖɜ 

ŮˊɑɗŮůɖ, ŭɖɚŬŭɐ ŮɑɢŬɛŮ űŰɎůŮɘ əŬɘ ůŰɞ ůɖɛŮɑɞ ɛŮ ŬˊɧűŬůɖ Ɉˊɞɡɟɔɘəɞɨ 

Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ ɛɑŬɠ ɜɨɢŰŬɠ Űɞɜ Ƚɞɨɚɘɞ Űɞɡ ô18 ɜŬ ɛɖŭŮɜɑůɞɡɜ Űɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ 
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ɢɟɧɜɞ ɧɚɤɜ Űɤɜ ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ. ɀŮ ɛɞɜŬŭɘəɧ ůŰɧɢɞ ɜŬ Űɘɠ ůɡɟɟɘəɜɩůɞɡɜ, ɜŬ 

Űɘɠ ŬˊŬɝɘɩůɞɡɜ əŬɘ ɜŬ Űɘɠ ŬˊɞŭɡɜŬɛɩůɞɡɜ.  

ȼ ŬˊɎɜŰɖůɖ ɐŰŬɜ ůɡɜŰɟɘˊŰɘəɐ Ŭˊɧ Űɞɜ əɚɎŭɞ. ȷˊô ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ. ȺɑɢŬɛŮ ŭɨɞ ŰŮɟɎůŰɘŮɠ ˊɞɟŮɑŮɠ, Űɞɜ Ƚɞɨɚɘɞ ɛɐɜŬ ɛŮ 5.000 

əɧůɛɞ ɏɝɤ Ŭˊɧ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ əŬɘ Űɞɜ ȷɨɔɞɡůŰɞ 13.000 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɏɝɤ Ŭˊɧ Űɞ ɄɟɞŮŭɟɘəɧ ɀɏɔŬɟɞ. ȷɡŰɐ ɖ ŬɜŰɑůŰŬůɖ əŬɘ ɖ 

ŬɜŰɑŭɟŬůɖ ɞŭɐɔɖůŮ Ŭəɟɘɓɩɠ ůŰɞ ŬɜŰɑɗŮŰɞ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ Ŭˊô ɧ,Űɘ ɐɗŮɚŬɜ ɞɘ 

əɡɓŮɟɜɩɜŰŮɠ ŰɧŰŮ, ɛŮ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ ɜŬ ŬɜŬŰɟŬˊɞɨɜ ɧɚŮɠ ɞɘ ŬˊɞűɎůŮɘɠ ˊɞɡ 

ŮɑɢŬɜ ɚɎɓŮɘ ɢɤɟɑɠ ŮɛɎɠ ɔɘŬ ɛŬɠ əŬɘ ɓɏɓŬɘŬ ɐŰŬɜ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɧŰɘ Ŭˊɧ ŰɧŰŮ 

ɏɢŮɘ ŬɚɚɎɝŮɘ ůŮ ɛŮɔɎɚɞ ɓŬɗɛɧ ɖ ůŰɎůɖ Űɞɡɠ ɏɜŬɜŰɘ Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ, ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɡˊɞɚɞɔɑɕɞɜŰŬɘ ˊɚɏɞɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ.  

ɆɑɔɞɡɟŬ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ɢɟŮɘɎɕɞɜŰŬɘ ɓŮɚŰɑɤůɖ ŬɚɚɎ Űɞ ɔŮɔɞɜɧɠ 

ŬɡŰɧ əŬɘ Ŭˊɧ ɛɧɜɞ Űɞɡ ɏŭɤůŮ ŰŮɟɎůŰɘŬ ŭɨɜŬɛɖ ůŰɘɠ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ 

ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɏɢɞɡɜ ɟɧɚɞ əŬɘ Űɞɜ Ŭůəɞɨɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ. 

ȾŬɘ Ŭəɟɘɓɩɠ əŬɘ ůŮ ŬɡŰɧ Űɞ ůɖɛŮɑɞ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɛŮ Űɖɜ Ůɜɑůɢɡůɖ ˊɞɡ ɗŬ ɛŬɠ 

ŭɩůŮŰŮ ɞɘ ŮˊɘůŰɐɛɞɜŮɠ ůɐɛŮɟŬ ůŰɞ ɗɏɛŬ, ɜŬ Űɞ ɓŮɚŰɘɩůɞɡɛŮ əŬɘ Ɏɚɚɞ.  

ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. ɇŮɚŮɑɤůŮ ɞ 

əɨəɚɞɠ ˊɞɡ ɎɜɞɘɝŮ ɛŮ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɖ Ŭˊɧ Űɞɜ ˊɟɩŰɞ ŮɘůɖɔɖŰɐ Űɞɜ ə. 

ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ, ɧˊɤɠ ŬəɞɨůŬŰŮ Űɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ɛɏɟɞɠ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ ɗŬ ˊŬɟɞɡůɘŬůŰŮɑ 

Ŭɨɟɘɞ Űɞ ˊɟɤɑ, ɔɘô ŬɡŰɧ ˊŬɟŬəŬɚɞɨɛŮ ɧɚɞɘ ɜŬ ŮɑůŰŮ ɏɔəŬɘɟŬ ůŰɖ ɗɏůɖ ůŬɠ.  

ɄŮɟɜɎɛŮ ůŰɖ ŭŮɨŰŮɟɖ Ůɘůɐɔɖůɖ, ɗŬ ɔɑɜŮɘ Ŭˊɧ Űɞɜ ə. Ɂɑəɞ 

ūɤŰɧˊɞɡɚɞ, ȷɜŬˊɚɖɟɤŰɐ ȾŬɗɖɔɖŰɐ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ Ⱦɞɘɜɤɜɘəɐɠ əŬɘ 

ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ɄɞɚɘŰɘəɐɠ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɄŮɚɞˊɞɜɜɐůɞɡ əŬɘ ɞ ŰɑŰɚɞɠ Űɖɠ 

ŮɑɜŬɘ: çȼ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɤɠ ɛɞɟűɐ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ: 

ɧɣŮɘɠ əŬɘ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ ɛɘŬɠ ɚŬɜɗɎɜɞɡůŬɠ ɡˊŬɟɝɘŬəɐɠ ɛŬŰŬɑɤůɖɠè.   
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çȼ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɤɠ ɛɞɟűɐ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ 

ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ: ɧɣŮɘɠ əŬɘ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ ɛɘŬɠ ɚŬɜɗɎɜɞɡůŬɠ "ɡˊŬɟɝɘŬəɐɠ 

ɛŬŰŬɑɤůɖɠ"è 

 

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ɏɢŮŰŮ Űɞɜ ɚɧɔɞ. Ƀ 

ɢɟɧɜɞɠ ŮɑɜŬɘ 45 ɚŮˊŰɎ ɧˊɤɠ ɓɚɏˊŮŰŮ ůŰɖɜ Ůɘůɐɔɖůɖ, ůŰŬ 40 ˊŮɟɑˊɞɡ ɗŬ ůŬɠ 

Ůɘŭɞˊɞɘɐůɤ Ŭɜ ŭŮɜ ɏɢŮŰŮ ŬɜŰɑɟɟɖůɖ.  

Ɂ. ūɋɇɃɄɃɈȿɃɆ: ɁŬɘ, ɜŬɘ, ɜŬɘ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ.  

Ɂ. ūɋɇɃɄɃɈȿɃɆ: ȿɞɘˊɧɜ, əŬɚɖůˊɏɟŬ ůŬɠ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ɗŮɟɛɎ Űɘɠ ȹɘɞɘəɐůŮɘɠ 

Űɖɠ ȹɃȺ əŬɘ Űɖɠ ɄɃȺȹ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ ůŮ ɏɜŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ 

ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ əŬɘ ŬɡŰɧ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬˊɚɎ ɛɘŬ Űɡˊɘəɐ űɘɚɞűɟɧɜɖůɖ, ŮɑɜŬɘ 

ɛɑŬ ůɡɜŭɐɚɤůɖ ɞɡůɑŬɠ ɔɘŬŰɑ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ˊɤɠ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ əɞɘɜɧ 

ɡˊɧɓŬɗɟɞ ůŰɘɠ ŭɨɞ ɢɩɟŮɠ əŬɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ əŬɘ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɔɨɟɤ Ŭˊô ŬɡŰɧ 

ˊɞɡ ɛŬɠ ŬˊŬůɢɞɚŮɑ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ 

əŬɘ ɘŭɑɤɠ ůŰɖɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬ Űɤɜ Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ˊɞɡ ˊŬɟɏɢɞɡɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ 

ɏɟɔɞ.  

ȼ Ůɘůɐɔɖůɐ ɛɞɡ, ɧˊɤɠ ɓɚɏˊŮŰŮ, ůɡɜŭɏŮɘ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ Ŭəɟɘɓɩɠ ɖ 

ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ŬˊɞŰŮɚŮɑ ɛɘŬ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ůɨɜɗŮŰɖ ŬɚɚɎ 

əŬɘ ˊŮɟɑˊɚɞəɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ɛŮɚɏŰɖɠ əŬɘ ɏɟŮɡɜŬɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ŮŭɟɎɕŮŰŬɘ ůŰɖɜ 

ɘŭŮɞɚɞɔɘəɐ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɞɡ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ɞ Ɏɜɗɟɤˊɞɠ 

ɤɠ Ůɑŭɞɠ ɜŬ ˊŬɟŮɛɓŬɑɜŮɘ Űɧůɞ ůŰɞ űɡůɘəɧ, ɧůɞ ůŰɞ ŬɜɗɟɤˊɞɔŮɜɏɠ 

ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ.  

ȼ ˊɟɞůˊɎɗŮɘɎ ɛɞɡ, ɚɞɘˊɧɜ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɞɨŰŮ ˊŮɟɘɔɟŬűɘəɐ, ɞɨŰŮ 

ůŰŬŰɘůŰɘəɐ, ɞɨŰŮ ŮɛˊŮɘɟɘəɐ. ȺɑŭŬɛŮ ˊɟɎɔɛŬŰɘ ɛɘŬ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡůŬ 

ŮɛˊŮɘɟɘəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ Ŭˊɧ Űɞɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞ Űɞɜ ũɘɩɟɔɞ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ, ůŮ əŬɛɑŬ 

ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ŭŮɜ ɡˊɞŰɘɛɎŰŬɘ ɖ ŮɛˊŮɘɟɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ ɛɏůŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ əŬɘ 

əɞɘɜɤɜɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ, Űɞ ɚɏɤ ɔɘŬŰɑ əɎɜɤ ɢɟɧɜɘŬ ŮɛˊŮɘɟɘəɏɠ ɏɟŮɡɜŮɠ, ɧɛɤɠ ɞɘ 

ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŬəɞɨůŰɖəŬɜ Ŭˊô Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Ŭəɟɘɓɩɠ ŭɘŬɛɧɟűɤůŬɜ 

ɏɜŬ ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ.  

ȷɡŰɧ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮɑɜŬɘ Űɞ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ əŬɘ ɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ɖ ůɡɛɓɞɚɐ 

ŮɑɜŬɘ ůô ŬɡŰɧ Űɞ ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭɑɜŮɘ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ ˊɞɘɞŰɘəɏɠ, 
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əɟɘŰɘəɎ ŬɜŬůŰɞɢŬůŰɘəɏɠ. Ʉɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɖ ɗŮɤɟɑŬ ˊɟɞɖɔŮɑŰŬɘ Űɖɠ ŮɛˊŮɘɟɘəɐɠ 

ɏɟŮɡɜŬɠ. ȹɖɚŬŭɐ əŬɘ ɞ əɟɘŰɘəɧɠ ŬɜŬůŰɞɢŬůɛɧɠ əŬɘ ɖ ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɐ 

ŬɜŬˊɚŬɘůɑɤůɖ ŭɑɜɞɡɜ ŮɜŬɨůɛŬŰŬ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ŮɛˊŮɘɟɘəɐ 

ɏɟŮɡɜŬ ɛŮŰɎ. ȷɚɚɎ əŬɘ ůŮ ɎɚɚŮɠ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ ɖ ŮɛˊŮɘɟɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ ŭɨɜŬŰŬɘ ɜŬ 

ˊɟɞɖɔɖɗŮɑ Űɖɠ ɗŮɤɟɑŬɠ, ɧŰŬɜ ɛŮ ůŰŬŰɘůŰɘəɞɨɠ ŭŮɑəŰŮɠ ɛŬɠ ŭŮɑɢɜŮɘ ˊɞɚɚɏɠ 

űɞɟɏɠ Űɞɜ ŭɟɧɛɞ ɔɘŬ ɜŬ ŬɜŬůŰɞɢŬůŰɞɨɛŮ ůŮ ˊɞɚɨ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ.  

ɆŰɖɜ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɑŬ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ 

ŬəɞɚɞɡɗɞɨɛŮ ɧɢɘ ɛɧɜɞ ŬɚɚɎ əŬɘ ůŰɘɠ ŮˊɘůŰɐɛŮɠ Űɖɠ Ŭɔɤɔɐɠ əŬɘ ůŰɘɠ ŮˊɘůŰɐɛŮɠ 

Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ŬəɞɚɞɡɗɞɨɛŮ Űɖ ɛɏɗɞŭɞ Űɖɠ Űɟɘɔɤɜɞˊɞɑɖůɖɠ, ɩůŰŮ ɜŬ 

ɏɢɞɡɛŮ Űɘɠ ŮɛˊŮɘɟɘəɏɠ ˊŬɟŬŭɞɢɏɠ, Űɘɠ ɗŮɤɟɖŰɘəɏɠ ˊŬɟŬŭɞɢɏɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ Űɘɠ 

ˊɞɘɞŰɘəɏɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ, ůŮ ɛɘŬ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ɜŬ ŭɞɨɛŮ Űɧůɞ ŰŬ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ 

ůŰɞɘɢŮɑŬ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɎ, ɧůɞ əŬɘ Űɘɠ ůɖɛŬůɑŮɠ ɐ ŰŬ ɜɞɐɛŬŰŬ ˊɞɡ 

ŭɑɜɞɡɜ ŰŬ ɑŭɘŬ ŰŬ ɡˊɞəŮɑɛŮɜŬ ůŰɘɠ ŭɟɎůŮɘɠ Űɞɡɠ əŬɘ ůŰɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ 

ŬɡŰɎ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ɛɏůŬ ůŮ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ ˊɚŬɑůɘŬ.  

ȰŰůɘ ɚɞɘˊɧɜ ɖ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘəɐ Űɖɠ Ůɘůɐɔɖůɐɠ ɛɞɡ, ɧˊɤɠ ɓɚɏˊŮŰŮ, 

ɏɢŮɘ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ ˊɞɘɞŰɘəɏɠ, ɗŮɤɟɖŰɘəɏɠ əŬɘ əɟɘŰɘəɏɠ əŬɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ŰɞˊɞɗŮŰŮɑ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŮ ɏɜŬ ŮɡɟɨŰŮɟɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞ 

ɞˊɞɑɞ ɞɜɞɛɎɕŮŰŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ əŬɘ ŬɡŰɧ ŮŭɟɎɕŮŰŬɘ, ɧˊɤɠ ŬɜɏűŮɟŬ 

ůŰɖɜ ɡˊɞɓɎɗɛɘůɖ Űɖɠ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɤɠ ŭɟɩɜŰɤɜ 

ɡˊɞəŮɘɛɏɜɤɜ.  

ȰŰůɘ ɚɞɘˊɧɜ ɗŬ ˊɟɞůˊŬɗɐůɤ ɜŬ ŬɜŬŭŮɑɝɤ əɎˊɞɘŮɠ ɧɣŮɘɠ əŬɘ 

ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɛɏůŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɗŬ ŬɜŬűŮɟɗɩ ůŮ ŭɞɛɘəɞɨɠ 

əŬɘ Ůɝɤ-ɡˊɞəŮɘɛŮɜɘəɞɨɠ, ŬɜŰɘəŮɘɛŮɜɘəɞɨɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ˊɟɞůŭɘɞɟɑɕɞɡɜ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ɛŮ ŮɜŭɘŬűɏɟŮɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɞɜ ɀŬɝ ȸɏɛˊŮɟ ɖ ŬɡŰɐ 

ŮəɚŮəŰɘəɐ ůɡɔɔɏɜŮɘŬ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

əŬɘ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ əŬɘ ůŰɞ Űɏɚɞɠ ɜŬ ŭɞɨɛŮ Ŭɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ 

ŮɜŬɚɚŬəŰɘəɏɠ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŮɠ ŬɜɎŭɟŬůɖɠ ɛɏůŬ ůô ŬɡŰɧ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ.  

ȸɚɏˊŮŰŮ ɖ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɏɜɜɞɘŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ɏɢŮɘ ˊŮɟɘŮəŰɘəɧ 

əŬɘ ůˊɞɡŭŬɑɞ ˊŬɟŮɚɗɧɜ əŬɘ űɘɚɞůɞűɘəɧ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɧ əŬɘ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɧ, 

ŬəɧɛŬ əŬɘ ɗɟɖůəŮɡŰɘəɧ əŬɘ ŮˊɘɢŮɘɟŮɑ Ŭəɟɘɓɩɠ ɜŬ ŬɜɘɢɜŮɨůŮɘ ŬɡŰɎ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ 

Ŭˊɞɝɏɜɤůɖɠ, ŬˊɞɛɎəɟɡɜůɖɠ, Ŭɚɚɞɑɤůɖɠ Ŭˊɧ ɛɘŬ ŮůɩŰŮɟɖ ɞɡůɑŬ. ȷˊɧ ɏɜŬɜ, 

ŭɖɚŬŭɐ, əŬŰŬůŰŬŰɘəɧ ˊɟɞɞɟɘůɛɧ Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɞɡ.  
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ȼ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ, ɚɞɘˊɧɜ, ɏɢŮɘ ŬˊŬůɢɞɚɐůŮɘ ůɖɛŬɜŰɘəɞɨɠ 

ŭɘŬɜɞɖŰɏɠ, Űɧůɞ Ŭˊɧ Űɖɜ ɘŭŮŬɚɘůŰɘəɐ ˊŬɟɎŭɞůɖ, Ŭɟɢɐɠ ɔŮɜɞɛɏɜɖɠ Ŭˊɧ Űɞɜ 

ɄɚɎŰɤɜŬ, ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ŬɚɚɖɔɞɟɑŬ Űɞɡ ůˊɖɚŬɑɞɡ, űŰɎɜɞɜŰŬɠ ŬəɧɛŬ ůŮ 

ɛŮŰŬɛɞɜŰɏɟɜŮɠ ɗŮɤɟɑŮɠ ůŰɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɗŬ ŬɜŬűŮɟɗɩ. ȰŰůɘ ɚɞɘˊɧɜ ɓɚɏˊɞɡɛŮ 

ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ Ŭˊɧ ɡˊŬɟɝɘůŰɏɠ, Ŭˊɧ ɘŭŮŬɚɘůŰɏɠ, Ŭˊɧ ɡɚɘůŰɏɠ űɘɚɞůɧűɞɡɠ əŬɘ 

Ŭˊɧ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ˊɟɞůˊɎɗɖůŬɜ ɜŬ əŬŰŬɜɞɐůɞɡɜ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɐɜ ŮɑŰŮ 

Űɖɜ ɏəˊŰɤůɖ, ŮɑŰŮ Űɖɜ ŬˊɞɛɎəɟɡɜůɖ, ŮɑŰŮ, Ŭɠ Űɞ ˊɞɨɛŮ ɏŰůɘ, Űɖɜ Ŭˊɞɛɧɜɤůɖ 

Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɞɡ ɛɏůŬ ůŮ ɏɜŬ ˊɚŬɑůɘɞ ɛɏůŬ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ɗŮɤɟɖŰɘəɎ ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ Űɘ 

ɜŬ ŮˊɘŭɘɩəŮɘ; ɇɖɜ ŬɡŰɞˊɟŬɔɛɎŰɤůɖ, Űɖɜ ŮɡŰɡɢɑŬ, Űɖɜ ŮɝɘŭŬɜɑəŮɡůɖ Űɖɠ ɕɤɐɠ 

Űɞɡ. ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ Ůŭɩ ůŮ əɎɗŮ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ɖ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ, ˊɟɘɜ ˊɎɛŮ ůô ŬɡŰɧ 

ˊɞɡ ɚɏɛŮ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ, ůɡɜɡűŬɑɜŮŰŬɘ ɛŮ ɏɜŬ ŬɑůɗɖɛŬ ɡˊŬɟɝɘŬəɐɠ 

ɛŬŰŬɑɤůɖɠ.  

ȷɜŬűɏɟɤ Űɞɜ ɧɟɞ ɚŬɜɗɎɜɞɡůŬɠ ɔɘŬŰɑ ůŮ əɎˊɞɘŮɠ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ 

ɛˊɞɟŮɑ ŬɡŰɐ ɖ ɛŬŰŬɑɤůɖ ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ ɏəŭɖɚɖ, ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ ůɡɜŮɘŭɖŰɐ, ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ůɡɜŮɘŭɖŰɐ ɐ ɚɘɔɧŰŮɟɞ ůɡɜŮɘŭɖŰɐ ɐ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ŬůɨɜŮɘŭɖ. 

ȯɟŬ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ Űɖɠ ŬˊɞɛɎəɟɡɜůɖɠ, Ŭˊɞɝɏɜɤůɖɠ, Ŭˊɞɛɧɜɤůɖɠ, ůŰɖɜ 

əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ ůəɏɣɖ əŬɘ ɗŮɤɟɑŬ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ əɡɟɑɤɠ ɛŮ ůɡɜɗɐəŮɠ 

əŬŰŬɜŬɔəŬůɛɞɨ əŬɘ əŬŰŬˊɑŮůɖɠ, ˊɞɡ ɏɟɢɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Ůɝɤ-ɡˊɞəŮɘɛŮɜɘəɞɨɠ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ, ŬɜŰɘəŮɘɛŮɜɘəɞɨɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ, ŬɚɚɎ ɧɛɤɠ ŮůɤŰŮɟɘəŮɨɞɜŰŬɘ ɛŮ 

ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Űɟɧˊɞ.  

ɄɞɘŬ ŮɑɜŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ŰɩɟŬ ɖ ůɢɏůɖ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ 

ɛŮ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ; ȳˊɤɠ ˊɟɞŬɜɏűŮɟŬ ɓŬůɘɕɧɛŮɜɞɠ ůŰɖ 

ɓŮɛˊŮɟɘŬɜɐ ɛŮɗɞŭɞɚɞɔɑŬ, ŰŬ 4 ɓŬůɘəɎ ŮɟɔŬɚŮɑŬ Űɞɡ ɀŬɝ ȸɏɛˊŮɟ, ɏɜŬ Ůə Űɤɜ 

ɞˊɞɑɤɜ ŮɑɜŬɘ ɖ ŮəɚŮəŰɘəɐ ůɡɔɔɏɜŮɘŬ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ əŬɘ ůŰɘɠ ŭɨɞ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ 

ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ əɞɘɜɧ ɡˊɧɓŬɗɟɞ. Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ Űɘ ŮɜŰɞˊɑɕɞɡɛŮ; ɇɖɜ əŬŰŬɓɨɗɘůɖ 

Űɞɡ ɡˊɞəŮɘɛɏɜɞɡ ůŮ ɛɘŬ ɡˊŬɟɝɘŬəɐ ɛŬŰŬɑɤůɖ ŬɡŰɞɨ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ŬˊɞůŰɞɚɐ əŬɘ 

ˊɟɞɞɟɘůɛɧɠ.  

ȷɡŰɧ ɧˊɤɠ ɓɚɏˊŮŰŮ ɏɢŮɘ ɏɜŬ ɡˊŬɟɝɘŬəɧ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ, ŭɖɚŬŭɐ 

ˊɞɘɞɠ ŮɑɛŬɘ, Űɘ əɎɜɤ, ɔɘŬ ˊɞɘɞ ɚɧɔɞ əɎɜɤ ŬɡŰɐ Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ, ˊɩɠ ɝŮəɑɜɖůŬ Űɖ 

ɕɤɐ ɛɞɡ, ˊɞɨ ɗɏɚɤ ɜŬ űŰɎůɤ, ɔɘŬŰɑ əɎɜɤ əɎŰɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Ŭˊô ŬɡŰɧ ɔɘŬ Űɞ 

ɞˊɞɑɞ ŮɑɛŬɘ űŰɘŬɔɛɏɜɞɠ ɧˊɤɠ ˊɑůŰŮɡŬ ůŰɖ ɜŮɧŰɖŰɎ ɛɞɡ ɧŰŬɜ ŮˊɏɚŮɔŬ ɏɜŬ 

ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ.  

ȷɡŰɎ ɚɞɘˊɧɜ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ɛŮ ɚɘɔɧŰŮɟɖ ɐ ɛŮ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ ɏɜŰŬůɖ 

ɏɟɢɞɜŰŬɘ ˊɎɜŰŬ ůŰɖ ɕɤɐ Űɤɜ ɡˊɞəŮɘɛɏɜɤɜ əŬɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ůŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ 
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ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ ɧŰɘ ˊɎɜŰŬ ŰŬ ɎŰɞɛŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ůŮ ɛɘŬ ŰɏŰɞɘŬ ůɡɜɗɐəɖ, 

ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ůŮ ɛɑŬ ˊɞɟŮɑŬ ŬˊɞɛɎəɟɡɜůɖɠ. ȷɜ ˊɟɞůŭɘɞɟɑůɞɡɛŮ ŰɩɟŬ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ŭɧɗɖəŬɜ əŬɘ ůŰɞɘɢŮɑŬ, ŭŮɜ ɗŬ ŮˊɘɛŮɑɜɤ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

Ůŭɩ, ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮůŰŮ ɧŰɘ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮŰŬɘ ˊɘŬ ɤɠ ɛɑŬ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬůɗɏɜŮɘŬ ɛŮ 

Űɘɠ ɜɏŮɠ ˊɘŬ Ůɜɜɞɘɞɚɞɔɘəɏɠ əŬɘ ɗŮůɛɘəɏɠ ŬɜŬɔɜɤɟɑůŮɘɠ əŬɘ Ŭˊɧ Űɞɜ ɄŬɔəɧůɛɘɞ 

ɃɟɔŬɜɘůɛɧ ɈɔŮɑŬɠ əŬɘ Ŭˊɧ ŰŬ ůɡůŰɐɛŬŰŬ Űɖɠ ŭɘŮɗɜɞɨɠ ŰŬɝɘɜɧɛɖůɖɠ Űɤɜ 

ŬůɗŮɜŮɘɩɜ, ŬɜŬɔɜɤɟɑɕɞɜŰŬɠ ɏɜŬ ůɨɜŭɟɞɛɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ˊɟɞəŬɚŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ 

ɛŬəɟɞɢɟɧɜɘɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ůŰɟŮɠ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰŮɑ, ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ 

ˊɞɡ ɚɏɛŮ ˊŬɗɞɚɞɔɘəɐ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɞɡ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɞɨ ůɡɜŭɟɧɛɞɡ ɐ Űɞɡ 

ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ ůŰɟŮɠ əŬɘ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮůŰŮ ɧŰɘ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ əŬɘ ɛŮ Űɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ 

ŮɝɎɜŰɚɖůɖ əŬɘ ɛŮ Űɖɜ Ŭˊɞˊɟɞůɤˊɞɑɖůɖ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ůɡɜŬűɐɠ ɛŮ Űɞɜ 

əɡɜɘůɛɧ əŬɘ ɛŮ ɛɑŬ ɢŬɛɖɚɐ, Ŭɠ Űɞ ˊɞɨɛŮ ɏŰůɘ, ˊɟɞůɤˊɘəɐ ŮˊɑŰŮɡɝɖ.  

ȯɟŬ, ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ˊŮɘ əɎˊɞɘɞɠ 

ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɧ ůɨɜŭɟɞɛɞ, ŮɑɜŬɘ ɣɡɢɞůɤɛŬŰɘəɧ ůɨɛˊŰɤɛŬ, ˊŬɟŬɑŰɖůɖ, 

ŬŭɡɜŬɛɑŬ, ɏɚɚŮɘɣɖ ɜɞɐɛŬŰɞɠ, Ɏɟɜɖůɖ, əɡɜɘůɛɧɠ, əŬɗɖɛŮɟɘɜɐ ɛŬŰŬɑɤůɖ, 

ŬŭɟɎɜŮɘŬ, ŬɜŮɜɏɟɔŮɘŬ, ŬɚɚɎ ůŮ əɎɗŮ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɡˊŬɟɝɘŬəɐ 

ŬˊɞɛɎəɟɡɜůɖ Ŭˊɧ Űɖɜ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɖ ɞɡůɑŬ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůŬɠ ŮɑˊŬ ůŮ ɧɚɖ Űɖ 

űɘɚɞůɞűɘəɐ əŬɘ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ ůəɏɣɖ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ŮůɩŰŮɟɖɠ 

ɞɡůɑŬɠ Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɞɡ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɛŮ ɛɘŬ ŮɛűŬɜɏůŰŬŰɖ ŭɡůɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ Űɞɡ 

ɡˊɞəŮɘɛɏɜɞɡ ůŮ ɏɜŬ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊɚŬɑůɘɞ.  

ŪŬ ɐɗŮɚŬ, ɚɞɘˊɧɜ, Ůŭɩ ŰɩɟŬ ɜŬ ůŬɠ ŬɜŬűɏɟɤ ɛɘŬ ůɢŮŰɘəɎ 

ˊɟɧůűŬŰɖ űɘɚɞůɞűɘəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ Ůɜɧɠ ȾɞɟŮɎŰɖ, Űɞɡ ɀˊɘɞɨɛ ɇůɞɡɚ ɉŬɛ ɞ 

ɞˊɞɑɞɠ ŮɝɖɔŮɑ ˊɤɠ ɛŮŰŬɓŬɑɜɞɡɛŮ Ŭˊɧ ɛɘŬ əɞɘɜɤɜɑŬ ˊŮɘɗŬɟɢɑŬɠ ůŮ ɛɘŬ 

əɞɘɜɤɜɑŬ ŮˊɘŰŮɨɔɛŬŰɞɠ Ůˊɑŭɞůɖɠ. ɄɟɞŬɜɏűŮɟŬ ɧŰɘ ůŰɖ ɓŬůɘəɐ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ 

ůəɏɣɖ ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ɖ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ ůɡɜɗɐəŮɠ 

əŬŰŬɜŬɔəŬůɛɞɨ əŬɘ əŬŰŬˊɑŮůɖɠ əŬɘ ˊŮɘɗŬɟɢɑŬɠ.  

Ƀ ɉŬɛ, ɚɞɘˊɧɜ, ɛŬɠ ɚɏŮɘ Űɞ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɜŰɑɗŮŰɞ Ůŭɩ, ɧŰɘ ŭŮɜ űŰɎɜŮɘ 

ˊɘŬ ŬɡŰɧ, ŬɡŰɧ ŭɖɚŬŭɐ ůɡɜɏɓŬɘɜŮ ůŰɘɠ ˊŬɟŬŭɞůɘŬəɏɠ əɞɘɜɤɜɑŮɠ. ɆɐɛŮɟŬ 

ɚɞɘˊɧɜ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ ɖ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ əŬŰŬˊɑŮůɖɠ əŬɘ Űɞɡ əŬŰŬɜŬɔəŬůɛɞɨ, ɧˊɤɠ 

ůɡɜɏɓŬɘɜŮ ůŮ ˊɟɞɜŮɤŰŮɟɘəɏɠ əɞɘɜɤɜɑŮɠ ɐ ůŮ əɞɘɜɤɜɑŮɠ ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ Űɖɠ 

ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬɠ, ůŰɖ ɛŮŰŬɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ Űɘ ɏɢɞɡɛŮ; ȰɢɞɡɛŮ Ŭəɟɘɓɩɠ ɛɘŬ 

ŮɗŮɚɞɨůɘŬ Ůˊɑ Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ ˊɟɧůŭŮůɖ Űɞɡ ŬŰɧɛɞɡ ɛŮ ɛɞɟűɏɠ əŬŰŬɜŬɔəŬůɛɞɨ 

ɩůŰŮ ɜŬ ɛˊɞɟɏůŮɘ ɜŬ ˊŮŰɨɢŮɘ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ Űɞɡ ɓɎɕɞɡɜ 
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Űɞɜ ˊɐɢɖ ɧɚɞ əŬɘ ɣɖɚɧŰŮɟŬ, ɢɤɟɑɠ ŬɡŰɧ ɜŬ Űɞ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮŰŬɘ, ŬɚɚɎ əɡɟɑɤɠ 

ŮɘůɢɤɟŮɑ ŮɗŮɚɞɡůɑɤɠ ɛɏůŬ ůô ŬɡŰɐ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ.  

ȺɝɖɔŮɑ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ ɞ ɑŭɘɞɠ ɞ Ɏɜɗɟɤˊɞɠ ɔɑɜŮŰŬɘ Űɞ ŬˊɧɚɡŰɞ 

ˊɟɞɥɧɜ Űɞɡ ŮŬɡŰɞɨ Űɞɡ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ Űɘ Űɞɡ ŮˊɘɓɎɚɚŮɘ; ɁŬ əŬŰŬůəŮɡɎɕŮɘ 

ɛɘŬ ŮɘəɧɜŬ ůŰɖɜ ɞˊɞɑŬ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɜŰŬˊɞəɟɘɗŮɑ ŬɚɚɎ 

ˊɟɞůˊŬɗŮɑ ɜŬ Űɖɜ ˊɟɞɤɗɐůŮɘ əŬɘ ɜŬ Űɖɜ ŬɡŰɞˊɟŬɔɛŬŰɩůŮɘ. ȾŬɘ ɏŰůɘ ɚɞɘˊɧɜ 

űŰɎɜŮɘ ůŰɖɜ ɗŮɤɟɑŬ ŬɡŰɞɨ ˊɞɡ ɚɏɛŮ burnout society, ŭɖɚŬŭɐ ɛɘŬ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɖɠ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ɛŮŰŬűɟɎůŰɖəŮ Űɞ ɓɘɓɚɑɞ Űɞɡ ˊɟɧůűŬŰŬ ɛŮ Űɞɜ ŰɑŰɚɞ çȼ 

əɞɘɜɤɜɑŬ Űɖɠ əɧˊɤůɖɠè əŬɘ ůŰŬ ŮɚɚɖɜɘəɎ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ůɡɜŭɏŮɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɐ 

Űɖɜ ŰɎůɖ ɛŮ ɛɑŬ Ŭˊɞɘəɘɞˊɞɑɖůɖ Űɖɠ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬɠ Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɞɡ Ŭˊɧ 

ŭɘɎűɞɟŮɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, ŭŮɜ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ ɛɧɜɞ ɛŮ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ ŬɚɚɎ əŬɘ ɛŮ Űɞɜ ŮɚŮɨɗŮɟɞ ɢɟɧɜɞ.  

ȰŰůɘ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ŮɝɖɔŮɑ ɧŰɘ ŬəɧɛŬ əŬɘ ŰŬ social media, ŰŬ 

email, ŰŬ ŰɖɚɏűɤɜŬ, ɧɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ, Ŭˊɞɘəɘɞˊɞɘɞɨɜ Űɞ ɓɘɧəɞůɛɞ ɧˊɤɠ 

ɏɚŮɔŮ ˊɞɚɨ ɞɟɗɎ ɞ Habermas ɔɘŬ Űɖɜ Ŭˊɞɘəɘɞˊɞɑɖůɖ Űɞɡ ɓɘɞəɧůɛɞɡ Ŭˊɧ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ˊɩɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ; ȿŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ɛŮ ɏɜŬɜ 

Űɟɧˊɞ ɢŮɘɟŬɔɩɔɖůɖɠ əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŬůɨɜŮɘŭɖɠ ɢŮɘɟŬɔɩɔɖůɖɠ ɐ əŬɘ 

ŮɗŮɚɞɨůɘŬɠ ɢŮɘɟŬɔɩɔɖůɖɠ, ɢɤɟɑɠ, ŭɖɚŬŭɐ, ɜŬ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮŰŬɘ Űɞ ɎŰɞɛɞ ɧŰɘ 

əŬŰŬˊɘɏɕŮŰŬɘ Ŭˊɧ əɎŰɘ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɞ Habermas ˊɞɨ ŭɑɜŮɘ Űɖɜ ɏɛűŬůɖ; ȺɝɖɔŮɑ, ɚɞɘˊɧɜ, 

ɧŰɘ ɞ 21ɞɠ ŬɘɩɜŬɠ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɖ ɛŮŰŬɜŮɤŰŮɟɘəɐ ůɡɜɗɐəɖ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ 

ɚɏɛŮ ɛŮ Űɞɡɠ ɜŮɡɟɩɜŮɠ. ɀŮ ˊŬɗɞɚɞɔɘəɏɠ, ŭɖɚŬŭɐ, əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ 

ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, Űɖ ŭɘŬŰŬɟŬɢɐ Űɖɠ ŮɚɚŮɘɛɛŬŰɘəɐɠ 

ˊɟɞůɞɢɐɠ, Űɖɜ ɡˊŮɟəɘɜɖŰɘəɧŰɖŰŬ, Űɖ ŭɘŬŰŬɟŬɢɐ Űɖɠ ˊɟɞůɤˊɘəɧŰɖŰŬɠ əŬɘ Űɞ 

ůɨɜŭɟɞɛɞ Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɓɟɑůəŮŰŬɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ůô ŬɡŰɐɜ Űɖ 

ɔɟŬɛɛɐ.  

ȷɜ ŭɞɨɛŮ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ŰŬ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ ůŰɞɘɢŮɑŬ ɔɘŬ Űɘɠ ɣɡɢɘəɏɠ 

ŭɘŬŰŬɟŬɢɏɠ ɐ ŭɘŬŰŬɟŬɢɏɠ ɣɡɢɘəɐɠ ɡɔŮɑŬɠ, ɛˊɞɟŮɑ ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɧ, ŬɚɚɎ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ ɓɟɑůəŮŰŬɘ ůŰɘɠ 

ˊŬɟɡűɏɠ ɐ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɏɛɛŮůŬ - ɎɛŮůŬ, ɐŭɖ ŬɡŰɧ ˊɟɞŬɜŬűɏɟɗɖəŮ ɏŰůɘ əɘ 

Ŭɚɚɘɩɠ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ɖ ȺɚɚɎŭŬ əɘɜŮɑŰŬɘ ůŰŬɗŮɟɎ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ ŮɡɟɤˊŬɥəɞɨɠ 

ɛɏůɞɡɠ ɧɟɞɡɠ əŬɘ ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ɛŬɠ ŬɜɖůɡɢŮɑ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ɧŰɘ ŮɑɛŬůŰŮ əɞɜŰɎ 

ůŰɖɜ ȷɛŮɟɘəɐ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐ əɞɘɜɤɜɑŬ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ɛŬɠ.  
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ȷɜ ŭɞɨɛŮ Űɖɜ ŮɘəɧɜŬ Űɖɠ Ⱥɡɟɩˊɖɠ ɓɚɏˊŮŰŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ Űɞ 

ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞ ɕɐŰɖɛŬ ɓɟɑůəŮŰŬɘ ůŰɖɜ ȽůˊŬɜɑŬ əŬɘ Űɖɜ ɄɞɟŰɞɔŬɚɑŬ, ɛŮ ɛŬɠ ɜŬ 

ŬəɞɚɞɡɗɞɨɛŮ, ɧˊɤɠ ɎɚɚŮɠ ɢɩɟŮɠ Űɖɠ ȹɡŰɘəɐɠ Ⱥɡɟɩˊɖɠ əŬɘ Űɖɠ ȸɧɟŮɘŬɠ 

Ⱥɡɟɩˊɖɠ əŬɘ ˊɟɞűŬɜɩɠ əŬɘ ɖ əɟɑůɖ əŬɘ ŰŬ ɛɜɖɛɧɜɘŬ əŬɘ ɖ ˊŬɜŭɖɛɑŬ ŮɜɏŰŮɘɜŬɜ 

ɧɚɖ ŬɡŰɐ Űɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ, ŬɚɚɎ Ŭɠ ˊɎɛŮ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ ůɡɛˊŰɩɛŬŰŬ Űɖɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ůɤɛŬŰɘəɎ, ɧˊɤɠ ˊɟɞŬɜɏűŮɟŬ, 

ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɎ, ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɘəɎ əŬɘ ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŰɩɟŬ Űɘ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ůɖɛŬɑɜŮɘ Űɞ ůɨɜŭɟɞɛɞ ŬɡŰɧ.  

ɄɟɎɔɛŬŰɘ Ůŭɩ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ ɖ ŬˊɞɡůɑŬ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖɠ əŬɘ ɖ 

ɏɚɚŮɘɣɖ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜŰɞɠ, ɐŭɖ ɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ŬɚɚɎ əŬɘ ɧɚŮɠ ɞɘ ɏɟŮɡɜŮɠ ŬɡŰɎ ŰŬ 

ůɡɛˊɡəɜɩɜɞɡɜ əŬɘ ŰŬ əŮűŬɚŬɘɞˊɞɘɞɨɜ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɔɘŬŰɑ əŬɘ ɞɘ 

ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ əŬɘ ɖ ŮɛˊŮɘɟɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ ɧˊɤɠ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɛŮ Űɘɠ 

ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɘəɏɠ ɏɟŮɡɜŮɠ əŬɘ ɧɚŮɠ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ɗŮɤɟɖŰɘəɏɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ əŬɘ Űɖɜ ŬˊɞɛŮɑɤůɖ Űɖɠ ŬɡŰɞŮəŰɑɛɖůɖɠ, Űɖɜ ŬŭɡɜŬɛɑŬ 

ůɡɔəɏɜŰɟɤůɖɠ ůŰɞ ɏɟɔɞ əŬɘ Űɖɜ ŬˊɞůŰɞɚɐ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ 

ŬɑůɗɖɛŬ ɔŮɜɘəŮɡɛɏɜɖɠ ŭɡůɗɡɛɑŬɠ, Űɖɜ Ɏɟɜɖůɖ, Űɖɜ ŬŭɘŬűɞɟɑŬ, Űɖɜ ɏɚɚŮɘɣɖ 

ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖɠ ůŰɞɡɠ ɗŮůɛɞɨɠ, Űɖ ɛŬŰŬɑɤůɖ, Űɖɜ ŬɛűɘɓɞɚɑŬ ɔɘŬ Űɖɜ ɞɟɗɧŰɖŰŬ 

Űɤɜ Ůˊɘɚɞɔɩɜ, ůŰŬŭɘɞŭɟɞɛɑŬɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ əɎɜŮɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ 

ɡˊɎɟɢŮɘ ŬɡŰɐ ɖ ŬŰŮəɛɖɟɑɤŰɖ əɞɨɟŬůɖ, ɖ ɛɘɕɏɟɘŬ, ɖ əŬŰŬɓɨɗɘůɖ ůŰɖɜ 

ŮůɤůŰɟɏűŮɘŬ, əŬɘ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ɚɑɔɞ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ 

ŬŭɡɜŬɛɑŬ ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬɠ ɛŮ Űɞɜ ɓɘɧəɞůɛɞ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ɛŬɗɖŰɏɠ, 

ɔɞɜŮɑɠ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ. Ʉɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Űɞ ɚɏɛŮ ŬɡŰɧ əŬɘ ɛŮ Űɞɜ ɧɟɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ 

əɞɘɜɧŰɖŰŬ, ŬɚɚɎ ɓɚɏˊŮŰŮ ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ŬůŬűɐɠ ɖ ŬˊɞůɨɜŭŮůɖ ɛŮ Űɖɜ 

ŬˊɞɡůɑŬ Ůɜɧɠ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ ɞɟɎɛŬŰɞɠ.  

ŪŬ ɐɗŮɚŬ, ɚɞɘˊɧɜ, Ůŭɩ ɜŬ ŮˊɘɛŮɑɜɤ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůŰɖ 

ůɖɛŬůɘɞɚɞɔɘəɐ ůɨɔɢɡůɖ əŬɘ Űɖɜ ŬˊɞɡůɑŬ ɜɞɐɛŬŰɞɠ. ȳˊɤɠ ŮɝɐɔɖůŬ ˊɟɘɜ ɖ 

ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɐ ɛɏɗɞŭɞɠ ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɐ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɛŬɠ ŭɑɜŮɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ 

ůŰɎůŮɘɠ, əŬŰŮɡɗɨɜůŮɘɠ ůŰɘɠ ůɖɛŬůɑŮɠ ˊɞɡ ŭɑɜɞɡɜ ŰŬ ɡˊɞəŮɑɛŮɜŬ ɛɏůŬ ůŰɖ 

ŭɟɎůɖ Űɞɡɠ, ˊɩɠ, ŭɖɚŬŭɐ, ɜɞɖɛŬŰɞŭɞŰɞɨɜ Űɖ ŭɟɎůɖ Űɞɡɠ.  

ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɛŬɠ ɓɞɖɗɎŮɘ ɜŬ əŬŰŬɚɎɓɞɡɛŮ əŬɘ Űɖɜ 

Ůɝɏɚɘɝɖ ŬəɧɛŬ əŬɘ Űɖɠ ɑŭɘŬɠ Űɖɠ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐɠ. ɁŬ ůŬɠ ŭɩůɤ ɏɜŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ. 

Ƀɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ůŰɞ ˊŬɟŮɚɗɧɜ ŬůəɞɨůŬɜ əŬɘ űɡůɘəɐ ɓɑŬ ɛɏůŬ ůŰɘɠ ŰɎɝŮɘɠ, ŮəŰɧɠ 

Ŭˊɧ Űɖ ɚŮəŰɘəɐ əŬɘ Űɖ ůɡɛɓɞɚɘəɐ ɓɑŬ. Ƀɘ ˊŬɚɘɧŰŮɟɞɘ, ɞɘ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞɘ Űɞ ɏɢɞɡɛŮ 

ɡˊɞůŰŮɑ, ɏŰůɘ ɛŮɔŬɚɩůŬɛŮ ɛŮɠ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ. ȷɡŰɧ ŭŮɜ ůɐɛŬɘɜŮ ɧŰɘ ɐŰŬɜ 
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əŬəɞˊɞɘɖŰɏɠ, ɞɨŰŮ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɐŰŬɜŮ ůəɚɖɟɞɑ. ȼ ɓɑŬ ɐŰŬɜ ɏɜŬ 

ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ŮɟɔŬɚŮɑɞ. ȼ ůɡɛɓɞɚɘəɐ ɓɑŬ, ɔɘŬŰɑ ɗŮɤɟɞɨůŬɜ ɧŰɘ Űɞ ɝɨɚɞ ɏɓɔŬɘɜŮ 

Ŭˊɧ Űɞɜ ˊŬɟɎŭŮɘůɞ.  

ȰɟɢŮŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɖ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ, ŬɜŬŰɟɏˊŮɘ ŬɡŰɐ 

Űɖɜ ŮɟɔŬɚŮɘɞɗɐəɖ əŬɘ ɛŬɠ ɓɎɕŮɘ ůŮ ɛɘŬ ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐ əŬŰɎůŰŬůɖ. 

ȸɚɏˊŮŰŮ ˊɩɠ ůɖɛŬůɘɞŭɞŰɞɨůŬɜ Űɖ ɕɤɐ Űɞɡɠ ŮəŮɑɜɞɘ ɞɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ, ŮəŮɑɜɖ Űɖɜ 

ˊŮɟɑɞŭɞ ɞɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ŬɡŰɞɑ. ɀŮ ɏɜŬ ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Űɟɧˊɞ. ɄɘůŰŮɨŬɜ ɧŰɘ 

əɎɜŬɜ Űɞ əŬɚɧ. ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, ůɡɜŭɏŮŰŬɘ əŬɘ ɛŮ ɎɚɚŮɠ ŰɎůŮɘɠ, ŭɖɚŬŭɐ 

ɛŮ Űɘɠ ɛŬɗɖůɘŬəɏɠ ŭɡůəɞɚɑŮɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ɐŰŬɜ ŬɜŬɔɜɤɟɘůɛɏɜŮɠ əɎˊɞŰŮ. ɈˊɐɟɢŬɜ 

ɛŬɗɖŰɏɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɔɟɎűŬɜŮ ɧɚŬ ŰŬ Ů ɛŮ Űɞɜ ɑŭɘɞ Űɟɧˊɞ. ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɐŰŬɜ ɏɜŬɠ 

ɛŬɗɖŰɐɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ɐɝŮɟŮ ɞɟɗɞɔɟŬűɑŬ. ȯɟŬ ŬɡŰɧɠ ɐŰŬɜŮ əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɡ ɛŮŰɎ 

ŭɘɏɟɟŮŮ Ŭˊô Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɔɘŬŰɑ ɐŰŬɜ ŬɜɞɟɗɧɔɟŬűɞɠ əŬɘ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ 

ˊɟɞɢɤɟɐůŮɘ Űɖ ɔɚɩůůŬ.  

ȰɟɢɞɜŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ŰŬ ŭɘŬɔɜɤůŰɘəɎ ŮɟɔŬɚŮɑŬ ɔɘŬ Űɘɠ ɛŬɗɖůɘŬəɏɠ 

ŭɡůəɞɚɑŮɠ əŬɘ ˊɟɎɔɛŬŰɘ ŬɜŬŰɟɏˊɞɡɜ ɧɚɖ Űɖ ůŰŬŭɘɞŭɟɞɛɑŬ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ ɞɘ 

ɞˊɞɑɞɘ ɏɢɞɡɜ ŮɔɜɤůɛɏɜŮɠ ɛŬɗɖůɘŬəɏɠ ŭɡůəɞɚɑŮɠ, ɔɘŬŰɑ ŰɧŰŮ Ŭəɟɘɓɩɠ ŭŮɜ 

ŮɑɢŬɛŮ ŰŬ ŮɟɔŬɚŮɑŬ.  

ŪŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ˊŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

ɛɐˊɤɠ ɡˊɐɟɢŮ ůŰɞ ˊŬɟŮɚɗɧɜ əŬɘ ŭŮɜ Űɖɜ ɔɜɤɟɑɕŬɛŮ ɐ Űɖɜ ɏɢɞɡɛŮ ůɐɛŮɟŬ 

ŰŬɡŰɞˊɞɘɐůŮɘ ɛŮ ɏɜŬɜ Űɟɧˊɞ ɑůɤɠ əŬɘ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ əŰɚ.; ȷɡŰɧ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɞ ɚɏɤ 

ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɐ Űɖɜ Ůɝɏɚɘɝɖ ɧɚɖɠ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ 

ŮɟɔŬɚŮɘɞɗɐəɖɠ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ əŬɘ ɜŬ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ űŬɘɜɧɛŮɜŬ, ɜŬ ŰŬ 

ŰŬɡŰɞˊɞɘɞɨɛŮ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɜŬ ˊŬɟŮɛɓŬɑɜɞɡɛŮ ŭɟŬůŰɘəɎ əŬɘ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ. 

ũɘŬŰɑ ɝɏɟŮŰŮ, ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ 

əŬŰŬůəŮɡɏɠ əŬɘ ɏɢɞɡɜ ˊɑůɤ ůɖɛŬůɑŮɠ, ɏɢɞɡɜ ˊɑůɤ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɎ, ˊɞɚɘŰɘəɎ, 

ŬəɧɛŬ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘůɛɘəɎ ůɡɛűɟŬɕɧɛŮɜŬ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɔɘŬ ɜŬ əɚŮɑůɤ ɛŮ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɖ ɛɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ Űɞɡ ɏɟɔɞɡ ˊɞɡ ˊŬɟɏɢŮŰŬɘ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ˊɞɚɨ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ. ȷɡŰɧ ŮəűɟɎůŰɖəŮ ɎɚɚɤůŰŮ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮɛˊŮɘɟɘəɐ 

ɏɟŮɡɜŬ, ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ ˊɞɡ əɎɜɞɡɛŮ, ɖ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ əŬɘ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɡˊɞŰɑɛɖůɖ, ɖ ɛɘůɗɞɚɞɔɘəɐ ŮɝŬɗɚɑɤůɖ əŬɘ ɖ űŰɤɢɞˊɞɑɖůɖ, ɞ 

ŭɘɞɘəɖŰɘəɧɠ ŬɡŰŬɟɢɘůɛɧɠ əŬɘ ɞ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɧɠ ɏɚŮɔɢɞɠ, ɖ ɗŮůɛɘəɐ ŬŭɘŬűɞɟɑŬ 

əŬɘ ɖ ŬˊɞɡůɑŬ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ.  
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ɇŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ ŬɡŰɎ ɚɞɘˊɧɜ Ŭˊɧ Űɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŮɑɜŬɘ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əɞɜŰɎ ůŰɘɠ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ, ɔɘŬŰɑ Ŭəɟɘɓɩɠ 

ŬɜŰŬɜŬəɚɞɨɜ Űɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɔɜɤɟɑɕɞɡɜŮ ŰŬ 

ůɢɞɚŮɑŬ ɛɏůŬ ůŰɖɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰɎ Űɞɡɠ. ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ əɘɜɞɨɛŬůŰŮ 

ůŮ ɛɘŬ ˊŮɟɘɞɢɐ ˊɞɡ ůɢŮŭɧɜ ɏɢɞɡɛŮ ɢŬɟŰɞɔɟŬűɐůŮɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɐ Űɏɚɞɠ ˊɎɜŰɤɜ burnout ɛɏůŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, 

Űɞ ɞˊɞɑɞ, ɧˊɤɠ ůŬɠ ŮɑˊŬ, ŮɛűŬɜɑɕŮɘ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ŮəɚŮəŰɘəɐ ůɡɔɔɏɜŮɘŬ ɛŮ 

Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ.  

ȾŬɘ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮŰŮ ɧŰɘ ŬəɧɛŬ ɓɎɕɞɡɛŮ əŬɘ ɎɚɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ɛɏůŬ 

ůŰɖ ůɡɕɐŰɖůɖ, ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɛŮɑɜɤ ɛɧɜɞ ɚɑɔɞ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, ůŰɖɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ, ůŰɞ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ Ůŭɩ bullet. ȼ ŰŮɚŮɘɞɛŬɜɑŬ əŬɘ ɞ ˊɚɖɗɤɟɘůɛɧɠ ˊɟɞůɧɜŰɤɜ. ȷɡŰɧ 

ɚɞɘˊɧɜ əŬɘ ɖ ŰŮɚŮɘɞɛŬɜɑŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŮɜŰɧɠ ŮɘůŬɔɤɔɘəɩɜ, ŬɚɚɎ ɓɚɏˊŮŰŮ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚŮɠ ˊɚɖɗɤɟɘůŰɘəɏɠ ŰɎůŮɘɠ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ůŰɖɜ 

ŬɜŬɕɐŰɖůɖ ˊɟɞůɧɜŰɤɜ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ŮˊɘɛɞɟűɩůŮɘɠ, ˊɘůŰɞˊɞɘɐůŮɘɠ, ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Űɘ əɎɜɞɡɜ; ȾɟɑɜɞɡɜŮ Űɖ ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖ ɐ Űɖɜ Ůɝɏɚɘɝɖ ɛɏůŬ ůŰɖ 

ŭɘɞɘəɖŰɘəɐ ɘŮɟŬɟɢɑŬ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ŪŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ˊŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɨ ŮɑɜŬɘ Űɞ əŬəɧ; ȹɘŬ ɓɑɞɡ 

ɛɎɗɖůɖ, ɎɟŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ůŮ ɛɑŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŬɜŬɕɐŰɖůɖɠ ˊɟɞůɧɜŰɤɜ, 

Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟɞůɢɞɚɘəɐ ɖɚɘəɑŬ ɛɏɢɟɘ Űɞ ɓŬɗɨ ɔɐɟŬɠ. ūɞɓɞɨɛŬɘ ɧɛɤɠ ɧŰɘ ŬɡŰɧ 

ɏɢŮɘ ɏɜŬɜ ŮɟɔŬɚŮɘŬəɧ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ, ŭɖɚŬŭɐ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ ɛɘŬ ŰɎůɖ ɔɘŬ 

ŬˊɞŭɞŰɘəɧŰɖŰŬ, ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ɎɜŮɡ ˊŮɟɘŮɢɞɛɏɜɞɡ əŬɘ ɞŭɖɔŮɑ ůŮ ɛɑŬ 

ŮɟɔŬɚŮɘŬəɐ ŮˊɘŰŮɚŮůŰɘəɧŰɖŰŬ.  

ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ əŬŰŬɚɐɔŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ 

ɣɡɢŬɜŬɔəŬůɛɧɠ əŬɘ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬ ˊɟɘɜ, ɧŰɘ ɞ ˊɐɢɖɠ ŬɜŮɓŬɑɜŮɘ 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ ɧůɞ ˊɟɏˊŮɘ, ɛŮ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ ŬɡŰɧ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ 

əɞɘɜɤɜɘəɐ əŬŰŬůəŮɡɐ. ȳŰŬɜ ɞ ˊɐɢɖɠ ŬɜŮɓŬɑɜŮɘ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ ɧůɞ ˊɟɏˊŮɘ ˊɎɜŰŬ 

ɗŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əɎˊɞɘɞɘ ˊɞɡ ɗŬ ŮɑɜŬɘ əɎŰɤ Ŭˊɧ ŬɡŰɧɜ Űɞɜ ˊɐɢɖ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ 

ˊɟɞůɏɝŰŮ, ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ Űɘɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ, Űɘɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ, Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘůɛɘəɏɠ 

ŬɜɘůɧŰɖŰŮɠ, ɔɘŬŰɑ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɑůŮɠ ŮɡəŬɘɟɑŮɠ ɗŮɤɟɖŰɘəɎ ŬɚɚɎ ɧŰŬɜ 

ɑůŮɠ ŮɡəŬɘɟɑŮɠ ɐ Űɡˊɘəɏɠ ŮɡəŬɘɟɑŮɠ ŭɑɜɞɜŰŬɘ ůŮ Ŭˊɟɘɧɟɘ Ɏɜɘůɞɡɠ, 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɖɛɏɜɞɡɠ, ůŮ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ŰŬ ɑŭɘŬ ɛɏůŬ, ɎɟŬ 

ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ˊɩɠ əŬŰŬɚɐɔɞɡɜ; ȾŬŰŬɚɐɔɞɡɜŮ ůŮ ɛɘŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŬɜŬˊŬɟŬɔɤɔɐɠ 

Űɤɜ ɐŭɖ ɡˊŬɟɢɞɡůɩɜ ŬɜɘůɞŰɐŰɤɜ.  
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ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ˊɞɘŬ ɎɚɚŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŮɜŰɞˊɑůɞɡɛŮ 

ůɐɛŮɟŬ ɛɏůŬ ůô ŬɡŰɐ Űɖ ůɡɕɐŰɖůɖ; Ƀɘ ˊɞɚɡɎɟɘɗɛŮɠ ŰɎɝŮɘɠ. ȼ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɎ 

əŬɘ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ɏɜŰŬɝɖɠ. ȼ ɏɜŰŬůɖ Űɤɜ ɛŬɗɖůɘŬəɩɜ ŭɡůəɞɚɘɩɜ, ɞɘ ůɡɢɜɏɠ 

ŬɚɚŬɔɏɠ, ŰŬ ŬɜŬɚɡŰɘəɎ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ ůŰŬ ŮɔɢŮɘɟɑŭɘŬ, ůŰɘɠ ŭɘŭŬəŰɘəɏɠ ɛŮɗɧŭɞɡɠ, 

ɞ űɧɟŰɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ɞ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɧɠ ɏɚŮɔɢɞɠ, ɞɘ ˊɘɏůŮɘɠ Űɤɜ ɔɞɜɏɤɜ əŬɘ Űɤɜ 

əɖŭŮɛɧɜɤɜ. ȳɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮˊɘəŮɑɛŮɜɤɜ ŬɚɚŬɔɩɜ əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ 

űɞɟɏɠ ŬɡŰɧ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ Űɖɠ ˊŬɔɑŭŮɡůɖɠ ůŮ ɛɘŬ ŮɟɔŬůɑŬ ɢɤɟɑɠ ˊɟɞɞˊŰɘəɏɠ.  

ȺɑɜŬɘ ɚɞɘˊɧɜ ůŰɞɘɢŮɑŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ ˊɟɎɔɛŬŰɘ ɏɜŬ 

ˊɚŬɑůɘɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɓɘɩɜŮŰŬɘ ɧɢɘ ɛɧɜɞ ůŰɖɜ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ˊɞɚɚɏɠ 

űɞɟɏɠ əŬɘ ůŰɖ ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ əŬɘ ůŰɖɜ ŰɟɘŰɞɓɎɗɛɘŬ, ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ əŬɘ ŮəŮɑ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ ŬůűŬɚɘůŰɘəɏɠ ŭɘəɚŮɑŭŮɠ. ȾŬɘ ŮəŮɑ ůŬɠ ˊɚɖɟɞűɞɟɩ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ, ɛɏůŬ ɞɘ əŬɗɖɔɖŰɏɠ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ 

əɡɜɖɔɞɨɜ Űɞ ɏɜŬ paper ɛŮŰɎ Űɞ Ɏɚɚɞ. ɇɖ ɛɑŬ ŭɖɛɞůɑŮɡůɖ ɛŮŰɎ Űɖɜ Ɏɚɚɖ. ȾŬɘ 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɏɢɞɡɜ əŬŰŬɚɐɝŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŮˊɘŰŮɚŮůŰɘəɎ ɧɟɔŬɜŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ 

ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ ɛɧɜɞ ɛŮ excel, ɛŮ ˊɟɞɦˊɞɚɞɔɘůɛɞɨɠ əŬɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ əŬɛɑŬ ůɢɏůɖ 

ɛŮ Űɞ ɏɟɔɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ əŬɚɞɨɜŰŬɘ ɜŬ əɎɜɞɡɜ, ŭɖɚŬŭɐ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ əŬɘ Űɖ 

ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ.  

Ƀɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ɞɘ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ɛŮ ŭɘŬɣŮɨůɞɡɜ ɐ 

ɜŬ ɛŮ ŮˊŬɚɖɗŮɨůɞɡɜ ůŰɖɜ ˊɞɟŮɑŬ. ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ əɟɑůɘɛɞ ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

Űɖɜ əɞɘɜɤɜɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ɚɏɤ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ˊɞɚɚɏɠ 

űɞɟɏɠ ŭɑɜŮŰŬɘ ɖ Ŭɑůɗɖůɖ ˊɤɠ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ŬűɞɟɎ ɛɧɜɞ ɎŰɞɛŬ əŬɘ 

ɛŮɛɞɜɤɛɏɜŬ ɡˊɞəŮɑɛŮɜŬ. ȾŬɘ əŬəɩɠ əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ ɏɜŰɞɜɖ 

ɣɡɢɞɚɞɔɑɕɞɡůŬ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ.  

ɇɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ ŬɡŰɧ; ɆɖɛŬɑɜŮɘ, ŭɖɚŬŭɐ, ɧŰɘ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ əŬɘ 

Űɞ ɛŮɛɞɜɤɛɏɜɞ ɡˊɞəŮɑɛŮɜɞ ɧŰŬɜ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɜŰŬˊŮɝɏɚɗŮɘ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖ 

ůɡɜɗɐəɖ űŰŬɑŮɘ ɔɘô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊŮŰɨɢŮɘ. ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ Ůŭɩ ɧɚɖ ŬɡŰɐ 

ɖ ˊɑŮůɖ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŮůɤŰŮɟɘəŮɨŮŰŬɘ ůŰɞ ɛŮɛɞɜɤɛɏɜɞ ɡˊɞəŮɑɛŮɜɞ ˊɞɡ ůŰɖɜ 

ˊɟɞəŮɘɛɏɜɖ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ŮɑɜŬɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ɎɟŬ ɧɚɖ ɖ Ɏɚɚɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ɔɘŬ 

Űɘɠ əŬŰŬůəŮɡɏɠ, ɔɘŬ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ, ɔɘŬ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ ŮűŬɟɛɧɕɞɜŰŬɘ, ˊɞɚɚɏɠ 

űɞɟɏɠ ɞɡŭŮŰŮɟɞˊɞɘŮɑŰŬɘ, ɔɑɜŮŰŬɘ ɞɡŭɏŰŮɟɖ, əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŮɑɜŬɘ ŬɜɏɔɔɘɢŰɖ.  

ũɘô ŬɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɧŰɘ əɡɟɑɤɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɖ 

Ŭɜɗɟɤˊɞɚɞɔɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɘɞ ůɖɛŬɜŰɘəɐ ɔɘŬŰɑ ɏˊɟŮˊŮ Ɏɚɚɞɘ ɢɩɟɞɘ ɞɘ 

ɞˊɞɑɞɘ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɜ Űɞ ɑŭɘɞ ůɨɜŭɟɞɛɞ əŬɘ ɛŮ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ 

ɏɜŰŬůɖ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɔɘŬŰɟɞɑ, ɞɘ ɜɞůɖɚŮɡŰɏɠ, ŬəɧɛŬ əŬɘ ɞɘ ŬůŰɡɜɞɛɘəɞɑ əŬɘ ɞɘ 
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ŭɘəŬůŰɘəɞɑ, ůŬɠ ˊɚɖɟɞűɞɟɩ ɧŰɘ ɔɑɜɞɜŰŬɘ əŬɘ ŮəŮɑ ɏɟŮɡɜŮɠ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ɔɘŬŰɑ ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ ɛŮ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ, ɛŮ Űɖ 

ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ɛɏůŬ ůŮ ůəɚɖɟɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ, ɎŰɞɛŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ůŰɖɜ 

ŬˊŮɝɎɟŰɖůɖ, ɎŰɞɛŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ůŮ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ɡˊɖɟŮůɑŮɠ.  

ȳɚŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ŬɡŰɎ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ ɛŬɠ ŭŮɑɢɜɞɡɜ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

Ŭəɟɘɓɩɠ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɧɢɘ ɛɞɜɞɛŮɟɩɠ ůŬɜ ɏɜŬ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɧ 

ůɨɜŭɟɞɛɞ, ŬɚɚɎ ůŮ ɏɜŬ ŮɡɟɨŰŮɟɞ əɞɘɜɤɜɘəɧ, ˊɞɚɘŰɘəɧ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘůɛɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ.  

ȷɜ ŰɩɟŬ ɏɢɞɡɛŮ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɜŬ ŬɜŬɕɖŰɐůɞɡɛŮ ŮɜŬɚɚŬəŰɘəɏɠ 

ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŮɠ ŬɜɎŭɟŬůɖɠ, ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬ ˊɟɘɜ, ŬɟəŮɑ ɏɜŬɠ ɞŭɘəɧɠ ɢɎɟŰɖɠ 

ŬŰɞɛɘəɐɠ Ůˊɘɓɑɤůɖɠ; ȸɚɏˊɞɜŰŬɠ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ əŬɘ ɛŮ Ŭűɞɟɛɐ Űɞ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ əŬɘ ɛŮ ɎɚɚŮɠ ŬɜŬɕɖŰɐůŮɘɠ, ɏűŰŬůŬ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ɜŬ ɓɚɏˊɤ 

ůɡɜŰŬɔɏɠ ɧŰɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɎɟɞɡɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɓɘŰŬɛɑɜŮɠ, ɜŬ əɎɜɞɡɜŮ 

Űɕɧəɘɜɔə, ɜŬ əɎɜɞɡɜŮ ɔɘɧɔəŬ, ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɢŬɚɎɟɤůɖ, ɜŬ ŮɛˊɚɞɡŰɑůɞɡɜ Űɞɜ 

ŮɚŮɨɗŮɟɞ ɢɟɧɜɞ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ŬɜŰɏɝɞɡɜ ɧɚɞ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɡűɑůŰŬɜŰŬɘ ɛɏůŬ 

ůŰɞɡɠ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨɠ ɢɩɟɞɡɠ.  

ȿɞɘˊɧɜ, əŬɛɑŬ ŬɜŰɑɟɟɖůɖ. ȷɠ ŭɞɨɛŮ ŬəɧɛŬ əŬɘ ŬɡŰɐ Űɖ ŭɘɎůŰŬůɖ 

ɖ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ˊɩɠ ɜŬ Űɞ ˊɞɨɛŮ (;), ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ŭɘɎůŰŬůɖ ˊɞɡ ɛŮɘɩɜŮɘ 

ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ Űɖɜ ɏɜŰŬůɖ. ȷɜ ɧɛɤɠ ŬˊɞůɡɜŭŮɗŮɑ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ əŬɘ 

ˊɎɛŮ ůŮ ɛɑŬ ŰɏŰɞɘŬ ɛɧɜɞ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ, ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮůŰŮ ɧŰɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ŮɚˊɑŭŬ. 

ȹɖɚŬŭɐ Űɞ ɑŭɘɞ ɕɐŰɖɛŬ ɗŬ ŮˊŬɜɏɟɢŮŰŬɘ ɛŮ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ ɏɜůŰŬůɖ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ 

ˊɟɎɔɛŬŰɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ Űɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɛɓɚɨɜŮɘ ɞɡůɘŬůŰɘəɎ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

ȾŬŰɎ Űɖɜ ŰŬˊŮɘɜɐ ɛɞɡ Ɏˊɞɣɖ ůɢŮŭɧɜ 30 ɢɟɧɜɘŬ ůŰɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ Ŭˊô ɧɚŮɠ Űɘɠ ɓŬɗɛɑŭŮɠ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ˊɞɚɚɎ ɢɟɧɜɘŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ 

ɏɟŮɡɜŬ, ɔɘŬ ɜŬ ŮɑɛŬɘ Ůɘɚɘəɟɘɜɐɠ ɏɢɤ əŬɘ Űɖɜ Űɘɛɐ ůŰɖ ɕɤɐ ɛɞɡ ɜŬ ɏɢɤ ŭɘŭɎɝŮɘ 

ŭŬůəɎɚɞɡɠ 9 ɢɟɧɜɘŬ ůŰɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ ȹɡŰɘəɐɠ ɀŬəŮŭɞɜɑŬɠ əŬɘ ŭŬůəɎɚɞɡɠ 

əŬɘ ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɨɠ. ɃˊɧŰŮ ŮɑɛŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əɞɜŰɎ ůŰɖɜ əɞɡɚŰɞɨɟŬ ŬɡŰɞɨ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɢɩɟɞɡ əŬɘ ɓɘɩɜɤ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ Űɘɠ ŬɔɤɜɑŮɠ Űɞɡ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ 

ɢɟɧɜɘŬ, ŬəɧɛŬ əŬɘ Ŭˊɧ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɏɠ ɗɏůŮɘɠ ɧˊɤɠ ŰɩɟŬ əɘɜɞɨɛŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ 

ůŰɞ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ.  

ȼ ŬɚɚŬɔɐ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰɞɠ ůŰɞɜ Űɟɧˊɞ Ɏůəɖůɖɠ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ. ɄɟɧəŮɘŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɔɘŬ ɛɘŬ Ɏɚɚɖ əɞɡɚŰɞɨɟŬ 

ˊɟɞůɏɔɔɘůɖɠ. ȷɡŰɧ ɜɞɛɑɕɤ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ ɚŮɑˊŮɘ Ŭˊɧ Űɖ ůɡɜɞɚɘəɧŰŮɟɖ ůɡɕɐŰɖůɖ, 
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ɧɢɘ ɛɧɜɞ ůŰɖ ɢɩɟŬ ɛŬɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ ŭɘŮɗɜɩɠ. Ƀɘ ŭɞɛɘəɞɑ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɞɑ əŬɘ ɞɘ 

ɗŮůɛɘəɏɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ɩůŰŮ ɜŬ ŮˊŬɜŬˊɟɞůŭɘɞɟɘůŰŮɑ ɞ ɟɧɚɞɠ, ɖ ŬˊɞůŰɞɚɐ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɖ ŬɚɚŬɔɐ ůŰɞ əɞɘɜɤɜɘəɧ Űɞɡɠ ůŰɎŰɞɡɠ.  

Ƀɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ Űɞ ŮɑˊŬɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɤɟŬɑŬ. Ʉɞɘɞ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

əɞɘɜɤɜɘəɧ ůŰɎŰɞɡɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůɐɛŮɟŬ; ȸɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ 

ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŭŮɜ ɏɢŮɘ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɜŬ ˊŮɑůŮɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɔɘŬ 

Űɖɜ ŰŮɢɜɞɔɜɤůɑŬ ˊɞɡ əŬŰɏɢŮɘ, ɔɘŬ Űɖɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ ɔɜɩůɖ ˊɞɡ ɏɢŮɘ, ɔɘŬ Űɖɜ 

əŬŰɎɟŰɘůɖ ˊɞɡ ɏɢŮɘ. ȷɛűɘůɓɖŰŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ ɔɞɜŮɑɠ, Ŭˊɧ ůɢɞɚɘŬůŰɏɠ Űɤɜ social 

media, Ŭˊɧ ɞˊɞɘɞɜŭɐˊɞŰŮ ɎůɢŮŰɞ ɐ ɚɘɔɧŰŮɟɞ ůɢŮŰɘəɧ əŬɘ ŬɡŰɧ ɓɚɏˊŮŰŮ 

ˊɚɐŰŰŮɘ Ůɡɗɏɤɠ Űɞ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ Űɞɡ əɨɟɞɠ.  

ɀɖɜ ɡˊɞŰɘɛɞɨɛŮ əŬɗɧɚɞɡ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, Űɖ ɛɘůɗɞɚɞɔɘəɐ 

ŬɜŬɓɎɗɛɘůɖ. Ⱥɔɩ ɗŮɤɟɩ, ɚɞɘˊɧɜ, ɖ űŰɤɢɞˊɞɑɖůɖ əŬɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɖ 

ɛɘůɗɞɚɞɔɘəɐ ɡˊɞŰɑɛɖůɖ, ɖ ŬˊŬɝɑɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŬˊɞůɡɜŭɏŮŰŬɘ Ŭˊô ɧɚɖ Űɖɜ 

Ɏɚɚɖ ůɡɕɐŰɖůɖ, ɔɘŬŰɑ Ŭɜ ɛɘɚɐůŮɘ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ əɎˊɞɘɞɠ ɔɘŬ Űɖ ɛɘůɗɞɚɞɔɘəɐ 

ŬɜŬɓɎɗɛɘůɖ ɗŮɤɟŮɑŰŬɘ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ůɡɜŰŮɢɜɘŬəɧ ŬɑŰɖɛŬ. ȳɢɘ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ůɡɜŰŮɢɜɘŬəɧ 

ŬɑŰɖɛŬ. ȺɑɜŬɘ ɧɟɞɠ ɨˊŬɟɝɖɠ. ɇɞ ɜŬ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ ɕŮɘɠ ŬɝɘɞˊɟŮˊɩɠ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ ůɞɡ.  

ũɘô ŬɡŰɧ ŬɜɏűŮɟŬ Űɖɜ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖ Űɖɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ˊɞɡ ɗɏŰŮɘ 

Ŭəɟɘɓɩɠ ɏɜŬ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞ ɡˊŬɟɝɘŬəɧ ɕɐŰɖɛŬ, ŬəɧɛŬ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ɖ ɞˊɞɑŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰŮɑ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ əŬɘ 

ůɡɛˊŰɤɛŬŰɘəɎ. ȹɖɚŬŭɐ ɜŬ ˊŬɠ ůŮ ɏɜŬ əŬɚɧ ɣɡɢɞɗŮɟŬˊŮɡŰɐ ɐ ůŮ ɏɜŬɜ əŬɚɧ 

ůɨɛɓɞɡɚɞ ɐ ůŮ ɏɜŬɜ əŬɚɧ ɔɘŬŰɟɧ əŬɘ ɜŬ ůŮ ɓɞɖɗɐůŮɘ.  

ɇɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ, ˊɘůŰɏɣŰŮ ɛŮ, 

ɛŮ ŭɞɛɘəɏɠ əŬɘ ɗŮůɛɘəɏɠ ˊŬɟŬəŬŰŬɗɐəŮɠ əŬɘ Űɞ ˊɘɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ ɜŬ 

ŭɞɨɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ Űɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, ůŰɞɜ 21ɞ ŬɘɩɜŬ əŬɘ Űɖɜ 

ˊɞɘɧŰɖŰŬ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ əɡɟɑɤɠ ɛɏůŬ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ. ȷɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɔŬɛŮ əɎˊɞŰŮ 

ɚŮɘŰɞɨɟɔɖɛŬ ɓɚɏˊŮŰŮ ɏɢŮɘ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůŰŮɑ ɖ ɞɟɞɚɞɔɑŬ ˊɘŬ əŬɘ Űɞ ɚɏɛŮ 

ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ. Ⱥŭɩ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ ɛɘŬ ŭɘŬűɤɜɑŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ əŬɘ ůŰɖ 

ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ, əŬŰɎ ˊɧůɞ ŮɑɜŬɘ ɚŮɘŰɞɨɟɔɖɛŬ - əŬŰɎ ˊɧůɞ ŮɑɜŬɘ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ. ȾŬɘ 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɚɏɛŮ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ, ŬəɧɛŬ əŬɘ Ůɔɩ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɩ Űɞɜ ɧɟɞ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ 

ůɡɜŮɜɜɞɖɗɞɨɛŮ ɛɏůŬ ůŰɖ ŭɘŮɗɜɐ ůɡɕɐŰɖůɖ. ȷɚɚɎ ɓɚɏˊŮŰŮ Ůŭɩ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ 

ɛŮŰŬŰɧˊɘůɖ ɖ ɞˊɞɑŬ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůŬɠ ŮɑˊŬ ˊɟɘɜ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬɚŮɘŬəɐ 
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ŮˊɘŰŮɚŮůŰɘəɧŰɖŰŬ, ŭɖɚŬŭɐ Űɘ ŮɑɜŬɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ; ȺɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ŬˊɚɎ ɡˊɎɚɚɖɚɞɠ 

ɛɘŬɠ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɑŬɠ ɛŮ Űɖ ɚɞɔɘəɐ Űɞɡ ŮɜŰɏɚŮůɗŬɘ (;) ɐ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ˊŬɘŭŬɔɤɔɧɠ 

ɛŮ ɧɟŬɛŬ, ɛŮ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůŬɠ ŮɑˊŬ, ɛŮ Űɖɜ 

Ŭɜɗɟɤˊɞɚɞɔɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ; ɁŬ ŬɜŬˊŰɨɝŮɘ, ŭɖɚŬŭɐ, Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɐ Űɖɜ 

Ŭɜɗɟɤˊɞɚɞɔɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ ɛɏůŬ ůŰɘɠ ŰɎɝŮɘɠ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɖ ůɨɜŭŮůɖ Űɖɠ ŮɡɟɨŰŮɟɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ŬɚɚɞŰɟɑɤůɖɠ 

ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɗɧɚɞɡ ŰɡɢŬɑŬ ɛŮ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ. ɄɟɎɔɛŬŰɘ 

ŮɛűŬɜɑɕŮɘ əŬɘ ŮəɚŮəŰɘəɐ ůɡɔɔɏɜŮɘŬ ŬɚɚɎ ŬəɧɛŬ əŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ ˊɟɞůɤˊɞəŮɜŰɟɘəɏɠ 

ɐ Űɘɠ ŮɟɔŬůɘɞəŮɜŰɟɘəɏɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮůŰɘɎůɞɡɛŮ ůŰŬ ŮɡɟɨŰŮɟŬ 

ůɡɛˊŰɩɛŬŰŬ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɘəɐɠ ˊŬɗɞɚɞɔɑŬɠ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ ůŰɞɜ 21ɞ 

ŬɘɩɜŬ. ȾŬɘ əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ əŬɘ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ ɞ ɢɩɟɞɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɞűŮɑɚɞɡɜ ɜŬ ŬɜŬɛŮŰɟɖɗɞɨɜ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɜŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗɞɨɜ 

ŮɜŮɟɔɖŰɘəɎ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůô ŬɡŰɐɜ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ Űɖɠ ŬůɎűŮɘŬɠ, ŬɡŰɐ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ Űɖɠ 

ůɨɔɢɡůɖɠ, ɞ Zygmunt Bauman ɛŬɠ ŬɜɏűŮɟŮ Űɞɜ ɧɟɞ ɟŮɡůŰɐ ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ.  

ȷɡŰɐ ɖ ɟŮɡůŰɧŰɖŰŬ, ɖ ŬɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ ŬɡŰɧ 

ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɞ ȾŬůŰɞɟɘɎŭɖɠ Ɏɜɞŭɞ Űɖɠ ŬůɖɛŬɜŰɧŰɖŰŬɠ. ȸɚɏˊɞɡɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, 

ˊŬɜŰɞɨ ɛɘŬ ůɢŮŰɘəɞˊɞɑɖůɖ, ɛɘŬ ŬˊɟɞůŭɞɟɘůŰɑŬ Űɤɜ Ŭɝɘɩɜ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ 

ˊɟɞůɏɝŰŮ Űɖɜ Ŭˊɞɗɏɤůɖ Űɞɡ ŮɔɤɘůŰɘəɞɨ ɡˊɞəŮɘɛŮɜɘůɛɞɨ. ȾɎˊɞŰŮ əɎɜŬɜŮ 

ŬɔɩɜŬ ůŰɖ űɘɚŮɚŮɨɗŮɟɖ ˊŬɟɎŭɞůɖ Űɖɠ ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬɠ ɔɘŬ ŰŬ ŬŰɞɛɘəɎ 

ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ, ůɐɛŮɟŬ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ Űɞ ɎŰɞɛɞ ɏɢŮɘ ŮəűɡɚɘůŰŮɑ ůŮ ŮɔɤɘůŰɘəɐ 

ɡˊɞəŮɘɛŮɜɘəɧŰɖŰŬ. ȺɑɜŬɘ əɎŰɘ ˊɘɞ ɓŬɗɨ, ˊɘɞ ůəɞŰŮɘɜɧ əŬɘ ŮɘɚɘəɟɘɜɎ ŮəŮɑ ˊɘůŰŮɨɤ 

ŮɑɜŬɘ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ.  

ȾŬɘ ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɛɘŬ ŬˊŬɝɑɤůɖ ɔɘŬ əɎɗŮ ůɡɚɚɞɔɘəɧ 

ˊɟɧŰŬɔɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮˊɘɢŮɘɟŮɑ ɐ ůəɏűŰŮŰŬɘ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɛɘŬ əŬɚɨŰŮɟɖ ɛɏɟŬ ɔɘŬ 

ɧɚɞɡɠ, ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ əŬɗɞɚɘəɏɠ ŬűɖɔɐůŮɘɠ ůŰɖ ɛŮŰŬɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ Űɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ; 

ɁŬ ɏɢɞɡɜ ɡˊɞɢɤɟɐůŮɘ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɜŬ ɚɞɘŭɞɟɞɨɜŰŬɘ, ɜŬ ŬˊŬɝɘɩɜɞɜŰŬɘ, ɜŬ 

ŬɛűɘůɓɖŰɞɨɜŰŬɘ əŬɘ Ůŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ɜɞɛɑɕɤ ŮɑɜŬɘ Űɞ əɟɑůɘɛɞ ɛɏɟɞɠ Űɖɠ ůɡɕɐŰɖůɖɠ. 

ȺɑɜŬɘ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛɏůŬ ůô ŬɡŰɐɜ Űɖ ɜɏŬ ůɡɜɗɐəɖ. ȷɡŰɧ ˊɞɡ 

ɚɏɛŮ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŰŬɡŰɧŰɖŰŬ ˊɩɠ ŭɘŬɛɞɟűɩɜŮŰŬɘ, ˊɩɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŰɘɠ ˊɘɏůŮɘɠ ˊɞɡ Űɞɡɠ ŬůəɞɨɜŰŬɘ, ˊɞɘŬ ŮɑɜŬɘ ɖ ŮɘəɧɜŬ 

Űɞɡɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Űɞɡɠ ŬɜɎˊŰɡɝɖ əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɖ ŬɡŰɞŮɘəɧɜŬ 

Űɞɡɠ, ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ɟɤŰɐůɞɡɛŮ Űɞɡɠ ɑŭɘɞɡɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ˊɩɠ ŮɘůˊɟɎŰŰɞɡɜ Űɞɜ ŮŬɡŰɧ Űɞɡɠ, ɞɘ əŬɘɜɞɨɟɔɘŮɠ ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ, ɞɘ əŬɘɜɞɨɟɔɘŮɠ 
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ŭɡůəɞɚɑŮɠ, ˊɟɎɔɛŬŰɘ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɞɨŰŮ ɛɞɜɞɔɚɤůůɘəɎ, ɞɨŰŮ 

ɛɞɜɞɗɟɖůəŮɡŰɘəɎ, ɞɨŰŮ ɛɞɜɞˊɞɚɘŰɘůɛɘəɎ. ȺɑɜŬɘ ůɨɜɗŮŰŮɠ ˊŮɟɘɞɢɏɠ. 

ȷɡŰɎ ɚɞɘˊɧɜ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ ˊɟɎɔɛŬŰɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɜ 

ɜŬ ŰŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɜ ɞɨŰŮ əŬɜ ɛŮ Űɖ ɓŬůɘəɐ Űɞɡɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȷˊŬɘŰŮɑŰŬɘ 

ŭɘŬɟəɐɠ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ, Ůɔɩ ɗŬ ɐɛɞɡɜŬ ˊɞɚɨ Űɞɚɛɖɟɧɠ ɜŬ ɕɖŰɐůɞɡɜ əɎˊɞɘŬ 

ůŰɘɔɛɐ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɘůɢɨŮɘ əŬɘ ůŰŬ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ, Űɞ sabbatical, 

Űɖɜ ˊŮɟɘɞŭɘəɐ ɎŭŮɘŬ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ 5 ɢɟɧɜɘŬ. ɁŬ ɛɖɜ ˊɤ ŰɟɑŬ. ɀŮŰɎ Ŭˊɧ ŮűŰɎ 

ɢɟɧɜɘŬ, ɏůŰɤ. ɁŬ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ŬˊɞűɞɟŰɑɕɞɜŰŬɘ, ɜŬ əɎɜɞɡɜ əɎŰɘ ˊɞɡ Űɞɡɠ 

ŮɜŭɘŬűɏɟŮɘ. ȺɑɜŬɘ ŭɑəŬɘɞ ŬɑŰɖɛŬ, ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ Űɞ ɕɖŰɐůɞɡɜ.  

ȷɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ɖ ŬŰɞɛɘəɐ əŬɘ əɞɘɜɤɜɘəɐ Űɞɡɠ ŭɟɎůɖ, ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

Űɞɜ ɟɧɚɞ Űɤɜ ɞɟɔŬɜɤɛɏɜɤɜ ůɡɛűŮɟɧɜŰɤɜ, ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ Űɞ ɧŰɘ ŬɡŰɐ ɖ 

ŭɟɎůɖ ɔɑɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ ŭɨɞ ɛŮɔɎɚŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ, Ŭˊɧ ŭɨɞ ɛŮɔɎɚŮɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ŭɨɞ 

ɢɤɟɩɜ. ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ Űɘ ŭŮɑɢɜŮɘ; ȹŮɑɢɜŮɘ ɧŰɘ ŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ ůɐɛŮɟŬ ŮɑɜŬɘ 

ɛŬɗɖůɘŬəɎ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ, ɏɢɞɡɜ ɓɎɚŮɘ ɛɏůŬ ůŰɘɠ ŮˊŮɝŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡɠ əŬɘ Űɖɜ 

ŰŮəɛɖɟɘɤɛɏɜɖ ɔɜɩůɖ əŬɘ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ, ɎɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɞɘ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɘɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ɛɧɜɞ ůɡɜŰŮɢɜɘŬəɎ ŬɘŰɐɛŬŰŬ, ŭɞɛɞɨɜŰŬɘ ůŮ ɞɟɗɞɚɞɔɘəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ əŬɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ əɟɘŰɘəɎ, ŬɜŬůŰɞɢŬůŰɘəɎ Űɘɠ əŬŰŮɡɗɨɜůŮɘɠ Űɖɠ əɡɟɑŬɟɢɖɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ, ɖ ɞˊɞɑŬ ˊɟɞűŬɜɩɠ ŭɘŬɛɞɟűɩɜŮɘ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ɛɏůŬ 

ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ŰŬ ɡˊɞəŮɑɛŮɜŬ əŬɚɞɨɜŰŬɘ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůɞɡɜ. ȾŬɘ əɡɟɑɤɠ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ. ȾŬɘ ɖ əɡɟɑŬɟɢɖ ˊɞɚɘŰɘəɐ, əɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ ˊɘŬ əɚŮɘůŰɩɜ ůɡɜɧɟɤɜ. ȾŬŰŮɓŬɑɜŮɘ Ŭˊɧ Űɞ ˊŬɔəɧůɛɘɞ 

ŮˊɑˊŮŭɞ, Űɞ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɧ, Űɞ Ůɗɜɘəɧ, Űɞ ˊŮɟɘűŮɟŮɘŬəɧ, Űɞ Űɞˊɘəɧ əŬɘ űŰɎɜŮɘ 

əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ ŬɑɗɞɡůŬ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ɖ əŬŰɎŰŬɝɖ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Űɘ ŭŮɑɢɜŮɘ; ȹŮɑɢɜŮɘ 

ɧŰɘ ɞ ɛŮɛɞɜɤɛɏɜɞɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ŬɜɡˊŮɟɎůˊɘůŰɞɠ, ɧůɞ əŬɘ ŬɜɗŮəŰɘəɧɠ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ, ɏɢŮɘ ɜŬ ůɖəɩůŮɘ ɧɚɖ ŬɡŰɐ Űɖɜ ɘŮɟŬɟɢɑŬ, ɖ ɞˊɞɑŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Űɞɜ 

ŬɔɜɞŮɑ ŮɜŰŮɚɩɠ. ũɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ Ŭəɟɘɓɩɠ ŭŮɜ ɚɞɔɑɕŮŰŬɘ ˊɞŰɏ ɞɨŰŮ ɖ ɗɏɚɖůɐ Űɞɡ, 

ɞɨŰŮ ɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ.  

ȯɟŬ, ɔɘô ŬɡŰɧ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ, ŬɔŬˊɖŰɏ ũɘɩɟɔɞ, ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ, 

ɓɎɕɞɡɛŮ Űɘɠ ŬűɖɔɐůŮɘɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɜŬ ůɡɛˊɚɖɟɩůɞɡɜŮ 

Űɞɡɠ ůŰŬŰɘůŰɘəɞɨɠ ˊɑɜŬəŮɠ. ȺɑɜŬɘ Űɞ ˊɘɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧ. ȳɢɘ ɜŬ Űɞɡɠ ˊɞɨɛŮ, ŬɚɚɎ 

ɜŬ Űɞɡɠ ŬəɞɨůɞɡɛŮ.  
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ȾŬɘ ɛŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ ɚɞɘˊɧɜ ɖ ˊɟɧəɚɖůɖ ɓɟɑůəŮŰŬɘ Ůŭɩ, əŬɘ 

Ůŭɩ ŬɜŬŭɨŮŰŬɘ əŬɘ ɖ ŮɡəŬɘɟɑŬ əŬɘ ůŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɔɘô ŬɡŰɐ Űɖɜ 

ˊɟɧůəɚɖůɖ ɜŬ ɛɞɘɟŬůŰɩ ɛŬɕɑ ůŬɠ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ɚɑɔŮɠ ůəɏɣŮɘɠ. ɁŬ ŮɑůŰŮ əŬɚɎ.  

ɆŰ. ɄȺɇɅȷȾȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ Űɞɜ ə. 

ȾŬɗɖɔɖŰɐ. ŪŬ ˊŬɟŬəŬɚɞɨůŬ ŰŬ ɛɏɚɖ Űɞɡ ŭŮɨŰŮɟɞɡ ɄɟɞŮŭɟŮɑɞɡ ɜŬ ɏɟɗɞɡɜ ɔɘŬ 

Űɖ ůɡɜɏɢɘůɖ Űɖɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ. ȺɑˊŬɛŮ ɜŬ ůɡɜŮɢɑůɞɡɛŮ.  

ȺɎɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ŬɜŰɑɟɟɖůɖ ŮˊŮɘŭɐ ŮɑɛŬůŰŮ ŬɟəŮŰɎ ŮəŰɧɠ ɢɟɧɜɞɡ 

ŮɑˊŬɛŮ ɜŬ ŮˊɤűŮɚɖɗɞɨɛŮ, ɜŬ ɛɖɜ ɔɑɜŮɘ Űɞ ŭɘɎɚŮɘɛɛŬ ɔɘŬ əŬűɏ, ɧˊɞɘɞɠ ɗɏɚŮɘ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɎɟŮɘ Ŭˊɏɝɤ əŬɘ ɜŬ ɏɟɗŮɘ ɛɏůŬ, ɔɘŬ ɜŬ ůɡɜŮɢɑůŮɘ ɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ 

ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ɛɖɜ ɓɔɞɨɛŮ ˊɞɚɨ ŮəŰɧɠ ɢɟɧɜɞɡ, ɛŮ ŭŮŭɞɛɏɜɞɡ ɧŰɘ əŬɘ Űɞ 

ŮɚŬűɟɨ ɔŮɨɛŬ ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɑˊɞɡ ůŰɘɠ 2 ɖ ɩɟŬ. ȳɢɘ, ɧɢɘ, ŭŮɜ ˊɟɞɓɚɏˊŮŰŬɘ Ŭˊô Űɞ 

ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ. ȺɟɤŰɐůŮɘɠ ɛŮŰɎ əŬɘ Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ Ůɘůɐɔɖůɖ.  

 

ɄɅɃȺȹɅȺȽɃ: 

ŪȷɁȷɆȼɆ ȾȽȾȽɁȼɆ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ȹɟ. ɀɈɅȽȷ ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ.  

ũȽɋɅũɃɆ ɇɅɃɈȿȼɆ: ɃɟɔŬɜɤŰɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɀȽɉȷȿȼɆ ȷȿȺɂɃɄɃɈȿɃɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ.  

ȷɉȽȿȿȺȷɆ ȻɃɅɀɄȷɆ: Ⱥɘŭɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

                ȾɋɆɇȷ ȾɋɁɆɇȷɁɇȽɁɃɈ: ȸɞɖɗɧɠ ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ũȽɋɇȷ ȸȺɁȺɇɃɄɃɈȿɃɈ: ɈˊŮɨɗɡɜɖ ȺəŭɧůŮɤɜ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ȷɁɇɋɁȼɆ ɇȽɁȼɆ: ȸɞɖɗɧɠ ũŮɜɘəɧɠ ɃɟɔŬɜɤŰɘəɧɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ.  

ŪȷɁȷɆȼɆ ũȾɃɈɀȷɆ: ɈˊŮɨɗɡɜɞɠ ɇɨˊɞɡ əŬɘ ȹɖɛɞůɑɤɜ 

ɆɢɏůŮɤɜ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ȾȷɇȺɅȽɁȷ ȿȺɄɇɃɈɅũȽȹɃɈ: ɀɏɚɞɠ ȹ.Ɇ. ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɁȽȾɃɆ ɁȽȾɃȿȷɌȹȼɆ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ɃɟŮůŰɘɎŭŬɠ 

 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȾŬɚɖůˊɏɟŬ əŬɘ Ŭˊɧ 

ɛŬɠ, Űɞ 2ɞ ɄɟɞŮŭɟŮɑɞ. ɁŬ ůɡɜŮɢɑůɞɡɛŮ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ.  

ɆɡɜŮɢɑɕɞɡɛŮ ɛŮ Űɞɜ ə. ȺɚŮɡɗɏɟɘɞ Ⱦɚɖɟɑŭɖ, Űɞɜ ȾŬɗɖɔɖŰɐ Űɖɠ 

ɆɡɔəɟɘŰɘəɐɠ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐɠ ůŰɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, ɄɟɧŮŭɟɞ Űɖɠ 
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ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ ȺŰŬɘɟŮɑŬɠ ɆɡɔəɟɘŰɘəɩɜ Ɇˊɞɡŭɩɜ ůŰɖɜ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖ, ůɡɜ-ŮəŭɧŰɖ 

Űɞɡ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɞɨ ˊŮɟɘɞŭɘəɞɨ European Education. ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ɏɢŮŰŮ 

Űɞɜ ɚɧɔɞ.  

 

çȷˊɧ Űɖɜ ŮŭɟŬɑɤůɖ Űɞɡ ŮɜɤŰɘəɞɨ əɘɜɐɛŬŰɞɠ ůŰɖɜ Ŭɨɝɖůɖ Űɖɠ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɧŰɖŰŬɠ: ɄɞɚɘŰɘəɏɠ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ Űɞɡ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜè. 

 

Ⱥ. ȾȿȼɅȽȹȼɆ: ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ. ɁŬ ůŬɠ Ůɡɢɖɗɩ ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ əŬɘ Ůɔɩ ɛŮ Űɖ 

ůŮɘɟɎ ɛɞɡ əŬɘ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ Űɖɜ ɄɃȺȹ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ ɜŬ 

ŮɑɛŬɘ Ůŭɩ ůɐɛŮɟŬ ɛŬɕɑ ůŬɠ əŬɘ ɜŬ ɛɞɘɟŬůŰɩ əɎˊɞɘŮɠ ůəɏɣŮɘɠ ŬɜŬűɞɟɘəɎ ɛŮ 

Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ Űɞɡ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ.  

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ůɡɜŮɢɑůɤ ůŰɞ ɑŭɘɞ ˊɜŮɨɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɔəŬɘɜɑŬůŮ ɞ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ɞ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ, əŬɘ ɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ɖ Ůɘůɐɔɖůɖ ŬɜɐəŮɘ ůŰɞ ˊɞɘɞŰɘəɧ, 

Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ŬˊɚɎ ɗŬ ˊɟɞůɗɏůɤ ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ ɗŮɩɟɖůɖ 

Űɞɡ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡ, ɗŬ ˊɟɞůɗɏůɤ əɎˊɞɘŮɠ ɘůŰɞɟɘəɏɠ əŬɘ ůɡɔəɟɘŰɘəɏɠ ůəɏɣŮɘɠ ɞɘ 

ɞˊɞɑŮɠ űɡůɘəɎ ˊɖɔɎɕɞɡɜ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŰŬɡŰɧŰɖŰŬ, Ŭɜɐəɤ 

ůŰɞ ɢɩɟɞ Űɖɠ ůɡɔəɟɘŰɘəɐɠ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐɠ əŬɘ Űɖɠ ɘůŰɞɟɑŬɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ȷˊɧ Űɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ Űɞɡ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɞɡ ŬɘɩɜŬ ŬɟɢɑɕŮɘ ɜŬ 

ˊŬɟŬŰɖɟŮɑŰŬɘ ɏɜŰɞɜɞ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɧ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ ůŮ ŭɘŮɗɜɏɠ ŮˊɑˊŮŭɞ ŬɜŬűɞɟɘəɎ ɛŮ 

Űɞ Ɏɔɢɞɠ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɤɠ ŬˊɧɟɟɞɘŬ Űɞɡ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰɧɠ Űɞɡɠ. 

ȺɘŭɘəɧŰŮɟŬ ŭɘŮɟŮɡɜɩɜŰŬɘ ɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ Űɞ ˊɟɞəŬɚɞɨɜ, ůəɘŬɔɟŬűɞɨɜŰŬɘ 

ŰŬ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ ɔɜɤɟɑůɛŬŰɎ Űɞɡ, ˊɟɞɓɎɚɚɞɜŰŬɘ ɞɘ ůɤɛŬŰɘəɏɠ əŬɘ ɞɘ ɣɡɢɘəɏɠ 

ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɞɡɠ ůŰɖ ɕɤɐ Űɞɡɠ əŬɘ əŬŰŬŰɑɗɞɜŰŬɘ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɐ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɐ Űɞɡ. ȼ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ůŮ ŭɘŮɗɜɏɠ ŮˊɑˊŮŭɞ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ ˊɚɞɨůɘŬ, Ůˊɑůɖɠ ůŮ əɡˊɟɘŬəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ ŮɑɜŬɘ ˊɚɞɨůɘŬ əŬɘ Ŭˊô ɧ,Űɘ 

űŬɑɜŮŰŬɘ ɎɟɢɘůŮ əŬɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɜŬ ŮɛˊɚɞɡŰɑɕŮŰŬɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ.   

ȼ ˊŬɟɞɨůŬ Ůɘůɐɔɖůɖ ŮˊɘŭɘɩəŮɘ ɜŬ ŬɜŬˊɚŬɘůɘɩůŮɘ ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɎ 

Űɖɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ ůɡɕɐŰɖůɖ, ŮɝŮŰɎɕɞɜŰŬɠ əŬɘ ŮˊŬɜŬˊɟɞůŭɘɞɟɑɕɞɜŰŬɠ Űɞ 

ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɧɢɘ ŬˊɚɎ ɤɠ ɏɜŬ űɡůɘɞɚɞɔɘəɧ əŬɘ 

ůɢɞɚŮɘɞəŮɜŰɟɘəɧ ˊɟɧɓɚɖɛŬ ɣɡɢɞəɘɜɖŰɘəɐɠ əɡɟɑɤɠ űɨůŮɤɠ əŬɘ ŰŮɢɜɞəɟŬŰɘəɐɠ 

ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖɠ ɛŮ ŮůŰɑŬůɖ ůŰɞɜ ɑŭɘɞ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɘ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ əŬɘ Űɖɜ 

əɞɘɜɧŰɖŰŬ ˊɞɡ ŮɟɔɎɕŮŰŬɘ, ŬɚɚɎ ˊɟɤŰɑůŰɤɠ ɤɠ ɏɜŬ ɗɏɛŬ, ɤɠ ɏɜŬ ɓŬɗɘɎ 
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ˊɞɚɘŰɘəɧ, ɘŭŮɞɚɞɔɘəɧ əŬɘ ɗŮůɛɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ Ůɚɏɔɢɞɡ, ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ əŬɘ 

ɢɟɖɛŬŰɞŭɧŰɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

Ʉɘɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ, ɡˊɧɗŮůɖ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɛŬɠ, ɗŬ ŮˊɘɢŮɘɟɐůɞɡɛŮ ɜŬ 

ŭŮɑɝɞɡɛŮ ɧŰɘ ɞɘ ˊɘɏůŮɘɠ ˊɞɡ ŬůəɞɨɜŰŬɘ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ əŬɘ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ 

ůŰɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛɎ Űɞɡɠ ŮɑɜŬɘ ůɡɢɜɎ ŬˊɧɟɟɞɘŬ Űɞɡ ŭɞɛɘəɎ ŬɜŰɘűŬŰɘəɞɨ Űɟɧˊɞɡ 

ˊɞɡ ůɡɔəɟɞŰŮɑŰŬɘ ŮɑŰŮ ɟɖŰɎ, ŮɑŰŮ ɏɛɛŮůŬ, ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Ŭˊɧ Űɞɜ ˊɞɚɘŰɘəɧ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɚɧɔɞ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɖ ɗɏůɖ əŬɘ ɞ 

ɟɧɚɞɠ Űɖɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ. Ƀɘ ɗŮɛŮɚɘɩŭŮɘɠ ŬɜŰɘűɎůŮɘɠ ˊɞɡ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜŰŬɘ ɟɡɗɛɑɕɞɡɜ ůɡɢɜɎ Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɘɠ əɡɟɘɧŰŮɟŮɠ ˊŰɡɢɏɠ, ˊɖɔɏɠ ɐ 

ŬɘŰɑŮɠ Űɞɡ, ŭɘŬɛɞɟűɩɜɞɜŰŬɘ əŬɘ ůɡɜŮˊɩɠ ŮɑɜŬɘ ůɡɢɜɎ ˊɘɞ ŮɛűŬɜŮɑɠ ůŮ 

ˊŮɟɘɧŭɞɡɠ əɞɘɜɤɜɘəɞɨ əŬɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɞɨ.  

ũɘŬ Űɞ ůəɞˊɧ ŬɡŰɧ ɗŬ ˊŬɟɞɡůɘŬůŰɞɨɜ ŭɡɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ 

ŮˊŮɘůɧŭɘŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ɘůŰɞɟɘəɐ ŰɟɞɢɘɎ Űɖɠ ŮɚɚɖɜɞəɡˊɟɘŬəɐɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬŰɎ 

Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɓɘɩɜɞɡɜ ɏɜŰɞɜŮɠ ˊɘɏůŮɘɠ ůɢŮŰɘəɎ ɛŮ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ 

əŬɘ Űɘɠ ŮɟɔŬůɘŬəɏɠ Űɞɡɠ ůɡɜɗɐəŮɠ.  

ɇɞ ˊɟɩŰɞ ŮˊŮɘůɧŭɘɞ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŬɜŬűɏɟŮɘ ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ 

ȹɖɛɐŰɟɖɠ ɉŬɟŬɚɎɛˊɞɡɠ Űɞ ŭɘŭŬəŰɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ ŰɞˊɞɗŮŰŮɑŰŬɘ ůŰɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ 

ˊɟɩɘɛɖɠ ɓɟŮŰŬɜɘəɐɠ ŬˊɞɘəɘɞəɟŬŰɑŬɠ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ůŮ ŬɡŰɧ Űɞ ɜŮɤŰŮɟɘəɧ 

ŮˊŮɘůɧŭɘɞ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ɛŮ Űɞɜ ŬˊŬɘŰɖŰɘəɧ 

ɟɧɚɞ ˊɞɡ Űɞɡɠ ŬɜŬŰɑɗŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮəəɚɖůɘŬůŰɘəɐ əŬɘ əɞůɛɘəɐ ŮɚɚɖɜɞəɡˊɟɘŬəɐ 

ɖɔŮůɑŬ Űɞɡ ŬɔɔɚɞəɟŬŰɞɨɛŮɜɞɡ ɜɖůɘɞɨ, ɔɘŬ Űɖ ŭɘɎŭɞůɖ əŬɘ ŮŭɟŬɑɤůɖ Űɖɠ 

ŮɜɤŰɘəɐɠ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬɠ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ Űɞɡ ɔɘŬ ɏɜŰŬɝɖ ůŰɞ ŮɚŮɨɗŮɟɞ 

Ůɚɚɖɜɘəɧ əɟɎŰɞɠ, Űɖ ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ɧɢɘ ɛɧɜɞ ˊŬɟŬɛɏɜɞɡɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɎ 

ŬəŬŰɞɢɨɟɤŰɞɘ əŬɘ ɞɘəɞɜɞɛɘəɎ ŮɝŬɗɚɘɤɛɏɜɞɘ əŬɘ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ əɎŰɤ Ŭˊɧ 

ŬɜŬɝɘɞˊɟŮˊŮɑɠ ɧɟɞɡɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ŬɚɚɎ ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ŬˊɞŰɟɏˊɞɜŰŬɘ Űɧůɞ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ɑŭɘŬ ˊɞɚɘŰɘəɐ Űɞɡɠ ɖɔŮůɑŬ əŬɘ Űɖɜ əɞɘɜɐ ɔɜɩɛɖ, ɧůɞ əŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɑŭɘɞɡɠ, Űɖɜ 

ɑŭɘŬ Űɞɡɠ Űɖ ůɡɜŮɑŭɖůɖ ɤɠ ɛɘŬ ɛɞɟűɐ Ůɗɜɘəɐɠ ŬɡŰɞɟɟɨɗɛɘůɖɠ, Ŭˊɧ Űɞ ɜŬ 

ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɜ Űɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɖɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ ɗɏůɖɠ Űɞɡɠ əŬɘ Űɖɜ ŬɜŬɓɎɗɛɘůɖ Űɞɡ 

əɨɟɞɡɠ Űɞɡ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰɧɠ Űɞɡɠ.  

ɇɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ŮˊŮɘůɧŭɘɞ, ˊɘɞ ůɨɔɢɟɞɜɞ, ŬɜŬűɏɟŮŰŬɘ, ŬűɞɟɎ ůŰɞɜ 

ůɨɔɢɟɞɜɞ əɧůɛɞ Űɖɠ ɚŮɔɧɛŮɜɖɠ ɧˊɤɠ Űɖɜ ɞɜɞɛɎɕŮɘ ɞ Stephen Ball 

ɡˊŮɟŮɗɜɘəɐɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɖɠ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɧˊɞɡ Űɞ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ ɞɘ ůŰɟŮůɞɔɧɜŮɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ ůɡɢɜɎ ɛŮ Űɖ ɢɟɐůɖ Űɖɠ ůɨɔəɟɘůɖɠ əŬɘ Űɤɜ Ŭɟɘɗɛɩɜ. 
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ŪŬ ŮˊɘɢŮɘɟɐůɞɡɛŮ ɜŬ ŭŮɑɝɞɡɛŮ ɧŰɘ ɖ ŮˊɘɚŮəŰɘəɐ ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɑɖůɐ Űɞɡɠ Ŭˊɧ 

ˊɞɚɘŰɘəɞɨɠ ɗŮůɛɞɨɠ əŬɘ űɞɟŮɑɠ Űɖɠ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɑŬɠ Űɞɡ əɡˊɟɘŬəɞɨ əɟɎŰɞɡɠ 

ˊɟɞɓɎɚɚŮɘ əŬɘ ŭɘŬɛɞɟűɩɜŮɘ ɛɘŬ Ɏəɟɤɠ ŬˊŬɝɘɤŰɘəɐ ŭɖɛɧůɘŬ ŮɘəɧɜŬ ɔɘŬ Űɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɤɠ ɛɖ ŮɟɔŬůɘŬəɎ əŬɘ ɞɘəɞɜɞɛɘəɎ ˊɟɞɜɞɛɘɞɨɢŬ ŬɚɚɎ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ 

ŬɜŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɐ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ, Űɖ ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ŰŬɡŰɞɢɟɧɜɤɠ 

ŮˊɘűɞɟŰɑɕɞɜŰŬɘ ɛŮ Űɞ ŭɨůəɞɚɞ ɏɟɔɞ Űɖɠ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬɠ ůŰɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ Űɘɠ 

ɛŬɗɐŰɟɘŮɠ Űɤɜ əɞɛɓɘəɩɜ ŮəŮɑɜɤɜ ŭŮɝɘɞŰɐŰɤɜ ˊɞɡ ɗŮɤɟɞɨɜŰŬɘ əŬɗɞɟɘůŰɘəɏɠ ɔɘŬ 

Űɖɜ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ Ůɜɑůɢɡůɖ Űɖɠ ŭɘŮɗɜɞɨɠ 

ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɖɠ ɢɩɟŬɠ.  

ɇɘ ɚɏŮɘ ɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ, Űɘ ɚɏŮɘ ɖ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ ůɡɕɐŰɖůɖ, ˊɞɚɚɏɠ 

Ŭˊô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ŬˊɧɣŮɘɠ, Űɘɠ ɗɏůŮɘɠ Űɘɠ ɏɢŮŰŮ ŬɟɗɟɩůŮɘ Ůŭɩ, Űɘɠ ɏɢɞɡɛŮ ŬəɞɨůŮɘ 

Ůŭɩ. ȼ ůɡůŰɖɛŬŰɘəɐ əŬɘ əɟɘŰɘəɐ ŮɜŬůɢɧɚɖůɐ ɛŬɠ ɛŮ Űɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ əɡɟɑɤɠ 

Űɖɠ ɚŮɔɧɛŮɜɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ, Űɞɡ əɘɜɐɛŬŰɞɠ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɧŰɖŰŬɠ əŬɘ 

ůɢɞɚɘəɐɠ ɓŮɚŰɑɤůɖɠ, əŬŰŬŭŮɘəɜɨŮɘ ɧŰɘ Űɞ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŰŮɑɜŮɘ ɜŬ ˊɟɞůŭɘɞɟɑɕŮŰŬɘ ɛŮ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞɡɠ Űɟɧˊɞɡɠ. ɄɟɩŰɞɜ: 

ŰŮɑɜŮɘ ɜŬ űɡůɘəɞˊɞɘŮɑŰŬɘ, ŭɖɚŬŭɐ çŰɞ Ɏɔɢɞɠ ŮɑɜŬɘ, ˊɎɜŰɞŰŮ ɐŰŬɜ əŬɘ ˊɎɜŰɞŰŮ ɗŬ 

ŮɑɜŬɘ ɛɏɟɞɠ Űɞɡ ɜŬ ŮɑůŬɘ ɕɤɜŰŬɜɧɠè ŬɜŬűɏɟŮɘ ɞ ɀɏɘůɞɜ, Ůɜɩ ɞ ɆɑɚŮɥ 

ŮˊɘůɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ çŬɡŰɧ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ əŬɘ ŭŮɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬˊɞűŮɨɔŮŰŬɘè.  

Ɉˊɧ Űɞ ˊɟɑůɛŬ ŬɡŰɧ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ůɡɢɜɎ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮŰŬɘ ɗŮŰɘəɎ ɤɠ ˊɖɔɐ ˊŬɟɩɗɖůɖɠ əŬɘ ˊŬɟŬəɑɜɖůɖɠ ɔɘŬ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŮˊɘŰɡɢɑŬ əŬɘ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ˊɞɡ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɧɛɤɠ ɜŬ ŰŮɗŮɑ ɡˊɧ 

ɏɚŮɔɢɞ, ɞɨŰɤɠ ɩůŰŮ ɜŬ ɛɖɜ ɛŮŰŬŰɟŬˊŮɑ ůŮ ˊɟɧɓɚɖɛŬ. ɇɞ Ɏɔɢɞɠ ɔɑɜŮŰŬɘ 

ˊɟɧɓɚɖɛŬ, ůɨɛűɤɜŬ ˊɎɜŰŬ ɛŮ Űɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ, ɧɢɘ ŬˊɚɎ ŮˊŮɘŭɐ ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ 

ŬɟɜɖŰɘəɎ Űɖɜ ɣɡɢɘəɐ əŬɘ ůɤɛŬŰɘəɐ ɡɔŮɑŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ, ŬɚɚɎ əɡɟɑɤɠ ŭɘɧŰɘ 

ɡˊɞɜɞɛŮɨŮɘ Űɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ əŬɘ Űɖɜ ŬˊɞŭɞŰɘəɧŰɖŰŬ ɐ 

ˊŬɟŬɔɤɔɘəɧŰɖŰɎ Űɞɡ. 

ȰɜŬɠ ŭŮɨŰŮɟɞɠ Űɧˊɞɠ Űɞɡ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɞɨ ɚɧɔɞɡ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ Űɞ 

Ɏɔɢɞɠ ůɡɢɜɎ ˊɟɞɓɎɚɚŮŰŬɘ ɤɠ ɏɜŬ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɧ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɧ Űɖɠ űɨůɖɠ 

Űɖɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ˊɞɡ ŮˊɘŰŮɚŮɑ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ˊɟɞůŭɘɞɟɑɕŮŰŬɘ, ŭɖɚŬŭɐ, ɤɠ ɖ 

ůɢɏůɖ ɐ ɖ ŬɚɚɖɚŮˊɑŭɟŬůɐ Űɞɡ ɛŮ Űɞ ůɢɞɚɘəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ əŬɘ ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ çɖ 

ŬɜɘəŬɜɧŰɖŰɎ Űɞɡ ɜŬ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰŮɑ ŬɔɢɞɔɧɜŬ ŮɟŮɗɑůɛŬŰŬ Űɞɡ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠè. 

ȳˊɤɠ ŬɜŬűɏɟŮɘ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ ɞ ɇůɎəɘɟɞɠ: Űɞ Ɏɔɢɞɠ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ůɨɜɞɚɞ Ŭˊɧ 

ŭɡůɎɟŮůŰŮɠ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɏɠ, ɔɜɤůŰɘəɏɠ əŬɘ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɘůŰɘəɏɠ ŬɜŰɘŭɟɎůŮɘɠ 

ˊɞɡ ˊɟɞəŬɚɞɨɜŰŬɘ ɧŰŬɜ ɞɘ ˊŮɟɘɓŬɚɚɞɜŰɘəɏɠ ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ, ɧˊɤɠ Űɘɠ 
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ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮŰŬɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ŮɑɜŬɘ əŬŰɎ ˊɞɚɨ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟŮɠ Ŭˊɧ Űɘɠ 

ɘəŬɜɧŰɖŰɏɠ Űɞɡ ɜŬ Űɘɠ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘ. ɋɠ əɞɘɜɤɜɘəɧ, ɤɠ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɧ 

űŬɘɜɧɛŮɜɞ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ŰŮɑɜŮɘ ɜŬ ŮɝŬŰɞɛɘəŮɨŮŰŬɘ, ɜŬ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ, ŭɖɚŬŭɐ, ɛŮ Űɖɜ 

ˊɟɞůɤˊɘəɧŰɖŰŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬɘ ŰŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ Űɖɠ əŬɘ 

əɡɟɑɤɠ, ɧˊɤɠ ŬɜŬűɏɟŬɛŮ ˊɘɞ ˊɎɜɤ, Űɖɜ ŬŭɡɜŬɛɑŬ Űɞɡ ɜŬ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰŮɑ Űɘɠ 

ˊɘɏůŮɘɠ Űɞɡ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɧɠ Űɞɡ əŬɘ ɜŬ ŮˊɘŰŮɚɏůŮɘ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ Űɞ ɏɟɔɞ Űɞɡ. 

Ɉˊɧ Űɞ ˊɟɑůɛŬ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ ɗŮɩɟɖůɖɠ ˊɟɞűŬɜɩɠ, ɖ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɐ 

Űɞɡ ŮůŰɘɎɕŮɘ ůŰɞɜ ɑŭɘɞ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɘ ůŰɖɜ ŬɚɚŬɔɐ Űɤɜ ůəɏɣŮɤɜ, 

ůŰɎůŮɤɜ, ůɡɜŬɘůɗɖɛɎŰɤɜ əŬɘ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɩɜ Űɞɡ. Ⱥɜ ɞɚɑɔɞɘɠ ůŰɖɜ ŬɚɚŬɔɐ Űɖɠ 

ɑŭɘŬɠ Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ əŬɘ ˊɟɞůɤˊɘəɐɠ Űɞɡ ŰŬɡŰɧŰɖŰŬɠ ɐ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ 

ˊŰɡɢɩɜ ŬɡŰɐɠ. 

ȷˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ, Űɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ Űɖɠ ɑŭɘŬɠ Űɖɠ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ ɗŮɤɟŮɑŰŬɘ ůŰŬɗŮɟɧ əŬɘ ŬɜŮɝɏɚŮɔəŰɞ ɤɠ ŬˊɟɧɓɚŮˊŰɞ əŬɘ ŬɏɜŬŬ 

ɛŮŰŬɓŬɚɚɧɛŮɜɞ, ɛŮ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɞɑ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ˊɟɞůŬɟɛɞůŰɞɨɜ ůô ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ. 

ɄŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ɖ əŬŰŬˊɞɚɏɛɖůɖ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ ůɡɢɜɎ ˊɟɞɓɎɚɚŮŰŬɘ 

ɤɠ ɡˊɧɗŮůɖ ɧɚɤɜ, ŭɖɚŬŭɐ Űɤɜ ŭɘŬɛɞɟűɤŰɩɜ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ, Űɤɜ ŮɟŮɡɜɖŰɩɜ, Űɤɜ 

əɞɘɜɤɜɘəɩɜ ŮŰŬɑɟɤɜ əŬɘ Űɤɜ ɑŭɘɤɜ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɖ ɏɛűŬůɖ ůɡɢɜɎ 

ˊŬɟŬɛɏɜŮɘ ůŰɞɜ ɑŭɘɞ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ, Ŭűɞɨ ɞɘ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ˊɞɡ ˊɟɞŰŮɑɜɞɜŰŬɘ 

ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɐ Űɞɡ ŰŮɑɜɞɡɜ, ɧˊɤɠ ɏɢɤ ˊŮɘ, ɜŬ ŮɝŬŰɞɛɘəŮɨɞɜŰŬɘ. 

Ɇô ŬɡŰɧ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ɖ ŬɜŬŭɧɛɖůɖ Űɤɜ ŬɜŰɘɚɐɣŮɩɜ Űɞɡ əŬɘ ɖ 

Űɟɞˊɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ˊŮˊɞɘɗɐůŮɩɜ Űɞɡ ůɡɢɜɎ ˊɟɞɓɎɚɚɞɜŰŬɘ ɤɠ əŬŰɎɚɚɖɚŮɠ 

ŭɘŬɜɞɖŰɘəɏɠ ŰŮɢɜɘəɏɠ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖɠ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ, ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ɛŮ Űɘɠ ůɤɛŬŰɘəɏɠ 

ŰŮɢɜɘəɏɠ ˊɞɡ ůəɞˊɧ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əŬŰŮɡɜɎůɞɡɜ Űɞ ůɩɛŬ. 

ȯɚɚŮɠ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ˊɞɡ ůɡɢɜɎ ˊɟɞŰŮɑɜɞɜŰŬɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɏɠ Űɖɠ 

ɎɛŮůɖɠ ŮɜɏɟɔŮɘŬɠ ɐ ŬɡŰɏɠ Űɖɠ ŬɜŬəɞɨűɘůɖɠ, ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ Ůˊɘŭɘɩəɞɡɜ ɜŬ 

ŬˊŬɚɨɜɞɡɜ Űɖɜ ɞŭɡɜɖɟɐ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŮɛˊŮɘɟɑŬ ɛɘŬɠ ůŰɟŮůɞɔɧɜŬɠ 

əŬŰɎůŰŬůɖɠ, ˊŬɟɎ ɜŬ ŮɝŬɚŮɑɣɞɡɜ Űɖɜ ˊɖɔɐ ɐ Űɘɠ ˊɖɔɏɠ ˊɞɡ Űɖɜ ˊɟɞəŬɚɞɨɜ. 

ɄɟɞŰŮɑɜɞɜŰŬɘ, Ůˊɑůɖɠ, ŭɘɎűɞɟŬ ɓɐɛŬŰŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɞɡ 

Ɏɔɢɞɡɠ, ɛŮ ˊɟɩŰɞ Űɖɜ Ŭˊɞŭɞɢɐ Űɖɠ ɨˊŬɟɝɐɠ Űɞɡ, ŬɚɚɎ əŬɘ Űɖɜ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖ 

Űɖɠ ˊɑůŰɖɠ ɧŰɘ ɛˊɞɟŮɑ ɧɢɘ ɛɧɜɞ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰŮɑ ŬɚɚɎ əŬɘ ɜŬ ˊɟɞɚɖűɗŮɑ. 
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ȼ ŬɜŰɑůŰŬůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɖɜ ŬɜŬɕɐŰɖůɖ ɓɞɐɗŮɘŬɠ Ŭˊɧ 

Ůɘŭɘəɞɨɠ, ŭŮɜ ɡˊɞɜɞŮɑŰŬɘ Ŭˊɚɩɠ ɛɑŬ Ŭűɨůɘəɖ ˊɟɎɝɖ, ŬɚɚɎ ˊɟɞůŭɘɞɟɑɕŮŰŬɘ 

Ůˊɑůɖɠ ɤɠ Űɟɞɢɞˊɏŭɖ ůŰɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɐ Űɞɡ. 

ȼ ɛɧɜɖ ůɡɚɚɞɔɘəɐ ŭɟɎůɖ ˊɞɡ ůɡɢɜɎ ˊɟɞŰŮɑɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖ 

ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ - ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɔɘŬ Űɖ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ, ŰŮɑɜŮɘ ɜŬ ŬűɞɟɎ 

Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɤɠ ɞɟɔŬɜɘůɛɧ əŬɘ ɤɠ ŮɡɟɨŰŮɟɖ Űɞˊɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ. ȼ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ Űɞɡ 

Ɏɔɢɞɡɠ ŭŮɜ ˊŮɟɘɞɟɑɕŮŰŬɘ ůŮ ˊɟɞůɤˊɘəɧ əŬɘ ŭɘŬˊɟɞůɤˊɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ, 

ŬɜŬűɏɟɞɡɜ ɞɘ ɇůɎəŮɚɞɠ əŬɘ ȸŬůŰŬɟŭɐɠ, ŬɚɚɎ ˊŮɟɘɚŬɛɓɎɜŮɘ ɞɟɔŬɜɤůɘŬəɏɠ əŬɘ 

əɞɘɜɞŰɘəɏɠ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖɠ, ɛŮ Űɖ ŭɟɎůɖ Űɖɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɘəɐɠ ɞɛɎŭŬɠ 

Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ ɜŬ ˊɟɞɓɎɚɚŮŰŬɘ ɤɠ əɞɛɓɘəɐ ɔɘŬ Űɖ ůɡɔəɟɧŰɖůɖ əŬɘ 

ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɐ ɡɚɞˊɞɑɖůɐ Űɞɡɠ. 

ɆŮ ɞɟɘůɛɏɜŮɠ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ əɞɛɓɘəɐ ɗŮɤɟŮɑŰŬɘ əŬɘ ɖ ŭɟɎůɖ Űɤɜ 

ŭɘŬɛɞɟűɤŰɩɜ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ŬɚɚɎ ŬɡŰɐ ůɡɢɜɎ ˊŮɟɘɞɟɑɕŮŰŬɘ ˊɟɞɠ Űɖɜ əŬŰŮɨɗɡɜůɖ 

Űɖɠ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ Űɞɡ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰɞɠ əŬɘ Űɖɠ ůɡɜŮˊŬəɧɚɞɡɗɖɠ ŮɜɗɎɟɟɡɜůɖɠ 

Űɖɠ ŭɘŬɛɧɟűɤůɖɠ Ůɘŭɘəɩɜ ˊɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ 

ůŮ ůɢɞɚɘəɐ ɓɎůɖ. 

ȼ ŬůɎűŮɘŬ Űɤɜ ůəɞˊɩɜ əŬɘ Űɤɜ ůŰɧɢɤɜ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɖ 

ŬɛűɘůɖɛɑŬ əŬɘ ɖ ůɡɢɜɎ Ůɚɚɘˊɐɠ ůɡɜŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ˊɞɡ Űɞɡɠ ɢŬɟŬəŰɖɟɑɕŮɘ ɐ ɞɘ 

ŬɜŰɘűɎůŮɘɠ ˊɞɡ Ůˊɑůɖɠ ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɜŰŬɘ ůŮ ɏɜŬ ůɢɞɚɘəɧ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ 

əŬɘ ɖ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɐ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ˊɟɞůŭɞəɘɩɜ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ əŬɘ Űɖɠ 

əɞɘɜɤɜɑŬɠ ŬɜŬűɞɟɘəɎ ɛŮ Űɞ ɏɟɔɞ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮˊɘŰŮɚɏůɞɡɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, 

ůˊŬɜɑɤɠ ˊɟɞůŭɘɞɟɑɕɞɜŰŬɘ, ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɞɜ ȰůŰŮɓŮ, ɤɠ ŬɘŰɑŮɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ 

Ɏɔɢɞɡɠ. 

ȷɜŰɘɗɏŰɤɠ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɡɟɘŬɟɢŮɑ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ Űɞ 

Ɏɔɢɞɠ ŬˊɞŰŮɚŮɑ ɕɐŰɖɛŬ ůɢɞɚŮɘɞəŮɜŰɟɘəɐɠ əɡɟɑɤɠ ˊɟɞɏɚŮɡůɖɠ, ɔɘô ŬɡŰɧ əŬɘ ɞɘ 

ˊɘɞ ůɡɢɜɏɠ ˊɖɔɏɠ Ɏɔɢɞɡɠ ˊɞɡ ˊɟɞɓɎɚɚɞɜŰŬɘ ůô ŬɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ 

ŬŭɘɎűɞɟɤɜ, ɏɢɞɡɜ ɚŮɢɗŮɑ ˊɞɚɚɏɠ Ŭˊô ŬɡŰɏɠ, ŮɑɜŬɘ ɖ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ ŬŭɘɎűɞɟɤɜ 

ɛŬɗɖůɘŬəɩɜ əŬɘ ŭɨůəɞɚɤɜ ůŮ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɎ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ ɛŬɗɖŰɟɘɩɜ, ɞ ɓŬɟɨɠ 

ŮɝɤŭɘŭŬəŰɘəɧɠ űɧɟŰɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ŰŬ ŮˊɘˊɟɧůɗŮŰŬ ŭɘɞɘəɖŰɘəɎ əŬɘ ɔɟŬűŮɘŬəɎ 

əŬɗɐəɞɜŰŬ, ůŮ ůɡɜŭɡŬůɛɧ ɛŮ Űɖɜ ɏɚɚŮɘɣɖ ŮˊŬɟəɩɜ ɛɏůɤɜ ůŰɐɟɘɝɖɠ əŬɘ 

ɢɟɖɛŬŰɞŭɧŰɖůɖɠ, əŬɗɘůŰɞɨɜ ŬɔɢɤŰɘəɧ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ, ŭɘɧŰɘ 

ɡˊɎɟɢŮɘ Ɏɔɢɞɠ ůŰɖɜ ŮˊɘŰɡɢɐ ŭɘŮəˊŮɟŬɑɤůɐ Űɞɡɠ. 
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ȼ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ Űɤɜ ůɡɜŮɢɩɜ ŬɚɚŬɔɩɜ, ɐ ɜŬ Űɘɠ ɞɜɞɛɎůɞɡɛŮ 

əŬɘɜɞŰɞɛɑŮɠ, ɧˊɤɠ Űɘɠ ɞɜɞɛɎɕŮɘ ɞ ˊɞɚɘŰɘəɧɠ əɡɟɑŬɟɢɞɠ ɚɧɔɞɠ, ˊɞɡ ɚŬɛɓɎɜɞɡɜ 

ɢɩɟɞ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ůɡɢɜɎ, əŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ˊɚɖɟɞűɧɟɖůɖɠ ɐ 

ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɐɠ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖɠ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ɗŬ ŮűŬɟɛɞůŰɞɨɜ ŬɡŰɏɠ, ɖ űŰɤɢɐ 

ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬ əŬɘ ɖ ɨˊŬɟɝɖ ŬɜŰŬɔɤɜɘůɛɩɜ ɛɏůŬ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ ɞɛɎŭŬ, ɞ 

ˊŮɟɘɞɟɘůɛɏɜɞɠ ɏˊŬɘɜɞɠ ɐ ɞɘ Ŭɛɞɘɓɏɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ ɖ Ůˊɑůɖɛɖ əŬɘ ŬɜŮˊɑůɖɛɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ Ůˊɑůɖɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ˊɟɞəŬɚɞɨɜ ɛŮɔɎɚɞ 

Ɏɔɢɞɠ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ůɨɛűɤɜŬ ˊɎɜŰŬ ɛŮ Űɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ, ɧˊɤɠ 

Ůˊɑůɖɠ əŬɘ ɖ ɛŮɘɤɛɏɜɖ Ůˊɘɟɟɞɐ ůŰɘɠ ŬˊɞűɎůŮɘɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ, ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ 

ůŮɓŬůɛɞɨ Ŭˊɧ Űɖɜ Űɞˊɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ əŬɘ ɖ əŬəɧɓɞɡɚɖ ŬɜɎɛŮɘɝɖ Űɤɜ ɔɞɜɘɩɜ 

ůŰɘɠ ůɢɞɚɘəɏɠ ɡˊɞɗɏůŮɘɠ əŬɘ ůŰɖ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ. Ʉɞɚɚɞɑ Ŭˊɧ ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɏɢɞɡɜ ɐŭɖ űŰɎůŮɘ əŬɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ. ɋɟŬɑŬ. 

ȷˊɧ Űɞ ˊɟɑůɛŬ Űɞɡ ɘůŰɞɟɘəɞɨ ŰɩɟŬ, ɓɎɕɤ Űɞ əŬˊɏɚɞ Űɞɡ 

ɘůŰɞɟɘəɞɨ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, ɖ ɛŮɚɏŰɖ Űɖɠ ɘůŰɞɟɘəɐɠ ŰɟɞɢɘɎɠ Űɖɠ ŬɜɎˊŰɡɝɖɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ əŬŰŬɟɟɑˊŰŮɘ Űɧůɞ Űɖ ůɢɞɚŮɘɞəŮɜŰɟɘəɐ ˊɟɞɏɚŮɡůɖ əŬɘ 

Űɖɜ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɐ ɗŮɩɟɖůɖ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ, ɧůɞ əŬɘ Űɖ űɡůɘəɞˊɞɑɖůɖ əŬɘ Űɘɠ 

ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɝŬŰɞɛɘəŮɡɛɏɜɖ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɐ Űɞɡ. ȺɘŭɘəɧŰŮɟŬ ɖ ŬɜɎɚɡůɖ Űɞɡ 

ɚŮɔɧɛŮɜɞɡ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɞɨ ɕɖŰɐɛŬŰɞɠ ůŰɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ ˊɟɩɘɛɖɠ ŬɔɔɚɞəɟŬŰɑŬɠ 

əŬŰŬŭŮɘəɜɨŮɘ ɧŰɘ ɞɘ ˊɘɏůŮɘɠ ˊɞɡ ŭɏɢɞɜŰŬɘ ɞɘ ŭɖɛɞŭɘŭɎůəŬɚɞɘ əŬɘ ɞɘ ůŰɟŮůɞɔɧɜŮɠ 

əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ ɤɠ ŬˊɧɟɟɞɘŬ Űɞɡ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰɧɠ Űɞɡɠ ɏɢɞɡɜ ůɡɢɜɎ 

ˊɞɚɘŰɘəɐ əŬɘ ɗŮůɛɘəɐ ˊŬɟɎ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɐ əŬɘ ůɢɞɚŮɘɞəŮɜŰɟɘəɐ ˊɟɞɏɚŮɡůɖ. 

ȷɠ ˊɎɟɞɡɛŮ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ Ŭˊɧ Űɖɜ Ŭɟɢɐ. 

ɇɏɚɞɠ Űɞɡ 19ɞɡ ŬɘɩɜŬ: ɞ ɟŬɔŭŬɑɞɠ ˊɞɚɚŬˊɚŬůɘŬůɛɧɠ Űɤɜ 

ůɢɞɚŮɑɤɜ Űɘɠ ˊɟɩŰŮɠ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ Űɖɠ ɓɟŮŰŬɜɘəɐɠ ŭɘɞɑəɖůɖɠ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ əŬɘ ɖ 

ůɡɜŬəɧɚɞɡɗɖ Ŭɨɝɖůɖ Űɞɡ Ŭɟɘɗɛɞɨ ŭŬůəɎɚɤɜ - ŭɘŭŬůəŬɚɘůůɩɜ, ŮɑɢŮ ɤɠ 

ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ Űɖ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬ ɛɘŬɠ ɜɏŬɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ŰɎɝɖɠ, Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ 

ɞɛɎŭŬɠ. Ƀ Ɂɧɛɞɠ 18 Űɞɡ 1898 ŭɘŬɛɧɟűɤůŮ Űɞ ɗŮůɛɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ ɛɏůŬ ůŰɞ 

ɞˊɞɑɞ ɚŮɘŰɞɨɟɔɖůŮ ɖ ɞɛɎŭŬ ŬɡŰɐ ɏɤɠ ˊŮɟɑˊɞɡ əŬɘ Űɖ ŭŮəŬŮŰɑŬ Űɞɡ 1920, ɛŮ 

Űɖɜ ɡˊŬɚɚɖɚɞˊɞɑɖůɐ Űɞɡɠ. 

ɇɞ ůɨůŰɖɛŬ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŬɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖɠ Űɞ ɞˊɞɑɞ 

əŬɗɘɏɟɤůŮ ɞ Ɂɧɛɞɠ ŬɡŰɧɠ, ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɖɠ űɘɚŮɚŮɡɗŮɟɑɕɞɡůŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɐɠ Űɤɜ ȸɟŮŰŬɜɩɜ, ŬɜŰɑ ɜŬ ŭɑɜŮɘ Űɞɜ ɏɚŮɔɢɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ůŰɞ 

əɟɎŰɞɠ, ɧˊɤɠ ɗŬ ˊɟɧůŰŬɕŮ ɞ ɜŮɤŰŮɟɘəɧɠ Ůəůɡɔɢɟɞɜɘůɛɧɠ Űɞɡ ɜɖůɘɞɨ, Űɞɜ 
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ɏŭɤůŮ ůŰŬ ɢɏɟɘŬ Űɖɠ ȺɚɚɖɜɞəɡˊɟɘŬəɐɠ ȾɞɘɜɧŰɖŰŬɠ ɛŮ ˊɟɞŮɝɏɢɞɜŰŬ Űɞɜ ɟɧɚɞ 

Űɖɠ ŮəəɚɖůɑŬɠ ůŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ŭɟɩɛŮɜŬ Űɞɡ Űɧˊɞɡ. 

Ƀ ɏɚŮɔɢɞɠ ŬɡŰɧɠ ˊŬɟŮɑɢŮ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ůŰɖɜ ŮəəɚɖůɘŬůŰɘəɐ əŬɘ 

Űɖɜ əɞůɛɘəɐ ɖɔŮůɑŬ Űɤɜ Ⱥɚɚɖɜɞəɡˊɟɑɤɜ ɜŬ ŬəɞɚɞɡɗɐůŮɘ ɛɑŬ ŮɚɚɖɜɞəŮɜŰɟɘəɐ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ ůŰɖɜ ŮəəɞɚŬˊŰɧɛŮɜɖ ůɢɞɚɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɖ ɞˊɞɑŬ 

ˊɟɞůŭɘɧɟɘɕŮ Űɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ ɤɠ ɡˊɖɟɏŰŮɠ Űɖɠ ɏɜɤůɖɠ əŬɘ ɤɠ ůəŬˊŬɜŮɑɠ Űɖɠ 

ɛŮɔɎɚɖɠ ɘŭɏŬɠ. ȺɑɢŮ, ŭɖɚŬŭɐ, ɤɠ ɓŬůɘəɧ ůəɞˊɧ Űɖɠ Űɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ 

Ⱥɚɚɖɜɘəɐɠ Ůɗɜɘəɐɠ ŰŬɡŰɧŰɖŰŬɠ ůŰɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ ůŰɘɠ ɛŬɗɐŰɟɘŮɠ əŬɘ Űɖɜ 

ˊɟɞɩɗɖůɖ Űɖɠ Ůɚɚɖɜɘəɐɠ ŬɚɨŰɟɤŰɖɠ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬɠ ůŰɞ ɜɖůɑ ˊɞɡ ŬˊɏɓɚŮˊŮ ůŰɖɜ 

ɏɜɤůɐ Űɞɡ ɛŮ Űɖ ɛɖŰɏɟŬ ȺɚɚɎŭŬ ŬűŮɜɧɠ əŬɘ ŬűŮŰɏɟɞɡ ůŰɖɜ ɏɜŰŬɝɖ ɧɚɤɜ Űɤɜ 

ŬɚɨŰɟɤŰɤɜ Ⱥɚɚɐɜɤɜ ůŮ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ Ůɚɚɖɜɘəɧ Ůɗɜɘəɧ əɟɎŰɞɠ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ 

ˊɟɞůɞɛɞɑŬɕŮ ɧˊɤɠ ɚɏŮɘ əŬɘ ɞ ɇɟɞɛɡɚɑŭɖɠ ɛŮ Űɖ ɓɡɕŬɜŰɘɜɐ ŬɡŰɞəɟŬŰɞɟɑŬ. 

ȷɜ əŬɘ Űɞ ɘŮɟɧ əŬɘ Ůɗɜɘəɧ, Ŭɜ əŬɘ Űɞ ɘŮɟɧ əŬɗɐəɞɜ əŬɘ ɞ Ůɗɜɘəɧɠ 

ɟɧɚɞɠ Űɖɠ ŭɘɎŭɞůɖɠ əŬɘ ŮŭɟŬɑɤůɖɠ Űɖɠ ŮɜɤŰɘəɐɠ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬɠ ɏɤɠ ŰŬ ŬəɟɧŰŬŰŬ 

ůɖɛŮɑŬ Űɞɡ ɜɖůɘɞɨ Űɞɜ ŬɜɏɚŬɓŮ əŬŰɎ əɨɟɘɞ ɚɧɔɞ ɖ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɐ ŰɎɝɖ, ŮɜŰɞɨŰɞɘɠ 

ůŰŬ ˊɚŬɑůɘŬ Űɞɡ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŬɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖɠ ɖ ŰɎɝɖ ŬɡŰɐ 

ɓɟɘůəɧŰŬɜ ůɡɜŮɢɩɠ ůŮ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ŭɡůɛŮɜɐ ɗɏůɖ, əŬɗɩɠ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ɐŰŬɜ 

ŬˊɞɚɨŰɤɠ ŮɝŬɟŰɖɛɏɜɞɘ Ŭˊɧ Űɘɠ Ɇɢɞɚɘəɏɠ Ⱥ́ ɘŰɟɞˊɏɠ Űɤɜ əɞɘɜɞŰɐŰɤɜ əŬɘ Űɤɜ 

ˊɧɚŮɤɜ Ŭˊɧ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ŭɘɞɟɑɕɞɜŰŬɜ əŬɘ ŬˊɞɚɨɞɜŰŬɜ əŬŰô ɏŰɞɠ ɛŮ 

ŬɜŬɝɘɞˊɟŮˊŮɑɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ əŬɘ ŬɛŮɑɓɞɜŰŬɜ ɛŮ ŮɝŮɡŰŮɚɘůŰɘəɞɨɠ ɛɘůɗɞɨɠ əŬɘ 

ɢɤɟɑɠ əŬɛɑŬ ˊɟɧɓɚŮɣɖ ɔɘŬ ůɨɜŰŬɝɖ ɐ ɞˊɞɘŬŭɐˊɞŰŮ Ɏɚɚɖ əɞɘɜɤɜɘəɐ ŬůűɎɚɘůɖ. 

Ʉɘɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ: ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɘɠ ˊɟɧɜɞɘŮɠ Űɞɡ Ɂɧɛɞɡ 18 Űɞɡ 

1895, ŬɟɛɧŭɘŮɠ ɔɘŬ Űɞɜ ŭɘɞɟɘůɛɧ əŬɘ ŮˊŬɜŬŭɘɞɟɘůɛɧ, Űɖɜ ˊŬɨůɖ əŬɘ Űɞɜ 

əŬɗɞɟɘůɛɧ Űɖɠ ŮŰɐůɘŬɠ Ŭɛɞɘɓɐɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɐŰŬɜ ɞɘ Ɇɢɞɚɘəɏɠ 

Ⱥ́ ɘŰɟɞˊɏɠ, ŰŬ ɛɏɚɖ Űɤɜ ɞˊɞɑɤɜ ɢɤɟɑɠ ɜŬ əŬŰɏɢɞɡɜ ŰŬ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ, 

ŬɝɘɞɚɞɔɞɨůŬɜ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ůŰɖ ɓɎůɖ Ůɜɧɠ ŬɡɗŬɑɟŮŰŬ əŬɘ ɡˊɞəŮɘɛŮɜɘəɎ 

ɛŮɔɎɚɞɡ űɎůɛŬŰɞɠ əɟɘŰɖɟɑɤɜ ˊɞɡ ˊŮɟɘɚɎɛɓŬɜŮ ŬɜɎɛŮůŬ ůŮ ɎɚɚŬ Űɞ 

ˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ - ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ˊɞɘɧɜ Űɞɡ ŭŬůəɎɚɞɡ, Űɘɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɏɠ ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ 

Űɞɡ, Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ Űɞɡ ɛŮ Űɖɜ əɞɘɜɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɘɠ Ŭɟɢɏɠ Űɖɠ, Űɖɜ Ůɗɜɘəɐ əŬɘ 

ɗɟɖůəŮɡŰɘəɐ ŭɟɎůɖ Űɞɡ əŬɘ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡ ɤɠ əɞɘɜɤɜɘəɞɨ 

ˊɟɞŰɨˊɞɡ, ɞ űɎɟɞɠ Űɞɡ ɢɤɟɘɞɨ, ɛŮ ɘŬŰɟɘəɏɠ əŬɘ ɜɞɛɘəɏɠ ɔɜɩůŮɘɠ, ɛŮ ŬɔɟɞŰɘəɏɠ 

ŭŮɝɘɧŰɖŰŮɠ əŬɘ ɛŮ ŭɘˊɚɤɛŬŰɘəɏɠ ɘəŬɜɧŰɖŰŮɠ Ůˊɑɚɡůɖɠ ˊɞɘəɑɚɤɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ 

ˊɞɡ ŬˊŬůɢɞɚɞɨůŬɜ Űɘɠ Űɞˊɘəɏɠ əɞɘɜɧŰɖŰŮɠ. 
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ȳˊɤɠ ŬɜŬűɏɟŮɘ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ ŬɟɗɟɞɔɟɎűɞɠ Űɖɠ Ůˊɞɢɐɠ: ɞɘ 

ŭɎůəŬɚɞɘ ɐŰŬɜ ɡˊɞɢŮɑɟɘɞɘ ŬůɡɜŮɑŭɖŰɤɜ əɞɛɛŬŰŬɟɢɘəɩɜ əŬɘ ŬɔɟŬɛɛɎŰɤɜ Űɘɜɩɜ 

ˊɟɞəɟɑŰɤɜ. 

Ƀɘ ŭɎůəŬɚɞɘ, ɚɞɘˊɧɜ, əŬŰŮɡɗɡɜɧɛŮɜɞɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

ŮˊɘůűɎɚŮɘŬ ˊɞɡ ŮɡɜɞɞɨůŮ ɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ŬɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖ ɓɑɤɜŬɜ ɛɑŬ ůəɚɖɟɐ 

ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɐ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ, ɖ ɞˊɞɑŬ ůŮ ˊɟɞůɤˊɘəɧ əŬɘ ŭɘŬˊɟɞůɤˊɘəɧ 

ŮˊɑˊŮŭɞ ŮɜɗɎɟɟɡɜŮ Űɖɜ əɞɚŬəŮɑŬ əŬɘ Űɖɜ ɡˊɞŰɏɚŮɘŬ, Űɘɠ ŭɤɟɞŭɞəɑŮɠ Űɤɜ 

ɛŮɚɩɜ Űɤɜ Ɇɢɞɚɘəɩɜ Ⱥ́ ɘŰɟɞˊɩɜ əŬɘ Űɖɜ Ŭˊɞŭɞɢɐ ɢŬɛɖɚɩɜ ɛɖ ŮɜɘŬɑɤɜ, 

ŬɜɎɚɞɔŬ ɛŮ Űɞ űɨɚɞ, əŬɘ ɛɖ ŰŬəŰɘəɎ əŬŰŬɓŬɚɚɧɛŮɜɤɜ ɛɘůɗɩɜ. Ƀ ɞɝɨɠ 

ŬɜŰŬɔɤɜɘůɛɧɠ ŭɘŬɛɧɟűɤɜŮ Ůˊɑůɖɠ Űɞ űŬɘɜɧɛŮɜɞ Űɖɠ ŮŰɐůɘŬɠ ɛŮŰɞɘəŮůɑŬɠ Űɞɡ 

ŭɘŭŬůəŬɚɘəɞɨ əɧůɛɞɡ, Űɖɜ ŮŰɐůɘŬ ŰŬɚŬɘˊɤɟɑŬ Űɖɠ ŬɚɚŬɔɐɠ ůɢɞɚŮɑɞɡ, Űɖɠ 

ŮɝŮɨɟŮůɖɠ ɜɏŬɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ əŬŰɞɘəɑŬɠ əŬɘ Űɖɠ Ůə ɜɏɞɡ ˊɟɞůŬɟɛɞɔɐɠ. 

ɆŮ əɞɘɜɞŰɘəɧ əŬɘ ůɢɞɚɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ ɞɘ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɖɠ 

ŬɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ Űɞɡ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ ŬɜŰŬɔɤɜɘůɛɞɨ ˊɞɡ 

ŮɡɜɞɞɨůŮ ŭɘŮɡəɧɚɡɜŬɜ Űɖɜ ŰɞəɞɔɚɡűɑŬ, Ŭűɞɨ ˊɞɚɚɞɑ ŭɎůəŬɚɞɘ ŬɜŬɔəɎɕɞɜŰŬɜ 

ɜŬ ŭŬɜŮɘůŰɞɨɜ ɢɟɐɛŬŰŬ ɔɘŬ ɜŬ ŬɜŰŬˊɞəɟɘɗɞɨɜ ůŰɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ Űɤɜ ɞɘəɞɔŮɜŮɘɩɜ 

Űɞɡɠ, ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ Űɞɡɠ əŬɚɞəŬɘɟɘɜɞɨɠ ɛɐɜŮɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ˊɚɖɟɤɜɧɜŰɞɡůŬɜ, əŬɗɩɠ 

əŬɘ Űɞ ɚŮɔɧɛŮɜɞ ůŬɓɓŬŰɘɎŰɘəɞ, Űɖɜ Ůə ˊŮɟɘŰɟɞˊɐɠ ˊɟɞůűɞɟɎ Űɟɞűɑɛɤɜ ůŰɞɡɠ 

ŭŬůəɎɚɞɡɠ Ŭˊɧ Űɘɠ ɞɘəɞɔɏɜŮɘŮɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɟɘɩɜ Űɞɡɠ, ɔɘŬ ɜŬ 

ɛˊɞɟɏůɞɡɜ ɜŬ ɗɟɏɣɞɡɜ Űɞɡɠ ŮŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ əŬɘ Űɘɠ ɞɘəɞɔɏɜŮɘɏɠ Űɞɡɠ. 

ȼ Ŭˊɧɔɜɤůɖ əŬɘ ɖ ŰŬˊŮɑɜɤůɖ ˊɞɡ ɓɑɤɜŬɜ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ɤɠ 

ŬˊɧɟɟɞɘŬ Űɞɡ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰɧɠ Űɞɡɠ ŭŮɜ ɐŰŬɜ ˊɟɞɥɧɜ Űɖɠ ˊɟɞůɤˊɘəɧŰɖŰɎɠ Űɞɡɠ 

ɐ əɎŰɘ Űɞ űɡůɘɞɚɞɔɘəɧ, ɞɨŰŮ əŬɘ ɛˊɞɟɞɨůŬɜ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůɗɞɨɜ ŮɑŰŮ ŬŰɞɛɘəɎ 

əŬɘ ŭɘŬˊɟɞůɤˊɘəɎ, ŮɑŰŮ ůŮ ŮˊɑˊŮŭɞ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ əŬɘ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ, Ŭűɞɨ 

ŰɏŰɞɘŮɠ ŭɟɎůŮɘɠ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ ŮˊɘŰŮɑɜɞɡɜ ŬɜŰɑ ɜŬ Ůˊɘɚɨɜɞɡɜ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ. 

ȷɜŰɘɗɏŰɤɠ, ŬɡŰɏɠ ɐŰŬɜ, ɧˊɤɠ ŮɑɢŮ ŮˊɘůɖɛŬɜɗŮɑ ˊɞɚɨ ɜɤɟɑɠ Ŭˊɧ 

əɟɘŰɘəɞɨɠ ŬɜŬɔɜɩůŰŮɠ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŬɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖɠ çůɡɜɏˊŮɘŬ ɜɧɛɞɡ 

ŮɚŬŰŰɤɛŬŰɘəɞɨ əŬɘ Ůɚɚɘˊɞɨɠ ˊɞɡ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɜ ɜŬ Ůˊɘɚɡɗɞɨɜ ɛɧɜɞ ůŮ 

ˊɞɚɘŰɘəɧ əŬɘ ɗŮůɛɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞè. ȷɜ əŬɘ ŬɟɗɟɩɗɖəŮ ŮˊŬɜŮɘɚɖɛɛɏɜŬ ɖ ɗɏůɖ ɧŰɘ 

ɗŬ ɏˊɟŮˊŮ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ɜŬ ůŰɟŬűɞɨɜ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŬˊɞɘəɘŬəɐ əɡɓɏɟɜɖůɖ əŬɘ ɜŬ 

ŬˊŬɘŰɐůɞɡɜ Űɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɞɡ əɨɟɞɡɠ əŬɘ Űɖɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ ɗɏůɖɠ Űɞɡɠ, ɐŰŬɜ 

ɏəŭɖɚɖ ɖ ŭɡůˊɘůŰɑŬ Űɞɡɠ ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ȯɔɔɚɞɡɠ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ŰŬ ŬɜŰŬɚɚɎɔɛŬŰŬ ŰŬ 

ɞˊɞɑŬ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ɗŬ ŬˊŬɘŰɞɨůŬɜ ůŮ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ˊɞɡ ŬɜŰŬˊɞəɟɑɜɞɜŰŬɜ ůŰŬ 

ŬɘŰɐɛŬŰɎ Űɞɡɠ. 
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ȼ ůŰɟɞűɐ ˊɟɞɠ Űɖɜ əɡɓɏɟɜɖůɖ ŭŮɜ ɐŰŬɜŮ Ůɡɜɞɥəɐ, ɞɨŰŮ ŬɜɎɛŮůŬ 

ůŰɞɡɠ ɎɛŮůŬ ŮɜŭɘŬűŮɟɞɛɏɜɞɡɠ, ŬɚɚɎ ɞɨŰŮ ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɖɜ əɞɘɜɐ ɔɜɩɛɖ, ɖ 

ɞˊɞɑŬ ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ɏɓɟɘůəŮ ŰŬ ŬɘŰɐɛŬŰɎ Űɞɡɠ ŭɑəŬɘŬ əŬɘ ɚɞɔɘəɎ, ɏɗŮŰŮ ɤɠ 

ɓŬůɘəɐ ˊɟɞɦˊɧɗŮůɖ ɔɘŬ Űɖɜ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɐ Űɞɡɠ Űɖɜ ŬˊɟɧůəɞˊŰɖ ůɡɜɏɢɘůɖ Űɖɠ 

Ůɗɜɘəɐɠ Űɞɡɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŬɠ. 

ȳˊɤɠ ůɡɜɞɣɑɕŮɘ ɞ ɉŬɟŬɚɎɛˊɞɡɠ: Ůɜɩ ɚɞɘˊɧɜ ɞ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɧɠ 

əɧůɛɞɠ ŬˊɞŰŮɚɞɨůŮ Űɞɜ ˊɞɚɚŬˊɚŬůɘŬůŰɐ Űɖɠ ŮɜɤŰɘəɐɠ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬɠ ůŰŬ 

ůɢɞɚŮɑŬ əŬɘ ůŰɘɠ əɞɘɜɧŰɖŰŮɠ, ɐŰŬɜ, ŭɖɚŬŭɐ, ɞ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ɏŭɘɜŮ 

ɞɡůɘŬůŰɘəɎ ɜɧɖɛŬ əŬɘ ˊŮɟɘŮɢɧɛŮɜɞ ůŰɖɜ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ ˊɞɡ ˊŬɟŮɑɢŮ Űɞ ůɨůŰɖɛŬ 

Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŬɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖɠ, ɐŰŬɜ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ əŬɘ ɞ əɡɟɘɧŰŮɟɞɠ 

ŬˊɞŭɏəŰɖɠ Űɖɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ ŬŭɡɜŬɛɑŬɠ Űɞɡ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ. 

Ɉˊɧ Űɘɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ŬɡŰɏɠ, ɖ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɐ ŰɎɝɖ əŬɘ ɞɘ ůɡɚɚɞɔɘəɏɠ 

Űɖɠ ŮəűɟɎůŮɘɠ ɏɤɠ əŬɘ Űɖ ŭŮəŬŮŰɑŬ Űɞɡ ô20 ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɓɑɤɜŬɜ ɛɘŬ ɗŮɛŮɚɘɩŭɖ 

ŬɜŰɑűŬůɖ, Ŭűɞɨ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ɡˊŮɟŬůˊɑɕɞɜŰŬɘ ɔɘŬ ŮɡɜɧɖŰɞɡɠ Ůɗɜɘəɞɨɠ ɚɧɔɞɡɠ 

ɏɜŬ ŭɘɞɘəɖŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɡˊɞŭŮɘəɜɡɧŰŬɜ ɤɠ ɞ ɔŮɜŮůɘɞɡɟɔɧɠ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ Űɖɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ ŮɝŬɗɚɑɤůɖɠ əŬɘ Űɤɜ Ɏɚɚɤɜ ŭɡůɛŮɜɩɜ ɧɟɤɜ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ Űɞɡɠ. 

ɀɘŬ ɗŮɛŮɚɘɩŭɖɠ ŬɜŰɑűŬůɖ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐɠ ɧɛɤɠ űɨůŮɤɠ űŬɑɜŮŰŬɘ 

ɜŬ ɓɘɩɜɞɡɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, əɡɟɑɤɠ ɧˊɤɠ ŬɜɎűŮɟŮ ɞ ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Űɖɠ 

ɄɃȺȹ ɛŮŰɎ Űɞ 2018, Űɧůɞ Űɖɠ ŭɖɛɞŰɘəɐɠ ɧůɞ əŬɘ Űɖɠ ɛɏůɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ, əɡɟɑɤɠ ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ɛŮŰɎ Űɞ 2018, ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞɡ ɡˊɧ 

Ůɝɏɚɘɝɖ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞɡ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɞɨ Űɖɠ ȺɚɚɖɜɞəɡˊɟɘŬəɐɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ Űɖɠ ɏɜŰŬɝɐɠ Űɖɠ ůŮ űɞɟŮɑɠ əŬɘ ŭɑəŰɡŬ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɐɠ 

ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

Ɉˊɧ Űɞ ˊɟɑůɛŬ Űɤɜ ŮɝŮɚɑɝŮɤɜ ŬɡŰɩɜ, Ůɜɩ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ 

ŮˊɘűɞɟŰɑɕɞɜŰŬɘ ɛŮ Űɞ ŭɨůəɞɚɞ ɏɤɠ ŬəŬŰɧɟɗɤŰɞ ɏɟɔɞ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɐůɞɡɜ ůŰɞɡɠ 

ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ ůŰɘɠ ɛŬɗɐŰɟɘɏɠ Űɞɡɠ Űɘɠ ŭŮɝɘɧŰɖŰŮɠ ˊɞɡ ɗŮɤɟɞɨɜŰŬɘ əɞɛɓɘəɏɠ ɔɘŬ 

Űɖɜ ɞɘəɞɜɞɛɑŬ əŬɘ Űɖɜ Ŭɨɝɖůɖ Űɖɠ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɧŰɖŰŬɠ əŬɘ Űɖɠ 

ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, ŮɑɜŬɘ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ əŬɘ ɞ ŬˊɞŭɏəŰɖɠ ɛɘŬɠ 

ŬˊŬɝɘɤŰɘəɐɠ ˊɟɧůɚɖɣɖɠ əŬɘ ˊɟɞɓɞɚɐɠ Ŭˊɧ ŮɡɟɤˊŬɥəɞɨɠ əŬɘ Ɏɚɚɞɡɠ ŭɘŮɗɜŮɑɠ 

ŬɚɚɎ əɡɟɑɤɠ Űɞˊɘəɞɨɠ ˊɞɚɘŰɘəɞɨɠ əŬɘ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɞɨɠ ɗŮůɛɞɨɠ əŬɘ ŭɟɩɜŰŮɠ 

ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ˊŬɟɞɡůɘɎɕɞɡɜ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɤɠ ɛɑŬ ŮɟɔŬůɘŬəɎ əŬɘ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɎ ˊɟɞɜɞɛɘɞɨɢŬ ŬɚɚɎ ŬɜŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɐ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ, Űɧůɞ 

ůŮ ŭɘŮɗɜɏɠ ɧůɞ əŬɘ ůŮ Űɞˊɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ. 
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ȷɡŰɐ ɖ ŬɜŰɑűŬůɖ ŬˊɞŰŮɚŮɑ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛŬɠ, Űɞɜ 

ɔŮɜŮůɘɞɡɟɔɧ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬ ˊɞɚɚɩɜ Ŭˊɧ Űɘɠ ˊɖɔɏɠ ˊɞɡ ˊɟɞəŬɚɞɨɜ Ɏɔɢɞɠ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ Űɖɜ ɑŭɘŬ ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ɡˊɞɜɞɛŮɨɞɜŰŬɘ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɎ, 

əɞɘɜɤɜɘəɎ əŬɘ ɞɘəɞɜɞɛɘəɎ, ˊɘɏɕɞɜŰŬɘ ɔɘŬ ɜŬ Ŭɡɝɐůɞɡɜ Űɖɜ ŬˊɞŭɞŰɘəɧŰɖŰɎ Űɞɡɠ, 

ɓŮɚŰɘɩɜɞɜŰŬɠ ŰŬ ɛŬɗɖůɘŬəɎ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɟɘɩɜ 

Űɞɡɠ əŬɘ ůɡɛɓɎɚɚɞɜŰŬɠ ɏŰůɘ əŬɗɞɟɘůŰɘəɎ ůŰɞɜ ɞɘəɞɜɞɛɘəɧ Ůəůɡɔɢɟɞɜɘůɛɧ Űɖɠ 

ɢɩɟŬɠ. 

Ʉɞɚɚɞɑ ɛŮɚŮŰɖŰɏɠ ŮˊɘůɖɛŬɑɜɞɡɜ -ɗŬ ŬɜŬˊŰɨɝɤ ŰɩɟŬ Űɖ ɗɏůɖ 

ŬɡŰɐ ůŰɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ŮˊŮɘůɧŭɘɞ-, ˊɞɚɚɞɑ ɛŮɚŮŰɖŰɏɠ ŮˊɘůɖɛŬɑɜɞɡɜ ɧŰɘ ɓŬůɘəɧ 

ůŰɞɘɢŮɑɞ Űɖɠ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɐɠ Űɟɞűɐɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ˊɟɞɠ Űɞɜ 

ɜŮɞűɘɚŮɚŮɡɗŮɟɘůɛɧ ɐŭɖ Ŭˊɧ Űɖ ŭŮəŬŮŰɑŬ Űɞɡ ô80 əŬɘ ô90 ůŮ əɎˊɞɘŮɠ ɢɩɟŮɠ əŬɘ 

əŬŰô ŮˊɏəŰŬůɖ Űɖɠ ɚŮɔɧɛŮɜɖɠ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɐɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɖɠ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ 

Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ŬˊɞŰŮɚŮɑ ɖ ŮɡɟŮɑŬ ɢɟɐůɖ Űɖɠ ůɨɔəɟɘůɖɠ əŬɘ Űɤɜ Ŭɟɘɗɛɩɜ 

ůŰɖ ɚɐɣɖ ŬˊɞűɎůŮɤɜ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖ ɛɏůɤ ůɨɔəɟɘůɖɠ 

əŬŰɎ Űɖ ɀɎɟŰŮɜɠ, əɡɓŮɟɜɩɜŰŬɠ ɛŮ Ŭɟɘɗɛɞɨɠ, ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɖ ɆɤŰɖɟɑŬ ȾɟŮə, ɐ 

ɖ ůɡɔəɟɘŰɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɤɠ ɏɜŬ ɛɏůɞ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, 

ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɞɜ ɁɞɓɧŬ. ȺɑɜŬɘ ɛŮɟɘəɏɠ Ŭˊɧ Űɘɠ ŭɖɚɩůŮɘɠ ˊɞɡ ŬˊɞŰɡˊɩɜɞɡɜ 

ŬɡŰɐ Űɖ ɜɏŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ. 

ȷɜ əŬɘ ɖ ɢɟɐůɖ Űɞɡɠ, Űɖɠ ůɨɔəɟɘůɖɠ əŬɘ Űɤɜ Ŭɟɘɗɛɩɜ, ŭŮɜ 

ŬˊɞŰŮɚŮɑ əŬɘɜɞɨɟɔɘɞ űŬɘɜɧɛŮɜɞ ůŰɞ ˊŮŭɑɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ŮɜŰɞɨŰɞɘɠ 

ŰɞɜɑɕŮŰŬɘ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ˊɤɠ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ɞɘ ŭɘŮɗɜŮɑɠ ůɡɔəɟɑůŮɘɠ əŬɘ 

ŰŬ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ ɏɢɞɡɜ ŬˊɞəŰɐůŮɘ əɡɟɑŬɟɢɞ ɟɧɚɞ ůŰɖ ɢɎɟŬɝɖ Űɖɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ əŬɘ ůŰɖ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

ȷɡŰɧ əŬɗɑůŰŬŰŬɘ ŮűɘəŰɧ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɖɠ Ŭɜɧŭɞɡ əŬɘ 

ˊɟɤŰɞəŬɗŮŭɟɑŬɠ Űɞɡ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɞɨ ŭɧɔɛŬŰɞɠ Űɖɠ ɚŮɔɧɛŮɜɖɠ ŮɜɖɛŮɟɤɛɏɜɖɠ ɛŮ 

ˊɞɟɑůɛŬŰŬ ŮɟŮɡɜɩɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ůŰŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ əŬɘ ŮɜŰɧɠ Űɤɜ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑɤɜ ɄŬɘŭŮɑŬɠ Űɤɜ ŭɘŬűɧɟɤɜ əɟŬŰɩɜ, əŬɗɩɠ əŬɘ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ 

Űɤɜ ŭɘŬűɧɟɤɜ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɩɜ ŭɞɛɩɜ, ȹɘŮɗɜɩɜ ɃɟɔŬɜɘůɛɩɜ əŬɘ ˊɞɚɡŮɗɜɘəɩɜ 

ŮŰŬɘɟŮɘɩɜ, ɜŬ ɜɞɛɘɛɞˊɞɘɖɗɞɨɜ ɤɠ ŭɟɩɜŰŮɠ ůŰɖɜ ˊŬɔəɧůɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ɜŬ 

ŬˊɞəŰɐůɞɡɜ űɡůɘəɎ ɟɧɚɞ ůô ŬɡŰɐɜ. 

Ƀɘ ŭɟɩɜŰŮɠ ŬɡŰɞɑ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ɛɘŬ ůŮɘɟɎ ɗŮůɛɩɜ əŬɘ ɛɖɢŬɜɘůɛɩɜ 

ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ŮˊɘɜɞɐůŮɘ ɔɘŬ Űɞɜ ůəɞˊɧ ŬɡŰɧ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Űɞ ȹɑəŰɡɞ 

Ʉɚɖɟɞűɧɟɖůɖɠ Ⱥɡɟɡŭɑəɖ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ Ȱɜɤůɖɠ ɐ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭŮɑəŰŮɠ 

Űɞɡ ɃɃɆȷ, ŭŮɜ Ŭɝɘɞɚɞɔɞɨɜ ŬˊɚɎ ŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ůɡůŰɐɛŬŰŬ ɛŮ ŭɐɗŮɜ 
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ŬɜŰɘəŮɘɛŮɜɘəɎ əɟɘŰɐɟɘŬ, ŬɚɚɎ ɛɏůɤ Űɖɠ ůɡɚɚɞɔɐɠ, ŮˊŮɝŮɟɔŬůɑŬɠ, ŰŬɝɘɜɧɛɖůɖɠ 

əŬɘ ŭɘɎɢɡůɖɠ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ ɔɘŬ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ Ůɨɟɞɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ 

ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɩɜ ɗŮɛɎŰɤɜ Ůˊɘŭɘɩəɞɡɜ ɜŬ ůŰɟɏɣɞɡɜ Ŭˊɧ ŬˊɧůŰŬůɖ əŬɘ ɛŮ 

ůɡɜŭɖɚɩůŮɘɠ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɐɠ ɞɡŭŮŰŮɟɧŰɖŰŬɠ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ Űɤɜ 

əɟŬŰɩɜ ˊɟɞɠ ˊɘɞ ɞɘəɞɜɞɛɑůŰɘəŮɠ əŬɘ ŰŮɢɜɞŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɏɠ ɚɞɔɘəɏɠ əŬɘ 

ŬɜŰɘɚɐɣŮɘɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. 

ɇŬ ˊɞɟɑůɛŬŰŬ Űɤɜ ŮɟŮɡɜɩɜ ˊɞɡ ɞɘ ŭɟɩɜŰŮɠ ŬɡŰɞɑ ŮɝɎɔɞɡɜ 

ŰŮɑɜɞɡɜ ɜŬ ŬɜŬˊŬɟɑůŰŬɜŰŬɘ ɛŮ Űɖ ɛɞɟűɐ ˊɞůɞůŰɩɜ, ɛɏůɤɜ ɧɟɤɜ, əɚŬůɛɎŰɤɜ, 

ɗɏůŮɤɜ əŬŰɎŰŬɝɖɠ əŬɘ ɛŮ ɎɚɚŮɠ ůɡɔəɟɘŰɘəɏɠ ůŰŬŰɘůŰɘəɏɠ ɛɞɟűɏɠ ɐ ɡˊɧ Űɖ 

ɛɞɟűɐ ŭɘŮɗɜɩɜ ůɡɔəɟɘŰɘəɩɜ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ, ɧˊɤɠ ŰŬ ɏɢɞɡɛŮ 

ŬˊɞəŬɚɏůŮɘ ůŮ ɛɘŬ Ɏɚɚɖ ɛŬɠ ɛŮɚɏŰɖ. 

ɇŬ ˊɞɟɑůɛŬŰŬ Űɤɜ ŮɟŮɡɜɩɜ ˊɞɡ ůɡɔəɟɞŰɞɨɜŰŬɘ ůŮ ŬɡŰɧ Űɞ 

ŮˊɑˊŮŭɞ Űɖɠ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ŰŮɑɜɞɡɜ ɜŬ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ 

ŮˊɘɚŮəŰɘəɎ ůŮ Űɞˊɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ Ŭˊɧ əɡɓŮɟɜɖŰɘəɞɨɠ əŬɘ əɟŬŰɘəɞɨɠ ɗŮůɛɞɨɠ, 

əŬɗɩɠ əŬɘ Ɏɚɚɞɡɠ űɞɟŮɑɠ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ, əŬɘ ɜŬ ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ, ɞɨŰɤɠ 

ɩůŰŮ ɜŬ ˊɟɞɤɗɖɗɞɨɜ ɐ ŬˊɞŰɟŬˊɞɨɜ ŬɛűɘɚŮɔɧɛŮɜŮɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ůŰɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. 

ɇŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ŰɏŰɞɘŬ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ Ůɡɟɏɤɠ Ŭˊɧ Űɞ ȾɡˊɟɘŬəɧ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ Űɖɠ ɄŬɘŭŮɑŬɠ əŬɘ Űɖɜ 

ȺɚŮɔəŰɘəɐ ɈˊɖɟŮůɑŬ Űɖɠ ȾɡˊɟɘŬəɐɠ ȹɖɛɞəɟŬŰɑŬɠ ɔɘŬ ɜŬ ŰŮəɛɖɟɘɤɗɞɨɜ 

ŬɛűɘɚŮɔɧɛŮɜŮɠ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɘɠ, ɧˊɤɠ ɞ ɚŮɔɧɛŮɜɞɠ Ůɝɞɟɗɞɚɞɔɘůɛɧɠ Űɞɡ 

ŭɘŭŬəŰɘəɞɨ ɢɟɧɜɞɡ əŬɘ ɞ Ůəůɡɔɢɟɞɜɘůɛɧɠ Űɤɜ ɤɟɞɚɞɔɑɤɜ ˊɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ. 

ȺɘŭɘəɧŰŮɟŬ ɔɑɜŮŰŬɘ ɢɟɐůɖ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ Ŭˊɧ Űɖɜ ȺɡɟɤˊŬɥəɐ ȺˊɘŰɟɞˊɐ, Űɖɜ 

Ⱥɡɟɡŭɑəɖ, Űɞ ȹɘŮɗɜɏɠ ɁɞɛɘůɛŬŰɘəɧ ɇŬɛŮɑɞ, Űɞɜ ɃɃɆȷ, əŬɗɩɠ əŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ 

ɏɟŮɡɜŮɠ ɇɘɛɠ əŬɘ PISA. 

Ɇô ŬɡŰɧ Űɞ ůɖɛŮɑɞ ɡˊɞůŰɖɟɑɕɞɡɛŮ ɧŰɘ ɖ ŮˊɘɚŮəŰɘəɐ 

ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŭɘŮɗɜɩɜ ůɡɔəɟɑůŮɤɜ əŬɘ Űɤɜ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ 

Ŭˊɧ Űɞɡɠ űɞɟŮɑɠ ŬɡŰɞɨɠ Űɖɠ ȾɡˊɟɘŬəɐɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ, ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ɛŮ Űɖɜ 

ŰŮəɛɖɟɑɤůɖ Űɖɠ ŬɜɎɔəɖɠ ɔɘŬ ŬɚɚŬɔɏɠ ˊɞɡ ɡˊɞŰɑɗŮɜŰŬɘ ɧŰɘ ˊŬɟɏɢɞɡɜ, Ŭűɞɨ 

ɗŮɤɟɞɨɜŰŬɘ ɧŰɘ ŬɜŬŭŮɘəɜɨɞɡɜ Űɘɠ ůŰɟŮɓɚɩůŮɘɠ əŬɘ Űɘɠ ŬɔəɡɚɩůŮɘɠ Űɖɠ 

ȾɡˊɟɘŬəɐɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɔŮɜɘəɎ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰɎ Űɖɠ, ŭɘŬɛɞɟűɩɜŮɘ əŬɘ 

ˊɟɞɓɎɚɚŮɘ ŭɖɛɧůɘŬ ɛɘŬ ŬˊŬɝɘɤŰɘəɐ ŮɘəɧɜŬ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Űɖɜ ɑŭɘŬ 

ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ůɡɢɜɎ ŮˊɘůɖɛŬɑɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɑŭɘɞɡɠ Űɞɡɠ űɞɟŮɑɠ ɞ əŬɗɞɟɘůŰɘəɧɠ 

Űɞɡɠ ɟɧɚɞɠ ůŰɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɤɜ ŭŮɝɘɞŰɐŰɤɜ ˊɞɡ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɖ ɞɘəɞɜɞɛɑŬ, ŬɚɚɎ 
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əŬɘ ůŰɖɜ Ůˊɑɚɡůɖ ˊɞɚɚɩɜ Ɏɚɚɤɜ əɞɘɜɤɜɘəɩɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ, ɧˊɤɠ ɞ 

ŬˊɞəɚŮɘůɛɧɠ, ɞ ɟŬŰůɘůɛɧɠ əŬɘ ɖ ˊŬɟŬɓŬŰɘəɧŰɖŰŬ. 

ȺɜŭŮɘəŰɘəɎ ɜŬ ŬɜŬűɏɟɞɡɛŮ űɡůɘəɎ Űɞ ůɡɜŮəŰɘəɧ ɡˊɧɛɜɖɛŬ Űɞɡ 

2018 əŬɘ Űɖ ɢɟɐůɖ Űɤɜ ɛɏůɤɜ ɧɟɤɜ Űɤɜ əɟŬŰɩɜ ɛŮɚɩɜ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ 

Ȱɜɤůɖɠ əŬɘ Űɞɡ ɃɃɆȷ ŬɜŬűɞɟɘəɎ ɛŮ Űɖɜ ɏəŰŬůɖ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɢɟɞɜɘɎɠ əŬɗɩɠ 

əŬɘ Űɤɜ ŮɓŭɞɛŬŭɘŬɑɤɜ ŬɚɚɎ əŬɘ ŮŰɖůɑɤɜ ɤɟɩɜ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ, ɛŮ Űɖ ůɡɛɓɞɚɐ 

Űɤɜ ɞˊɞɑɤɜ, ɛɏůɤɜ ɧɟɤɜ, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ɜŬ 

ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ ɚɘɔɧŰŮɟŮɠ ɩɟŮɠ əŬɘ ɛɏɟŮɠ ůɡɔəɟɘŰɘəɎ ɛŮ Űɖɜ ˊɚŮɘɞɣɖűɑŬ Űɤɜ 

ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ Űɞɡɠ ůŰɖɜ ŬɚɚɞŭŬˊɐ əŬɘ ɜŬ ŬˊɞɚŬɛɓɎɜɞɡɜ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ 

ůɢɞɚɘəɏɠ ŬɟɔɑŮɠ. 

ȼ Ŭűɐɔɖůɖ ŬɡŰɐ ŮɜɘůɢɨŮŰŬɘ ˊŮɟŬɘŰɏɟɤ ɛŮ Űɖɜ ˊŬɟɎɗŮůɖ 

ůɡɔəɟɘŰɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ Ŭˊɧ Űɞ ŭɑəŰɡɞ ˊɚɖɟɞűɧɟɖůɖɠ çȺɡɟɡŭɑəɖè, Űɞ 

ȹɘŮɗɜɏɠ ɁɞɛɘůɛŬŰɘəɧ ɇŬɛŮɑɞ əŬɘ Űɞɜ é - Ernest Young, ˊɞɡ ˊɟɞɓɎɚɚɞɡɜ Űɖ 

ɛŮɑɤůɖ Űɞɡ ŭɘŭŬəŰɘəɞɨ űɧɟŰɞɡ ŬɜɎɚɞɔŬ ɛŮ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ, ɜŬ ŬˊɞŰŮɚŮɑ 

ˊɟɞɜɧɛɘɞ Űɤɜ Ⱦɡˊɟɑɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Ŭűɞɨ ŬɡŰɞɑ ŬˊɞɚŬɛɓɎɜɞɡɜ 

çůɡɜɎŭŮɚűɞɑ Űɞɡɠè (ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ) ůŮ ˊɞɚɨ ɚɑɔŮɠ ɢɩɟŮɠ əŬɘ ůŮ ɛɘəɟɧŰŮɟɞ 

ɓŬɗɛɧ əŬɘ ůɑɔɞɡɟŬ ɧɢɘ Ɏɚɚɞɘ ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɘ ůŰɞɜ ŭɖɛɧůɘɞ əŬɘ ɘŭɘɤŰɘəɧ ŰɞɛɏŬ 

ŮɜŰɧɠ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ çɛŮ ˊɞɚɨ ˊɘɞ ŬˊŬɘŰɖŰɘəɎ əŬɗɐəɞɜŰŬè, ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɞ 

ɚŮəŰɘəɧ Űɖɠ ȺɚŮɔəŰɘəɐɠ ɈˊɖɟŮůɑŬɠ. 

ɀɏůɤ Űɖɠ ůɨɔəɟɘůɖɠ ɛŮ Űɞɡɠ ɛɏůɞɡɠ ɧɟɞɡɠ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ 

Ȱɜɤůɖɠ ŬɜŬűɞɟɘəɎ ɛŮ Űɖɜ ŬɜŬɚɞɔɑŬ ɛŬɗɖŰɩɜ ŬɜɎ ŰɎɝɖ əŬɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ, 

ŬɚɚɎ əŬɘ ɛɏůɤ ůɡɔəɟɑůŮɤɜ ɛŮ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ůɡůŰɐɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɗŮɤɟɞɨɜŰŬɘ 

ˊɘɞ ŬˊɞŭɞŰɘəɎ Ŭˊɧ Űɖɜ PISA űɡůɘəɎ, ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞ ȺɚɚɖɜɞəɡˊɟɘŬəɧ ˊ.ɢ. 

Űɖɠ ȺůɗɞɜɑŬɠ ɞɘ Ⱦɨˊɟɘɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊŬɟɞɡůɘɎɕɞɜŰŬɘ, Ůˊɑůɖɠ, ɜŬ ɏɢɞɡɜ 

ɚɘɔɧŰŮɟɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ ɛŬɗɐŰɟɘŮɠ ůŰɘɠ ŰɎɝŮɘɠ Űɞɡɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ˊɚŮɑůŰɞɡɠ 

ȺɡɟɤˊŬɑɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Űɞɡɠ, Ůɜɩ ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ 

Űɞɡɠ ˊɘɞ ɡɣɖɚɎ ŬɛŮɘɓɧɛŮɜɞɡɠ ůŰɖɜ Ⱥɡɟɩˊɖ. çȾŬɚɨŰŮɟŬ ŬɛŮɘɓɧɛŮɜɞɘ Ŭˊɧ 

Űɞɡɠ Ⱦɨˊɟɘɞɡɠ əŬɗɖɔɖŰɏɠ ȿɡəŮɑɞɡ -ɔɟɎűŮɘ ɞ ũŮɜɘəɧɠ ȺɚŮɔəŰɐɠ ůŰɞ profile Űɞɡ 

ůŰɞ Facebook- ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Űɞɡ ȿɘɢɜŮɜůŰɎɘɜ, Űɞɡ ȿɞɡɝŮɛɓɞɨɟɔɞɡ, Űɖɠ 

ɃɚɚŬɜŭɑŬɠ əŬɘ Űɖɠ ȹŬɜɑŬɠ. ɆŰŬ ũɡɛɜɎůɘŬ əŬɘ ŰŬ ȹɖɛɞŰɘəɎ ɞɘ Ⱦɨˊɟɘɞɘ ˊŬɑɟɜɞɡɜ 

ɚɘɔɧŰŮɟŬ ɛɧɜɞ Ŭˊɧ Űɞ ȿɘɢŰŮɜůŰɎɘɜ əŬɘ Űɞ ȿɞɡɝŮɛɓɞɨɟɔɞè. Ƀ ŮɚŮɔəŰɐɠ űɡůɘəɎ 

əŬŰŬɚɐɔŮɘ ůŰɞ ůɡɛˊɏɟŬůɛŬ ɧŰɘ ɞɘ Ⱦɨˊɟɘɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŬɛŮɑɓɞɜŰŬɘ ɚɘɔɧŰŮɟŬ 

ɛɧɜɞ Ŭˊɧ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Űɞɡɠ ˊɞɡ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ ůŰɘɠ ˊɚɞɡůɘɧŰŮɟŮɠ ŮɡɟɤˊŬɥəɏɠ 
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ɢɩɟŮɠ, ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɘɩɜŰŬɠ ůɡɔəɟɘŰɘəɎ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ ɡˊɧ Űɖ ɛɞɟűɐ 

ůŰŬŰɘůŰɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ əŬɘ ɔɟŬűɘəɩɜ ˊŬɟŬůŰɎůŮɤɜ Ŭˊɧ Űɞ ŭɑəŰɡɞ Ⱥɡɟɡŭɑəɖ. 

ɄŬɟɧɚŬ ŬɡŰɎ, ŭɖɚŬŭɐ Űɞ ůɡɔəɟɘŰɘəɎ əŬɘ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɎ 

ŬˊɞŰɡˊɤɛɏɜɞ Ůɡɜɞɥəɧ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŬɡŰɞɑ 

ˊɟɞɓɎɚɚɞɜŰŬɘ ɎɚɚɞŰŮ ɛŮ ɎɛŮůɞ əŬɘ ɎɚɚɞŰŮ ɛŮ ɏɛɛŮůɞ Űɟɧˊɞ ɜŬ ŬˊɞŰŮɚɞɨɜ ɛɑŬ 

ɛɖ ŬˊɞŭɞŰɘəɐ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ, Ŭűɞɨ ɞɘ ŮˊɘŭɧůŮɘɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ Űɤɜ 

ɛŬɗɖŰɟɘɩɜ Űɞɡɠ ůŮ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŮɠ ˊŮɟɘɞɢɏɠ Űɞɡ ŬɜŬɚɡŰɘəɞɨ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰɞɠ, 

ůŰɖɜ ŬɜɎɔɜɤůɖ, ŰŬ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɎ əŬɘ Űɘɠ űɡůɘəɏɠ ŮˊɘůŰɐɛŮɠ ŮɑɜŬɘ ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ 

Ŭˊɧ Űɘɠ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŮɠ ɐ ɞɘ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŮɠ ůŰɖɜ ȺɡɟɤˊŬɥəɐ Ȱɜɤůɖ əŬɘ ůŰɞ club 

Űɤɜ ˊɚɞɡůɑɤɜ Űɞɡ ɃɃɆȷ. 

ũɘŬ Űɖ ůɡɔəɟɧŰɖůɖ Űɞɡ ŬűɖɔɐɛŬŰɞɠ Űɖɠ ŬɜŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɧŰɖŰɎɠ 

Űɞɡɠ ɔɑɜŮŰŬɘ űɡůɘəɎ ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɑɖůɖ ůŰŬŰɘůŰɘəɩɜ ůŰɞɘɢŮɑɤɜ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ȺɡɟɤˊŬɥəɐ ȺˊɘŰɟɞˊɐ, ɧˊɤɠ ɞɘ ɛɏůɞɘ ɧɟɞɘ Űɤɜ ŮˊɘŭɧůŮɤɜ əŬɘ ŰŬ ˊɞůɞůŰɎ 

ŮˊɘŰɡɢɑŬɠ ɐ ŬˊɞŰɡɢɑŬɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɟɘɩɜ ůŰŬ Ůɜ ɚɧɔɤ 

ɛŬɗɐɛŬŰŬ, əŬɗɩɠ əŬɘ Űɤɜ əŬŰŬŰɎɝŮɤɜ ˊɞɡ əŬŰŬɔɟɎűɞɜŰŬɘ ůŰɘɠ ŭɘŮɗɜŮɑɠ 

ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘɠ PISA əŬɘ ɇȽɀɆ. 

ȼ ŬˊŬɝɘɤŰɘəɐ ŬɡŰɐ ŮɘəɧɜŬ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ˊɞɡ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ ŮˊɘɚŮəŰɘəɐ ɢɟɐůɖ əŬɘ ůɡɢɜɎ əŬŰɎɢɟɖůɖ əŬɘ ɖ ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɑɖůɖ Űɖɠ 

ůɨɔəɟɘůɖɠ əŬɘ Űɤɜ Ŭɟɘɗɛɩɜ Ŭˊɧ əɡɓŮɟɜɖŰɘəɞɨɠ əŬɘ əɟŬŰɘəɞɨɠ ɗŮůɛɞɨɠ əŬɘ 

ŬɝɘɤɛŬŰɞɨɢɞɡɠ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, ɏɟɢŮŰŬɘ ůŮ ŬɜŰɑɗŮůɖ ɛŮ Űɞɜ ŬˊŬɘŰɖŰɘəɧ ɟɧɚɞ ˊɞɡ 

Űɞɡɠ ŬˊɞŭɑŭŮŰŬɘ, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŭŮɜ ˊŮɟɘɞɟɑɕŮŰŬɘ ůŰɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɤɜ ɛŬɗɖůɘŬəɩɜ 

ŮˊɘŰŮɡɔɛɎŰɤɜ, ŬɚɚɎ ˊŮɟɘɚŬɛɓɎɜŮɘ ɛɘŬ ůŮɘɟɎ Ŭˊɧ ɎɚɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ, ɧˊɤɠ ɖ 

ŮɜůɤɛɎŰɤůɖ ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ ŬŰɧɛɤɜ ɛŮ ŬɜŬˊɖɟɑŮɠ, ɛŮ ɛŮŰŬɜŬůŰŮɡŰɘəɐ 

ɔŮɤɔɟŬűɑŬ, ɖ Ůɜɑůɢɡůɖ Űɖɠ ŬŰɞɛɘəɐɠ ɡɔŮɑŬɠ, ɖ ůŮɝɞɡŬɚɘəɐ ŭɘŬˊŬɘŭŬɔɩɔɖůɖ, ɖ 

əŬŰŬˊɞɚɏɛɖůɖ Űɖɠ ɓɑŬɠ əŬɘ Űɖɠ ˊŬɟŬɓŬŰɘəɧŰɖŰŬɠ, əŬɗɩɠ əŬɘ ɖ ŭɘŬŰɐɟɖůɖ Űɖɠ 

Ůɚɚɖɜɘəɐɠ ŰŬɡŰɧŰɖŰŬɠ, ˊŬɟɎɚɚɖɚŬ ɛŮ Űɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ȾɡˊɟɘŬəɐɠ əŬɘ 

ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ ˊɞɚɘŰɧŰɖŰŬɠ. 

ȷɡŰɐ ɖ ɗŮɛŮɚɘɩŭɖɠ ŬɜŰɑűŬůɖ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ 

əŬɗɞɟɑɕŮɘ əŬɘ ɟɡɗɛɑɕŮɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɧɢɘ ŬˊɚɎ ŭɘɧŰɘ Űɞɡɠ 

ŬˊɞɜɞɛɘɛɞˊɞɘŮɑ ɐ ůɡɛɓɎɚɚŮɘ ůŰɖɜ Ŭˊɞɜɞɛɘɛɞˊɞɑɖůɐ Űɞɡɠ ɤɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

ɞɛɎŭŬ, Űɖ ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ɗŮɤɟŮɑ əɞɛɓɘəɐ Űɖ ůɡɛɓɞɚɐ Űɞɡɠ ůŰɖɜ ɞɘəɞɜɞɛɑŬ əŬɘ Űɖɜ 

əɞɘɜɤɜɑŬ, ŬɚɚɎ ŭɘɧŰɘ ŬˊɞŰŮɚŮɑ, Ůˊɑůɖɠ, Űɞɜ ˊɞɚɚŬˊɚŬůɘŬůŰɐ Űɤɜ ˊɘɏůŮɤɜ ˊɞɡ 

ŬůəɞɨɜŰŬɘ ˊɎɜɤ ůô ŬɡŰɞɨɠ. 
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ɆŮ ŰŮɚɘəɐ ŬɜɎɚɡůɖ ɞɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ ˊɖɔɏɠ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ ˊɞɡ 

ŮɜŰɞˊɑɕɞɜŰŬɘ ůŰɖ ůɢŮŰɘəɐ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ, ɖ ɛŮɘɤɛɏɜɖ ɢɟɖɛŬŰɞŭɧŰɖůɖ, ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ 

ɔɟŬɛɛŬŰŮɘŬəɐɠ ůŰɐɟɘɝɖɠ əŬɘ ɡɚɘəɞŰŮɢɜɘəɐɠ ɡˊɞŭɞɛɐɠ, ŰŬ ɏɝŰɟŬ ŭɘɞɘəɖŰɘəɎ 

əŬɗɐəɞɜŰŬ, ɖ ˊɟɞɩɗɖůɖ ɜɏɤɜ ɛɞɟűɩɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ 

ɏɟɔɞɡ, ɞɘ ŬˊɞůˊŬůɛŬŰɘəɏɠ ŬɚɚŬɔɏɠ əŬɘ ɖ Ůɚɚɘˊɐɠ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ, ɖ Ůɜɑůɢɡůɖ 

Űɞɡ ɟɧɚɞɡ Űɤɜ ɔɞɜɏɤɜ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ, ŬˊɞŰŮɚɞɨɜ 

ŮɛˊɧŭɘŬ ůŰɖɜ ŮˊɘŰɏɚŮůɖ Űɞɡ ɟɧɚɞɡ Űɞɡɠ, ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɖ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɖ Ůˊɘɚɞɔɐ 

ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ ŬɚɚɎ əŬɚŮɑ Űɞɡɠ 

ɑŭɘɞɡɠ ɜŬ ŰŬ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰɞɨɜ, ŬɡɝɎɜɞɜŰŬɠ ˊŮɟŬɘŰɏɟɤ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɞɡɠ. 

ȷɜŰɑ Ůˊɘɚɧɔɞɡ. Ƀ ŮˊŬɜŬˊɟɞůŭɘɞɟɘůɛɧɠ Űɞɡ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ 

Ɏɔɢɞɡɠ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɤɠ ɏɜŬ ɓŬɗɘɎ ˊɞɚɘŰɘəɧ əŬɘ ɗŮůɛɘəɧ ɕɐŰɖɛŬ ŬˊɞŰŮɚŮɑ 

ˊɞɚɨ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɨɠ Űɟɧˊɞɡɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɐ Űɞɡ Ŭˊɧ ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ 

ůɡɢɜɎ ˊɟɞŰŮɑɜɞɜŰŬɘ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ əŬɘ ˊɞɡ ŮűŬɟɛɧɕɞɜŰŬɘ ůŰɖɜ ˊɟɎɝɖ, 

ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ůŮ ŭɘŮɗɜɏɠ ŮˊɑˊŮŭɞ. Ƀɘ ˊɘɏůŮɘɠ ˊɞɡ ŭɏɢɞɜŰŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭŮɜ 

ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰɞɨɜ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ ɛɧɜɞ ɛŮ ŬŰɞɛɘəɏɠ əŬɘ 

ŭɘŬˊɟɞůɤˊɘəɏɠ ŭɟɎůŮɘɠ ɐ ŭɟɎůŮɘɠ ŮɜŰɧɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ Űɖɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ, 

ŬɚɚɎ ŮˊɘɓɎɚɚɞɜŰŬɘ ŰŬɡŰɞɢɟɧɜɤɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ůŰɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɐɠ əŬɘ Űɖɠ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȷɡŰɧ ɛŬɠ ŭɘŭɎůəŮɘ Űɧůɞ ɖ 

ɘůŰɞɟɑŬ əŬɘ Űɞ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Űɞɡ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɞɨ ɕɖŰɐɛŬŰɞɠ ˊɞɡ ŬɜŬˊŰɨɝŬɛŮ, ɧůɞ 

əŬɘ ɖ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ űŬɜŰŬůɑŬ Űɞɡ Mills ˊɞɡ ůŰɖɟɑɕŮɘ ɗŮɤɟɖŰɘəɎ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɐ 

ɛŬɠ. 

ȼ ɗŮɤɟɖŰɘəɐ ŬɡŰɐ ɞˊŰɘəɐ ɔɤɜɑŬ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖɠ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ 

ɡˊɞůŰɖɟɑɕŮɘ ɧŰɘ ɞɘ ŭɡɜɎɛŮɘɠ Űɖɠ ɘůŰɞɟɑŬɠ əŬɘ ɞɘ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ŭɞɛɏɠ, Űɧůɞ ůŮ 

Űɞˊɘəɧ ɧůɞ əŬɘ ůŮ ŭɘŮɗɜɏɠ ŮˊɑˊŮŭɞ, ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɏɠ ˊɞɡ ůɡɢɜɎ ŭɘŬɛɞɟűɩɜɞɡɜ Űɘɠ 

ŮɛˊŮɘɟɑŮɠ əŬɘ Űɘɠ ŭɟɎůŮɘɠ ɛŬɠ. ȺəŮɑ ˊɘůŰŮɨɤ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮůŰɘɎůɞɡɛŮ, ɔɘŬ ɜŬ 

ɛŮɚŮŰɐůɞɡɛŮ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɜŬ Űɞ əŬŰŬɜɞɐůɞɡɛŮ ůŰɖɜ 

ˊɞɚɡˊɚɞəɧŰɖŰɎ Űɞɡ əŬɘ ɜŬ ˊɟɞŰŮɑɜɞɡɛŮ Űɟɧˊɞɡɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɐ 

ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɐ Űɞɡ. ɆŰɞ ůɖɛŮɑɞ, ŭɖɚŬŭɐ, ˊɞɡ ŰɏɛɜɞɜŰŬɘ ɞɘ ŮɡɟɨŰŮɟŮɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɞɥŭŮɞɚɞɔɘəɏɠ ŮɝŮɚɑɝŮɘɠ Űɖɠ Ůˊɞɢɐɠ ɛŬɠ, ɞɘ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ŭɞɛɏɠ ˊɞɡ ŬɡŰɏɠ 

ˊŬɟɎɔɞɡɜ əŬɘ űɡůɘəɎ ɞɘ ˊɞɚɨˊɚɞəŮɠ ŬɚɚɖɚŮˊɘŭɟɎůŮɘɠ Űɞɡɠ ɛŮ Űɘɠ ɓɘɞɔɟŬűɑŮɠ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɞůɞɢɐ ůŬɠ. 
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çȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜè. 

 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ. ȿɞɘˊɧɜ, 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɝŮəɘɜɐůɞɡɛŮ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ - ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ əŬɘ ɔɘŬ 

Űɘɠ 2 ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŬəɞɨůŰɖəŬɜ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ. ɃˊɧŰŮ, ɞ ũɘɩɟɔɞɠ ɞ 

ɇůɎəŬɚɞɠ, ɖ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ, ɤɟŬɑŬ. ũɘɩɟɔɞ, ɏɢŮɘɠ Űɞɜ ɚɧɔɞ əŬɘ ɛŮŰɎ ɖ 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ. 

ũ. ɇɆȷȾȷȿɃɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɆȺɄȺ ɇɅȽȾȷȿɋɁ): ɀɘŬɠ əŬɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ 

ɛɘəɟɧűɤɜŬ ůŰɞ ɡˊɧɚɞɘˊɞ əɞɛɛɎŰɘ, ɏɟɢɞɛŬɘ Ůŭɩ ɔɘŬ ɜŬ ŬəɞɨɔɞɛŬɘ əɘɧɚŬɠ əŬɘ 

ˊɘɞ əŬɗŬɟɎ. ȾŬŰŬɟɢɐɜ ɜŬ ůɡɔɢŬɟɩ əŬɘ Űɞɡɠ 2 ȾŬɗɖɔɖŰɏɠ ɔɘŬ Űɘɠ ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ 

əŬɘ ˊɞɚɨ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡůŮɠ əŬɘ Ɏəɟɤɠ ŭɘŬűɤŰɘůŰɘəɏɠ. 

Ⱥɔɩ ɗŬ ɓɎɚɤ ŭɡɞ - ŰɟɑŬ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ, ɧˊɤɠ ŰŬ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɛŬɘ 

əŬɘ Ŭˊɧ Űɖ ɗɏůɖ Űɞɡ ŬˊŮɟɢɧɛŮɜɞɡ Ʉɟɞɏŭɟɞɡ əŬɘ ɛɏɚɞɡɠ Űɞɡ ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ 

Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ Űɞɡ ɆȺɄȺ ɇɟɘəɎɚɤɜ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖ ɛŬəɟɧɢɟɞɜɖ ŮɛˊŮɘɟɑŬ ɛɞɡ, Űɧůɞ 

ůŮ ůɢɞɚŮɑŬ ŮɔɢɩɟɘŬ ɧůɞ əŬɘ Űɖɠ ɞɛɞɔɏɜŮɘŬɠ ˊɞɡ ŮɑɢŬ Űɖɜ Űɘɛɐ ɜŬ ɓɟŮɗɩ əŬɘ ɜŬ 

ɡˊɖɟŮŰɐůɤ ůŰɞ ŮɝɤŰŮɟɘəɧ, ůŮ ŮɚɚɖɜɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ əŬɘ ůŮ ŭɘɎűɞɟŮɠ ɎɚɚŮɠ 

ɛɞɟűɏɠ Ůɚɚɖɜɧɔɚɤůůɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

Ⱥŭɩ ɐŰŬɜ ˊɞɚɨ ɝŮəɎɗŬɟɖ ɖ ŬɜŬűɞɟɎ əŬɘ Űɤɜ Ŭ́ɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɩɜ 

ŭŬůəɎɚɤɜ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, Űɘɠ ŬɘŰɑŮɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ 

ŬɡŰɐ əŬɘ ɞɨŰɤ əŬɗŮɝɐɠ. 

ɆɑɔɞɡɟŬ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɛŬɘ ɧŰɘ ɤɠ ɏɜŬ ˊɟɩŰɘůŰɞ ɛɏɔŮɗɞɠ Űɖɠ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ əŬɘ ɛŮ Űɘɠ ŮűŬɟɛɞɕɧɛŮɜŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ əŬɘ ɛɑŬ Ŭˊô 

ŬɡŰɏɠ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ɛɞɜɑɛɤɜ ŭɘɞɟɘůɛɩɜ ůŰɖɜ 

ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬ əŬɘ ůŰɖ ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȷɡŰɧ ɓɏɓŬɘŬ ŮɑɢŮ ŬɟɗŮɑ ɛŮŰɎ 

Ŭˊɧ ˊɞɚɚɏɠ ˊɘɏůŮɘɠ əŬɘ ɕɐůŬɛŮ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 2 ɢɟɧɜɘŬ ɏɜŬɜ ŬɟəŮŰɎ ɛŮɔɎɚɞ 

ŭɘɞɟɘůɛɧ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɤůŰɧůɞ ɧɛɤɠ ɔɘŬ Űɖ ŭŮəŬŮŰɑŬ Ŭˊɧ Űɞ 2012 ˊŮɟɑˊɞɡ 

ɛɏɢɟɘ əŬɘ ˊɟɘɜ 2 ɢɟɧɜɘŬ ɞɘ ŭɘɞɟɘůɛɞɑ ɐŰŬɜ ŮɚɎɢɘůŰɞɘ, ɛŮŰɟɖɛɏɜɞɘ ůŰŬ ŭɎɢŰɡɚŬ. 

ɇɘ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɤ ɛô ŬɡŰɧ; ȳŰɘ ɞ ɔŮɟŬůɛɏɜɞɠ ˊɚɖɗɡůɛɧɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɟɞűŬɜɩɠ əŬɘ ɏɢŮɘ űɞɟŰɤɗŮɑ əŬɘ ůŰɘɠ ˊɚɎŰŮɠ Űɞɡ ŰŬ ŭɘɎűɞɟŬ 

ŭɘŭŬəŰɘəɎ ɗɏɛŬŰŬ əŬɘ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜŬ əŬɘ ɧˊɤɠ ˊɟɞŮɑˊŮ əŬɘ ɞ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɞɠ 

Ŭ́ɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧɠ ŭɎůəŬɚɞɠ əŬɘ ŬɜŬűɏɟɗɖəŬɜ əŬɘ Ŭˊɧ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɞɡɠ 

ɞɛɘɚɖŰɏɠ ůŰɞɘɢŮɑŬ Űɞɡ ɧŰɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɛˊŬɑɜɞɡɜ əŬɘ ŭɘŭŬəŰɘəɎ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜŬ ɔɘŬ 

ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ Űɖ ŭɏɞɡůŬ əŬɘ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɖ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ ɐ Űɖɜ əŬŰɎɟŰɘůɖ 
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ůô ŬɡŰɎ. Ⱥˊɑ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰɘ, ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜŬ ŭɘŭŬəŰɘəɎ ɧˊɤɠ ŰŬ ŮɟɔŬůŰɐɟɘŬ 

ŭŮɝɘɞŰɐŰɤɜ ˊɞɡ ɛˊɐəŬɜ ůŰɖ ɕɤɐ ɛŬɠ ɢɤɟɑɠ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬɠ ˊɟɞɛŮɚŮŰɖɛɏɜɞɠ 

ůɢŮŭɘŬůɛɧɠ əŬɘ ɛɘŬ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŮɑɜŬɘ ɞɘ ˊɑɜŬəŮɠ, Űɏɚɞɠ 

ˊɎɜŰɤɜ, ˊɞɡ ɐɟɗŬɜ ɞɘ ŭɘŬŭɟŬůŰɘəɞɑ, ɔɘŬ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɖ ŮəɛɎɗɖůɖ ůŰɘɠ 

ŰŮɢɜɞɚɞɔɑŮɠ Űɖɠ ˊɚɖɟɞűɞɟɑŬɠ - Űɖɠ ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŮˊŬɟəŮɑɠ əŬɘ ɞɨŰɤ 

əŬɗŮɝɐɠ. 

ȰɜŬ ɚɞɘˊɧɜ ůŰɞɘɢŮɑɞ əŬɘ ɗɏɚɤ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ Űɞɜ ŬɝɘɧŰɘɛɞ 

ȾŬɗɖɔɖŰɐ Ŭˊɧ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ŮɎɜ ŬɡŰɧ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ əŬɘ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, 

ˊɟɩŰɞɜ ɖ Ŭɨɝɖůɖ Űɞɡ Ŭɟɘɗɛɞɨ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ ŬɜɎ ŰɛɐɛŬ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ɞŭɖɔŮɑ 

ůɑɔɞɡɟŬ ůŰɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, əŬɗɩɠ ůŮ ɛŬɠ, Ŭˊô Űɞɜ 4823, Űɞɜ 

ůɢŮŰɘəɧ Ɂɧɛɞ Űɞɡ ô21, ŮɑɜŬɘ 26 ɛŬɗɖŰɏɠ ŬɜɎ ŰɛɐɛŬ ůŰɞ ȹɖɛɞŰɘəɧ, Ůˊɑůɖɠ əŬɘ 

ˊɚɖɗɩɟŬ ɛŬɗɖŰɩɜ ůŰɞ ɁɖˊɘŬɔɤɔŮɑɞ, ɛŮ Űɖɜ ŮˊɘɓɎɟɡɜůɖ ˊɞɡ ŬɡŰɐ ŭɏɢŮŰŬɘ ɞ 

əɎɗŮ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ əŬɘ ɛŮ Űɖɜ ˊɟɞůŬɨɝɖůɖ əŬŰɎ 10% Űɞɡ Ŭɟɘɗɛɞɨ Űɤɜ 

ɛŬɗɖŰɩɜ ɛŮ Ůɘůɐɔɖůɖ Űɞɡ ȹɘŮɡɗɡɜŰɞɨ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ. 

ȰɜŬ ŮɟɩŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ: Űɘ ɘůɢɨŮɘ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ əŬɘ 

əŬŰɎ ˊɧůɞ ˊɘůŰŮɨŮŰŮ ɧŰɘ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɤɜ ŭɘɞɟɘůɛɩɜ - Űɤɜ ɛŬɕɘəɩɜ ŭɘɞɟɘůɛɩɜ 

ůŮ ŮˊɑˊŮŭɞ, Űɧůɞ ůŰɖ ɢɩɟŬ ɛŬɠ, ɧůɞ əŬɘ ůŰɖɜ ȾɡˊɟɘŬəɐ ȹɖɛɞəɟŬŰɑŬ, ɛˊɞɟŮɑ 

ɜŬ ŮɜɘůɢɨůŮɘ ˊŮɟŬɘŰɏɟɤ ŰŬ ŭɖɛɧůɘŬ ůɢɞɚŮɑŬ əŬɘ ɜŬ ŬˊŬɚɨɜŮɘ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȺɛŮɑɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ. ȼ 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ. ȷˊɚɎ ɧɜɞɛŬ əŬɘ ɘŭɘɧŰɖŰŬ Űɞɡ əŬɗŮɜɧɠ ɔɘŬ ŰŬ ˊɟŬəŰɘəɎ. 

Ⱥ. ɄȷɄȷɄɃɆɇɃȿɃɈ (ȷ ɆɈȿȿɃũɃɆ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɋɁ): ɁŬɘ, 

ɄŬˊŬˊɞůŰɧɚɞɡ Ⱥɚɏɜɖ, ɛɏɚɞɠ Űɞɡ ȷ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɛɏɚɞɠ ůŰɞ 

ȽɄȺɀ. 

Ⱥɔɩ ɐɗŮɚŬ əŬŰŬɟɢɐɜ ɜŬ əɎɜɤ ɛɑŬ ŮɟɩŰɖůɖ ůŰɞɜ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞ, 

Ŭɜ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ŬɡŰɧ ɔɘŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɛɑɚɖůŮ Ŭˊɧ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɖɠ ˊŮɘɗŬɟɢɑŬɠ 

ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɖɠ Ůˊɑŭɞůɖɠ əŬɘ Űɞ ŬˊɧɚɡŰɞ ˊɟɞɥɧɜ, ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ɜŬ Űɞ 

ŭɏůɞɡɛŮ ɛŮ Űɖ ɗŮɤɟɑŬ Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ əŬɘ Űɖ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɖ 

Ůəŭɞɢɐ Űɞɡ çɃ Ɏɜɗɟɤˊɞɠ ɤɠ ŮˊɘɢŮɘɟɖɛŬŰɑŬɠ Űɞɡ ŮŬɡŰɞɨ Űɞɡè. ȾŬɘ ɓɏɓŬɘŬ ɛŮ 

Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ Űɞɡ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖ ˊɞɡ ɛɘɚɎŮɘ ɔɘŬ Űɖ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖ 

ɛɏůɤ Űɖɠ ůɨɔəɟɘůɖɠ əŬɘ Űɤɜ Ŭɟɘɗɛɩɜ, ˊɞɨ ŬűɞɟɞɨɜŮ Űɘɠ ŮˊɘŭɧůŮɘɠ -ɏŰůɘ;- 

ŮˊɘŭɧůŮɘɠ, Űɞ PISA ŮˊɘŭɧůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůɡůŰɖɛɎŰɤɜ, Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ. 
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ȾŬɘ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ, ɜŬ ˊɤ ɛɎɚɚɞɜ ɧŰɘ ɧůŬ ɛŬɠ ŮɝɏɗŮůŮ 

ɞ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ ɔɘŬ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ŰŬ ɘůŰɞɟɘəɎ ůŰɞɘɢŮɑŬ ɛɞɘɎɕɞɡɜŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

ɓɏɓŬɘŬ ɛŮ ŬɡŰɎ ˊɞɡé ɧůŬ ůɡɜɏɓɖůŬɜ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ɘůŰɞɟɘəɎ. 

ȾŬɘ ɓɏɓŬɘŬ ŮəŮɑɜɞ ˊɞɡ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɖ 

ůɡəɞűɎɜŰɖůɖ Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ əŬɘ Űɤɜ ɜɖˊɘŬɔɤɔɩɜ, Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Ůɜ 

ɔɏɜŮɘ, ˊɟɞɖɔɐɗɖəŮ əŬɘ Ůŭɩ Űɤɜ ˊɟɞůˊŬɗŮɘɩɜ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɤɜ 

ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɤɜ, Ŭɟɢɐɠ ɔŮɜɞɛɏɜɖɠ Ŭˊɧ Űɖ ɛŮŰŬɟɟɨɗɛɘůɖ ȷɟůɏɜɖ Űɞ 2007, 

ɗɡɛɎɛŬɘ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ ɏɜŬ ŮˊŮɘůɧŭɘɞ ˊɞɡ ɛɑŬ əŬɗɖɔɐŰɟɘŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ 

ˊɞɡ ɐŰŬɜŮ ůŰɖɜ Ŭɘɢɛɐ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ Űɖɠ ɛŮŰŬɟɟɨɗɛɘůɖɠ ŬɡŰɐɠ ɢŬůŰɞɨəɘůŮ ɏɜŬɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůŮ ɏɜŬ ɞɚɞɐɛŮɟɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ˊɘɚɞŰɘəɧ ŰɧŰŮ, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ɐɗŮɚŮ ɜŬ 

ůŰɟɩůŮɘ ŰŬ ŰɟŬˊɏɕɘŬ ůŰɖɜ ŰɟŬˊŮɕŬɟɑŬ. ȹɘŮəŭɘəɞɨůŬɛŮ ŰɟŬˊŮɕɞəɧɛɞɡɠ. ȾŬɘ 

ɓɏɓŬɘŬ ɧɚɞɘ, ɧɚɞɘ Űɖɜ ɑŭɘŬé, ɖ ɑŭɘŬ ɟɖŰɞɟɘəɐ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ůɡɜŰŮɢɜɑŬ, ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ 

ŰŮɛˊɏɚɖŭŮɠ, ɧŰɘé ɖ ɞˊɞɑŬ ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜŮŰŬɘ əŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ əɎɗŮ űɞɟɎ 

əŬɘ ŰɩɟŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ, ˊɞɡ ŭɖɛɞůɘŮɨɞɜŰŬɘ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɞɡ PISA ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ. 

ȾŬɘ Ůɝ ɧůɤɜ ɔɜɤɟɑɕɤ, Ůɝ ɧůɤɜ Ŭˊô Űɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ɛŮɚɏŰɖ, Űɞ ɑŭɘɞ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ əŬɘ 

ŭɘŮɗɜɩɠ, ŭɖɚŬŭɐ Ůɝ ɞɡ əŬɘ Űɞ PISA ůɞə. ȺɑɜŬɘ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɞ ɛŮ ɛɑŬ űɡůɘəɐ 

əŬŰŬůŰɟɞűɐ ɖ ɞˊɞɑŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬˊɞŰŮɚɏůŮɘ ɏɜŬ ˊɞɚɘŰɘəɧ ˊŬɟɎɗɡɟɞ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮűŬɟɛɞɔɐ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ, əŬɘɜɞɨɟɔɘɤɜ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ. ɄŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ůŰɖɜ ȷɛŮɟɘəɐ, ɧŰŬɜ 

ɔɘɜɧŰŬɜ ɖ ůɨɔəɟɞɡůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůɡɜŭɘəɎŰɤɜ, Űɞ 2012, Ŭɜ ɗɡɛɎɛŬɘ 

əŬɚɎ, ɛŮ Űɖɜ ŰɧŰŮ əɡɓɏɟɜɖůɖ ɃɛˊɎɛŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɛŮŰŬɟɟɨɗɛɘůɖ, 

ˊɞɡ Űɞɡɠ ɏɓŬɕŮ ůŰɞɜ ůŰɧɢɞ, ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ ɛô ŬɡŰɎ ˊɞɡ ˊɟɞůˊŬɗɞɨɜŮ ɜŬ 

ŮűŬɟɛɞůŰɞɨɜ Ůŭɩ ŰɩɟŬ, ŮɑɢŮ əɡəɚɞűɞɟɐůŮɘ ɏɜŬ ɓɑɜŰŮɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɐŰŬɜ 

ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ůɡəɞűŬɜŰɘəɧ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Ůɜ ůɡɜɧɚɤ. 

ŪŬ ɐɗŮɚŬ, Ůˊɑůɖɠ, ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ŮɘŭɘəɎ ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɨɝɖůɖ Űɞɡ ɤɟŬɟɑɞɡ 

əŬɘ ůŰɖ ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ Ůŭɩ Űɞ ô14, Ŭɜ ɗɡɛɎɛŬɘ əŬɚɎ, ůŰɖɟɑɢɗɖəŮ 

Ŭəɟɘɓɩɠ ůŰŬ ɑŭɘŬ ŮˊɘɢŮɘɟɐɛŬŰŬ, ŭɖɚŬŭɐ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɚɑɔŮɠ ɞɘ ɩɟŮɠ ˊɞɡ 

ŭɘŭɎůəɞɡɜŮ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Űɞɡɠ əŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ ɛŮ əɎˊɞɘŮɠ 

ɚŬɗɟɞɢŮɘɟɑŮɠ, Ŭɜ ɗɡɛɎɛŬɘ əŬɚɎ, ɔɘŬŰɑ ůŰŬ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ ůŰɞɘɢŮɑŬ Űɞɡ ɃɃɆȷ, ˊɞɡ 

ôŰŬɜŮ Űɖɠ Ⱥɡɟɡŭɑəɖɠ ɗŬɟɟɩ, ŭŮɜ ɡˊɞɚɞɔɑɕɞɜŰŬɜ ɖ ˊŬɟɞɢɐ ŭɘɞɘəɖŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɛɏůŬ ůŰɘɠé ŬɚɚɎ ɛɧɜɞ ɞɘ ɩɟŮɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ. 

ɇɞ ŮɑɢŮ ŮˊɘůɖɛɎɜŮɘ ŬɡŰɧ ɏɜŬɠ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ Űɖɠ ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŮɑɢŮ 

əɎɜŮɘ ɛɘŬ ůɢŮŰɘəɐ ɛŮɚɏŰɖ, ŭŮɜ ɗɡɛɎɛŬɘ ŰɩɟŬ Űɞ ɧɜɞɛɎ Űɞɡ. 

ȺəŮɑɜɞ ˊɞɡ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ Ŭəɞɨůɤ ŮɑɜŬɘ, Űɞ ɏɗŮůŬ əŬɘ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ: ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɏɟɢŮŰŬɘ ůŮ ɛɑŬ ŬɜŰɑɗŮůɖ ɐ ŬɜŰɑűŬůɖ, ɧˊɤɠ 
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ŮɘˊɩɗɖəŮ, Ŭˊɧ Űɖ ɛɑŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɝɡˊɖɟŮŰɐůŮɘ Űɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ Űɞɡ ˊŬɘŭɘɞɨ əŬɘ 

Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ ɞɘ ŮˊɘŰŬɔɏɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɏɟɢɞɜŰŬɘ ůŮ 

ůɨɔəɟɞɡůɖ ɛŮ ŬɡŰɧ. Ʉɞɚɨ ůɡɢɜɎ ɏɟɢɞɜŰŬɘ ůŮ ůɨɔəɟɞɡůɖ ɔɘŬŰɑ əŬɘ Űɞ ˊŬɘŭɑ 

əŬŰŬɜɞŮɑŰŬɘ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖ ɗŮɤɟɑŬ Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ əŬɘ Űɞ ˊŬɘŭɑ 

əŬŰŬɜɞŮɑŰŬɘ ɤɠ ˊɟɞɥɧɜ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘɠ əɎŰɘ əŬɘ ɧɢɘ ɜŬ Űɞé ɜŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘɠ Űɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ ůɞɡ, ůŬɜ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ˊɟɞɥɧɜ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ˊɟɏˊŮɘ 

əɎŰɘ ɜŬ əɎɜŮɘɠ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ɛŮŰŬɓɎɚɚŮɘɠ, ɜŬ Űɞ ɛŮŰŬɚɚɎɝŮɘɠ, ɜŬ Űɞɡ ŭɩůŮɘɠ 

ŭŮɝɘɧŰɖŰŮɠ. ȷɡŰɧ ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ əŬɘ ɏɢŮɘ ɜɞɛɑɕɤ əŬŰŬɔɟŬűŮɑ, ŭɖɚŬŭɐ əŬɘ ɞ 

Stephen Ball ůŰɘɠ ɛŮɚɏŰŮɠ Űɞɡ ɏɢŮɘ ɔɟɎɣŮɘ əɎŰɘ ŰɏŰɞɘɞ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ŬˊɞɝŮɜɩɜŮŰŬɘ 

ŰŮɚɘəɎ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ Ŭˊɧ Űɞɜ ɟɧɚɞ Űɞɡ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ŬɡŰɧ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ. 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȺɛŮɑɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ. 

ȿɞɘˊɧɜ, ɖ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ ˊɑůɤ, ůɡɔɜɩɛɖ, ůɡɔɜɩɛɖ, ůɡɔɜɩɛɖ, ŮɑɢŮ ůɖəɩůŮɘ 

Űɞ ɢɏɟɘ ɖ əɡɟɑŬ Ůŭɩ. ȼ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ Ůŭɩ əŬɘ ɛŮŰɎ ˊɑůɤ. ɈˊɎɟɢŮɘ Ɏɚɚɞɠ ɞ 

ɞˊɞɑɞɠ ɗɏɚŮɘ ɜŬ ˊɎɟŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ; ȷˊɚɎ ɔɘŬ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬ ˊɚɎɜɞ. ȹɨɞ əŬɘ ɛŮŰɎ 

ŮɑɜŬɘ ɖ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ. ȺɟɩŰɖůɖ, ɜŬɘ, ɜŬɘ, ɜŬɘ, ɓŮɓŬɑɤɠ. ȷˊɚɎ Ŭɜ 

ɛˊɞɟŮɑŰŮ ůŮ ɏɜŬ ɛɘəɟɧűɤɜɞ ɔɘŬ ɜŬ əŬŰŬɔɟŬűŮɑ. 

Ⱥ. ɁȷɇɆȼ (ɆɈȿȿɃũɃɆ ȽɋȷɁɁȽɁɋɁ): ȷɜŬűɏɟɤ əŬɘ ˊɎɚɘ ɧŰɘ ŮɑɛŬɘ ɖ 

ȺɚŮɡɗŮɟɑŬ ɖ ɁɎŰůɖ Ŭˊô Űɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɞ Űɤɜ ȽɤŬɜɜɑɜɤɜ əŬɘ ɗŬ ɐɗŮɚŬ Ŭűɞɨ 

ůɡɔɢŬɟɩ ɔɘŬ Űɘɠ ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ Űɞɡɠ ŭɨɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞɡɠ ŮɘůɖɔɖŰɏɠ, ɗŬ ŮˊɘəŮɜŰɟɤɗɩ 

ɚɑɔɞ ůŰŬ ŭɘŮɗɜɐ ůɡɔəɟɘŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ ˊɞɡ ŬɜɏűŮɟŮ ɞ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ ŰŬ ɞˊɞɑŬ 

ɧˊɤɠ ŮɑˊŬŰŮ ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ. 

ŪŮɤɟŮɑŰŮ ɧŰɘ Ŭˊɧ ŬɡŰɎ ŰŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ, ŰŬ ŭɘŮɗɜɐ ůɡɔəɟɘŰɘəɎ 

ŭŮŭɞɛɏɜŬ, ɚŮɑˊŮɘ ɖ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ, ɎɟŬ ŮɑɜŬɘ Ůɚɚɘˊɐ əŬɘ 

ŬɜŬɝɘɧˊɘůŰŬ; ȾŬɘ ůŮ ˊɞɘɞ ɓŬɗɛɧ ɗŮɤɟŮɑŰŮ ɧŰɘ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɜ ɜŬ Ŭɝɘɞˊɞɘɖɗɞɨɜ 

Ŭűɞɨ ɔɑɜɞɡɜ ˊɟɞůŬɟɛɧůɘɛŬ ůŮ əɎɗŮ ɢɩɟŬ. ȰɢɞɡɛŮ Űɞ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ 

Űɞɡ ūɘɚŬɜŭɘəɞɨ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ. ȾŬɘ Űɞ ŬɜŬűɏɟɤ, ŰŬ ŬɜŬűɏɟɤ ɧɚŬ 

ŬɡŰɎ ŭɘɧŰɘ ɏɢɞɡɜ ŬɟɢɑůŮɘ ɜŬ ŬɛűɘůɓɖŰɞɨɜŰŬɘ ŰŬ ŭŮŭɞɛɏɜŬ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ȹɘŮɗɜŮɑɠ 

ɃɟɔŬɜɘůɛɞɨɠ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ, ŮɛŮɑɠ 

ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ. ȼ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ ˊɑůɤ. ȷɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŭɩůɞɡɛŮ Űɞ 

ɛɘəɟɧűɤɜɞ ɔɘŬ ɜŬ ŭɘŮɡəɞɚɨɜɞɡɛŮ. 
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ɇ. ɉȷȿȾȽȷ (ɆɈȿȿɃũɃɆ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼɆè): Ⱥɔɩ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ -ɖ 

ɇŬŰɘɎɜŬ ɉŬɚəɘɎ ŮɑɛŬɘ Ŭˊô Űɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɞ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼè ɏɢɤ ɏɟɗŮɘ 

Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ- Űɞɜ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞ, ŮɑˊŮ ɛɑŬ ˊɟɧŰŬůɖ ˊɞɡ ôɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ 

ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡůŬ əŬɘ ɗŬ ôɗŮɚŬ ɚɑɔɞ ɜŬ Űɖɜ ŬɜŬˊŰɨɝŮɘ, ɧŰɘ ŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ ŮɑɜŬɘ 

ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ɛɎɗɖůɖɠ. ȺˊŮɘŭɐ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɛɑŬ Ɏˊɞɣɖ ůŰɞɜ 

əɡɟɑŬɟɢɞ ˊɞɚɘŰɘəɧ ɚɧɔɞ, ůŰɞɜ əɡɟɑŬɟɢɞ, ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ˊɞɚɘŰŮɑŬ əŬɘ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɜŬ ŮűŬɟɛɧůɞɡɜ əŬɘɜɞɨɟɔɘŬ ŭŮŭɞɛɏɜŬ əŬɘ ɜŬ ˊɎɜô Űɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɛˊɟɞůŰɎ əŬɘ əɎˊɞɘɞɘ ɚɑɔɞɘ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɏɠ, ɛŮ ˊɞɚɨ ŬˊŬɝɘɤŰɘəɧ 

Űɟɧˊɞ ɖ ɚɏɝɖ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɏɠ, ŬɜŰɘŭɟɞɨɜ əŬɘ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ ɛŮɘɩɜŮŰŬɘ əŬɘ ɖ 

ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɐ ŭɟɎůɖ, ˊɟɞůˊŬɗɞɨɜ ɜŬ ɛŮɘɩůɞɡɜ Űɖ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɐ ŭɟɎůɖ ɛŮ 

əɎɗŮ Űɟɧˊɞ. 

ȷɜŬˊŰɨɝŰŮ ɛŬɠ ɚɑɔɞ ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ, ˊŬɟŬəŬɚɩ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ, ŮɛŮɑɠ 

ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ. ȼ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ, ɖ ɀɨɟɘŬ ȸŬůɘɚŮɑɞɡ.  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ŪŬ ˊŮɟɘɞɟɘůŰɩ ɛɧɜɞ ɏŰůɘ əɎɜɞɜŰŬɠ ɛɘŬ 

ŮɘůŬɔɤɔɐ ɔɘŬ ɜŬ əŬŰŬɗɏůɤ Űɞ ŮɟɩŰɖɛɎ ɛɞɡ əŬɘ Ůɔɩ ˊɟɞɠ Űɞɜ ȾŬɗɖɔɖŰɐ ə. 

Ⱦɚɖɟɑŭɖ, ŮɡɢŬɟɘůŰɩɜŰŬɠ ɓŮɓŬɑɤɠ əŬɘ Űɞɡɠ ŭɨɞ, əŬɘ Űɞɡɠ ŰɟŮɘɠ ŮɘůɖɔɖŰɏɠ Űɖɠ 

ůɖɛŮɟɘɜɐɠ ɛɏɟŬɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ˊɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɞɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ Űɞɡɠ ɏɢɞɡɜ 

ŭɩůŮɘ ŬɟəŮŰɎ ůɖɛŮɑŬ - ůŰɞɘɢŮɑŬ, ɏɢɞɡɜŮ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩůŮɘ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ 

əŬɘ ŮɛŮɑɠ ůŰɞ ɛɡŬɚɧ ɛŬɠ. 

ȳˊɤɠ ɏɢŮɘ ŬɜŬűŮɟɗŮɑ ůŰɖɜ Ůɘůɐɔɖůɖ Űɞɡ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖ, ɞɘ ɚɧɔɞɘ Ŭɜ 

ɗɏɚŮŰŮ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɖɔɎɕɞɡɜ, ˊɏɟŬɜ Ŭˊɧ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɏɢɞɡɜ 

ɜŬ əɎɜɞɡɜ əŬɘ ɛŮ Űɞɜ Űɟɧˊɞ ˊɞɡ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɐ ɞɘ ɡˊŮɨɗɡɜɞɘ ɢɎɟŬɝɖɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ŭɘŬɢŮɘɟɑɕɞɜŰŬɘ əɎˊɞɘŮɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ɐ ˊɟɞɤɗɞɨɜ 

əɎˊɞɘŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ, ŮˊɖɟŮŬɕɧɛŮɜɞɘ ɓŮɓŬɑɤɠ əŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ŭɘŮɗɜɏɠ 

ůɡɔəŮɑɛŮɜɞ, Ŭˊɧ ŭɘŮɗɜŮɑɠ ɏɟŮɡɜŮɠ əŬɘ ɧɢɘ ɛɧɜɞ. 

ɇɞ ŮɟɩŰɖɛŬ ɚɞɘˊɧɜ ˊɞɡ ɐɗŮɚŬ ɜŬ əŬŰŬɗɏůɤ ůŰɞɜ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖ 

ŮɑɜŬɘ ɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ůəɘŬɔɟŬűɐůŮɘ, ɛŮ ŬɡŰɧ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ˊɞɡ ɏɢŮɘ 

ůəɘŬɔɟŬűɐůŮɘ, ɗŬ ɛŮ ŮɜŭɘɏűŮɟŮ ɜŬ ɎəɞɡɔŬ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ˊɟɏˊŮɘ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ɜŬ 

ŮˊŬɜŬŰɞˊɞɗŮŰɖɗŮɑ əŬɘ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɤɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɩɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ɞɟɔŬɜɩůŮɤɜ, Ŭəɟɘɓɩɠ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɜ ŬűŮɜɧɠ ɜŬ ˊɟɞůŰŬŰɏɣɞɡɜ Űɞ əŬɚɩɠ 

ɜɞɞɨɛŮɜɞ ůɡɛűɏɟɞɜ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ŬűŮŰɏɟɞɡ ɜŬ ɓŮɚŰɘɩůɞɡɜ Űɖɜ 

ɡűɘůŰɎɛŮɜɖ əŬŰɎůŰŬůɖ, ˊɟɞɠ ɧűŮɚɞɠ ɓŮɓŬɑɤɠ Űɞɡ ŭɖɛɧůɘɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. 
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ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ. ȷɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ 

Ɏɚɚɖ ŮɟɩŰɖůɖ ɐ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ɜŬ ŭɩůɞɡɛŮ Űɞɜ ɚɧɔɞ ůŰɞɡɠ ȾŬɗɖɔɖŰɏɠ. ɋɟŬɑŬ. 

Ƀ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ əŬɘ ɛŮŰɎ ɞ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ, ɔɘŬ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ Űɞ əɚŮɑůɘɛɞ. 

Ⱥ. ȾȿȼɅȽȹȼɆ: ɋɟŬɑŬ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, űɡůɘəɎ ɖ əŬɗŮɛɘɎ Ŭˊɧ 

ŬɡŰɏɠ ˊɟɞɦˊɞɗɏŰŮɘ ɞɚɧəɚɖɟɖ əŬɘɜɞɨɟɔɘŬ ŭɘɎɚŮɝɖ. 

ŪŬ ɝŮəɘɜɐůɤ Ŭˊɧ Űɖ ŭŮɨŰŮɟɖ ŮɟɩŰɖůɖ ɔɘŬ Űɖ ůɡəɞűɎɜŰɖůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȺɑɛŬɘ ˊŮˊŮɘůɛɏɜɞɠ űɡůɘəɎ ɛɏůŬ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮˊŬűɐ ɛɞɡ ɛŮ Űɖ 

ŭɘŮɗɜɐ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɧŰɘ ŬɡŰɐ ɖ ůɡəɞűɎɜŰɖůɖ ɧˊɤɠ Űɖɜ ɏɢŮŰŮ ɗɏůŮɘ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ɛɏɟɞɠ Űɞɡ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞɡ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɞɨ, ɧˊɤɠ ɔɘŬ 

ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɐŰŬɜŮ ɞ ɜŮɤŰŮɟɘəɧɠ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɧɠ ˊɟɞɦˊɏɗŮŰŮ Űɞ əɟɎŰɞɠ ɜŬ 

ˊɎɟŮɘ ɏɚŮɔɢɞ Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ, ɜŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɨŮɘ ůŮ ȹɘŭŬůəŬɚŮɑŬ, ȷəŬŭɖɛɑŮɠ, 

əŰɚ.-əŰɚ., ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ˊŬəɏŰɞ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, ɏŰůɘ əŬɘ ɖ ůɡəɞűɎɜŰɖůɖ, ɞ ůəŬɜŭŬɚɘůɛɧɠ 

Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɧˊɤɠ Űɞɜ ɞɜɞɛɎɕɞɡɜ ɞɘ ȾɑŰŬ, ɆŰŮɜ, ɉɎɛɣɘ, ɞɘ ŭɘɎűɞɟɞɘ əŰɚ., 

ŮɑɜŬɘ əɞɛɛɎŰɘ Űɖɠ ŬűŮŰɖɟɑŬɠ Űɤɜ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɤɜ. ȹɖɛɘɞɡɟɔŮɑ Űɞ əŬŰɎɚɚɖɚɞ 

əɚɑɛŬ ɔɘŬ ɜŬ ɝŮəɘɜɐůŮɘ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, ɞ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞɠ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɧɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

ɇɞ ˊɘɞ ˊŬɚɘɧ əɞɛɛɎŰɘ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ ůɡəɞűɎɜŰɖůɖɠ Űɖɠ ɞˊɞɑŬɠ ɚɏŰŮ 

Űɞ ɏɢɤ ŮɜŰɞˊɑůŮɘ Űɖ ŭŮəŬŮŰɑŬ Űɞɡ ô70 ůŰŬ ɚŮɔɧɛŮɜŬ black papers Űɤɜ 

ůɡɜŰɖɟɖŰɘəɩɜ Űɖɠ ȸɟŮŰŬɜɑŬɠ, ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɛɧɜɞ əŬɘ ɛɧɜɞ ɧŰɘ ɞɜɞɛɎɕɞɜŰŬɘ black 

papers Ŭəɟɘɓɩɠ ɗɏɚŬɜŮ ɜŬ ŭŮɑɝɞɡɜŮ ɛɘŬ ɛŬɨɟɖ ŮɘəɧɜŬ, ɛɘŬ ŬˊŬɝɘɤŰɘəɐ, ɛɘŬ 

ŭɡůɛŮɜɐ əŬŰɎůŰŬůɖ Űɖɜ ɞˊɞɑŬɜ ŮɑɢŮ ˊŮɟɘˊɏůŮɘ ɖ ȷɔɔɚɘəɐ, ɧɢɘ ɖ ȸɟŮŰŬɜɘəɐ, ɖ 

ȷɔɔɚɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ūɡůɘəɎ ˊɟɞŮŰɞɘɛɎɕɞɜŰŬɠ Űɞ ɏŭŬűɞɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɘůŬɔɤɔɐ 

Űɖɠ ɞɘɞɜŮɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ŬɔɞɟɎɠ Űɖɠ ŪɎŰůŮɟ ɛŮ Űɞɜ Ɂɧɛɞ Űɞɡ ô88 əŬɘ ɞɨŰɤ 

əŬɗŮɝɐɠ əŬɘ ɞɨŰɤ əŬɗŮɝɐɠ. 

ȯɟŬ, Ŭɜ ŬˊŬɜŰɩ ůŰɞ ŮɟɩŰɖɛɎ ůŬɠ, ŮɑɜŬɘ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɧ ůŰɞɘɢŮɑɞ 

Űɞɡ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɚɧɔɞɡ ŬɡŰɧ Űɞ ˊɟɎɔɛŬ. ȺɑɜŬɘ əɎŰɘ ůŬɜ ɖ 

ŬˊŬɟɢɐ Űɞɡ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ. ȷˊɚɎ ˊɟɞůˊŬɗɩ ɜŬ ɗɡɛɖɗɩ ɞ Stephen Ball əɎˊɤɠ 

Űɞ ɞɜɞɛɎɕŮɘ. ɈˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬé ŮɑɜŬɘ ŰŬ ŬˊɞɚɑŰɘəɠ Űɞɡé, ɏɢŮɘ ɛɘŬ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖ 

ɞɟɞɚɞɔɑŬ ˊɞɡ ɗŮɤɟŮɑ ɧŰɘ ŬɡŰɐ ŮɑɜŬɘ ɖ ŬűŮŰɖɟɑŬ Űɞɡ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞɡ ɚɧɔɞɡ. 

ɇɩɟŬ, ɛɘŬ Ɏɚɚɖ ŮɟɩŰɖůɖ, ŮɎɜ ɖ ůɨɔəɟɘůɖ əŬɘ ŰŬ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɎ 

ŭŮŭɞɛɏɜŬ, Ŭɜ ŬűŬɘɟŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ ŬɡŰɎ ɖ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ. ȹŮɜ ŬűŬɘɟŮɑŰŬɘ 

ɛɧɜɞ ɖ əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ, ŬűŬɘɟŮɑŰŬɘ ɞˊɞɘŬŭɐˊɞŰŮ ŭɘɎůŰŬůɖ ɗɏɚŮŰŮ. 
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ȰɜŬɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɚɧɔɞɡɠ ˊɞɡ ɞɘ ɜɏɞɘ ŭɟɩɜŰŮɠ ůŰɖɜ ˊŬɔəɧůɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ 

ůɡɜɐɗɤɠ ˊŬəŮŰɞˊɞɘɞɨɜ, ˊŬɟɎɔɞɡɜ, ˊɚŬůɎɟɞɡɜ, ŭɘŬɢɏɞɡɜ, ɧ,Űɘ ɗɏɚŮŰŮ, 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘŮɑůŰŮ ɟɐɛŬŰŬ ŮůŮɑɠ, Űɘɠ ɘŭɏŮɠ Űɞɡɠ əŬɘ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ Űɞɡɠ ɛɏůŬ Ŭˊɧ 

Űɞɡɠ Ŭɟɘɗɛɞɨɠ əŬɘ Űɘɠ ůɡɔəɟɑůŮɘɠ, ŮɑɜŬɘ ŭɘɧŰɘ ɞɘ Ŭɟɘɗɛɞɑ əŬɘ ɞɘ ůɡɔəɟɑůŮɘɠ ɏɢɞɡɜ 

ɏɜŬ ŬˊɑůŰŮɡŰɞ ˊɚŮɞɜɏəŰɖɛŬ: Ŭˊɚɞˊɞɘɞɨɜ ɛɘŬ ˊɞɚɨˊɚɞəɖ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ. 

Ⱥɔɩ ɧŰŬɜ ˊɐɔŬ ɜŬ ůˊɞɡŭɎůɤ ɆɡɔəɟɘŰɘəɐ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ůŰɞ 

ȿɞɜŭɑɜɞ, Űɞ ˊɟɩŰɞ ˊɟɎɔɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɏɛŬɗŬ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ Ŭɜ ɗŮɠ ɜŬ ɝɏɟŮɘɠ Űɞ 

ūɘɚŬɜŭɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ ˊɐɔŬɘɜŮ əɎŰůŮ ŭɘɎɓŬůŮ 10 ɓɘɓɚɑŬ ȽůŰɞɟɑŬɠ Űɖɠ ūɘɚŬɜŭɑŬɠ, 

ŭɘɎɓŬůŮ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘůɛɘəɐ əŬŰɎůŰŬůɖ, Űɖ ɗɟɖůəŮɡŰɘəɐ Űɖɠ əŬŰɎůŰŬůɖ, ɧ,Űɘ 

űŬɜŰŬůŰŮɑŰŮ ŮəŰɧɠ Ŭˊɧ ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ ˊɟɞɓɎɚɚŮŰŬɘ. ȷɡŰɐ ɧɛɤɠ ɖ ŭɘɎɗŮůɖ ɜŬ 

əɎɜɞɡɛŮ ɛɘŬ ɓɧɚŰŬ, ɧˊɤɠ Űɖɜ ɏɚŮɔŮ ɞ ɆɎŰɚŮɜ, ɜŬ ůɞɡɚŬŰůɎɟɞɡɛŮ ůŬɜ ɏɜŬ 

ɢŬɟɘŰɤɛɏɜɞ əɞɟɘŰůɎəɘ ˊɟɘɜ ŮəŬŰɧé Űɘ ɏɢɞɡɛŮ, 2024 (;), Űɞ 1900 ůŰɞɜ 

ˊŬɔəɧůɛɘɞ əɐˊɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůɡůŰɖɛɎŰɤɜ əŬɘ ɜŬ əɧɣɞɡɛŮ ɏɜŬ əɚŬŭɎəɘ 

Ŭˊɧ Űɞ ɏɜŬ ůɨůŰɖɛŬ əŬɘ ɏɜŬ əɚŬŭɎəɘ Ŭˊɧ Űɞ Ɏɚɚɞ əŬɘ ɜŬ ŰŬ űɡŰɏɣɞɡɛŮ ůŰɞ 

ŭɘəɧ ɛŬɠ əŬɘ ɜŬ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɧŰɘ ŬɡŰɎ ɗŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůɞɡɜ ɏɜŬ ɕɤɜŰŬɜɧ 

ɞɟɔŬɜɘůɛɧ, ŬɡŰɧ Űɞ ˊɟɎɔɛŬ ůŰɖ ɆɡɔəɟɘŰɘəɐ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ŮɑɜŬɘ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ 50 

ɢɟɧɜɘŬ ˊɑůɤ Ŭˊɧ Űɖ ůəɏɣɖ ɛŬɠ. ȺɜŰɎɝŮɘ; 

ȯɟŬ, ŮɎɜ ɗŮɠ, ŮɎɜ ŮɑůŬɘ əŬɘɜɞɨɟɔɘɞɠ ˊŬɑəŰɖɠ ůŰɖɜ ˊŬɔəɧůɛɘŬ 

ůəɖɜɐ əŬɘ ɗŮɠ ɜŬ ˊɎɟŮɘɠ əɞɛɛɎŰɘ Ůɚɏɔɢɞɡ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ŭˊɧ Űɞ əɟɎŰɞɠ, ɗŬ 

ŮˊɘɜɞɐůŮɘɠ ˊɞɚɨ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɨɠé, ŭŮɜ ɏɢŮɘɠ Ɉˊɞɡɟɔɞɨɠ. ɄɟɞűŬɜɩɠ ɖ 

ȺɡɟɤˊŬɥəɐ Ȱɜɤůɖ ŭŮɜ ɏɢŮɘ Ɉˊɞɡɟɔɞɨɠ ɄŬɘŭŮɑŬɠ ɔɘŬ ɜŬ ˊɎɟɞɡɜ Űɘɠ 

ŬˊɞűɎůŮɘɠ, ɎɟŬ ˊɟɏˊŮɘ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ əŬɘ ɛŮ ɛɑŬ ɤɟŬɑŬ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬ ˊŮɟɑ 

ɞɡŭŮŰŮɟɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ ɜŬ ŮˊɖɟŮɎůŮɘɠ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ 

əŬɘ ɜŬ ŬɜŰɘůŰɟɏɣŮɘɠ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ Űɤɜ əɟŬŰɩɜ ůɞɡ əŬɘ Űɘɠ ŮəűɎɜůŮɘɠ Űɤɜ 

ůɡůŰɖɛɎŰɤɜ ŮəŮɑ ˊɞɡ ɗɏɚŮɘɠ. ȷɡŰɧ ůɞɡ ŭɑɜŮɘ ɟɧɚɞ, ɚɧɔɞ əŬɘ ŮɝɞɡůɑŬ ůŰɖɜ 

ˊŬɔəɧůɛɘŬ ůəɖɜɐ. ȺɑɜŬɘ ɡˊŬɟɝɘŬəɧ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ. 

ȷɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ɛɘɚɎɛŮ ɞ ɃɃɆȷ ŮˊŮɘŭɐ ɎɟɢɘůŮ ɜŬ űŮɨɔŮɘ 

Ŭˊɧ Űɖɜ PISA əŬɘ ɜŬ ůəɏűŰŮŰŬɘ ɎɚɚŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ -ŮɜŰɎɝŮɘ;-, Ŭəɟɘɓɩɠ ŭɘɧŰɘ 

ɎɟɢɘůŮ ɜŬ ŬɛűɘůɓɖŰŮɑŰŬɘ ɖ PISA Ŭˊɧ ůɡɔəɟɘŰɘəɞɨɠ əɨəɚɞɡɠ, Ŭˊɧ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ 

ˊɞɚɘŰɘəɐ ˊɞɡ ŬůɢɞɚɞɨɜŰŬɘ ɛŮ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɐ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖ, əŬɘ ɎɟɢɘůŮ ɤɠ ɏɜŬ 

əɘɜɞɨɛŮɜɞ - əɘɜɞɨɛŮɜɖ Ɏɛɛɞɠ ɜŬ ůəɏűŰŮŰŬɘ ˊɩɠ ɗŬ ŭɘŬŰɖɟɐůŮɘ Űɖɜ ŮɝɞɡůɑŬ Űɞɡ 

ůŰɖɜ ˊŬɔəɧůɛɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. 

ȯɟŬ, ɜŬɘ, əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɎ, ˊɞɚɘŰɘůɛɘəɎ, ŬɜɗɟɤˊɞɚɞɔɘəɎ, ɧɚŬ 

ŬˊɞɔɡɛɜɩɜɞɜŰŬɘ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɞɡɠ Ŭɟɘɗɛɞɨɠ. ȺɑɜŬɘ ɏɜŬɠ Ŭɟɘɗɛɧɠ. 5% Űɤɜ 
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ˊŬɘŭɘɩɜ ŮɑɜŬɘ ɏŰůɘ. ɇɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ůɖɛŬɑɜŮɘ ŬɡŰɧ Űɞ ˊɟɎɔɛŬ; ɄɞɘŬ ŮɑɜŬɘ ɖ 

ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɐ - əɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɘəɐ - Ŭɜɗɟɤˊɞɚɞɔɘəɐ ůɖɛŬůɑŬ ŬɡŰɞɨ Űɞɡ 

ˊɟɎɔɛŬŰɞɠ; Ʉɩɠ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜɞɡɜ ŬɡŰɞɑ ɞɘ Ɏɜɗɟɤ́ ɞɘ Űɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ 

ɧɚŬ ŬɡŰɎ; ȷɡŰɎ ɧɚŬ ŬˊɞɔɡɛɜɩɜɞɜŰŬɘ. ūŮɨɔɞɡɜ. ȺɜŰɎɝŮɘ; Ⱥɚˊɑɕɤ ɜŬ ůɞɡ ɏɢɤ 

ŬˊŬɜŰɐůŮɘ. 

ȾŬɘ Ůˊɑůɖɠ ŬɜŬűɏɟŬŰŮ Űɖ ūɘɚŬɜŭɑŬ. Ʉɟɘɜ 15 ɢɟɧɜɘŬ ɐŰŬɜ ɖ 

ūɘɚŬɜŭɑŬ, ŰɩɟŬ əɡɜɖɔɎɛŮ Űɞɡɠ ȷůɘŬŰɘəɞɨɠ ɇɑɔɟŮɘɠ. ȺɜŰɎɝŮɘ; ɇɞɜ 19ɞ ŬɘɩɜŬ ɖ 

ɆɡɔəɟɘŰɘəɐ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ɞɘəɞŭɞɛɐɗɖəŮ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɚŮɔɧɛŮɜɞɡɠ ɜŮɤŰŮɟɘəɞɨɠ 

ŰŬɝɘŭɘɩŰŮɠ: ɞɘ ȷɛŮɟɘəɎɜɞɘ, ɞɘ Ʌɩůɞɘ, ɞɘ ȸɟŮŰŬɜɞɑ ŰŬɝɘŭŮɨŬɜŮ ˊɞɨ; ɆŰɖɜ 

ɄɟɤůɑŬ, ɖ ɞˊɞɑŬ ɗŮɤɟŮɑŰɞ, ɗŮɤɟɐɗɖəŮ ɧŰɘ ɏűŰɘŬɝŮ Űɞ ˊɟɩŰɞ ůɢɞɚɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȯɟŬ, ŰŮɚɘəɎ Űɘ ɗŬ əɎɜɞɡɛŮ; ȾɎɗŮ űɞɟɎ ɗŬ ŰɟɏɢɞɡɛŮ Űɖɜ ɄɟɤůɑŬ, 

Űɖ ūɘɚŬɜŭɑŬ, Űɖ ɆɞɡɖŭɑŬ, Űɞɡɠ ȷůɘŬŰɘəɞɨɠ ɇɑɔɟŮɘɠ, əŰɚ. əŬɘ ɜŬ ˊɎɟɞɡɛŮ ɧ,Űɘ 

əɎɜɞɡɜ ŬɡŰɞɑ; ȿɑɔɞ ŭɨůəɞɚɞ. 

ɇɩɟŬ, ɞɘ Ŭɟɘɗɛɞɑ ɧɛɤɠ əŬɘ ɞɘ ůɡɔəɟɑůŮɘɠ ˊɚɏɞɜ, ɧˊɤɠ 

ˊɟɞɓɎɚɚɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŭɘŮɗɜŮɑɠ əŬɘ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɞɨɠ űɞɟŮɑɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, 

ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ ɛŮɔɎɚɖ ŭɘŬűɞɟɎ: Ůɜɩ ɘůŰɞɟɘəɎ ɓɚɏˊŬɛŮ Űɖ ūɘɚŬɜŭɑŬ, ɓɚɏˊŬɛŮ Űɖɜ 

ɄɟɤůɑŬ, ɓɚɏˊŬɛŮ Űɖ ɆɞɓɘŮŰɘəɐ Ȱɜɤůɖ əŬɘ ůŰɏɚɜŬɛŮ ŮəŮɑ ˊɟɞůɤˊɘəɧ ɜŬ ˊɎô 

ɜŬ ɛŮɚŮŰɐůŮɘ, ɜŬ ŭŮɘ əŬɚɏɠ ˊɟŬəŰɘəɏɠ, Űɘ əŬɚɧ əɎɜɞɡɜ ŬɡŰɞɑ əŬɘ ɜŬ Űɘɠ űɏɟɞɡɛŮ 

ůŰɞ ůɨůŰɖɛɎ ɛŬɠ əŬɘ ɜŬ Űɘɠ ˊɟɞůŬɟɛɧůɞɡɛŮ, ůŮ əɎˊɞɘŬ űɎůɖ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ŬɜŬɟɤŰɖɗɞɨɛŮ: Űɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ˊɟɞůŬɟɛɞɔɐ; ɇɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ ŬɡŰɧ Űɞ 

ˊɟɎɔɛŬ, ŰŬ ˊɟɞůŬɟɛɧɕɤ; ɋɟŬɑŬ;  

ūŬɑɜŮŰŬɘ ɧŰɘ ɛŮ Űɞɡɠ Ŭɟɘɗɛɞɨɠ ˊɚɏɞɜ, ɞɘ Ŭɟɘɗɛɞɑ ɏɢɞɡɜ Űɖɜ 

ɘəŬɜɧŰɖŰŬ ɜŬ ŮɜůɤɛŬŰɩɜɞɡɜ, ɜŬ ˊŬɟɎɔɞɡɜ, ɜŬ ŮɜůɤɛŬŰɩɜɞɡɜ, ɜŬ 

ŬˊɞŰɡˊɩɜɞɡɜ əŬɘ ɜŬ ˊɟɞɓɎɚɚɞɡɜ ŰŬ ɜɏŬ ˊɟɧŰɡˊŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

ȯɟŬ ɧŰŬɜ ůɞɡ ɚɏŮɘ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮɛˊŮɘɟɑŬ ɛɞɡ ɔɘŬ ŰŬ 

ɤɟɞɚɧɔɘŬ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ Űɖɠ ɛɏůɖɠ ˊɞɡ ŰŬ ɏɢɤ ɛŮɚŮŰɐůŮɘ əŬɘ ɏɢɤ ɔɟɎɣŮɘ ɔɘô 

ŬɡŰɧ, ɧŰŬɜ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ɞɘ ɛɏůɞɘ ɧɟɞɘ Űɤɜ ɛŬɗɖɛɎŰɤɜ 

Űɞɡ ɃɃɆȷ əŬɘ ɓɎɕŮɘɠ ŭɑˊɚŬ Űɞɡɠ ŭɘəɞɨɠ ůɞɡ Űɞɡɠ ɛɏůɞɡɠ ɧɟɞɡɠ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ŬˊɚɎ ůɞɡ ɡˊɞɜɞɞɨɜŮ Űɘ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɘɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘɠ. ɀɏůŬ ůô ŬɡŰɞɨɠ 

Űɞɡɠ ɛɏůɞɡɠ ɧɟɞɡɠ ŮɑɜŬɘ əɟɡɛɛɏɜɞ Űɞ ɘŭŬɜɘəɧ ɛɞɜŰɏɚɞ, ɖ əŬɚɐ ˊɟŬəŰɘəɐ ɖ 

ɞˊɞɑŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬé ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ ůŬɜ Űɞ ɔɘɎɟŰůɘə, ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ ůŬɜ Űɞɜ ŭŮɑəŰɖ, ˊɞɡ 

ˊɟɏˊŮɘ Ůůɨ ɜŬ ˊɟɞůŬɟɛɞůŰŮɑɠ. 
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ȯɟŬ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɜɏɞ ˊɟɧŰɡˊɞ. ȯɟŬ ŮɝɎɔŮŰŬɘ, ˊŬɟɎɔŮŰŬɘ ɛɏůŬ 

Ŭˊɧ ŰŬ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɎ ůɡɔəɟɘŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ ˊɚɏɞɜ. 

ɇɩɟŬ, əɎˊɞɘɞɠ ɛɞɡ ɏɢŮɘ ŬɜŬűɏɟŮɘ ɔɘŬ Űɖɜé ɡˊɐɟɢŮ ɛɘŬ ŮɟɩŰɖůɖ 

ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɧůɚɖɣɖ ɛɧɜɘɛɤɜ ɗɏůŮɤɜ. ūɡůɘəɎ ɖ ɛɖ ɛɞɜɘɛɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ 

Ɏɚɚɞ ɏɜŬ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɧ Űɖɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɖɠ ɛŮŰŬɟɟɨɗɛɘůɖɠ əŬɘ Űɞɡ 

ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɞɨ. Ƀɘ ɛɖ ɛɞɜɘɛɧŰɖŰŮɠ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ əŬɗɞɟɘůŰɘəɧ. ɆŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ 

ɧɛɤɠ ɖ ɄɃȺȹ əŬɘ ɖ ɃȺȿɀȺȾ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ, ɝɏɟɤ əŬɚɨŰŮɟŬ Űɖɜ ɄɃȺȹ, ɏɢɞɡɜ 

ŮˊɘŰɨɢŮɘ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɐŰŬɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ: Űɖɜ əŬŰɎɟɔɖůɖ - Űɖɜ 

Ŭəɨɟɤůɖ Űɖɠ ŬɔɞɟɎɠ ɡˊɖɟŮůɘɩɜ. ȺɜŰɎɝŮɘ; ȹɖɚŬŭɐ ɗŮɤɟɞɨůŬɜŮ ɤɠ 

ŬɡŰɞŮɟɔɞŭɞŰɞɨɛŮɜɞɡɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Ůɜɩ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ɢɟɐɛŬŰŬ 

ɗŬ ŰŬ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůɞɡɜ ɔɘŬ ɜŬ ˊɎɟɞɡɜ Ŭˊɧ ɧ,Űɘ ɝɏɟɤ, ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŮɑɜŬɘ űɟɏůəŬ 

ɜɏŬ, ɖ ɀɨɟɘŬ ɑůɤɠ ɜŬ ŰŬ ɝɏɟŮɘ əŬɚɨŰŮɟŬ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ, ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ. 

ȯɟŬ ɜŬ ŮˊŬɜɏɚɗɤ əŬɘ ůŰɞ ŭɘəɧ ůɞɡ ŮɟɩŰɖɛŬ: ɞɘ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ 

ɞɟɔŬɜɩůŮɘɠ ɏɢɞɡɜ ˊɞɚɨé, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɞɟɔŬɜɩůŮɘɠ ɏɢɞɡɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɟɧɚɞ ɜŬ ŮˊɘŰŮɚɏůɞɡɜ. ɄɟɩŰɞɜ: ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůŰŬɛŬŰɐůɞɡɜ ɜŬ ɚɏɔɞɜŰŬɘ 

ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ, ŬɚɚɎ ɜŬ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůŰɞɨɜ, ɧˊɤɠ ɚɏŮɘ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ŮˊɘɢŮɑɟɖɛŬ 

Űɞɡ ȹɖɛɐŰɟɖ Űɞɡ ɉŬɟŬɚɎɛˊɞɡɠ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŭɘəɧ ɛɞɡ, ůŮ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ 

ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɏɠ ɞɟɔŬɜɩůŮɘɠ, ŭɖɚŬŭɐ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Ŭɟɢɑůɞɡɜ ɜŬ ŰŮəɛɖɟɘɩɜɞɡɜ əŬɘ 

ɞɘ ɑŭɘŮɠ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ ŰŬ ŬɘŰɐɛŬŰɎ Űɞɡɠ, ŬɚɚɎ əɡɟɑɤɠ əŬɘ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ 

ŬəɞɨůŰɖəŮ əŬɘ ůŮ ɛŮɔɎɚɞ ɓŬɗɛɧ, ɧɢɘ űɡůɘəɎ Ŭˊɧ Űɞɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞ Űɞɜ ə. 

ūɤŰɧˊɞɡɚɞ, ɛɞɡ ɎɟŮůŮ ŬɡŰɧ Űɞ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɧ ɧŰɘ əŬŰŮɓŬɑɜŮɘ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ, 

ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘɚɖűɗɞɨɛŮ ɧŰɘ çɞ Ůɢɗɟɧɠè (ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ) ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

əɟɎŰɞɠ ˊɚɏɞɜ. ɇɞ əɟɎŰɞɠ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ˊɞɚɚɞɨɠ ˊŬɑəŰŮɠ ˊɚɏɞɜ ůŰɖɜ 

ˊŬɔəɧůɛɘŬ ůəɖɜɐ əŬɘ Űɞ ɑŭɘɞ Űɞ əɟɎŰɞɠ ˊɘɏɕŮŰŬɘ əŬɘ ɏɢŮɘ ɡˊɞɢɟŮɩůŮɘɠ Ŭˊɧ 

ůɡɛɓɎůŮɘɠ ˊɞɡ ɡˊɞɔɟɎűŮɘ, ˊɞɡ ŭŮɜ ɡˊɞɔɟɎűŮɘ, əŰɚ., ůŮ ɏɜŬ ŮɡɟɨŰŮɟɞ 

ˊŬɔəɞůɛɘɞˊɞɘɖɛɏɜɞ ůəɖɜɘəɧ. 

ȯɟŬ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɞɘ ɞɟɔŬɜɩůŮɘɠ ůŬɠ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ, ɜŬ 

ɝŬɜŬůəŮűŰɞɨɜ ˊɞɘŬ ŮɑɜŬɘ ɖ ůŰɟŬŰɖɔɘəɐ ŭɘŮəŭɑəɖůɖɠ ŬɘŰɖɛɎŰɤɜ. ȾŬɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

Ŭəɟɘɓɩɠ ŭɘŮəŭɑəɖůɖ, ŰɩɟŬ Ŭɜ ɛˊŬɑɜŮɘ ɚɑɔɞ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɖ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬ ɛɞɡ ɛɏůŬ, 

Ůɔɩ ɓɚɏˊɤ əɡɟɑɤɠ ůŰɖɜ ɄɃȺȹ ˊɞɡ ɝɏɟɤ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əŬɚɎ əŬɘ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɩ 

ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ŬɜɎɢɤɛŬ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ůô ɧɚŮɠ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ, ŮɑŰŮ 

ɚɏɔɞɜŰŬɘ əɞɡˊɧɜɘŬ ɁɖˊɘŬɔɤɔŮɑɞɡ, ŮɑŰŮ ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ůɔɩ Űɘ ɚɏɔɞɜŰŬɘ ůŰɞɜ Ⱦɨˊɟɞ, 

ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ŬɜɎɢɤɛŬ əŬɘ Ŭˊɧ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐɠ Ɏˊɞɣɖɠ ɏɢŮɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɧ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ 
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ɜŬ ŭɞɨɛŮ ŬɡŰɐ Űɖɜé ˊɧůɞ ɗŬ ŬɜŰɏɝŮɘ əŬɘ ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɑŮůɖ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɗŬ ŭŮɢŰŮɑ 

ŰŬ ŮˊɧɛŮɜŬ ɢɟɧɜɘŬ ɔɘŬ ŬɚɚŬɔɏɠ ůŰɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ. 

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ, ə. 

ȾŬɗɖɔɖŰɎ. Ƀ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ ɏɢŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ. 

Ɂ. ūɋɇɃɄɃɈȿɃɆ: ȿɞɘˊɧɜ, ɏɢɤ ůɡɔəɟŬŰɐůŮɘ  2 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ. ɄɟɞűŬɜɩɠ ɧɚɖ 

ŬɡŰɐ ɖ ŬɜŬůŰɞɢŬůŰɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɐ, ɜɞɛɑɕɤ Űɞ 

ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮůŰŮ, Űɞ ŬɜŰɘɚŬɛɓŬɜɧɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ. 

ɆŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɖɜ ˊɟɩŰɖ ŮɟɩŰɖůɖ ɔɘŬ Űɞ əŬŰɎ ˊɧůɞ ɖ ɗŮɤɟɑŬ Űɞɡ 

Ŭɜɗɟɤˊɑɜɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɤɜ ŮˊɘŰŮɡɔɛɎŰɤɜ Ŭˊɧ Űɖɜ 

əɞɘɜɤɜɑŬ Űɖɠ ˊŮɘɗŬɟɢɑŬɠ. ȺŮ ɜɞɛɑɕɤ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ ůŬűɏůŰŬŰɖ ůɨɜŭŮůɖ əŬɘ ŬɡŰɧ 

ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɖ ɗŮɤɟɑŬ Űɞɡ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ŬɜŬŭɨŮŰŬɘ ůŰɖ 

ɛŮŰŬˊɞɚŮɛɘəɐ ŭɡŰɘəɐ əɞɘɜɤɜɑŬ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɛŮŰɎ Űɞɜ ȸȭ ɄŬɔəɧůɛɘɞ 

ɄɧɚŮɛɞ, Ŭəɟɘɓɩɠ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ɔəɟɑɕŮɠ ɧɣŮɘɠ Űɖɠ ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬɠ, Űɖɜ 

Ɏɜɞŭɞ Űɞɡ űŬůɘůɛɞɨ, Űɞɡ ɜŬɕɘůɛɞɨ, ɞ ȸȭ ɄŬɔəɧůɛɘɞɠ ɄɧɚŮɛɞɠ, ŮˊŬɜɏɟɢŮŰŬɘ 

ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ɛɘŬ ɜɏŬ ɘůɞɟɟɞˊɑŬ ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɘɠ ŭɡɜɎɛŮɘɠ Űɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ əŬɘ Űɖɠ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ. ȹɖɚŬŭɐ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ əŬŰɎ əɎˊɞɘɞ Űɟɧˊɞ ɛɘŬ ŭɘŮɗɜɩɠ ɏŰůɘ 

ŬɜŬɔɜɤɟɘůɛɏɜɖ ŰɎůɖ ɔɘŬ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɘɟɐɜɖ əŬɘ ŮəŮɑ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɜŬŭɨɞɜŰŬɘ ŰŬ 

ˊɟɩŰŬ, Ŭɠ Űɞ ˊɞɨɛŮ ɏŰůɘ, ůəɘɟŰɐɛŬŰŬ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ, ɧˊɞɡ 

ůɡɛˊŮɟɘɚŬɛɓɎɜŮɘ əŬɘ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ əŬŰɎ əɎˊɞɘɞ Űɟɧˊɞ, ŭɖɚŬŭɐ 

ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ɑůŮɠ ŮɡəŬɘɟɑŮɠ, ŮəŮɑ Ŭɟɢɑɕɞɡɜ ɧɚŮɠ ɞɘ ɛŮɚɏŰŮɠ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ɔɘŬ 

Űɖ ůɡɛˊŮɟɑɚɖɣɖ, ɔɘŬ Űɖɜ ɏɜŰŬɝɖ ˊɟɞůűɨɔɤɜ, ɛŮŰŬɜŬůŰɩɜ, ɡˊɎɟɢŮɘ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ ɛŮŰŬɜɎůŰŮɡůɖ, ɎɟŬ ɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɚɞɘˊɧɜ ŮəŮɑɜɖ Űɖ ůŰɘɔɛɐ 

ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ ŰɎůŮɘɠ Űɖɠ ŭɘŮɗɜɞɨɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ ŬɜŬůɡɔəɟɧŰɖůɖɠ. 

ȺəŮɑ ɚɞɘˊɧɜ Ŭəɟɘɓɩɠ ɖ ɗŮɤɟɑŬ Űɞɡ Ŭɜɗɟɤˊɑɜɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ 

ɏɟɢŮŰŬɘ əŬɘ ɚɏŮɘ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ˊɘŬ ɧɢɘ Űɞ əŮűɎɚŬɘɞ ɤɠ ůŮ ŮəŮɑɜɖ Űɖɜ 

əɚŬůɘəɐ Űɞɡ ɛɞɟűɐ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ əŰɑɟɘŬ, ŮɔəŬŰŬůŰɎůŮɘɠ, ɛɖɢŬɜɞɚɞɔɘəɧɠ 

Ůɝɞˊɚɘůɛɧɠ, ɧˊɤɠ Űɞɜ ɔɜɤɟɑɕŬɛŮ ůŰɞɜ 19ɞ ŬɘɩɜŬ ɐ əŬɘ ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ Űɞɡ 20ɞɡ 

ŬɘɩɜŬ, ŬɚɚɎ Űɞ əŮűɎɚŬɘɞ ˊɘŬ ŮɡɟɑůəŮŰŬɘ ůŰɞɡɠ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ əŬɘ ˊɞɨ ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ; 

ɆŰŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ Űɞɡɠ əŬɘ ůŰɘɠ ŭŮɝɘɧŰɖŰɏɠ Űɞɡɠ. 

ȺəŮɑ ɚɞɘˊɧɜ, ˊɟɎɔɛŬŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɑŬ ɛŮŰŬůŰɟɞűɐ ůŰɞ ŭɘŮɗɜɏɠ 

ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ əŬɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɗɧɚɞɡ ŰɡɢŬɑɞ, ˊɟɞůɏɝŰŮ ˊɤɠ əɡɟɑɤɠ ɛŮŰɎ Űɖ 

ůɡɜɗɐəɖ Űɞɡ Bretton Woods, ɧˊɞɡ ɛˊŬɑɜŮɘ ŬɡŰɐ ɖ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɔɘŬ 

Űɖɜ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ ŬɜŬůɡɔəɟɧŰɖůɖ əŬɘ ɖ ŬɔɞɟɎ ŮɟɔŬůɑŬɠ ˊɘŬ ŬɟɢɑɕŮɘ ɜŬ ɓɚɏˊŮɘ 
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Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɛŮ ɏɜŬ ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Űɟɧˊɞ, əŬɘ ŮəŮɑ ŬɟɢɑɕŮɘ ɖ 

ůɡɕɐŰɖůɖ ɔɘŬ Űɖɜ əŬŰɎɟŰɘůɖ, Űɖ ŭɘŬ ɓɑɞɡ ɛɎɗɖůɖ ŬɟɔɧŰŮɟŬ, ɧɚŬ ŬɡŰɎ ɚɞɘˊɧɜ Űɘ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ; ȹɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ ɛɘŬ ɜɏŬ Ŭɟɢɐ əŬɘ ŮəŮɑ ɚɞɘˊɧɜ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ůŰɖ 

ŭŮəŬŮŰɑŬ Űɞɡ ô80 ɛɏůŬ əɡɟɑɤɠ Ŭˊɧ Űɖ ŪɎŰůŮɟ əŬɘ Űɞɜ ɅɐɔəŬɜ ůŰɖɜ ȷɛŮɟɘəɐ 

Űɖɜ ŬɜɎŭɡůɖ Űɞɡ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞɡ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰɞɠ. 

ɇɩɟŬ ɗŬ ˊŮɘ əɎˊɞɘɞɠ: ɜŬɘ, ŬɚɚɎ ŬɡŰɧ ˊɞɨ ɛŬɠ ɏɢŮɘ ɞŭɖɔɐůŮɘ; 

ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɗɧɚɞɡ ŰɡɢŬɑɞ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, ɧŰɘ ɧɚɞɘ ŬɡŰɞɑ ɞɘ ɛŮɔɎɚɞɘ əɞɚɞůůɞɑ: ɞ 

ɃɃɆȷ, ɖ ũɃɈɃȿ BANK, Űɞ IMF ɏɢɞɡɜ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ŮɝŮɘŭɘəŮɡɛɏɜŬ 

ŰɛɐɛŬŰŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ - əŬŰɎɟŰɘůɖɠ əŬɘ ŮɟŮɡɜɩɜ ˊɎɜɤ ůŰɘɠ ŭŮɝɘɧŰɖŰŮɠ Űɞɡ 

Ŭɜɗɟɩˊɘɜɞɡ ŭɡɜŬɛɘəɞɨ. ũɘŬŰɑ ɎɚɚɤůŰŮ; ũɘŬŰɑ ɛɘŬ ŰɟɎˊŮɕŬ ɜŬ ɢɟɖɛŬŰɞŭɞŰŮɑ 

ɏɟŮɡɜŮɠ ˊɎɜɤ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ; ũɘŬŰɑ ɏɜŬ ɁɞɛɘůɛŬŰɘəɧ ɇŬɛŮɑɞ ɜŬ 

ɢɟɖɛŬŰɞŭɞŰŮɑ ɏɟŮɡɜŮɠ ˊɎɜɤ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ; ȾŬɘ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ˊɘŬ ɖ 

ůɡɕɐŰɖůɖ űŰɎɜŮɘ ˊɘŬ ɛɏɢɟɘ ŰŬ ŮɟɔŬůŰɐɟɘŬ ŭŮɝɘɞŰɐŰɤɜ əŬɘ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ əɎˊɞɘŬ 

ůŰɘɔɛɐ ɎɚɚŮɠ ɛɞɟűɏɠ ˊɘůŰɞˊɞɑɖůɖɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ůŰŬ ůəŬɟɘɎ əŬɘ ɛŮɠ ůŰɖɜ 

ȺɡɟɤˊŬɥəɐ Ȱɜɤůɖ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ŰŬ ɛɘəɟɞŭɘŬˊɘůŰŮɡŰɐɟɘŬ, ŰŬ micro - 

credentials. ȹŮɜ ɛɘɚɎɛŮ ˊɘŬ ɔɘŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ, ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ clusters ŭŮɝɘɞŰɐŰɤɜ 

ɛɏůŬ ůŰŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ. ȹɖɚŬŭɐ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɚɏŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ɧŰɘ Ůɔɩ ɏɢɤ ůˊɞɡŭɎůŮɘ 

Ⱥ́ ɘəɞɘɜɤɜɑŬ ŬɚɚɎ ɏɢɤ ɛɘəɟɞŭɘŬˊɑůŰŮɡůɖ, ˊɟɞůɏɝŰŮ ůŰɞɜ ˊɟɞűɞɟɘəɧ ɚɧɔɞ, 

ůŰɞ public speaking. ȯɟŬ ˊɟɞŰɎůůɞɛŬɘ ůŰɖɜ ŬɔɞɟɎ ŮɟɔŬůɑŬɠ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞɜ 

Ɏɚɚɞɜ ˊɞɡ ɝɏɟŮɘ ɔŮɜɘəɎ ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬ ɐ ɔɟŬˊŰɐ ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬ ɐ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ. 

ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ɓɚɏˊŮŰŮ ɞŭɖɔŮɑ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ůŮ ɛɘŬ ůɡɕɐŰɖůɖ ɔɘŬ 

Űɖ ŭɘɎůˊŬůɖ Űɞɡ ɞɚɘůŰɘəɞɨ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ Űɖɠ ɛɎɗɖůɖɠ əŬɘ ˊɎɛŮ ˊɘŬ ɧɢɘ ůŰɞ 

ɛɞɜɞŭɘɎůŰŬŰɞ Ɏɜɗɟɤˊɞ Űɞɡ Herbert Marcuse, ˊɎɛŮ ůŰɖɜ ɡˊŮɟŮɝŮɘŭɑəŮɡůɖ Űɖɠ 

ɡˊŮɟŮɝŮɘŭɑəŮɡůɖɠ. ȷɡŰɧ əŬŰô ŮɛɏɜŬ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ˊɟɞŬɜɏűŮɟŬ, Űɖɜ 

ŮɟɔŬɚŮɘŬəɐ ŮˊɘŰŮɚŮůŰɘəɧŰɖŰŬ, ŭɖɚŬŭɐ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮŰŬɘ əŬɘ ɖ ɑŭɘŬ 

ɖ ɛɎɗɖůɖ ůŬɜ ɛɑŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ŮɟɔŬɚŮɘŬəɐ, ɛŮ ɛɘŬ ɞɟɘɞɗɏŰɖůɖ ˊɞɡ 

ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ŬɜŬɚɩůɘɛɖ. ȷˊɧ əŮɘ ɛɏɢɟɘ əŮɘ, ŭɖɚŬŭɐ. ȾŬɘ ɧŰŬɜ ŰŮɚŮɘɩɜŮɘ 

ŬɟɢɑɕŮɘ ɖ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ, Űɘ; ũɘŬ Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ ˊɘůŰɞˊɞɑɖůɖ, Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ 

Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ əŬɘ ɛɖ ůŬɠ űŬɜŮɑ əŬɗɧɚɞɡ ˊŮɟɑŮɟɔɞ ɧŰɘ ɞɘ ˊɘůŰɞˊɞɘɐůŮɘɠ ůŰɞ 

ɛɏɚɚɞɜ ŭŮɜ ɗŬ ôɜŬɘ open ended, ɗŬ ôɜŬɘ ɛŮ ɖɛŮɟɞɛɖɜɑŬ ɚɐɝɖɠ, ɧˊɤɠ ŰŬ 

əŬŰŬɜŬɚɤŰɎ ˊɟɞɥɧɜŰŬ. Ʉɩɠ ŭɖɚŬŭɐ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ůŰɖ ůɡůəŮɡŬůɑŬ Űɤɜ 

ˊɟɞɥɧɜŰɤɜ ɧŰɘ əŬŰŬɜŬɚɩɜɞɜŰŬɘ ɛɏɢɟɘ ŰɧŰŮ, ɛŮ Űɖɜ ɑŭɘŬ ɚɞɔɘəɐ ɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ 

ɖ əŬŰɎɟŰɘůɖ ɗŬ ɏɢŮɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞɡɠ ɢɟɞɜɘəɞɨɠ ˊɟɞůŭɘɞɟɘůɛɞɨɠ. ɀˊɞɟŮɑ ɜŬ 

ôɜŬɘ ŮűɘŬɚŰɘəɧ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ŮɑɛŬɘ əŬɗɧɚɞɡ Ŭɘůɘɧŭɞɝɞɠ. 
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ȾŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ɎəɞɡůŬ Űɖɜ ŮɟɩŰɖůɖ ɔɘŬ Űɞɡɠ ɛŬɕɘəɞɨɠ ŭɘɞɟɘůɛɞɨɠ, 

ˊɞɡ ôɜŬɘ ˊɞɚɨ Ůɨɚɞɔɖ, ŭŮɜ ɏɔɘɜŮ ůŮ ɛɏɜŬ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ůɖɛŬůɑŬ ɖ ŮɟɩŰɖůɖ 

ŬɡŰɐ, ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ ŭŮɜ ɗŬ ɔɑɜɞɡɜ ɛŬɕɘəɞɑ ŭɘɞɟɘůɛɞɑ, ŭŮɜ ɗŬ ɔɑɜɞɜŰŬɘ, əŬɘ ŭŮɜ 

ŮɑɛŬɘ ɛɎɜŰɖɠ ŬˊɚɎ əŬəɩɠ ŮɝŮɚɑɝŮɤɜ, ŬɚɚɎ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɞɨ Ůɝɞɟɗɞɚɞɔɘůɛɞɨ əŬɘ ɞɘəɞɜɞɛɞŰŮɢɜɘəɏɠ ɛŮɚɏŰŮɠ ɗŬ ŰŮəɛɖɟɘɩɜŮŰŬɘ 

ŭɘŬɟəɩɠ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ ɧɢɘ Űɖɠ ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖɠ, ɧɢɘ Űɤɜ ɛŬɕɘəɩɜ ŭɘɞɟɘůɛɩɜ. 

ũɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ŭŮɑŰŮ ɏɜŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, Űɞ ŭɖɛɞɔɟŬűɘəɧ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ŬɡŰɐ 

Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŮəəɞɚɎˊŰŮŰŬɘ əŬɘ ɗŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ ɛˊɟɞůŰɎ ɛŬɠ. ŪŬ ŭɞɨɛŮ əɎˊɞɘŬ 

ůŰɘɔɛɐ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ ɞɘəɞɜɞɛɞŰŮɢɜɘəɏɠ ɛŮɚɏŰŮɠ, ɔɘŬŰɑ ɜŬ ůŰɏɚɜɞɜŰŬɘ ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɏɠ 

ůŰŬ ɜɖůɘɎ ɛŬɠ; ȹɡɜŬŰɧ internet, əŬɚɏɠ əɎɛŮɟŮɠ, Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ ˊɎɜɤ ůŰɖɜ 

ŰɖɚŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɔɘŬŰɑ ɏɟɢŮŰŬɘ ɞ ɃɃɆȷ əŬɘ ɚɏŮɘ ɖ ŬɜŬɚɞɔɑŬ ɛŬɗɖŰɩɜ ůɞɡ ŮɑɜŬɘ 

ŭɡůŬɜɎɚɞɔɖ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞ ɛɏɔŮɗɞɠ Űɖɠ ɢɩɟŬɠ ůɞɡ, ɎɟŬ ŭŮɜ ŭɘəŬɘɞɚɞɔŮɑŰŬɘ 

ɞɘəɞɜɞɛɞŰŮɢɜɘəɎ.  

ȷɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮůŰŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ Űɞ ɜŬ ɗɏɚɞɡɛŮ ɜŬ əɟŬŰɎɛŮ ŰŬ ɜɖůɘɎ 

ɛŬɠ ɧɟɗɘŬ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ Ůɗɜɘəɧ əɧůŰɞɠ əŬɘ ɏɜŬ əɞɘɜɤɜɘəɧ əɧůŰɞɠ ˊɞɡ ɗɏɚɞɡɛŮ ɜŬ 

Űɞ ˊɚɖɟɩůɞɡɛŮ ɔɘŬ ɜŬ ɛɖɜ ɔɑɜɞɡɜ ŰŬ ɜɖůɘɎ ɛŬɠ ɓɟŬɢɞɜɖůɑŭŮɠ. ȷɡŰɧ Űɘ 

ůɖɛŬɑɜŮɘ; ɆɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ˊɟɞŰɎůůɞɡɛŮ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŮ ɛɘŬ ɞɘəɞɜɞɛɞŰŮɢɜɘəɐ ɛŮɚɏŰɖ 

Űɞ Ůɗɜɘəɧ ůɡɛűɏɟɞɜ. ɈˊɎɟɢɞɡɜŮ, ŭɖɚŬŭɐ, ŮˊɘɢŮɘɟɐɛŬŰŬ Ŭˊô Űɖɜ Ɏɚɚɖ ˊɚŮɡɟɎ, 

Űɞ ɕɐŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ ɧŰŬɜ ɏɢŮɘɠ ɛɘŬ ɛɘəɟɐ ɞɘəɞɜɞɛɑŬ, ůô ŬɡŰɐ Űɖ ŭɘŮɗɜɐ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ, ɏɜŬ ŬŭɨɜŬɛɞ əɟɎŰɞɠ ˊɧůɞ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɜŰɘůŰŬɗŮɑ ůô ŬɡŰɎ ŰŬ 

əŮɚŮɨůɛŬŰŬ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ űŮɨɔɞɡɛŮ Ŭˊô Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ 

əŬɘ ˊɎɛŮ ůŰɖɜ ŮɝɤŰŮɟɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ ˊɘŬ. ɄɎɛŮ ůŮ ŰɏŰɞɘŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ. ũɘô ŬɡŰɧ əŬɘ 

ɛɑɚɖůŬ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘəɐ əɚŮɘůŰɩɜ ůɡɜɧɟɤɜ. ȹŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɞɚɘŰɘəɐ 

əɚŮɘůŰɩɜ ůɡɜɧɟɤɜ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ůŰɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ ŬɡŰɐ Űɖ 

ůŰɘɔɛɐ.  

ȷɡŰɧ Űɞ ɚɏɤ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɛŮ Űɞɜ ɏɜŬɜ ɐ ɛŮ Űɞɜ Ɏɚɚɞɜ 

Űɟɧˊɞ, ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ɏɜŬ Ŭˊɚɧ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ. Ʉɟɘɜ 20-30 ɢɟɧɜɘŬ ɧŰŬɜ ŬəɞɨɔŬɛŮ 

ůŰɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ ŭɘŬ ɓɑɞɡ əŬŰɎɟŰɘůɖ əŰɚ. ɐ ŭɘŬ ɓɑɞɡ ɛɎɗɖůɖ ŭŮɜ ŭɑɜŬɛŮ 

ɛŮɔɎɚɖ ůɖɛŬůɑŬ. ɂɏɟŮŰŮ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɗŮɤɟɞɨůŬɛŮ ɧŰɘ Űɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ ŮɑɜŬɘ 

ɏɜŬɠ əɚŬůɘəɧɠ ˊŬɟŬŭɞůɘŬəɧɠ ɢɩɟɞɠ ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬɠ ˊɞɡ ŬůɢɞɚŮɑŰŬɘ ɛŮ Űɖ 

ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ əŬɘ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ. ȼ əŬŰɎɟŰɘůɖ Űɘ ŮɑɜŬɘ; ȺɑɜŬɘ ɏɜŬ ˊɎɟŮɟɔɞ.  
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ȷɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ ɧɚŬ ŰŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ ɏɢɞɡɜ ŬɜɞɑɝŮɘ 

ȾɏɜŰɟŬ ȹɘŬ ȸɑɞɡ ɀɎɗɖůɖɠ əŬɘ Ⱥˊɘɛɧɟűɤůɖɠ, ŰŬ ˊŮɟɑűɖɛŬ Ⱦȹȸɀ. ũɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ 

Ŭəɟɘɓɩɠ ɡˊɐɟɝŮ ɛɘŬ ˊɑŮůɖ ŭɘŮɗɜɐɠ ɧŰɘ Ŭɜ ŬűɐůŮɘɠ ŬɡŰɧ Űɞ ɢɩɟɞ Űɖɠ 

əŬŰɎɟŰɘůɖɠ Ŭˊɏɝɤ Űɞɜ ɏɢŮɘ ɛɧɜɞ ɖ ŬɔɞɟɎ. ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɔɘŬ ɜŬ ɏɢŮɘɠ 

ŬɡŰɞɢɟɖɛŬŰɞŭɞŰɞɨɛŮɜŬ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ, ɜŬ ɏɢŮɘɠ əɧůɛɞ, ˊŮɚŬŰŮɑŬ, ˊɞɡ ɗɏɚŮɘ 

ɜŬ əɎɜŮɘ əŬŰɎɟŰɘůɖ, Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɖ ŬɔɞɟɎ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɜɞɑɝŮɘ 

ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ űɞɟŮɑɠ.  

ȾŬɘ ɓɚɏˊŮŰŮ ůŰŬŭɘŬəɎ ɗŮůɛɞɗŮŰɐɗɖəŮ əŬɘ ɗŬ ɗŮůɛɞɗŮŰɖɗɞɨɜ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ ŰɏŰɞɘŮɠ ɎɚɚŮɠ ɛŮŰŬɚɚɎɝŮɘɠ, ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɛŬɠ ˊɎɜŮ ɧɢɘ ŬˊɚɎ ůŰɖ 

ɗŮɤɟɑŬ Űɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ, Űɖɜ ɝŮˊŮɟɜɞɨɜ. ȷɡŰɧ ˊɞɡ ˊɟɞŬɜɏűŮɟŬ ɔɘŬ Űɖ ɗŮɤɟɑŬ 

Űɤɜ ŮˊɘŰŮɡɔɛɎŰɤɜ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ˊɞɘŬ ŮɑɜŬɘ ɖ ŭɘŬűɞɟɎ; ȳŰɘ ŭŮɜ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɜŬ 

ɔɑɜɞɡɜ ɛŮ ɏɜŬɜ ŬɡŰŬɟɢɘəɧ Űɟɧˊɞ. ȰɢɞɡɛŮ ůŰɞ ɛɡŬɚɧ ɛŬɠ ˊɎɜŰŬ Űɖɜ 

ˊŮɘɗŬɟɢɑŬ, ɞ ɀɘůɏɚ ūɞɡəɩ ɛŬɠ ŭɑŭŬɝŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ˊɟɎɔɛŬŰŬ, əŬɘ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮˊɘŰɐɟɖůɖ əŬɘ ɔɘŬ Űɖɜ ŰɘɛɤɟɑŬ əŬɘ Űɖɜ ˊŮɘɗŬɟɢɑŬ ŬɚɚɎ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ 

ˊŮɟɎůŮɘ ˊɘŬ ůŮ ɛɑŬ ŬůɨɜŮɘŭɖ ŮɗŮɚɞɨůɘŬ ˊɘŬ ˊɟɞůŬɟɛɞůŰɘəɧŰɖŰŬ ůô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɏɠ, ŭɖɚŬŭɐ ɏɢɞɡɜŮ ˊɘŬ űɡůɘəɞˊɞɘɖɗŮɑ əŬɘ ɏɢɞɡɜ əŬɜɞɜɘəɞˊɞɘɖɗŮɑ ŬɡŰɏɠ 

ɞɘ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ. ȾŬɘ Űɞ ɢŮɘɟɧŰŮɟɞ ɔɘŬ ɛɏɜŬ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŰŬ ɜŮɩŰŮɟŬ 

ˊŬɘŭɘɎ, ɞɘ ɜŮɩŰŮɟɞɘ űɞɘŰɖŰɏɠ ɛŬɠ ŭŮɜ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɘ ŬɡŰɐ Űɖ ɛŮŰŬůŰɟɞűɐ.  

Ⱥŭɩ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ ɢɟɏɞɠ ɛɘŬɠ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ˊɞɚɘŰɘůɛɘəɐɠ 

ɛŮŰŬɓɑɓŬůɖɠ, ŭɖɚŬŭɐ ˊɟɏˊŮɘ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ŬɡŰɎ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ɜŬ 

Ůˊɘəɞɘɜɤɜɖɗɞɨɜ, ɔɘŬŰɑ əŬəɎ ŰŬ ɣɏɛŬŰŬ, ɖ ˊɞɚɘŰɘəɐ ŮɝɞɡůɑŬ Űɘ əɎɜŮɘ; ȼ əɎɗŮ 

ˊɞɚɘŰɘəɐ ŮɝɞɡůɑŬ. ɁŬ Űɞ ˊɤ ɏŰůɘ ˊɞɚɨ ŬˊɚɎ, ůŬɚŬɛɞˊɞɘŮɑ ŰŬ ůɡɛűɏɟɞɜŰŬ. Ƀɘ 

ˊŬɚɘɞɑ ŬůűŬɚɘůɛɏɜɞɘ, ɞɘ ˊŬɚɘɞɑ ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɘ, ɞɘ ˊŬɚɘɏɠ Ŭɛɞɘɓɏɠ, ɞɘ ɜŮɩŰŮɟɞɘ 

ŬůűŬɚɘůɛɏɜɞɘ, ɛŮ ɎɚɚŮɠ ŮɟɔŬůɘŬəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ, ɎɟŬ ŬɡŰɧ Űɘ ŭɘŬůˊɎ; ȹɘŬůˊɎ Ůˊɑ 

Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ Űɖɜ ŮɜɧŰɖŰŬ, Űɖɜ ŬɚɚɖɚŮɔɔɨɖ ůŰɖ ŭɘŮəŭɑəɖůɖ ůŮ ɛɘŬ ɛɞɟűɐ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɐɠ ŬɜŰɑůŰŬůɖɠ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ.  

Ɉˊɧ ŬɡŰɐ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ ŭŮɜ ŮɑɛŬɘ əŬɗɧɚɞɡ Ŭɘůɘɧŭɞɝɞɠ əŬɘ ˊɘůŰŮɨɤ 

ɧŰɘ ɖ ŮɟɔŬɚŮɘɞˊɞɑɖůɖ ɗŬ ˊɟɞɢɤɟɐůŮɘ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ əɞɘŰɎɝŰŮ, ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ ůŮ ɏɜŬ 

ɘůŰɞɟɘəɧ əɨəɚɞ ˊɞɡ ŮɝŮɚɑůůŮŰŬɘ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ əŬɘ ɞ ɘůŰɞɟɘəɧɠ ɢɟɧɜɞɠ ŮɑɜŬɘ 

ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧɠ Ŭˊɧ Űɞɜ ɓɘɞɚɞɔɘəɧ ɛŬɠ ɢɟɧɜɞ. ȺɛŮɑɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɕɐůɞɡɛŮ 

Ŭɜ ɏɢɞɡɛŮ Űɨɢɖ 80 - 85 ɢɟɧɜɘŬ, ɜŬ ˊɘɎůɞɡɛŮ Űɞ ˊɟɞůŭɧəɘɛɞ, ŬɚɚɎ ɞɘ 

əɞɘɜɤɜɘəɏɠ, ɘůŰɞɟɘəɏɠ ɛŮŰŬɓɞɚɏɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɗɏɚɞɡɜ 200, 300 ɢɟɧɜɘŬ ɜŬ 

ɞɚɞəɚɖɟɤɗɞɨɜ.  
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ȷɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ɏɢŮɘ ɝŮəɘɜɐůŮɘ ɏɜŬ project ˊɞɡ ɚɏɔŮŰŬɘ 

ɛŮŰŬɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŮɑɜŬɘ ůŮ Ůɝɏɚɘɝɖ, ɛˊɞɟŮɑ ɞɘ 

əɞɘɜɤɜɘɞɚɧɔɞɘ ɜŬ Űɞ ɚɏɜŮ ɨůŰŮɟɖ ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ ɐ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ůɖɛŬůɑŬ ŰɩɟŬ ɖ 

ɞɟɞɚɞɔɑŬ, ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ Ůɝɏɚɘɝɖ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɛˊɟɞůŰɎ ɛŬɠ əŬɘ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ ɐŭɖ 

ɓɘɩɜɞɡɛŮ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ɛŮŰŬɚɚɎɝŮɘɠ.  

ɇɩɟŬ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ŮɟɩŰɖɛŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɛŮ ŰŬ 

ůɡɜŭɘəɎŰŬ, əŬŰɎ ˊɧůɞ ŮɑɜŬɘ ɛŬɗɖůɘŬəɎ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ. ɇŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ əŬŰɎ 

əŬɜɧɜŬ ŮɑɜŬɘ ɔŮɜɜɐɛŬŰŬ əŬɘ ɗɏɛŬŰŬ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ Űɞɡ 19ɞɡ ŬɘɩɜŬ, Űɖɠ 

ɓɘɞɛɖɢŬɜɘəɐɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ Ůˊɑ Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ. ūŰɘɎɢŰɖəŬɜ ɛô ŬɡŰɐɜ Űɖ ɚɞɔɘəɐ ɧŰŬɜ 

Ŭəɟɘɓɩɠ ɞɘ ŭɡɜɎɛŮɘɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ŬɜŰɘˊŬɟŬŰŮɗɞɨɜ ɞɟɔŬɜɤɛɏɜŬ 

ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŰɘɠ ŭɡɜɎɛŮɘɠ Űɞɡ əŮűŬɚŬɑɞɡ. Ȱɢɞɡɜ, ɚɞɘˊɧɜ, ɛɘŬ ɛŬəɟɎ ˊŬɟɎŭɞůɖ.  

ȺɛɏɜŬ ɛŮ ɏɢŮɘ ŬˊŬůɢɞɚɐůŮɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɛɏůŬ ůŰɞɡɠ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɞɨɠ ɞɟɔŬɜɘůɛɞɨɠ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɛɏůŬ ůŰŬ 

ɞɟɔŬɜɤɛɏɜŬ ůɡɛűɏɟɞɜŰŬ, ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ ɞɟɔŬɜɩůŮɘɠ.  

ȺɑɢŬ Űɖɜ Űɨɢɖ əŬɘ Űɖɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ ɜŬ ŰŬɝɘŭɏɣɤ ůŮ ŬɟəŮŰɏɠ ɢɩɟŮɠ, 

ɜŬ ŭɤ ɛɞɜŰɏɚŬ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɐɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ŭɘŬ ɓɑɞɡ ɛɎɗɖůɖɠ ɛɏůŬ ůŰŬ 

ůɡɜŭɘəɎŰŬ, ůŰɖ ɆɞɡɖŭɑŬ, ůŰɖ ȹŬɜɑŬ, ůŰɖ ūɘɚŬɜŭɑŬ, ůŰɖ ũŮɟɛŬɜɑŬ, ůŰɖɜ ȷɔɔɚɑŬ, 

Űɞ 2005 - 2006 ŮˊɘɛɞɟűɩɗɖəŬ ɤɠ tutor ůŰɖɜ Trades Union Congress, Űɖɜ 

ŬɜŰɑůŰɞɘɢɖ ũɆȺȺ Ŭɠ ˊɞɨɛŮ Űɖɠ ȸɟŮŰŬɜɑŬɠ, ŮˊɎɜɤ ůŮ ɗɏɛŬŰŬ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɐɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ȼ ȸɟŮŰŬɜɑŬ ŮɑɢŮ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘ ɏɜŬ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ 

ˊɟɧɓɚɖɛŬ, əɡɟɑɤɠ ɛŮŰɎ Űɖ ŪɎŰůŮɟ ɖ ɞˊɞɑŬ Ůˊɑ Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ ɛŮŰɎ Űɖɜ ɐŰŰŬ Űɤɜ 

ŬɜɗɟŬəɤɟɨɢɤɜ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ɏəɚŮɘůŮ, ŭɘɏɚɡůŮ ŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ. ɄɟɞůˊɎɗɖůŮ ɛŮŰɎ 

ɞ ɀˊɚŮɟ əŬɘ ɞɘ ȺɟɔŬŰɘəɞɑ ɛŮ Űɞ Education For All ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůɞɡɜŮ ˊɎɚɘ ɛɘŬ 

ŬɜŬɓɑɤůɖ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ŬɡŰɐ Űɖɜ ŬɜŬɓɑɤůɖ Űɖɜ ůɡɜɏŭŮůŬɜ ɛŮ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ 

ɛŮɠ ůŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ, ˊɞɡ ɐŰŬɜ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ɞ ɛɧɜɞɠ ůɑɔɞɡɟɞɠ Űɟɧˊɞɠ ɔɘŬ ɜŬ 

ɛŮŰŬɚŬɛˊŬŭŮɨůŮɘɠ ŬɝɑŮɠ, űɘɚɞůɞűɑŬ, ɟɖŰɞɟɘəɐ, ŮˊɘɢŮɘɟɐɛŬŰŬ ˊɟɞɠ Űɖ 

ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɐ ˊɟɞɞˊŰɘəɐ.  

ȾɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ, ɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ ůŰɖ 

ɛŮŰŬɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ůɡəɞűŬɜŰŮɑŰŬɘ, ɧˊɤɠ ůɡəɞűŬɜŰɞɨɜŰŬɘ əŬɘ 

ŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ. ũɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɗŮɤɟɞɨɜŰŬɘ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɝŮˊŮɟŬůɛɏɜŮɠ ɘůŰɞɟɘəɏɠ ɛɞɟűɏɠ 

əɞɘɜɤɜɘəɐɠ ŮɜůɤɛɎŰɤůɖɠ.  
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ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ŬɜŰɘŭɟŬůŰɘəɐ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ, 

ɗŮɩɟɖůɖ əŬɘ ɓɏɓŬɘŬ ɓɞɚŮɨŮɘ Űɖɜ ŮəɎůŰɞŰŮ ŮɝɞɡůɑŬ, ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮŰŮ 

ɧŰɘ ŬˊɞŭɡɜŬɛɩɜŮŰŬɘ ŭɡɜɖŰɘəɎ ɏɜŬɠ ɢɩɟɞɠ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɜŰɘůŰŬɗŮɑ ɐ ɛˊɞɟŮɑ, 

Űɏɚɞɠ ˊɎɜŰɤɜ, ɜŬ əŬɗɡůŰŮɟɐůŮɘ əɎˊɞɘŮɠ ŰɏŰɞɘɞɡ Ůɑŭɞɡɠ ŬɟɜɖŰɘəɏɠ ɛŮŰŬɚɚɎɝŮɘɠ, 

ɗŮɤɟɩ ɧɛɤɠ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɡɜ əŬɘ ŰŬ ɑŭɘŬ ŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ ŰŬ ɧɟɘŬ Űɖɠ əɟɑůɖɠ, 

ŭɖɚŬŭɐ ɜŬ ŭɞɨɜŮ ɛɏɢɟɘ ˊɞɨ űŰɎɜɞɡɜ, ɛɏɢɟɘ ˊɞɨ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ˊŬɟɏɛɓɞɡɜŮ əŬɘ 

ɔɘô ŬɡŰɧ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ɞ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůɛɧɠ Űɞɡɠ ůŮ ɛŬɗɖůɘŬəɎ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ŮɑɜŬɘ 

ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ɞ ɛɧɜɞɠ Űɟɧˊɞɠ ŮɜŭɡɜɎɛɤůɖɠ Űɖɠ ŭɡɜŬɛɘəɐɠ Űɞɡɠ.    

ɇɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ ŬɡŰɧ; ɆɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ŭŮɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Ŭˊɞɚɏůɞɡɜ Űɞ 

ŭɘŮəŭɘəɖŰɘəɧ Űɞɡɠ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ. ȾɞɘŰɎɝŰŮ, ɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ əŬŰɖɔɞɟŮɑŰŬɘ 

ɤɠ ɏɜŬɠ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ. ȾŬɘ ɤɠ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮŰŮ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ 

ɏɜŬɠ ɚɧɔɞɠ ůɡɜŰŮɢɜɘŬəɧɠ ɐ ɛŮɟɞɚɖˊŰɘəɧɠ. ȳˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɘ 

ůɖɛŬɑɜŮɘ; ɆɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ Űɞ ŰŬɝɘəɧ ůɡɛűɏɟɞɜ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŰŬ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɎ, ŰŬ ŰŬɝɘəɎ, ŰŬ ˊɞɚɘŰɘəɎ 

ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŰŬ ŬˊɞəɚŮɑůɞɡɛŮ ůŮ əŬɛɑŬ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ. ȷɜ ŰŬ 

ůɡɜŭɘəɎŰŬ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜŮ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɎ, ŰŬɝɘəɎ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɎ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ůɡɜŭɘəɎŰŬ əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ. ȺɑɜŬɘ Ŭˊɟɧůɤˊɞɘ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɞɑ 

ɞɟɔŬɜɘůɛɞɑ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ŬɡŰɐ ɖ ŭɘɎůŰŬůɖ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ əŬɘ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɖɗŮɑ əŬɘ 

ɜŬ ŭɘŬűɡɚŬɢŰŮɑ.  

ɇɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ɧɛɤɠ əɟɘŰɐɟɘɞ ŮɑɜŬɘ ɖ ŰŮəɛɖɟɑɤůɖ, ɖ ɔɜɩůɖ, ɖ 

ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ. ũɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɢɟŮɘɎɕŮůŬɘ Űɞɜ ɞɟɗɞɚɞɔɘəɧ ɚɧɔɞ. Ƀ 

ɞɟɗɞɚɞɔɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ Ůˊɑ Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ Űɘ; ȰɟɢŮŰŬɘ ɜŬ ŮɜɘůɢɨůŮɘ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ ůɞɡ ɐ 

Űɖɜ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɐ ůɞɡ ɛŬŰɘɎ. ũɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ɝɏɟŮŰŮ ɖ əɡɟɑŬɟɢɖ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬ ɏɢŮɘ ˊɎɜŰɞŰŮ 

ɘůŰɞɟɘəɎ Űɖɜ ŰɎůɖ ɜŬ ŮɛűŬɜɑɕŮɘ Űɞ ŭɘəɧ Űɖɠ ůɡɛűɏɟɞɜ ɤɠ əŬɗɞɚɘəɧ ůɡɛűɏɟɞɜ. 

ȼ əɡɟɑŬɟɢɖ ŰɎɝɖ ˊɞɡ ɏɢŮɘ, ɖ ŮəɎůŰɞŰŮ əɡɟɑŬɟɢɖ ŰɎɝɖ ˊɞɡ ɏɢŮɘ əŬɘ Űɖ 

ŭɘŬɜɞɖŰɘəɐ əŬɘ Űɖɜ ɡɚɘəɐ əɡɟɘŬɟɢɑŬ ŮɛűŬɜɑɕŮɘ Űɖ ŭɘəɐ Űɖɠ ɛŬŰɘɎ ɤɠ ɛɑŬ əŬɘ 

əŬɗɞɚɘəɐ ŬɚɐɗŮɘŬ. ȼ ˊɚŮɡɟɎ Űɤɜ ůɡɜŭɘəɎŰɤɜ, ɚɞɘˊɧɜ, ɔɘŬ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůɡɜŭɘəɎŰŬ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊŮɟŬůˊɑɕŮŰŬɘ əŬŰɎ əŬɜɧɜŬ Űɖɜ ɑŭɘŬ Űɖ ɔŮɜŮŬɚɞɔɑŬ Űɖɠ, ŭɖɚŬŭɐ Űɖɜ 

ŮɟɔŬŰɘəɐ ŰɎɝɖ. ɇɖɜ ŰɎɝɖ, ŭɖɚŬŭɐ, Űɖɠ ɛɘůɗɤŰɐɠ, ŮɝŬɟŰɖɛɏɜɖɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ. ȷɡŰɐ 

ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ. ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ. ɆŰɖɜ ɞɡůɑŬ ˊɞɡɚɎɛŮ ŮɑŰŮ Űɖ 

ɢŮɘɟɞɜŬəŰɘəɐ ɛŬɠ, ŮɑŰŮ Űɖ ŭɘŬɜɞɖŰɘəɐ ɛŬɠ ŭɨɜŬɛɖ, ŮɑŰŮ ůŰɞ əɟɎŰɞɠ, ŮɑŰŮ ůŮ 

ɘŭɘɩŰŮɠ. ȹŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬŰɘəɐ ŰɎɝɖ.  
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ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ Űɞ ůɡɛűɏɟɞɜ Űɖɠ ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɟɞɎůˊɘůɖ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɐɠ 

Űɖɠ ŬɝɑŬɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɖ ŭɘŬɜɞɖŰɘəɐ Űɖɠ əŬɘ ɖ ɢŮɘɟɞɜŬəŰɘəɐ Űɖɠ ŭɨɜŬɛɖ. ȯɟŬ 

ɚɞɘˊɧɜ Űɞ ɜŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ ůɡɜŭɘəɎŰɞ ůɐɛŮɟŬ ɏɜŬ ɛŬɗɖůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ůɖɛŬɑɜŮɘ 

ɧŰɘ ŭɑɜŮɘ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ůŰŬ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɎ ůŰŮɚɏɢɖ, ůŰŬ ŬˊɚɎ ɛɏɚɖ Űɞɡ 

ŮɟɔŬŰɘəɞɨ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɞɨ əɘɜɐɛŬŰɞɠ ɜŬ ŮɝŮɚɘɢɗɞɨɜ əŬɘ ɜŬ ŬɜŬˊŰɡɢɗɞɨɜ ɛɏůŬ 

ůô ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɞɟŮɑŬ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ŭɑˊɚŬ ůŰɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɐ ůɡɕɐŰɖůɖ 

ɔɘŬ Űɞ ˊɞɘŬ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ, ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ ɛɘŬ Ɏɚɚɖ ŭɘɎůŰŬůɖ. ȷɡŰɐ ɖ 

ŭɘɎůŰŬůɖ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ əɡɟɑɤɠ ůŮ Ůˊɞɢɏɠ ŰŮɢɜɞəɟŬŰɘəɐɠ 

ɞɟɗɞɚɞɔɘəɧŰɖŰŬɠ ŮɑɜŬɘ ŬɜŬɔəŬɑŬ ɔɘŬŰɑ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ ˊŮɑůŮɘɠ. ȷɜ 

ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɛɘŬ ɏɟŮɡɜŬ ůɡɜŭɏůŮɘ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɛŮ Űɖ 

űŰɩɢŮɘŬ, ŬɚɚɎ ŬɡŰɧ ɜŬ ůɡɜŭŮɗŮɑ əŬɘ ɜŬ űŬɜŮɑ əŬɘ ˊɞůɞŰɘəɎ əŬɘ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ ŬɚɚɎ 

əŬɘ ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɎ, əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮŰŮ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐ ůɡɕɐŰɖůɖ.  

ȾŬɘ ɗŬ ůŬɠ ˊɤ ɛɧɜɞ əɎŰɘ ɔɘŬ ɜŬ əɚŮɑůɤ. ȽůŰɞɟɘəɎ ɞɘ ŭɡɜɎɛŮɘɠ Űɞɡ 

əŮűŬɚŬɑɞɡ ɏɢɞɡɜŮ Űɖ ŭɨɜŬɛɖ ɜŬ ˊɚŬɘůɘɩɜɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

ŰŮɢɜɞɔɜɤůɑŬ. Ƀɘəɞɜɞɛɞɚɧɔɞɡɠ, ɚɞɔɘůŰɏɠ, ŭɘəɖɔɧɟɞɡɠ, ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨɠ, 

ɞɟɔŬɜɘəɞɨɠ ŭɘŬɜɞɞɨɛŮɜɞɡɠ ɧˊɤɠ ɗŬ ɏɚŮɔŮ ɞ ȷɜŰɧɜɘɞ ũəɟɎɛůɘ. ȼ Ɏɚɚɖ 

ˊɚŮɡɟɎ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɞɡ ŭɑɜŮɘ Űɖɜ ŮɟɔŬŰɘəɐ Űɖɠ ŭɨɜŬɛɖ ˊɟɏˊŮɘ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ Űɘ ɜŬ 

əɎɜŮɘ; ɁŬ ŬɡŰɞɞɟɔŬɜɤɗŮɑ. ȾŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮɑɜŬɘ ŮˊɘŰŬəŰɘəɐ 

ŬɜɎɔəɖ əŬɘ ŰŬ ůɡɜŭɘəɎŰŬ ŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůɞɡɜ ŭɘəɏɠ Űɞɡɠ 

ůɢɞɚɏɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ŪŬ ɛɞɡ ˊŮɑŰŮ ˊɞɨ ɗŬ ɓɟŮɗɞɨɜ ɞɘ ˊɧɟɞɘ; Ɂɞɛɑɕɤ 

ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ɓɟŮɗɞɨɜ ˊɧɟɞɘ ɛŮ Ɏɚɚɖ əŬŰŬɜɞɛɐ, ɛŮ Ɏɚɚɖ ŭɘŮəŭɑəɖůɖ, ŬɚɚɎ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɛɧɜɘɛɖ ɡˊɧɗŮůɖ ŬɡŰɧ ɛɏůŬ ůŰɞ ŮůɤŰŮɟɘəɧ Űɤɜ 

ůɡɜŭɘəɎŰɤɜ əŬɘ ɧɢɘ ŮɡəŬɘɟɘŬəɎ Ŭˊɧ ɏɜŬ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ ȺɆɄȷ.  

ȾŬɘ ŬɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ɛŮ ɛɘŬ ůɡɜŬɑɜŮůɖ, ɛŮ ɛɘŬ ůɡɛűɤɜɑŬ ɧŰɘ 

ɖ ŭɘəɐ ɛŬɠ ɛŬŰɘɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ ŰŮəɛɖɟɘɤɛɏɜɖ, ɝŬɜŬɚɏɤ, ŭɑˊɚŬ 

ůô ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɎɜɞɡɛŮ ɡˊŬɟɝɘŬəɎ, ŭɖɚŬŭɐ Űɖ ŭɘŮəŭɑəɖůɖ əŬɘ Űɖɜ ɘŭŮɞɚɞɔɘəɐ, 

ˊɞɚɘŰɘəɐ ɛŬɠ ůŰɞɢɞɗŮůɑŬ. ȾŬɘ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ əŬɘ ɛɧɜɞ əɎŰɘ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ. ȳŰŬɜ ɞɘ 

ŭɡŰɘəɏɠ əɞɘɜɤɜɑŮɠ ɏɓɔŬɘɜŬɜ Ŭˊɧ Űɞ ɛŮůŬɑɤɜŬ əŬɘ ˊɐɔŬɘɜŬɜ ˊɟɞɠ Űɖ 

ɜŮɤŰŮɟɘəɧŰɖŰŬ, ɖ ɛɎɢɖ ɔɘŬ Űɞɜ ɏɚŮɔɢɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛɖɢŬɜɘůɛɩɜ ɏɔɘɜŮ 

ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɞ əɟɎŰɞɠ əŬɘ Űɖɜ ŮəəɚɖůɑŬ. ũɘŬŰɑ Űɘ ŮɑɢŬɛŮ ɛɏɢɟɘ ŰɧŰŮ; ȺɑɢŬɛŮ 

ɛɞɜŬůŰɖɟɘŬəɎ ůɢɞɚŮɑŬ, ɗɟɖůəŮɡŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ, ɏɔɘɜŮ ɞ ˊɟɞŰŮůŰŬɜŰɘůɛɧɠ, 

ŬɜŰɘˊŬɟŬŰɏɗɖəŮ ɛŮ Űɞɜ əŬɗɞɚɘəɘůɛɧ ůŰɖ ȹɨůɖ.  
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ȳɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɞɨ ɞŭɐɔɖůŮ; ɆŰɖ ɜɑəɖ Űɞɡ 

əɟɎŰɞɡɠ Ůˊɑ Űɖɠ ŮəəɚɖůɑŬɠ. ȾŬɘ Űɞ ŬˊŬɨɔŬůɛŬ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ ɗŮɤɟɑŬɠ ɐŰŬɜ ɖ 

ɔŬɚɚɘəɐ ŮˊŬɜɎůŰŬůɖ. ȾŬɘ ɛŮ Űɞɜ ŭɘŬɢɤɟɘůɛɧ Űɞɡ əɟɎŰɞɡɠ ůŰɖɜ ŮəəɚɖůɑŬ.  

ȷɡŰɐ ɐŰŬɜŮ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ůŰɞ 17ɞ - 18ɞ ŬɘɩɜŬ. ɆɐɛŮɟŬ ɞ ŬɔɩɜŬɠ 

əŬɘ ɖ ɛɎɢɖ ŭɑɜŮŰŬɘ ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɞ əɟɎŰɞɠ əŬɘ Űɖɜ ŬɔɞɟɎ. ȾŬɘ ɖ ŬɔɞɟɎ ŬɡŰɐ Űɖ 

ůŰɘɔɛɐ Űɘ əɎɜŮɘ; ȷˊɞɘəɘɞˊɞɘŮɑ ɧɚɞ əŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɏŭŬűɞɠ Ŭˊô ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɛŮ 

ŬɔɩɜŮɠ ŭɩůŬɛŮ ůŰɞ əɟɎŰɞɠ əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ. ɃˊɧŰŮ ŬɡŰɧɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ŮůɤŰŮɟɘəɧɠ 

əɨəɚɞɠ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞɜ ɏɢɞɡɛŮ ˊɎɜŰŬ ůŰɞ ɛɡŬɚɧ ɛŬɠ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ.  

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȺɛŮɑɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ 

əŬɘ Űɞɡɠ ŭɨɞ ȾŬɗɖɔɖŰɏɠ: əŬɘ Űɞɜ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖ əŬɘ Űɞɜ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ɗŬ əɎɜɞɡɛŮ ɏɜŬ ŭɘɎɚŮɘɛɛŬ, ɛŮŰɎ Űɖɜ ˊɜŮɡɛŬŰɘəɐ Űɟɞűɐ 

ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ əŬɜɞɜɘəɐ Űɟɞűɐ, ŭɑˊɚŬ Ŭəɟɘɓɩɠ Ŭˊɧ Űɞ əŬűɏ ˊɞɡ ˊɟɞůűɏɟɗɖəŮ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ɢɩɟɞɠ Űɞɡ ŮůŰɘŬŰɞɟɑɞɡ, ŮəŮɑ ɚɞɘˊɧɜ ůɡɜŮɢɑɕɞɡɛŮ ɔɘŬ ɛɘŬ 

ɤɟɑŰůŬ ɛɏɢɟɘ Űɘɠ 3 ɖ ɩɟŬ, 3 ɖ ɩɟŬ ŮˊŬɜŮɟɢɧɛŬůŰŮ ɔɘŬ Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ Ůɘůɐɔɖůɖ.  

 

ȿȼɂȼ ȺɅũȷɆȽɋɁ ɄɅɋȽɁȼɆ ɆɈɁȺȹɅȽȷɆȼɆ 2ɖɠ ȼɀȺɅȷɆ 
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ȹȽȹȷɆȾȷȿȽȾȼ ɃɀɃɆɄɃɁȹȽȷ ȺȿȿȷȹȷɆ  

 

27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ  

 

       ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ: Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ 

 

    ɄɅɃȺȹɅȺȽɃ: 

ŪȷɁȷɆȼɆ ȾȽȾȽɁȼɆ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ȹɟ. ɀɈɅȽȷ ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ.  

ũȽɋɅũɃɆ ɇɅɃɈȿȼɆ: ɃɟɔŬɜɤŰɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɀȽɉȷȿȼɆ ȷȿȺɂɃɄɃɈȿɃɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ.  

ȷɉȽȿȿȺȷɆ ȻɃɅɀɄȷɆ: Ⱥɘŭɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

                 ȾɋɆɇȷ ȾɋɁɆɇȷɁɇȽɁɃɈ: ȸɞɖɗɧɠ ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ũȽɋɇȷ ȸȺɁȺɇɃɄɃɈȿɃɈ: ɈˊŮɨɗɡɜɖ ȺəŭɧůŮɤɜ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ȷɁɇɋɁȼɆ ɇȽɁȼɆ: ȸɞɖɗɧɠ ũŮɜɘəɧɠ ɃɟɔŬɜɤŰɘəɧɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ.  

ŪȷɁȷɆȼɆ ũȾɃɈɀȷɆ: ɈˊŮɨɗɡɜɞɠ ɇɨˊɞɡ əŬɘ ȹɖɛɞůɑɤɜ 

ɆɢɏůŮɤɜ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ȾȷɇȺɅȽɁȷ ȿȺɄɇɃɈɅũȽȹɃɈ: ɀɏɚɞɠ ȹ.Ɇ. ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɁȽȾɃɆ ɁȽȾɃȿȷɌȹȼɆ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ɃɟŮůŰɘɎŭŬɠ 

                 

ɇȺɇȷɅɇȼ 3 ȽȷɁɃɈȷɅȽɃɈ 2024 

 

2ɖ ȼɀȺɅȷ 

ȷɄɃũȺɈɀȷɇȽȾȼ ɆɈɁȺȹɅȽȷɆȼ  

 

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ũɘŬ ɧůɞɡɠ ɐɟɤŮɠ əŬɘ ɖɟɤɑŭŮɠ ŬɜŰɏɢɞɡɜ 

ɛŮŰɎ Űɞ ɛŮůɖɛŮɟɘŬɜɧ ɜŬ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɐůɞɡɜ Űɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɖɠ ŬˊɞɔŮɡɛŬŰɘɜɐɠ 

ŭɘɎɟəŮɘŬɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ ɛŬɠ, ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ɛŮ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɖɠ ŰɘɛɎ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɧ 
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ɛŬɠ əŬɘ ɖ ɄŮɟɘűŮɟŮɘŬəɐ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ɖ əŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ, Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɗŬ əŬɚɏůɞɡɛŮ 

ůŰɞ ɓɐɛŬ ˊɟɘɜ ɏɜŬɟɝɖ Űɖɠ ŬˊɞɔŮɡɛŬŰɘɜɐɠ ůɡɜŮŭɟɑŬůɖɠ ɔɘŬ ɏɜŬ ůɨɜŰɞɛɞ 

ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧ. ȾɡɟɑŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȾŬɚɖůˊɏɟŬ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ, ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ ɔɘô ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ, ɔɘŬ Űɖɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ, ˊŮɟɘˊɞɘŮɑ ɛŮɔɎɚɖ Űɘɛɐ ɔɘŬ ɛɏɜŬ 

ŬɡŰɧɠ ɞ ɢŬɘɟŮŰɘůɛɧɠ, Ŭˊɧ Űɞ ȸɞɟɟɎ ɛɏɢɟɘ Űɞ ɁɧŰɞ ŮɑˊŮ əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɡ ɏűɡɔŮ 

ˊɟɧůűŬŰŬ, əŬɚɤůɞɟɑɕɞɡɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, Ůŭɩ Ŭˊɧ Űɞ ȸɞɟɟɎ Űɞ ɁɧŰɞ ˊɞɡ ɐɟɗŮ 

ɛŬɕɑ ɛŬɠ əŬɘ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŮɨɢɞɛŬɘ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ əŬɘ Ŭˊɧ ȷɜŬŰɞɚɐ 

ůŮ ȹɨůɖ. ȾŬɘ ɜŬ ɛŬɠ űɏɟɜŮɘ ɛŬɕɑ ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɛŬɠ ɜɞɘɎɕŮɘ, ɖ 

ˊŬɘŭŮɑŬ, ɖ Ŭɔɤɔɐ, Űɞ ˊɩɠ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ ɗŬ ˊɞɟŮɡŰɞɨɛŮ ůŰɞ Ŭɨɟɘɞ, ɛŮ ŬˊɩŰŮɟɞ 

ůəɞˊɧ Űɞ Űɘ ɗŬ ŭɘŬɛɞɟűɩůɞɡɛŮ əŬɘ Űɘ ɗŬ ŬűɐůɞɡɛŮ ˊɑůɤ ɧŰŬɜ ŮɛŮɑɠ ɗŬ 

űɨɔɞɡɛŮ Ŭˊɧ ŭɤ.  

ŪŬ ůɡɔɢŬɟɩ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ˊɟɞɏɟɢɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ 

ɞˊɞɘɞŭɐˊɞŰŮ űɞɟɏŬ əŬɘ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɞ ˊɩɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɓɚɏˊɞɜŰŬɠ Űɘ 

ɛŬɠ ŬˊŬůɢɞɚŮɑ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɔɑɜɞɡɛŮ əŬɚɨŰŮɟɞɘ. Ʉɩɠ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɛˊɞɨɛŮ 

əŬɘ ɜŬ ɓŮɚŰɘɩůɞɡɛŮ ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɧŰɘ ɜŬɘ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɎɟŮɘ 

ɓŮɚŰɑɤůɖ. Ʉɩɠ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɛˊɞɨɛŮ əŬɘ ɜŬ ŬɚɚɎɝɞɡɛŮ ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ 

ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɧŰɘ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŬɚɚɎɝɞɡɛŮ ɧɢɘ ůŰɞ ɧɜɞɛŬ Űɖɠ ŬɚɚŬɔɐɠ, Űɖɠ 

ɞˊɞɘŬůŭɐˊɞŰŮ ŬɚɚŬɔɐɠ, ŬɚɚɎ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɔɘŬŰɑ ŬɡŰɧ ɗŬ ɛŬɠ ɞŭɖɔɐůŮɘ ůŮ ɏɜŬ 

əŬɚɨŰŮɟɞ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ. ɀŮ ůŰɞɢɞˊɟɞůɐɚɤůɖ, ɛŮ ŬɜŬůŰɞɢŬůɛɧ, ɛŮ ˊɞɚɨ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ˊɟɧůɤˊɞ ˊɟɞɠ Űɞ Ŭɨɟɘɞ. ɆɡɔɢŬɑɟɤ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɖɜ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŬ, 

ŮɑɜŬɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɗɏɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɛŬɠ ŬˊŬůɢɞɚɞɨɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 

ɢɟɧɜɘŬ, ɘŭɑɤɠ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟɞůɏɚŮɡůɖ Űɞɡ əɞɟɤɜɞɥɞɨ, ˊɞɡ ɏűŮɟŮ ˊɞɚɚɏɠ 

ŬɚɚŬɔɏɠ ɛɏůŬ ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛŬɠ, ɛɏůŬ ůô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɛŮɑɠ ŬˊɞəŬɚɞɨɛŮ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɛŬɠ ɢɩɟɞ, ɛɏůŬ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɛŬɠ, ɛɏůŬ ůŮ ɛŬɠ, ɛŬɠ ŬɜɎɔəŬůŮ 

ɜŬ ŬɚɚɎɝɞɡɛŮ, ɜŬ ˊɟɞůŬɟɛɞůŰɞɨɛŮ, ɏɢɤ ˊŮɘ ɤɠ ˊɟɩŰɞ ɛɞɡ ˊŰɡɢɑɞ ɤɠ 

ɔŮɤɚɧɔɞɠ ɧŰɘ ɧůŬ ɧɜŰŬ ŭŮɜ ˊɟɞůŬɟɛɧůŰɖəŬɜ ŮɝŬűŬɜɑůŰɖəŬɜ, əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɑŭɘɞɜ 

Űɤɜ Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ɜŬ ˊɟɞůŬɟɛɞɕɧɛŬůŰŮ ŬɜɎɚɞɔŬ ɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ, ŮɨɢɞɛŬɘ, 

ɚɞɘˊɧɜ, ɜŬ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɧ ůŬɠ ɛŮ ˊɞɚɨ əŬɚɎ ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ, ŮɨɢɞɛŬɘ 

ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɢɟɐůɘɛŬ, ɜŬ ɔɑɜŮɘ ɖ ŭɘɎɢɡůɖ Űɤɜ ůɡɛˊŮɟŬůɛɎŰɤɜ, ŮɨɢɞɛŬɘ ŭɨɜŬɛɖ, 

ŬɜŰɞɢɐ, ŬɚɚɖɚŮɔɔɨɖ, ɞɛɧɜɞɘŬ, ůɡɜŬŭɏɚűɤůɖ. ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ Űɖɜ əŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ 

əŬɘ əŬɚɞɨɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɞɜ ə. ȷɗŬɜɎůɘɞ ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, ȾŬɗɖɔɖŰɐ əŬɘ ɄɟɧŮŭɟɞ 

ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡ ȹɖɛɞəɟɑŰŮɘɞɡ 
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ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ŪɟɎəɖɠ, ɛŮ ɗɏɛŬ Ůɘůɐɔɖůɖɠ: çȷˊɧ Űɞɜ ȺˊɘɗŮɤɟɖŰɐ ůŰɞɜ 

Ɇɨɛɓɞɡɚɞ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ: ŭɨɞ ŬɘɩɜŮɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠè. ȾɨɟɘŮ ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, ŮɑɛŬůŰŮ 

ɏŰɞɘɛɞɘ ɜŬ ůŬɠ ŬəɞɨůɞɡɛŮ.  

 

çȷˊɧ Űɞɜ ȺˊɘɗŮɤɟɖŰɐ ůŰɞɜ Ɇɨɛɓɞɡɚɞ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ: ȹɨɞ ŬɘɩɜŮɠ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠè. 

 

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ. ɁŬ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ 

Űɖɠ ȹɃȺ. Ʉɟɘɜ Ŭˊɧ ɚɑɔɞɡɠ ɛɐɜŮɠ ŮɑɢŬɛŮ ŭɘɞɟɔŬɜɩůŮɘ ɤɠ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ, 

ɔɘɞɟŰɎůŬɛŮ ŰŬ 100 ɢɟɧɜɘŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɩɜ Ɇˊɞɡŭɩɜ ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ. 

ȹɘəŬɘɤɛŬŰɘəɎ ˊɟɩŰɞɠ ɞɛɘɚɖŰɐɠ ɐŰŬɜ ɞ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ 

ȹŬůəɎɚɤɜ, ɞ ŪŬɜɎůɖɠ ɞ Ⱦɘəɘɜɐɠ, ɐŰŬɜŮ ŭɘəɐ ɛɞɡ Ůˊɘɚɞɔɐ ŬɡŰɧ ɔɘŬŰɑ ɗŮɤɟɩ 

ɧŰɘ ŰŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ ɢɤɟɑɠ Űɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, ŮɑɜŬɘ ɖ 

ůɡɜɏɢŮɘɎ ɛŬɠ, ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛŬɠ, ŮɑɜŬɘ ɞɘ űɞɘŰɖŰɏɠ ɛŬɠ. ȾŬɘ ɢŬɑɟɞɛŬɘ ˊɞɡ 

ɓɚɏˊɤ ɛɏůŬ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɞɨɠ ŬˊɞűɞɑŰɞɡɠ Űɞɡ 

ɇɛɐɛŬŰɞɠ, űɞɘŰɖŰɏɠ ɛɞɡ ˊŬɚɘɞɨɠ, əŬŰŬɝɘɤɛɏɜɞɘ ˊɘŬ ůŰɞɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧ ɢɩɟɞ 

Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ˊŬɘŭɘɎ ˊɞɡ ůŰɞ ˊɟɞˊŰɡɢɘŬəɧ, ůŰɞ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ, 

ŭɘŭɎəŰɞɟŮɠ, ɡˊɞɣɐűɘɞɘ ŭɘŭɎəŰɞɟŮɠ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ.  

ȷˊɞűɎůɘůŬ ɜŬ ɛɘɚɐůɤ ůŰɞ ůɖɛŮɟɘɜɧ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ Űɖɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ 

ɔɘŬ Űɞɡɠ ɗŮůɛɞɨɠ ˊɞɡ ˊɟɞəŬɚɞɨůŬɜ ˊɎɜŰɞŰŮ Űɞ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞ Ɏɔɢɞɠ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ. ɇɞɡɠ ɗŮůɛɞɨɠ ˊɞɡ Űɞɡɠ ŬɝɘɞɚɞɔɞɨůŬɜ. ȾŬŰŬɟɢɐɜ ɞ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ ˊɞɡ ŮˊɘəɟɎŰɖůŮ ɔɘŬ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ ɛɏɢɟɘ Űɞ 1982 

ŮˊɑůɖɛŬ əŬɘ ɐŰŬɜ ɞ űɧɓɞɠ əŬɘ ɞ Űɟɧɛɞɠ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ, ɖ 

ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡ, ɎɚɚɤůŰŮ ɖ ɜɞɞŰɟɞˊɑŬ ˊŮɟɑ ŬɜŬɓɑɤůɖɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɘůɛɞɨ ůŰɘɠ 

ɛɏɟŮɠ ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ ɜɞɛɑɕɤ, ŬəɞɨɔŮŰŬɘ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ, əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɞ űɧɓɞɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ Űɞ ɧŰɘ ŮɑɢŬɛŮ ɛɑŬ ŬɜŬůŰɞɚɐ Űɞɡ Ŭɝɘɞɚɞɔɘəɞɨ 

ɏɟɔɞɡ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɢɞɚɘəɞɨɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ Ŭɜ əŬɘ ˊɟɞɓɚŮˊɧŰŬɜ, ŮůɢɎŰɤɠ ɧɛɤɠ 

ɏɢŮɘ ˊɟɞəɨɣŮɘ ɝŬɜɎ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ŮˊɘŰŮɑɜŮɘ əŬɘ ˊɎɚɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ, ɔɘŬŰɑ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɛɞɡ ˊɟɞəɎɚŮůŮ ŮɜŰɨˊɤůɖ Űɞ 

ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ Űɤɜ ɜɏɤɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɜŬ ˊɟɞůŰɟɏɝɞɡɜ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ŮˊɧɛŮɜɖ ɖɛɏɟŬ ŬɜɎɚɖɣɖɠ Űɤɜ əŬɗɖəɧɜŰɤɜ Űɞɡɠ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ, ɤůɎɜ ɜŬ 
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ɐŰŬɜ Űɞ ˊɟɩŰɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɏɚŮɘˊŮ ŬɡŰɧ ɔɘŬ ɜŬ ɞɚɞəɚɖɟɩůɞɡɛŮ Űɖɜ ŰɏɚŮɘŬ ŮɘəɧɜŬ ˊɞɡ 

əɡɟɘŬɟɢŮɑ ůŰɞ Ůɚɚɖɜɘəɧ ůɢɞɚŮɑɞ.  

ȷɠ ɝŮəɘɜɐůɤ ɧɛɤɠ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɐ ɛɞɡ ɛŮ Űɖɜ ɘůŰɞɟɘəɐ ŬɜŬŭɟɞɛɐ 

Űɤɜ ɔŮɔɞɜɧŰɤɜ ŬɡŰɩɜ. Ƀ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ ɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ ɧɚɞɘ Ŭˊɧ Űɖ ůɡɔəɟɧŰɖůɖ 

Űɞɡ Ůɚɚɖɜɘəɞɨ əɟɎŰɞɡɠ, Ŭˊɧ Űɞɜ ȾŬˊɞŭɑůŰɟɘŬ Ŭəɧɛɖ ˊɞɡ ɞɟɑɕŮɘ əɎˊɞɘɞɡɠ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ, ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɔɘŬ Űɞɜ ůɡɜŰɞɜɘůɛɧ əŬɘ ɧɢɘ ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɔɘŬ Űɞɜ ůɡɜŰɞɜɘůɛɧ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, Űɞ ɜŬ ůŰɐůɞɡɜ əɎŰɘ Ŭˊɧ 

Űɞ ŰɑˊɞŰŬ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ ŮəŮɑɜɖ, ɞɘ ȸŬɡŬɟɞɑ ˊɞɡ ɗŬ ˊɎɟɞɡɜ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ Űɖ 

ůəɡŰɎɚɖ ɗŬ ŮŭɟŬɘɩůɞɡɜ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ ˊɎɚɘ ůŮ ɏɜŬ 

ˊŬɟɧɛɞɘɞ ɟɧɚɞ, ŬɚɚɎ ɖ ɢɟɞɜɘɎ ˊɞɡ ɗŬ ŬɜŬɓɘɩůŮɘ, ˊɞɡ ɗŬ ˊɟɞůˊŬɗɐůŮɘ ɜŬ 

ůɡɔəŮəɟɘɛŮɜɞˊɞɘɐůŮɘ Űɘɠ ŬɟɛɞŭɘɧŰɖŰŮɠ əŬɘ ŰŬ əŬɗɐəɞɜŰŬ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ 

ŮɑɜŬɘ Űɞ 1895 ůŰɖɜ ˊɟɩŰɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɛŮŰŬɟɟɨɗɛɘůɖ, ɖ ɞˊɞɑŬ əŬɗɞɟɑɕŮɘ 

ŮˊŬəɟɘɓɩɠ ŰŬ əŬɗɐəɞɜŰŬ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ əŬɘ ɞɟɑɕŮɘ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əŬɘ ŰŬ 

əɟɘŰɐɟɘŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ. ȰɜŬ 

ˊŬɜɑůɢɡɟɞ ɧɟɔŬɜɞ ɞ ȺˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ, ɛŬɕɑ ɛŮ Űɞ ȺˊɞˊŰɘəɧ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ Űɖɠ 

Ůˊɞɢɐɠ.  

ŪŬ űŰɎůɞɡɛŮ Űɞ 1982 ɜŬ ˊɎɛŮ ůŮ əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɞɡ ɗŮůɛɞɨ 

ŬɡŰɞɨ, ɛŮŰɎ Ŭˊɧ ŬɔɩɜŮɠ ŭŮəŬŮŰɘɩɜ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ. 

ɃŭɖɔɖɗɐəŬɛŮ ˊɟɩŰŬ ůŮ ŬɜŬůŰɞɚɐ Űɞɡ Ŭɝɘɞɚɞɔɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ əŬɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɛŮ 

Űɞɜ 1304 Űɞɡ ô82, ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ Űɞɡ ô82 ɛɎɚɘůŰŬ, ůŰɖɜ əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɤɜ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ əŬɘ ůŰɖ ɗŮůɛɞɗɏŰɖůɖ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ əŬɘ Űɤɜ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɩɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɞɘ ˊɟɩŰɞɘ ůɢɞɚɘəɞɑ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ ŰɡˊɘəɎ ŭŮɜ 

ɡűɑůŰŬɜŰŬɘ əŬŰô ɞɜɞɛŬůɑŬ, Ůɜɩ ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ɛɏɢɟɘ 

ůɐɛŮɟŬ, ɎɟŬ ɛɑŬ Ŭˊɧ Űɘɠ ˊŮŰɡɢɖɛɏɜŮɠ ŬɚɚŬɔɏɠ ˊɞɡ ɏɔɘɜŬɜ ůŰɞ ɢɩɟɞ ůɑɔɞɡɟŬ, 

ɧɛɤɠ Űɖɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ˊŮɜŰŬŮŰɑŬ ŮɑɢŬɛŮ ŬɚɚŬɔɏɠ.  

ɇɞ 2018 ɛŮ ô19 ŮɑɢŬɛŮ Űɖɜ əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ 

əŬɘ Űɞɡɠ ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ ɛŮ ŰŬ ˊŮɟɘɓɧɖŰŬ ɄȺȾȺɆ, ɐɛɞɡɜŬ 

Ŭˊɧ ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ŮɜŬɜŰɘɩɗɖəŬɜ ůŰɘɠ ˊɟɞɗɏůŮɘɠ Űɞɡ ŰɧŰŮ Ɉˊɞɡɟɔɞɨ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, 

ɔɘŬŰɑ əŬŰŬɟɢɐɜ əŬŰɐɟɔɖůŮ ŰŬ ɄȺȾ. ȱɛɞɡɜ əɎɗŮŰŬ ŬɜŰɑɗŮŰɞɠ ůŰɖɜ əŬŰɎɟɔɖůɖ 

Űɤɜ ɄȺȾ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɛɑŬ ŮɝŬəŰɘɜɤɛɏɜɖ ŮˊɘɛɞɟűɤŰɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ ůŮ ɧɚɖ Űɖɜ 

ȺɚɚɎŭŬ ɜŬ Űɖɜ əɚŮɑůŮɘɠ ůŮ ɛɑŬ ɜɨɢŰŬ. ȷɡŰɧ ŮɑɢŬ ˊŮɘ ůŰɞɜ ůɨɛɓɞɡɚɞ Űɞɡ 

ũŬɓɟɧɔɚɞɡ ůŰɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ ůŮ ůɡɜɎɜŰɖůɖ ˊɞɡ ŮɑɢŬ, ŰɧŰŮ ɐɛɞɡɜ ɞ 

ȹɘŮɡɗɡɜŰɐɠ Űɞɡ ɄȺȾ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ. ȾŬɘ ɧɛɤɠ ŭŮɜ ɎəɞɡůŬɜ Űɘɠ űɤɜɏɠ 



27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ ï 2-4/1/2024 

 121 

ɧɚɤɜ Űɤɜ ȹɘŮɡɗɡɜŰɩɜ, ɧɚɞɘ ůɨůůɤɛɞɘ Űɞ ŮɑɢŬɛŮ ˊŮɘ, əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞ 

ɓɘɩɜɞɡɛŮ ŰɩɟŬ ůŰɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɧŰɘ əɎŰɘ 

ɚŮɑˊŮɘ ůŮ ŬɡŰɐɜ.  

ȾŬɘ ɖ ŰɧŰŮ ŬɜŰɘˊɞɚɑŰŮɡůɖ ŮɑɢŮ ŮɝŬɔɔŮɑɚŮɘ ɛɧɚɘɠ ŬɜŬɚɎɓŮɘ Űɖɜ 

əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɤɜ ůɡɜŰɞɜɘůŰɩɜ əŬɘ Űɤɜ ɄȺȾȺɆ, ˊɟɎɔɛŬ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ ɎɛŮůŬ, ɛŮ ŰŬ 

ˊɟɩŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ɜɞɛɞůɢɏŭɘŬ əŬɘ ŮɑɛŬůŰŮ ůŮ ɛɑŬ ɜɏŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ Ůŭɩ 

əŬɘ ɚɑɔɞɡɠ ɛɐɜŮɠ Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏɜɞɘɝɖ Űɞɡ ô23. 

ɄɎɤ ɚɑɔɞ ůŰɞɡɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ ŬɜŬɚɡŰɘəɎ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ɛŮɟɘəɎ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ɇɞ 1895, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɟɞůˊŬɗɞɨɜ ɜŬ ůɡůŰɖɛŬŰɞˊɞɘɐůɞɡɜ Űɖ 

ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ Űɞɡ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ  ɛŮ ɏɛűŬůɖ ɧɛɤɠ ůŰɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ. ȱŰŬɜ ɧɛɤɠ ɛɧɜɞ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɏɟɔɞ 

Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ; ɆŬűɏůŰŬŰŬ ɧɢɘ. ũɘŬŰɑ əŬŰɎ 1/5 ɛɧɜɞ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɞɔɘəɐɠ 

ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ ˊɟɞůɛŮŰɟɩɜŰŬɜ Űɞ ŭɘŭŬəŰɘəɧ ɏɟɔɞ əŬɘ əŬŰɎ 1/5 ɖ Ůɝɤůɢɞɚɘəɐ 

ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ.  

Ƀɘ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ ɛŮ ŭɘɞɘəɖŰɘəɎ, əŬɗɞŭɖɔɖŰɘəɎ əŬɘ ŮˊɞˊŰɘəɎ 

əŬɗɐəɞɜŰŬ. ɇŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ əŬŰɎ əŬɘɟɞɨɠ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ, ɛɎɚɘůŰŬ ůŰɖɜ 

ˊɟɩŰɖ ɜɞɛɞɗŮŰɘəɐ ˊŬɟɏɛɓŬůɖ ɛŮ Űɞɜ Ɂɧɛɞ Űɞɡ 1895 ɐŰŬɜ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ 

ŬɡɝɖɛɏɜŬ. ȷˊŬɘŰɞɨůŬɜ, ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ŰɑŰɚɞ ůŰɘɠ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɏɠ ȺˊɘůŰɐɛŮɠ, 

ŬˊŬɘŰɞɨůŬɜŮ ůˊɞɡŭɏɠ ůŰɞ ŮɝɤŰŮɟɘəɧ, ŬˊŬɘŰɞɨůŬɜŮ ɝŮɢɤɟɘůŰɐ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ. 

ȷɡŰɧ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɛˊɞɟɩ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ŮəűɡɚɑůŰɖəŮ ŬɟəŮŰɎ. ūŰɎůŬɛŮ ůŰɖɜ 

ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ ŭɘəŰŬŰɞɟɑŬɠ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ ô67 - ô74 ɜŬ ŮˊɘɚŮɔɞɨɜ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ ɛŮ ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊɘůŰɧɠ ůŰɞ əŬɗŮůŰɩɠ. 

ȷɡŰɧ ɐŰŬɜ Űɞ əɟɘŰɐɟɘɞ əŬɘ Űɞ ŬɟɜɖŰɘəɧ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɛŬɠ 

əɞɘɜɧŰɖŰŬ ɐŰŬɜ ɧŰɘ Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ ŬɡŰɐ ɧŰɘ ŬɜŰŬˊɞəɟɑɗɖəŬɜ ŮəŬŰɞɜŰɎŭŮɠ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ɜŬ ɡˊɖɟŮŰɐůɞɡɜ Űɞ əŬɗŮůŰɩɠ Ŭˊɧ Űɖ ɗɏůɖ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ. 

861 ɜɞɛɑɕɤ ɡˊɏɓŬɚŬɜ ŬɑŰɖůɖ ɔɘŬ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ Űɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɖɠ 

ŮűŰŬŮŰɑŬɠ. ũɘŬ ɜŬ ɚɏɛŮ əŬɘ ŰŬ ŭɘəɎ ɛŬɠ ŮŮ; ɁŬ ŬɜŬɚŬɛɓɎɜɞɡɛŮ ɚɑɔɞ əŬɘ Űɖɜ 

Ůɡɗɨɜɖ Űɞɡ ɢɩɟɞɡ.  

ɇɩɟŬ, ůŰŬ əŬɗɐəɞɜŰŬ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ ɐŰŬɜ ɖ ŮˊɘɗŮɩɟɖůɖ 

ɧɚɤɜ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ Űɞɡ Ɂɞɛɞɨ Ůɡɗɨɜɖɠ, ɛɑŬ űɞɟɎ Űɞ ŮɝɎɛɖɜɞ ɜŬ ůɡɜŰɎůůŮɘ 

əŬɘ ɜŬ ɡˊɞɓɎɚŮɘ ɏəɗŮůɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ɔɘŬ ɧɚɞ Űɞ ŭɘŭŬəŰɘəɧ ˊɟɞůɤˊɘəɧ, 

ˊŮɘɗŬɟɢɘəɧ ɏɚŮɔɢɞ ůŰɞ ˊɟɞůɤˊɘəɧ, ůŮ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ˊŬɟŬˊŰɤɛɎŰɤɜ, ɧűŮɘɚŮ ɜŬ 

ůɡɔəŬɚŮɑ Űɘɠ ŮŰɐůɘŮɠ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɏɠ ůɡɔəŮɜŰɟɩůŮɘɠ ˊɞɡ Űɘɠ ɞɜɧɛŬɕŬɜ əŬɘ 
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ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ůɡɜɏŭɟɘŬ, ɧůɞɘ ŮɟŮɡɜɖŰɏɠ ɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ, ůɡɜŬɜŰɎɛŮ Űɞɜ ɧɟɞ 

ůɡɜɏɢŮɘŬ, ŭɘŮɝɐɢɗɖ Űɞ ŰɎŭŮ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ůɡɜɏŭɟɘɞ. ȱŰŬɜ ɞɘ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɏɠ 

ůɡɜŬɜŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŭɘŮɜŮɟɔɞɨůŮ ůŰɖɜ Ŭɟɢɐ əŬɘ ůŰɞ Űɏɚɞɠ əɎɗŮ ůɢɞɚɘəɞɨ ɏŰɞɡɠ ɞ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ ɛŮ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɖɠ ˊŮɟɘűɏɟŮɘŬɠ.  

ūɡůɘəɎ ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ ŬɝɘɞɚɞɔɞɨůŮ əŬɘ Űɘɠ ůɢɞɚɘəɏɠ ɡˊɞŭɞɛɏɠ, 

ˊɟɧŰŮɘɜŮ ŬɜɏɔŮɟůɖ əŬɘ ůɡɜŰɐɟɖůɖ əŰɘɟɑɤɜ. Ⱥŭɩ ŰɩɟŬ ŮɑɢŬɛŮ Űɖɜ ˊɟɩŰɖ 

ŭɘŬˊɚɞəɐ ɛˊɞɟɩ ɜŬ ˊɤ, Ůˊɑůɖɛɖ ŭɘŬˊɚɞəɐ Ŭűɞɨ ůŰɞ ȺˊɞˊŰɘəɧ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ 

ˊɞɡ ˊɟɞɓɚŮˊɧŰŬɜ Ŭˊɧ Űɞɜ Ɂɧɛɞ Űɞɡ 1895 ˊɟɞɏɓɚŮˊŮ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɞɡ 

Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ Űɞɜ ŮəɎůŰɞŰŮ ɀɖŰɟɞˊɞɚɑŰɖ Űɖɠ ˊŮɟɘɞɢɐɠ. ɁŬ ɖ ŭɘŬˊɚɞəɐ, ɚɞɘˊɧɜ, 

ɛŮ Űɞ ȽŮɟŬŰŮɑɞ Űɖɠ ȺəəɚɖůɑŬɠ əŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ ůŰɖ ɗɏůɖ Űɞɡ Ʉɟɞɏŭɟɞɡ. ȰɜŬɜ 

ŮˊɘůŰɐɛɞɜŬ, ɏɜŬɜ ɏɛˊɞɟɞ ɐ əŰɖɛŬŰɑŬ, ɜŬ əŬɘ ɞɘ ŰůɘűɚɘəɎŭŮɠ, ɞɘ ɛŮɔɎɚŮɠ 

ɞɘəɞɔɏɜŮɘŮɠ ɛɏůŬ ůŰŬ ɆɡɛɓɞɨɚɘŬ ŬɡŰɎ əŬɘ Űɞ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ ŬɡŰɧ ɛŮ Űɞɜ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ ɛɏůŬ ɗŬ ŮɑɢŮ Űɖɜ Ůɡɗɨɜɖ Űɤɜ ɛŮŰŬɗɏůŮɤɜ ɐ əŬɘ Űɤɜ ŬˊɞɚɨůŮɤɜ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ɀŮŰŬɝɨ Űɤɜ Ɏɚɚɤɜ ŬůűŬɚɩɠ.   

ȾŬɘ űɡůɘəɎ ŬůəɞɨůŮ ɏɚŮɔɢɞ əŬɘ ůŰɞɜ ɑŭɘɞ Űɞɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ. ɀŮ 

ɛɏɚɞɠ Űɞɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ ɐɚŮɔɢŮ əŬɘ Űɞɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ. ȾŬɘ ŮɑɢŬɛŮ ŬɟəŮŰɏɠ 

ůɡɔəɟɞɨůŮɘɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ ɛŮ Űɞ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ ɔɘŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ŬűɞɟɞɨůŬɜ 

əɡɟɑɤɠ Űɞɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ.  

ɇɩɟŬ, ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ ɜɞɛɑɕɤ 

əŬɗô ɧɚɞ Űɞɜ 20ɞ ŬɘɩɜŬ ɗŬ ŰŬ ůɡɜŬɜŰɐůɞɡɛŮ əŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɑůɤɠ: Ůɚɚɘˊɐɠ 

Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ, Ůɚɚɘˊɐɠ əŬŰɎɟŰɘůɖ, ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɎɗɚɘŮɠ. ȾŬɘ ŬɜŰɑ ɜŬ ŭɞɗŮɑ 

ˊɟɞŰŮɟŬɘɧŰɖŰŬ ůŰɖɜ Ůˊɑɚɡůɖ ŬɡŰɩɜ Űɤɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ ŭɧɗɖəŮ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ 

ɓŬɟɨŰɖŰŬ ůŰɖɜ əŬɚɨŰŮɟɖ ɞɟɔɎɜɤůɖ Ůɜɧɠ ŮɚŮɔəŰɘəɞɨ ɛɖɢŬɜɘůɛɞɨ ɛɏůŬ Ŭˊɧ 

Űɖɜ Ůɜɑůɢɡůɖ Űɞɡ ɟɧɚɞɡ Űɞɡ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ. ȰɜŬɠ ˊŬɜŰɞŭɨɜŬɛɞɠ, ɚɞɘˊɧɜ, 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ, ɛɧɜɞɠ Űɞɡ, ŬˊɞűɎůɘɕŮ ɔɘŬ Űɞ ˊɞɘɞɠ əŬɘ Űɞ ˊɩɠ ɗŬ ŬɝɘɞɚɞɔɖɗŮɑ, 

Űɘ ɓŬɗɛɞɚɞɔɑŬ ɗŬ ˊɎɟŮɘ əŬɘ Ŭɜ ɗŬ ˊŬɟŬˊŮɛűɗŮɑ ɐ ɧɢɘ ůŰɞ ȺˊɞˊŰɘəɧ 

Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ ɛŮ Űɞ ŮɟɩŰɖɛŬ Űɖɠ Ŭˊɧɚɡůɖɠ ɐ Űɖɠ ŭɡůɛŮɜɞɨɠ ɛŮŰɎɗŮůɖɠ.  

Ⱥˊɑ 8 ŭŮəŬŮŰɑŮɠ əŬɘ ˊɚɏɞɜ ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ ɛŮŰŬŰɟɎˊɖəŮ ůŰɞ ɛɏůɞ 

ɛŮ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨůŮ ɞ ŬůűɡəŰɘəɧɠ ɛɖɢŬɜɘůɛɧɠ Ůɚɏɔɢɞɡ ɧɚɖɠ Űɖɠ 

ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ əŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ Űɞɡ ŭŬůəɎɚɞɡ, ɛɏůɤ  Űɞɡ ɞˊɞɑɞɡ ɗŬ ˊŮɟɜɞɨůŮ 

ůŰɞ Ůɚɚɖɜɘəɧ ůɢɞɚŮɑɞ, ɗŬ ˊŮɟɜɞɨůŬɜ ɞɘ ɘŭɏŮɠ əŬɘ ŬɝɑŮɠ ˊɞɡ ɗŬ ŭɘŬɛɧɟűɤɜŬɜ 

Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ ŬɡɟɘŬɜɞɨɠ ˊɞɚɑŰŮɠ ůŮ ɎɓɞɡɚŬ ˊŬɗɖŰɘəɎ ɧɟɔŬɜŬ, ŮɝŬɟŰɖɛɏɜŬ 

ˊɎɜŰŬ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŬůəɞɨɜŰŮɠ Űɖɜ ŮɝɞɡůɑŬ. ɆŮ ɧɚɖ Űɖ ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɞɡ ɗŮůɛɞɨ, ɛŮŰɎ 
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Űɖɜ Ůɜɑůɢɡůɖ Űɞɡ ɟɧɚɞɡ Űɞɡ Ŭˊɧ Űɞ 1895 əŬɘ ɤɠ Űɞ 1982, ŬˊɞŭŮɑɢɗɖəŬɜ ɞɘ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ, ŮəŰɧɠ ŮɚŬɢɑůŰɤɜ ŮɝŬɘɟɏůŮɤɜ, əŬŰɩŰŮɟɞɘ Űɤɜ ˊŮɟɘůŰɎůŮɤɜ. 

Ƀ ɞɡůɘŬůŰɘəɧɠ Űɞɡɠ ɟɧɚɞɠ ɐŰŬɜ ɞ ɏɚŮɔɢɞɠ Űɖɠ ŭɘɞɘəɖŰɘəɐɠ əŬɘ 

ŭɘŭŬəŰɘəɐɠ ɘəŬɜɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɧɛɤɠ ŮˊŮəŰɎɗɖəŬɜ əŬɘ ůŮ ɕɖŰɐɛŬŰŬ 

ŮɡůɡɜŮɘŭɖůɑŬɠ əŬɘ əɡɟɑɤɠ Ůɝɤůɢɞɚɘəɐɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŬɠ ɐ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ 

ˊŮˊɞɘɗɐůŮɤɜ.  

ȷɡŰɞɑ ˊɞɡ ůɡɜŮɟɔɎɕɞɜŰŬɜ əŬɘ ŮˊɏŰɟŮˊŬɜ Űɖɜ ŬɜɎɛŮɘɝɖ ɎůɢŮŰɤɜ 

ˊɟɞůɩˊɤɜ ɐ ŮɝɤɗŮůɛɘəɩɜ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ, ůŮ ɓŬɗɛɧ 

ˊɞɡ Űɞ ɏɟɔɞ Űɞɡɠ ŮˊɖɟŮŬɕɧŰŬɜ əŬɗɞɟɘůŰɘəɎ Ŭˊô Űɘɠ ˊŬɟŮɛɓɎůŮɘɠ ŬɡŰɏɠ, 

ŮɝɡˊɖɟŮŰɩɜŰŬɠ ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ Űɞɡɠ ŰɞˊɞɗɏŰɖůŬɜ ůŰɘɠ ɗɏůŮɘɠ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ. 

ȾŬɘ űɡůɘəɎ ŭŮɜ ŬˊŬůɢɞɚɞɨůŮ əŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ Űɞɡɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ, əŬŰɏɔɟŬűŬɜ Űɘɠ 

ŬɜɎɔəŮɠ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ, ŭŮɜ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ Űɞɡɠ ŬˊŬůɢɞɚɞɨůŮ ɖ Ůˊɑɚɡůɖ Űɤɜ 

ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ ɕɤŰɘəɐɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ, ɔɘŬŰɑ Ŭˊɧ ŰŬ 

ůŰɞɘɢŮɑŬ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ ɔɘŬ Űɘɠ ŭɞɛɏɠ, ɔɘŬ ŰŬ ŮˊɞˊŰɘəɎ ɛɏůŬ, ŮɑɜŬɘ ŰɟŬɔɘəɎ. 

ɄŮɟɘɔɟɎűɞɜŰŬɘ ŰɟŬɔɘəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ.  

ɁŬ ůŬɠ ˊɤ ɏɜŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ. ɆŰɘɠ ŮəɗɏůŮɘɠ Űɞɡɠ əŬŰɏɔɟŬűŬɜ 

Űɞɡɠ Ŭɟɘɗɛɞɨɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ ŬɜɎ ŰɎɝɖ. 60, 70 əŬɘ 80 ɛŬɗɖŰɏɠ ŬɜɎ ŰɎɝɖ ůŰɘɠ 

ŭŮəŬŮŰɑŮɠ Űɞɡ 20ɞɡ ŬɘɩɜŬ, ɤůɎɜ ɜŬ ɐŰŬɜ ŬɚɚɖɚɞŭɘŭŬəŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ 

ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ Űɞɡ ɜŮɞŮɚɚɖɜɘəɞɨ əɟɎŰɞɡɠ. 80, 90 ɛŬɗɖŰɏɠ ŬɜɎ ŰɎɝɖ. ȾŬɘ ɐŰŬɜ 

əŬɜɞɜɘəɧŰɖŰŬ ŬɡŰɧ. ȹŮɜ Űɞɡɠ ŮɜɞɢɚɞɨůŮ ŬɡŰɐ ɖ əŬŰɎůŰŬůɖ, Űɞ ɧŰɘ ɏɜŬɠ 

ŭɎůəŬɚɞɠ ŮɑɢŮ ɜŬ ɓɔɎɚŮɘ ɛŮ 90 ɛŬɗɖŰɏɠ, ŭɘŬűɧɟɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ŰɎɝŮɤɜ.  

ūɡůɘəɎ ɐɚŮɔɢŬɜ ŬɡůŰɖɟɎ Űɖɜ Űɐɟɖůɖ əŬɘ ŮűŬɟɛɞɔɐ Űɤɜ 

ɞŭɖɔɘɩɜ Űɞɡ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, ɛɏůŬ Ŭˊô Űɖɜ ˊɘůŰɐ Űɐɟɖůɖ Űɤɜ 

ŬɜŬɚɡŰɘəɩɜ ˊɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ, ɛɏůŬ Ŭˊɧ ɏɜŬɜ ŬɡůŰɖɟɧ ɏɚŮɔɢɞ Űɞɡ ůɡɜɧɚɞɡ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɏɔɘɜŬɜ ɞɘ ŮɚŮɔəŰɏɠ Űɖɠ ɞɟɗɎ ˊŬɟŮɢɧɛŮɜɖɠ əŬɘ ŬɡůŰɖɟɎ 

ˊɟɞůŭɘɞɟɘůɛɏɜɖɠ əŬɘ ˊɟɞůŮəŰɘəɎ ŮˊɘɚŮɔɛɏɜɖɠ ɔɜɩůɖɠ ůŰɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ 

ŬɡɟɘŬɜɞɨɠ ˊɞɚɑŰŮɠ. ȷɡŰɧɠ ɐŰŬɜ ɞ ůəɞˊɧɠ Űɞɡɠ ɞ ɞɡůɘŬůŰɘəɧɠ. ɁŬ Ůɚɏɔɢɞɡɜ Űɖ 

ɔɜɩůɖ ˊɞɡ ɛŮŰŬűɏɟŮŰŬɘ ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ. ɀŮ ŬɡůŰɖɟɏɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ əŬɘ ɛŮ əŬɛɑŬ 

ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ˊŬɟɏɚəɡůɖɠ Ŭˊɧ ŬɡŰɧ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ɔɘŬŰɑ ˊɎɜŰŬ ɐŰŬɜ 

Ŭˊɧ ˊɎɜɤ Űɞɡɠ ɞ ˊɏɚŮəɡɠ Űɖɠ Ŭˊɧɚɡůɖɠ.  

ūɡůɘəɎ, ɧˊɤɠ ˊɟɞŬɜɏűŮɟŬ, ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŮˊŮəŰŮɘɜɧŰŬɜ əŬɘ ůŮ 

ɧɚŮɠ Űɘɠ ɩɟŮɠ Űɖɠ ɖɛɏɟŬɠ, ůŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ ɛɏɟŮɠ Űɖɠ ŮɓŭɞɛɎŭŬɠ, ɛɐɜŬ əŬɘ ɢɟɧɜɞ. 

Ƀ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ŭŮɜ ɏˊŬɘɟɜŮ ŬɜɎůŬ ɧɚɞ Űɞ ɢɟɧɜɞ. ȰˊɟŮˊŮ ɜŬ ŬˊɞɚɞɔŮɑŰŬɘ 



ȹȽȹȷɆȾȷȿȽȾȼ ɃɀɃɆɄɃɁȹȽȷ ȺȿȿȷȹȷɆ 

 124 

ůɡɜŮɢɩɠ ɔɘŬ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡ ɏɝɤ Ŭˊɧ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ. ȾŬŰŬəɟɑɜɞɜŰŬɜ Ŭəɧɛɖ, 

ˊɏɟŬ Ŭˊô Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊŮˊɞɘɗɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɐŰŬɜŮ ŬɡŰɞɜɧɖŰɖ ɖ əɟɑůɖ, ɔɘŬ Űɖɜ 

ɞɘəɞɔŮɜŮɘŬəɐ Űɞɡ əŬŰɎůŰŬůɖ, ɔɘŬ Űɖɜ Ůˊɘɚɞɔɐ ůɡɕɨɔɞɡ, ɔɘŬ Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ Űɞɜ 

ůɨɕɡɔɞ ɐ Űɖ ůɨɕɡɔɞ əŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ɏɢɤ əɎɜŮɘ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ɏɟŮɡɜŬ ˊɟɘɜ ŭɡɞ 

ŭŮəŬŮŰɑŮɠ ɔɘŬ Űɘɠ ŮəɗɏůŮɘɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ, ɏɢɤ ɛŮɚŮŰɐůŮɘ ŮəŬŰɞɜŰɎŭŮɠ ŮəɗɏůŮɘɠ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ Ůŭɩ ůŰɖ ŪɟɎəɖ, ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɐŰŬɜ ŬɝɘɞˊŮɟɑŮɟɔɞ ˊɩɠ ŮɑɢŮ ɏɜŬɜ 

ŰɏŰɞɘɞ Ŭɟɘɗɛɧ ˊɚɖɟɞűɞɟɘɩɜ ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ. ȾŬɘ Űɞ ɚɏɤ ɛŮ ŬˊɧɚɡŰɞ Űɟɧˊɞ. 

ũɜɩɟɘɕŮ ŰŬ ˊɎɜŰŬ ɔɘŬ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ. ȾŬɘ ŰŬ əŬŰɏɔɟŬűŮ. ȺɑˊŮ ŬɡŰɧ, ɏəŬɜŮ Űɞ 

Ɏɚɚɞ, ɛɑɚɖůŮ ɛŮ ŬɡŰɧ, ɏɢŮɘ ŬɡŰɧ Űɞɜ ůɨɕɡɔɞ, ɏŰůɘ ˊɎɜŮ ɛŮ Űɖ ůɨɕɡɔɞ, ŬɡŰɧ 

əɎɜŮɘ, Űɞ Ɏɚɚɞ. ȾŬɘ ŰŬ əŬŰɏɔɟŬűŮ ɧɚŬ. ȰɢŮɘ ŬɡŰɎ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ɡɔŮɑŬɠ, 

ˊɎůɢŮɘ Ŭˊɧ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɎ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ.  

ȾŬŰŬɔɟɎűɞɜŰŬɘ ɧɚŬ ůŰɘɠ ŮəɗɏůŮɘɠ. ŪŬ ɛɞɡ ˊŮɑŰŮ ůɐɛŮɟŬ ɛɘɚɎɠ ɛŮ 

ɏɜŬɜ Űɟɧˊɞ ˊɟɞůɤˊɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ, ˊɟɎɔɛŬ ˊɞɡ ŭŮɜ ɐŰŬɜ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ ŮəŮɑɜɖ 

ůŮ əŬɛɑŬ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ɞɨŰŮ ůŮ ůəɏɣɖ, ŬɚɚɎ ůŮ əɎɗŮ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ŭŮɜ ŮɜŭɘɏűŮɟŮ 

ɜɞɛɑɕɤ Űɞ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ əɞɛɛɎŰɘ ɖ ˊɟɞůɤˊɘəɐ ɕɤɐ ɐ ɞɘ Ůˊɘɚɞɔɏɠ əŬɘ ɖ 

ˊɟɞůɤˊɘəɐ ɕɤɐ əɎˊɞɘɞɡ.  

ūɡůɘəɎ ŰɩɟŬ ˊɎɛŮ əŬɘ ůŰɞɜ ŭɎůəŬɚɞ, űɞɓɞɨɛŮɜɞɠ Űɖɜ ŬɟɜɖŰɘəɐ 

əɟɑůɖ, ɔɘŬŰɑ Ůŭɩ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɟɞůɗɏůɤ ɧŰɘ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ˊɎɜŰɞŰŮ ˊɟɞɏɟɢɞɜŰŬɜ 

əŬɘ ˊɟɞɏɟɢɞɜŰŬɘ əŬŰɎ ɓɎůɖ Ŭˊɧ ŰŬ ɢŬɛɖɚɎ əŬɘ ŰŬ ɛŮůŬɑŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 

əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɜɞɛɘəɎ ůŰɟɩɛŬŰŬ. ȯɟŬ Ŭˊɧ ŬɡŰɧ ŮˊɘɓɑɤɜŬɜ, Ŭˊô Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ 

ŬɡŰɐ ŮˊɘɓɑɤɜŬɜ. ȹŮɜ ŮɑɢŬɜ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŮɠ ŬɜŰɑŭɟŬůɖɠ. ɆŰɘɠ ɞŭɖɔɑŮɠ, ɚɞɘˊɧɜ, 

ɢɤɟɑɠ ɜŬ ŮˊɘŰɟɏˊɞɡɜ Űɖɜ ŬɡŰŮɜɏɟɔŮɘŬ əŬɘ Űɞɜ ŬɡɗɞɟɛɖŰɘůɛɧ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ, 

ŬˊɞŭŮɢɧɛŮɜɞɘ Űɖ ůŰŬŰɘəɐ ɗŮɤɟɑŬ Űɖɠ ɔɜɩůɖɠ, ɛŮŰŬŰɟɏˊɞɜŰŬɠ ɞŰɘŭɐˊɞŰŮ 

ɕɤɜŰŬɜɧ ůŰɖ ɛŬɗɖůɘŬəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ůŮ ɜŮəɟɐ ůɡůůɩɟŮɡůɖ ˊɚɖɟɞűɞɟɘɩɜ. Ƀ 

űɧɓɞɠ Űɖɠ ŬɟɜɖŰɘəɐɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ ɞɘ ůɡɜɏˊŮɘɏɠ Űɖɠ Űɞɜ ŮɑɢŮ ɛŮŰŬŰɟɏɣŮɘ ůŮ 

ɛɑŬ ɞɜŰɧŰɖŰŬ ˊŮɟɘŭŮɐ əŬɘ ɏɜŰɟɞɛɖ.  

ɄɟɞůɏɝŰŮ, Ůŭɩ əŬŰŬɔɟɎűɤ ɛɑŬ ŬɜŬűɞɟɎ ˊɞɡ ɛŬɠ ŭɑɜŮɘ ɞ Ɇɐűɖɠ 

ɞ ɀˊɞɡɕɎəɖɠ, Űɞ ô53 - ô56 ŮɑɢŬɛŮ 1.300 ŬˊɞɚɨůŮɘɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔɘŬ 

ˊɞɚɘŰɘəɞɨɠ ɚɧɔɞɡɠ. ȱŰŬɜŮ ɖ ɛŮŰŮɛűɡɚɘŬəɐ ůəɚɖɟɐ Ůˊɞɢɐ ůŰɖ ɢɩɟŬ ɛŬɠ. Ɉˊɧ 

Űɖɜ ŬˊŮɘɚɐ Űɖɠ ɏəɟɖɝɖɠ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ŮɑɢŬɛŮ ůɡɛɛɧɟűɤůɖ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ˊɟɞůɤˊɘəɞɨ ɛŮ Űɘɠ ŬɡůŰɖɟɏɠ ɞŭɖɔɑŮɠ Űɞɡ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ 

ɄŬɘŭŮɑŬɠ. Ƀɘ ɞŭɖɔɑŮɠ: ŮɝŮŰɎůŮɘɠ, ŭɘŭŬəŰɘəɎ ɓɘɓɚɑŬ, ɛŮɗɞŭɘəɏɠ ɞŭɖɔɑŮɠ əŬɘ Űɖɜ 

ɑŭɘŬ Űɖ ɛɞɟűɐ Űɖɠ ŭɘŭŬəŰɘəɐɠ ˊɟɎɝɖɠ.  
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ūɡůɘəɎ ɡˊɐɟɢŬɜ əŬɘ ŮɝŬɘɟɏůŮɘɠ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əɧůɛɞ ˊɞɡ 

ŭɘŬűɤɜɞɨůŬɜ ɛŮ Űɖ ŭɘŬɛɞɟűɤɗŮɑůŬ əŬŰɎůŰŬůɖ əŬɘ űɡůɘəɎ ŭŮɜ ŬˊɞŰŮɚɞɨɜ 

ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɚɏɤ əŬɛɑŬ ɛɞɛűɐ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ əŬɘ əŬɗɖɔɖŰɏɠ ˊɞɡ 

ŬˊɞŭɏɢɞɜŰŬɜ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŮɠ, ɔɘŬŰɑ ŮɝɐɔɖůŬ Űɞɜ ɚɧɔɞ Űɖɠ 

Ůˊɘɓɑɤůɖɠ ɛɏůŬ ůŰɞ ůɨůŰɖɛŬ ŬɡŰɧ Űɞ ŭɨůəɞɚɞ.  

Ƀ űɧɓɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ  ůŰɘɠ ɛɏɟŮɠ ɛŬɠ ůɢŮŰɘəɎ ɛŮ Űɖɜ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɛŮ ŬɡŰɧ Űɞ űɎɜŰŬůɛŬ. ɇɞ űɎɜŰŬůɛŬ Űɞɡ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ, 

Űɖ ɜɞɞŰɟɞˊɑŬ Űɞɡ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɘůɛɞɨ. ūŬɑɜŮŰŬɘ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŬɟəŮŰɞɑ ˊɟɧɗɡɛɞɘ 

ɜŬ ˊɎɛŮ ˊɟɞɠ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŮɠ, ɧɢɘ űɡůɘəɎ ɑůɤɠ ɛŮ Űɖ ɛɞɟűɐ Űɤɜ 

ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɤɜ ŭŮəŬŮŰɘɩɜ, ŬɚɚɎ ɖ ɛɖ ˊŮɘɗŬɟɢɑŬ ˊɎŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰŮɑ 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ɛŮ ɎɚɚŮɠ ŭɘŬŰɎɝŮɘɠ.  

ɄɎɛŮ ůŰŬ 1982. Ⱥɔəɨəɚɘɞɠ Űɞɡ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, ɎɛŮůŬ Űɞɜ 

ũŮɜɎɟɖ, 15 ũŮɜɎɟɖ Űɞɡ ô82, ŬɜŬůŰɏɚɚŮɘ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ 

əŬɘ Űɞɜ ūŮɓɟɞɡɎɟɘɞ Űɞɡ ô82 ɏɢɞɡɛŮ Űɖɜ əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ əŬɘ Űɞ 

ŭɘˊɟɧůɤˊɞ ˊɘŬ ɜŬ ŬɜŬŰŮɗŮɑ Űɞ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ əɞɛɛɎŰɘ əŬɘ ɖ ůɡɛɓɞɡɚŮɡŰɘəɐ 

əŬɗɞŭɐɔɖůɖ ůŰɞɡɠ ůɢɞɚɘəɞɨɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ ůŰɞ ɜɏɞ ɗŮůɛɧ, ˊɞɡ ŮɑɢŬɜ 

ŭɘŮəŭɘəɐůŮɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Ůˊɑ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ əŬɘ Űɞ ŭɘɞɘəɖŰɘəɧ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ˊɎŮɘ 

ůŮ Ɏɚɚɞ ˊɟɧůɤˊɞ ˊɘŬ əŬɘ ŭɘŬɢɤɟɑɕŮŰŬɘ, Űɞɡɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

Ƀɘ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ ŬɜɏɛŮɜŬɜ ŰɧŰŮ Űɖɜ ŬɜŬɓɎɗɛɘůɐ Űɞɡɠ ůŮ 

ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ. ȹŮɜ ɏɔɘɜŮ ŬɡŰɧ, ŭŮɜ ɏɔɘɜŮ ŬɡŰɧ, Űɞɡɠ ŭɧɗɖəŮ Űɞ ŭɘəŬɑɤɛŬ ɜŬ 

ɡˊɞɓɎɚɚɞɡɜ ɡˊɞɣɖűɘɧŰɖŰŮɠ, ɜŬ ɗɡɛɑůɤ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ Ɏɚɚɤɜ ɧŰɘ ůŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ 

Ůˊɘɚɞɔɐɠ, Űɖɜ Ůˊɞɢɐ ŮəŮɑɜɖ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɞɜɧɖŰɞ ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞɡɠ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞɡɠ 

ŮɘŭɘəɎ ˊɞɡ ɛŮɔŬɚɩůŬɛŮ ůŰŬ ˊɟɩŰŬ ɛŮŰŬˊɞɚɘŰŮɡŰɘəɎ ɢɟɧɜɘŬ, ˊɟɞůɛŮŰɟɞɨůŮ 

əŬɘ Űɞ ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɧ ɐɗɞɠ. ɆɐɛŮɟŬ ɏɢŮɘ ɝŮˊŮɟŬůŰŮɑ ŬɡŰɧ, ŮɡŰɡɢɩɠ ɏɢŮɘ 

ɝŮˊŮɟŬůŰŮɑ. ȰɢɞɡɛŮ əɎɜŮɘ ŰŮɟɎůŰɘŬ ɎɚɛŬŰŬ Ŭˊɧ Űɞɡɠ əɘɜŭɨɜɞɡɠ Űɖɠ 

ŭɖɛɞəɟŬŰɑŬɠ ŮəŮɑɜɤɜ Űɤɜ ŭŮəŬŮŰɘɩɜ.  

ɇɩɟŬ Űɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ůŰɘɠ ŭɘŬŰɎɝŮɘɠ Űɞɡ Ɂɧɛɞɡ ˊɞɡ ɗŮůɛɞɗŮŰŮɑ 

Űɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ. ȾɡɟɘŬɟɢŮɑ ɛɑŬ ɚɏɝɖ. ȼ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ. Ƀ ůɨɛɓɞɡɚɞɠ, ɞ 1304 

ɚɏŮɘ, ůŰɖɜ Ŭɟɢɐ: ůɡɜŮɟɔɎɕŮŰŬɘ, ɏŰůɘ ɝŮəɘɜɎŮɘ ɞ Ɂɧɛɞɠ, ůɡɜŮɟɔɎɕŮŰŬɘ ɛŮ Űɞ 

ŭɘŭŬəŰɘəɧ ˊɟɞůɤˊɘəɧ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ ɔɘŬ Űɞɜ ůɢŮŭɘŬůɛɧ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ 

əŬɘ Űɖɜ ɡɚɞˊɞɑɖůɖ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ. ȷɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ 

ŭɘŭŬəŰɘəɐɠ əŬɘ Ŭɔɤɔɐɠ ůŮ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ ɛŮ Űɞ ŭɘŭŬəŰɘəɧ ˊɟɞůɤˊɘəɧ Űɤɜ 

ůɢɞɚŮɑɤɜ.  
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ȺˊɘůəɏˊŰŮŰŬɘ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ əŬɘ əŬŰŮɡɗɨɜŮɘ Űɞ ɏɟɔɞ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮ ɗŮɤɟɖŰɘəɏɠ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɛŮ ˊɟŬəŰɘəɏɠ ɡˊɞŭŮɑɝŮɘɠ ɛŮɗɧŭɤɜ 

ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ, ůɡɛɓɎɚɚɞɜŰŬɠ ɞ ɑŭɘɞɠ ɛŮ Űɖɜ ˊɟɞůɤˊɘəɧŰɖŰŬ, Űɖɜ ˊŮɑɟŬ əŬɘ Űɘɠ 

ɔɜɩůŮɘɠ Űɞɡ ůŰɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɤɜ ůɡɜɗɖəɩɜ ɛɎɗɖůɖɠ əŬɘ Ŭɔɤɔɐɠ. ɃɟɔŬɜɩɜŮɘ 

ůŮɛɘɜɎɟɘŬ əŬɘ űɟɞɜŰɑɕŮɘ ɔɘŬ Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ. ɆɡɜŮɟɔɎɕŮŰŬɘ ɛŮ Űɞɜ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐ, 

Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ˊɟɞůɤˊɘəɧ əŬɘ Űɞ ɛŬɗɖŰɘəɧ ůɡɛɓɞɨɚɘɞ. ɀŮŰɏɢŮɘ ůŰɖ 

ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɞɡ ŭɘŭŬəŰɘəɞɨ ˊɟɞůɤˊɘəɞɨ əŬɘ əŬŰɎ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ůŰŬ 

ŬɟɛɧŭɘŬ ůɡɚɚɞɔɘəɎ ɧɟɔŬɜŬ. ɆɡɜŮɟɔɎɕŮŰŬɘ ɛŮ Űɞɜ ɄɟɞɥůŰɎɛŮɜɞ ȹɘŮɨɗɡɜůɖɠ, 

ůɡɜŮɟɔɎɕŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ ɈˊɖɟŮůɑŬ Ɇɢɞɚɘəɐɠ ɈɔɘŮɘɜɐɠ.  

ɄŮɟɎůŬɛŮ ůŮ ɛɑŬ Ɏɚɚɖ űɎůɖ, Űɖɠ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ, Űɞ ŮɑɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ 

Ŭˊɧ Űɖɜ ɑŭɘŬ ˊɚŮɡɟɎ əŬɘ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɛŮ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ, ɞ əŬɗɏɜŬɠ Ŭˊɧ Űɖ ɗɏůɖ 

Űɞɡ, ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ŪŮɤɟɩ ɧŰɘ ɐŰŬɜŮ ɏɜŬ ɛŮɔɎɚɞ ɎɚɛŬ 

ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ əŬɘ ůô ŬɡŰɧ ɛɎɚɘůŰŬ ɞɘ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɢŬɜ 

əŬŰŬɚɡŰɘəɐ ˊŬɟɏɛɓŬůɖ. ɆŰɞ ɗŮůɛɧ ŬɡŰɧ əŬɘ ɖ ɃȿɀȺ əŬɘ ɖ ȹɃȺ Ŭˊɧ ŰŬ 

əŮɑɛŮɜŬ Űɖɠ Ůˊɞɢɐɠ ɝŮəɎɗŬɟŬ űŬɑɜŮŰŬɘ ɧŰɘ ůɡɜɏɓŬɚŬɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůô ŬɡŰɧ əŬɘ 

ɐŰŬɜ ɛɑŬ ŭɑəŬɘɖ əŬŰɎəŰɖůɖ Űɤɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɩɜ űɞɟɏɤɜ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ũɘŬ ɜŬ ɛɖɜ ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ əɎˊɞɘŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ əŬɘ ɜŬ ɛɖɜ Űɟɩɤ 

Űɞɜ ɢɟɧɜɞ ɔɘŬŰɑ ɗɏɚɤ ɜŬ ŬɜɞɑɝɞɡɛŮ əŬɘ Űɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ɛŮŰɎ, Űɞ ɄɟɞŮŭɟɘəɧ 

ȹɘɎŰŬɔɛŬ ɐ əŬɘ ɛɑŬ ůɨɔɢɡůɖ ˊɞɡ əɡɟɘŬɟɢɞɨůŮ Ůŭɩ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɧŰɘ ŭŮɜ 

ŬɝɘɞɚɞɔɞɨɜŰŬɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ əŬɘ ŮɑɢŮ əŬŰŬɟɔɖɗŮɑ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, Űɞ 

ɄɟɞŮŭɟɘəɧ ȹɘɎŰŬɔɛŬ Űɞ 214 Űɞɡ ô84 ˊɞɡ əŬɗɧɟɘɕŮ ŮˊŬəɟɘɓɩɠ ŰŬ əŬɗɐəɞɜŰŬ 

Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ ɐŰŬɜ ɧŰɘ ɓŮɓŬɑɤɠ ˊɟɞɓɚŮˊɧŰŬɜ əŬɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ 

Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɢɞɚɘəɞɨɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ. ȹŮɜ ŮɑɢŬɛŮ ɧɛɤɠ 

ŮɜŮɟɔɞˊɞɑɖůɖ Űɖɠ ŭɘɎŰŬɝɖɠ ŬɡŰɐɠ Űɞɡ ɄɟɞŮŭɟɘəɞɨ ȹɘŬŰɎɔɛŬŰɞɠ. ȹŮɜ ŭɧɗɖəŮ 

ˊɟɞŰŮɟŬɘɧŰɖŰŬ ůô ŬɡŰɧ. ȹɧɗɖəŮ ˊɟɞŰŮɟŬɘɧŰɖŰŬ ůŰɖ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ ɛŮ Űɞɡɠ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ, Űɞ ŭɘŭŬəŰɘəɧ ˊɟɞůɤˊɘəɧ, Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ Űɖɠ Ůɡɗɨɜɖɠ 

Űɞɡɠ, ɛŮ ůəɞˊɧ Űɖɜ ɞɛŬɚɐ əŬɘ ŬˊɟɧůəɞˊŰɖ ˊɞɟŮɑŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ.  

ɄɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɟɞɤɗɞɨɜŰŬɘ ɜɏɞɘ Űɟɧˊɞɘ əŬɘ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮˊɑŰŮɡɝɖ Űɤɜ ůŰɧɢɤɜ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ŰŮɗŮɑ, ɔɘŬ Űɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

ȰˊɟŮˊŮ ɜŬ ɓɞɖɗɞɨɜ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɜŬ ůɡɜŮɘŭɖŰɞˊɞɘɐůɞɡɜ Űɞ ɜɧɖɛŬ Űɖɠ 

ŬˊɞůŰɞɚɐɠ Űɞɡɠ əŬɘ ɜŬ Űɞɡɠ ŮɜɗŬɟɟɨɜɞɡɜ əŬɘ ɜŬ ŬɜŬˊŰɨůůɞɡɜ ŮɑŰŮ ŬŰɞɛɘəɎ, 

ŮɑŰŮ ůɡɚɚɞɔɘəɎ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŮɠ əŬɘ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ ɩůŰŮ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɜ 

ɧˊɞɘŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ˊɟɞəɨˊŰɞɡɜ əŬɘ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɜŰŬɘ əŬŰɎ Űɖɜ Ɏůəɖůɖ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬɘ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ Űɞɡɠ ɏɟɔɞɡ.  
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ȼ ˊŬɟɎɔɟŬűɞɠ 9 ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɐ ˊɞɡ əŬɗɞɟɑɕŮɘ, ɛŮŰɏɢɞɡɜ ůŰɖ 

ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ɆɡɜŬɜŰɐůŮɘɠ ɛŮ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ 

əɖŭŮɛɧɜŮɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ. ɇɞ əɎɜŬɛŮ ɛŮ Űɖ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Ůŭɩ Űɞɡ 

Ȱɓɟɞɡ ˊɟɘɜ Ŭˊɧ ɚɑɔŮɠ ɛɏɟŮɠ əŬɘ ŮɑɢŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ŮˊɘŰɡɢɑŬ. ɆɡɜŬɜŰɖɗɐəŬɛŮ 

ɛŮ Ůəˊɟɞůɩˊɞɡɠ Űɤɜ ɔɞɜɏɤɜ əŬɘ ůŰɖɜ ɃɟŮůŰɘɎŭŬ əŬɘ ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, 

ŰɩɟŬ ɛɏůŬ ȹŮəɏɛɓɟɖ ɐŰŬɜ, əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɖ əŬ ȸɞɡɟŭɧɔɚɞɡ ˊɐɔŮ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ɖ 

ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬ ŬɡŰɐ ɛŮ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ. ȷɡŰɎ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ůɡɢɜɎ. Ƀɘ ɔɞɜŮɑɠ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əŬŰŬɚɎɓɞɡɜ ɧŰɘ ŮɑɛŬůŰŮ ɛŬɕɑ Űɞɡɠ, ŬɡŰɧ ŮɑˊŬɛŮ ɛŮ Űɖɜ əŬ 

ȸɞɡɟŭɧɔɚɞɡ ůŰɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ. ȺɑɛŬůŰŮ ɛŬɕɑ. ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ ɢɤɟɑůɞɡɛŮ əɎŰɘ.  

ɆŰɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɤɜ ůɨɔɢɟɞɜɤɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ ˊɞɡ ɓɘɩɜŮɘ Űɞ 

Ůɚɚɖɜɘəɧ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ, Űɞ ɜŬ ˊŮɟɘɛɏɜɤ ɜŬ ɛɞɡ ɚɨůŮɘ ɞ əɎɗŮ 

ŬůŰɡɜɞɛɘəɧɠ ŬɜŬɚɡŰɐɠ ˊɞɡ ˊŬɟɞɡůɘɎɕŮŰŬɘ ɛŮ ɏɜŬ ˊŮɟɘůˊɞɨŭŬůŰɞ ɨűɞɠ ůŰɖɜ 

ŰɖɚŮɧɟŬůɖ ɜŬ ɛɘɚɎŮɘ ɔɘŬ Űɖ ůɢɞɚɘəɐ ɓɑŬ ɛŮ ɝŮˊŮɟɜɎŮɘ. ȳŰŬɜ űŰɎůŮɘ Űɞ 

ˊɟɧɓɚɖɛŬ ɜŬ ŮˊɘɚɨŮŰŬɘ ůŰŬ ŰɖɚŮɞˊŰɘəɎ əŬɜɎɚɘŬ ɏɢŮɘ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ ɖ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛŬɠ 

ɜɞɛɑɕɤ. ȰɢŮɘ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ ɖ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛŬɠ. ɇɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ɚɨɜɞɡɛŮ 

ŮɛŮɑɠ, ɛɏůŬ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ. Ƀɘ ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ ɞɘ əŬɗɖɔɖŰɏɠ, ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ əŬɘ ɞɘ 

əŬɗɖɔɖŰɏɠ ɧɚɞɘ.   

ȿɞɘˊɧɜ, əɞɘŰɎɝŰŮ ŰɩɟŬ, ŬɡŰɐ ɖ ɛŮɔɎɚɖ ɢɟɞɜɘəɐ ˊŮɟɑɞŭɞɠ ɛɏɢɟɘ 

Űɞ ô18, ŮɑɢŬɛŮ Űɞɡɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ, ŭŮəŬŮŰɑŮɠ ˊŬɟɞɡůɑŬɠ, ɏɚŮɔɢɞɠ Űɤɜ 

Ůɝɤůɢɞɚɘəɩɜ ŭɟŬůŰɖɟɘɞŰɐŰɤɜ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ 

əŬɘ ŭɘŭŬəŰɘəɐ, Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Ůɝɤůɢɞɚɘəɐɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŬɠ. ȱŰŬɜ ɏɜŬɠ 

ɛɖɢŬɜɘůɛɧɠ Ůɚɏɔɢɞɡ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, əŬɗŬɟɎ, ůŮ ɏɜŬ əŬɚɞɨˊɘ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ ɞ ŭɎůəŬɚɞɠ əŬɘ ɞ əŬɗɖɔɖŰɐɠ ɛɏůɖɠ. ȺɘŭɘəɎ ɞ ŭɎůəŬɚɞɠ. 

ɉɟɖůɘɛɞˊɞɘɐɗɖəŮ ɞ ŭɎůəŬɚɞɠ, ŬɔŬˊɖŰɞɑ əŬɘ ŬɔŬˊɖŰɏɠ, ɤɠ ŮɟɔŬɚŮɑɞ, ɤɠ 

ɛɏůɞɜ. ȺɘŭɘəɎ ůŰɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ˊŮɟɘűɏɟŮɘŬ Űɖɠ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɖɠ ŭŮəŬŮŰɑŬɠ ɧˊɞɡ 

ŭɘŬɓɘɞɨůŮ əŬɘ Űɞ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞ ɛɏɟɞɠ Űɞɡ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ. ɇɞɡɠ ŬɜɎɔəŬɕŬɜ əɎɗŮ 

ȾɡɟɘŬəɐ ɜŬ ɓɔŬɑɜɞɡɜ əŬɘ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɞɛɘɚɑŮɠ ůŰɞ ŮəəɚɖůɑŬůɛŬ, ɛŮ ŭɘɎűɞɟŬ 

ŮɗɜɘəɞˊŬŰɟɘɤŰɘəɎé, ɛŮ əɞɟɧɜŮɠ ŭɘɎűɞɟŮɠ: ɕɐŰɤ Űɞ ɏɗɜɞɠ, ɕɐŰɤ ɖ 

ŮˊŬɜɎůŰŬůɖ, ɗɡɛɎɛŬɘ ɛɘəɟɧ ˊŬɘŭɑ ůŰɞ ŭɖɛɞŰɘəɧ ůɢɞɚŮɑɞ ŮəŮɑ ůŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 

ɢɟɧɜɘŬ ůŰɞɜ ŭɎůəŬɚɞ ɜŬ ɤɟɨŮŰŬɘ əŬɘ ɜŬ ɚɏŮɘ: ɕɐŰɤ Űɞ ɏɗɜɞɠ. ɀɏůŬ ůŰɖɜ 

ŮəəɚɖůɑŬ, ŮəŮɑ ůŰɖ ɗŮɑŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ. ȱɛɞɡɜŬ ˊɞɚɨ ɛɘəɟɧ ˊŬɘŭɑ ůŰɞ ŭɖɛɞŰɘəɧ, 

ˊɞɡ ɛŬɠ ˊɐɔŬɘɜŬɜ əŬɘ ɡˊɞɢɟŮɤŰɘəɎ əɎɗŮ ȾɡɟɘŬəɐ ůŰɖɜ ŮəəɚɖůɑŬ əŬɘ ɞ 

ŭɎůəŬɚɞɠ ɜŬ ɤɟɨŮŰŬɘ: ɕɐŰɤ Űɞ ɏɗɜɞɠ, ɕɐŰɤ ɖ ŮˊŬɜɎůŰŬůɖ. ȺˊŬɜɎůŰŬůɖ 

ŮɜɜɞŮɑŰŬɘ Űɖɠ ŭɘəŰŬŰɞɟɑŬɠ.  
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ɇɞ ˊɎɔɘɞ ŬɑŰɖɛŬ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ ɔɘŬ Űɖɜ 

əŬɗɘɏɟɤůɖ Ůɜɧɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡ ůŰɞ ɏɟɔɞ Űɞɡɠ ɘəŬɜɞˊɞɘɐɗɖəŮ ɛŮ Űɖ ɗŮůɛɞɗɏŰɖůɖ 

Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ, ɧɛɤɠ əŬɘ Ůŭɩ ŰɩɟŬ, ɞɘ ˊɟɞůŭɞəɑŮɠ ɐŰŬɜ ɛŮɔɎɚŮɠ. 

Ƀɘ ˊɟɞůŭɞəɑŮɠ ɐŰŬɜ ɛŮɔɎɚŮɠ. Ʉɞɚɨ əŬɚɞɑ ɞɘɤɜɞɑ ɔɘŬ Űɞ ɜɏɞ ɗŮůɛɧ, ɧɛɤɠ əɎŰɘ 

ŭŮɜ ˊɐɔŮ əŬɚɎ əŬɘ ŮəŮɑ. ɆŰɘɠ 3 əŬɘ ˊɚɏɞɜ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ Űɖɠ ˊŬɟɞɡůɑŬɠ Űɞɡ ɗŮůɛɞɨ 

Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ əɎŰɘ ŭŮɜ ˊɐɔŮ əŬɚɎ. ȼ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ŭŮɜ ŮɝŬůűɎɚɘůŮ Űɘɠ 

ɓŬůɘəɏɠ ˊɟɞɦˊɞɗɏůŮɘɠ ɔɘŬ ɜŬ ŬɜŰŬˊɞəɟɘɗŮɑ ůŰɞ ɟɧɚɞ Űɞɡ ɞ ůɨɛɓɞɡɚɞɠ, ŰŬ 

əɟɘŰɐɟɘŬ Ůˊɘɚɞɔɐɠ, ɞɘ Ŭˊɞŭɞɢɏɠ əŬɘ ɞɘ ɗŮůɛɘəɏɠ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŮɠ ŭŮɜ ɐŰŬɜ ŬɡŰɎ 

ˊɞɡ ɏˊɟŮˊŮ, ɛŮ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ ɜŬ ɛɖɜ ŬɜŰŬˊɞəɟɘɗɞɨɜ ɘəŬɜɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŮ 

ŬɜɎɚɞɔŬ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ ˊɟɞůɧɜŰŬ ɔɘŬ Űɘɠ ɗɏůŮɘɠ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ.  

Ƀɘ űɞɟŮɑɠ Ůˊɘɚɞɔɐɠ Űɤɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ ŮˊɖɟŮɎɕɞɜŰŬɜ Ŭˊɧ 

ˊɞɚɘŰɘəɞɨɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ. ɇɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ȽɜůŰɘŰɞɨŰɞ ŬɔɜɧɖůŮ Űɞ ɗŮůɛɧ Űɞɡ 

ůɡɛɓɞɨɚɞɡ əŬɘ ŭŮɜ ŬɝɘɞˊɞɑɖůŮ Űɘɠ ŮɛˊŮɘɟɑŮɠ Űɞɡɠ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞ əɎɜŮɘ 

ůɡɜŮɢɩɠ, ŮɑɜŬɘ ůŮ ɏɜŬɜ ŭɘəɧ Űɞɡɠ əɧůɛɞ ŮəŮɑ. ɄɟŬɔɛŬŰɘəɎ. ȳŰŬɜ ɞ ŬŮɑɛɜɖůŰɞɠ 

ɉɟɐůŰɞɠ ɇůɞɚɎəɖɠ ˊŬɟɏɛŮɘɜŮ ɛɧɜɞ ŭɡɞ ɛɐɜŮɠ əŬɘ ŰŬ ɓɟɧɜŰɖɝŮ əŬɘ ɏűɡɔŮ əŬɘ ɞ 

ɄŬɜŬɔɘɩŰɖɠ ɞ ɂɤɢɏɚɚɖɠ ɎɜŰŮɝŮ 3-4 əŬɘ űɨɔŬɜŮ, ŭɡɞ ɛŮɔɎɚɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ, ŰɧŰŮ 

əŬŰŬɚŬɓŬɑɜɞɡɛŮ ɧŰɘ əɎŰɘ ŭŮɜ ɔɑɜŮŰŬɘ əŬɚɎ ŮəŮɑ ůŰɞɜ Ůˊɑůɖɛɞ űɞɟɏŬ Ůəˊɧɜɖůɖɠ 

Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ Űɖɠ ɢɩɟŬɠ Ŭˊɧ Űɞ 1964 ɛɏɢɟɘ ůɐɛŮɟŬ.  

Ƀɘ ɑŭɘɞɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Ůˊɘˊɚɏɞɜ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ɝŮˊŮɟɎůŮɘ, ŭŮɜ ŮɑɢŬɜ 

ɝŮˊŮɟɎůŮɘ Űɘɠ ˊŮɚŬŰŮɘŬəɏɠ ŬɜŰɘɚɐɣŮɘɠ, ŭŮɜ ɛˊɧɟŮůŬɜ ɜŬ ŬˊɞŭŮɢɗɞɨɜ Űɖɜ 

ŬɜŬɔəŬɘɧŰɖŰŬ əŬɗɞŭɐɔɖůɖɠ əŬɘ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ, űŰɎɜɞɜŰŬɠ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ůŮ 

ůɖɛŮɑɞ ɜŬ ɡˊɞɜɞɛŮɨɞɡɜ Űɞɜ ɗŮůɛɧ.  

ɇɞɡɠ ɓɧɚŮɣŮ ɛɎɚɘůŰŬ ɖ ŬɜŬůŰɞɚɐ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ. ȷˊɧ Űɞ 1987, ůŮ ɛɑŬ ɖɛŮɟɑŭŬ Űɖɠ ȹɃȺ, Űɖɠ 

ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȹŬůəɎɚɤɜ, ŭɘŬŰɡˊɩɗɖəŮ ɧŰɘ, Űɞ ŭɘŬɓɎɕɤ Ŭˊɧ Űɖɜ ɖɛŮɟɑŭŬ Űɖɠ 

ȹɃȺ: çɃ ŭŬůəŬɚɞɔɏɜɜɖŰɞɠ ŬɡŰɧɠ ɗŮůɛɧɠ ŬűɏɗɖəŮ ůŰɖɜ Űɨɢɖ Űɞɡ. 

ɄɞɚŮɛɐɗɖəŮ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Ŭˊɧ ɞɟɔŬɜɤɛɏɜŮɠ ɞɛɎŭŮɠ əŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɞűŮɑɚɞɡɛŮ 

ɜŬ ɞɛɞɚɞɔɐůɞɡɛŮ ɓɟɑůəŮŰŬɘ ůŮ əɟɑůɖè. ɄɟɞůɏɝŰŮ, Űɞ 1987. 3-4 ɢɟɧɜɘŬ ɛŮŰɎ. 

ȹŮɜ ŮɑɢŮ əɚŮɑůŮɘ ɖ ˊŮɜŰŬŮŰɑŬ ɞ ɗŮůɛɧɠ əŬɘ ɖ ȹɃȺ ɐŭɖ ɓɔŬɑɜŮɘ ůŮ ŬɡŰɎ əŬɘ Űɞɜ 

ɞɜɞɛɎɕŮɘ ŭŬůəŬɚɞɔɏɜɜɖŰɞ, ɔɘŬŰɑ ɏŰůɘ ɐŰŬɜ. ȱŰŬɜ ŬˊŬɑŰɖůɖ Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ, 

Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ ɞ ɗŮůɛɧɠ ŬɡŰɧɠ.  

ɇɞ 2018, ɔɘŬ ɜŬ Űɞ ůɡɛɛŬɕŮɨɤ ůɘɔɎ-ůɘɔɎ əŬɘ ɜŬ ůɡɕɖŰɐůɞɡɛŮ 

ɧ,Űɘ ɗɏɚŮŰŮ, 2018, Űɏɚɞɠ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ. ȾŬɘ ɛɘŬ Ɏɚɚɖ ŬɝɘɞůɖɛŮɑɤŰɖ 

əŬŰɎɟɔɖůɖ ɐŰŬɜ ŬɡŰɐ Űɤɜ ɄȺȾ, Űɤɜ ŮˊɘɛɞɟűɤŰɘəɩɜ əɏɜŰɟɤɜ, ɛŮɔɎɚɞ ɚɎɗɞɠ 
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əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ, ɖ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮˊɐɚɗŮ ůŰŬ ɄȺȾȺɆ, 

ŭŮɜ ɏŰɡɢŮ ůɞɓŬɟɐɠ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖɠ ɞ ɗŮůɛɧɠ ŬɡŰɧɠ, ůɑɔɞɡɟŬ. ȺɑɢŮ 

ˊɟɞŬɜŬɔɔŮɚɗŮɑ ɖ əŬŰɎɟɔɖůɐ Űɞɡ ɐŭɖ Ŭˊɧ Űɖɜ ɣɐűɘůɖ Űɞɡ Ɂɧɛɞɡ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ŰɧŰŮ ŬɜŰɘˊɞɚɑŰŮɡůɖ. ȰŰůɘ əŬɘ ɏɔɘɜŮ, ůŰɞ 2021, Ŭˊô ŰŬ ˊɟɩŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ 

ɜɞɛɞůɢɏŭɘŬ ˊɞɡ ɣɖűɑůŰɖəŬɜ ɐŰŬɜ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŬűɞɟɞɨůŮ Űɖɜ əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɞɡ 

ɜŮɞůɨůŰŬŰɞɡ ɗŮůɛɞɨ. ȹŮɜ Űɞɡ ɏŭɤůŬɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ ɜŬ ŭɞəɘɛŬůŰŮɑ əŬɜ ɞ ɗŮůɛɧɠ 

ŬɡŰɧɠ ɔɘŬŰɑ ɐŭɖ ɛŮ Űɖɜ ŬɚɚŬɔɐ əɡɓɏɟɜɖůɖɠ ɝɏɟŬɜ ɧɚɞɘ ɧŰɘ ɗŬ əŬŰŬɟɔɖɗɞɨɜ.  

Ƀɘ ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ ɐŰŬɜ ůŮ ɏɜŬ Ŭɛűɑɓɞɚɞ ˊɚŬɑůɘɞ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ, ɐŰŬɜ 

ɧɚɞɘ ɛŮɠ ůŰɖɜ ŬˊɞɔɞɐŰŮɡůɖ, ɧŰɘ ɗŬ ɛŬɠ əŬŰŬɟɔɐůɞɡɜ ɧˊɞɡ ɜŬ ôɜŬɘ əŬɘ ɧɜŰɤɠ 

ɏŰůɘ ɏɔɘɜŮ. ȾŬɘ ˊɐɔŬɛŮ ˊɟɘɜ Ŭˊɧ ɚɑɔɞ əŬɘɟɧ, Ŭˊɧ Űɞ ô21, ůŮ ɛɘŬ ˊŮɟɑɞŭɞ 

ŭɘŮŰɑŬɠ, ŭŮɜ ɛˊɞɟɩ ˊɞɚɘŰɘəɎ ɜŬ Űɞ ŮɟɛɖɜŮɨůɤ, ŭŮɜ ŮɑɛŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɧɠ, ɛŮ Űɞɜ 

4823 Űɞɡ ô21 ˊɐɔŬɛŮ ůŰɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, əŬŰŬɟɔɐɗɖəŬɜ ɞɘ 

ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ, ˊɐɔŬɛŮ ůŰɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ɀɏɢɟɘ ɜŬ ɞɚɞəɚɖɟɤɗŮɑ 

ɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ˊŬɟɏɛŮɘɜŬɜ ɞɘ ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ ůŰɘɠ ɗɏůŮɘɠ Űɞɡɠ ɛŮ ɛɑŬ, ɜɞɛɑɕɤ, 

ŬŭɘɎűɞɟɖ ˊŬɟɞɡůɑŬ, ŬɜŬɛɞɜɐɠ, ŭɖɚŬŭɐ, ɜŬ ˊŬɟŬŭɩůɞɡɜ Űɘɠ ɗɏůŮɘɠ Űɞɡɠ.  

ɇɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Ůŭɩ ŮəŰɞɝŮɨŮŰŬɘ. 

ȺəŰɞɝŮɨŮŰŬɘ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ůŰɘɠ ˊɟɞŰŮɟŬɘɧŰɖŰŮɠ Űɤɜ əɟŬŰɞɨɜŰɤɜ ɐŰŬɜ ɖ 

ŮˊŬɜŬűɞɟɎ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ. ɄɟɩŰɖɠ ˊɟɞŰŮɟŬɘɧŰɖŰɞɠ ɗɏɛŬ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ. ɇɞ Ɏɔɢɞɠ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɛŮ Űɞ ɛɏɚɚɞɜ Űɞɡɠ, ůŮ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ 

ŬɟɜɖŰɘəɐɠ əɟɑůɖɠ Ŭˊɧ ɛɏɚɞɠ Űɤɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ. ɀɘŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ 

ˊɞɡ ŭŮɜ ɔɜɤɟɑɕŮɘ ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɚŮɑŰŬɘ ɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔɖɗŮɑ. ɉɤɟɑɠ 

əŬɛɑŬ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ, ɛɧɜɞ əŬɘ ɛɧɜɞ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɘəɧɜŬ ɧŰɘ ŮűŬɟɛɧɕŮŰŬɘ ɛɑŬ 

Ŭɝɘɞɚɞɔɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ. ȼ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ɏɢŮɘ ɛˊŮɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ 

ůŮ ɛɑŬ ˊŮɟɑɞŭɞ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ. ɆɑɔɞɡɟŬ ŮəŰɧɠ Űɤɜ 

Ɏɚɚɤɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ Űɖɠ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬɠ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ, ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ, 

ůɡɛɓɎɚɚŮɘ əŬɘ ɖ ɜɏŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ. ȾŬɘ əɡɟɑɤɠ ɛɏůɤ Űɖɠ ˊŬɟɞɡůɑŬɠ 

Űɤɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ŪŮɤɟɩ ɧŰɘ ɞ űɧɓɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɛŮ Űɖɜ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ ɘəŬɜɞŰɐŰɤɜ Űɞɡɠ. Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɏɢɞɡɜ əŬŰŬɟŰɘůɗŮɑ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

əŬɚɎ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ əŬɘ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ůŰŬɗɞɨɜ ůŰɘɠ ŰɎɝŮɘɠ Űɞɡɠ. ȷɚɚɎ ɛŮ 

Űɖɜ əɞɡɚŰɞɨɟŬ ŮűŬɟɛɞɔɐɠ ˊɞɡ ˊɟɞůɞɛɞɘɎɕŮɘ ůŮ əɞɡɚŰɞɨɟŬ Ůəűɞɓɘůɛɞɨ, ɧɢɘ 

ŰɘɛɤɟɑŬɠ ɛɏɢɟɘ ŬˊɞɚɨůŮɤɠ ŬůűŬɚɩɠ ůŰɘɠ ɛɏɟŮɠ ɛŬɠ, ɧˊɤɠ ŮɑɢŬɛŮ Űɖɜ 

ˊŮɟɑɞŭɞ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ, ŬɚɚɎ əɡɟɑɤɠ Ŭˊɞŭɞɢɐɠ ŬɚɚŬɔɩɜ ůŰɖ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ 
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Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɢɤɟɑɠ ŬɜŰɘŭɟɎůŮɘɠ ɐ əŬɘ ˊŬɔɑɤůɖ ɞɟɘůɛɏɜɤɜ ɚŮɘŰɞɡɟɔɘɩɜ Űɖɠ 

ɛŬɗɖůɘŬəɐɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ ˊɞɡ Ůɜɩ ŬˊŬɘŰɞɨɜ ŬɚɚŬɔɏɠ ŬɡŰɞɑ Ůˊɘɛɏɜɞɡɜ ɜŬ ɛɖɜ 

Űɘɠ ɗɑɔɞɡɜ əŬɗɧɚɞɡ. 

ɀɧɜɞ ˊɞɡ ɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŬɡŰɐ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢŮɘ əŬɘ Űɞɡɠ ˊɟɧɗɡɛɞɡɠ 

ɜŬ Űɖɜ ŮűŬɟɛɧůɞɡɜŮ. ɄɎɜŰɤɠ Űɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɖɜ ɏɢɞɡɜ ˊɟɞŮŰɞɘɛɎůŮɘ 

ŭŮɧɜŰɤɠ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ŬˊŬɝɘɩɜɞɜŰŬɠ Űɞɜ əɚɎŭɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ɧɚɤɜ Űɤɜ ɓŬɗɛɑŭɤɜ, ɧˊɤɠ Ŭəɟɘɓɩɠ ɏəŬɜŬɜ əŬɘ ɢɟɧɜɘŬ ŰɩɟŬ ɛŮ Űɞ Ůɚɚɖɜɘəɧ 

ŭɖɛɧůɘɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ əŬɘ Űɞɡɠ əŬɗɖɔɖŰɏɠ Űɞɡ əŬɘ űɏɟɜɞɡɜ ůɐɛŮɟŬ 

ŬɜŰɘůɡɜŰŬɔɛŬŰɘəɎ əŬɘ ɢɤɟɑɠ ɘŭɘŬɑŰŮɟŮɠ ŬɜŰɘůŰɎůŮɘɠ ůŮ ɎɛŮůɞ ɛɏɚɚɞɜ ŰŬ ɘŭɘɤŰɘəɎ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ - əɞɚɚɏɔɘŬ, ɏŰůɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ɏɢɞɡɜ əɎɜŮɘ əŬɘ ɛŮ Űɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ əŬɘ 

Űɞɡɠ əŬɗɖɔɖŰɏɠ Űɖɠ ɛɏůɖɠ. ɇɞɡɠ ɏɢɞɡɜ ŬˊŬɝɘɩůŮɘ ůŰŬ ɛɎŰɘŬ ˊɟɩŰŬ Űɤɜ 

ɔɞɜɏɤɜ əŬɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ ŮɡɟɨŰŮɟŬ. ȾŬɘ ɏɢɞɡɜ ŬˊŬɝɘɩůŮɘ əɎɗŮ 

ŬɑŰɖɛŬ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ. ȰɢɞɡɛŮ ɝŮɢɎůŮɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 15 ɢɟɧɜɘŬ 

ɜŬ ŭɘŮəŭɘəɞɨɛŮ ɞɘəɞɜɞɛɘəɏɠ ŬˊɞɚŬɓɏɠ. ȷɘůɗŬɜɧɛŬůŰŮ Ůɜɞɢɐ ˊɞɡ ŭŮɜ 

ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɕɐůɞɡɛŮ. ɀŬɠ ɛŮŰɏűŮɟŬɜ ŬɡŰɧ Űɞ űɧɓɞ ɛɖɜ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɛŮ əɎŰɘ 

əŬɘ ɛŬɠ ˊŬɟŮɝɖɔɐůɞɡɜ. Ƀɘəɞɜɞɛɘəɏɠ ŬˊɞɚŬɓɏɠ. ɄɐɟŬɛŮ ˊɟɘɜ ɚɑɔŮɠ ɛɏɟŮɠ 

Ŭɨɝɖůɖ ůŰɞɡɠ ɛɘůɗɞɨɠ ɛŬɠ əŬɘ űɞɓɧɛŬůŰŮ ɜŬ ˊɞɨɛŮ əɎŰɘ ɛɖɜ ɛŬɠ Űɞ ˊɎɟɞɡɜ 

ˊɑůɤ. ɂŮɢɎůŬɛŮ ˊɩɠ ŮɑɜŬɘ. 15 ɢɟɧɜɘŬ ŮɑɢŬɛŮ ɜŬ ˊɎɟɞɡɛŮ Ŭɨɝɖůɖ ůŰɞ ɛɘůɗɧ 

əŬɘ ɖ ɕɤɐ ɏɢŮɘ ˊŮɜŰŬˊɚŬůɘŬůŰŮɑ ůŮ əɧůŰɞɠ.  

ɁɘɩɗɞɡɛŮ Ůɜɞɢɏɠ Ŭɜ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɛŮ ŰŬ ŬɡŰɞɜɧɖŰŬ. ȾŬɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ, 

Űɞ ɞɘəɞɜɞɛɘəɧ ŮɑɜŬɘ ɕɐŰɖɛŬ Ůˊɘɓɑɤůɖɠ, ɔɘŬŰɑ Űɞ ɎəɞɡůŬ ˊɟɘɜ, ůŰɘɠ 

ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜŮɠ ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ ɜŬ ɗɑɔŮŰŬɘ əŬɘ ŬůűŬɚɩɠ ɛɖɜ ɛɘɚɐůɞɡɛŮ ɔɘŬ ɗŮůɛɘəɎ. 

ɁŬ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɛŮ əŬɚɨŰŮɟɖ ˊɞɘɧŰɖŰŬ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ ɛŬɠ, ŰŮɢɜɘəɧ Ůɝɞˊɚɘůɛɧ; 

Ⱥɜɞɢɏɠ, ůɡůŰɞɚɐ. ɆɢɞɚŮɑŬ əŬŰŬɟɟɏɞɡɜ. ɆɢɞɚŮɑŬ ůŰŮɜɎɕɞɡɜ Ŭˊɧ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ 

ŮɑɛŬůŰŮ ɛŬɔəɤɛɏɜɞɘ ůŰɞ ɜŬ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɛŮ.  

ȼ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Ůˊɘɚɞɔɐɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖɠ Űɤɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɞɚɞəɚɖɟɩɗɖəŮ ˊɟɘɜ ɚɑɔɞɡɠ ɛɐɜŮɠ, Űɖɜ Ɏɜɞɘɝɖ ŮəŮɑ ŰŬ ɆɡɛɓɞɨɚɘŬ 

ŮˊɏɚŮɔŬɜ, ŰɞˊɞɗŮŰɞɨůŬɜ. Ʉɞɚɨ ˊŮɟɑŮɟɔɞ, Ŭˊɧ Űɞɜ ɀɎɟŰɘɞ ɛɏɢɟɘ Űɞɜ ɀɎɘɞ - 

Ƚɞɨɜɘɞ, ŬɜɎɚɞɔŬ Űɖɜ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬ, ŬɜŬəɞɑɜɤɜŬɜ ɛŮ ɏɜŬɜ ŬůɡɔəɟɧŰɖŰɞ Űɟɧˊɞ ɗŬ 

ɏɚŮɔŬ, ŰɩɟŬ ɓɔɎɕŮɘ Űɞ ɏɜŬ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ, ɛŮŰɎ Űɞ Ɏɚɚɞ, əŬɘ ŬɜŬɚɎɛɓŬɜŬɜ 

ɡˊɖɟŮůɑŬ.  

ɇɩɟŬ Űɞ ŬɝɘɞůɖɛŮɑɤŰɞ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟɩŰɖ ŭɟɎůɖ ˊɞɡ 

ůɢŮŭɑŬůŬɜ, Ŭˊô Űɖɜ ˊɟɩŰɖ ůɢŮŭɧɜ ɖɛɏɟŬ ŬɜɎɚɖɣɖɠ Űɖɠ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ, ɛŮ 

ɘŭɘŬɑŰŮɟɖ ɕɏůɖ ɛɎɚɘůŰŬ ɐŰŬɜ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɟɞɠ ɞɟɘůŰɘəɐ 
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ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖ. ȷˊô Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ ɖɛɏɟŬ. ɄɐɟŬɜ Űɞɜ űɎəŮɚɞ, ˊɐɔŬɜ ɜŬ 

Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ. ɇɘ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ; Ʉɞɘɞɜ; ȾŬɘ ɛŮ Űɘ; ɀŮ ˊɞɘŬ 

əɟɘŰɐɟɘŬ ɏɔɘɜŮ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŬɡŰɐ Űɖɠ ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖɠ; Ʉɞɡ Űɞɡɠ əɡɜɖɔɞɨůŬɜ 

ůŰŬ əŬűɏ Űɖɠ ˊɧɚɖɠ ɜŬ Űɞɡɠ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ; ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ůɞɓŬɟɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ; Ƀ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɐɝŮɟŮ ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůŰŮɑ, ˊɞɨ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ 

ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůŰŮɑ əŬɘ ůŮ Űɘ ɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔɖɗŮɑ;  

ɁŬ ˊɤ ɧŰɘ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐɗɖəŬɜ ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ Űɤɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ; 

ȹɖɚŬŭɐ Űɘɠ ŮɛˊŮɘɟɑŮɠ, ɔɘŬŰɑ ɝɏɟŮŰŮ ɞɘ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ, Űɞ ɘůɢɡɟɧ ɢŬɟŰɑ ɐŰŬɜ ɖ 

ŮɛˊŮɘɟɑŬ. ȺɑɜŬɘ ɏɛˊŮɘɟɞɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ. ɁŬ Űɞ ŭŮɢɗɩ, ɛŮ Űɖɜ ŮɛˊŮɘɟɑŬ, ŮɑɛŬɘ 

ɢɟɧɜɘŬ ŭɎůəŬɚɞɠ, ŰɞˊɞɗŮŰɞɨɛŬɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɛˊɞɟɩ ɜŬ 

Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɤ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ. ȺɛˊŮɘɟɘəɎ. ũɡɟɜɎɛŮ ɧɛɤɠ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ ˊɑůɤ. ɆŰɖɜ 

ŮɛˊŮɘɟɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɛɧɜɞ ŮŮ; ȾŬɘ Ůˊɘˊɚɏɞɜ ɧɛɤɠ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

ůɞɓŬɟɎ ˊɘŬ ŮɑɜŬɘ ůŰɖɜ ɑŭɘŬ Űɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ˊɟɞəɨɣŮɘ ɛɏůŬ ůŰɖɜ ɞɛɎŭŬ 

Űɤɜ ŮˊɑɚŮəŰɤɜ ŬɡŰɩɜ.  

ɆɑɔɞɡɟŬ ˊɟɧəŮɘŰŬɘ ɔɘŬ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ɛŮ ˊɞɚɚɎ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ 

ˊɟɞůɧɜŰŬ. ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ŬŭɘŬɛűɘůɓɐŰɖŰɞ. ȺˊɘɚɏɢɗɖəŬɜ Ŭˊɧ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ɛɞɡ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨɠ, ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŮəŭɐɚɤůŬɜ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ ɔɘŬ Űɘɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ 

Ůˊɘɚɞɔɐɠ, ɧɛɤɠ, ŬɔŬˊɖŰɞɑ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ əŬɘ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ, Ůŭɩ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ŭɞɨɛŮ əŬɘ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ ˊɘŬ. Ɂɞɛɑɕɤ ɐɟɗŮ ɖ Ůˊɞɢɐ, ŭŮɜ ˊɎŮɘ Ɏɚɚɞ. ɄɞɘŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɘŬɗɏŰŮɘ ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɔɘŬ Űɖɜ Ůˊɘɚɞɔɐ Űɞɡ ůŮ ɗɏůɖ Ůɡɗɨɜɖɠ; 

ɇŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ɛɎɚɘůŰŬ ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɜŰŬɘ əŬɘ Ŭɛűɘɓɧɚɞɡ ˊɞɘɧŰɖŰŬɠ 

ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ əɟɘŰɐɟɘŬ. ȷəɞɨɔɞɜŰŬɘ ˊɞɚɚɎ ůŰɖɜ ŬɔɞɟɎ. ȷɡŰɧ ˊɞɡ ŭɘŬɓɎɕɞɡɛŮ 

ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬ ŰŬ əɏɜŰɟŬ ˊŬɟŬɔɤɔɐɠ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɩɜ ŮɟɔŬůɘɩɜ, 

ůŰɞɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ əɧůɛɞ Űɞ ɚɏɤ.  

Ƀɘ ŭɘŬűɖɛɑůŮɘɠ ˊɘŬ ůŰɞ ŭɘŬŭɑəŰɡɞ ŮɑɜŬɘ əŬɗɖɛŮɟɘɜɏɠ. 

ȺəˊɞɜɞɨɜŰŬɘ ŮɟɔŬůɑŮɠ, ˊŰɡɢɘŬəɏɠ, ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɏɠ, ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɏɠ. ȹɑɜŮɘɠ ɏɜŬ 

ˊɞůɧ əŬɘ ůɞɡ űŰɘɎɢɜɞɡɜ Űɖ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɐ ŮɟɔŬůɑŬ. Ɇɞɡ űŰɘɎɢɜɞɡɜ 

ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ. ȾŬɘ ɛô ŬɡŰɧ Ůůɨ Ŭɨɟɘɞ ɗŬ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɘɠ ɗɏůɖ ůŰŮɚɏɢɞɡɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ əŬɘ Ůˊɘˊɚɏɞɜ əɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ. 

ɇɩɟŬ ˊɘŬ ɏɢɞɡɛŮ ɞɟɔŬɜɩůŮɘ ˊɞɚɨ əŬɚɎ Űɘɠ ŮˊɘůŰɐɛŮɠ əŬɘ Űɘɠ ůˊɞɡŭɏɠ Űɞɡɠ 

ůŰŬ ŮɚɚɖɜɘəɎ ŭɖɛɧůɘŬ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ. ɋɟŬɑŬ;  

ȳɛɤɠ ɏɜŬɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɏɜŬ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ŰɑŰɚɞ ůŰɖɜ ɘůŰɞɟɑŬ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ; ɆŬűɏůŰŬŰŬ ɧɢɘ. Ⱥɔɩ 

ŬŭɡɜŬŰɩ. Ʉɞɡ ɏɢɤ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ůŰɖɜ ɘůŰɞɟɑŬ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȷŭɡɜŬŰɩ ɜŬ 
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Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɤ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ. ȾŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ ůɢŮŰɘəɧɠ ɛŮ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɔɘŬŰɑ 

ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɎ ɎůɢŮŰŬ, Ŭˊɧ ŮˊɘůŰɐɛŮɠ ɎůɢŮŰŮɠ ɛŮ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. 

ȰɜŬ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Ŭˊɧ Űɖ űɡůɘəɐ, Ŭˊɧ Űɖɜ ɘŬŰɟɘəɐ, Ŭˊɧ Űɖ 

ɔŮɤɚɞɔɑŬ, ɗŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛŮ əŬŰŬůŰɐůŮɘ ɘəŬɜɧ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɤ ŭŬůəɎɚɞɡɠ; ȷˊɧ 

ˊɞɨ əŬɘ ɤɠ ˊɞɨ; ɀŮ ˊɞɘŬ ɘŭɘɧŰɖŰŬ; ȰɜŬ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ˊɞɡ ŮəˊɞɜɐɗɖəŮ ˊɟɘɜ 

Ŭˊɧ 30 ɢɟɧɜɘŬ, ɛŮ əŬɗɘůŰɎ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ əŬɘ ɘəŬɜɧ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐ; ȷɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

Űɞ ŭɞɨɛŮ. ȾɎŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ.  

ȼ ůəɏɣɖ ɛɞɡ ŮɑɜŬɘ, ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ɛɑŬ Ⱥɗɜɘəɐ Ɇɢɞɚɐ ɐ 

Ŭəɧɛɖ əŬɘ ůŮ ŮˊɑˊŮŭɞ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬɠ, ɧˊɞɡ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɛˊɚŬəɞɨɜ ŰŬ 

ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ, ŰŬ ȾŬɗɖɔɖŰɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ ˊɞɘŬ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ 

ůɡɕɖŰɐůɞɡɛŮ. ɁŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůɞɡɛŮ ɛɑŬ Ɇɢɞɚɐ ůŰŬ ˊɟɧŰɡˊŬ Űɖɠ Ⱥɗɜɘəɐɠ 

Ɇɢɞɚɐɠ ȹɖɛɧůɘŬɠ ȹɘɞɑəɖůɖɠ ůŰɖɜ ɞˊɞɑŬ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ űɞɘŰɞɨɜ ɧůɞɘ 

űɘɚɞŭɞɝɞɨɜ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɗŮɛɘŰɧ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɧɚɞɘ űɘɚɞŭɞɝɑŮɠ. ȳůɞɘ űɘɚɞŭɞɝɞɨɜ, 

ɚɞɘˊɧɜ, ɜŬ ɖɔɖɗɞɨɜ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ŮɑŰŮ ůŮ ɗɏůŮɘɠ ŭɘɞɑəɖůɖɠ, ŮɑŰŮ ůŮ ɗɏůŮɘɠ 

ůɡɛɓɞɡɚŮɡŰɘəɐɠ əŬɘ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, ɜŬ űɞɘŰɞɨɜ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖ Ɇɢɞɚɐ, ɖ ɞˊɞɑŬ ɗŬ 

ɏɢŮɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ ůˊɞɡŭɩɜ əŬɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ. ȹŮɜ 

ɛˊɞɟŮɑ ˊɘŬ ɜŬ ůɡɕɖŰɎɛŮ ɔɘŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɛŮ ŮɛˊŮɘɟɘəɧ Űɟɧˊɞ. Ʉɩɠ ɗŬ 

ŬɝɘɞɚɞɔɖɗŮɑ ɖ ŭɘŭŬəŰɘəɐ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ, ɖ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ əŬŰɎɟŰɘůɖ əŬɘ ɧ,Űɘ Ɏɚɚɞ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɢŮŭɘɎůŮɘ ɞ ŭɎůəŬɚɞɠ əŬɘ ɞ əŬɗɖɔɖŰɐɠ ɛŮɠ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ. ȾŬɘ ɖ ɔɜɩůɖ 

əŰɚ. ɄɟɏˊŮɘ ɧɚŬ ɜŬ ůɡɜŰŬɘɟɘɎɝɞɡɜ.  

ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɎɛŮ ˊɘŬ ůŰɖɜ ŮɛˊŮɘɟɘəɐ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ, ɔɘŬŰɑ ŬɡŰɧ əɎɜɞɡɛŮ ŰɩɟŬ. ȷɡŰɧ əɎɜɞɡɛŮ. ȺɎɜ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɧŰɘ ɛŬɠ 

ɘəŬɜɞˊɞɘŮɑ Űɞ ɧŰɘ ŭɩůŬɛŮ ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɟɞűɐ, ɧŰɘ ɜŬɘ, ŰɩɟŬ Űɞɡɠ ɓɎɚŬɛŮ ůŰɖ 

ɔɤɜɑŬ Űɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ əŬɘ Űɞɡɠ ŬɝɘɞɚɞɔɞɨɛŮ, ŰɧŰŮ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɖ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ ŮəŰɧɠ Űɧˊɞɡ əŬɘ ɢɟɧɜɞɡ.  

ȼ əɞɘɜɤɜɑŬ ŭɡůŰɡɢɩɠ ɗɟɏűŮŰŬɘ ɛŮ ŬɑɛŬ. ŪɏɚŮɘ ɜŬ ŭŮɘ ŬɑɛŬ. ȰŰůɘ 

ɛŬɠ űŰɘɎɝŬɜŮ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ. ɀŬɠ ɏɢɞɡɜ ůŰɟɏɣŮɘ Űɞɜ ɏɜŬɜ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŰɞɜ 

Ɏɚɚɞɜ. ȾŬɘ əɡɟɑɤɠ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ əŬŰŬűɏɟŮɘ əŬɘ ɚɡˊɎɛŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞɡ ůŰɟɏɣŬɜ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ ŬˊɏɜŬɜŰɑ ɛŬɠ. Ʉɞɡ ɛŬɠ ɓɚɏˊɞɡɜ ɛŮ əŬɢɡˊɞɣɑŬ. 

ɆŰɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɞɡ COVID əŬɘ əɚŮɑɜɤ ɛŮ ŬɡŰɧ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Űɞɜ ɢɟɧɜɞ, ŭŮɜ 

əɟɎŰɖůŬ ɢɟɧɜɞ, ůŰɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɞɡ COVID ɕɐůŬɛŮ əɎŰɘ ˊɟɤŰɧɔɜɤɟɞ. ȻɐůŬɛŮ 

ˊɞɚɚɎ, ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ Ɏɚɚɤɜ əŬɘ ůŰɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ˊɞɡ Űɞ ɓɚɏˊɞɡɛŮ. 

ɇɘɠ ɛŬɜɎŭŮɠ Űɞɡ viber, Űɘɠ ɕŮɑŰŮ ɧɚɞɘ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ. ȺůŮɑɠ ɛɞɡ Űɘɠ ɛŮŰŬűɏɟŮŰŮ.  
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ȰɔɘɜŬɜ ɞɘ ɞɛɎŭŮɠ, ɞɟɗɩɠ ɏɔɘɜŬɜ, ɜŬ Ůˊɘəɞɘɜɤɜɞɨɜ ɔɘŬ ɜŬ 

ůɡɜŰɞɜɑɕɞɜŰŬɘ ɔɘŬ Űɖ ɛŬɗɖůɘŬəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ˊɞɡ ŭɘŮɝɎɔɞɜŰɞ ůŰɞ ůˊɑŰɘ, ŬɚɚɎ ɞɘ 

ˊŬɟŮɛɓɎůŮɘɠ ˊɞɡ ɛɞɡ ɛŮŰŬűɏɟɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ Ůŭɩ 

ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ ŮɑɜŬɘ ŰɟŬɔɘəɏɠ. ɁŬ ˊŬɟŮɛɓŬɑɜɞɡɜŮ ůŰɞ ɏɟɔɞ ůŬɠ, ɔɘŬŰɑ 

Űɞ əɎɜŮɘ ŬɡŰɧ (;), ɔɘŬŰɑ əɎɜŮɘ Űɞ Ɏɚɚɞ (;) əŬɘ Űɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɚɏŮɘ (;) əŬɘ ɔɘŬŰɑ ŰŬ 

ɎɚɚŬ (;) əŬɘ ŰŬ ɎɚɚŬ. ȾŬɘ ˊɟɞůɏɝŰŮ, ŬɡŰɧ ɏɔɘɜŮ ůŰɖɜ ˊŮɟɑɞŭɞ Űɞɡ covid ŬɚɚɎ 

ˊŬɔɘɩɗɖəŮ ɤɠ ŰɎůɖ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ əŬɘ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ Űɤɜ ɔɞɜɏɤɜ. ȾŬɘ ŭŮɜ Űɞ 

ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɘ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ əŬəɧ. ȸŮɓŬɑɤɠ ɜŬ ůɡɕɖŰɎɜŮ ɛŮŰŬɝɨ Űɞɡɠ, 

ŬɚɚɎ ˊɟɞˊɎɜŰɤɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɡɕɖŰɎɜŮ ɛŮ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ Űɖɠ ŰɎɝɖɠ. 

ȾŬɚɞˊɟɞŬɑɟŮŰŬ. ȾŬɘ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ Ŭůəɞɨɜ ŬɡůŰɖɟɐ ŬɟɜɖŰɘəɐ əɟɘŰɘəɐ ɏŰůɘ 

ŮɨəɞɚŬ. ɀŮ ˊɞɘŬ ɔɜɩůɖ; ɀŮ ˊɞɘŬ əŬŰɎɟŰɘůɖ ɞ ɔɞɜɏŬɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ŭɘəɖɔɧɟɞɠ, 

ɛɖɢŬɜɘəɧɠ, ŬɔɟɧŰɖɠ, ŮɟɔɎŰɖɠ, ŬůəŮɑ əɟɘŰɘəɐ ůŰɞ ɏɟɔɞ Űɞɡ ŭŬůəɎɚɞɡ; ɀŮ ˊɞɘŬ 

əŬŰɎɟŰɘůɖ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ Űɞ əɎɜŮɘ ŬɡŰɧ; ũɘŬŰɑ ŭŮɜ ŭɑɜŮɘ űɤŰɞŰɡˊɑŮɠ, ɔɘŬŰɑ ɏəŬɜŮ 

ŬɡŰɧ, ɔɘŬŰɑ ɚɏŮɘ Űɞ Ɏɚɚɞ əŬɘ ɝɏɟŮŰŮ, ŬɡŰɧ ɛŬɠ ˊŮɟɘɞɟɑɕŮɘ ɤɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ. Ʉɞɨ; ɆŮ 

ɏɜŬ əŬɚɞɨˊɘ. ɁŬ ŭɘŭɎɝɤ Űɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ɚɏŮɘ Űɞ ŬɜŬɚɡŰɘəɧ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ, ɎɟŬ Űɞ 

ůɢɞɚɘəɧ ɓɘɓɚɑɞ, ɔɘŬ ɜŬ ɛɖɜ ˊŬɟŮɝɖɔɖɗɩ. 

ɇɘ Ɏɔɢɞɠ ŮɑɢŬŰŮ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɏɟŬ Ŭˊɧ Űɞ ɜŬ ˊɟɞŮŰɞɘɛɎůŮŰŮ 

Űɞ ɛɎɗɖɛŬ Űɞ ɖɚŮəŰɟɞɜɘəɧ, Űɞ ŭɘŬŭɘəŰɡŬəɧ, ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞɡɠ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨɠ, 

ɜɞɛɑɕɤ əŬɘ ɞ ɄŮɟɘəɚɐɠ Ůŭɩ əŬɘ ɞ Ɂɑəɞɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɞ ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ əŬɘ ɞɘ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ Ŭˊɧ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ŭŮɜ ɛŬɠ ŭɡůəɧɚŮɣŮ ˊɞɚɨ ɔɘŬŰɑ ɧ,Űɘ ɏəŬɜŬ ůŰɞ 

ŬɛűɘɗɏŬŰɟɞ ůŰɞɡɠ ŮɜɐɚɘəŮɠ űɞɘŰɖŰɏɠ Űɞ ɏəŬɜŬ əŬɘ ŭɘŬŭɘəŰɡŬəɎ. ȰɓɔŬɘɜŬ 

ɛˊɟɞůŰɎ ůŰɖɜ əɎɛŮɟŬ Űɞɡ ɡˊɞɚɞɔɘůŰɐ əŬɘ ůŬɜ Űɞɜ ŰɟŮɚɧ ůŰɞ ůˊɑŰɘ ɛɞɡ 

ɛɘɚɞɨůŬ, ɏəŬɜŬ ˊŬɟɎŭɞůɖ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɐ. ȷɡŰɧ, Űɘɠ ŮɘəɧɜŮɠ ˊɞɡ ŮɑŭŬɛŮ, ˊɞɡ 

ɓɚɏˊŬɛŮ əŬɛɘɎ űɞɟɎ ůŮ ɝŮɢŬůɛɏɜŮɠ əɎɛŮɟŮɠ, ɐŰŬɜ ŬˊɑůŰŮɡŰɞ. ȷɚɚɎ ŰɩɟŬ 

ŮůŮɑɠ ŮɑɢŬŰŮ ɜŬ əɎɜŮŰŮ ɛŮ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ Űɞɜ ɔɞɜɏŬ Ŭˊɧ ŭɑˊɚŬ. ȾŬɘ ɧůɞ 

ɛɘəɟɧŰŮɟɖ ɖ ŰɎɝɖ Űɧůɞ ɢŮɘɟɧŰŮɟŬ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ɛŮ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ˊŬɟɞɡůɑŬɠ 

Űɤɜ ɔɞɜɏɤɜ. ɇɖɠ ŬɟɜɖŰɘəɐɠ ˊŬɟɞɡůɑŬɠ. ȾŬɘ ůŰɞ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑɞ əŬɘ ůŰɘɠ ˊɟɩŰŮɠ 

ŰɎɝŮɘɠ Űɞɡ ŭɖɛɞŰɘəɞɨ. ȷɡŰɧ ɐŰŬɜ ˊɞɡ ɎɚɚŬɝŮ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ȾŬɘ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ 

ŮɨəɞɚŬ ɜŬ ɓŮɚŰɘɩůɞɡɛŮ Űɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ. ŪɏɚŮɘ ŭɞɡɚŮɘɎ, ɚɞɘˊɧɜ, ŬɔŬˊɖŰɞɑ. 

ŪɏɚŮɘ ŭɞɡɚŮɘɎ.  

ȯɟŬ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬɜ Ůɘɚɘəɟɘɜɐ ŭɘɎɚɞɔɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ 

ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɜŬ əɤűŮɨŮɘ Ɏɚɚɞ, ŮəŰɧɠ Ŭɜ Ɏɚɚɞɘ ŮɑɜŬɘ ɞɘ 

ůɢŮŭɘŬůɛɞɑ. ɀɞɡ ŮɑɜŬɘ ŬŭɘŬɜɧɖŰɞ ɜŬ ɛɖɜ ůɡɜɞɛɘɚŮɑ ɖ ɖɔŮůɑŬ Űɞɡ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ 

ɄŬɘŭŮɑŬɠ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 10 - 15 ɢɟɧɜɘŬ ɛŮ Űɞɡɠ Ůəˊɟɞůɩˊɞɡɠ Űɤɜ 
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ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ɀɞɡ ŮɑɜŬɘ ŬŭɘŬɜɧɖŰɞ. ɁŬ ɛɖɜ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ŭŮəŰɞɑ, ɜŬ ɛɖɜ ůɡɜɞɛɘɚŮɑ 

ɛŬɕɑ Űɞɡɠ. ɀɞɡ ŮɑɜŬɘ ŬŭɘŬɜɧɖŰɞ ŬɡŰɧ. ȾŬɘ űɡůɘəɎ ɞɘ ɏˊŬɘɜɞɑ ɛɞɡ ˊɟɞɠ Űɖɜ 

ɖɔŮůɑŬ Űɖɠ ȹɃȺ, ˊɞɡ Űɞɡɠ ɔɜɤɟɑɕɤ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əŬɚɎ, ˊɞɡ ŬɜŰɘůŰɏəɞɜŰŬɘ ůô 

ɧɚɖ ŬɡŰɐ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ. ɄɟɞůˊŬɗɞɨɜ ŬɚɚɎ ŮəŮɑ ůŰɞɜ ŬɔɩɜŬ ɛˊɟɞůŰɎ. ɀŬəɟɘɎ 

Ŭˊɧ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɗɏůŮɘɠ Űɞɡɠ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ˊɟɞɠ Űɘɛɐɜ Űɞɡɠ əŬɘ Űɞɡɠ Űɞ ɚɏɤ 

ůɡɜɏɢŮɘŬ əŬŰô ɘŭɑŬɜ əŬɘ Űɞ ɝɏɟɞɡɜŮ.  

ȳɚɞɘ ɚɞɘˊɧɜ ɛŬɕɑ, ůŰɞ ɑŭɘɞ ŰɟŬˊɏɕɘ ɜŬ ɓɟɞɨɛŮ ɚɨůŮɘɠ. ɉɤɟɑɠ 

ɧɟɞɡɠ, ůɡɕɐŰɖůɖ ɢɤɟɑɠ ɧɟɞɡɠ. ɀɧɜɞ ɔɘŬ Űɞ əŬɚɧ Űɖɠ ˊŬɘŭŮɑŬɠ. ɇɞɡ 

Ⱥɚɚɖɜɘůɛɞɨ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ Űɞɡɠ Ⱦɡˊɟɑɞɡɠ ŬŭŮɚűɞɨɠ, ůŬɠ 

ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ˊɞɡ ŮɑůŰŮ Ůŭɩ ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, əŬɘ Ůə ɛɏɟɞɡɠ 

Űɞɡ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ ɇɛɐɛŬŰɞɠ, ɢŬɑɟɞɛŬɘ ůô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ əɞɘɜɏɠ ŭɟɎůŮɘɠ, ɜɞɛɑɕɤ 

ŮɑɜŬɘ ůɡɔəɘɜɖŰɘəɧ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ɏɟɗŮɘ ŭŮəɎŭŮɠ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ Ŭˊɧ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɜŬ 

Űɘɛɞɨɜ Ůŭɩ ɛŮ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡɠ Űɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟɖ 

ɢŬɟɎ ɔɘŬ ɛɏɜŬ əŬɘ ɤɠ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɞɡ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ ɜŬ ůŬɠ ɏɢɞɡɛŮ Ůŭɩ, əŬɘ 

ŬůűŬɚɩɠ ůɡɜŭɟɎɛɞɡɛŮ ˊɎɜŰɞŰŮ ůŰɘɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŮɠ Űɤɜ Ƀɛɞůˊɞɜŭɘɩɜ Űɤɜ 

ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Űɖɠ ȹɘŮɨɗɡɜůɖɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, Űɖɠ ɄŮɟɘűŮɟŮɘŬəɐɠ ȹɘŮɨɗɡɜůɖɠ 

ˊɞɡ Űɘɠ ɏɢɞɡɛŮ Ůŭɩ Űɘɠ ŭɨɞ əɡɟɑŮɠ, ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ Ɏɣɞɔɖ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ, əŬɘ ŮɑɛŬɘ 

Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ˊɘůŰŮɨɞɡɜ ůŰɖ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɛŮ ɧɚɖ Űɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȾŬɘ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɎůɢŮŰŬ ˊɞɡ ŮɑɛŬɘ 

ŬɡůŰɖɟɧɠ ůŰɖɜ əɟɘŰɘəɐ, ɏɢɤ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əŬɚɏɠ ůɢɏůŮɘɠ əŬɘ ɛŮ Űɘɠ əɡɟɑŮɠ ˊɞɡ 

ŮˊɘɚɏɢɗɖəŬɜ ŰɩɟŬ, əŬɘ ůɡɜŮɟɔŬɕɧɛŬůŰŮ ŬɚɚɎ ŬɡŰɧ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɛŮ Űɖɜ 

ˊɟɧɗŮůɖ ɜŬ ůɡɜŮɟɔŬůŰɞɨɛŮ əŬɘ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ əɎŰɘ əŬɚɧ. ȾŬɘ ɛŮ Űɘɠ əɡɟɑŮɠ Ůŭɩ 

ˊɞɡ ˊɟɞȶůŰŬɜŰŬɘ ůŰɘɠ ȹɘŮɡɗɨɜůŮɘɠ. 

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, ɜŬ ŮɑůŰŮ əŬɚɎ əŬɘ ŮɑɛŬɘ ŭɘŬɗɏůɘɛɞɠ ɜŬ 

ůɡɕɖŰɐůɞɡɛŮ ůŮ ɧ,Űɘ ɗɏɚŮŰŮ, ůŮ ɧ,Űɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůɤ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ.   

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ əŬɘ ŮɛŮɑɠ Űɞɜ ə. 

ȾŬɟŬűɨɚɚɖ. Ƀ ɚɧɔɞɠ ŰɩɟŬ ůŮ ŮůɎɠ ɔɘŬ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ Ůˊɑ Űɖɠ 

Ůɘůɐɔɖůɖɠ.  
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 çȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜè. 

 

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȾɎˊɞɘɞɠ ɜŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ ɚɑɔɞ ɛŮ ŰŬ 

ɛɘəɟɧűɤɜŬ. Ƀ ȷˊɞůŰɧɚɖɠ, ɖ ȰɚŮɜŬ əŬɘ ůɡɜŮɢɑɕɞɡɛŮ. ȷˊɚɩɠ ɓɟŮɑŰŮ ɏɜŬ 

ɛɘəɟɧűɤɜɞ űɞɟɖŰɧ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ əŬɘ ɖ əŬŰŬɔɟŬűɐ. ȳɜɞɛŬ əŬɘ 

ɘŭɘɧŰɖŰŬ ɔɘŬ ŬɟɢŮɘŬəɞɨɠ ɚɧɔɞɡɠ.  

ɇ. ȾɃɅɀȷ (ɆɈȿȿɃũɃɆ ȾȷɆɇɃɅȽȷɆ): ɁŬ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ ˊɟɩŰŬ Ŭˊô ɧɚŬ Űɞɜ 

əɨɟɘɞé ɁŬ ˊɤ ˊɟɩŰŬ Ŭˊô ɧɚŬ ɧŰɘ ŮɑɛŬɘ ɖ ɇɎɜɘŬ ɖ ȾɞɟɛɎ Ŭˊɧ Űɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɞ 

Űɖɠ ȾŬůŰɞɟɘɎɠ, ŮɑɛŬɘ Ůŭɩ ůŬɜ ŬɜŰɘˊɟɧůɤˊɞɠ.  

ȷəɞɨůŬɛŮ, əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ, ˊɞɚɨ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ 

Ŭˊɧ Űɞɜ ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, ŮɑɢŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ ŬɡŰɐ ɖ ɘůŰɞɟɘəɐ 

ŬɜŬŭɟɞɛɐ ˊɞɡ əɎɜŬŰŮ əŬɘ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ ɞ əɚɎŭɞɠ ɛŬɠ ŭŮɜ ɗŬ 

ɝŬɜŬɕɐůŮɘ ŰɏŰɞɘŮɠ ůŰɘɔɛɏɠ. ȹŮɜ ɗŬ ɛŮɑɜɞɡɛŮ ůŮ ŮɡɢɞɚɧɔɘŬ ɔɘŬŰɑ ɧˊɤɠ ɧɚɞɘ 

ɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ Űɞɜ ˊŮɟŬůɛɏɜɞ Ƚɞɨɜɘɞ ůŰɖ ũŮɜɘəɐ ɆɡɜɏɚŮɡůɖ Űɖɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ 

ŮɑɢŬɛŮ ɛɘŬ ɘůŰɞɟɘəɐ ŬˊɧűŬůɖ, ɛɘŬ ɞɛɧűɤɜɖ ŬˊɧűŬůɖ əŬŰɎ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ 

əŬɘ ɓŬŭɑɕɞɡɛŮ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ, ˊŬɚŮɨɞɜŰŬɠ, ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɜŬ ɛɖɜ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ.  

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɧɛɤɠ ɜŬ ŬɜŬűŮɟɗɩ əŬɘ ůŮ əɎŰɘ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ŬɜŬűɏɟɗɖəŮ 

ɞ ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ ŰŬé, Ůɔɩ ɗŬ Űɖɜ ˊɤ ɚɑɔɞ, ɤɛɎ ɗŬ Űɞ ˊɤ, ɚɑɔɞ 

ŬɡŰɐ ɖ ɛˊɑɕɜŬ Űɤɜ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɩɜ ˊɞɡ ɔɑɜŮŰŬɘ ůŰŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ, ˊɞɡ ɏɢŮɘ 

ŮˊɖɟŮɎůŮɘ ɧɚɞ ŬɡŰɧ, Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŬɠ ɛɏůŬ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ŬɡŰɧ Űɞɜ ɎəɟŬŰɞ 

ŬɜŰŬɔɤɜɘůɛɧ ˊɞɡ ŮˊɘəɟŬŰŮɑ əŬɘ ŬɡŰɧ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ, ˊɟɞɐɚɗŮ Ŭˊô ŬɡŰɧ 

Űɞ ˊŮɟɑűɖɛɞ ɜɞɛɞůɢɏŭɘɞ Űɞɡ ũŬɓɟɧɔɚɞɡ Űɞ ô18, Űɞ ô19, ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ ɣɖűɑůŰɖəŮ 

ɜɞɛɑɕɤ, ɛŮ Űɞ ɔɜɤůŰɧ ˊɟɞůɞɜŰɞɚɧɔɘɞ.  

ɈˊɎɟɢɞɡɜ ɓɏɓŬɘŬ əŬɘ ůŰɞɜ əɚɎŭɞ ɛŬɠ əɎˊɞɘŮɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɏɠ 

ŬˊɧɣŮɘɠ, ŭɖɚŬŭɐ űɡůɘɞɚɞɔɘəɧ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ, ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞ ˊɟɞůɞɜŰɞɚɧɔɘɞ, 

əɎˊɞɘɞɘ ɚɏɜŮ ɧŰɘ ɖ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əɡɟɑŬɟɢɞ əɟɘŰɐɟɘɞ ɧůɞɜ 

ŬűɞɟɎ Űɘɠ ˊɟɞůɚɐɣŮɘɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɜŬ Ŭəɞɚɞɡɗɐůɞɡɜ ŰŬ 

ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ əŬɘ ɧɚŬ ŰŬ ɎɚɚŬ ɛŮŰɟɐůɘɛŬ əŬɘ əɎˊɞɘɞɘ Ɏɚɚɞɘ ɚɏɜŮ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ ŬˊɞəɚŮɘůŰɘəɧ, ŭɖɚŬŭɐ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ əŬɘ ˊŰɡɢɑɞ.  

ȺɑɜŬɘ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ, ɛŮɔɎɚɖ ɖ ŭɘŬűɞɟɎ ŬɡŰɐ əŬɘ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɗŬ ɐɗŮɚŬ Űɖɜ Ɏˊɞɣɖ Ůɜɧɠ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨ ˊɎɜɤ ůô ŬɡŰɧ. ɇɘ 

ˊɘůŰŮɨŮɘ, ŭɖɚŬŭɐ, ɏɜŬɠ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧɠ, ˊɩɠ ˊɟɏˊŮɘ, ˊɞɘɞ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŭɑəŬɘɞ; ɇɞ 

ŭɑəŬɘɞ, ŮɜŰɎɝŮɘ, ŮɑɜŬɘ ɡˊɞəŮɘɛŮɜɘəɧ, ŬɚɚɎ ɧɛɤɠ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əɎˊɞɘŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ɞɘ 
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ɞˊɞɑŮɠ ŰŬɚŬɘˊɤɟɞɨɜ Űɞɜ əɚɎŭɞ ŰɩɟŬ. Ⱥɜ ɛɑŬ ɜɡɢŰɑ ˊŮŰɎɢŰɖəŬɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ 

ˊɞɡ ůŰŮɚɏɢɤɜŬɜ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɛŬɠ ɢɟɧɜɘŬ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ɔɘŬŰɑ əɎˊɞɘŬ ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ŭŮɜ 

ŮɑɜŬɘ əŬŰɎ Űɤɜ ɜɏɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ, ˊɟɞɠ ŪŮɞɨ, ɏɢɞɡɜ ŬˊɑůŰŮɡŰŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ əŬɘ ŮɑɜŬɘ 

əŬɚɞɑ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ŬɚɚɎ ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ɧɚɞɘ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɜŬ ˊɚɖɟɩůɞɡɛŮ ɏɜŬ 

ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ, ɜŬ ˊɎɟɤ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Ůɔɩ ˊɟɞůɤˊɘəɎ ɏɢɤ 3 ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ 

ˊɚɖɟɩɜɤ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŭɨɞ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ. ŪŬ ɐɗŮɚŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ, ŭŮɜ ɗɏɚɤ 

ɜŬ ůŬɠ əɞɡɟɎůɤ Ɏɚɚɞ, Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ůŬɠ ˊɎɜɤ ůô ŬɡŰɧ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ əŬɘ ŮɛŮɑɠ Űɖɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞ. 

Ƀ ȷˊɞůŰɧɚɖɠ ɞ Ɇəɞɡɟɞɡ́ɎŰɖɠ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȷˊɧůŰɞɚɞɠ Ɇəɞɡɟɞɡ́ɎŰɖɠ 

Ŭˊɧ Űɖɜ ɄɃȺȹ. ɆɡɕɖŰɎɛŮ Űɖ ůɢɏůɖ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ɛŮ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ 

əŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɛɘɚɞɨɛŮ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐ ɔɚɩůůŬ ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əŬɘ 

ɏɢɞɡɛŮ ŮɜŰŮɚɩɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, 2-3 ɛɘəɟɎ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ.  

ȺɎɜ əŬɗɞɟɑůɞɡɛŮ əŬɘ ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ 

ˊɟɞɔɟŬɛɛŬŰɑůɞɡɛŮ əŬɘ Űɖɜ ɖɛɏɟŬ ŮˊɑůəŮɣɖɠ əŬɘ ɧɜŰɤɠ ɞ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐɠ ŮɑɜŬɘ 

ůɨɛɓɞɡɚɞɠ, əŬɗɞŭɖɔɖŰɐɠ əɚˊ., əŬɘ ˊɎɚɘ əŬɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɔɜɤɟɑɕŮɘ əŬɘ ɏɢŮɘ 

Űɖɜ ŮɡəŬɘɟɑŬ ɜŬ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůŰŮɑ, əŬɘ ˊɎɚɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ 

Ŭɨɝɖůɖ Űɞɡ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ; ɄɟɩŰɞɜ.  

ȹŮɨŰŮɟɞɜ: Űɘ ɗŬ ůɡɛɓŮɑ ůŰɖɜ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ˊɞɡ ɞ ȹɘŮɡɗɡɜŰɐɠ Űɖɠ 

ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐɠ; ȾŬɘ ɛŬɠ ŮɜŭɘŬűɏɟŮɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ Űɞ 

ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ɔɘŬŰɑ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ůɡɕɖŰɎɛŮ əŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ŮɜŭŮɢɧɛŮɜɞ, ŭɖɚŬŭɐ ɜŬ 

ŬɝɘɞɚɞɔŮɑ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɎ əŬɘ ɧɢɘ ůɡɛɓɞɡɚŮɡŰɘəɎ, ɡˊɞůŰɖɟɘəŰɘəɎ, əŬɗɞŭɖɔɖŰɘəɎ ɞ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ, ɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔŮɑ əŬɘ ɜŬ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ ˊɟɞŬɔɤɔɐ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ 

əŬɘ ɞ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ.  

ȾŬɘ Űɞ ŰɟɑŰɞ ŮɟɩŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ŬɜɎˊɞŭɖ. ȺɎɜ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ 

ŭɑɜɞɜŰŬɠ ŰŬ ɗŮŰɘəɎ əɑɜɖŰɟŬ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɩɜŰŬɠ əɑɜɖŰɟŬ 

ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ ɐ Ŭɜɏɚɘɝɖɠ ɐ Ŭɨɝɖůɖɠ Űɤɜ ɛɘůɗɩɜ ɐ ɞˊɞɘŬŭɐˊɞŰŮ ɎɚɚŬ əɑɜɖŰɟŬ, 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůŮɘ ŬɜɎˊɞŭŬ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ, ŭɖɚŬŭɐ ɜŬ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘ ɗŮŰɘəɏɠ ˊɟɞůŭɞəɑŮɠ, ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ əŬɘ ɜŬ ŭɩůŮɘ Űɘɠ ŮɡəŬɘɟɑŮɠ əŬɘ 

ŰŬ əɑɜɖŰɟŬ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŬɜŬɕɖŰŮɑ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, 

ȷˊɞůŰɧɚɖ. ȼ ȰɚŮɜŬ ɖ ɄŬˊŬˊɞůŰɧɚɞɡ ɏɢŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ.  
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Ⱥ. ɄȷɄȷɄɃɆɇɃȿɃɈ (ȷ ɆɈȿȿɃũɃɆ ȷŪȼɁɋɁ): Ⱥɚɏɜɖ ɄŬˊŬˊɞůŰɧɚɞɡ Ŭˊɧ 

Űɞɜ ȷ Ɇɨɚɚɞɔɞ ȷɗɖɜɩɜ əŬɘ Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ ůŰɞ ȽɄȺɀ Ŭˊɧ Űɘɠ ɄŬɟŮɛɓɎůŮɘɠ - 

ȾɘɜɐůŮɘɠ - ɆɡůˊŮɘɟɩůŮɘɠ.  

ȱɗŮɚŬ əŬŰŬɟɢɐɜ ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ ɧŰɘ ɐŰŬɜŮ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɏɠ ɞɘ ɏɟŮɡɜŮɠ 

əŬɘ ɞɘ ŬɜŬɚɨůŮɘɠ ɧɚɤɜ Űɤɜ ŮɘůɖɔɖŰɩɜ ůɐɛŮɟŬ, ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŮɑɛŬɘ 

ŮɜɗɞɡůɘŬůɛɏɜɖ Ŭˊɧ Űɖ ůɡɛɛŮŰɞɢɐ ɛɞɡ ůŰɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘɞɟɔɎɜɤůɖ 

ŬɡŰɐ ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ Űɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɤɜ əŬɘ ˊɩɠ ɛŬɠ ŭɑɜɞɡɜŮ 

Űɟɞűɐ ɔɘŬ ůɡɕɐŰɖůɖ əŬɘ ůəɏɣɖ, ɤůŰɧůɞ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ ŰŬ Ůɝɐɠ:  

ȾŬŰŬɟɢɐɜ Ŭɜ ɗɡɛɎɛŬɘ əŬɚɎ əŬɘ ŭɘɞɟɗɩůŰŮ ɞ 1566, ŬɡŰɧɠ ɞ 

ŮɛɓɚɖɛŬŰɘəɧɠ Ɂɧɛɞɠ ˊɞɡ ɣɖűɑůŰɖəŮ Űɞ ô85 əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŬəɧɛŬ 

ɞɚɞəɚɖɟɤŰɘəɎ əŬŰŬůŰɟŬűŮɑ Ŭˊɧ Űɘɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ, ˊŬɟɏˊŮɛˊŮ 

ɧɛɤɠ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ůŮ ɄɟɞŮŭɟɘəɎ ȹɘŬŰɎɔɛŬŰŬ. Ⱥˊɑůɖɠ 

ɗɡɛɎɛŬɘ ɧŰɘ ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ ɛˊŬɑɜŬɜŮ ůŰɖɜ ŬɑɗɞɡůŬ ɧŰŬɜ ŭɑŭŬůəŮ ɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ əŬɘ ŬˊɞŰŮɚɞɨůŬɜ ɏɜŬ űɧɓɖŰɟɞ əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŮɑɢŬɛŮ ɛɑŬ 

ŰŬəŰɘəɐ ɜŬ ˊɟɞůˊŬɗɞɨɛŮ ɜŬ Űɞɡɠ ɓɔɎɚɞɡɛŮ Ŭˊɧ Űɖɜ ŬɑɗɞɡůŬ ɐ ŬəɧɛŬ əŬɘ 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɜŬ Űɞɡɠ ɕɖŰɎɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ŮəŮɑɜɞɘ ɛɎɗɖɛŬ ůŰɖ ɗɏůɖ ɛŬɠ əŬɘ ɜŬ 

ŬɟɜɞɨɜŰŬɘ, ŭɘɧŰɘ ɓŮɓŬɑɤɠ əŬɚɎ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ɗɏɚɞɡɛŮ çɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɛŮè ůŮ 

ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ əɎˊɞɘɞɜ ˊɞɡ ɛˊŬɑɜŮɘ ůŰɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ, ůŰɖɜ Ůˊɑˊɞɜɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɜŬ 

ŭɘŭɎɝŮɘ ŬɚɚɎ ɧŰŬɜ əŬɚɞɨɛŬůŰŮ ŮɛŮɑɠ ɜŬ Űɞ əɎɜɞɡɛŮ, ŮəŮɑ ɡˊɎɟɢŮɘ ɕɐŰɖɛŬ.  

ɁŬ ˊɤ, Ůˊɑůɖɠ, ɧŰɘ ɧŰŬɜ ˊɟɤŰɞŭɘɞɟɑůŰɖəŬ, ŭɘɞɟɑůŰɖəŬ Űɞ ô97, 

ŬəɧɛŬ əɎˊɞɘɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ əɎɜŬɜŮ ŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŮɠ. ɁŬɘ, 

ɡˊɞŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŮɠ, ɞɘ ɑŭɘɞɘ. ɆŮ ɕɤɜŰŬɜɐ ŰɎɝɖ. ȰŰůɘ; ɆŮ əŬɜɞɜɘəɐ ŰɎɝɖ. 

ɀˊŬɑɜŬɜŮ ɛɏůŬ ɞɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ əŬɘ əɎɜŬɜŮ ŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŮɠ. ȹŮɜ ɏɢŮɘ 

ŰɞɚɛɐůŮɘ ɏəŰɞŰŮ əŬɜɏɜŬɠ ɜŬ Űɞ əɎɜŮɘ. ȹɖɚŬŭɐ ɘŭɑɤɠ Ŭˊɧ Űɞ ô10 - ô11 əŬɘ 

ŮɜŰŮɨɗŮɜ, Ŭˊɧ ŰŬ ɜɏŬ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ ůˊɞɡŭɩɜ əŬɘ ŮɜŰŮɨɗŮɜ ɜŬ ˊɤ, əŬɜɏɜŬɠ 

ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŰɞɚɛɐůŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ əɎŰɘ ŰɏŰɞɘɞ. ũɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ŬɚɐɗŮɘŬ ŭŮɜ Űɞɚɛɞɨɜ ɜŬ 

əɎɜɞɡɜ ŬɡŰɧ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ əŬɚɞɨɜ ŮɛɎɠ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ;  

ɇɞ ŮˊɧɛŮɜɞ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɛɘɚɐůŬŰŮ, ɏɔɘɜŮ ɚɧɔɞɠ ɔɘŬ ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ əŬɘ 

Ŭˊɧ Űɞɜ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɞ ɞɛɘɚɖŰɐ əŬɘ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɑŬ, ɧɛɤɠ Ůŭɩ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ, ŮəŰɧɠ Ŭˊɧ ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ əŬɘ Űɞ Ŭɜ ŮɑɜŬɘ ˊɟɞŮŰɞɘɛŬůɛɏɜɞɠ ɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ əŬɘ ŭɨɞ ŬəɧɛŬ ˊɞɚɨ ůɞɓŬɟɏɠ 

ˊŬɟɎɛŮŰɟɞɘ. ȺɑɜŬɘ əŬɘ Ŭˊɧ ˊɞɘɞɜ ŬɝɘɞɚɞɔŮɑŰŬɘ əŬɜŮɑɠ ŬɚɚɎ əɡɟɑɤɠ ˊɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ ɞ 

ɚɧɔɞɠ əŬɘ ˊɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ůŰɧɢɞɠ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ. ȷɡŰɎ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɗɧɚɞɡ 

ɞɡŭɏŰŮɟŬ. ȾŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ Űɞ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞ ˊɚŬɑůɘɞ. ȹŮɜ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ 
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əɎˊɞɘɞ ɘŭŬɜɘəɧ, ůŮ ɏɜŬɜ ɘŭŬɜɘəɧ əɧůɛɞ, ůŮ ɏɜŬ ɘŭŬɜɘəɧ ůɢɞɚŮɑɞ. ɀɘɚɎɛŮ ɔɘŬ Űɞ 

ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ŬɔɞɟŬɘɞˊɞɑɖůɖɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȹŮɜ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ.  

ɇɞ ŮɟɩŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ: ɗŬ ˊɟɞůŬɟɛɞůŰɞɨɛŮ; ŪŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ˊɟɞůŬɟɛɞůŰɞɨɛŮ ůŰɘɠ ŭɘŮɗɜŮɑɠ ŮˊɘŰŬɔɏɠ ɐ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘůŰŬɗɞɨɛŮ; ɆŮ Űɘ 

ɛŬɠ əŬɚŮɑ ɖ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ; ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ ˊŬɑɟɜŮɘ ɗɏůɖ ɖ 

ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ůô ŬɡŰɧ. ȾŬɗŬɟɎ əŬɘ ɝɎůŰŮɟŬ. ũɘŬŰɑ əŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ 

ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɞɡɠ ɞɛɘɚɖŰɏɠ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ŭɑəɘɞ, ŬɚɚɎ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɜɘɩɗɤ ůŬɜ 

ˊɟɧɓŬŰɞ Ůˊɑ ůűŬɔɐ ɧŰŬɜ Ŭəɞɨɤ ɧŰɘ ŮˊɑəŮɘŰŬɘ ɖ əŬŰŬůŰɟɞűɐ Űɖɠ ŭɖɛɧůɘŬɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Ůɨəɞɚɞ ɜŬ ŬɚɚɎɝŮɘ. ȳŰɘ ɏŰůɘ ɗŬ ɔɑɜŮɘ. ȾŬɘ ɧŰɘ 

ˊɧůɞ ɗŬ ŬɜŰɏɝɞɡɜŮ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɞɘ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɜŬ 

ŬɜŰɘůŰɏəɞɜŰŬɘ;  

ɁŬ ˊɤ ɧŰɘ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɞ ˊŬɚŮɨŮɘ ɞ əɚɎŭɞɠ Ůŭɩ 

əŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ɢɟɧɜɘŬ. ȷˊɧ Űɞ 2007 əŬɘ ŮɜŰŮɨɗŮɜ. ȺɑɜŬɘ ˊɞɚɚɎ ɢɟɧɜɘŬ ɔɘŬ ɜŬ 

ˊɞɨɛŮ ˊɧůɞ ɗŬ ŬɜŰɏɝŮɘ ŬəɧɛŬ. ɁŬɘ, ɖ ŮˊɑɗŮůɖ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ-ˊɞɚɨ ůəɚɖɟɐ. ȳɛɤɠ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɓɎɚɞɡɛŮ ɛˊɟɞůŰɎ, ɜŬ ůəŮűŰɞɨɛŮ ɚɑɔɞ ˊɘɞ ɗŮŰɘəɎ, ŭɖɚŬŭɐ, ŬɡŰɧ 

ɚɏɤ. ȷɡŰɧ Ůɜɜɞɩ.  

ɁŬ ˊɤ, Ůˊɑůɖɠ, ɧŰɘ ůŰɖ ɛɘəɟɐ ŮɛˊŮɘɟɑŬ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ Ŭˊɧ 

ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɛˊɐəŬɜ ůŰɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɖɗɞɨɜ, ɡˊɐɟɢŮ 

ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜŬ ůɡɜɎɜŰɖůɖ ɛŮ Űɞɜ ůɨɛɓɞɡɚɞ ɔɘŬ ɜŬ əŬɗɞɟɑůɞɡɜŮ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ 

ɜŬ ŭɩůɞɡɜŮ əŬɘ ɟŬɜŰŮɓɞɨ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ Ŭɚɖɗɏɠ ɧŰɘ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ɟŬɜŰŮɓɞɨ ɔɘŬ Űɖɜ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ ɝɏɟŬɜŮ əŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əŬɚɎ ůŮ Űɘ ɗŬ 

ŬɝɘɞɚɞɔɖɗɞɨɜŮ. ȷɚɚɎ ŬɡŰɧ ɐŰŬɜ ŬɡŰɧ ˊɞɡ Űɞ ɚɏŮɘ ɜɞɛɑɕɤ əŬɘ ɞ Stephen Ball, 

ůŬɜ ɛɑŬ ɗŮŬŰɟɘəɐ ˊŬɟɎůŰŬůɖ. ȷɡŰɐ ɖ ŮˊɘŰŮɚɘůŰɘəɧŰɖŰŬ. ȹɖɚŬŭɐ Űɞ ɜŬ ŭŮɑɢɜŮɘɠ, 

ɜŬ ɚŮɠ ɧŰɘ əɎɜŮɘɠ, ŬɚɚɎ ůŰɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ɜŬ ŭɑɜŮɘɠ ɛɘŬ ɗŮŬŰɟɘəɐ 

ˊŬɟɎůŰŬůɖ.  

ȷəɧɛŬ ɡˊɐɟɢŮ ůɨɛɓɞɡɚɞɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŮɑˊŮ ůŮ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ: əŬɘ ɛɖ ŭɤ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɜŬ əɎɜɞɡɜ űŬůŬɟɑŬ. ȷɜ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ůɡɜɗɐəŮɠ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɐɠ, ɟŮŬɚɘůŰɘəɐɠ ŰɎɝɖɠ, ůɢɞɚɘəɐɠ, ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ, ŭɖɚŬŭɐ, ɜŬ əɎɗɞɜŰŬɘ 

ůɞɨɕŬ, ůŮ ˊɞɘɞɜ ŬɘɩɜŬ ɕɞɨɛŮ; ɁŬ ɛɖɜ ɛɘɚɐůɞɡɛŮ ŭŮ əŬɘ ɔɘŬ Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ 

Űɤɜ ɜŮɞŭɘɧɟɘůŰɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɧˊɞɡ ɔɏɚŬůŮ əŬɘ Űɞ ˊŬɟŭŬɚɧ əŬŰůɑəɘ, ɏŰůɘ; 

ɁŬ Űɞ ˊɤ ˊɞɚɨ-ˊɞɚɨ ɚŬɥəɎ. ȰŰůɘ.  
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ȷɡŰɏɠ ɚɞɘˊɧɜ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŮˊɘůɖɛɎɜůŮɘɠ ɛɞɡ ɔɘô ŬɡŰɎ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ əŬɘ 

ɜŬ ɗɏůɤ əŬɘ Ɏɚɚɞ ɏɜŬ ŮɟɩŰɖɛŬ. ȷɜ ɛˊɞɟɞɨɜ ŰŮɚɘəɎ ɜŬ ŬɜɐəɞɡɜŮ ůŰɞ ɑŭɘɞ 

ůɡɜŭɘəɎŰɞ əŬɘ Ůŭɩ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɎɟŮɘ ɗɏůɖ ɖ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ, Ŭɜ ɛˊɞɟɞɨɜŮ ɞɘ 

ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ɜŬ Ŭɜɐəɞɡɜ ůŰɞ ɑŭɘɞ ůɡɜŭɘəɎŰɞ, ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ əŬɘ ŬɝɘɞɚɞɔɞɨɛŮɜɞɘ. 

ȾŬɘ Ůŭɩ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛŮɔɎɚɞ ɕɐŰɖɛŬ ɔɘŬŰɑ ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ əŬɚɞɨɜŰŬɘ 

ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜŮ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ. ȳɢɘ ɜŬ ůɡɕɖŰɐůɞɡɜ, ɜŬ 

Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ. ȾŬɚɞɨɜŰŬɘ əŬɘ ůŮ ɚɑɔɞ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɗŬ ɔɑɜɞɡɜŮ ˊŮŭɑŬ ɛɎɢɖɠ. ȾŬɘ 

ˊɎɚɘ. ɀŮ Ůɡɗɨɜɖ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ. ɀŮ Ůɡɗɨɜɖ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ.  

ȺəŮɑ Űɘ ɗɏůɖ ˊŬɑɟɜɞɡɛŮ; Ⱥɔɩ ɗɏɚɤ ɝŮəɎɗŬɟŮɠ ɗɏůŮɘɠ. Ūɏɚɤ 

ɝŮəɎɗŬɟŬ ɜŬ Űɞ Ŭəɞɨůɤ ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ əŬɚɎ ɜŬ ɛɘɚɎɛŮ əŬɘ ŭŮɜ ŬɜŬűɏɟɞɛŬɘ 

ŰɩɟŬ ůŰɞɜ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ, ůŰɞɜ əɨɟɘɞ ˊɞɡ ɛɑɚɖůŮ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ŭŮɜ ɗɡɛɎɛŬɘ 

Űɞ ɧɜɞɛŬ əŬɚɎ, ůɡɔɜɩɛɖ, ůŰɞɜ ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, ŭŮɜ ŬɜŬűɏɟɞɛŬɘ ůŮ ŬɡŰɧɜ, 

ɛɘɚɎɤ ɔŮɜɘəɎ. ŪŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊŬɑɟɜɞɡɛŮ ɗɏůɖ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůô ŬɡŰɧ. ȾŬɗŬɟɎ, ɔɘŬŰɑ 

ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɛɘŬ ŭɘˊɚɐ ɔɚɩůůŬ. ȹɖɚŬŭɐ ɜŬ ɛɘɚɎɛŮ əŬɘ ɜŬ ɚɏɛŮ əŬɘ 

ɜŬ ŮəűɟɎɕɞɡɛŮ Űɖɜ ŬɜŰɑɗŮůɐ ɛŬɠ əŬɘ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ əɟɘŰɘəɐ, ŬɚɚɎ ɧŰŬɜ ŮɑɛŬůŰŮ 

ůŰɞ ŭɘŬ ŰŬɨŰŬ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ˊɟɞŰŮɑɜɞɡɛŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɏůŬ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ. ɀɏůŬ ůŰɞ 

ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞ ˊɚŬɑůɘɞ. ȾŬɘ Ůŭɩ ŬɜŬɕɖŰŮɑŰŬɘ Űɘ ɗŬ ɐŰŬɜŮ ɛɑŬ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɨ 

Űɨˊɞɡ ŭɘɞɑəɖůɖ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȰɜŬɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɨ Űɨˊɞɡ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ. ɀɑŬ 

ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɨ Űɨˊɞɡ ɗŬ ɏɚŮɔŬ ŬˊɞŰɑɛɖůɖ Űɖɠ ŭɟɎůɖɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɧɢɘ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ɛô ŬɟɏůŮɘ ɖ ɚɏɝɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ȺɑɜŬɘ 

ˊɞɚɨ ŬɟɜɖŰɘəɎ űɞɟŰɘůɛɏɜɖ.  

Ɇô ŬɡŰɎ, ɚɞɘˊɧɜ, ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗɞɨɛŮ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ əŬɘ ŮɛŮɑɠ Űɖ ůɡɜɎŭŮɚűɞ. 

Ƀ Ɂɑəɞɠ ɞ ūŬůűŬɚɐɠ ɏɢŮɘ ɕɖŰɐůŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ, ɖ ɉŬɟɞɨɚŬ əŬɘ ɖ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɖɠ 

ɄɃȺȹ. Ɂɑəɞ.  

Ɂ. ūȷɆūȷȿȼɆ (ȷȽɅȺɇɃɆ ȾɈɆɄȺ): ȿɞɘˊɧɜ, ə. ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ŮˊŮɘŭɐ ɧ,Űɘ ɚɏɔŮŰŬɘ 

Ůŭɩ ɛɏůŬ ˊŬɟŬɛɏɜŮɘ əŬɘ ˊŬɟŬɛɏɜŮɘ əŬɘ ůŰɘɠ ŮˊɧɛŮɜŮɠ ɔŮɜɘɏɠ, ɖ ˊŮɟɑɞŭɞɠ Űɞɡ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɘůɛɞɨ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ůəɞŰŮɘɜɐ ˊŮɟɑɞŭɞɠ ɔɘŬ Űɞɜ əɚɎŭɞ. Ƀ əɚɎŭɞɠ 

ŭɑɜŮɘ ɛɘŬ ɛɎɢɖ. ȾŬɘ ɘůŰɞɟɘəɎ ŬɡŰɐ ɖ ɛɎɢɖ, ůŰɖ ɛɎɢɖ Űɞɡ ŬɡŰɐ ŭɘəŬɘɩɜŮŰŬɘ ɧŰŬɜ 

ɖ əɡɓɏɟɜɖůɖ Űɞɡ ȷɜŭɟɏŬ ɄŬˊŬɜŭɟɏɞɡ ɛŮ Űɖɜ Ůəɚɞɔɐ əŬŰŬɟɔŮɑ Űɞɡɠ 

ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ.  

ȯɟŬ ůŰɖ ɛŮɔɎɚɖ ɜɑəɖ Ůűɧůɞɜ ɡˊɐɟɝŮ əŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ˊɞɚɘŰɘəɐ 

Ůˊɘɚɞɔɐ, Ŭˊɧ Űɖɜ Ŭɟɢɐ, ˊɎɛŮ ˊɚɏɞɜ ůŮ ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɞɨɠ ɗŮůɛɞɨɠ. ȯɟŬ 
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əŬŰŬɔɟɎűŮŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ Űɞ ô81 ˊŬɨɞɡɛŮ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ. ȼ ůəɞŰŮɘɜɐ 

ˊŮɟɑɞŭɞɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɔɟŬűŮɑ əŬɘ ɛŮ ˊɘɞ ɛŮɚŬɜɧŰŮɟŬ ɢɟɩɛŬŰŬ Ŭˊô ŬɡŰɎ ˊɞɡ 

ŬɜŬűɏɟŬŰŮ, ɎɚɚɤůŰŮ ɞ ɢɟɧɜɞɠ ŭŮɜ ŮˊŬɟəɞɨůŮ əŬɘ ŮɑˊŬŰŮ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɢɘɚɘɎŭŮɠ 

ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ Ŭˊô ŬɡŰɏɠ. 

ȻŮɘ ɞ ŭɎůəŬɚɞɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɞɔɟŬɛɛɘůŰŮɑ ůŮ ɛɘŬ ˊɞɚɨ 

ŭɨůəɞɚɖ Ůˊɞɢɐ. Ʉɞɚɨ ŭɨůəɞɚɖ. ȳˊɞɡ ɞɘ ŬɜŰɘůŰɎůŮɘɠ Űɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɘɞɟɘůɛɏɜŮɠ. 

ɆŮ ŬɜŰɑɗŮůɖ ɧɛɤɠ ɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɡˊɞɔɟŬɛɛɑůŬŰŮ, ɚɏŰŮ ɧŰɘ əŬɘ ŬɡŰɧ Ŭəɟɘɓɩɠ 

ůɡɛɓŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ ɢɘɚɘɎŭŮɠ ŬˊɞɚɨůŮɘɠ. ȯɟŬ ɡˊɐɟɝŬɜ ŭɎůəŬɚɞɘ ˊɞɡ ŭŮɜ 

ŬɜŰɏɝŬɜ ɜŬ ɕɐůɞɡɜ əɎŰɤ Ŭˊô ŬɡŰɧ Űɞ əŬɗŮůŰɩɠ əŬɘ ɧɟɗɤůŬɜ Űɞ ŬɜɎůŰɖɛɎ 

Űɞɡɠ. ɀŮ ɧˊɞɘɞɜ Űɟɧˊɞ. ȹɩůŬɜ ɛɎɢɖ.  

ȹŮɜ ɗŬ ɝŮɢɎůɤ əŬɘ ɗŬ Űɞ ˊɤ Ůŭɩ ůŮ ɏɜŬ ŭŮɡŰŮɟɧɚŮˊŰɞ ɧŰɘ ůŰɞ 

ɢɤɟɘɧ ɛɞɡ ŮɑɢŬɜ ŬˊɞɚɡɗŮɑ 3 ŭɎůəŬɚɞɘ, Ŭˊɧ Űɖ ɢɞɨɜŰŬ. ȷˊɧ ŮəɗɏůŮɘɠ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɩɜ. ȾŬɘ Űɞ ɏɢɤ ŬɜŬűɏɟŮɘ əŬɘ ůŰɖ ɆɡɜɏɚŮɡůɖ Űɞɡ əɚɎŭɞɡ, ɖ 

ŭɨůɛɞɘɟɖ ɛɖŰɏɟŬ ɛɞɡ ŮˊŮɘŭɐ ɐŰŬɜ ŬɔɟɧŰɘůůŬ əŬɘ ŮɑɢŮ ŰɏŰɞɘŮɠ ŮɛˊŮɘɟɑŮɠ, ɧŰŬɜ 

ɛŮŰɎ Űɞ ô81 ɏɓɚŮˊŮ ɜŬ ɏɢɤ Ůɔɩ Űɘɠ ˊŮɟɑŮɟɔŮɠ ŮűɖɛŮɟɑŭŮɠ ˊɞɡ ɔɘŬ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ 

űɞɓɧŰŬɜ əŬɜŮɑɠ ɜŬ Űɘɠ əɟŬŰɎ ɤɠ ŭɎůəŬɚɞɠ, ɛɞɡ ɏɚŮɔŮ: Űɘ ɗŬ ˊɎɗŮɘɠ; ŪŬ ˊɎɗŮɘɠ 

ůŬɜ Űɞɜ ɄŬˊŬŭɖɛɖŰɟɑɞɡ, ůŬɜ ŮəŮɑɜɞɜ, ůŬɜ ŮəŮɑɜɞɜ. ŪŬ ůŮ ŭɘɩɝɞɡɜ. ȺɑɢŬɜ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛɘŬ űɞɓɑŬ əŬɘ ɏɜŬɜ Űɟɧɛɞ ɧŰɘ ˊɘŬ ɐ 

ɡˊɞəɨˊŰŮɘɠ əŬɘ ůɡɛɓɘɓɎɕŮůŬɘ ɛŮ Űɞ əŬɗŮůŰɩɠ ɐ űŮɨɔŮɘɠ. ɄŬɟɧɚŬ ŬɡŰɎ ɏɢɞɡɛŮ 

ɖɟɤɘəɏɠ ŮɘəɧɜŮɠ əŬɘ ŭɟɎůŮɘɠ ŭŬůəɎɚɤɜ.  

ɇɩɟŬ ɏɟɢŮŰŬɘ ɖ Ůˊɞɢɐ ˊɞɡ ŮɟɢɧɛŬůŰŮ əŬɘ ˊŮɟɜɎɤ ůŰɞ ŭŮɨŰŮɟɞ 

ůəɏɚɞɠ, Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ. Ⱥŭɩ, ɧˊɤɠ ŮɑˊŬŰŮ, ŮɑɜŬɘ ŭŬůəŬɚɞɔɏɜɜɖŰɞɠ 

ɗŮůɛɧɠ. Ⱥŭɩ ɧɛɤɠ ŬɡŰɧ Űɘ əɎɜŮɘ; ɈˊɎɟɢŮɘ ɞ əɑɜŭɡɜɞɠ ɜŬ ɛŮɔŬɚɩɜŮɘ Űɖɜ ɐŰŰŬ 

ɔɘŬ Űɞɜ əɚɎŭɞ, ɔɘŬŰɑ ɞɘ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ ŭŮɜ ɐŰŬɜ Ůˊɘɚɞɔɐ Űɞɡ əɚɎŭɞɡ, ɐŰŬɜ Űɞɡ 

ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ ŮəŮɑɜɞɡ. Ⱥŭɩ ŮɎɜ Űɞ ŭɘəɧ ůɞɡ ˊŬɘŭɑ, ɛŮ Űɖɜ ŮɡɟŮɑŬ ɏɜɜɞɘŬ, ɞ 

Ɏɜɗɟɤˊɧɠ ůɞɡ ˊɞɡ ŮɑůŬɘ ŭɑˊɚŬ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ ɛɏůŬ ůɐɛŮɟŬ, ˊɞɡ ɏɟɢŮŰŬɘ ůŮ 

ɏɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, ˊɞɡ ɏɟɢŮŰŬɘ ůŰɞ ˊŮɕɞŭɟɧɛɘɞ ɛŬɕɑ ůɞɡ, Űɞ ˊɟɤɑ ŬɚɚŬɝɞˊɘůŰɐůŮɘ, 

əŬɘ ɧˊɤɠ ɞ ɆŬɞɨɚ ɏɔɘɜŮ ɄŬɨɚɞɠ əŬɘ ɔɑɜŮɘ Űɞ ŬɜŰɑɗŮŰɞ, ɝŬűɜɘəɎ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘ 

ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ ˊɚɏɞɜ ůɡɛˊŮɟɘűɞɟɏɠ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ űŬɜŮɟɧ ɧŰɘ ůŰɞ ɑŭɘɞ 

ˊɟɧůɤˊɞ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŭɡɞ ɘŭɘɧŰɖŰŮɠ. ȾŬɘ Űɞɡ ůɡɛɓɞɨɚɞɡ əŬɘ 

Űɞɡ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐ. ȺɑɜŬɘ űŬɜŮɟɧ. ŪŬ ŬˊɞɟɟɞűɖɗŮɑ ɖ ɛɑŬ Ŭˊô Űɘɠ ŭɨɞ. ȾŬɘ ŮɑɜŬɘ 

űŬɜŮɟɧ ɧŰɘ ŬɡŰɐ Űɞɡ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐ ɗŬ ŬˊɞɟɟɞűɐůŮɘ ŬɡŰɐ Űɞɡ ůɡɛɓɞɨɚɞɡ.  

ȺɑɜŬɘ ŰŮɚŮɑɤɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ ɛô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŬɜŬűɏɟɗɖəŮ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ɖ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ, ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ŮɑɜŬɘ ŰŮɚŮɑɤɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɑ ɞɘ 
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ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ, ŰŮɚŮɑɤɠ Ɏɚɚɖ əɞɡɚŰɞɨɟŬ, ŰŮɚŮɑɤɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Űɞ ůɨůŰɖɛŬ. 

ɀɘɚɎɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɔɘŬ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ.  

ȾŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ŮɑˊŬ ɧŰɘ ŬɡŰɎ ɛɏɜɞɡɜ, ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ Űɘ; ɁŬ ˊɞɨɛŮ əŬɘ 

əɎˊɞɘŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ȺɑˊŬŰŮ ˊɞɚɨ ůɤůŰɎ əŬɘ ɗɏɚɤ ɜŬ ɡˊɞɔɟŬɛɛɘůŰŮɑ ɧŰɘ ůŰɖ 

ɕɤɐ ˊɎɜŰŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əŬɘ ɞɘ ˊɟɩŰɞɘ. ȾŬɘ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ŭɎůəŬɚɞɘ. Ⱥɜɩ 

ɏɢɞɡɛŮ űɤŰɘůɛɏɜɞɡɠ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ əŬɘ ŬɜŬűɏɟŬŰŮ ɞɜɧɛŬŰŬ, Űɞɜ ɉɟɐůŰɞ Űɞɜ 

ɇůɞɚɎəɖ, Űɞɜ ɂɤɢɏɚɚɖ, ŬɜŬűɏɟŬŰŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɞɨɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɛɞɟűɏɠ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɏɢɞɡɜ ɛŮɑɜŮɘ ůŰɖɜ ɘůŰɞɟɑŬ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɚɞɘˊɧɜ, Ůɔɩ ɢŬɑɟɞɛŬɘ 

ɔɘŬŰɑ Űɞɜ ŮɑɢŬ əŬɘ ŭɎůəŬɚɞ Űɞɜ ɇůɞɚɎəɖ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊŬɟɧɚŬ ŬɡŰɎ ɡˊɐɟɝŬɜ 

ˊɟɧɗɡɛɞɘ ůŮ ɏɜŬ ůɨůŰɖɛŬ. ȾŬɘ ůô ŬɡŰɧ ŰɩɟŬ ˊɞɡ ɡˊɖɟŮŰɞɨɜ əŬɘ ůŰŬ 

ɆɡɛɓɞɨɚɘŬ Ⱥˊɘɚɞɔɐɠ ˊɞɡ ůɡɛɛŮŰŮɑɢŬɜ, ɑůɤɠ ŬˊɞŰŮɚɏůŮɘ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜɞ Ɏɚɚɖɠ 

ɖɛŮɟɑŭŬɠ, ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ɏɢɞɡɜ ɚŮɢɗŮɑ, ɏɢɞɡɛŮ ůɡɔəŮɜŰɟɩůŮɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ 

ůŰɞɘɢŮɑŬ əŬɘ ɗŬ ŰŬ əŬŰŬɗɏůɞɡɛŮ ɔɘŬ Űɞ Űɘ ɏɢɞɡɜ əɎɜŮɘ əŬɘ ɞɘ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ 

ŭɎůəŬɚɞɘ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɐŰŬɜ ˊɟɧɗɡɛɞɘ ɛŮ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ, ɜŬ ɝɏɟŮŰŮ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ 

ŬɡŰɧ ɜŬ ɔɟŬűŮɑ ůŰŬ ˊɟŬəŰɘəɎ, ɧŰɘ ɔɘŬ ˊɟɩŰɖ űɞɟɎ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ Űɘɠ ɛŬɨɟŮɠ 

Ůˊɞɢɏɠ ˊɞɡ ˊŮɟɘɏɔɟŬɣŬ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ɏɢɞɡɛŮ Ůˊɘɚɞɔɐ ɛɧɜɞ Ŭˊɧ 

Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ ŬˊɞŰŮɚɞɨɛŮɜɞ Ŭˊɧ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨɠ əŬɘ ɛŮ ŬˊɞəɚŮɘůɛɧ Űɤɜ 

ŬɘɟŮŰɩɜ Űɞɡ əɚɎŭɞɡ.  

ũɘŬ ˊɟɩŰɖ űɞɟɎ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ɔɜɤɟɑɕŮŰŮ, ůŰŬ ɆɡɛɓɞɨɚɘŬ 

Ⱥˊɘɚɞɔɐɠ ŬɡŰɎ ɐŰŬɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ Ůˊɘɚɞɔɐ ɜŬ ɛɖɜ ůɡɛɛŮŰɏɢɞɡɜ ɞɘ ŬɘɟŮŰɞɑ Űɞɡ 

əɚɎŭɞɡ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ɏəŬɜŮ ˊɘɞ ůəɞŰŮɘɜɐ ŬɡŰɐ Űɖɜ Ůˊɘɚɞɔɐ. ȷɡŰɎ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ Űɞɜ Ɂɑəɞ Űɞɜ 

ūŬůűŬɚɐ. ȼ ɉŬɟɞɨɚŬ ɖ ȷɜŬəɑŭɞɡ ɏɢŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ.  

ɉ. ȷɁȷȾȽȹɃɈ: ȿɞɘˊɧɜ, ˊɟɞɠ Űɞɜ ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɞɡ 

ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ ɇɛɐɛŬŰɞɠ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɏɢɤ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ əŬɘ Ůɔɩ Ůŭɩ Űɞ ô93. ȿɞɘˊɧɜ, 

əɎɜŬŰŮ ɛɑŬ ɤɟŬɑŬ ŬɜŬŭɟɞɛɐ Ŭˊɧ Űɞɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ ůŰɞɜ ůɨɛɓɞɡɚɞ, ˊŮɟɎůŬŰŮ 

Ůˊɑ ŰɟɞɢɎŭɖɜ Űɞɡɠ ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ŮɑɢŬɜ əŬɘ ɛŮɔɎɚɖ ˊɞɟŮɑŬ əŬɘ 

ɝŬɜŬɐɟɗŬɛŮ ůŰɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ. ɇɞɜ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ Űɞɜ ˊɟɧɚŬɓŬ Ůɔɩ ɤɠ 

ɛŬɗɐŰɟɘŬ, ŮɑɜŬɘ ůŰɖ ɛŬɗɖŰɘəɐ ɛɞɡ ŮɛˊŮɘɟɑŬ əŬɘ ɗɡɛɎɛŬɘ Űɞɜ ŰɟŮɛɎɛŮɜɞ 

ŭɎůəŬɚɧ ɛɞɡ, ŰɩɟŬ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜɤ Űɞɜ ɚɧɔɞ. Ⱥ́ ɑůɖɠ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɞůɡɜŮɜɜɧɖůɖ 

ˊɞɡ ɡˊɐɟɢŮ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɖ ɖɛɏɟŬ, Ŭɨɟɘɞ ɗŬ ôɟɗŮɘ ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ, 

əŬɜɞɜɑůŰŮ.  
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ɇɩɟŬ, ɧůɞ ŬűɞɟɎ Űɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ, Ŭˊô ɧ,Űɘ əŬŰɎɚŬɓŬ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ˊɞɡ əɎɜŬŰŮ, ŮɎɜ ɡˊɐɟɢŮ ɏɜŬɠ Űɟɧˊɞɠ ɜŬ əŬŰɞɢɡɟɩɜɞɜŰŬɘ ŰŬ 

əɟɘŰɐɟɘŬ ˊɞɡ ŮɑˊŬŰŮ, ŰŬ əɟɘŰɐɟɘŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, ɓɏɓŬɘŬ ŰŬ ˊŮŭɑŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ 

ɏɢɞɡɜ əŬɗɞɟɘůŰŮɑ, ŮɑɜŬɘ 63, əŬɘ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɔɘŬ ɛɏɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ŬɡɗŬɑɟŮŰŬ 

əŬɘ ɗŮɤɟɖŰɘəɎ ůɢɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Ůɨəɞɚɞ ɜŬ ŬˊɞŰɡˊɤɗɞɨɜŮ. ɄɟɩŰɞɜ 

ŬɡŰɧ. ɄɟɩŰɞɜ.   

ȹŮɨŰŮɟɞɜ: ŮɎɜ əŬŰɞɢɡɟɤɜɧŰŬɜ ɧŰɘ ɞɘ ŰɑŰɚɞɘ Űɤɜ Ůˊɑŭɞɝɤɜ 

ůɡɛɓɞɨɚɤɜ ɐŰŬɜ ŬɝɘɧˊɘůŰɞɘ, ŭŮɜ ˊɟɞɏɟɢɞɜŰŬɜ Ŭˊɧ ɔɟŬűŮɑŬ Ůəˊɧɜɖůɖɠ 

ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɩɜ ɐ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɩɜ ŮɟɔŬůɘɩɜ, ŮɎɜ ɐŰŬɜŮ ŮˊɘəŬɘɟɞˊɞɘɖɛɏɜŬ, 

ŭɖɚŬŭɐ ɐŰŬɜ ˊɟɘɜ 30 ɢɟɧɜɘŬ, ŮɎɜ ŮɑɢŬɜŮ ůɡɜɎűŮɘŬ, ɗŮɤɟŮɑŰŮ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ɗŬ ɐŰŬɜ, 

ŭɖɚŬŭɐ, ɗŬ ɐůŬůŰŬɜ ůɨɛűɤɜɞɘ ůŰɞɜ Ŭɝɘɞɚɞɔɘəɧ ɟɧɚɞ Űɤɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ əŬɘ 

ɗŮɤɟŮɑŰŮ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ ɚŮɑˊŮɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ɗŬ əɎɜŮɘ əŬɚɨŰŮɟŬ 

ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ; ȹɖɚŬŭɐ ŮɎɜ ɏɢɞɡɛŮ Űɞɡɠ ůɞɨˊŮɟ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ, ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɏɢɞɡɜŮ 

ɟɧɚɞ ˊɚɏɞɜ, Ŭɝɘɞɚɞɔɞɨɜ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ɛŮ ŬɡŰɧ Űɞɜ Űɟɧˊɞ ɗŬ 

ŭɘŬůűŬɚɘůŰŮɑ ɖ ˊɞɘɧŰɖŰŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ; ȺɚɏɔɢɞɜŰŬɠ Űɞ ɎŰɞɛɞ; 

ɀŮɛɞɜɤɛɏɜŬ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ ɐ Űɖ ŭŬůəɎɚŬ ɐ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ; ȰɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ.  

ȹŮɨŰŮɟɞɜ: Ƀ ɜɡɜ Ɂɧɛɞɠ ˊɟɞɓɚɏˊŮɘ ɧŰɘ ɧŰŬɜ ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ 

Ŭˊɧ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ůŰŬ 63 ˊŮŭɑŬ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜŮ əŬɗɞɟɘůŰŮɑ ŭŮɜ əɟɘɗŮɑ 

ŮˊŬɟəɐɠ, ɗŬ ˊŮɟɎůŮɘ Ŭˊɧ Űɖ ɓɎůŬɜɞ Űɖɠ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖɠ. ȹɖɚŬŭɐ ɖ 

Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ əŬŰŬɚɐɔŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ ŰɘɛɤɟɑŬ, ɏɜŬ ůŰɑɔɛŬ ɔɘŬ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ, 

ɧŰɘ ŭɘəŬɘɞɨɜŰŬɘ, ŭɖɚŬŭɐ, ŬɡŰɞɑ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɚɞɑ, ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰŮɑ ɛɖ ŮˊŬɟəŮɑɠ.  

ɁɞɛɑɕŮŰŮ ɧŰɘ ŬɡŰɧé əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ŮɑɜŬɘ Ŭɜ ŮɝŬˊɚɤɗŮɑ ɧɚɖ 

ŬɡŰɐ ɖ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ, ŰŮɚɘəɎ ɞɘ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ, ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ ŰɩɟŬ ŭŮɜ ɗŬ əɎɜɞɡɜ 

ŰɑˊɞŰŬ Ɏɚɚɞ ˊŬɟɎ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɞɨɜ. ȯɟŬ ɞ ŮˊɘɛɞɟűɤŰɘəɧɠ Űɞɡɠ ɟɧɚɞɠ ŭŮɜ ɗŬ 

ɡűɑůŰŬŰŬɘ. ȾŬɘ ŰŮɚɘəɎ ɖ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ ɗŬ əŬŰŬɚɐɔŮɘ ɤɠ ɛɑŬ ɗŮɟŬˊŮɑŬ ɔɘŬ Űɞɜ 

ŬɜŮˊŬɟəɐ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ. ȹŮɜ ɗŮɤɟŮɑŰŮ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ ůŰɟɏɓɚɤůɖ Űɖɠ 

Ůˊɘɛɧɟűɤůɖɠ; 

ȾŬɘ ɏɜŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ. ȷɜŬűɏɟŬŰŮ əŬɘ Űɖɜ ŬɜŬɔəŬɘɧŰɖŰŬ ɔɘŬ ɛɑŬ 

Ⱥɗɜɘəɐ Ɇɢɞɚɐ ɆŰŮɚŮɢɩɜ. ɁɞɛɑɕŮŰŮ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ; 

ɀɘŬ Ⱥɗɜɘəɐ Ɇɢɞɚɐ ɆŰŮɚŮɢɩɜ Ŭˊɧ ɧˊɞɡ ɗŬ ɓɔŬɑɜɞɡɜ əŬɘ ɞɘ ůɞɨˊŮɟ ɞɡɎɞɡ 

ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ;  
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ȾŬɘ Űɏɚɞɠ ɔɘŬ Űɞ ɗɏɛŬ Űɞɡ ŭɘɞɟɘůɛɞɨ, ŮˊŮɘŭɐ ŰɏɗɖəŮ Ŭˊɧ ɛɑŬ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞ, ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ, ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ˊɟɞůɤˊɘəɎ ŭŮɜ ˊɟɧɚŬɓŬ Űɖɜ 

ŮˊŮŰɖɟɑŭŬ, ŭɘɞɟɘůŰɐəŬɛŮ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɞɜ ɔɟŬˊŰɧ ŭɘŬɔɤɜɘůɛɧ Űɞɡ ȷɆȺɄ, ŰɩɟŬ 

ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ ŬɜɞɘɢŰɧ, ɏɜŬ ůɨůŰɖɛŬ ˊɟɘɛɞŭɧŰɖůɖɠ, ˊɟɞůɧɜŰɤɜ ɧˊɤɠ ɚɏɔŮŰŬɘ, 

ɗŬ ɐɗŮɚŬ Űɖ ɔɜɩɛɖ ůŬɠ ɔɘŬ Űɞ ˊɞɘɞɜ ɗŮɤɟŮɑŰŮ Űɞɜ əŬŰŬɚɚɖɚɧŰŮɟɞ Űɟɧˊɞ ɔɘŬ 

ɜŬ ɛˊɞɟɏůŮɘ əɎˊɞɘɞɠ, ɏɜŬɠ ɜɏɞɠ ɐ ɜɏŬ ɜŬ ŭɞɡɚɏɣɞɡɜ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȷɡŰɎ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. ȼ əŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ əŬɘ 

ɛŮŰɎ ɖ ɄɟɧŮŭɟɞɠ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ ɔɘŬ Űɞɜ ɚɧɔɞ. ŪŬ ɐɗŮɚŬ ůŬűɏůŰŬŰŬ ɜŬ ˊɤ 

ɧŰɘ ŮɡŰɡɢɩɠ ˊɞɡ əɚŮɑɜɞɡɜ űɏŰɞɠ 50 ɢɟɧɜɘŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ŬˊɞəŬŰɎůŰŬůɖ Űɖɠ 

ŭɖɛɞəɟŬŰɑŬɠ ůŰɖ ɢɩɟŬ. Ⱥˊɑůɖɠ, ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ůɡɔɢŬɟɩ Űɞɜ ȾŬɗɖɔɖŰɐ ɛɞɡ, Űɞɜ 

ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, ɔɘŬ Űɖ ůɖɛŮɟɘɜɐ Ůɘůɐɔɖůɖ.  

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɗɏůɤ ˊɞɚɚɎ ɗɏɛŬŰŬ, ˊɟɤŰɑůŰɤɠ ɗŬ ˊɤ ŮˊŮɘŭɐ 

ɧˊɤɠ ŮɑˊŮ ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ūŬůűŬɚɐɠ Ůŭɩ ŬəɞɨɔɞɜŰŬɘ əŬɘ əŬŰŬɔɟɎűɞɜŰŬɘ, 

ˊɟɞɠ Űɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ əɞɛɛɎŰɘ, ɛɖɜ ˊɟɞůˊŬɗɐůŮŰŮ ɜŬ ɢɤɟɑůŮŰŮ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ 

əŬɘ ŬɝɘɞɚɞɔɞɨɛŮɜɞɡɠ. ɄŬɟŬəŬɚɩ. ȺɑɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ - ɛŬ ɧɚɞɘ ůŰɞ ɑŭɘɞ ɛŮŰŮɟɑɕɘ. 

ȺɑɜŬɘ ɔɘŬŰɑ ŬəɞɨůŰɖəŮ, ɔɘô ŬɡŰɧ Űɞ əŬŰŬɗɏŰɤ. ɀɖɜ ɢɤɟɘůŰɞɨɛŮ ɞɘ ɑŭɘɞɘ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ. ɀɖɜ Űɞ əɎɜɞɡɛŮ ŬɡŰɧ. ȾŬɘ ůŬɠ Űɞ ɚɏɤ, ɗŬ ɛɞɡ ŮˊɘŰɟɏɣŮŰŮ 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ, ɛˊɞɟŮɑŰŮ ɜŬ ɕɖŰɐůŮŰŮ Űɞɜ ɚɧɔɞ, ůŬɠ Űɞ ɚɏɤ ɔɘŬŰɑ ɏɢɤ ɡˊɎɟɝŮɘ 

Ŭˊɧ Űɞ ô93 ůɡɜŭɘəŬɚɑůŰɟɘŬ ůŰɞɜ əɚɎŭɞ Űɖɠ ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬɠ əŬɘ ɏɢɞɡɛŮ ŭɩůŮɘ 

ˊɞɚɚɞɨɠ ŬɔɩɜŮɠ. ɀɖɜ Űɞ ŮˊɘŰɟɏɣŮŰŮ. ɀˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ŭɘɎɚɞɔɞ ɛŮŰŬɝɨ 

ɛŬɠ. ȷɡŰɧɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ˊɞɚɘŰɘůɛɧɠ, ŬɡŰɧɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ˊŬɘŭŬɔɤɔɧɠ. ɀˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ Űɞ 

əɎɜɞɡɛŮ. ɀˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ŭɘɎɚɞɔɞ ɧˊɞŰŮ ɗɏɚŮŰŮ, ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ. ȳˊɞŰŮ 

ɗɏɚŮŰŮ, ɧˊɤɠ ɗɏɚŮŰŮ. ȺɑɛŬɘ ɛŬɕɑ ůŬɠ.  

Ⱥˊɑůɖɠ ɗŬ ˊɤ, ɧŰŬɜ ˊɏɟŬůŬ Űɖ ůɡɜɏɜŰŮɡɝɖ, Űɖɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 

ůɡɜɏɜŰŮɡɝɖ ɔɘŬ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ȹŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬɠ, ɛɞɡ ɏɗŮůŮ əɎˊɞɘɞɠ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧɠ Űɞ ŮɟɩŰɖɛŬ: ˊɩɠ Űɞ ˊɟɩŰɞ ɛɞɡ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ 

ˊɟɘɜ 30 ɢɟɧɜɘŬ ŭŮɜ ɗŮɤɟŮɑŰŬɘ ˊŬɚɘɧ əŬɘ Űɘ Űɞ əɎɜɤ Ůɔɩ ŬɡŰɧ. ɀɖɜ Űɞ ɗɏůɞɡɛŮ 

əŬɘ ŬɡŰɧ, ə. ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ŭɘɧŰɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɟɢɑůɞɡɛŮ əŬɘ ɜŬ ˊŬɚŮɨɞɡɛŮ Űɘ ŮɑɜŬɘ 

ˊŬɚɘɧ ɜŬ Űɞ ˊŮŰɎɝɞɡɛŮ, Űɘ ŭŮɜ əɎɜŮɘ, ɓŮɓŬɑɤɠ əŬɘ ɛŬɠ ɏŭɤůŮ ˊɞɚɚɎ ˊɟɎɔɛŬŰŬ 

Űɞ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ ɐ Űɞ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ. ɄɟɤŰɑůŰɤɠ ɛŬɠ ɏɛŬɗŮ ˊɩɠ ɜŬ 

ůəŮűŰɧɛŬůŰŮ, ˊɩɠ ɜŬ ŮɟŮɡɜɞɨɛŮ, ˊɩɠ ɜŬ ŭɘŮɟŮɡɜɞɨɛŮ.  
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ȸŮɓŬɑɤɠ əŬɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɝɏɟɤ ˊɞɘɞɠ ŬɝɘɞɚɞɔŮɑ, ŭŮɜ ɛô ŬɟɏůŮɘ ɖ 

ɚɏɝɖ, ˊɞɘɞɠ ŬˊɞŰɘɛɎ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, ˊɟɞůɤˊɘəɎ ŬɚɚɎ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŮɑɛŬɘ əŬɘ ůŬɜ 

ˊŮɟɘűŮɟŮɘŬəɐ ŭɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ, ɖ Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ əŬɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɤ Űɞ Űɘ, Űɞ ˊɩɠ 

əŬɘ Űɞ ɔɘŬŰɑ. ɇɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ ŬˊɞŰɘɛɖɗŮɑ, ˊɩɠ əŬɘ ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ Űɞ əɎɜɤ; 

Ʉɞɨ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɎɤ; ȷɡŰɧ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, Űɞ əɎɜɞɡɛŮ əɎɗŮ ɛɏɟŬ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɛŬɠ. 

ɇɞ əɎɜɞɡɛŮ ɛŮ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɛŬɠ. ũɘŬŰɑ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ űɞɓɖɗɞɨɛŮ; ȷɡŰɧ Űɞ 

űɎɜŰŬůɛŬ Űɞɡ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐ ɗŬ ůɡɛűɤɜɐůɤ ɏɢŮɘ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ. ȾŬɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

Űɞ ŬűɐůɞɡɛŮ ˊɑůɤ ɛŬɠ. ȾŬɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɓɟɞɨɛŮ Űɞ Űɘ ˊɎɛŮ, ˊɞɨ ˊɎɛŮ. 

ɄɟɤŰɑůŰɤɠ ɔɘŬŰɑ ŮɛŮɑɠ ɞɘ ɑŭɘɞɘ ɗŮɤɟɩ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɡŰɞɓŮɚŰɘɤɜɧɛŬůŰŮ. ũɘŬŰɑ 

Űɞ əɎɜɞɡɛŮ ɛŮ Űɞɜ ŮŬɡŰɧ ɛŬɠ əɎɗŮ ɢɟɧɜɞ, əɎɗŮ ɛɏɟŬ, əɎɗŮ ɩɟŬ. Ʉɞɨ ɗŬ ˊɎɛŮ; 

Ʉɞɘɞ ůŰɧɢɞ; ɀɏɢɟɘ ˊɞɨ ɗŬ ˊɎɛŮ; ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ.  

ŪŬ ˊɤ, Ůˊɑůɖɠ, ɧŰɘ ŭŮɜ ɝɏɟɤ əŬŰɎ ˊɧůɞɜ ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ŮəŮɑ 

əɎŰɤ ůŰɖɜ ȷɗɐɜŬ ŮɑˊŬɜ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŮɑˊŬɜ, ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ, ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɖɗɞɨɜ əŬɘ 

ŬɡŰɞɑ ɔɘô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬɜ, ŬɚɚɎ ůŰɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬ, ɗŬ ˊɤ ɧŰɘ ɞɘ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ Ŭˊô ɧ,Űɘ Ůɔɩ ˊɟɞůɚŬɛɓɎɜɤ, ŭɞɡɚŮɨɞɡɜ ˊɞɚɨ əŬɚɎ, ɢɏɟɘ ɛŮ ɢɏɟɘ, 

ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ.  

ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ ɛɞɡ, ɜŬɘ, ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ Űɞ əɎɜɞɡɜ ɔɘŬŰɑ ɐŰŬɜ ɞɘ 

ɜŮɞŭɘɞɟɘɕɧɛŮɜɞɘ ˊɞɡ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɖɗɞɨɜ ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ ɔɘŬ ɜŬ ˊŮɟɎůɞɡɜ 

ůŰɖ ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖ, ŬɡŰɧ ɐŰŬɜ Űɞ ɛɧɜɞ ɗŮɤɟɩ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɏűŮɟŮ ůŮ ŭɨůəɞɚŮɠ 

ůɡɜɗɐəŮɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ, Ůɔɩ ɗŬ ɏɚŮɔŬ ɧɛɤɠ ɧŰɘ əŬɚɎ ɗŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ əɎɜɤ ɤɠ 

ˊɟɧŰŬůɖ ůŰɘɠ ŭɨɞ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ, ɏɜŬ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ŭŮɜ ɛô ŬɟɏůŮɘ ɜŬ ɛɘɚɩ ɔɘŬ 

Ɏɚɚɞɡɠ ɢɤɟɑɠ Űɞɡɠ Ɏɚɚɞɡɠ. ŪŬ ɐɗŮɚŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ɜŬ ɏɢɤ Űɖɜ Ɏˊɞɣɖ Űɤɜ 

ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ ɛɞɡ, ɔɘŬŰɑ ŮɝŬəɞɚɞɡɗɞɨɜ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, Űɞ ɧŰɘ ɏɢɤ ɓɟŮɗŮɑ 

ŮəŮɑ ˊɞɡ ŮɑɛŬɘ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŭŮɜ ůɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ɏɢɤ ŬˊɞˊɞɘɖɗŮɑ Űɞ ɟɧɚɞ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ, Űɞ ɟɧɚɞ Űɞɡ ɛɏɜŰɞɟŬ, ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɝɏɟɤ Űɘ ɔɑɜŮŰŬɘ, ˊɩɠ ɔɑɜŮŰŬɘ, 

ˊɞɘŮɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ˊɟɞůɚŬɛɓɎɜɞɡůŮɠ əŬɘ ˊɞɘŬ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ůɡɜŬɘůɗɐɛŬŰŬ. ɇɧůɞ Űɤɜ 

ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ ůɡɛɓɞɨɚɤɜ, ɗŬ ˊɤ ˊŬɟŮɛˊɘˊŰɧɜŰɤɠ ɧŰɘ Űɞ 1995 - ô96 Ůɔɩ 

ɕɐŰɖůŬ Ŭˊɧ ůɡɜɎŭŮɚűɞ ůɨɛɓɞɡɚɞ əŬɘ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ Űɖɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ, Űɞɜ 

ȹɖɛɐŰɟɖ Űɞɜ ȷɔɔŮɚɑŭɖ, Űɞɜ űɡůɘəɧ, ɜŬ ɛˊŮɘ ɛɏůŬ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ ɛɞɡ əŬɘ ɜŬ ŭŮɘ 

ˊɩɠ ŭɘŭɎůəɤ, ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ˊŬŰɞɨůŬ ɔŮɟɎ. ȾŬɘ ɐɝŮɟŬ. ȾŬɘ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɛˊŮɘ əŬɘ ɜŬ 

ɛɞɡ ˊŮɘ.  

(ȹɘŬɚɞɔɘəɏɠ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ) 

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɆɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ůŬɠ ˊŬɟŬəŬɚɩ, ɜŬ ɛɖɜ 

ŭɘŬəɧˊŰɞɡɛŮ, ɜŬ ɞɚɞəɚɖɟɩůŮɘ.  
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ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȺɑɜŬɘ ˊɟɞůɓɚɖŰɘəɐ ɧɛɤɠ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȺɑɛŬɘ ˊɟɞůɓɚɖŰɘəɐ; ɆŬɠ ˊɟɞůɏɓŬɚŬ;  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɆŬɠ ˊŬɟŬəŬɚɩ ˊɞɚɨ, ůŬɠ ˊŬɟŬəŬɚɩ 

ˊɞɚɨ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȺɛŮɑɠ ŭŮɜ ˊŬŰɎɛŮ ɔŮɟɎ;  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ɄɎɟŬ ˊɞɚɨ ɔŮɟɎ ˊŬŰɎŰŮ. Ⱥɔɩ ŭŮɜ ŮɑˊŬ ɧŰɘ ŭŮɜ ˊŬŰɎŰŮ ŮůŮɑɠ, 

ŮɑˊŬ ɔɘŬŰɑ ˊŬŰɞɨůŬ Ůɔɩ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɁŬ ɞɚɞəɚɖɟɩůŮɘ ɖ əŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ, ůŬɠ 

ˊŬɟŬəŬɚɩ ˊɞɚɨ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȹŮɜ ůŬɠ ŮɑˊŬ ɧŰɘ ŭŮɜ ˊŬŰɎŰŮ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȾɡɟɑŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ, ɞɚɞəɚɖɟɩůŰŮ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȺɑˊŬŰŮ ɔɘŬ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ əŬɘ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ɆɞɓŬɟɎ;  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȸŮɓŬɑɤɠ Űɞ ŮɑˊŬŰŮ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɖ ŭɘəɐ ůŬɠ Ɏˊɞɣɖ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȾɡɟɑŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ, ɞɚɞəɚɖɟɩůŰŮ, ůŬɠ 

ˊŬɟŬəŬɚɩ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȼ ŭɘəɐ ůŬɠ Ɏˊɞɣɖ. ɆɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ, ŮɑɜŬɘ ɖ ŭɘəɐ ůŬɠ Ɏˊɞɣɖ. 

ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ůŬɠ. ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ. ɆŬűɏůŰŬŰŬ. ūɡůɘəɎ. ɀŮ 

ɧɚɞ Űɞ ůŮɓŬůɛɧ ɚɏɤ əŬɘ Ůɔɩ űɡůɘəɎ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ɗŬ ɏɚŮɔŬ ɚɞɘˊɧɜ ɧŰɘ ɜŬɘ, ɧŰɘ ɗɏɚɞɡɛŮ ɜŬ ɝɏɟɞɡɛŮ ˊɞɘɞɠ, 

Űɘ əŬɘ ɔɘŬŰɑ. Ʉɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧɠ ˊɞɡ ɗŬ ôɟɗŮɘ ɜŬ ŬˊɞŰɘɛɐůŮɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɎɜɞɡɛŮ, 

ůŮ Űɘ ɗŬ ɛŬɠ ŬˊɞŰɘɛɐůŮɘ, ˊɩɠ əŬɘ ɔɘŬŰɑ. ɆŮ ɏɜŬ ɓŮɓŬɑɤɠ əŬɘ əɎɜɤ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɛŮ Űɖɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬé  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɁŬ ɞɚɞəɚɖɟɩůŮɘ, ůŬɠ ˊŬɟŬəŬɚɩ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȺɑˊŬ ɧŰɘ ŮɑɛŬɘ Ůŭɩ ɤɠ ɗŮůɛɧɠ ˊɟɤŰɑůŰɤɠ. ȹŮɡŰŮɟŮɡɧɜŰɤɠ əŬɘ 

ɢɤɟɑɠ ɜŬ Ŭˊɞˊɞɘɖɗɩ əŬɘ ɏɢɤ ˊŮɘ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ, ɛŮ ůɡɔɢɤɟŮɑɠ, ɄɟɧŮŭɟŮ, ɧŰɘ 

ɤɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ŮɜŭɨɞɛŬɘ Űɞ ɏɜŭɡɛŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬɘ ŮəŭɨɞɛŬɘ ŬɡŰɞɨ 

ɧŰŬɜ ɗŬ ˊŮɗɎɜɤ. ɀɏɢɟɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɛɞɡ, ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ ˊɞɘɞɠ Űɞ 

ŮɑˊŮ.  
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ɆɈɁȺȹɅɃɆ: (ɄŬɟɏɛɓŬůɖ ŮəŰɧɠ ɛɘəɟɞűɩɜɞɡ) ȷɡŰɧ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɔɑɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ 

Űɖ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ əŬɘ Űɖɜ ɄɃȺȹé  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: Ɇɡɛűɤɜɩ, ůɡɛűɤɜɩ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȾŬɘ ɏɢŮɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŮɠ ɗɏůŮɘɠ ɔɨɟɤ Ŭˊɧ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬé   

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: Ɇɡɛűɤɜɩ. Ɇɡɛűɤɜɩ. ȹŮɜ Ŭəɞɨɜ ɎɚɚŮɠ ɗɏůŮɘɠ; ȹŮɜ Ŭəɞɨɜ 

ɎɚɚŮɠ ɗɏůŮɘɠ; ȹŮɜ ŬəɞɨɔŮŰŬɘ;  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɀɑŬ ˊŬɟɎəɚɖůɖ. ɀɑŬ ˊŬɟɎəɚɖůɖ. ɀɑŬ 

ˊŬɟɎəɚɖůɖ. ɁŬ ůŰŬɛŬŰɐůŮɘ ɞ ŭɘɎɚɞɔɞɠ, ŮɑɜŬɘ ɗŮɛɘŰɐ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɖɠ 

ˊŬɟɞɨůŬɠ űɎůɖɠ, ɜŬ ɞɚɞəɚɖɟɩůŮŰŮ Űɖɜ ŮɟɩŰɖůɐ ůŬɠ əŬɘ ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůŮɘ ɞ ə. 

ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ.  

ɀ. ȾɃɆɀȽȹɃɈ: ȿɞɘˊɧɜ, ůŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ Űɖ ŭɘŬəɞˊɐ. ɁŬ ŮɑůŰŮ əŬɚɎ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȰɢŮɘ ɕɖŰɐůŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ ɜɞɛɑɕɤ ɖ ɀɨɟɘŬ 

əŬɘ ɞ ũɘɩɟɔɞɠ.  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȷɟɢɘəɎ ɜŬ ůŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɤ, ə. 

ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, ɔɘŬ Űɖɜ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɐ ůŬɠ, ɔɘŬ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɐ ůŬɠ. ɄɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɞɨɛŮ 

ɧŰɘ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬɘ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ 

ŬˊɞŰŮɚŮɑ Ŭˊɧ ɛɧɜɞ Űɞɡ ɛɘŬ ɗŮɛŬŰɘəɐ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ɜŬ ůəŮűŰɞɨɛŮ əŬɘ 

Űɞ ŮɜŭŮɢɧɛŮɜɞ ɜŬ ɛŬɠ ŬˊŬůɢɞɚɐůŮɘ ůŮ ɏɜŬ Ɏɚɚɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ.  

ɆɡɜŮɢɑɕɞɜŰŬɠ əŬɘ ˊŬŰɩɜŰŬɠ ˊɎɜɤ ůŰɖɜ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ Űɞɡ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɡ Űɞɡ ȷˊɞůŰɧɚɞɡ Űɞɡ ɆəɞɡɟɞɡˊɎŰɖ, Űɞɡ ȷɜŰɘˊɟɞɏŭɟɞɡ Űɖɠ ɄɃȺȹ, 

ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɏŰůɘ ɚɑɔɞ ɜŬ ɝŮəŬɗŬɟɑůɤ, ɜŬ ɝŮəŬɗŬɟɑůɤ (;), ɜŬ əɎɜɤ ɏŰůɘ, ɜŬ 

ˊɚŬɘůɘɩůɤ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůŮ ɧ,Űɘ 

ŬűɞɟɎ ůŰɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ.  

ȾŬŰŬɟɢɐɜ ŮɛŮɑɠ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬ ůɨůŰɖɛŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɏɢŮɘ 

Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɗŮůɛɞɗŮŰɖɗŮɑ Űɞ 1976. ȯɟŬ ɛɘɚɞɨɛŮ ɔɘŬ ɏɜŬ ůɨůŰɖɛŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ 

Űɞ ɞˊɞɑɞ ůŬűɩɠ ɡˊɎɟɢŮɘ, əŬŰŬɔɟɎűŮŰŬɘ, ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜŮŰŬɘ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ 

ɖ ŬɜɎɔəɖ ɜŬ ŮəůɡɔɢɟɞɜɘůŰŮɑ. ȸŮɓŬɑɤɠ ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ ůŰɞ ŭɘəɧ ɛŬɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɐ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ůɡɜŭɏŮŰŬɘ əŬɘ əɟŬŰŮɑůŰŮ Űɞ ŬɡŰɧ ɛŮ ɗɏɛŬŰŬ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɝɘɞɚɞɔŮɑůŬɘ 

əŬɘ ɔɘŬ ɜŬ ɛɞɜɘɛɞˊɞɘɖɗŮɑɠ əŬɘ ɛŮŰɎ ůŰŬŭɘŬəɎ ɔɘŬ ɗɏůɖ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ, ɓɞɖɗɞɨ, ɜŬ 

ɔɑɜŮɘɠ ɓɞɖɗɧɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐ, ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ, ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ əɚˊ.  
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ȺəŮɑɜɞ ɏŰůɘ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɛŮ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ 

ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɤɠ Ɏɔɢɞɠ. ɁŬɘ, ůŬűɩɠ ŰŬ ˊɟɩŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ůŰŬ ɞˊɞɑŬ 

ŭɘɞɟɘɕɧɛŬůŰŮ ˊɟɞűŬɜɩɠ ɧŰŬɜ ɏɟɗŮɘ ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ ˊɟɞəŬɚŮɑ ɏɜŬ 

Ɏɔɢɞɠ, ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ɧŰŬɜ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɛŮ Űɖ ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖ Űɞɡ ɏəŰŬəŰɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ, Űɞɡ ɏəŰŬəŰɞɡ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡ, ůŰŬŭɘŬəɎ ɧɛɤɠ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŰŬɡŰɑɕŮŰŬɘ ɛŮ ɛɘŬ ɛŬŰŬɑɤůɖ, ɏɜŬ ŬɑůɗɖɛŬ ɛŬŰŬɑɤůɖɠ. ȹɖɚŬŭɐ 

ɏɟɢŮŰŬɘ ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ, ŬɝɘɞɚɞɔŮɑ, ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜŮɘ Űɖɜ ɑŭɘŬ ɓŬɗɛɞɚɞɔɑŬ əŬɘ 

ɝɏɟŮɘɠ Ůə Űɤɜ ˊɟŬɔɛɎŰɤɜ əŬɘ Ŭˊɧ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ɧŰɘ əŬɘ ɞˊɞɘŬŭɐˊɞŰŮ 

ɓŬɗɛɞɚɞɔɑŬ əŬɘ Ŭɜ ůɞɡ ɓɎɚŮɘ Űɞ ɗɏɛŬ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŰŬ ŮˊɧɛŮɜɎ 

ůɞɡ ɓɐɛŬŰŬ, ɔɘŬŰɑ Ŭəɟɘɓɩɠ ɞɘ ɞɟɔŬɜɘəɏɠ ɗɏůŮɘɠ ˊɞɡ Ŭűɞɟɞɨɜ ůŰɖɜ ˊɟɞŬɔɤɔɐ 

ŮɑɜŬɘ ŰɧůŮɠ, ŮɑɜŬɘ ɐŭɖ, ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɐŭɖ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ŮəŮɑ, ɎɟŬ ŭŮɜ ɏɢŮɘɠ 

ˊɘɗŬɜɧŰɖŰŮɠ ɐ ˊɞɚɚɏɠ ˊɘɗŬɜɧŰɖŰŮɠ ɔɘŬ ˊɟɞŬɔɤɔɐ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ Űɞ 

ŬɑůɗɖɛŬ Űɖɠ ɛŬŰŬɑɤůɖɠ.  

ɇŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ɛˊɐəŬɛŮ, ɧɢɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ, ɛˊɞɟɩ 

ɜŬ ˊɤ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ŭɨɞ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ, ɖ ɄɃȺȹ ɛˊɐəŮ ůŮ ɛɘŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŭɘŬɚɧɔɞɡ 

ɛŮ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, Ŭəɟɘɓɩɠ ɔɘŬ ɜŬ ŮəůɡɔɢɟɞɜɘůŰŮɑ Űɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ 

ůɨůŰɖɛŬ, əŬɘ ůŬűɩɠ ɜŬ ɛɖɜ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑŰŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ɛŬŰŬɑɤůɖ əŬɘ Űɞ Ɏɚɚɞ Űɞ 

ůɖɛŮɑɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ Ůə ˊŬɟŬŭɟɞɛɐɠ ŭŮɜ ɏɢɤ ŬɜŬűɏɟŮɘ əŬɘ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ Űɞ ɧŰɘ ɧɚŬ 

ŮɑɜŬɘ ɘůɞˊŮŭɤɛɏɜŬ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɝɘɞɚɞɔŮɑŰŬɘ ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ əŬɘ ɛŮŰɎ Űɘ; ɇɑˊɞŰŬ.  

ɄŬɟɧɚŬ ŬɡŰɎ, əɡɟɑɤɠ ɔɘŬŰɑ ɞ Ůəůɡɔɢɟɞɜɘůɛɧɠ Űɞɡ ɡűɘůŰɎɛŮɜɞɡ 

ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ əŬɘ ɛŮ əɎˊɞɘɞ əɧůŰɞɠ, ɞ ŭɘɎɚɞɔɞɠ ˊŬɟŬɛɏɜŮɘ ŮəŮɑ. ɇɞɡɠ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑɞɡɠ ɛɐɜŮɠ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɛŮ Űɖ ɜɏŬ ˊɞɚɘŰɘəɐ ɖɔŮůɑŬ Űɞɡ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ 

ɄŬɘŭŮɑŬɠ ɛˊɐəŬɛŮ ɏŰůɘ ůŮ ɛɘŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɜŬ ůɡɕɖŰɐůɞɡɛŮ ɏŰůɘ Ŭəɟɞɗɘɔɩɠ Űɞ 

ɗɏɛŬ, ɧɢɘ, ŭŮɜ ɛˊɐəŬɛŮ ɏŰůɘ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ, ůŬűɩɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɡɜŭŮɗŮɑ ɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬɘ ɛŮ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ 

ɏɟɔɞɡ, Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, ɛŮ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ ɧɢɘ Űɖɠ ɚɞɔɞŭɞůɑŬɠ, ŬɚɚɎ ůŰɖ 

űɘɚɞůɞűɑŬ Űɖɠ ŬɡŰɞŬɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ Űɖɠ ɓŮɚŰɑɤůɖɠ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, ɏɢŮɘ 

ɗŮůɛɞɗŮŰɖɗŮɑ əɎŰɘ ůô ŬɡŰɧ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ ɐ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ, ɓŮɓŬɑɤɠ ɛɘŬ ˊɟŬəŰɘəɐ ɖ 

ɞˊɞɑŬ ɏŰůɘ əɘ Ŭɚɚɘɩɠ ůɡɜɏɓŬɘɜŮ ŬɚɚɎ ůɑɔɞɡɟŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ ˊɞɚɚɎ ůŮ ŬɡŰɧ 

Űɞ ůɖɛŮɑɞ, ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ɔɘŬŰɑ ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɓɘɩɜŮŰŬɘ ɤɠ ɛŬŰŬɑɤůɖ.  

ɆŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɗɏɚɤ ɜŬ əŬŰŬɚɐɝɤ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ŮɟɩŰɖɛŬ ˊɟɞɠ Űɞɜ ə. 

ȾŬɟŬűɨɚɚɖ ŮɑɜŬɘ, Ůɔɩ ɗŬ ɏəŬɜŬ ˊɘɞ ɔŮɜɘəɧ Űɞ ŮɟɩŰɖɛŬ, ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ 

ˊɟɞůˊɎɗɖůŬɜ ɜŬ ɓɎɚɞɡɜ əɎˊɞɘŮɠ ˊŬɟŬɛɏŰɟɞɡɠ, Ůɔɩ ɗŬ ůŬɠ Űɞ ɡˊɞɓɎɚɚɤ 
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ůŮ ˊɘɞ ɔŮɜɘəɐ ɛɞɟűɐ, ɟɤŰɩɜŰŬɠ ɚɞɘˊɧɜ Űɞ Ůɝɐɠ: ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɞɟűɐ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ 

ɖ ɞˊɞɑŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɟɞůŭɩůŮɘ ɐ ɜŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ ůŰɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ, ůŰɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ Ŭɜ ɜŬɘ ˊɞɘɞɘ 

ˊŬɟɎɛŮŰɟɞɘ ɏŰůɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɚɖűɗɞɨɜ ɡˊɧɣɖ.  

ɂɏɟɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚɖ ŬɚɚɎ ˊŬɟɧɚŬ ŬɡŰɎ ɏɜɘɤůŬ Űɖɜ ŬɜɎɔəɖ ɜŬ 

ůŬɠ Űɞ ɗɏůɤ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɋɟŬɑŬ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ Űɖɜ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞ Űɖ ɀɨɟɘŬ Űɖ ȸŬůɘɚŮɑɞɡ. Ƀ ũɘɩɟɔɞɠ ɞ ɇɟɞɨɚɖɠ əŬɘ ɛŮŰɎ ɏɢŮɘ ɕɖŰɐůŮɘ 

Űɞɜ ɚɧɔɞ ɞ ŪŬɜɎůɖɠ ɞ Ⱦɘəɘɜɐɠ. ũɘɩɟɔɞ. ɁŬ ŬˊŬɜŰɐůŮɘ ɚɑɔɞ ɔɘŬŰɑ ɏɢɞɡɜ 

ɛŬɕŮɡŰŮɑ əŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɞ ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ ɗŬ ɏɢŮɘ ɛɘŬ 

ŭŮɨŰŮɟɖ Ůɘůɐɔɖůɖ ůŰɞ Űɏɚɞɠ ɛŮ ŰɧůŮɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ. ũɘŬ ɛɑŬ ˊɟɧŰŬůɖ ɜŬɘ. ɀɑŬ 

ˊɟɧŰŬůɖ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: Ⱥɔɩ ɛɑŬ ˊɟɧŰŬůɖ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɤ. ȳŰɘ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɑŭɘɞ, ɖ ɑŭɘŬ ɖ ˊɞɚɘŰɘəɐ 

ɖ ɞˊɞɑŬ ŭɘŬɢɤɟɑɕŮɘ, Űɞɡɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ əŬɘ ŰŬ ůŰŮɚɏɢɖ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡɠ 

ɓɔɎɕŮɘ Ŭˊɧ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɩɛŬ əŬɘ Űɞɡɠ ɓɎɕŮɘ ůŮ ɏɜŬ Ɏɚɚɞ ˊɚŬɑůɘɞ, ɏŰůɘ (;) 

əŬɘ ɧŰɘ ɞɘ ɑŭɘɞɘ ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ɏɢɞɡɜ űŰɘɎɝŮɘ ŭɘəɐ Űɞɡɠ Ȱɜɤůɖ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɃȾ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. ɋɟŬɑŬ, ɤɟŬɑŬ. 

ũɘɩɟɔɞ.  

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȿɞɘˊɧɜ, ũɘɩɟɔɞɠ 

ɇɟɞɨɚɖɠ Ŭˊɧ Űɞ ȹɘɞɘəɖŰɘəɧ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ Űɖɠ ȹɃȺ. ȷɜɎɛŮůŬ ůŮ ŭɡɞ Ʉɟɞɏŭɟɞɡɠ 

ɛɘɚɎɤ ɓɏɓŬɘŬ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ůɖɛŬɑɜŮɘ əɎŰɘ ŬɡŰɧ. ȿɞɘˊɧɜ, ɜŬ ˊɤ Űɞ Ůɝɐɠ: ɜɞɛɑɕɤ 

ɧŰɘ ɖ ɘůŰɞɟɘəɐ ŭɘŬŭɟɞɛɐ Űɖɠ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ Űɘɠ 

ŭɟɎůŮɘɠ Űɖɠ ɛɏɢɟɘ ůŰɘɔɛɐɠ ŬˊɞŭŮɘəɜɨŮɘ ɧŰɘ ɧɜŰɤɠ əɎɜɞɡɛŮ ˊɟɎɝɖ ŬɡŰɧ Űɞ 

ɞˊɞɑɞ ɚɑɔɞ ɤɠ ˊɞɚɨ ŬəɞɨůŰɖəŮ Ŭˊɧ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɖ Ůɘůɐɔɖůɖ, ɧɢɘ Ŭˊô Űɖɜ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ Ɏɚɚɞ Űɞ ˊŮɟɘŮɢɧɛŮɜɞ Űɖɠ Ůɘůɐɔɖůɖɠ, ɧŰɘ ŮɜůɤɛŬŰɩɜɞɡɛŮ 

ɐ ŮˊɘŭɘɩəɞɡɛŮ Űɖɜ ŮɜůɤɛɎŰɤůɖ Űɞɡ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɞɨ ɚɧɔɞɡ ůŰɘɠ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɘɠ 

ɛŬɠ.  

ȺˊŮɜŭɨɞɡɛŮ ůô ŬɡŰɧ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ɛŮ Űɖɜ 

ŮˊɑɗŮůɖ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ŭɏɢŮŰŬɘ ɞ əɚɎŭɞɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɚŮɡɟɎ Űɖɠ əɡɓɏɟɜɖůɖɠ Űɧůɞ 

ůŰɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ŬűɞɟɎ ŰŬ ŮɟɔŬůɘŬəɎ ɛŬɠ, ɧůɞ əŬɘ əɡɟɑɤɠ ɜɞɛɑɕɤ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɞ 

ˊŮɟɘŮɢɧɛŮɜɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, Űɞ Űɘ ŭɘŭɎůəɞɡɛŮ, ůŰɞ ˊɩɠ ŭɘŭɎůəɞɡɛŮ əŬɘ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůɐɛŮɟŬ ůɡɕɖŰɎɛŮ ůŰɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɞɡ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ 

ŬˊɞŰŮɚŮɑ Űɖɜ ŮˊɘŰɞɛɐ ɛɑŬɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ɖ ɞˊɞɑŬ ɔɑɜŮŰŬɘ əɡɓŮɟɜɖŰɘəɎ əŬɘ 
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ŮɜŰŮɑɜŮŰŬɘ ɢɟɧɜɞ ɛŮ Űɞ ɢɟɧɜɞ, ɎɟŬ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɞɜɞɛɎɕɞɡɛŮ burnout, ɔɘŬŰɑ ˊŮɟɑ 

ŬɡŰɞɨ ˊɟɧəŮɘŰŬɘ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ˊɩɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɔɘɔŬɜŰɩɜŮŰŬɘ əŬɘ ˊɩɠ ŬɡŰɧ ɏɢŮɘ 

ŬˊɞŰɡˊɤɗŮɑ Ŭˊɧ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ ɢɟɧɜɘŬ ˊɑůɤ 

ůŰɞ ŮɡɟɤˊŬɥəɧ əŬɘ ŭɘŮɗɜɏɠ ŮˊɑˊŮŭɞ.  

ȾŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŬɡŰɧ Űɞ ˊŬɑɟɜɞɡɛŮ Ŭˊɧ ɧɚŮɠ Űɘɠ ˊŬɟɞɡůɑŮɠ ɛŬɠ 

ůŮ ɧɚŬ ŰŬ ŭɟɩɛŮɜŬ ŰŬ ŭɘŮɗɜɐ, ůŮ ŭɘŮɗɜɐ űɧɟɞɡɛ, ůŰɘɠ ŭɟɎůŮɘɠ Űɖɠ Education 

International, ůŰɖɜ ETUCE əɚˊ., ɧˊɞɡ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŬɡŰɧ ˊɞɡ 

ůɐɛŮɟŬ ŮɛŮɑɠ ůɡɕɖŰɎɛŮ ůŮ ŮˊɑˊŮŭɞ ȺɚɚɎŭŬɠ ɜŬ ɏɢŮɘ ɔɑɜŮɘ ɢɟɧɜɘŬ ˊɑůɤ ůŮ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ ɢɩɟŮɠ Űɖɠ Ⱥɡɟɩˊɖɠ əŬɘ ŭɘŮɗɜɩɠ.  

ȯɟŬ Űɞ ɏɜŬ ůŰɞɘɢŮɑɞ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ, ɧŰɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ 

əŬɘɜɞɨɟɔɘɞ. ȹŮɜ ɓɘɩɜŮɘ ɖ ȺɚɚɎŭŬ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ 

ˊɟɤŰɧɔɜɤɟɞ ɐ əŬɘɜɞűŬɜɏɠ. ɈˊɎɟɢŮɘ Ŭɚɚɞɨ. ɈˊɎɟɢɞɡɜ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ, 

ɚɞɘˊɧɜ. ȸɘɩɜɞɡɛŮ ɛɑŬ əŬŰɎůŰŬůɖ ůŰɖɜ ɞˊɞɑŬ Ŭˊɧ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŰŬ 

ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ ŭɘŮɗɜɩɠ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŰŬ ˊɎɟɞɡɛŮ əŬɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ŮɛŮɑɠ ˊɩɠ ɗŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɛŮ Űɞ ˊɞɚɘŰɘəɧ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, űŬɘɜɧɛŮɜɞ, ŭɖɚŬŭɐ Űɞ ˊɞɨ Ŭəɟɘɓɩɠ 

ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ ɞŭɖɔɐůɞɡɜ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ, ˊɞɡ əŬŰɎ Űɖ ŭɘəɐ ɛŬɠ ŬɜɎɚɡůɖ ůŮ 

ŮˊɑˊŮŭɞ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ əŬɘ ɤɠ ɢɩɟɞɠ Űɞ əɎɜɞɡɛŮ, ŬɚɚɎ Űɞ ɚɏɤ ɛŮ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ 

ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ Űɞ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ ɞɘ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŮɠ ˊɞɡ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ŮɑɜŬɘ ɖ 

ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ŮɛˊɞɟŮɡɛŬŰɞˊɞɑɖůɖɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɘŭɘɤŰɘəɞˊɞɑɖůɖɠ. ɆŮ 

ˊŰɡɢɏɠ Űɞɡ, ŭŮɜ ɗŬ ˊɤ əŬɗô ɞɚɞəɚɖɟɑŬ, ŬɚɚɎ ůŮ ˊɞɚɚɏɠ ˊŰɡɢɏɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ.  

ȷɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ ŭɘŮɗɜɐɠ ŰɎůɖ. ȾŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ ɖ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ 

Ůŭɩ əŬɘ ɢɟɧɜɘŬ ŮɑɢŮ əɎɜŮɘ ɛɑŬ ɏɟŮɡɜŬ ɛŮ Űɖɜ Education International ɔɘŬ Űɖɜ 

ɘŭɘɤŰɘəɞˊɞɑɖůɖ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ˊɞɡ ŮɑɛŬůŰŮ ˊŮɟɐűŬɜɞɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ˊɞɡ Űɖɜ 

əɎɜŬɛŮ, ˊɞɡ Űɖɜ əɎɜŬɛŮ ůŮ ɛɘŬ ɢɟɞɜɘəɐ ůɡɔəɡɟɑŬ ˊɞɡ ˊɞɚɘŰɘəɎ ŭŮɜ ɡˊɐɟɢŮ 

ŬɡŰɧ ɤɠ ˊɟɞɞˊŰɘəɐ. ȸɚɏˊŬɛŮ ɧɛɤɠ Űɘ ɔɑɜŮŰŬɘ ŭɘŮɗɜɩɠ. ȰɜŬ.  

ȹŮɨŰŮɟɞɜ. ɇɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɞ ɧŰɘ Űɞ Ŭɜ ɗŬ 

ˊɟɏˊŮɘ ɐ ɧɢɘ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɜɞɛɑɕɤ ŮɑɜŬɘ Ůɘɚɖɛɛɏɜɞ. ɁŬɘ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ɡˊɎɟɢŮɘ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ɇɞ ˊɞɘŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɗɏɛŬ əŬɘ ˊɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ ɞ 

ůŰɧɢɞɠ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ. ȺəŮɑ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɕɖŰɞɨɛŮɜɞ.  

Ⱥɔɩ ɚɞɘˊɧɜ ɗŬ ŮˊŬɜɏɚɗɤ ŰɩɟŬ ˊɟɘɜ Ŭˊɧ ɏɜŬ - ŮɜɎɛɘůɖ ɢɟɧɜɞ, 

ˊɧŰŮ əɎɜŬɛŮ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ůŰɖɜ ɄɎŰɟŬ, ɏɜŬ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɞ ˊɞɡ əɎɜŬɛŮ, ˊɟɘɜ 6 ɛɐɜŮɠ, ɞ ə. ȾɞɡŰɞɨɕɖɠ ɔɘŬ ɧůɞɡɠ Űɞ 
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ŮɑɢŬɜ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɐůŮɘ ŮɑɢŮ ŬɜŬűŮɟɗŮɑ ůŮ ŰɟɑŬ ɛɞɜŰɏɚŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ˊɞɡ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŭɘŮɗɜɩɠ. ɇɞ ɏɜŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ ˊŬɟŬŭɞůɘŬəɧ ŭɘɞɘəɖŰɘəɧ ɛɞɜŰɏɚɞ, Űɞ Ɏɚɚɞ 

ŮɑɜŬɘ Űɞ ŰŮɢɜɞəɟŬŰɘəɧ ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɧ əŬɘ Űɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɧ 

ůɡɛɛŮŰɞɢɘəɧ ɛɞɜŰɏɚɞ. ȳɚɞɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɞɛɜɨɞɡɛŮ ɧŰɘ Űɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ ɛɞɜŰɏɚɞ ŮɑɜŬɘ 

ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ əŬɘ ŭɘŮɗɜɩɠ ɛŮ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ, ŬˊɞŭŮɘəɜɨŮŰŬɘ ɧŰɘ 

ɓŮɚŰɘɩɜŮɘ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ əŬɘ ŭŮɜ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ ɞɨŰŮ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ 

Ɏɔɢɞɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ ůɡɜɘůŰɎ ůŰɞɘɢŮɑɞ ˊɞɘɞŰɘəɐɠ ŬɜŬɓɎɗɛɘůɖɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. ȷɚɚɎ 

ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ɛɞɜŰɏɚɞ ˊɞɡ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŮɝɤŰŮɟɘəɐ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ȹŮɜ ɏɢŮɘ ŮɝɤŰŮɟɘəɐ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ.  

ȹŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ, ɞ ůɨɛɓɞɡɚɞɠ, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ɗŬ 

ɏɟɗŮɘ əŬɘ ɗŬ əɎɜŮɘ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ȺɑɜŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɞɜɞɛɎɕɞɡɛŮ ŮůɤŰŮɟɘəɐ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ɀɑŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɖ ɞˊɞɑŬ əŬŰɎ Űɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ ɞˊŰɘəɐ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ Űɘ 

ŭŮɑɢɜŮɘ; ȹŮɑɢɜŮɘ ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖ Űɞɡ əɟɎŰɞɡɠ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɘ 

ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ əɟɑůɘɛɞ. ɁŬ ŮɛˊɘůŰŮɡŰŮɑ Űɞ əɟɎŰɞɠ Űɞɜ ɑŭɘɞ Űɞɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůô ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɎɜŮɘ. Ɇô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ůˊɞɡŭɎůŮɘ əŬɘ ůŰɞ ɏɟɔɞ Űɞ 

ɞˊɞɑɞ ˊɟɎŰŰŮɘ. Ⱥɔɩ ŭŮɜ ɏɢɤ ŭŮɘ ˊŬɟɏɛɓŬůɖ ůŮ Ɏɚɚɞɡɠ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨɠ ɢɩɟɞɡɠ 

Űɧůɞ ɏɜŰɞɜŬ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ůŰɖɜ ɡɔŮɑŬ. ŪŬ ˊɎŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ůŮ ɏɜŬɜ ɔɘŬŰɟɧ ɜŬ 

Űɞɡ ˊŮɘ ˊɩɠ ɗŬ əɎɜŮɘ Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ; ȺɑɜŬɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ ɜŬ ůɡɕɖŰɎɛŮ ɔɘŬ Űɞ 

ˊɩɠ ɗŬ ɓŮɚŰɘɩůɞɡɛŮ ˊŰɡɢɏɠ Űɖɠ ŭɞɡɚŮɘɎɠ ɛŬɠ ɔɘŬŰɑ ɧɜŰɤɠ Űɞ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ 

ɏɢɞɡɛŮ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ 20 ɐ 30 ɢɟɧɜɘŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŭŮɜ 

ŮˊɘɛɞɟűɩɜɞɜŰŬɘ, ŬɚɚɎ ɧɢɘ ɛŮ ŭɘəɐ Űɞɡɠ Ůɡɗɨɜɖ ɐ ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɜ ɞɘ 

Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ɜŬ ˊɚɖɟɩůɞɡɜ əŬɘ ɜŬ əɎɜɞɡɜŮ ɛɑŬ ɛŮŰŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŬɚɚɎ ŮˊŮɘŭɐ Űɞ 

əɟɎŰɞɠ ŭŮɜ Űɞɡ ŭɑɜŮɘ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɕɐŰɖɛŬ. ȷɚɚɎ ŮɑɜŬɘ ɕɐŰɖɛŬ Űɞ 

ɞˊɞɑɞ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ ůɡɜɞɚɘəɎ Űɞ ˊɩɠ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɘɞɟɗɤɗŮɑ ůŮ ɧ,Űɘ 

ŬűɞɟɎ Űɖɜ əɟŬŰɘəɐ ˊŬɟɏɛɓŬůɖ Ŭˊô Űɖ ůŰɘɔɛɐ ˊɞɡ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ ŭɖɛɧůɘŬ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŭɖɛɧůɘŬ, ɏŰůɘ; ȹŮɜ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ ɏɜŬɜ ɘŭɘɩŰɖ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɏɜŬ ɘŭɘɤŰɘəɧ 

ůɢɞɚŮɑɞ əŬɘ ˊɚɖɟɩɜŮɘ ɔɘŬ ɜŬ ɏɢŮɘ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ɀɘɚɎɛŮ ɔɘŬ Űɞ əɟɎŰɞɠ. Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ŰŮɚɘəɎ, 

ɔɘŬŰɑ ˊɑůɤ Ŭˊô ɧɚŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɞɚɘŰɘəɐ. ȷˊɧ ɧɚŬ, ŰŬ ˊɎɜŰŬ. ȾŬɘ Ŭˊɧ Űɞɜ ɚɧɔɞ 

ɛŬɠ ɛɏɢɟɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɣɖűɑɕŮŰŬɘ ůŰɖ ȸɞɡɚɐ əŬɘ ɛɏɢɟɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůɡɜŬɜŰɎɛŮ 

Ŭˊɏɝɤ. ȺɑɜŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɞɑ ɧɚŬ.  

ȺɑɜŬɘ ɞɘ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ əŬŰŮɡɗɨɜůŮɘɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɏɢɞɡɜ ɏɜŬ 

ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ˊŮɟɘŮɢɧɛŮɜɞ əŬɘ ŬɜŰɑɚɖɣɖ ɛɘŬɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ. ɀɘŬɠ əɞɘɜɤɜɑŬɠ, ɛɘŬɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, Ůɜɧɠ ˊɞɚɑŰɖ əɚˊ. ȹŮɜ ɛˊɞɟɩ ɧɛɤɠ ɜŬ ŭŮɢɗɩ Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ɧŰɘ 



27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ ï 2-4/1/2024 

 151 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ŮˊŮɘŭɐ ɕɞɨɛŮ ůŮ ɛɑŬ əŬˊɘŰŬɚɘůŰɘəɐ əɞɘɜɤɜɑŬ əŬɘ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ 

ɏɢɞɡɛŮ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ŭɡɜɎɛŮɘɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ˊɟɞɤɗɞɨɜ Űɞ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞ ɛɞɜŰɏɚɞ ɐ 

Ůɜ ˊɎůɖ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘ ŮɛűɞɟɞɨɜŰŬɘ ɛɏůŬ Ŭˊô ŬɡŰɐ Űɖ ɚɞɔɘəɐ, ɧŰɘ ŮɛŮɑɠ ɗŬ 

ůɡɕɖŰɎɛŮ ɛɧɜɞɘ ɛŬɠ, ɗŬ ɚɏɛŮ ɧŰɘ ŮɛŮɑɠ ɗɏɚɞɡɛŮ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ, ɎɟŬ ɞŰɘŭɐˊɞŰŮ əŬɘ 

Ŭɜ ˊɎŮɘ ɜŬ ˊŮɟɎůŮɘ Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ˊɚŮɡɟɎ ŮɛŮɑɠ Űɞ ŬɜŬɗŮɛŬŰɑɕɞɡɛŮ əŬɘ 

əɚŮɘɜɧɛŬůŰŮ ůŰɞ əŬɓɞɨəɘ ɛŬɠ. 

ȺɑɜŬɘ ɚɎɗɞɠ ŬɜŰɑɚɖɣɖ. ȷəɧɛŬ əŬɘ ɛɏůŬ ůô ŬɡŰɧ ɚɞɘˊɧɜ Űɞ 

ůɨůŰɖɛŬ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůɞɡɛŮ, əŬŰɎ Űɖ ŭɘəɐ ɛɞɡ 

ŮəŰɑɛɖůɖ, Űɘɠ əɞɘɜɧŰɖŰŮɠ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůɞɡɜ ɤɠ 

ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɎ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ, ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɖɗɞɨɜ ŬəɧɛŬ əŬɘ 

ɛŮɠ ůŰɘɠ ůɢɞɚɘəɏɠ ɛŬɠ ɛɞɜɎŭŮɠ. ȾŬɘ ŬɡŰɎ ɜŬ ɔɘɔŬɜŰɩůɞɡɜ ůɘɔɎ-ůɘɔɎ.  

ȷɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɞ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ɧŰɘ ɜŬɘ, Űɞ 

ůɡɜŭɘəɎŰɞ ŬˊɞŰŮɚŮɑ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ɛɞɟűɤŰɘəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ 

Űɞ ɞˊɞɑɞ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮəˊŬɘŭŮɨŮɘ. ȰɜŬ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ɛŮɠ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ 

əŬɚɚɘŮɟɔɖɗɞɨɜ ŬɜŰɘɚɐɣŮɘɠ, ůəɏɣŮɘɠ, ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɖɗɞɨɜ ŬəɧɛŬ əŬɘ 

ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɜŬ ɛˊɞɡɜ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ŬɡŰɎ, ŬɚɚɎ ŬɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ˊɘůŰɏɣɞɡɛŮ əŬɘ 

ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ Űɞ əŬɚɚɘŮɟɔɐůɞɡɛŮ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɘɠ ŭɘəɏɠ ɛŬɠ ŭɟɎůŮɘɠ. 

Ɂɞɛɑɕɤ ɚɞɘˊɧɜ ɧŰɘ ɖ ˊɞɟŮɑŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ɏɢɞɡɛŮ ɢŬɟɎɝŮɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ 

Ŭəɟɘɓɩɠ ˊɎɜɤ ůô ŬɡŰɐ Űɖɜ ŬɜŰɑɚɖɣɖ, ůô ŬɡŰɐ Űɖ ɚɞɔɘəɐ, ɓɔŬɑɜŮɘ əŬɘ ůô ŬɡŰɧ Űɞ 

Ɇɡɜɏŭɟɘɞ əŬɘ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ ɗŬ ůɡɜŮɢɘůŰŮɑ ɔɘŬŰɑ ŬɡŰɧ ŬˊɞŰŮɚŮɑ ɏɜŬ Ŭˊɧ 

ŰŬ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ Ŭˊô Űɘɠ ŭɡɜŬɛɘəɏɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ Űɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ əɑɜɖɛŬ əŬɘ ɛˊɞɟŮɑ 

ɜŬ ŬɝɘɞˊɞɘɐůŮɘ ůŮ ɓɎɗɞɠ ɢɟɧɜɞɡ.  

ȳɛɤɠ Ůŭɩ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ əŬɘ ɛŮ Űɘɠ ɞˊŰɘəɏɠ ɛŬɠ. ȰɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɛŮ 

Űɞ ˊɩɠ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŮɜŬɟɛɞɜɑůɞɡɛŮ ůŮ ɛɑŬ əŮɜŰɟɘəɐ ɚɞɔɘəɐ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɧ 

ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞ əɡɟɑŬɟɢɞ. ȺɎɜ Űɞ əɡɟɑŬɟɢɞ ɔɘŬ ɛŬɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŰŬ 

ɛɞɟűɤŰɘəɎ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ, ɞ ŭɖɛɧůɘɞɠ ɢŬɟŬəŰɐɟŬɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ 

ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ɗŬ ŮɟɔɎɕŮŰŬɘ ůŮ ɏɜŬ ŬůűŬɚɏɠ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ɛŮ 

ˊɚɐɟɖ ŮɟɔŬůɘŬəɎ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ, ɛŮ ŬůűɎɚŮɘŬ əŬɘ ˊɟɞűŬɜɩɠ ɛŮ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ 

ɜŬ ɕŮɘ əŬɘ ɜŬ ŮˊɘɓɘɩɜŮɘ ŬɝɘɞˊɟŮˊɩɠ, ŮɎɜ ŬɡŰɎ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ ŮˊɑəŮɜŰɟɞ, ŰɧŰŮ 

əɎŰɘ ɏɢɞɡɛŮ ɢɎůŮɘ. ȾɎŰɘ ɏɢɞɡɛŮ ɢɎůŮɘ ůŰɖ ɚɞɔɘəɐ ɛŬɠ əŬɘ ůŰɖɜ ŬɜŰɑɚɖɣɐ ɛŬɠ.   

ȷɜ ŬɡŰɎ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ ŰŬ ɓɎɚɞɡɛŮ ɛˊɟɞůŰɎ ɏɢɤ Űɖɜ 

ˊŮˊɞɑɗɖůɖ əŬɘ Űɖɜ ŮɚˊɑŭŬ ɧŰɘ ɜŬɘ, ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ůɡɜŰɞɜɑůɞɡɛŮ Űɞɜ ɓɖɛŬŰɘůɛɧ 

ɛŬɠ ŮəŮɑ ɛŮ Űɘɠ ŭɘŬűɤɜɑŮɠ ɛŬɠ. ɀŮ Űɘɠ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɏɠ ɞˊŰɘəɏɠ ɛŬɠ. ȾŬɜŮɑɠ ŭŮɜ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŰŬɡŰɑůŮɘ, ɜŬ ŰŬɡŰɘůŰŮɑ ɞ ɏɜŬɠ ɛŮ Űɞɜ Ɏɚɚɞɜ. ȹŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ 
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əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɗŮɛɘŰɧ, ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɚɞɔɘəɧ. ȷɚɚɎ ɜŬ ůɡɛűɤɜɐůɞɡɛŮ ůŰŬ ɛŮɔɎɚŬ ŮˊɑŭɘəŬ. 

ɄɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ŭɖɛɧůɘɞɠ ɢŬɟŬəŰɐɟŬɠ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ŭɖɛɧůɘɞ 

ůɢɞɚŮɑɞ.  

ɇŬ ůɢɞɚŮɑŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɘɞɘəɞɨɜŰŬɘ. ɀŮ əɎˊɞɘɞ Űɟɧˊɞ. ɁŬ ɓɟɞɨɛŮ 

Űɞ ɛɞɜŰɏɚɞ Űɖɠ ŭɘɞɑəɖůɖɠ. Ⱥɔɩ ŭŮɜ ɛˊɞɟɩ ɜŬ ůəŮűŰɩ ɧɛɤɠ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ 

ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ Űɖ ɚɞɔɘəɐ Űɞɡ ŬɜŬɗɏɛŬŰɞɠ əŬɘ Űɖ ɚɞɔɘəɐ ˊɞɡ ŮˊɘəɟŬŰŮɑ ůŮ 

ˊɞɚɚɏɠ ɢɩɟŮɠ Űɖɠ Ⱥɡɟɩˊɖɠ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɛɎɜŬŰɕŮɟ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ, ŮɎɜ ŭŮɜ Űɞ 

ɝɏɟŮŰŮ ůŮ ˊɞɚɚɏɠ ɢɩɟŮɠ Űɖɠ Ⱥɡɟɩˊɖɠ ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ. ȺɑɜŬɘ ɏɝɤ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. ȺɑɜŬɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

ůˊɞɡŭɎůŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛɎɜŬŰɕɛŮɜŰ. ȯɜɗɟɤˊɞɘ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŭɘŬɢŮɘɟɑɕɞɜŰŬɘ, ŮɑɜŬɘ 

ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰɏɠ. ȺɎɜ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɧŰɘ ŬɡŰɧ Űɞ ɛɞɜŰɏɚɞ ŮɑɜŬɘ ɛŬəɟɘɜɧ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɛŮ 

Űɖɜ ɑŭɘŬ ŬɜŰɑɚɖɣɖ əŬɘ ɚɞɔɘəɐ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɕɞɨɛŮ ůɐɛŮɟŬ ɛŬɠ űŬɘɜɧŰŬɜ ˊɟɘɜ Ŭˊɧ 

4-5 ɢɟɧɜɘŬ ɛŬəɟɘɜɧ. ȾŬɘ ɧɛɤɠ Űɞ ɕɞɨɛŮ.  

ȯɟŬ, ɛɖ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ ɏɝɤ ŭŮɜ ɏɟɢŮŰŬɘ. ȾŬɘ 

ɏɟɢŮŰŬɘ ɛŮ ɔɞɟɔɞɨɠ ɟɡɗɛɞɨɠ. ȺəŮɑ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɜŬ ŮůŰɘɎůɞɡɛŮ. ȺɎɜ 

ɗɏɚɞɡɛŮ ɜŬ əɟŬŰɐůɞɡɛŮ ɕɤɜŰŬɜɧ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɞɜɞɛɎɕɞɡɛŮ ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ɗŬ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůŰɞɢŮɨůɞɡɛŮ Ŭəɟɘɓɩɠ ŮəŮɑ. ɁŬ ŮɜŬɟɛɞɜɑůɞɡɛŮ Űɖɜ ŮɜɏɟɔŮɘɎ ɛŬɠ əŬɘ 

ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ Űɞ ɢɟɧɜɞ ɜŬ ŭɘŬűɤɜɐůɞɡɛŮ űɡůɘəɎ ůŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ɕɖŰɐɛŬŰŬ, 

ŬɚɚɎ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞ əŮɜŰɟɘəɧ əŬɘ Űɞ ɓŬůɘəɧ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ, ɞ ɢŬɟŬəŰɐɟŬɠ Űɞɡ 

ůɢɞɚŮɑɞɡ, ɛɞɟűɤŰɘəɎ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɎ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): Ƀ ɄɟɧŮŭɟɞɠ.  

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȿɞɘˊɧɜ, ŭŮɜ ŮɑɢŬ ůəɞˊɧ ɜŬ ŰɞˊɞɗŮŰɖɗɩ 

ŬɚɚɎ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɞ ŪŬɜɎůɖɠ ɞ ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ ɎɜɞɘɝŮ ɛŮ ɏɜŬ ɛŬɔɘəɧ Űɟɧˊɞ ɛɘŬ 

ůŮɘɟɎ ɕɖŰɖɛɎŰɤɜ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɛˊŬɑɜɤ əŬɘ Ůɔɩ ůŰɞɜ ˊŮɘɟŬůɛɧ ɜŬ ŰŬ ɗɑɝɤ. ȾŬɘ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɛŮ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊŬɟɎé, ŬɚɚɎ əŬŰŬɟɢɐɜ ɜŬ ˊɤ Ŭűɞɨ ɛɞɡ ŭɑɜŮŰŬɘ ɖ 

ŮɡəŬɘɟɑŬ, ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ɞ ŪŬɜɎůɖɠ ɞ ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ, ɧˊɤɠ əŬɘ ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ 

ɞɛɧɚɞɔɞɑ Űɞɡ Ŭˊɧ Űɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ Űɖɠ ȷɗɐɜŬɠ, Ŭˊɧ Űɞ é Űɖɠ ȷɗɐɜŬɠ, ɞ 

ŪɤɛɎɠ ɞ ɀˊŬɛˊɎɚɖɠ əŬɘ ɞ ȾɩůŰŬɠ ɞ Ɇəɞɟŭɞɨɚɖɠ əŬɘ ɞ Ɇˊɨɟɞɠ ɞ Ɇɞɨɚɖɠ 

Ŭˊô ŰŬ ũɘɎɜɜŮɜŬ, ŮɑɜŬɘ Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ˊɏɟŬ Ŭˊô Űɖ ůŰŮɜɐ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ɛŮ Űɖɜ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ, ŮɑɜŬɘ Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

ɢŰɡˊɐůŮɘ ˊɞɚɨ ůɡɢɜɎ Űɞ əŬɛˊŬɜɎəɘ, ˊɧůŮɠ űɞɟɏɠ ɛŮ ɏɢŮɘɠ ˊɎɟŮɘ Űɖɚɏűɤɜɞ, 
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ŪŬɜɎůɖ, ɔɘŬ ŰɑŰɚɞɡɠ əɞɚɚŮɔɑɤɜ ˊɞɡ ɞŭŮɨɞɡɜ ˊɟɞɠ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ əŬɘ 

ŬˊɞŰɟɏˊŮŰŬɘ Ŭˊɧ ŰŬ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ ŰɛɐɛŬŰŬ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞɡɠ Ŭɝɑɕɞɡɜ 

ůɡɔɢŬɟɖŰɐɟɘŬ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ˊɞɡ əɎɜɞɡɜŮ.  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȳɢɘ, ɄɟɧŮŭɟŮ, ɜŬ Űɞ ˊɞɨɛŮ Ůŭɩ, ɗŬ ɛɞɡ ŮˊɘŰɟɏɣŮŰŮ ɜŬ 

ŭɘŬəɧɣɤ Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ, ˊɟɘɜ Ŭˊɧ ŮɜɎɛɘůɖ ɢɟɧɜɞ ˊŮɟɑˊɞɡ ŭɏɢɗɖəŬ ŬɘŰɐůŮɘɠ 

Ŭˊɧ əɞɚɚɏɔɘŬ ɔɘŬ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɩɜ ŭɘəŬɘɤɛɎŰɤɜ. ȾŬɘ ŮˊŮɘŭɐ 

ɏɝɡˊɜŬ əɎˊɞɘɞɘ ɏɢɞɡɜ ˊɟɞůɤˊɞˊɞɘɐůŮɘ ˊɘŬ ŰŬ ŬɘŰɐɛŬŰŬ ŬɡŰɎ, ŭɖɚŬŭɐ ˊɎŮɘ 

ůŰɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ ɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ, ɧɢɘ ůŰɖ ɆɡɜɏɚŮɡůɖ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ 

ůɡɚɚɞɔɘəɐ Ůɡɗɨɜɖ, ɏɝɡˊɜŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ůŰɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ ɖ Ůɡɗɨɜɖ.  

ȳŰŬɜ ɛɞɡ ɐɟɗŬɜ, ɚɞɘˊɧɜ, ŬɡŰɎ ŰŬ ŬɘŰɐɛŬŰŬ ůŰɖɜ 

ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ ˊɟɩŰɖ űɞɟɎ, ŮɑɢŬ ɛɘɚɐůŮɘ ɐŭɖ ɛŮ Űɞɜ Ɇəɞɟŭɞɨɚɖ, ɏɢɞɡɛŮ Űɖ 

Ɇɨɜɞŭɞ Ʉɟɞɏŭɟɤɜ ȾɞůɛɖŰɧɟɤɜ Űɤɜ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɩɜ əŬɘ ŮˊɘəɞɘɜɤɜɞɨɛŮ 

ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ ɞɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞɘ, ɛɑɚɖůŬ ɛŮ Űɞɜ Ɇəɞɟŭɞɨɚɖ ˊɟɩŰŬ, Ŭɛɏůɤɠ ɛŮ Űɖ 

ȹɃȺ, ŮɜɖɛɏɟɤůŬ Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɧ ůŬɠ, Ŭɛɏůɤɠ ɔɘŬ Űɞ űŬɘɜɧɛŮɜɞ ŬɡŰɧ. Ⱥɔɩ ŮɑˊŬ 

ˊɟɞůɤˊɘəɎ, ɖ ɗɏůɖ ɛɞɡ ɐŰŬɜ ɝŮəɎɗŬɟɖ ɧŰɘ Ůɔɩ ˊɟɞŰɘɛɩ ɜŬ ˊŬɟŬɘŰɖɗɩ, 

ɕɐŰɖůŬ əŬɘ ůŰɖ ɆɨɔəɚɖŰɞ, ůŰɞɜ ɄɟɨŰŬɜɖ Ŭɜ ɛɞɡ ɕɖŰɐůŮɘ ɜŬ əɎɜɤ əɎŰɘ ŰɏŰɞɘɞ, 

ɔɘŬŰɑ ɛɧɜɞ ŬɡŰɧɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɞɡ ŭɩůŮɘ ŮɜŰɞɚɐ ɡˊɞɔɟŬűɐɠ, ɧɢɘ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ, 

Ůɔɩ ɗŬ ˊŬɟŬɘŰɖɗɩ əŬɘ ŭŮɜ ˊɟɧəŮɘŰŬɘ ɜŬ ɡˊɞɔɟɎɣɤ əŬɘ ɜŬ ˊɟɞŭɩůɤ Űɞɡɠ 

ɢɘɚɘɎŭŮɠ ŬˊɞűɞɑŰɞɡɠ Űɞɡ ɇɛɐɛŬŰɞɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛɞɡ, ŬɚɚɎ əŬɘ Űɞɜ ɢɩɟɞ 

Űɤɜ ŭŬůəɎɚɤɜ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɢɩɟɞɠ ŭɘəɧɠ ɛɞɡ. ȹŮɜ ɔɑɜŮŰŬɘ ɜŬ ůŬɠ ˊɟɞŭɩůɤ 

ɚɞɘˊɧɜ ůŮ əɎŰɘ ŰɏŰɞɘɞ ɄɟɧŮŭɟŮ, ɗŬ ˊɏůɞɡɛŮ ɛŬɕɑ. ȺɑˊŬɛŮ ɛŮ Űɞɜ ŪŬɜɎůɖ Űɞɜ 

Ⱦɘəɘɜɐ ɗŬ ˊɏůɞɡɛŮ ɛŬɕɑ ůô ŬɡŰɧ, ŭŮɜ ɔɑɜŮŰŬɘ ɜŬ Űɞ ŮˊɘŰɟɏɣɞɡɛŮ. ɇɩɟŬ, ˊɞɨ ɗŬ 

ˊɎŮɘ ɖ ŬɜŰɑůŰŬůɖ; ŪŬ ŭɞɨɛŮ. ŪŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ. Ⱥŭɩ ŮɑɛŬůŰŮ ɜŬ ˊŬɚɏɣɞɡɛŮ.  

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ŮˊŮɘŭɐ ɖ əɞɡɓɏɜŰŬ ˊɞɡ əɎɜɞɡɛŮ 

ůɐɛŮɟŬ ɔɑɜŮŰŬɘ əŬɘ ůŮ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ɘŭɘŬɑŰŮɟɖ ůɡɔəɡɟɑŬ əŬɘ ɤɠ ˊɟɞɠ ŬɡŰɧ Űɞ 

əɞɛɛɎŰɘ, ɏɢŮɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ŬɝɑŬ ɜɞɛɑɕɤ ŬɡŰɐ ɖ ŬɜŬűɞɟɎ. ȾŬɘ Űɞ ɚɏɤ ɔɘŬŰɑ ɗŮɤɟɩ 

ɧŰɘ ɧɚŬ ɧůŬ ŬɜŬűɏɟɗɖəŬɜ Ŭˊɧ Űɞɜ ŮɘůɖɔɖŰɐ ɔɘŬ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ 

ŮɑɢŬɜ Ŭəɟɘɓɩɠ ɛɘŬ əɞɘɜɐ ŬűŮŰɖɟɑŬ, ɧŰɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŭŮɜ ɗŬ ˊɤ ɤɠ ɏɜɜɞɘŬ, ɤɠ 

ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ ɏɜɜɞɘŬ, ŬɚɚɎ ɛŮ Űɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ɏɢŮɘ ŮˊɘɢŮɘɟɖɗŮɑ ɜŬ 

ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ ɛɏɢɟɘ əŬɘ ůɐɛŮɟŬ ůŰɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ŭŮɜ ɏɢŮɘ əŬɛɑŬ 

ůɢɏůɖ ɜɞɛɑɕɤ Ůŭɩ ɤɠ ŬɟɛɞŭɘɧŰŮɟɞɠ, ɤɠ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɞɡ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ, ŮɑɜŬɘ 

ůŮ ɗɏůɖ ɜŬ ɛɞɡ Űɞ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩůŮɘ ɐ ɧɢɘ ɞ ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ, ɧŰɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɛŮ 

ɧůŮɠ ɛɞɟűɏɠ ɏɢŮɘ ŮˊɘɢŮɘɟɖɗŮɑ ɛɏɢɟɘ ŰɩɟŬ ɜŬ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ, ŭŮɜ ɏɢŮɘ əŬɛɑŬ ůɢɏůɖ 
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ɛô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɖ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ȺˊɘůŰɐɛɖ ŬɜŬűɏɟŮɘ ɤɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ȱ əɎɜɤ 

əɎˊɞɘɞ ɚɎɗɞɠ; ȾŬɚɎ Űɞ ɏɢɤ ɛɎɗŮɘ Űɞ ɛɎɗɖɛŬ, ɚɞɘˊɧɜ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɞɘ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ ɧŰɘ ɛɏůŬ ůô ŬɡŰɧ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ɛˊɞɟɞɨɛŮ 

ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɛɑŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɛŮ ɡɔɘɐ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ŮəŰɧɠ 

ɗɏɛŬŰɞɠ.  

ȰŰůɘ; ũɘŬ ɜŬ ŰŬ ɓɎɕɞɡɛŮ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ůŰɖ ɗɏůɖ əŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ŭŮɜ 

ŮɑɜŬɘ ɗɏɛŬ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ůɐɛŮɟŬ ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ Űɞ ůŰɟŮɠ ˊɞɡ ɔŮɜɜɎŮɘ ɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, Űɞ ůŰɟŮɠ ɔɘŬŰɑ ɜɞɛɑɕɤ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖ ŭɘɎůŰŬůɖ ɛˊɐəŮ Űɞ ɗɏɛŬ, Űɞɡ 

ˊɩɠ ůɡɛɓɎɚɚŮɘ ůŰɖɜ Ŭɨɝɖůɖ Űɞɡ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ Űɖɜ Ŭɨɝɖůɖ Űɖɠ 

ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɛŬəɟɞˊɟɧɗŮůɛŬ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ůô ŬɡŰɧ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

Űɞ ŭɞɨɛŮ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŰŮɑɜŮɘ əŬɘ ůɐɛŮɟŬ ɜŬ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ əŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ 

ɛɏɢɟɘ ɘůŰɞɟɘəɎ ˊɞɡ ŬɜɏűŮɟŮ ɞ ŮɘůɖɔɖŰɐɠ, ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɓŬůɘəɞɨɠ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ; ũɘŬŰɑ ɝŮəɑɜɖůŮ ɛɘŬ əɞɡɓɏɜŰŬ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɧ ˊɐɟŬ əŬɘ Űɞ ɚɧɔɞ Űɞɡ ɜŬ 

ˊɞɨɛŮ Űɘɠ ŬˊɧɣŮɘɠ ɛŬɠ ˊŮɟɑ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ. Ƀɘ ŬˊɧɣŮɘɠ ˊŮɟɑ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ 

ŬűŮɜɧɠ əŬŰŬŰɑɗɞɜŰŬɘ ůŰɘɠ ŬɟɛɧŭɘŮɠ, ůŰɘɠ ŬɜɎɚɞɔŮɠ ŮəŭɖɚɩůŮɘɠ Űɖɠ ȹɃȺ, 

ŬűŮŰɏɟɞɡ ɖ ȹɃȺ ɏɢŮɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŮɠ ɗɏůŮɘɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ůŬűɩɠ ɏɢɞɡɜ ɛɘŬ 

ŭɡɜŬɛɘəɐ əŬɘ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ŬɚɚɎɝɞɡɜ, ɜŬ Űɟɞˊɞˊɞɘɖɗɞɨɜ ˊɟɞɠ Űɖ ɛɑŬ ɐ ˊɟɞɠ 

Űɖɜ Ɏɚɚɖ əŬŰŮɨɗɡɜůɖ, ŬɚɚɎ ůɐɛŮɟŬ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ˊɚŬɑůɘɞ ɛɏůŬ 

ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ůɡɕɖŰɎɛŮ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɛɏůŬ ůŮ ɏɜŬ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɞ əɚɎŭɞɠ ŭŮɜ ɏɢŮɘ 

ŬˊɞŭŮɢɗŮɑ ɝŮəɎɗŬɟŬ əŬɘ ɛŮ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɎ əɟɘŰɐɟɘŬ ɧˊɤɠ ɏɢɞɡɜ ŬˊɞŭŮɑɝŮɘ əŬɘ 

ɛɘŬ ůŮɘɟɎ ŮəŭɖɚɩůŮɤɜ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ əɎɜŮɘ ɧɚɞ ŬɡŰɧ Űɞ ɢɟɞɜɘəɧ ŭɘɎůŰɖɛŬ ɛŮ 

Ŭűɞɟɛɐ Űɞɜ ŬɔɩɜŬ ˊɞɡ ŭɑɜɞɡɛŮ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɤɜ ŮɜɘŬɑɤɜ əŮɘɛɏɜɤɜ, ŮɑɜŬɘ 

ɝŮəɎɗŬɟɞ ɧŰɘ ɧ,Űɘ ɔɑɜŮŰŬɘ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ŮəŰɘɛɩ əŬɘ Űɞ ɓɎɕɤ ůŬɜ ŮɟɩŰɖůɖ 

ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ ɧŰɘ ŮˊɘŰŮɑɜŮɘ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ, Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ, Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɛŬəɟɞˊɟɧɗŮůɛŬ.  

ȸɏɓŬɘŬ ɗɏɚɤ ɛɘŬ Ůɛɓɧɚɘɛɖ ŮɟɩŰɖůɖ ɔɘŬ ɜŬ ŬˊɞəŰɐůŮɘ əŬɘ ɛɘŬ ˊɘɞ 

ɕɤɜŰŬɜɐ ůŰɖ ɀɨɟɘŬ, ŮˊŮɘŭɐ ɛɑɚɖůŮ ɔɘŬ Űɖ ɛŬŰŬɑɤůɖ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ ɞɘ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ Ŭˊɧ Űɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ɔɑɜŮŰŬɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ 

əŬɘ ɞɛɞɚɞɔɩ ɧŰɘ ɏɢɤ ŬˊɞɟɑŬ Űɘ ŮɜɜɞŮɑɠ əŬɘ ɛŮ ŮɜŭɘŬűɏɟŮɘ ɔɘŬ Űɞ ůəŮˊŰɘəɧ ˊɞɡ 

ɗŬ ůɡɕɖŰɐůɞɡɛŮ əŬɘ ŰŬ ɡˊɧɚɞɘˊŬ ˊɞɡ ɗŬ ɏɢɤ ɜŬ ˊɤ. ɀˊɞɟŮɑɠ ɜŬ ɛŬɠ Űɞ 

ŬˊŬɜŰɐůŮɘɠ;  
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ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȳˊɤɠ ɏɢɤ ˊŮɘ ůŰɖɜ Ŭɟɢɐ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ 

ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ůŰŬ ˊɟɩŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ɛŮ Űɖ ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŭɖɚŬŭɐ ŭɘɞɟɑɕŮůŬɘ ɤɠ ŮˊɘŭɞəɘɛŬůɑŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ əŬɘ ɛŮŰɎ 

Ŭˊɧ ɏɜŬɜ Ŭɟɘɗɛɧ ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɤɜ ŰɧŰŮ ɛɞɜɘɛɞˊɞɘŮɑůŬɘ. ȾŬɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɖ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɔɑɜŮŰŬɘ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɎ ɛŮ ůŰɧɢɞ, Ŭɜ ɗɏɚŮɘɠ, ɛŮŰɎ ŬɡŰɐ Űɖɜ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɐ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɜŬ Űɖɜ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůŮɘɠ ɔɘŬ ůəɞˊɞɨɠ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ.  

ȳŰŬɜ ɚɞɘˊɧɜ ɔɜɤɟɑɕŮɘɠ ɧŰɘ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘɠ 

ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɘ ůŰɖ ɓɎůɖ ɓŮɓŬɑɤɠ əŬɘ Űɤɜ ȾŬɜɞɜɘůɛɩɜ ȷɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, 

ŬɚɚɎ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɟɞɞˊŰɘəɐ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ, ŮŮ ŰɧŰŮ ɜŬɘ, ɜɘɩɗŮɘɠ Űɖ ɛŬŰŬɑɤůɖ 

Űɞɡ ɧŰɘ ɟŮ ˊŬɘŭɑ ɛɞɡ, ɏɟɢŮŰŬɘ ɞ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐɠ, ůŮ ɓɚɏˊŮɘ, ˊɟɞűŬɜɩɠ ɞ 

ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐɠ Ŭˊɧ əɎˊɞɘŬ ɢɟɧɜɘŬ əŬɘ ɛŮŰɎ ɚŮɘŰɞɡɟɔŮɑ əɡɟɑɤɠ ɤɠ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐɠ, 

ɧɢɘ Űɧůɞ ɤɠ ůɨɛɓɞɡɚɞɠ, əŬɘ ɛŮŰɎ ŬɡŰɐ Űɖɜ ŰŮɚɘəɐ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ 

Űɖɜ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůŮɘɠ ɔɘŬ ůəɞˊɞɨɠ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗɏůŮɘɠ 

ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ. ȯɟŬ ŬɡŰɧ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑé  

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ):  ɉɟɖůɘɛɞˊɞɘŮɑŰŬɘ ɛŮ əɎˊɞɘɞ Űɟɧˊɞ Ůɘɠ ɓɎɟɞɠ 

ůŬɠ ŬɡŰɧ Űɞ ˊɟɞɥɧɜ;  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȳɢɘ, ŭŮɜ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘŮɑŰŬɘ Ůɘɠ ɓɎɟɞɠ ɛŬɠ, 

ŬˊɚɎ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŬɜŰɑəɟɘůɛŬ, ŭɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɏɢŮɘɠ əɑɜɖŰɟɞ. ȰɟɢŮŰŬɘ ɞ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ 

əŬɘ ůŮ ɓɚɏˊŮɘ əŬɘ ɝɏɟŮɘɠ ɧŰɘ ɗŬ ŮˊŬɜŬɚɖűɗŮɑ Űɞ 38, Ŭˊɧ ŰŬ 40 ŮɑɜŬɘ ɖ 

ɓŬɗɛɞɚɞɔɑŬ, ɝŮəɘɜɎɠ 35 ɐ 36 Ŭɜ ɏɢŮɘɠé, ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɘůɞˊɏŭɤůɖ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ 

ŬɡŰɧ. ɂŮəɘɜɎɠ 35 ɐ 36 Ŭɜ ɏɢŮɘɠ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ, ɛŮŰɎ ůɡɜŮɢɑɕŮɘɠ 37, 38, 38, 38, 

38 əŬɘ ˊŬɟŬɛɏɜŮɘ Űɞ 38.  

Ⱥˊɞɛɏɜɤɠ ɓɚɏˊŮɘɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɛŮ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɎ 

ɔɘŬ 25 - 30 ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɚɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ əŬɘ ɜŬ ɛɖɜ ɡˊɎɟɢŮɘ 

ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɔɘŬ ŰŬ ŮˊɧɛŮɜŬ 1 - 2 - 3 ɢɟɧɜɘŬ ˊɟɞɞˊŰɘəɐ Ŭɜɏɚɘɝɖɠ, ŮɜɜɞɩɜŰŬɠ 

ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ. ȰŰůɘ; ȷɡŰɧ ŮɜɜɞɞɨůŬ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɀˊɞɟɩ ɜŬ ˊɟɞůɗɏůɤ əɎŰɘ 

ůô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏŮɘ ɖ ɀɨɟɘŬ.  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ũɘŬ ɛŬɠ ɞɘ ɓɞɖɗɞɑ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ əŬɘ ɞɘ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ŮɑɜŬɘ ɗɏůɖ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ. ɀɧɜɘɛŮɠ ɗɏůŮɘɠ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ əŬɘ ůɢŮŰɑɕɞɜŰŬɘ 

ůŬűɩɠ ɛŮ Űɞ ɗɏɛŬ Űɞɡ ɛɘůɗɞɨ; ȰŰůɘ ŬɡɝɎɜŮŰŬɘ əŬɘ ɞ ɛɘůɗɧɠ ŬɜŬɚɧɔɤɠ Űɘɠ 

ɗɏůŮɘɠ. Ƀ Ŭˊɚɧɠ, ɞ ɓɞɖɗɧɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ əŬɘ ɞ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ. ȾŬɘ ɛŮŰɎ ŮɑɜŬɘ ɞ 
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ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɐɠ, ˊɟɩŰɞɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɧɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əɚˊ. ȺɑɜŬɘ ɧɚŮɠ ɞɘ ɗɏůŮɘɠ 

ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ ɛŮ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɖ Ŭɨɝɖůɖ ɛɘůɗɞɚɞɔɘəɐ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȼ ɛŬŰŬɑɤůɖ ŮɑɜŬɘ ůŮ ŭɨɞ 

ŮˊɑˊŮŭŬ, Űɞ ɏɜŬ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗɏůŮɘɠ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ ɛŮɜ, ŬɚɚɎ Űɞ 

ŭŮɨŰŮɟɞ ŮˊɑˊŮŭɞ ˊɞɡ Űɞ ɞˊɞɑɞ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ, ůɡɜɏɓŬɘɜŮ Ŭəɧɛɖ əŬɘ ůŰɘɠ Ůˊɞɢɏɠ 

ˊɞɡ ɡˊɐɟɢŬɜ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ˊɟɞŬɔɤɔɏɠ, ɐŰŬɜ Ŭəɟɘɓɩɠ ɖ ɘůɞˊɏŭɤůɖ Űɞɡ 

ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, ɖ ɞˊɞɑŬ ůŰɖɜ ɞɡůɑŬɜ ɞŭɖɔɞɨůŮ, Űɞ ɛɧɜɞɜ əɟɘŰɐɟɘɞ 

Ŭɠ Űɞ ˊɞɨɛŮ ˊɟɞŬɔɤɔɐɠ ɜŬ ɐŰŬɜ ɖ ŬɟɢŬɘɧŰɖŰŬ, ůɡɜŮˊɩɠ ɏɛˊŬɘɜŮ ůŮ ɛɘŬ 

ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ Ɏɔɢɞɡɠ ŰŬɡŰɧɢɟɞɜŬ Ŭűɞɨ Űɞ ɗɏɛŬ ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ 

ůɐɛŮɟŬ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɞˊɞɘŬŭɐˊɞŰŮ ˊɘɗŬɜɧŰɖŰŬ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɑɖůɖɠ Ŭˊɧ 

ŬɡŰɧɜ ˊɞɡ ɗŬ ˊŬɟɞɡůɑŬɕŮɠ, Űɏɚɞɠ ˊɎɜŰɤɜ.  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬɘ, ɓŮɓŬɑɤɠ, ɏɢɞɡɜ ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ɛŬɠ 

əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ Ŭˊɧ ŰŬ ůɖɛŮɑŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, ˊɟɞŰɎůůɞɡɛŮ ɏŰůɘ Űɞ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ ŭɘɎůŰɖɛŬ, ɜŬɘ, ɏɢɞɡɜ ŭɘŭŬəŰɘəɧ ɏɟɔɞ, ŬɜŬɚɧɔɤɠ ɛŮ Űɞɜ Ŭɟɘɗɛɧ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ, ɞɘ ŭɘŭŬəŰɘəɏɠ ˊŮɟɑɞŭɞɘ əɡɛŬɑɜɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ 

11 ɛɏɢɟɘ 21. ȷɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮůŰŮ, ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŭɡůɢŮɟŬɑɜŮɘ Űɞ 

ɧɚɞ ŮɔɢŮɑɟɖɛŬ Űɖɠ ȹɘŮɨɗɡɜůɖɠ ȹɘɞɑəɖůɖɠ Űɤɜ Ɇɢɞɚɘəɩɜ ɀɞɜɎŭɤɜ, əŬɘ 

ˊŬŰɩɜŰŬɠ ɚɑɔɞ əŬɘ ˊɎɜɤ ůô ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ, ůŬűɩɠ ŭŮɜ ɗɏɚɞɡɛŮ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɚɞɑ ŭɘŮəˊŮɟŬɘɤŰɏɠ, ɗɏɚɞɡɛŮ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ 

ɖɔɏŰŮɠ. ȰŰůɘ;  

Ⱥˊɞɛɏɜɤɠ, ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ ˊŬɚŮɨɞɡɛŮ ŬɡŰɧ Űɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ 

ŭɘɎůŰɖɛŬ ɛŮ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ ɔɘŬ ɜŬ ɓɟɞɨɛŮ ɏɜŬɜ Űɟɧˊɞ ɜŬ ŬɡɝɖɗŮɑ ɞ 

ŭɘɞɘəɖŰɘəɧɠ ɢɟɧɜɞɠ Űɤɜ ŭɘŮɡɗɡɜŰɩɜ ɛŬɠ əŬɘ Űɤɜ ɓɞɖɗɩɜ ŭɘŮɡɗɡɜŰɩɜ ɛŬɠ, 

Ŭəɟɘɓɩɠ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ŭɘɞɘəɞɨɜ Űɘɠ ůɢɞɚɘəɏɠ ɛɞɜɎŭŮɠ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: (ȺɟɩŰɖůɖ ŮəŰɧɠ ɛɘəɟɞűɩɜɞɡ)  

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȺɜɜɞŮɑŰŬɘ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏŮɘ ɞ ūɩŰɖɠ Ŭˊɧ 

əɎŰɤ, ɜŬɘ, ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ əŬɜɏɜŬɠ ŮɘŭɑəŮɡůɖ ˊŮɟɑ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ əɎɜŮɘ 

ɞɨŰŮ ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ Ɏɚɚɖ ɘůŰɞɟɑŬ. ȿɞɘˊɧɜ, ŬɚɚɎ ŭŮɜ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ 

ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ɕɖŰɞɨɛŮɜɧ ɛŬɠ. ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɕɖŰɎɛŮ ɜŬ ŬˊɞəŰɐůɞɡɜ ɝŬűɜɘəɎ 

ɛɘŬ ŮɘŭɑəŮɡůɖ. ȰŰůɘ; ȿɞɘˊɧɜ, ŰŬ ɏəŬɜŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ ˊɘůŰŮɨɞɜŰŬɠ ɧŰɘ ŭŮɜ 

ŮɑɢŬ əŬŰŬɚɎɓŮɘ ɔɘŬ ɜŬé, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘɚɖűɗɞɨɛŮ ɧŰɘ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ 

ŭɨɞ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ȰɜŬ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ ˊɟɎɔɛŬ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ əŬɘ ɏɜŬ 

ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ ˊɟɎɔɛŬ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ.  
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ȺɑɜŬɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑŰŬɘ ůŮ ɏɜŬɜ Ⱦɨˊɟɘɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞ ɔɘŬ Űɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ 

ŮűŬɟɛɧɕŮŰŬɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əŬɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Ŭˊô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑŰŬɘ ůŮ 

ɏɜŬɜ ȰɚɚɖɜŬ ůɡɜɎŭŮɚűɞ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ, ɔɘô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ˊɎŮɘ ɜŬ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ, 

ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ əŬɗɧɚɞɡ ɗɞɚɧ ɗŬ ɛɞɡ ŮˊɘŰɟɏɣŮŰŮ, ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɝŮəɎɗŬɟɞ ˊɚŬɑůɘɞ, 

ɏŰůɘ əŬɘ ɏɢŮɘ əŬɘ ˊɞɚɨ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ, ˊɞɡ ɛɧɜɞ əŬɚɎ 

ˊɟɞůɤˊɘəɎ ŭŮɜ ɛˊɞɟɩ ɜŬ ŰŬ ɢŬɟŬəŰɖɟɑůɤ, ŬɚɚɎ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ əŬɘ Ŭˊô ŬɡŰɎ 

ˊɞɡ ɛɎɗŬɛŮ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ůɡɕɖŰɩɜŰŬɠ ɔɘô ŬɡŰɧ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ, ŰŬ ŰɟɑŬ 

ɢɟɧɜɘŬ ˊɞɡ ůɡɕɖŰɎɛŮ ɔɘô ŬɡŰɧ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɤɜ Ɂɧɛɤɜ Űɤɜ ŭɨɞ Űɖɠ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, Űɞɡ 4823 əŬɘ Űɞɡ 4692, əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜŮŰŬɘ 

əŬŰɎ ˊɞɚɨ ɞ ŮɘůɖɔɖŰɐɠ ůô ŬɡŰɎ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŮɑˊŮ, ŬɜŬűɏɟɞɜŰŬɠ Űɞ ˊŬɟŮɚɗɧɜ ɤɠ 

ŮɘəɧɜŮɠ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏɚɚɞɜ, ŭɖɚŬŭɐ ɧŰɘ ŬɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ɛŮ ɏɜŬ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ 

ɛɧɜɞ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ, ŭŮɜ ɗŬ ɛˊɤ ůŰɖ ɗŮŰɘəɐ ɐ ŬɟɜɖŰɘəɐ ŭɘɎůŰŬůɖ ɔɘŬŰɑ ɖ 

ůɡɕɐŰɖůɖ ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ 

ůŰɞ ŮůɤŰŮɟɘəɧ Űɞɡ əɚɎŭɞɡ əŬɘ ɗŬ ůɡɜŮɢɑůŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŬűɩɠ, ɛŮ ɓɎůɖ ɧɛɤɠ 

Űɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ůŬűɏůŰŬŰŬ ɏɢŮɘ ŬɜŬűɞɟɏɠ əŬɘ ɟɑɕŮɠ əŬɘ ůŰŬ 

ˊŬɚɘɎ ŬɛŬɟŰɤɚɎ ˊɚŬɑůɘŬ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɜŰɘɚɖűɗɞɨɛŮ ɧŰɘ ɖ ŭɘɎůŰŬůɖ 

Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ ɖ ŭɘɎůŰŬůɖ Űɖɠ ŬɔɤɜɑŬɠ ˊɞɡ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑŰŬɘ ůŰɖɜ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɞűŮɑɚŮŰŬɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ůŰɞé, ɏɟɢŮŰŬɘ ɜŬ 

ˊŬɜŰɟŮɡŰŮɑ ɛŮ Űɖɜ ŬˊŬɝɘɤŰɘəɐ Ůɜ ˊɞɚɚɞɑɠ ˊɞɚɘŰɘəɐ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮűŬɟɛɧɕŮŰŬɘ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ əŬŰɎ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ əŬɜŮɑɠ Ŭˊɧ ɛŬɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɘůŰɏɣŮɘ əŬɘ 

ŬɡŰɧ Űɞ ɚɏɤ ɔɘŬŰɑ ŬɜŬˊŰɨɢɗɖəŮ ůɡɜɞɚɘəɎ ɛɘŬ ůɡɕɐŰɖůɖ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɘůŰɏɣŮɘ ɧŰɘ 

ɞɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ əɚŮɑɜɞɡɜ ůɢɞɚŮɑŬ, ŭŮɜ Ůɝɞˊɚɑɕɞɡɜ ůɢɞɚŮɑŬ, ɧˊɤɠ ɗŬ 

ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ŰŬ Ůɝɞˊɚɑɕɞɡɜ, ɏɢɞɡɜ ŮɝŬűŬɜɑůŮɘ Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ əŬɘ Űɖ 

ɛŮŰŮəˊŬɑŭŮɡůɖ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ, ɏɢɞɡɜŮ Űɞɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ Űɞɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ Űɟɞɢɧ Űɖɠ ŬɛɎɝɖɠ ůŰɘɠ Ŭɛɞɘɓɏɠ, ɝŬűɜɘəɎ ɏɢɞɡɜ ɏɜŬ 

ŬˊɑůŰŮɡŰɞ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ɗŬ Űɞɜ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ əŬɚɨŰŮɟŬ, ɔɘŬ ɜŬ 

ɓŮɚŰɘɩůɞɡɜ Űɞ ɏɟɔɞ Űɞɡ.  

Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ŭɘəŬɘɞɚɞɔɖɛɏɜŬ ɛɑŬ Ůˊɘˊɚɏɞɜ ŮˊɘɓɎɟɡɜůɖ 

Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əŬŰŬɚɎɓɞɡɛŮ Ŭˊɧ ɧˊɞɘŬ ɗɏůɖ əŬɘ Ŭɜ 

ɡˊɖɟŮŰŮɑ ɞ əŬɗɏɜŬɠ ɔɘŬŰɑ Ůɔɩ ɗŬ ŭŮɢɗɩ, ŮɑɛŬɘ Űɖɠ Ɏˊɞɣɖɠ ɧŰɘ ůŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ 

ɗɏůŮɘɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɡˊɖɟŮŰŮɑ ɞ əŬɗɏɜŬɠ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊɖɟŮŰɐůŮɘ Űɞɜ əɚɎŭɞ. 
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ūŰɎɜŮɘ ɜŬ Űɞ ɏɢŮɘ ŬˊɞűŬůɑůŮɘ ɜŬ Űɞ əɎɜŮɘ əŬɘ ɜŬ ŰŬ əɎɜŮɘ ŮɘɚɘəɟɘɜɎ əŬɘ ɧɢɘ 

ˊɟɞůɢɖɛŬŰɘəɎ.  

ȾŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Ůŭɩ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɡɛűɤɜɐůɞɡɛŮ ůŮ əɎŰɘ, ɧŰɘ ɔɘŬ 

ɜŬ ɛˊɞɟɏůŮɘ ɜŬ űɨɔŮɘ ɖ ˊɖɔɐ ŬɡŰɐ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ, ɚɞɘˊɧɜ, Ŭˊɧ Űɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɝŬɚŮɘűɗŮɑ əŬɘ ɖ ŬɘŰɑŬ Űɞɡ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɖ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖ 

ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ əŬɘ Űɞɡ ˊɩɠ ŬɡŰɐ ŮɘůɏɟɢŮŰŬɘ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ. 

ȷɘůɗɎɜɗɖəŬ Űɖɜ ŬɜɎɔəɖ ɜŬ ŰŬ ˊɤ ŬɡŰɎ ɔɘŬŰɑ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

Űɞ ɕɖŰɞɨɛŮɜɞ Űɖɠ ůɖɛŮɟɘɜɐɠ Ůəŭɐɚɤůɖɠ Űɞɡ ŮɎɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɖɜ 

ɑŭɘŬ ɛŮɟɘɎ ɔɘŬŰɑ ɛˊɐəŮ Űɞ ŮɟɩŰɖɛŬ Ŭˊɧ Űɖɜ Ⱥɚɏɜɖ Űɖɜ ɄŬˊŬˊɞůŰɧɚɞɡ ɞɘ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ, ɝɏɟɤ Ůɔɩ, əŬɘ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, Ůɔɩ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ɛˊɞɟɞɨɛŮ 

ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɖɜ ɑŭɘŬ ˊɚŮɡɟɎ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊŬɚɏɣɞɡɛŮ ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɖɜ ɑŭɘŬ 

ˊɚŮɡɟɎ, ɔɘŬŰɑ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ ɗŬ ˊŬɑɝɞɡɛŮ Űɞ ˊŬɘɢɜɑŭɘ ŬɡŰɩɜ ˊɞɡ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ ɛŬɠ 

ŭɘɢɎůɞɡɜ. ɇɞ ɗɏɛŬ ŮɑɜŬɘ ˊɩɠ ɗŬ ŰŬ əŬŰŬűɏɟɞɡɛŮ əŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɛŮɔɎɚɖ 

ůɡɕɐŰɖůɖ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɜɞɑɝɞɡɛŮ əŬɘ ɜŬ Űɞ əŬŰŬűɏɟɞɡɛŮ ɜŬ Űɖɜ 

əŬŰŬűɏɟɞɡɛŮ, ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ űɨɔɞɡɛŮ ɢɤɟɑɠ ˊɚɖɔɏɠ, ɔɘŬŰɑ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ 

ɗŬ ɏɢɞɡɜ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ Ɏɔɢɞɠ Űɘɠ ŮˊɧɛŮɜŮɠ ɖɛɏɟŮɠ əŬɘ ɗŬ ɞŭɖɔɖɗɞɨɜ ůŮ 

ɛŬŰŬɘɩůŮɘɠ ɗŬ ŮɑɛŬůŰŮ ŮɛŮɑɠ əŬɘ ŭŮɜ ɗŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ.  

ȷɡŰɎ Ŭɜ ɛɞɡ ŮˊɘŰɟɏˊŮŰŮ, ŬɡŰɐ ɖ ɛɘəɟɐ ˊŬɟɏɛɓŬůɖ, Ůɚˊɑɕɤ, 

ŪŬɜɎůɖ, ɜŬ ɓɞɐɗɖůŬ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȼ ȹɐɛɖŰɟŬ ɖ ȸɞɡɟŭɧɔɚɞɡ. ȷɜ ɗɏɚŮɘ 

əɎˊɞɘɞɠ Ɏɚɚɞɠ ɜŬ ˊɎɟŮɘ Űɞɜ ɚɧɔɞ. ɋɟŬɑŬ. ɇŮɚŮɡŰŬɑŬ ɖ ȹɐɛɖŰɟŬ əŬɘ ɛŮŰɎ ɞ 

ŪŬɜɎůɖɠ.  

ȹ. ȸɃɈɅȹɃũȿɃɈ: Ʉɞɚɨ ɔɟɐɔɞɟŬ ɛɑŬ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ. ȾŬŰŬɟɢɐɜ, ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖ, 

ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, ɐŰŬɜ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ əŬŰŬŰɞˊɘůŰɘəɐ ɖ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ɘůŰɞɟɘəɐ 

ŬɜŬŭɟɞɛɐ.  

ŪŬ ˊɤ ɛɧɜɞ ɔɘô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŬɜɏűŮɟŮ ɞ ə. ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ˊɞɡ Űɞ əɎɜŬɛŮ, ˊɞɡ ˊɐɔŬɛŮ ŮɛŮɑɠ ůŰɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ, ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ, ɞ 

ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɞɡ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ, Ůɔɩ, ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ, Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɧ 

ˊɟɞůˊŬɗɐůŬɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ. Ƀ əŬɗɏɜŬɠ Ŭˊô Űɖ ɛŮɟɘɎ Űɞɡ ɜŬ ŭŮɑɝɞɡɛŮ ɧŰɘ 

ŮɑɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ. ȾŬɘ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ ɜŬ ůɡɜŬɜŰɐůɞɡɛŮ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ ɔɘŬ ɜŬ Űɞɡɠ 

ˊɞɨɛŮ: ŮɚɎŰŮ, ŮɑɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ. ȾŬɘ Ŭˊɧ Űɞ feedback ˊɞɡ ˊɐɟŬɛŮ ˊɐɔŮ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ əŬɚɎ. ȷɚɚɎ ɐɛŬůŰŬɜ ŬˊɞűŬůɘůɛɏɜɞɘ ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ ɔɘŬŰɑ; ȺɑɢŬɛŮ 
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ɤɠ ůŰɧɢɞ ɜŬ ɗɤɟŬəɑůɞɡɛŮ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɛŬɠ əŬɘ ɜŬ ɓɞɖɗɐůɞɡɛŮ ɛô 

ŬɡŰɧ Űɞɜ Űɟɧˊɞ əŬɘ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ. ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ Ɏɚɚɞ ůŰɧɢɞ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ. ȾŬɘ ˊɎɚɘ ɜŬ ŮɑůŰŮ əŬɚɎ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɄŬɜŰŮɚɐ, ɗŮɠ Űɞɜ ɚɧɔɞ; ɀɘůɐ əɞɡɓɏɜŰŬ. 

ɀɘɎɛɘůɖ. ȿɑɔɞ Űɞ ɛɘəɟɧűɤɜɞ ɧɛɤɠ ɔɘŬ ɜŬ əŬŰŬɔɟŬűŮɑ.   

Ʉ. ȸȷɌɁȷɆ: ɀɘůɐ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ əɞɡɓɏɜŰŬ, ŭŮɜ ɏɢŮɘ ɜɧɖɛŬ ŰɩɟŬ əŬɘ ɧˊɤɠ ŮɑˊŮ 

əŬɘ ɞ ŪŬɜɎůɖɠ, Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ əŬɘ ɛŮ ɛɘŬ əɞɡɓɏɜŰŬ 

ˊɞɡ ŬɜɞɑɔŮɘ ɏŰůɘ əɘ Ŭɚɚɘɩɠ əŬɘ ůŮ ɎɚɚŮɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ əŬɘ ůŮ ɎɚɚŬ ɧɟɔŬɜŬ. 

ȸɏɓŬɘŬ, ŮɜŰɎɝŮɘ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɞ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ˊɞɡ űɏɟɜŮɘ, ŪŬɜɎůɖ, ˊɞɡ ɗŬ Űɞɡ 

űɏɟɜŮɘ, ɏɢŮɘ ɛɘŬ ůŮɘɟɎ Ŭˊɧ ɎɚɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŬɟɜɖŰɘəɎ, ɛŮ Űɖɜ əŬŰɖɔɞɟɘɞˊɞɑɖůɖ, 

Űɖɜ ˊŮɘɗɎɟɢɖůɖ, ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ ɎɚɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ.  

Ⱥɔɩ ɐɗŮɚŬ ɛɧɜɞ ɏɜŬ ůɢɧɚɘɞ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ ˊɞɡ 

ŬəɞɨůŰɖəŮ əɚˊ. ȾɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ, ɜŬ ŭɩůɞɡɛŮ Űɖ ɛɎɢɖ ɛŮ Űɞɡɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ 

ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ, ɜŬ ɓɟŮɗɞɨɛŮ Ŭˊô Űɖɜ ɑŭɘŬ ɛŮɟɘɎ. Ȱɢɞɡɜ ɧɛɤɠ ŬɡŰɞɑ ŬɡŰɐ 

Űɖ ůŰɘɔɛɐ Űɖɜ ˊɟɧəɚɖůɖ ɜŬ ŭɘŬɚɏɝɞɡɜ. ɇɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɧəɚɖůɖ. ȷɜ 

ɚɞɘˊɧɜ ŮűŬɟɛɧůɞɡɜ ŬɡŰɧ ˊɞɡ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ Űɖɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ɏɢŮɘ ŬˊɞűŬůɑůŮɘ, 

ɜŬ ŭɖɚɩůɞɡɜ ŬˊŮɟɔɑŬ - Ŭˊɞɢɐ əŬɘ ɜŬ ɛɖɜ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ ŮɑɜŬɘ ɛŬɕɑ ɛŬɠ. Ɇô 

ŬɡŰɞɨɠ ŮɑɜŬɘ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ŮɛŮɑɠ ˊɞɡ ɗŬ Űɞɡɠ ɓɔɎɚɞɡɛŮ əɧəəɘɜɖ əɎɟŰŬ. ȷɜ ɧɛɤɠ 

ɏɟɗɞɡɜ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ ůŰɖ ŭŮɨŰŮɟɖ űɎůɖ Űɖɠ ȷ2 ŮəŮɑ ŬɚɚɎɕɞɡɜ ŰŬ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐɠ əŬɘ ŬɝɘɞɚɞɔɞɨɛŮɜɞɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛŬɕɑ. ȹŮɜ 

ŮɑɜŬɘ, Ůə Űɤɜ ˊɟŬɔɛɎŰɤɜ.  

ȳůɞɜ ŬűɞɟɎ ŭŮ ŰŬ ɡˊɧɚɞɘˊŬ ůŰŮɚɏɢɖ, Űɞɡɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ˊŮɟɘűŮɟŮɘŬəɞɨɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ əŬɘ ůɢɞɚɘəɞɨɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ, ɜɞɛɑɕɤ 

ɧŰɘ ɐŭɖ ɏɢɞɡɜ ŬˊɞűŬůɑůŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ˊɚŮɡɟɎ əŬɘ ɛŮ ɏɜŬɜ Űɟɧˊɞ 

ˊɘŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ ůɡɜɞɚɘəɎ əŬɘ ůŬɜ ůɡɜŭɘəɎŰɞ ˊɩɠ ŮɑɜŬɘ ŭɡɜŬŰɧɜ ɞ 

ŮɟɔɞŭɧŰɖɠ əŬɘ ɞ ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ ɑŭɘɞ ɆɤɛŬŰŮɑɞ. ȷɡŰɧ ɛɧɜɞ.  

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ):  ȰɜŬ ɚŮˊŰɧ əŬɘ ɞ ɀɎɜɞɠ ɞ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖɠ.  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ȹŮɜ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɛɘɚɐůɤ ŬɚɚɎ ɏɢŮɘ ˊɞɚɨ 

ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ əŬɘ ŬɟəŮŰɎ ˊɟɞəɚɖŰɘəɏɠ əŬɘ ˊɟɞɓɞəŬŰɧɟɘəŮɠ ɚɑɔɞ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ 

ˊŬɟŬŰɖɟɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŰɏɗɖəŬɜ Ůŭɩ ˊɏɟŬ. ɁŬ ˊɤ ɧŰɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɧɚŮɠ ɞɘ 

ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ Űɖɠ ɖɛɏɟŬɠ ŭŮɑɢɜɞɡɜ ɛɑŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ. ȾŬɘ ɖ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ 

ɚɏŮɘ ɧŰɘ ŰŮɚɘəɎ ŬɡŰɧ, ɔɘŬ ɜŬ Űɞ ˊŬɜŰɟɏɣɤ əŬɘ ɛô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɞ ŪŬɜɎůɖɠ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ɔɘŬ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɏŰůɘ ɧˊɤɠ ˊɎŮɘ ɜŬ 
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ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ ŭŮɜ ɏɢŮɘ əŬɛɑŬ ůɢɏůɖ ɛô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ɛŮ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨɠ ɧɟɞɡɠ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ȺɑɜŬɘ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ. ȺɑɜŬɘ ɛɑŬ ɚɞɔɘəɐ ɚɞɔɞŭɞůɑŬɠ, ɛɑŬ ɚɞɔɘəɐ 

ŬˊɞŰɑɛɖůɖɠ, ɛɑŬ ɚɞɔɘəɐ ˊɞɡ ɞŭɖɔŮɑ, ɝɏɟɞɡɛŮ ˊɞɨ ɞŭɖɔŮɑ. ȹɘŬɓɎůŰŮ Űɞɜ 4692, 

Űɞɜ 4823 əŬɘ ɝɏɟŮŰŮ Ŭəɟɘɓɩɠ Űɘ ɔɑɜŮŰŬɘ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɖ ŬˊɎɜŰɖůɖ ůŰɞ ŮɟɩŰɖɛŬ Űɘ ŬɝɘɞɚɞɔŮɑŰŬɘ Űɞ ɝɏɟɞɡɛŮ. 

ȷ1, ȷ2 əŬɘ ȸ. ȺɑɜŬɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ. ɇŬ əɟɘŰɐɟɘŬ; Ⱥˊɑůɖɠ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ. 90 

ůŮɚɑŭŮɠ ɡˊɞɡɟɔɘəɐɠ ŬˊɧűŬůɖɠ. ɄŮɟɘɔɟɎűɞɡɜ ŭŮɑəŰŮɠ, əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ, əŬɘ ˊɩɠ 

əŬɚŮɑŰŬɘ ɞ ůɨɛɓɞɡɚɞɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɛŮ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ůŰɞ ˊɑůɤ ɛɏɟɞɠ Űɞɡ 

ɛɡŬɚɞɨ Űɞɡ əŬɘ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ əŬɘ ŮɜŰɧˊɘůŮ ˊɞɚɨ ůɤůŰɎ ɞ ŪŬɜɎůɖɠ 

ɗŬ ɏɟɗŮɘ ɜŬ əɟɑɜŮɘ Űɞɜ əŬɗɏɜŬ Ůɝ ɖɛɩɜ, ɔɘŬŰɑ ˊɞɚɨ ˊɞɜɖɟɎ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ 

ɄŬɘŭŮɑŬɠ ɝŮəɘɜɎŮɘ Ŭˊɧ Űɞɜ ˊɘɞ ŮɡɎɚɤŰɞ əɚɎŭɞ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɤɜ ɜŮɞŭɘɧɟɘůŰɤɜ 

Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ŬɚɚɎ ɛɖɜ ŬɡŰŬˊŬŰɩɛŮɗŬ. ȼ ɑŭɘŬ Ŭəɟɘɓɩɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɘůɢɨŮɘ 

ɔɘŬ ɧɚɞɡɠ ɛŬɠ. ɀŮ ŰŬ ɑŭɘŬ Ŭəɟɘɓɩɠ əɟɘŰɐɟɘŬ ɗŬ ŬɝɘɞɚɞɔɖɗɞɨɛŮ əŬɘ ɧɚɞɘ ŮɛŮɑɠ ɞɘ 

ŮɜŮɟɔɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ůŰɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ űɎůɖ. ɀŮ ȷ1, ȷ2 əŬɘ ȸ.  

ȷˊɧ Űɞɡɠ ɑŭɘɞɡɠ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ. ȾŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ ŮɑɜŬɘ ŬɟəŮŰɎ 

ɞɝɨɛɤɟɞ ɧŰɘ ɛŮ ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ ɛŮɗŬɨɟɘɞ, ůŮ 4 ɢɟɧɜɘŬ, ɗŬ ɏɟɗɞɡɛŮ 

ɜŬ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɛŮ əŬɘ Űɘɠ ɑŭɘŮɠ ɗɏůŮɘɠ ůŰŮɚɏɢɞɡɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ 

ɓŬɗɨŰŬŰŬ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘəɧ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ Űɞ Űɘ, ˊɩɠ əŬɘ ɔɘŬŰɑ ůŰɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ůɡɔəŮɑɛŮɜɞ, 

ɏŰůɘ ɧˊɤɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ŮɑɜŬɘ ŬˊŬɜŰɖɛɏɜɞ. ȾŬɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ 

əŬɛɑŬ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ˊŬɔəɞůɛɑɤɠ ˊɞɡ ɜŬ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ ŬɜŬɚɡŰɘəɐ ůŮ əɞɡŰɎəɘŬ əŬɘ 

ɜŬ ˊɎɛŮ ɜŬ ɓɎɕɞɡɛŮ Űɘə ɛˊɞɝ əŬɘ ɜŬ ɚɏɛŮ ɜŬɘ, Űɘə, Űɘə, Űɘə əŬɘ ŮɑɛŬůŰŮ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ əŬɚɎ. 

ɇɞ ŮɑˊŮ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ ɜɞɛɑɕɤ əŬɘ ɞ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ ůŰɖɜ Ůɘůɐɔɖůɐ 

Űɞɡ, ɧŰɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɟɢŮŰŬɘ əŬɘ ɗŬ əŬŰŬɚɐɝɞɡɛŮ ůô 

ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɞ Ɂɑəɞɠ ɞ ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ. ȰɢɞɡɛŮ ɔɑɜŮɘ ɧɚɞɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, Űɞ 

ɚɏɤ ɛŮ ɛɘŬ ŭɧůɖ ˊɘəɟɑŬɠ, ɛɞɟɘɞůɡɚɚɏəŰŮɠ. ũɘɜɧɛŬůŰŮ ɛɞɟɘɞůɡɚɚɏəŰŮɠ. 

ɀŬɕŮɨɞɡɛŮ ɛɧɟɘŬ. ȾŬɘ ɛɞɟɘɞɚɎɔɜŮɘɠ ɜŬ ˊɤ. ȷɨɟɘɞ-ɛŮɗŬɨɟɘɞ ɧŰŬɜ ɗŬ ɏɢŮɘɠ ɛɘŬ 

ˊɚɖɗɩɟŬ, ɏɜŬɜ ˊɚɖɗɤɟɘůɛɧ ˊɟɞůɧɜŰɤɜ, ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬɜŬəŬɚɨɣɞɡɛŮ ɐ ɜŬ 

ŬɜŬəŬɚɨɣŮɘ Űɞ ůɨůŰɖɛŬ ɏɜŬɜ Ɏɚɚɞ Űɟɧˊɞ ɜŬ ŬɟɢɑůŮɘ ɜŬ ɛɘɚɎŮɘ əŬɘ ɜŬ əɧɓŮɘ 

ŬɡŰɎ ŰŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ. ȾŬɘ ˊɞɘŬ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɎ; ɇɞ ɝɏɟɞɡɛŮ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɑ ɛɞɡ. 

ȰɢŮŰŮ ŭŮɘ Űɘɠ ˊɘůŰɞˊɞɘɐůŮɘɠ Űɤɜ ɝɏɜɤɜ ɔɚɤůůɩɜ; ɂɏɟŮŰŮ ɧŰɘ ɏɢɞɡɜ ɧɟɘŬ; 10 

ɢɟɧɜɘŬ. ɀŮŰɎ ŭŮɜ ɘůɢɨŮɘ. ɄɟɏˊŮɘ ɜŬ ɝŬɜŬŭɩůŮɘɠ.  



27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ ï 2-4/1/2024 

 161 

ɇɞ ŮɑˊŮ ɞ Ɂɑəɞɠ ɞ ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ, Űɞ ɡˊɞɜɧɖůŮ əŬɘ ɞ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ɧŰɘ ŰŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ ɗŬ ɏɢɞɡɜŮ əŬɘ ŭɘɎɟəŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ˊɧůɞ ŮɑɜŬɘ 

ůɨɔɢɟɞɜŬ əŬɘ ˊɧůɞ ŬˊŬɘŰɞɨɜ əŬɘ ˊɧůɞ əŬɚɨˊŰɞɡɜ Űɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ. ȷɡŰɧ ɗŬ ɔɑɜŮɘ. 

ȾŬɘ ŭŮɑŰŮ əŬɘ Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ ŮɘəɧɜŬ. ȷɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬɜŮ ŰŬ micro - credentials, 

ˊɞɚɨ-ˊɞɚɨ ůŰɞɢŮɡɛɏɜŬ ɧŰɘ Ůɔɩ ɚɞɘˊɧɜ ŮɑɛŬɘ ˊɘɞ ŮɝŮɘŭɘəŮɡɛɏɜɞɠ Ŭˊɧ Űɞɜ 

ŭɘˊɚŬɜɧ ɛɞɡ ůɨɛɓɞɡɚɞ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ůŰɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɖɠ ŭɘŭŬəŰɘəɐɠ Űɖɠ 

ɔɚɩůůŬɠ, ɞ Ɏɚɚɞɠ ŮɑɜŬɘ ůŰɖɜ ŰŬəŰɘəɐ Űɤɜ űɡůɘəɩɜ ŮˊɘůŰɖɛɩɜ, ɞ Ɏɚɚɞɠ ŮɑɜŬɘ 

ůŰɖ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ əɟɑůŮɤɜ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ əŬɘ ɛɖɜ ɚɏɛŮ: əŬɚɎ, ɟŮ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ, ŰɩɟŬ 

Űɘ ɛŬɠ ɚŮɠ; ȷɡŰɎ ŮɑɜŬɘ ŮɘəɧɜŮɠ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏɚɚɞɜ ˊɞɡ ɏɟɢɞɜŰŬɘ.  

ũɘŬŰɑ ɏŰůɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ɗŬ ɢɟŮɘŬůŰŮɑ ɜŬ ˊɞɟŮɡŰɞɨɛŮ. ũɘŬŰɑ ɧɛɤɠ ɏŰůɘ; 

ũɘŬŰɑ ɛˊŬɑɜɞɡɛŮ ůŮ ɛɑŬ ɚɞɔɘəɐ ˊɞɡ Űɖɜ ɏɢɞɡɛŮ ɝŮɢɎůŮɘ. ȷɜ ůɐɛŮɟŬ ɛɘɚɐůŬɛŮ 

ɧŰɘ ɞɘ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŮɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ əɞɘɜɧŰɖŰŮɠ ɛɎɗɖůɖɠ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ŭɞɨɛŮ Űɖ ɛŮŰŮɝɏɚɘɝɐ Űɞɡɠ, ŭŮɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɡɟɜɎɛŮ Űɖɜ ˊɚɎŰɖ əŬɘ ɜŬ əɚŮɑɜɞɡɛŮ 

ŰŬ ɛɎŰɘŬ ɛŬɠ ůŰɖɜ Ůɝɏɚɘɝɖ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ.  

ȼ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ Ŭˊɧ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ɛɎɗɖůɖɠ, Ŭˊɧ əɞɘɜɧŰɖŰŬ 

ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ, Ŭˊɧ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ŬɚɚɖɚŮɔɔɨɖɠ ɏɢŮɘ ɔɑɜŮɘ ɏɜŬɠ ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɘəɧɠ 

ůŰɑɓɞɠ ˊɟɞůɧɜŰɤɜ. Ʉɩɠ Ůɔɩ ɚɞɘˊɧɜ ɗŬ ɛŬɕɏɣɤ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ ˊɟɞůɧɜŰŬ Ŭˊɧ 

Űɞɜ ŪŬɜɎůɖ ɔɘŬ ɜŬ Űɞɜ űɎɤ ɚɎɢŬɜɞ ůŰɖɜ ˊɞɟŮɑŬ əŬɘ ŬɡŰɧ ɏɟɢŮŰŬɘ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ 

ɜŬ Űɞ ŮˊɘɓɟŬɓŮɨůŮɘ. Ʉɩɠ ɛɞɟɘɞŭɞŰɩɜŰŬɠ Űɞɡɠ ɛɏɜŰɞɟŮɠ əŬɘ Űɞɡɠ ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ, 

ɛɞɟɘɞŭɞŰɩɜŰŬɠ ŬɡŰɧɜ ˊɞɡ ɗŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ ɓɑŬ, ŭɑɜɞɜŰŬɠ, ɚɞɘˊɧɜ, ɛɑŬ 

ɚɞɔɘəɐ ˊɞɡ ŬűɡŭŬŰɩɜŮɘ Űɖ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ Ŭˊô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ȾŬɘ ɔɑɜŮŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɛɑŬ ɞɛɎŭŬ ŬɜŰŬɔɤɜɘůŰɩɜ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ Ůɔɩ ɗŬ 

ɓɔɎɚɤ Űɞ ɛɎŰɘ Űɞɡ ŭɘˊɚŬɜɞɨ ɛɞɡ ɔɘŬ ɜŬ ɏɢɤ əŬɚɨŰŮɟɖ Ůɝɏɚɘɝɖ. ȾŬɘ ɓɎɚŰŮ ůŰɞ 

əɎŭɟɞ əŬɘ ůŰɖɜ Ůɝɑůɤůɖ ŬɡŰɐ əŬɘ Űɞɜ ɜŮɞűɡɐ ŭɘəŬɘɤɛŬŰɘůɛɧ ˊɞɡ ɓɚɏˊɞɡɛŮ 

ɛŮɠ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ, əŬɘ ɓɚɏˊŮŰŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ ŰŮɚɘəɎ ɧɚɞ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɑɔɞ 

ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞɘ ůŮ ɖɚɘəɑŬ, ɧˊɤɠ ŮɑɛŬɘ Ůɔɩ, ɕɐůŬɛŮ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɧŰŬɜ ˊ.ɢ. 

ɐŰŬɜ ɞ ɛɏɜŰɞɟŬɠ, ŭŮɜ ɐŰŬɜ ɤɠ ɗŮůɛɧɠ ŬɚɚɎ ɐŰŬɜŮ ɛɑŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ ˊɞɡ 

əɎɚɡˊŰŬɜ ɞɘ ˊŬɚɘɞɑ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ůŮ ɧɚɞɡɠ ɛŬɠ, ɏŰůɘ ɔɘɜɧŰŬɜ. ȹŮɜ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ, 

ɚɞɘˊɧɜ, ɜŬ ɔɑɜŮɘɠ ŬŬ, ɛɏɜŰɞɟŬɠ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ɞ ũɘɩɟɔɞɠ ɞ ɇɟɞɨɚɖɠ, ɜŬ ˊɎɟŮɘ əŬɘ 

ɛɘůɧ ɛɧɟɘɞ ɔɘŬ ɜŬ Űɞ ɏɢŮɘ Ŭɨɟɘɞ-ɛŮɗŬɨɟɘɞ.  

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ˊɩɠ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘŮɑŰŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɛŮ 

ůɢɞɚɘəɐ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ. ȾŬɘ űŬɑɜŮŰŬɘ əŬɗŬɟɎ ɧŰɘ ɧɚŬ ˊɚɏɞɜ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ŬŰɞɛɘəɐ 

ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ, ŬŰɞɛɘəɐ Ůɝɏɚɘɝɖ, ŬŰɞɛɘəɐ Ůɡɗɨɜɖ, ɓɏɓŬɘŬ ɜŰɨɜŮŰŬɘ əŬɘ ɛŮ ɤɟŬɑŮɠ 
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ɚɏɝŮɘɠ ɏŰůɘ (;), ɓŮɚŰɑɤůɖ, ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ, ɧɚŬ, ŰŬ ɜŰɨɜɞɡɛŮ ɏŰůɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɤɟŬɑŬ, 

ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬɛŮ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ əŬɘ ɞ Ɂɑəɞɠ ɞ ūɤŰɧˊɞɡɚɞɠ əŬɘ 

ɞ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ, ɧŰɘ ŰŮɚɘəɎ ŮˊŮɘŭɐ ŬɡŰɞɑ ɏɢɞɡɜ Űɖ ŭɨɜŬɛɖ əŬɘ Űɞ ɟɧɚɞ ɜŬ 

ˊŮɟɎůɞɡɜ ɧŰɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɜŮ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ ɞɟɗɧ, Űɞ ˊɞɚɘŰɘəɎ ɞɟɗɧ, Űɞ əɞɘɜɤɜɘəɎ 

ɞɟɗɧ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɟɢŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏɚɚɞɜ, ŭɡůŰɡɢɩɠ ɗŬ ɔɡɟɑůɞɡɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ 

ɢɟɧɜɘŬ ˊɑůɤ, ŮɎɜ ɛɧɜɞɘ ɛŬɠ ŭŮɜ ŭɞɨɛŮ ˊɩɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɘɜɖɗɞɨɛŮ əŬɘ ɜŬ 

ɛˊɞɚɘɎůɞɡɛŮ Űɞɡɠ ɜɏɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ɛŮ Űɘɠ Ŭɟɢɏɠ Űɖɠ ůɡɚɚɞɔɘəɧŰɖŰŬɠ əŬɘ 

Űɤɜ ůɡɜŮɟɔŮɘɩɜ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɤɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ, ŪŬɜɎůɖ, ɞ ɚɧɔɞɠ ůŮ ůɏɜŬ ɔɘŬ ɜŬé  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȿɞɘˊɧɜ, ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ. ɉŬɑɟɞɛŬɘ ˊɞɡ ŬɜɎɣŬɛŮ Űɖ 

ůɡɕɐŰɖůɖ, Űɞ ɐɝŮɟŬ ɧŰɘ ɗŬ ˊɟɞəŬɚɏůɤ ŬɟəŮŰɎ ɛŮ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɐ ɛɞɡ, ɎɚɚɤůŰŮ 

ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŭɡůəɞɚɧŰŮɟɞ əɞɛɛɎŰɘ ɜɞɛɑɕɤ, ɏŰůɘ ɧˊɤɠ ɏɢŮɘ 

ˊɟɞɓɚɖɗŮɑ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ əŬɘ ɧˊɤɠ ɏɢŮɘ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůŮɘ ɛɏɢɟɘ Űɞ ˊɟɧůűŬŰɞ 

ˊŬɟŮɚɗɧɜ. ȷˊô Űɞɡɠ ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ ɏŰůɘ əɘ Ŭɚɚɘɩɠ ɞɘ ŮɛˊŮɘɟɑŮɠ ɐŰŬɜ ŰɟŬɔɘəɏɠ əŬɘ 

ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ ɛŬɨɟɖ ůŮɚɑŭŬ ˊɞɡ ɏɢŮɘ əɚŮɑůŮɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ˊɑůɤ, ɔɘŬŰɑ Űɞ 

ŮɑˊŬ əŬɘ ůŰɖɜ Ůɘůɐɔɖůɐ ɛɞɡ, ɧŰɘ ŭŮɜ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɗŬ ɏɢɞɡɛŮ űɎůɖ ŬˊɞɚɨůŮɤɜ 

ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ, ɗɏɚɤ ɜŬ Űɞ Ůɚˊɑɕɤ, ɗɏɚɤ ɜŬ Űɞ Ůɚˊɑɕɤ. Ūɏɚɤ ɜŬ Űɞ Ůɚˊɑɕɤ. ȹŮɜ 

ɝɏɟɤ, Ŭɜ ɗŬ ˊɎɛŮ ůŮ əɎŰɘ ŰɏŰɞɘɞ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɎɟɞɡɛŮ ɧˊɚŬ əŬɘ ˊŬɚɎůəŮɠ 

əŬɘ ɜŬ ŮŰɞɘɛŬůŰɞɨɛŮ ɛŮŰɎ ɔɘŬ ˊɧɚŮɛɞ əŬɜɞɜɘəɧ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ɜŬ ɝŮəɘɜɐůɤ ůɘɔɎ-ůɘɔɎ, ůɖɛŮɑɤůŬ Ůŭɩ, ˊɟɞůˊɎɗɖůŬ ɜŬ 

ůɖɛŮɘɩůɤ ɚɑɔɞ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ŰɏɗɖəŬɜ Ŭˊɧ ŮůɎɠ. ȾŬŰŬɟɢɐɜ ɔɘŬ ŰŬ 

ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ əŬɘ Űɞ ˊɟɞůɞɜŰɞɚɧɔɘɞ əŬɘ Űɖɜ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ ɖ əɡɟɑŬ ˊɞɡ ɏɗŮůŮ 

Ŭˊɧ Űɖɜ ȾŬůŰɞɟɘɎ ŮəŮɑ, ŮɑɛŬůŰŮ əɞɜŰɞˊŬŰɟɘɩŰŮɠ Ŭˊɧ Űɖɜ əŬŰŬɔɤɔɐ, əɞɘŰɎɝŰŮ, 

ɏɢɞɡɛŮ ŬˊɞŭɞɗŮɑ ˊɘŬ, Űɞ ŮɑˊŮ ɜɞɛɑɕɤ ɞ ɀɎɜɞɠ ŰɩɟŬ, ůŮ ɏɜŬ əɡɜɐɔɘ ɛɞɟɑɤɜ. 

ȾŬɚɧ; ȾŬəɧ; Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŬɟɢɑɕŮɘ əŬɘ ŮɡŰŮɚɑɕŮŰŬɘ ˊɘŬ ŬɡŰɧ. ȷɟɢɑɕŮɘ əŬɘ ŮɡŰŮɚɑɕŮŰŬɘ 

ˊɘŬ. ȸɚɏˊɤ ůŮ ɏɜŬ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ ˊɞɡ ŭɘŮɡɗɨɜɤ 12 ɢɟɧɜɘŬ ŰɩɟŬ ůŰɞ 

ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ɧŰɘ ɧɚɞ əŬɘ əŬɗɘɕɎɜŮɘ ɖ ˊɞɘɧŰɖŰŬ. ȰɟɢɞɛŬɘ ɜŬ ˊɎɟɤ Űɞ 

ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ. ȸɚɏˊŮɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ ŰɟŬɔɘəɏɠ. ũɘŬŰɑ əɎɜɞɡɛŮ ŮɟɔŬůɑŬ; ȹɖɚŬŭɐ ɜŬ 

ŬɜŰɘŭɟɞɨɜ ůŮ ůŰɞɘɢŮɘɩŭɖ ˊɟɎɔɛŬŰŬ, ůŮ ůŰɞɘɢŮɘɩŭɖɠ ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ 

ɜŬ ɏɢŮɘɠ ɔɘŬ ɜŬ Ŭˊɞŭɩůɤ ɏɜŬɜ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ ŰɑŰɚɞ ɤɠ ŭɖɛɧůɘɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ. 

Ⱥɔɩ ɜŬ ˊɎɟɤ Űɞ ˊŰɡɢɑɞ, ɗɏɚɤ ɜŬ ŭɘɞɟɘůŰɩ. 

ȺɑɜŬɘ ɖ Ŭˊɧɔɜɤůɖ. ȷˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ɡˊɖɟŮůɑŬ, ɔɘŬŰɑ ɛŮ ɟɩŰɖůŮ ɖ 

əɡɟɑŬ: ˊɟɞůɞɜŰɞɚɧɔɘɞ ɐ ɡˊɖɟŮůɑŬ; ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑɠ ɐ Űɞ ɏɜŬ ɐ Űɞ Ɏɚɚɞ. ȾŬɘ ŰŬ ŭɨɞ 

ˊɞɘɞŰɘəɎ. ȼ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɟɞůɛŮŰɟɎŰŬɘ ůɑɔɞɡɟŬ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ɗŬ 
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ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɎɛŮ ůŮ əŬŰɎɟɔɖůɖ Űɞɡ Ůɜɧɠ ɐ Űɞɡ Ɏɚɚɞɡ. Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ űɨɔŮɘ 

Ŭˊɧ Űɞ ɧɟɘɞ Űɖɠ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬɠ ˊɟɘɜ Ŭˊɧ 3 ŭŮəŬŮŰɑŮɠ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ. ȹɖɚŬŭɐ 

ŮəŮɑ, Ŭɟɢɏɠ ŭŮəŬŮŰɑŬɠ Űɞɡ ô90, ɝŮűɨɔŬɛŮ Ŭˊɧ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ŬɡŰɧ əŬɘ ŭŮɜ ɜɞɛɑɕɤ 

ɧŰɘ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɔɡɟɑůɞɡɛŮ ɛɧɜɞ ůŰɖɜ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ. ȹɖɚŬŭɐ ɖ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ 

ŭŮɜ ůŮ əŬɗɘůŰɎ əŬɘ ɘəŬɜɧ ŭɎůəŬɚɞ. ȾŬɘ ɜŬ Űɞ ůɡɜŭɡɎůɤ ɛŮ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ ˊɞɡ 

ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊɤ. ȳɛɤɠ ŬɡŰɧ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ŬűɐůŬɛŮ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ 

ɜɞɛɑɕɤ Ŭˊɧ Űɞ ô11 - ô12 əŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɖ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȼ 

ůɞɓŬɟɐ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɖ ůŰŬɗŮɟɐ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ.  

ȼ ŮɘůŬɔɤɔɘəɐ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Ŭˊɧ ˊɧŰŮ ɏɢŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ; ȷˊɧ Űɞ ô11, 

ɗɡɛɎɛŬɘ ůŰɞ ɄȺȾ ŰɧŰŮ ˊɞɡ ˊɖɔŬɑɜŬɛŮ əŬɘ ŮɛŮɑɠ Ŭˊɧ Űɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ 

əŬɘ ŭɘŭɎůəŬɛŮ Ůŭɩ ůŰɖɜ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖ, ůŰɖɜ ɃɟŮůŰɘɎŭŬ əŬɘ ůŰɖɜ 

ȾɞɛɞŰɖɜɐ. ɇɖɜ ŮɘůŬɔɤɔɘəɐ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɜ əŬŰɐɟɔɖůŬɜ. 

ɇɩɟŬ ˊɟɞůˊŬɗɞɨɜ əɎŰɘ ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ ɜŬ əɎɜɞɡɜ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ, ŮɜŰɎɝŮɘ, 

ŬɡŰɧ Űɞ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ ɛŮ űɞɓɑɕŮɘ ŮɛɏɜŬ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ.  

ɇɞ ˊɧůɞ ůɞɓŬɟɎ ɗŬ ŮəɚɖűɗŮɑ ɛɘŬ ŰɏŰɞɘŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ. ũɘŬŰɑ ɖ 

ŬɜŬűɞɟɎ ɛɞɡ ůŰŬ ɄȺȾé ɇɞ ȽȺɄ ɧɚŬ ŰŬ əɎɜŮɘ. ȳɚŬ ŰŬ ůűɎɕŮɘ, ɧɚŬ ŰŬ 

ɛŬɢŬɘɟɩɜŮɘ. Ƀɘ ŬɡɚɞəɧɚŬəŮɠ Űɞɡ ŮəɎůŰɞŰŮ Ɉˊɞɡɟɔɞɨ ɄŬɘŭŮɑŬɠ ɜŬ ɛŬɕŮɡŰɞɨɜ 

ɜŬ əɞɚŬəŮɨɞɡɜ Űɞɜ Ɉˊɞɡɟɔɧ ŬɚɚɎ ŰŬ ɎɚɚŬ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŭŮɜ ŰŬ əɎɜɞɡɜ əŬɚɎ. 

ȹŮɜ ŰŬ əɎɜɞɡɜ əŬɚɎ əŬɘ əɎŰɘ ŭŮɜ əɎɜɞɡɜ əŬɚɎ ŮəŮɑ ŰɧůŬ ɢɟɧɜɘŬ. ȹŮɜ ɢŬɑɟɞɡɜ 

ɘŭɘŬɑŰŮɟɖɠ ŮəŰɑɛɖůɖɠ. ȺɑɜŬɘ ɓɏɓŬɘɞ ŬɡŰɧ. ȺəŰɧɠ ŮəŮɑ ůŰɘɠ ˊɧɟŰŮɠ Űɞɡ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ ɓŮɓŬɑɤɠ ɜŬ əɞɚŬəŮɨɞɜŰŬɘ ɛŮŰŬɝɨ Űɞɡɠ əŬɘ Űɞ əɎɜɞɡɜ. ȹŮɜ Űɞ 

əɎɜɞɡɜ ŰɩɟŬ, Űɞ əɎɜɞɡɜ ɢɟɧɜɘŬ. ȹɘŬɢɟɞɜɘəɎ. ũɘŬŰɑ ŬɜŬűɏɟɗɖəŬ ůŰɞɡɠ ŭɨɞ 

ɛŮɔɎɚɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ ˊɞɡ ŰŬ ɓɟɧɜŰɖɝŬɜ əŬɘ ɏűɡɔŬɜ; ȺɑŭŬɜ ɛɘŬ əŬŰɎůŰŬůɖ 

ɕɞűŮɟɐ. ɀŮ Űɞɜ ɉɟɐůŰɞ Űɞɜ ɇůɞɚɎəɖ, űɑɚɞɠ ɐŰŬɜ, ŬɔŬˊɖŰɧɠ, ɛɘŬ ɕɞűŮɟɐ 

əŬŰɎůŰŬůɖ ɛŬɠ ˊŮɟɘɏɔɟŬűŮ. ũɘŬŰɑ ŰŬ ɓɟɧɜŰɖɝŮɠ, ŭɎůəŬɚŮ; ũɘŬŰɑ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨůŬ 

ɜŬ ŬɜŰɏɝɤ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɕɤ ɛɏůŬ. ȷɡŰɐ Űɖ ŭɘŬˊɚɞəɐ əŬɘ Űɘɠ ɞŭɖɔɑŮɠ Űɞɡ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ŬɡŰɧ əŬɘ ŬɡŰɧ əŬɘ ŬɡŰɧ.  

ȷɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ. ȾŬɘ əɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮé ɇɞ ůɘɜɎűɘ ɛɞɡ, 

ŬɔŬˊɖŰɏ ɆŰŬɨɟɞ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ əŬɚɨŰŮɟɞ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞ ŮɑˊŬ ˊɟɘɜ. ȾɞɘŰɎɝŰŮ 

ŰɩɟŬ, ɜɞɛɑɕɤ ɞ Ɂɑəɞɠ Űɞ ŮɑˊŮ ˊɟɘɜ; ũɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɎŭŮɘŬ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȹɖɚŬŭɐ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬ əɞɡɟŬůɛɏɜɞ ˊɟɞůɤˊɘəɧ. 

ɄɟɞůɏɝŰŮ, ˊɟɘɜ Űɞ ô10 ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭɘəŬɘɞɨɜŰŬɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɎŭŮɘŬ ɔɘŬ ɜŬ 

əɎɜɞɡɜ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɏɠ ůˊɞɡŭɏɠ. Ɂɞɛɑɕɤ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɛŮ ɜŬ ɔɑɜŮɘ 

əɎŰɘ əŬɘ ɖ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ, ɖ ɧˊɞɘŬ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ, ɜŬ ɔɑɜŮŰŬɘ əŬɘ ŭɤɟŮɎɜ. ȹɖɚŬŭɐ, 
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ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɖ Ůɚɚɖɜɘəɐ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɜŬ ˊɟɘɛɞŭɞŰɐůŮɘ Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ůŮ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ.  

ȹŮɜ ůŰɞɘɢɑɕŮɘ ˊɞɚɨ. ȹɖɚŬŭɐ ɛŮ ůɡɔɢɤɟŮɑŰŮ, Űɞ ɜŬ ŭɩůŮɘ ɔɘŬ ŭɨɞ 

ɢɟɧɜɘŬ ɐ ɔɘŬ ŮɜɎɛɘůɖ ɢɟɧɜɞ 1.000 - 1.500 Ůɡɟɩ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ɔɘŬ 

ŰŬ ɏɝɞŭŬ ˊɞɡ əɎɜŮɘ, ɔɘŬ ɜŬ ɡˊɞůŰɖɟɑɝŮɘ ɛɑŬ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɐ ůˊɞɡŭɐ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞůɎ ŬɡŰɎ. ȹŬˊŬɜɞɨɜ ɎɚɚŬ əŬɘ ɎɚɚŬ, ŮəŬŰɞɛɛɨɟɘŬ ŭɑɜɞɡɜ Ŭˊɧ ŭɤ əŬɘ Ŭˊɧ əŮɘ 

ůŮ ŭɘɎűɞɟɞɡɠ. ɆŮ ŭɘɎűɞɟɞɡɠ ɢɩɟɞɡɠ űŮɨɔɞɡɜ ŰŬ ŮəŬŰɞɛɛɨɟɘŬ, ůűɡɟɑɕɞɡɜ 

ˊɎɜɤ Ŭˊô ŰŬ əŮűɎɚɘŬ ɛŬɠ. ȷɡŰɧ ɛˊɞɟŮɑ əŬɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɘŮəŭɘəɖɗŮɑ ɜɞɛɑɕɤ Ŭˊɧ 

Űɞɜ əɚɎŭɞ. ȼ ŮˊŬɜŬűɞɟɎ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ɎŭŮɘŬɠ. ũɘŬ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ əŬɘ 

ůɞɓŬɟɏɠ ŭɞɡɚŮɘɏɠ. ɁŬ əɎɜɞɡɛŮ ůɞɓŬɟɐ ŭɞɡɚŮɘɎ.  

ɀŮ Űɞɜ ɄŮɟɘəɚɐ Űɞɜ ɄŬɡɚɑŭɖ ˊɞɡ ůɡɜɞɛɘɚɞɨůŬ, ɛŮ Űɞɜ ŬɔŬˊɖŰɧ 

űɑɚɞ əŬɘ ɄɟɧŮŭɟɞ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖɠ, Ůˊɘɛɏɜɞɡɜ, əɎɜɞɡɜ 

ŭɤɟŮɎɜ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ. ȺɡŰɡɢɩɠ. ɁŬɘ, ɜŬ ɟɤŰɐůɞɡɛŮ ˊɧůɞɡɠ űɞɘŰɖŰɏɠ ɏɢŮɘ Űɞ 

ŮɡŰɡɢɩɠ. ȺɑɜŬɘ ɚɑɔɞɘ. ɂɏɟŮŰŮ; ɁŬ Űɞ ˊɤ; ɀŬ ɖ Ⱦɨˊɟɞɠ əɎɚɡɣŮ Űɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ Űɖɠ 

ɢɩɟŬɠ ɛŬɠ ůŰɖɜ Ůɘŭɘəɐ Ŭɔɤɔɐ.  

ɇŬ ɘŭɘɤŰɘəɎ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ŭŮɜ Űɞ əɎɚɡɣŬɜ; ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ; ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ. ɄɚɖɟɩɗɖəŬɜ. ȱŰŬɜ ŬɜɎɔəɖ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, ɖ 

Ůɚɚɖɜɘəɐ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɝɏɟŮŰŮ ɧŰŬɜ ɛŮ əɎɚŮůŮ Űɞ ô16 ɞ ɄɟɨŰŬɜɖɠ Űɞɡ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ɜŬ ɞɟɔŬɜɩůɤ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ ůŰɖɜ Ůɘŭɘəɐ Ŭɔɤɔɐ Űɞɜ ŮɑˊŬ: ůŰŬ 

ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ Űɖɠ ȷɚŮɝŬɜŭɟɞɨˊɞɚɖɠ ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ɛɏɚɞɠ ȹȺɄ ůŰɖɜ 

Ůɘŭɘəɐ Ŭɔɤɔɐ. ȾŬɘ ɗɏɚŮɘɠ ɜŬ əɎɜɤ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ Ůɘŭɘəɐɠ Ŭɔɤɔɐɠ; ɀŮ ˊɞɘŬ 

ŮɘŭɘəɧŰɖŰŬ ɜŬ Űɞ əɎɜɤ Ůɔɩ; ɁŬ əɞɟɞɥŭŮɨɤ Űɞɜ əɧůɛɞ; ȹŮɜ ɛˊɞɟɩ ɜŬ 

əɞɟɞɥŭŮɨɤ Űɞɜ əɧůɛɞ. ȹɩůŮ ɛɞɡ ˊɟɞůɤˊɘəɧ ɜŬ ůɞɡ űŰɘɎɝɤ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: (ɄŬɟɏɛɓŬůɖ ŮəŰɧɠ ɛɘəɟɞűɩɜɞɡ).  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȾɎɚɡɣŮ Űɖɜ ŬɜɎɔəɖ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ. ɀŬ əɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ, 

ŰɩɟŬ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɓɚɏˊŮŰŮ ɧŰɘé  

ɀ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ (ɇȷɀȽȷɆ ȹɃȺ): ɁŬ ŬűɐůɞɡɛŮ ɚɑɔɞ Űɞɜé, ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůŮɘ, 

ɏŰůɘ;  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: Ɇɡɔɜɩɛɖ ɚɑɔɞ. ɇɞ ŮɟɩŰɖɛŬ Ŭˊɧ Űɞɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞ Ŭˊɧ Űɖɜ 

Ⱦɨˊɟɞ ɔɘŬ Űɞɜ ȹɘŮɡɗɡɜŰɐ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐ. ȺɜŰɎɝŮɘ, Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ŭɨůəɞɚŬ ŰŬ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ȹɖɚŬŭɐ ɞ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ɗŬ ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘ ɔɘŬŰɑ Ůŭɩ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

Ůɝɐɠ: ɞ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ŬɚɚɎɕŮɘ ɟɧɚɞ əŬɘ ɗɏůɖ; ȾŬɘ ɝŬűɜɘəɎ ˊŬɑɟɜŮɘ Űɞɜ ɟɧɚɞ Űɞɡ 

ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɐ; Ʉɩɠ; ɁŬ əɎɜŮɘ ɛɑŬ ɏəɗŮůɖ ŬɜŬűɞɟɎɠ. ũɘŬ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡ 
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ůɡɜŬŭɏɚűɞɡ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɜŬ Űɞ ŭŮɢɗɩ. ɀŮ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ůɡɜɏˊŮɘŬɠ, Űɞ ɧŰɘ Ŭɜ 

əɎˊɞɘɞɠ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ˊɖɔŬɑɜŮɘ ɛŮŰɎ Űɘɠ 9 ɐ ɛŮŰɎ Űɘɠ 10 ɐ ɧˊɞŰŮ ɗɏɚŮɘ əŰɚ., ŬɡŰɧ 

ɜɞɛɑɕɤ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɖɛŮɘɩɜŮŰŬɘ ŬůűŬɚɩɠ. ȷɚɚɎ ůŮ Ŭɝɘɞɚɞɔɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ 

ˊɞɘɧŰɖŰŬɠ ŭŮɜ ɜɞɛɑɕɤ ɜŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊŮɘůɏɚɗŮɘ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ əŬɘ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ 

ŮɘŭɘəɧŰɖŰŬɠ. ũɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ůŰɞ ŭɖɛɞŰɘəɧ ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ ɔɡɛɜŬůŰɏɠ. Ƀɘ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ. ȱ ɞɘ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ. ȹŮɜ ɏɢŮŰŮ. ɆŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ŭŮɜ ɏɢŮŰŮ. ɆŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ 

ŭŮɜ ɏɢŮŰŮ.  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): Ⱥˊɑůɖɠ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏŰŮ, Űɖɜ ɏəɗŮůɖ əŬɘ 

ŰɩɟŬ ɔɑɜŮŰŬɘ. ȷɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ɔɑɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ.   

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȷˊɧ Űɞɡɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ. ȷˊô Űɞɡɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ɏəɗŮůɖ ɔɘŬ Űɖɜ 

ˊŬɟɞɡůɑŬ ɐ ɔɘŬ Űɖ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ;  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȳɢɘ, ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɘəɐ ɏəɗŮůɖ. 

ȷɝɘɞɚɞɔɖŰɘəɐ.  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ɆŰɞ ŭɘɞɘəɖŰɘəɧ ɏɟɔɞ.  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȷɝɘɞɚɞɔŮɑ ɞ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ˊŮɟɘɔɟŬűɘəɎ 

Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ. 

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ũɘŬ Űɞ ŭɘŭŬəŰɘəɧ Űɞɡ ɏɟɔɞ;  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬɘ əŬɘ ɔɘŬ Űɞé, ɓŮɓŬɑɤɠ, ɜŬɘ, ɜŬɘ, ɜŬɘ. 

ȾŬɘ ɔɘŬ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ. ȸŮɓŬɑɤɠ.  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȾŬɘ ɔɘŬ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ.  

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬɘ, ɜŬɘ, ɜŬɘ. ȷˊɚɎ ɖ Űɟɞˊɞˊɞɑɖůɖ ŮɑɜŬɘ 

ɜŬ ɛˊŮɘ əŬɘ ɜŬ ŬˊɞŰɘɛɖɗŮɑ əŬɘ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɎ.  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ɀɎɚɘůŰŬ. ȿɞɘˊɧɜ, əɞɘŰɎɝŰŮ, ŮɑɜŬɘ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ 

ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ. ȳˊɤɠ ɓɚɏˊŮŰŮ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ ŮəŮɑ, ɔɘŬŰɑ Ůŭɩ ɝɏɟɞɡɛŮ Űɘɠ 

ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ. ɇɞ ɚɏɤ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ɡˊɞŰɘɛɩ ɞɨŰŮ Űɞɡɠ ɔɡɛɜŬůŰɏɠ, 

ɞɨŰŮ Űɘɠ ɎɚɚŮɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ, ŬɚɚɎ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ůɡɜɎűŮɘŬ 

ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɨɛŮ ůô ŬɡŰɧ.  

ɇɩɟŬ, Űɞ ɗɏɛŬ ˊɞɡ ŰɑɗŮŰŬɘ ŮɑɜŬɘ Ŭɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ ɜɞɛɑɕɤ, ŬɡŰɧ ŮɘůɏˊɟŬɝŬ, Ŭɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮŰŬɘ ɐ ɧɢɘ. 

ȾɞɘŰɎɝŰŮ, Ůɔɩ ɚɏɤ ˊɎɜŰŬ ɧŰɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, ɢɟɧɜɘŬ ŰɩɟŬ, ŮɑɜŬɘ ɖ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 

ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɛŬɠ ŬˊŬůɢɞɚŮɑ. ɄɟɩŰŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɗɤɟŬəɑůɞɡɛŮ Űɖɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ, Űɞ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɞ ŭɡɜŬɛɘəɧ ɛŮ ɧ,Űɘ əŬɚɨŰŮɟɞ ɛˊɞɟɞɨɛŮ, 
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Ŭˊɧ Űɖɜ əŬŰɎɟŰɘůɐ Űɞɡɠ Ŭˊɧ Űɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ, Ŭˊɧ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬ Űɞɡɠ ůŰɞ 

ůɢɞɚŮɑɞ, ɛŮ ŭɘŬɟəɐ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ əŬɘ ɧɢɘ ɧˊɞŰŮ ɛŬɠ ɏɟɗŮɘ, ɧˊɞŰŮ ɓɟɞɨɛŮ 

əɞɜŭɨɚɘŬ. ɀŮ ɡˊɞůŰɖɟɘəŰɘəɧ ɡɚɘəɧ. ɀŮ ůɞɓŬɟɧ əŬɘ əŬɚɧ ůɢɞɚɘəɧ ɓɘɓɚɑɞ. ȹŮɜ 

ŮɑɜŬɘ ŭɡɜŬŰɧɜ Ůɔɩ ɤɠ ɘůŰɞɟɘəɧɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɜŬ ɚɏɤ ɧŰɘ Űɞ əŬɚɨŰŮɟɞ 

ɓɘɓɚɑɞ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ ůŰɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŮɑɜŬɘ Űɞɡ 1917.  

ȷəɧɛɖ ŮəŮɑ ŮɑɛŬůŰŮ. ɁŬ ɚɏɛŮ ɧŰɘ çɇŬ ɣɖɚɎ ɓɞɡɜɎè ŮɑɜŬɘ Űɞ 

əŬɚɨŰŮɟɞ ŬɜŬɔɜɤůŰɘəɧ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ. ũɘŬŰɑ ŭŮɜ əŬŰŬűɏɟŬɛŮ ɜŬ ɔɟɎɣɞɡɛŮ 

əŬɚɨŰŮɟɞ ŬɜŬɔɜɤůŰɘəɧ ˊɟɩŰɖɠ ŭɖɛɞŰɘəɞɨ. ȹŮɜ Űɞ əɎɜŬɛŮ Ŭəɧɛɖ. ȿɞɘˊɧɜ, ɎɟŬ 

ɚɞɘˊɧɜ, ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. ȷɠ əɎɜɞɡɛŮ ɧɚŬ ŰŬ ɎɚɚŬ, ɜɞɛɑɕɤ Ŭɜ ŰŬ 

əɎɜɞɡɛŮ ůɞɓŬɟɎ ŭŮɜ ɗŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɚɧɔɞɠ ɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɛŮ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ.  

ȾɞɘŰɎɝŰŮ, ɖ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ Ŭˊô Űɖɜ ȷ ȷɗɖɜɩɜ Ůŭɩ ˊɞɡ ɏəŬɜŮ Űɖɜ 

ŬɜŬűɞɟɎ ůŰɞɜ Ɂɧɛɞ Űɞɜ 1566. ɇɞɜ ɗŮɤɟɩ Űɞɜ 1566 Űɞɜ ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɧŰŮɟɞ 

Ɂɧɛɞ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɔɟŬűŮɑ ˊɞŰɏ, ɧɢɘ ɛɧɜɞ ɔɘŬ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ. ȺɎɜ ŭɘŬɓɎůɞɡɛŮ Űɘɠ 

ŭɘŬŰɎɝŮɘɠ Űɞɡ Ɂɧɛɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ɛɘɚɎŮɘ, ɐŰŬɜŮ əŬɘ ɖ Ůˊɞɢɐ ŮəŮɑɜɖ ɛŮ Űɖ 

ŭɡɜŬɛɘəɐ Űɞɡ ȷɜŭɟɏŬ ɄŬˊŬɜŭɟɏɞɡ, ɔɘŬ ŭɖɛɞəɟŬŰɑŬ. ȺəŮɑ ɧŰŬɜ Űɞ ɚɏɤ ůŰɞɡɠ 

űɞɘŰɖŰɏɠ ɛɞɡ, Űɞ ɏɢɤ ɔɟɎɣŮɘ əŬɘ ůŰɞ ɓɘɓɚɑɞ ɛɞɡ, ɧŰŬɜ ɛɘɚɎɠ ɔɘŬ ŭɘŬɛɧɟűɤůɖ 

ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɞɨ ˊɞɚɑŰɖ, əɟɘŰɘəɎ ůəŮˊŰɧɛŮɜɞɡ, ˊɞɡ ɗŬ ˊɟɞɎɔŮɘ Űɖɜ ŬɔɎˊɖ, Űɖɜ 

ŬɚɚɖɚŮɔɔɨɖ, ŭŮɜ ɗŬ ŭɘŬəɟɑɜŮɘ Űɞɜ Ɏɚɚɞɜ, ŬɜɎɚɞɔŬ ɛŮ Űɞ űɨɚɞ, Űɖɜ ŮɗɜɘəɧŰɖŰŬ 

əŰɚ. əŬɘ ɚŮɠ: əŬɚɎ, ůɐɛŮɟŬ ˊɞɡ Űɞ ɓɚɏˊɤ əŬɘ Űɞ ŭɘŬɓɎɕɤ ɚɏɤ ˊɞɘɞɠ Űɞ 

ůəɏűŰɖəŮ əŬɘ Űɞ ɏɔɟŬɣŮ ŬɡŰɧ; ȺəŮɑɜɖ Űɖɜ Ůˊɞɢɐ; ɆɐɛŮɟŬ Ŭəɧɛɖ ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ 

əŬŰŬűɏɟŮɘ ɜŬ ŮűŬɟɛɧůɞɡɛŮ Űɘɠ ŭɘŬŰɎɝŮɘɠ Űɞɡ Ɂɧɛɞɡ ŬɡŰɞɨ. ȺɡŰɡɢɩɠ ɘůɢɨŮɘ 

Ŭəɧɛɖ, ɘůɢɨŮɘ ɞ Ɂɧɛɞɠ ŬɡŰɧɠ. ȰŰůɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ; ȽůɢɨŮɘ ɞ Ɂɧɛɞɠ ŬɡŰɧɠ. ɆŮ ɏɜŬ 

ɓŬɗɛɧ. ɆŮ ɏɜŬ ɓŬɗɛɧ ɘůɢɨŮɘ. ɇɩɟŬ ɏɢɞɡɛŮ ˊŬɟɎɝŮɘ ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɧ ˊɞɚɑŰɖ; 

ȿɞɘˊɧɜ, əɞɘŰɎɝŰŮ, əɞɘŰɎɝŰŮ ŰɩɟŬ, ɞɘ ŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŮɠ ˊɞɡ 

ŰɏɗɖəŬɜ, ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ əŬɘ Ůɔɩ ɗɡɛɎɛŬɘ Ůˊɞɢɏɠ ɧˊɞɡ ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ, ˊŬɚŬɘɧŰŮɟŬ 

ɢɟɧɜɘŬ, ɏɛˊŬɘɜŬɜ ɛɏůŬ ŬɚɚɎ Ůɔɩ ɗɡɛɎɛŬɘ əŬɘ ŭŬůəɎɚɞɡɠ ɜŬ əɎɜɞɡɜ 

ŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŮɠ, ɡˊɞŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ. ȳŰŬɜ ˊɖɔŬɑɜŬɛŮ ůŰɞ ɄŮɘɟŬɛŬŰɘəɧ 

ɆɢɞɚŮɑɞ Űɖɠ ˊɧɚɖɠ ůŰɘɠ Ŭɟɢɏɠ Űɞɡ 2000, ɧŰŬɜ ɐɛɞɡɜ ŰɧŰŮ ɜŮŬɟɧɠ ɚɏəŰɞɟŬɠ, 

ˊɖɔŬɑɜŬɛŮ ůŰɞ ɄŮɘɟŬɛŬŰɘəɧ, ŮɑɢŬɛŮ Űɞ Ůɝɐɠ ˊɟɧɓɚɖɛŬ: ˊɞɚɚɞɑ ŭɎůəŬɚɞɘ Űɞɡ 

ɄŮɘɟŬɛŬŰɘəɞɨ ŬɟɜɞɨɜŰŬɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ŭŮɘɔɛŬŰɘəɐ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ ůŰɞɡɠ űɞɘŰɖŰɏɠ 

ɛŬɠ. Ƀ ɆŰŬɨɟɞɠ ɞ ɄŮŰɛŮɕɎɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əŬɚɎ, ˊɟɩŰɞɠ əŬɘ əŬɚɨŰŮɟɞɠ. ɉŬɘɟɧůɞɡɜ, 

ɗɡɛɎɛŬɘ, ŬəɧɛŬ Űɘɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŮɠ Űɞɡ. Ƀ ȷɜŰɩɜɖɠ ɞ ɀŬɨɟɞɠ Ůˊɑůɖɠ. Ƀɘ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. ɄɟɞůɏɝŰŮ, ɞɘ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ Űɘɠ əŬɚɨŰŮɟŮɠ ŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ. 
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Ȱɢɤ ɜŬ Űɞ ɚɏɤ, Ŭəɧɛɖ Űɞɡɠ ɗɡɛɎɛŬɘ Űɞ ˊɩɠ ŭɑŭŬůəŬɜ ɛɏůŬ əŬɘ ɧɚɞɘ ɞɘ 

űɞɘŰɖŰɏɠ ŮɜŰɡˊɤůɘŬůɛɏɜɞɘ ɜŬ Űɞɡɠ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɞɨɛŮ.  

ɁŬɘ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ŭŮɘɔɛŬŰɘəɏɠ. ũɘŬŰɑ ɔɘŬ ɜŬ ɏɢŮɘ Űɖɜ 

ŬˊŬɑŰɖůɖ ɜŬ ôɟɗŮɘ ɜŬ ůŮ ŭŮɘ ɧŰŬɜ ɗɏɚŮɘ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɛˊɞɟŮɑ əŬɘ ɜŬ ŭɘŭɎɝŮɘ əŬɘ ɞ 

ɑŭɘɞɠ. ɁŬ ŭɞɨɛŮ ˊɩɠ ɗŬ ŭɘŭɎɝŮɘ. ɁŬ Űɞ ŭɞɨɛŮ ˊɩɠ ɗŬ ŭɘŭɎɝŮɘ. ũɘŬŰɑ əɞɘŰɎɝŰŮ, 

ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ ɐɛɞɡɜ ŬɟəŮŰɎ əŬɡůŰɘəɧɠ. ɀŮ ŮɜɧɢɚɖůŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɖ 

ˊɟɩŰɖ Űɞɡɠ ŭɟɎůɖ. ũɘŬŰɑ ŮəɓɘŬůŰɘəɎ, ŭŮɜ ɛŮ ɜɞɘɎɕŮɘ ɞ Ɂɧɛɞɠ Űɘ ˊɟɞɏɓɚŮˊŮ, ɜŬ 

ˊŮɟɑɛŮɜŮ ɞ Ɂɧɛɞɠ. ȰɢɞɡɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ɛŮ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɞ ŭɡɜŬɛɘəɧ Ůŭɩ. ȹɖɚŬŭɐ 

ɖ ˊɟɩŰɖ Űɞɡɠ ˊɟŮɛɞɨɟŬ ɐŰŬɜ ɛɘŬ Űɡˊɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɔɘŬ ɜŬ Űɞɡɠ 

ɛɞɜɘɛɞˊɞɘɐůɞɡɛŮ. ɇŬ ŰɡˊɘəɎ Ŭɠ ŰŬ ŬűɐůɞɡɜŮ ɔɘŬ ŰŬ ɈˊɞɡɟɔŮɑŬ Űɞɡɠ. ũɘŬŰɑ 

ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ɛŮ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɞ ŭɡɜŬɛɘəɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŰɟɞɛɞəɟŬŰɐɗɖəŮ, 

ɗŮɤɟɩɜŰŬɠ ɧŰɘ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ Űɖ ɛɞɜɘɛɞˊɞɑɖůɖ ˊɞɡ ŮˊɐɚɗŮ ɛŮ Űɞɜ ŭɘɞɟɘůɛɧ 

ɛɞɜɘɛɧŰɖŰŬɠ, əɘɜŭɡɜŮɨɞɡɜ ɜŬ ɓɟŮɗɞɨɜ ůŰɞ ŭɟɧɛɞ ˊɎɚɘ. ȾŬɘ ɏŰɟŮɢŬɜ ɏɜŰɟɞɛɞɘ, 

ˊŬɟɎ Űɘɠ ŬɜŰɘŭɟɎůŮɘɠ Űɤɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɩɜ ɞɟɔɎɜɤɜ, ɜŬ Űɟɏɝɞɡɜ ɜŬ ɓɟŮɗɞɨɜ 

ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ əŬɘ ůŮ ɏɜŬ əŬűɏ ɔɘŬ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɐ Űɞɡɠ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ŰɩɟŬ ŬɡŰɧ ɔɘŬ Űɞ Ŭɜ ɗŬ ŬɜɐəɞɡɛŮ, Űɞ ŮɑŭŬ Ůŭɩ, Űɖɜ 

ŬɜŰɘˊŬɟɎɗŮůɖ ŬɚɚɎ əŬɘ Űɖ ůɡɜŬɑɜŮůɖ, Ŭɜ ɗŬ ŬɜɐəɞɡɛŮ ůŰɞɜ ɑŭɘɞ ɢɩɟɞ, ůŰɞ 

ɑŭɘɞ ůɡɜŭɘəɎŰɞ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ, ůŰŮɚɏɢɖ, ŭɎůəŬɚɞɘ, əŬɗɖɔɖŰɏɠ. Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɛɖɜ, ɏɜŬ 

ɗŬ ˊɤ, ɛɖɜ ŮˊɘŰɟɏɣɞɡɛŮ ɜŬ ɛŬɠ ŭɘŬůˊɎůɞɡɜ. ȺɑɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ ůŰɖɜ ɑŭɘŬ ˊɚŮɡɟɎ. 

ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ əɎˊɞɘɞɠ ɔɘŬŰɑ Űɞ ɚɏɤ əŬɘ ɔɘŬ ŰŬ ůŰŮɚɏɢɖ, ɛɖɜ əŬɓŬɚɐůɞɡɜ Űɞ 

əŬɚɎɛɘ, ɏɔɘɜŬ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ əŬɘ ŰɩɟŬ ŮɑɛŬɘ ɔŮɜɘəɧɠ ɞ ŭŮɟɓɏɜŬɔŬɠ, əɧɓɤ əŮűɎɚɘŬ, 

ɔɘŬŰɑ Űɞ ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɛŮ əŬɘ ŬɡŰɧ. ȾŬɘ Űɞ ˊŬɟŬŰɖɟɩ əŬɘ ůŰɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ɛɞɡ, 

Űɞɡɠ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨɠ. ɀɧɚɘɠ ɗŬ əŬɗɑůɞɡɜ ůŮ ɛɘŬ əŬɟɏəɚŬ, ŮɘŭɘəɎ ɧŰŬɜ 

ɔɑɜɞɜŰŬɘ ɡˊɞɡɟɔɞɑ, ŮɑɜŬɘ ŬˊɑůŰŮɡŰɞ. ŪɡɛɎɛŬɘ ɏɜŬɜ Ɉˊɞɡɟɔɧ ɃɘəɞɜɞɛɑŬɠ, ɧŰŬɜ 

ˊɐɔŬɘɜŮ ɖ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ, ŮɑɜŬɘ ŭɘəɧɠ ɛŬɠ ŰɩɟŬ, ŮɑɜŬɘ Ɉˊɞɡɟɔɧɠ ɃɘəɞɜɞɛɑŬɠ, 

ŰɧŰŮ ˊɞɡ ŭɘŮəŭɘəɞɨůŬɛŮ ŬɡɝɐůŮɘɠ, ŭŮɜ Űɞɡɠ ŭɏɢɗɖəŮ əŬɜ, ɜŬ ůɡɕɖŰɐůŮɘ əŬɘ ɚŮɠ: 

əŬɚɎ, ŬɡŰɧɠ ˊɧŰŮ ŬɚɚŬɝɞˊɑůŰɖůŮ ɏŰůɘ; ɃɨŰŮ ɜŬ ŬəɞɨůŮɘ; ɃɨŰŮ ɜŬ ŬəɞɨůŮɘ; 

ɀɖɜ Űɞ əɎɜɞɡɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ŬɡŰɧ əŬɘ ůŰŬ ůŰŮɚɏɢɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ɇɞ ɜŬ əɎŰůɤ ůŮ 

ɛɑŬ əŬɟɏəɚŬ ŮɝɞɡůɑŬɠ əŬɘ ɜŬ Ŭɟɢɑůɤ ɜŬ əɞɡɜɎɤ Űɞ əŮűɎɚɘ.    

ũɘŬŰɑ ɎəɞɡůŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ əɎˊɞɘɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɘ ɚŮɠ əŬɘ ˊɐɟŬɜ Űɞɜ 

əŬŰɎɚɞɔɞ ˊŬɚɘɎ ˊɞɡ ɛŬɠ ŮɝɏŰŬɕŬɜ ůŰɞ ɔɡɛɜɎůɘɞ Űɞ ˊŬɚɘɧ, ɞɘ əŬɗɖɔɖŰɏɠ, Űɞɜ 

əŬŰɎɚɞɔɞ ɜŬ ŮɝŮŰɎůɞɡɜ, ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ. ɇɏŰɞɘŬ űŬɘɜɧɛŮɜŬ ɛɞɡ 

ɛŮŰŬűɏɟɗɖəŬɜ Ŭˊɧ ŮůɎɠ, Űɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ əŬɘ Űɞɡɠ əŬɗɖɔɖŰɏɠ ŰŬ ɎəɞɡůŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ. Ʉɞɘɞɜ ɏɢɤ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɤ ůɐɛŮɟŬ Ůŭɩ; ȰɚŮɞɠ! ȹɖɚŬŭɐ Ŭɜ ɖ ˊɟɩŰɖ 
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ŮˊɑůəŮɣɖ Ůɜɧɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡ, ɜŬɘ, ɐŰŬɜ ɡˊɞɢɟŮɤɛɏɜɞɠ, ˊɐɔŬɘɜŮ, ɔɜɩɟɘůŮ Űɞ 

ůɢɞɚŮɑɞ. ȳɢɘ ˊɞɘɞɜ ɐɟɗŬ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɤ ůɐɛŮɟŬ Ůŭɩ; ȹŮɜ ˊɞɡɚɎɛŮ ˊɜŮɨɛŬ. 

ȹŮɜ ˊɟɞůűɏɟŮŰŬɘ ɞ ɢɩɟɞɠ ɔɘŬ ŮɝɡˊɜŬəɘůɛɞɨɠ. ɃɨŰŮ ɔɘŬ Ɏůəɖůɖ ŮɝɞɡůɑŬɠ. 

ȿɡˊɖɟɧ. ȿɡˊɖɟɧ.  

ȾɞɘŰɎɝŰŮ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ, əɞɘŰɎɝŰŮ, ɛɖɜ 

ůˊŮɑɟɞɡɜ Űɖ ŭɘɢɧɜɞɘŬ. Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞ Ůˊɘŭɘɩəɞɡɜ əŬɘ ůŮ əɎɗŮ ɢɩɟɞ ɔɑɜŮŰŬɘ 

ŬɡŰɧ. ɁŬ Űɞɜ ŭɘŬůˊɎůɞɡɜŮ, Űɞ ɑŭɘɞ Űɞ ɏɢɞɡɜ əɎɜŮɘ əŬɘ ůŰɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ. 

ɄɟɩŰŬ Ŭˊô Űɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ, ůŬɠ Űɞ ŮɑˊŬ ˊɟɘɜ. ɄɟɩŰŬ Ŭˊô Űɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ 

ɝŮəɑɜɖůŮ.  

ȹŮɜ ɓɚɏˊɤ əŬɛɑŬ ŬɜŰɑŭɟŬůɖ ɔɘŬ ŰŬ ɘŭɘɤŰɘəɎ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ ˊɞɡ 

ˊɎɜŮ ɜŬ ˊŮɟɎůɞɡɜŮ. ȹŮɜ ɓɚɏˊɤ əŬɛɑŬ ŬɜŰɑŭɟŬůɖ. Ƀ Ɏɚɚɞɠ ɚɏŮɘ ɗŬ ôɟɗŮɘ Űɞ 

ɉɎɟɓŬɟɜŰ, ɗŬ ôɟɗŮɘ Űɞ ȾɞɚɞɨɛˊɘŬ, ɗŬ ôɟɗŮɘ Űɞ ɏɜŬ. Ʉɞɘɞ ɉɎɟɓŬɟɜŰ; ɇɞ 

ɉɎɟɓŬɟɜŰ ŭŮɜ ˊɐɔŮ ůŰɖ ũŮɟɛŬɜɑŬ əŬɘ ůŰɖɜ ȷɔɔɚɑŬ, ɗŬ ôɟɗŮɘ ůŰɞ ȾɞɚɤɜɎəɘ 

ůŰɖɜ ȷɗɐɜŬ ɜŬ ůŰŮɔɎůŮɘ ŰŬ ŰɛɐɛŬŰɎ Űɞɡ; ɇɘ ɚɏɛŮ ŰɩɟŬ; ȹɖɚŬŭɐ ɛɖɜ ɛŬɠ 

ŰɟɏűɞɡɜŮ ɛŮ ɓɚŬəŮɑŮɠ. ȾŬɘ əɎˊɞɘɞɘ ŰŬ ŰŮəɛɖɟɘɩɜɞɡɜŮ əŬɘ ŰŬ əɎɜɞɡɜŮ. ȹŮɜ 

ɔɑɜŮŰŬɘ ŬɡŰɧ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ɞɘ ˊɟɧɗɡɛɞɘ, ůŰɞɜ ŬɔŬˊɖŰɧ ūŬůűŬɚɐ, ɞɘ ˊɟɧɗɡɛɞɘ; 

ȹɡůŰɡɢɩɠ ˊɎɜŰŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ˊɟɧɗɡɛɞɘ. ȾŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ůŰɖɜ 

ˊɟɩŰɖ əŬɘ ŭŮɨŰŮɟɖ ɓŬɗɛɑŭŬ əŬɘ ůŰɖɜé ȸɚɏˊŮɘɠ; ȾɞɘŰɎɝŰŮ, ůŰŬ ɆɡɛɓɞɨɚɘŬ 

Ⱥˊɘɚɞɔɐɠ ˊɟɧɗɡɛɞɘ ɐŰŬɜ, ɔɘŬŰɑ Űɞ ɜŬ ˊŬɠ ŮəŮɑ ɗŬ ˊŬɠ ɛŮ Űɞɡɠ ŭɘəɞɨɠ ůɞɡ 

ɧɟɞɡɠ. ɀɖɜ ˊŬɠ, Ůɔɩ ŭŮɜ ŬɟɜɞɨɛŬɘ ɜŬ ˊŬɠ ůŮ ɏɜŬ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ Ⱥˊɘɚɞɔɐɠ, ɔɘŬŰɑ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɡɛɓɎɚɚɞɡɛŮ ůô ŬɡŰɧ. ɄɘůŰŮɨɤ, ŬɚɚɎ ˊɟɞůɏɝŰŮ, ɧŰŬɜ ɓɚɏˊŮɘɠ Űɘɠ 

Ůˊɘɚɞɔɏɠ Űɤɜ ŭɘŮɡɗɡɜŰɩɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɜŬ ůɡɛɛŮŰɏɢɞɡɜŮ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɑ ɛɞɡ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ˊɞɡ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ əŬɛɑŬ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ Űɖɜ ɗɡɛɞɨɜŰŬɘ ɛɧɜɞ ɧŰŬɜ ɐŰŬɜ ɛŬɗɖŰɏɠ, ŰɧŰŮ əɎŰɘ 

ŭŮɜ ˊɎŮɘ əŬɚɎ. ȾŬɘ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ɡˊɞɓɚɖɗŮɑ ŬɘŰɐůŮɘɠ Ŭˊɧ Ɏɚɚɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ 

Ůɘŭɘəɞɨɠ Űɞɡ ɢɩɟɞɡ.  

ȹŮɜ ɔɑɜŮŰŬɘ ŬɡŰɧ. Ƀɘ əɞɛɛŬŰɘəɏɠ Ůˊɘɚɞɔɏɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɛŮɑɜɞɡɜ 

Ŭˊɏɝɤ, Ŭɜ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ůɞɓŬɟɐ ŭɞɡɚŮɘɎ, ɔɘŬŰɑ əɞɘŰɎɝŰŮ, ůŰɖɜ Ůˊɘɚɞɔɐ 

ůŰŮɚŮɢɩɜ ɓŮɓŬɑɤɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ, ɔɘŬŰɑ Űɞ ŮɑˊŮ əŬɘ ɖ ɀŬɑɟɖ ɖ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ 

Ůŭɩ, ŭŮɜ əŬŰŬəɟɑɜɤ ˊŬɚɘɞɨɠ ŰɑŰɚɞɡɠ. ɀˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ˊɞɚɨ əŬɚɨŰŮɟɞɘ ɞɘ 

ˊŬɚɘɞɑ ŰɑŰɚɞɘ, ɜŬ ɏɢɞɡɜ ɔɑɜŮɘ ɛŮ ˊɞɚɨ ůɞɓŬɟɧŰŮɟɖ ŭɞɡɚŮɘɎ. ȰŰůɘ; ɁŬ ɏɢɞɡɜ 

ŮˊɘəŬɘɟɞˊɞɘɖɗŮɑ əŬɘ ɛŮ ɎɚɚŮɠ ůˊɞɡŭɏɠ, əŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ. ȼ əŬ Ⱦɞůɛɑŭɞɡ ŮɑˊŮ ɧŰɘ 

ɐŰŬɜ ɛŬɗɐŰɟɘɎ ɛɞɡ. ȸŮɓŬɑɤɠ ɔɘŬŰɑ ůɡɜɏɢɘůŮ Űɘɠ ůˊɞɡŭɏɠ Űɖɠ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ 
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ɇɛɐɛŬ əŬɘ ɛɏɢɟɘ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ˊɞɡé ȺɑɜŬɘ əŬɘ ɛɘəɟɧŰŮɟɖ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ ŬůűŬɚɩɠ, ɜŬɘ, 

ɤɟŬɑŬ. ɁŬɘ, ŬɚɚɎ ŭŮɜ Űɞ ɎűɖůŮ. ȺəŮɑ, ůɡɜɏɢɘůŮ. ɋɟŬɑŬ.  

ȾɞɘŰɎɝŰŮ, ɎɟŬ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮəŮɑ ŮɑɜŬɘ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɞɡ əɟɘŰɐ Űɞɡ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨ ˊɞɡ əɎɗŮŰŬɘ ůŮ ɛɑŬ ŮˊɘŰɟɞˊɐ Ůŭɩ əŬɘ ŬɝɘɞɚɞɔŮɑ Űɞɡɠ 

ɡˊɞɣɖűɑɞɡɠ ɜŬ ŭɞɨɛŮ: ɏűŮɟŮɠ ɏɜŬɜ ŰɑŰɚɞ. ɋɟŬɑŬ, ɜŬ ŭɤ ůŰɞɜ ŰɑŰɚɞ ŬɡŰɧɜ Ůɔɩ 

ɏɢɤ Űɖɜ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ ɜŬ ŭɤ Űɞ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ əɞɛɛɎŰɘ Űɞɡ ŰɑŰɚɞɡ. ɄɐɟŮɠ ɏɜŬɜ 

ŰɑŰɚɞ Űɞ 2000. ȰəŬɜŮɠ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ; ȾɎˊɞɘŬ Ɏɚɚɖ ŭɖɛɞůɑŮɡůɖ ɗŬ ŭɤ Ŭˊɧ ůɏɜŬ; 

ȰɢŮɘɠ ɏɜŬ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ, ūŬůűŬɚɐ, Ůůɨ. ɇɞ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ Űɞ ˊɐɟŮɠ Űɞ 2000. ȰɢŮɘ 

ɓɔɎɚŮɘ ɛɘŬ ŭɖɛɞůɑŮɡůɖ ɐ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ ɛŮ Űɞɜ əŬɗɖɔɖŰɐ ůɞɡ, ɛŮ Űɞɜ ůɡɜɎŭŮɚűɧ 

ůɞɡ, ŮɑŭŬ əɎˊɞɘŬ ɏɟŮɡɜŬ; ȼ ȹɃȺ ŰɧůŮɠ ɏɟŮɡɜŮɠ ŭɘŮɝɎɔŮɘ. Ʉɞɨ ɐůɞɡɜ Ůůɨ; 

ȷɡŰɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŰŬ ŭɞɨɛŮ. ȰŰůɘ;  

ȿɞɘˊɧɜ, ɔɘŬ ɜŬ ɛɖɜ Űɟɩɤ əŬɘ Űɞɜ ɢɟɧɜɞ, əɞɘŰɎɝŰŮ ŰɩɟŬ, ɔɘŬ Űɖɜ 

Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ ɜɞɛɑɕɤ Űɞ ŮɑˊŬ, ɔɘŬ Űɖ ůɢɞɚɐ ůŰŮɚŮɢɩɜ ˊɞɡ ŬɜɏűŮɟŬ ˊɟɘɜ ůŰɖɜ 

ˊɟɧŰŬůɐ ɛɞɡ, ɔɘŬ Űɖ ůɢɞɚɐ ůŰŮɚŮɢɩɜ əɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ, ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ ˊɟɩŰɖ ůəɏɣɖ 

ˊɞɡ ɏəŬɜŬ, ɔɘŬŰɑ ɓɚɏˊɞɜŰŬɠ Űɞ ˊɟɞűɑɚ ŮɘŭɘəɎ Űɤɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑɤɜ əŬɘ Űɤɜ 

ůɡɜŰɞɜɘůŰɩɜ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɩ ɚɧɔɤ Űɞɡ ŬɜŰɘəŮɘɛɏɜɞɡ ůŰŮɜɎ əŬɘ Ŭˊô Űɞɡɠ 

ŮˊɘɗŮɤɟɖŰɏɠ ɝɏɟɤ ˊɞɚɨ əŬɚɎ ˊɩɠ ŮˊɘɚɏɔɞɜŰŬɜ ɚɧɔɤ Űɞɡ ŬɜŰɘəŮɘɛɏɜɞɡ ɛɞɡ, 

əŬɘ Űɞɡɠ ůɡɛɓɞɨɚɞɡɠ əŬɘ ɧɚŬ, Ŭəɧɛɖ əŬɘ Űɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ Ůˊɘɚɞɔɏɠ ˊɞɡ ɏɔɘɜŬɜ. 

ȹɖɚŬŭɐ ˊɟɞŰɎůůɞɜŰŬɜ Űɞ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ Űɧůɞ, Űɞ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ Űɧůɞ, ɞɘ 

ŭɖɛɞůɘŮɨůŮɘɠ Űɧůɞ, Űɧůɞ əŰɚ.  

ȺɑɜŬɘ əŬɘ ɧˊɤɠ ŮɑˊŬ ɏɢɤ ɏɜŬ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ůŰɖɜ ɘůŰɞɟɑŬ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȺɑɛŬɘ ɘəŬɜɧɠ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɤ; ȳɢɘ əŬŰɖɔɞɟɖɛŬŰɘəɎ. ȹŮɜ ɛˊɞɟɩ 

ɜŬ ɛˊɤ Ůɔɩ ɜŬ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɤ Űɞɜ ɆŰŬɨɟɞ Űɞɜ ɄŮŰɟɎəɖ ůŰɖ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬ. ȹŮɜ 

ɔɑɜŮŰŬɘ. ȹŮɜ ɏɢɤ Űɖɜ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ. Ʉɩɠ ɜŬ Űɞ əɎɜɞɡɛŮ; ȳˊɞɘɞ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ əŬɘ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ŬɡŰɧ. ɂŮəɎɗŬɟŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ. ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ Űɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

əɎɜɞɡɛŮ ůŮ ŬɡŰɧ; ȹɘɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ, ˊɟɞůɏɝŰŮ, ŮɑɛŬůŰŮ ɛɘŬ ɢɩɟŬ ˊɘŬ, ɖ ȺɚɚɎŭŬ, 

ůɡɔɜɩɛɖ ɚɑɔɞ Űɖɜ ŬɔŬˊɖŰɐ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɤɜ ȹŬůəɎɚɤɜ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ 

ɚɑɔɞ Űɖɜ Ŭɔɜɞɩ Űɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ, ɧɢɘ Ŭɔɜɞɩ, ɏɢɤ ɛɑŬ ˊɞɚɨ ŮˊɘŭŮɟɛɘəɐ 

ɔɜɩůɖ ɔɘŬ ŰŬ əɡˊɟɘŬəɎ ˊɟɎɔɛŬŰŬ, Ůŭɩ ɏɢɞɡɛŮ ɏɜŬ ˊɞɚɨ əŬɚɎ əŬŰŬɟŰɘůɛɏɜɞ 

ŭɡɜŬɛɘəɧ ˊɘŬ, ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ ŭɡɜŬɛɘəɧ. ɀŮ ˊɞɚɚɎ, ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɏɠ ůˊɞɡŭɏɠ ɏŰůɘ 

əɘ Ŭɚɚɘɩɠ, ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ əŬɘ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɎ.  

ȾŬɘ ɓɚɏˊɤ ɧŰɘ əŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ȺȾɇ Űɘɠ ˊɖɔɏɠ, ˊɞɡ Űɘɠ ˊɚɖɟɞűɞɟɑŮɠ 

ˊɞɡ ɛŬɠ ŭɑɜŮɘ ɏɢɞɡɛŮ ůŰɘɠ ŬɜɗɟɤˊɘůŰɘəɏɠ ŮˊɘůŰɐɛŮɠ ɏɢɞɡɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ 

ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɎ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ əŬɚɧ. ɇɞ ɗɏɛŬ ŮɑɜŬɘ ɧɛɤɠ ŰɩɟŬ Űɞ ɜŬ Ůˊɘɚɏɝɤ ɧɚŬ 
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ŰŬ ůŰŮɚɏɢɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɧɚŬ ŰŬ ůŰŮɚɏɢɖ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɛˊɞɟɩ ɜŬ Űɞ əɎɜɤ 

ɛɧɜɞ ɛŮ Űɞ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ɐ Űɞ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ; ȳɢɘ. ɂŮəɎɗŬɟŬ ɧɢɘ. ŪɏɚɞɡɛŮ ɜŬ 

ˊɎɛŮ ůŮ əɎŰɘ ˊɞɘɞŰɘəɧ; ȯɟŬ ůəɏűŰɞɛŬɘ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɛɑŬ ůɢɞɚɐ. ũɜɤɟɑɕɤ ɧŰɘ ɖ 

Ⱥɗɜɘəɐ Ɇɢɞɚɐ ȹɖɛɧůɘŬɠ ȹɘɞɑəɖůɖɠ əɎɜŮɘ ɛɑŬ ˊɞɚɨ ůɞɓŬɟɐ ŭɞɡɚŮɘɎ. ɉɟɧɜɘŬ 

ŰɩɟŬ. ȾŬɘ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŮəŰɘɛɎŰŬɘ ůŰɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ ˊɞɚɘŰŮɑŬ, ɔŮɜɘəɎ ůŰɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ Űɖ 

ŭɘəɐ ɛŬɠ, ɧɢɘ Űɞ əɟɎŰɞɠ, ůŰɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ˊɞɡ ůɡɛɛŮŰɏɢɞɡɛŮ ɧɚɞɘ ŮɛŮɑɠ. ɉŬɑɟŮɘ 

ɛɑŬɠ ŮəŰɑɛɖůɖɠ. ȯɟŬ əɎŰɘ əɎɜɞɡɜ əŬɚɎ ŮəŮɑ.  

ɀɐˊɤɠ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ əɎŰɘ ˊŬɟɧɛɞɘɞ; ȾŬɘ ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ 

ɗŬ ŮɑɜŬɘ ůŮ ˊŮɟɘűŮɟŮɘŬəɧ ɐ ůŮ əŮɜŰɟɘəɧ ŮˊɑˊŮŭɞ. ɀˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɜŬɚɎɓɞɡɜ ɔɘŬ 

ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ŰŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ əɎŰɘ ůɢŮŰɘəɧ. ɀŮ ůɡɔəɟɞŰɖɛɏɜɖ, ɛŮ 

ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ. ȹɖɚŬŭɐ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ŮɛŮɑɠ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Ŭˊɧ Űɖ 

ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ūɚɩɟɘɜŬ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ɧˊɤɠ ɚɏɤ Űɞ ɓɧɟŮɘɞ 

Űɧɝɞ, ˊɎɜŰɞŰŮ ɚɧɔɤ Űɖɠ əŬŰŬɔɤɔɐɠ ɛɞɡ Ŭˊɧ Űɖ ūɚɩɟɘɜŬ ůɡɜŮɟɔɎɕɞɛŬɘ əŬɘ 

ɏɢɤ űɑɚɞɡɠ ůŰŬ ŮəŮɑ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ, ůŰɖ ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖ ɏɢɤ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əŬɚɞɨɠ 

űɑɚɞɡɠ, ɢɟɧɜɘŬ ŰɩɟŬ, Ŭˊɧ Űɞɜ ŬŮɑɛɜɖůŰɞ Űɞɜ ɉɟɐůŰɞ Űɞɜ ɇůɞɚɎəɖ, Űɞɜ Ɇˊɨɟɞ 

Űɞɜ ɅɎůɖ ˊɞɡ ɐŰŬɜ ˊɞɚɨ əŬɚɞɑ űɑɚɞɘ, ɞɘ ůɡɜŮɟɔŬůɑŮɠ ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨé, 

ɛɐˊɤɠ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɡɜŮɟɔŬůŰɞɨɛŮ ŰŬ ŰɟɑŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ ɔɘŬ ɜŬ 

űŰɘɎɝɞɡɛŮ əɎŰɘ əŬɚɧ ɔɘŬ Űɞ ɢɩɟɞ;  

ȺɑɜŬɘ ůəɏɣŮɘɠ ˊɞɡ ɔɑɜɞɜŰŬɘ, əɎˊɞɡ ůɡɕɖŰɩɜŰŬɠ Űɞ ŬɡŰɧ ɛŮ 

ůɡɜŮɟɔɎŰŮɠ ɛɞɡ ˊɟɘɜ ɚɑɔŮɠ ɛɏɟŮɠ ˊɞɡ ŮɑɢŬ ˊŮɘ ɧŰɘ ɗŬ Űɞ ˊɤ ŬɡŰɧ, ɛɞɡ ŮɑˊŬɜ 

ɧŰɘ əŬɘ ɖ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ ŮɑɢŮ ŮəűɟɎůŮɘ ˊŬɚŬɘɧŰŮɟŬ əɎŰɘ ˊŬɟɧɛɞɘɞ ůŬɜ Ɏˊɞɣɖ, 

ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ Űɞ ŮɑɢŬŰŮ ŮəűɟɎůŮɘ ŮˊɑůɖɛŬ ůŮ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ ɐ ůŮ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ 

ɔɑɜɞɜŰŬɘ ůŰɞɜ əɚɎŭɞ, ůŮ əɎɗŮ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ɧɛɤɠ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ˊɟɞɠ Űɖ 

ůɤůŰɐ əŬŰŮɨɗɡɜůɖ. ɁŬ ˊɎɛŮ ˊɘŬ ůŮ əɎŰɘ ŮɝŮɘŭɘəŮɡɛɏɜɞ. ȾŬɘ ɔɘŬ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ 

ůɢɞɚŮɑɤɜ. ȹɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. Ɇɨɛɓɞɡɚɞɘ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ɄŮɟɘűŮɟŮɘŬəɞɑ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬé, ˊɐɟŬ ɏɜŬ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ, ɜŬ ɔɑɜɤ ˊŮɟɘűŮɟŮɘŬəɧɠ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. ȷɡŰɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŰŬ ŬűɐůɞɡɛŮ ɜɞɛɑɕɤ ˊɑůɤ ɛŬɠ. Ʉɞɡ 

ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰŮɠ ɞɘ ɗɏůŮɘɠ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ ɏɢɞɡɛŮ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ůŰŬ 

ŭɖɛɞŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ, ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɖɠ ɢɩɟŬɠ. ȹŮɜ ɔɑɜŮŰŬɘ. ɃɨŰŮ ŭɘŮɡɗɡɜŰɏɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɜŬ ɛɖɜ ɏɢɞɡɛŮ.  

ȯɟŬ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞɡɠ əŬŰŬɟŰɑůɞɡɛŮ ɧůɞ Űɞ ŭɡɜŬŰɧɜ 

əŬɚɨŰŮɟŬ, ɛŮ ɧˊɞɘɞɜ Űɟɧˊɞ. ɇɞɜ Űɟɧˊɞ ɗŬ əɎŰůɞɡɛŮ ɜŬ Űɞɜ ɓɟɞɨɛŮ. ɇɞ ɗɏɛŬ 

ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɎɛŮ ůŮ ɛɑŬ Ɏɚɚɖ űɎůɖ.  
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ɇɩɟŬ, ɛɑŬ ŬɜŬűɞɟɎ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əŬɘ Űɖɜ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ. ȾɞɘŰɎɝŰŮ, ɖ ŮɛˊŮɘɟɑŬ ɛɞɡ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ 

ŬɟɜɖŰɘəɐ. ɂɏɟŮŰŮ ɔɘŬŰɑ; ŪŬ ůŬɠ ˊɤ Űɖɜ ŮɛˊŮɘɟɑŬ ɛɞɡ Ŭˊɧ Űɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ. 

ȳŰŬɜ əɎɜŬɛŮ ŮůɤŰŮɟɘəɐ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ əɎɜŬɛŮ Űɞ 2013. ȱɛɞɡɜ Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ ˊɞɡ 

ŰŬ ɏɓɚŮˊŬ ɛŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ŮˊɘűɨɚŬɝɖ əŬɘ ɏɚŮɔŬ: ɤɟŬɑŬ, əɎɜɞɡɛŮ ŮůɤŰŮɟɘəɐ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, əɎɜɞɡɜ ɞɘ ůɢɞɚɘəɏɠ ɛɞɜɎŭŮɠ ŮůɤŰŮɟɘəɐ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ, Ŭˊɧ əŮɘ əŬɘ 

ˊɏɟŬ Űɘ ɔɑɜŮŰŬɘ (;) ɏɚŮɔŬ ŰɧŰŮ. ɇɞ ô13 ɏɔɘɜŮ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ, ůŬɠ ɚɏɤ Űɖ 

ŭɘəɐ ɛɞɡ ŮɛˊŮɘɟɑŬ, əŬŰŬɔɟɎűɖəŬɜ ɞɘ ŰɟŬɔɘəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ŭŮɞɜŰɞɚɞɔɑŬɠ Űɞɡ 

ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ ɇɛɐɛŬŰɞɠ. ȼ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ȷəŬŭɖɛɑŬ ɖ ȻŬɟɑűŮɘɞɠ ɛŮŰŬűɏɟɗɖəŮ 

ŮəŮɑ əŬɘ Űɞ ŭɘŬŭŮɢɗɐəŬɛŮ ɔɘŬ, 200-300 ɎŰɞɛŬ ɐŰŬɜ əŬɘ ŰɩɟŬ ŮɑɛŬůŰŮ 2.000 əŬɘ 

űɞɘŰɖŰɏɠ ɛɏůŬ, 40 əŬɘ əŬɗɖɔɖŰɏɠ ŰŬ ŭɨɞ ɇɛɐɛŬŰŬ ˊɞɡ űɘɚɞɝŮɜɞɨɛŬůŰŮ. ȹŮɜ 

ɏɢŮɘ ŬɚɚɎɝŮɘ əɎŰɘ ůŰɖɜ ɡˊɞŭɞɛɐ. ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ. ȷɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑɢŮ Űɞ ô90 ŮɑɜŬɘ əŬɘ 

ŰɩɟŬ.  

ɇɞ əŬŰɏɔɟŬɣŬɜ ɞɘ ŬɝɘɞɚɞɔɖŰɏɠ. ȾŬɘ ɚɏɤ ŰɩɟŬ: Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ 

űɞɟɎ ˊɞɡ ɗŬ əɎɜɞɡɛŮ ŬɡŰɞŬɝɘɞɚɧɔɖůɖ, Űɞ Ŭˊɧ əŮɘ əŬɘ ˊɏɟŬ ŮɑɜŬɘ, ɗŬ ɏɢɞɡɛŮ 

əŬɚɨŰŮɟŬ əŰɑɟɘŬ ŬůűŬɚɩɠ. ȰɢŮɘ ɔɑɜŮɘ əɎŰɘ; ɃɨŰŮ ˊɏŰɟŬ. ɃɨŰŮ əŮɟŬɛɑŭɘ. Ʉɟɘɜ 

Ŭˊɧ ɏɜŬ ɛɐɜŬ ˊɐɟŮ Űɖ ůŰɏɔɖ ɞ ŬɏɟŬɠ əŬɘ ɏɛˊŬɕŬɜ ɜŮɟɎ ɛɏůŬ ůŰɘɠ ŭɨɞ 

ŬɑɗɞɡůŮɠ. ɁŮɟɎ, ŰɟɏɢŬɜŮ ɜŮɟɎ. ɀŮ Űɘɠ ɔŬɚɧŰůŮɠ ɛˊɐəŬɛŮ ɛɏůŬ ɜŬ Űɞ 

əŬɗŬɟɑɕɞɡɛŮ. ȸɔɎɚŬɛŮ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ, ůŰŬɛŬŰɐůŬɛŮ ɔɘŬ 2-3 ɩɟŮɠ Űɖ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ ɛɖɜ 

ˊɎɗɞɡɛŮ əŬɛɘɎ ɖɚŮəŰɟɞˊɚɖɝɑŬ ɛɏůŬ.  

ȿɞɘˊɧɜ əŬɘ ɚŮɠ ɧˊŬ, ɛɘůɧ ɚŮˊŰɧ. ȻɖŰɎɠ ɜŬ ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘɠ Űɞ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ. ɀŬɠ ˊɘůŰɞˊɞɑɖůŬɜ əŬɘ ŰŬ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ ůˊɞɡŭɩɜ. ɋɟŬɑŬ. ȾŬɘ 

ɛˊɎɕŮɘ Űɞ ɜŮɟɧ Ŭˊɧ ˊɎɜɤ. ȺɡŰɡɢɩɠ ɞ ůŮɘůɛɧɠ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ Űɞ ô14 ɏɔɘɜŮ ɆɎɓɓŬŰɞ 

əŬɘ ŭŮɜ ɏɔɘɜŮ əŬɗɖɛŮɟɘɜɐ. ȺɡŰɡɢɩɠ. ȹɖɚŬŭɐ ůŮ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ůɡɜɗɐəŮɠ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ 

ˊŬɟɧɛɞɘŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ əɡɟɘŬɟɢɞɨɜ əŬɘ ůŰɘɠ ůɢɞɚɘəɏɠ ɛɞɜɎŭŮɠ. ɇɞ ɔɜɤɟɑɕɤ ˊɞɚɨ 

əŬɚɎ ɔɘŬŰɑ ɖ ɞɛɎŭŬ ɛɞɡ ŮəˊɧɜɖůŮ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɏɠ ɛŮɚɏŰŮɠ, Ůŭɩ ɛŮ Űɞɜ ȹɖɛɐŰɟɖ 

Űɞɜ Ȼɞɨɜɖ Űɘɠ əɎɜŬɛŮ ɛŬɕɑ əŬɘ Űɞɜ ȿŮɡŰɏɟɖ Űɞɜ ɀŮŰŬɝɞɨŭɖ əŬɘ Űɞɜ ũɘɎɜɜɖ Űɞɜ 

ȹŬŭŬɟɑŭɖ, ɔɘŬ Űɘɠ ˊɟɞɞˊŰɘəɏɠ Ůɝɏɚɘɝɖɠ Űɖɠ ˊɟɤŰɞɓɎɗɛɘŬɠ əŬɘ Űɖɠ 

ŭŮɡŰŮɟɞɓɎɗɛɘŬɠ əŬɘ Űɖɠ Ůɘŭɘəɐɠ Ŭɔɤɔɐɠ ůŰɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ ŭŮəŬŮŰɑŬ. ɇɞ Űɘ ɗŬ 

ɏɢɞɡɛŮ, Űɞ Űɘ əŬŰŬɔɟɎɣŬɛŮ ɤɠ ŭɞɛɏɠ, ŮɑɜŬɘ ɜŬ əɚŬɘɠ. ȹɖɚŬŭɐ ˊɟɞůɏɝŰŮ, Ůɜɩ 

ɏɢɞɡɛŮ ɡˊɞɔŮɜɜɖŰɘəɧŰɖŰŬ, ɖ ˊɟɧɓɚŮɣɖ ůŰɖɜ ɄŮɟɘűɏɟŮɘɎ ɛŬɠ ɔɘŬ ɛŮɑɤůɖ Űɞɡ 

ˊɚɖɗɡůɛɞɨ, űŰɎɜŮɘ ɛɏɢɟɘ Űɞ 41%. ɇɞ ŭɘŬɜɞŮɑůŰŮ;  

ȺɑɜŬɘ Űɞ Ɏɚɚɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɛŮ Űɘ ɗŬ ɔɑɜŮɘ ɛŮ Űɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɛɘŬɠ əŬɘ əɚŮɑɜɞɡɜ ůɢɞɚŮɑŬ ůɡɜŮɢɩɠ ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ɛŬɗɖŰɏɠ. ȷɚɚɎ 
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Űɞ Ɏɚɚɞ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ŮɛŮɑɠ ɚɏɛŮ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ůɢɞɚŮɑŬ ɔɘŬŰɑ ŰŬ ɎɚɚŬ, ŬɡŰɎ 

ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɚɎ. ɄɐɟŬɛŮ Űɞ ɛɏŰɟɞ ɛŮ Űɞɜ ȹɖɛɐŰɟɖ ˊɞɡ ɝɏɟŮɘ ˊɞɚɨ 

əŬɚɎ Űɖ ɜɞɛɞɗŮůɑŬ, Űɞɡ 1,5 ŰŮŰɟŬɔɤɜɘəɞɨ ɛɏŰɟɞɡ əŬɘ ɓɔɎɚŬɛŮ ˊɧůŮɠ ŬɑɗɞɡůŮɠ 

ɧŰɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬŰɎɚɚɖɚŮɠ ɔɘŬ ɜŬ ɘəŬɜɞˊɞɘɐůɞɡɜ Űɞɜ Ɂɧɛɞ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ ˊɞɡ 

ŭɑɜŮɘ Űɞ 1,5 ɛɏŰɟɞ ɤɠ ɢɩɟɞ ɔɘŬ əɎɗŮ ɛŬɗɖŰɐ. ȾŬɘ ˊɧůŬ ɎɚɚŬ ůɢɞɚŮɑŬ ŮɑɜŬɘ 

ŬəŬŰɎɚɚɖɚŬ. ȸɚɏˊɞɡɛŮ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ ɜŬ ˊɏűŰɞɡɜ ůɞɓɎŭŮɠ, ɜŬ ˊɏűŰŮɘ Űɞ ɏɜŬ, Űɞ 

Ɏɚɚɞ, ɜŬ ˊɏűŰɞɡɜ ˊɧɟŰŮɠ, ɜŬ ˊɚŬəɩɜɞɡɜ, ɜŬ ůəɞŰɩɜɞɡɜ ɛŬɗɖŰɏɠ.  

ȷɡŰɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŰŬ ŭɞɨɛŮ ɛŮ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ŬɡŰɞŬɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ. 

ɁŬɘ, ɏɚŬ Ůŭɩ, ɜŬɘ ŬɚɚɎ ɧ,Űɘ ɗŬ ˊɟɞəɨɣŮɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ űŰɘɎɝŮɘɠ. ŪŬ ˊɟɏˊŮɘ 

ɜŬ Űɞ űŰɘɎɝŮɘɠ. ũɘŬŰɑ Ůɔɩ ɜŬɘ, ɗŬ Űɞ ŮɜŰɞˊɑůɤ, ɞ ŭɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ɛŬɕɑ ɛŮ Űɞ 

ˊɟɞůɤˊɘəɧ. Ʉɞɨ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŬŰɏɚŮɘŮɠ; ȹŮɜ ɗŬ ˊŮɟɘɛɏɜɤ ɛŮŰɎ ɞ ȹɐɛŬɟɢɞɠ ɧŰŬɜ 

ŮɚŮɐůŮɘ ɜŬ ɓɟŮɘ əɞɜŭɨɚɘɞ ɛŮ Űɞɜ ɎůɢŮŰɞ ˊɞɡ ɗŬ ɓɎɚŮɘ, ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɓɎɚŮɘ ɔɘŬŰɑ 

ůŰɖɜ ɇɞˊɘəɐ ȷɡŰɞŭɘɞɑəɖůɖ ŭɡůŰɡɢɩɠ əɎˊɞɘɞɘ ɎůɢŮŰɞɘ ɛˊŬɑɜɞɡɜŮ ɔɘŬŰɑ, ŭŮɜ 

ɝɏɟɤ ɔɘŬŰɑ, ɏɢɤ ɛɘŬ ŬˊɞɟɑŬ, ɔɘŬŰɑ ɛˊŬɑɜɞɡɜ ůŰɘɠ Ɇɢɞɚɘəɏɠ ȺˊɘŰɟɞˊɏɠ əɎˊɞɘɞɘ ɞɘ 

ɞˊɞɑɞɘ ŭŮɜ ɏɢŮɘ Ŭɛɞɘɓɐ ɚɏŮɘ, ŭŮɜ ˊɎɜŮ ŮəŮɑ ɞɘ Ŭɝɘɧɚɞɔɞɘ. ȺŮ ɔɘŬ ɜŬ ůɡɕɖŰɐůɞɡɛŮ 

Űɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ; ɄɧŰŮ ɐŰŬɜ, ȹɐɛɖŰɟŬ, ˊɞɡ əɎɜŬɛŮ Űɖ ɟɎɛˊŬ Űɖɜ 

ŬɜŬˊɖɟɘəɐ ůŰɞ 4ɞ ȹɖɛɞŰɘəɧ ŰɧŰŮ. ȱɛɞɡɜ ɄɟɧŮŭɟɞɠ ůŰɞ Ɇɨɚɚɞɔɞ ũɞɜɏɤɜ, 

ŮɑɢŬɛŮ ˊŬɘŭɑ ˊɞɡ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ŬɜɏɓŮɘ Űɘɠ ůəɎɚŮɠ əŬɘ ɖ ɛɖŰɏɟŬ Űɞɡ ɐŰŬɜ 

ŮəŮɑ ɔɘŬ ɜŬ Űɞ ŬɜŮɓɞəŬŰŮɓɎɕŮɘ ůŰŬ ŭɘŬɚŮɑɛɛŬŰŬ.  

ɂŮůɖəɩůŬɛŮ Űɞɜ əɧůɛɞ ɔɘŬ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ɛɘŬ ɛˊɎɟŬ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɑɢŮ 

Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ. ɇɘ əɎɜɞɡɛŮ ůŮ ŰɏŰɞɘŮɠ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ; ɆŰɏɚɜɞɡɜ Űɞ ˊŬɘŭɑ ɚɏŮɘ ůŮ Ɏɚɚɞ 

ůɢɞɚŮɑɞ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ˊɟɧůɓŬůɖ. ȺɑɜŬɘ ŭɡɜŬŰɧɜ; ȷɡŰɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɜŮ ˊɟɩŰŬ 

ɚɞɘˊɧɜ əŬɘ ɛŮŰɎ ɜŬ ˊɟɞɢɤɟɐůɞɡɜ ɜŬ ɛŬɠ Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ ŮɛɎɠ. ȷɠ 

Ŭɝɘɞɚɞɔɐůɞɡɜ Űɘɠ ŭɞɛɏɠ, Ŭɠ Űɘɠ ɓŮɚŰɘɩůɞɡɜ əŬɘ ɛŮŰɎ ɜŬ ˊɎɛŮ ůŮ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ.  

ȾɞɘŰɎɝŰŮ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɢɤɟɑɠ ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖ ůŰɞɜ 

ȰɚɚɖɜŬ ŭɎůəŬɚɞ əɎɗŮ ɓŬɗɛɑŭŬɠ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊɎɟɝŮɘ. ȾŬɘ ŭŮɜ ɛŬɠ 

ŮɛˊɘůŰŮɨɞɜŰŬɘ. ȹŮɜ ɛŬɠ ŮɛˊɘůŰŮɨɞɜŰŬɘ. ȹɡůŰɡɢɩɠ. ȾŬɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ 

əŬəɞɨɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ əŬɘ ŭŮɜ ɛŬɠ ŮɛˊɘůŰŮɨɞɜŰŬɘ. ɆəɧˊɘɛŬ ɔɑɜŮŰŬɘ. ɂŮəɎɗŬɟŬ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ.  

ɇɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ, ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬ, ɖ ɨˊŬɟɝɖ 

ɢɘɚɘɎŭɤɜ ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɩɜ ˊɞɡ ˊŮɟɘűɏɟɞɜŰŬɘ əɎɗŮ ɢɟɧɜɞ Ŭˊɧ ůɢɞɚŮɑɞ ůŮ 

ůɢɞɚŮɑɞ, Űɖ ɛɘŬ ɢɟɞɜɘɎ ɗŬ ɓɟŮɗŮɑ ůŰɖɜ ȾɟɐŰɖ, ɜɧŰɘŬ Űɖɠ ȾɟɐŰɖɠ, Űɖɜ Ɏɚɚɖ ůŰŬ 

ȹɤŭŮəɎɜɖůŬ, Űɖɜ Ɏɚɚɖ ůŰŬ ȽɧɜɘŬ, Űɖɜ Ɏɚɚɖ ůŰɞ ȸɧɟŮɘɞ Ȱɓɟɞ əŬɘ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ŭŮɜ 

ɝɏɟɤ ˊɞɨ. ȺɑɜŬɘ ŰɟŬɔɘəɏɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŮɠ ůŰɘɠ ŭɨɞ ɓŬɗɛɑŭŮɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 
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ȺɑɜŬɘ ŰɟŬɔɘəɏɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŮɠ. ȷɡŰɧ ɗŬ əɞɘŰɎɝɞɡɜ ɜŬ Űɞ ŭɘɞɟɗɩůɞɡɜ; ũɘŬŰɑ 

əɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɧɜɞ ɔɘŬ Űɞ əŬɚɧ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůŮ ɏɜŬ 

ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ɧˊɞɡ ɗŬ ɛˊɞɟɏůŮɘ ɜŬ ůŰɐůŮɘ əŬɘ ɏɜŬ ůˊɘŰɘəɧ. ɁŬ əɎɜŮɘ əŬɘ 

ɞɘəɞɔɏɜŮɘŬ. ɁŬ əɎɜŮɘ əŬɘ ˊŬɘŭɘɎ, ɛɘŬɠ əŬɘ ɖ ɡˊɞɔŮɜɜɖŰɘəɧŰɖŰŬ ɓŬɟɎŮɘ əɞɟɡűɐ. 

ȺɑɜŬɘ əŬɘ ɖ ŬɜɎɔəɖ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ. ɀˊɞɟŮɑ Űɞ ˊŬɘŭɑ ůŮ ɛɘŬ ˊŬɟŬɛŮɗɧɟɘŬ ˊŮɟɘɞɢɐ 

ɜŬ ɏɢŮɘ əɎɗŮ ɢɟɧɜɞ Ɏɚɚɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ; ȱ Űɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ ˊɞɡ ɔɑɜŮŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ 

ˊŬɟɎɚɚɖɚɖ ůŰɐɟɘɝɖ, ɧˊɞɡ ˊɎŮɘ ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ɡˊɞůŰɖɟɑɕŮɘ ɏɜŬ ˊŬɘŭɑ ɏɜŬ 

ɢɟɧɜɞ, ŮəŮɑ ˊɞɡ ɔɑɜŮŰŬɘ ɛɘŬ ůɞɓŬɟɐ ŭɞɡɚŮɘɎ ŬɚɚɎɕŮɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ. ȯɚɚɞɠ 

Űɞɡ ɢɟɧɜɞɡ. ɁŬ ɝŬɜŬəɎɜŮɘ Űɘ; ɀɏɢɟɘ ɜŬ ɔɜɤɟɑůŮɘ Űɞ ˊŬɘŭɑ ɗŬ ɢɎůŮɘ Űɞɜ ɛɘůɧ 

ɢɟɧɜɞ.  

ȷɡŰɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɞɨɜŮ ɚɞɘˊɧɜ. ȰɜŬ ɚŮˊŰɧ. Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɏɢɤ 

ɞɚɞəɚɖɟɩůŮɘ. ȾŬɘ ŬɡŰɧ Ůŭɩ ŰɩɟŬ ɛŮ Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɞɜ ŪŬɜɎůɖ, ɜɞɛɑɕɤ 

əɎɜŬɛŮ ŬɔɩɜŬ, ŪŬɜɎůɖ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɏɟɢɞɜŰŬɘ əŬɘ ɎɚɚŬ. ȰɟɢɞɜŰŬɘ əŬɘ ɎɚɚŬ əŬɘ 

ɢŮɘɟɧŰŮɟŬ ɗŬ ɏɟɗɞɡɜ, ŮɑɢŬɛŮ ŰŬé, ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ɏɜŬ ˊŮɟɘůŰŬŰɘəɧ. ɀɞɡ ɐɟɗŮ 

ɓŮɓŬɑɤůɖ ůˊɞɡŭɩɜ Ŭˊɧ ɘŭɘɤŰɘəɧ əɞɚɚɏɔɘɞ Űɖɠ ȷɗɐɜŬɠ ɛŮ 12 ɛŬɗɐɛŬŰŬ. ɀɑŬ 

əɡɟɑŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ɔɘŬ ɜŬ ŭŮɑŰŮ Űɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ ůˊɞɡŭɩɜ ˊɞɡ ˊŬɟɏɢɞɡɜ ɛɏɢɟɘ 

ůɐɛŮɟŬ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ. 12 ɛŬɗɐɛŬŰŬ ŮɑɢŮ ůŰɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ, ŮɑɢŮ ŰŮɚŮɘɩůŮɘ Ůɘŭɘəɐɠ 

Ŭɔɤɔɐɠ, ŰŬ ɛŬɗɐɛŬŰŬ ɐŰŬɜ Ůɘŭɘəɐɠ Ŭɔɤɔɐɠ əŬɘ ɕɖŰɞɨůŮ ɜŬ ˊɎɟŮɘ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɩɜ ŭɘəŬɘɤɛɎŰɤɜ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ. ȾŬɘ ɧŰŬɜ Űɖɠ 

ŮɑˊŬɛŮ ŮɔɔɟɎűɤɠ: əɡɟɑŬ ɛɞɡ, ŮůŮɑɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɎŰŮ ůŰɞɜ ȸɧɚɞ, ŮəŮɑ ɏɢŮɘ 

ɇɛɐɛŬ Ⱥɘŭɘəɐɠ ȷɔɤɔɐɠ, ɧɢɘ, ŮɑˊŮ, Ůɔɩ ɗɏɚɤ ɜŬ əɎɜɤ ůŮ ůŬɠ. ȾŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮŰŮ Űɘ 

ɔɜɩůɖ, Űɘ əŬŰɎɟŰɘůɖ ˊŬɑɟɜɞɡɜ ŮəŮɑ.  

ɇɞ ȷɇȺȺɁ, ˊɎɜŮ ůŰɞ ȷɇȺȺɁ. ɈˊɞɓɎɚɚɞɡɜ ŬɑŰɖůɖ ɔɘŬ 

ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ əŬɘ Űɞ ȷɇȺȺɁ Űɞɡɠ ˊŬɟŬˊɏɛˊŮɘ ɛŮ ŭɘəɐ Űɞɡɠ ŬɑŰɖůɖ, Űɤɜ 

ɡˊɞɣɖűɑɤɜ, ůŮ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ. ɇɞɡɠ ŭŬůəɎɚɞɡɠ. ȾŬɘ ůŰɞ 

ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ɞ ɄɟɧŮŭɟɞɠ ŮəŭɑŭŮɘ ˊɟɎɝɖ əŬɘ Űɞɡɠ əŬŰŬɜɏɛŮɘ ůŰɘɠ 

ůˊɞɡŭɏɠ, ůŰŬ ɛŬɗɐɛŬŰŬ ɧˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɝŮŰŬůŰɞɨɜ ɐ ůŰɖɜ ˊɟŬəŰɘəɐ Ɏůəɖůɖ 

ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɔɘŬ ɜŬ ˊɎɟɞɡɜ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɘůɞŰɘɛɑŬ.  

ȳɢɘ, Ŭˊô ɧůɞ ɝɏɟɤ ůŰŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ůɑɔɞɡɟŬ ɧɢɘ, ůŰŬ 

ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŬɜɞɑɝŮɘ ɖ əŮɟəɧˊɞɟŰŬ, ŮˊɘɢŮɘɟɐɗɖəŮ Ůŭɩ ůŰɞ 

ȹɖɛɞəɟɑŰŮɘɞ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ɐŰŬɜ Ŭˊɧ ɡˊŮɟɓɎɚɚɞɜŰŬ ɕɐɚɞ ɐ Ŭˊɧ ɚɎɗɞɠ ůŮ ɛɑŬ 

Ɇɢɞɚɐ Űɞɡ ɄɞɚɡŰŮɢɜŮɑɞɡ ɔɘŬŰɑ Űɞɡɠ ŮˊɏŰɟŮɣŮ ɞ ɄɟɧŮŭɟɞɠ, ŮŰɞɘɛɎůŰɖəŬɜ ɜŬ 

ɛˊɞɨɜŮ ůŰɘɠ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ ˊɏɟɡůɘ Űɞɜ ũŮɜɎɟɖ, ŬɜŰɘŭɟɎůŬɛŮ ůŰɖ ɆɨɔəɚɖŰɞ Űɞɡ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ əŬɘ ˊɐɟŬɜ Űɖɜ ŬˊɧűŬůɖ ˊɑůɤ əŬɘ ŭŮɜ ɎɜɞɘɝŮ. ɆŰɞɡɠ 
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ˊɞɚɘŰɘəɞɨɠ ɛɖɢŬɜɘəɞɨɠ. ȹɖɚŬŭɐ ŮɑɜŬɘ, ɝɏɟŮŰŮ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɞɟɘůɛɏɜŬ ɇɛɐɛŬŰŬ ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɞ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧɠ ɢɩɟɞɠ, ɞ ɢɩɟɞɠ Űɤɜ 

ŭŬůəɎɚɤɜ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ɞ ˊɟɩŰɞɠ ˊɞɡ ɗŬé  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: (ȺɟɩŰɖůɖ ŮəŰɧɠ ɛɘəɟɞűɩɜɞɡ) ȾɨɟɘŮ ȾŬɗɖɔɖŰɎ, ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ 

ɚɏŮɘ ɧŰɘ ůŰɞɡɠ ˊɑɜŬəŮɠ Űɖɠ ũŮɜɘəɐɠ ȷɔɤɔɐɠ, ůŰɞɡɠ ˊɑɜŬəŮɠ ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɩɜ ŭŮɜ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ ˊŰɡɢɘɞɨɢɞɘ ɛŮ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɘůɞŭɡɜŬɛɑŬ Ŭˊɧ əɞɚɚɏɔɘŬ;  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȷˊɧ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ Ŭˊô ɧůɞ ɝɏɟɤ ŭŮɜ ŭɧɗɖəŮ 

ɓŮɓŬɑɤůɖ Ŭˊɧ ɄɟɧŮŭɟɞ. ȰɢɞɡɛŮ ůŰɞɘɢŮɑŬ ɜŬ ŭɤ; ɄŮɟɘəɚɐ, ɏɢɞɡɛŮ əɎŰɘ; ȹŮɜ 

ɝɏɟɤ. ȾŬɘ ɞ ɄŮɟɘəɚɐɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ ŪŮůůŬɚɞɜɑəɖ ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ əɎŰɘ, ŭŮɜ 

ɝɏɟɞɡɛŮ əɎŰɘ.   

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: (ɄŬɟɏɛɓŬůɖ ŮəŰɧɠ ɛɘəɟɞűɩɜɞɡ) ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊŬɟɏɛɓɤ ɔɘŬŰɑ 

Ŭɨɟɘɞ ɗŬ ˊɎɟɤ Űɞɜ ɚɧɔɞ ɞɨŰɤɠ ɐ Ɏɚɚɤɠ, Űɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ 

ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ Űɞɡ ȷɟɘůŰɞŰŮɚŮɑɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ŭŮɜ ůɡɕɐŰɖůŮ ˊɞŰɏ, ŭŮɜ 

ŮɝɏŰŬůŮ ˊɞŰɏ, ŭŮɜ ŮɜŮˊɚɎəɖ ˊɞŰɏ ůŮ ɛɘŬ ŰɏŰɞɘŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ, ŬɡŰɧ Űɞ ɚɏɤ ɛŮ 

ŬˊɧɚɡŰɖ ɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬ, ɤůŰɧůɞ Űɞ ȷɇȺȺɁ ɢɞɟɖɔŮɑ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ, ɖ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ ŭŮɜ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ŰɩɟŬ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ.  

(ȹɘŬɚɞɔɘəɏɠ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ) 

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȺˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɩɜ ˊɟɞůɧɜŰɤɜ Ŭˊɧ ŰŬ əɞɚɚɏɔɘŬ ŭŮɜ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ Űɖɜ 

ɏɔəɟɘůɖé ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɜ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ.  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȳɢɘ, ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɈˊɖɟŮůɑŬ, ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɈˊɖɟŮůɑŬ Űɞɡ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ, ɜŬɘ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: (ɄŬɟɏɛɓŬůɖ ŮəŰɧɠ ɛɘəɟɞűɩɜɞɡ) ȹŮɜ ɏɢɞɡɜ əŬɜ ŮɛˊɚŬəŮɑ ŰŬ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ ůŮ ŬɡŰɧ ŬɚɚɎ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɎ ˊɟɞůɧɜŰŬ ˊŬɑɟɜɞɡɜ ɞɨŰɤɠ ɐ 

Ɏɚɚɤɠ. ɇɞ ɕɖŰɞɨɛŮɜɞ ŰɩɟŬ, ɔɘŬŰɑ ɛŬɠ ŬűɞɟɎ, ŬűɞɟɎ Űɞɜ əɚɎŭɞ, ŬűɞɟɎ ŰŬ 

ɇɛɐɛŬŰŬ ŰŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɞˊɤůŭɐˊɞŰŮ əŬɘ ɖ ˊɟɞɞˊŰɘəɐ Űɤɜ ɘŭɘɤŰɘəɩɜ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɤɜ, ŭɘɧŰɘ ɞɘ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɏɠ Ɇˊɞɡŭɏɠ ŮɑɜŬɘ ɝɏɟŮŰŮ ɚɧɔɤ Űɖɠ 

əɟɘůɘɛɧŰɖŰɎɠ Űɞɡɠ ɔɘŬ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ ɛŬɠ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ɞˊɤůŭɐˊɞŰŮ ɏɜŬ ˊŮŭɑɞ ůŰɞ 

ɞˊɞɑɞ ɗŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůɞɡɜ ŰŬ ɘŭɘɤŰɘəɎ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ əŬɘ ŮəŮɑ ɗŬ ŭɘŮəŭɘəɐůɞɡɜ ŰŬ 

ŬəŬŭɖɛŬɥəɎ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ. ȹɖɚŬŭɐ ŰŬ ŬəŬŭɖɛŬɥəɎ, ŰŬ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ. 

ȾŬɘ ɗŬ ŰŬ ˊɎɟɞɡɜ Ŭˊɧ ŰŬ ɘŭɘɤŰɘəɎ əɞɚɚɏɔɘŬ - ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ.  

(ȹɘŬɚɞɔɘəɏɠ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ) 
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ɆɈɁȺȹɅɃɆ: (ɄŬɟɏɛɓŬůɖ ŮəŰɧɠ ɛɘəɟɞűɩɜɞɡ) ȹŮɜ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɎɟɤ Űɞɜ ɚɧɔɞ 

Ŭˊɧ Űɞɜ ůɡɜɎŭŮɚűɞ Űɞɜ ŪŬɜɎůɖ, ɔɘŬ ŰŬ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ, ɜŬ Űɞ ˊɞɨɛŮ Ůɡɗɏɤɠ. 

ȷɡŰɧ ˊɞɡ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ ŮɑɜŬɘ ůəɎɜŭŬɚɞ. ȺɑɜŬɘ ɛŮɑɕɞɜ ůəɎɜŭŬɚɞ. ɀŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ 

Ŭˊɧ ŭɤ əŬɘ Ŭˊɧ əŮɘ. ŪŬ Űɞ ˊɎɟŮŰŮ Ŭˊɧ ŭɘɎűɞɟŮɠ ˊŬɟɎɔəŮɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜŮ 

ɡɣɖɚɧ əɧůŰɞɠ, ɞŭɖɔɞɨɜ ůŮ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ ˊɟɞůɧɜŰɤɜ, ɓŮɓŬɑɤɠ Ůŭɩ ˊɏɟŬ Űɖɜ 

əŮɟəɧˊɞɟŰŬ Űɖɜ ɎɜɞɘɝŮ ɖ əɡɓɏɟɜɖůɖ Űɖɠ ɢɩɟŬɠ ɛŬɠ, ŬɜŬɔɜɤɟɑɕɞɜŰŬɠ - 

əŬɗɘŮɟɩɜɞɜŰŬɠ Űɞ ˊɟɞůɞɜŰɞɚɧɔɘɞ. ȾŬɘ ŬɡŰɎ ŰŬ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ Ůűɧůɞɜ ŮɑɜŬɘ 

Ŭˊɧ ɢɩɟŮɠ Űɖɠ ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ Ȱɜɤůɖɠ ŭŮɜ ŬɝɘɞɚɞɔɞɨɜŰŬɘ, ŭŮɜ ŬˊɞŰɘɛɞɨɜŰŬɘ, 

ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ əɎˊɞɘŬ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɜŬ ŮɚɏɔɝŮɘɠ Űɘ ɏɢŮɘ əɎɜŮɘ. ɂɏɟŮɘ ŰŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ 

ɇɛɐɛŬŰŬ ɏɢɞɡɜ ɏɜŬɜ əŬŰɎɚɞɔɞ ɢɤɟɩɜ Ŭˊɧ Űɞ ˊɞɘɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ, ɎˊŬɝ əŬɘ 

ˊɐɟŮɠ Ŭˊɧ əŮɘ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɧ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ˊŬɟŮɛɓŬɑɜŮɘ əŬɜɏɜŬɠ ɏɚŮɔɢɞɠ, 

ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮɘɠ ŰŬ ɧˊɞɘŬ ŭɘəŬɘɩɛŬŰŬ ˊɟɞəɨˊŰɞɡɜ Ŭˊɧ ŮəŮɑ. ȷəŬŭɖɛŬɥəɎ əɚˊ. 

ũɘŬ ɜŬ əɎɜŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ əŬɘ Űɞɡ ŰŬ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮɘ. ȹŮɜ Űɞ ŮɚɏɔɢŮɘ 

əŬɜɏɜŬɠ. Ʉɚɖɟɩɜɤ əŬɘ Űɞ ˊŬɑɟɜɤ. ȷɚɚɎ, ŭŮɜ ɗɏɚɤ ɜŬ ůɡɜŮɢɑůɤ, ůɡɔɜɩɛɖ.  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȳɢɘ, ɄŮɟɘəɚɐ, ɔɘŬ ɜŬ ŭɞɨɛŮ, ɜŬ ůɡɜŰɞɜɘůŰɞɨɛŮ ɛŮ Űɖɜ 

ɏɜɜɞɘŬ Űɤɜ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɩɜ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ɄɎɜŰɤɠ Ŭɜɞɑɔɞɡɜ ɛŮɔɎɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ůɐɛŮɟŬ. ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

ɕɐŰɖɛŬ.  

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȺɜɜɞŮɑŰŬɘ. ȺɜɜɞŮɑŰŬɘ. ȾɞɘŰɎɝŰŮ ɜŬ ŭŮɑŰŮ, ŬəɞɨůŰŮ Ůŭɩ. ȾŬɘ 

Űɞ Ɏɚɚɞ, ɜŬ ůŬɠ ŮɜɖɛŮɟɩůɤ əŬɘ ɔɘŬ Űɞ Ɏɚɚɞ ˊɞɡ ɔɑɜŮŰŬɘ. ȷəɞɨůŰŮ Ůŭɩ. ȾŬɘ 

ɏɢɞɡɛŮ ŮůɢɎŰɤɠ, Űɞɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ ɢɟɧɜɞ ɏɢɞɡɛŮ Űɘɠ ˊɘůŰɞˊɞɘɐůŮɘɠ Űɤɜ 

ˊɟɞˊŰɡɢɘŬəɩɜ ˊɞɡ ɏɔɘɜŬɜ ůŰŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ ɇɛɐɛŬŰŬ əŬɘ Űɘɠ ˊɘůŰɞˊɞɘɐůŮɘɠ 

Űɤɜ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɩɜ ˊɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ Űɤɜ Ůɚɚɖɜɘəɩɜ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɤɜ. ɀŬɠ 

ɏɢɞɡɜ ŰůŬəɑůŮɘ ůŰɖɜ əɡɟɘɞɚŮɝɑŬ. ŪɏɚŮɘ ɏɜŬɜ ɧɔəɞ ůŮɚɑŭɤɜ, 19 ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ 

ɏɜŰɡˊŬ, ɛŮ ɚŮˊŰɞɛɏɟŮɘŬ, ˊɞɡ ɞɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞɘ ɏɢɞɡɛŮ ŬˊɖɡŭɐůŮɘ. Ⱥɔɩ ŮɑˊŬ ɧŰɘ 

ŭŮɜ Űɞ ˊɘůŰɞˊɞɘɩ. ŪŬ Űɞ əɚŮɑůɤ, ŭŮɜ Űɞ ˊɘůŰɞˊɞɘɩ. ɁŬɘ, ŬɚɚɎ ɚɏŮɘ ɞ Ɏɚɚɞɠ, 

ɛŬ ŬɡŰɧɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ůəɞˊɧɠ. ɁŬ Űɞ əɚŮɑůŮɘɠ ɔɘŬ ɜŬ ˊɎŮɘ ɖ ˊŮɚŬŰŮɑŬ Ŭɚɚɞɨ. ɄɎŮɘ ɞ 

əɧůɛɞɠ Ŭɚɚɞɨ. ŪŬ əŬɚɨɣŮɘ Űɞ ɘŭɘɤŰɘəɧ ˊɞɡ ɏɟɢŮŰŬɘ.  

(ȹɘŬɚɞɔɘəɏɠ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ) 

ȷ. ȾȷɅȷūɈȿȿȼɆ: ȿɞɘˊɧɜ, ɗŬ ŮɚɏɔɢŮɘ əɎˊɞɘɞɠ Ɏɚɚɞɠ Űɞɡɠ Ɏɚɚɞɡɠ; ɆŰɖ 

ɆɨɔəɚɖŰɞ ŰɩɟŬ Űɞɜ ȹŮəɏɛɓɟɖ ŬɡŰɧ ŮɑˊŬ, ɜŬ ɛŮŰŬűɏɟɞɡɜ ůŰɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɖɠ 

ȺŪȷȷȺ Űɞ ŬɑŰɖɛɎ ɛɞɡ ɜŬ ŮɚɏɔɢŮɘ ˊɟɩŰŬ ŰŬ ɛŮŰŬˊŰɡɢɘŬəɎ ˊɞɡ ɏɟɢɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ 

ɎɚɚŮɠ ɢɩɟŮɠ əŬɘ ɛŮŰɎ ɜŬ ŭŮɘ əŬɘ ŰŬ ŭɘəɎ ɛŬɠ. ȸŮɓŬɑɤɠ Ůŭɩ ŮɑɛŬůŰŮ əŬɗŬɟɎ ɜŬ 
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ɛŬɠ ŭɞɡɜ əŬɘ ɛŬɠ. ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ əɟɨɣɞɡɛŮ əɎŰɘ ůŰɞ ŭɖɛɧůɘɞ ˊŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ. 

ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ əɟɨɣɞɡɛŮ əɎŰɘ. ȺəŮɑ ŮɑɜŬɘ ɧˊɤɠ ɚɏɤ ɧɚɞɘ ɞɘ əŬɗɖɔɖŰɏɠ, ɛŮ ŰŬ 

ɧˊɞɘŬ ɓɘɞɔɟŬűɘəɎ ɏɢɞɡɛŮ, ŮɑɜŬɘ ŬɜŬɟŰɖɛɏɜŬ ůŰɘɠ ɘůŰɞůŮɚɑŭŮɠ, ɜŬ ŰŬ ɓɚɏˊŮɘ 

ɧɚŬ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Ŭɜ ŬˊɎɜŰɖůŬ, Ŭɜ ŭŮɜ əŬŰɎűŮɟŬ ɜŬ əŬɚɨɣɤ 

ŰŬ ŮɟɤŰɐɛŬŰɎ ůŬɠ əŬɘ əŬŰô ɘŭɑŬɜ ɛŮŰɎ ɛˊɞɟɞɨɛŮ, ɗŬ ŮɑɛŬɘ əŬɘ Ŭɨɟɘɞ Ůŭɩ ɧɚɖ 

ɛɏɟŬ, ɜŬ əɚŮɑůɞɡɛŮ əŬɘ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ, ɗŬ ŮɑɛŬůŰŮ Ůŭɩ, ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɜŰɤɠ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ.  

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Űɞ ɚɎɗɞɠ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ ůŰɞ 

ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ ŰŮɚɘəɎ ɐŰŬɜ ˊɟɞűɖŰɘəɧ. ȿɞɘˊɧɜ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮˊɞɘəɞŭɞɛɖŰɘəɐ ůɡɕɐŰɖůɖ ˊɞɡ ŬɜŬˊŰɨɢɗɖəŮ. ŪŬ ŰŬ ˊɞɨɛŮ Ŭɨɟɘɞ ůŰɘɠ 9.30 ɖ 

ɩɟŬ ɛŮ Űɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬůɖ Űɞɡ ŭŮɨŰŮɟɞɡ ɛɏɟɞɡɠ Űɤɜ ŮɡɟɖɛɎŰɤɜ Űɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ 

ˊɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐɗɖəŮ, ůŬɠ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɧɚɞɡɠ Ŭˊɧ Űɘɠ 9.30 ɖ ɩɟŬ 

ŮɜɜɞŮɑŰŬɘ, ɏŰůɘ;  

  

ȿȼɂȼ ȺɅũȷɆȽɋɁ 2ɖɠ ȼɀȺɅȷɆ 
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27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ  

 

       ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ: Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ 

 

    ɄɅɃȺȹɅȺȽɃ: 

ɆɇȷɈɅɃɆ ɄȺɇɅȷȾȼɆ: ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ɆɄɈɅɃɆ ɀȷɅȽɁȼɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɀȷɁɃɆ ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɇŬɛɑŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  

ɉȷɅȼɆ ɉȷɅȷȿȷɀɄɃɈɆ: ũŮɜɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ȷɄɃɆɇɃȿɃɆ ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ: ȷɜŰɘˊɟɧŮŭɟɞɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

ɄȷɀɄɃɆ ɄȷɄȷȹɃɄɃɈȿɃɆ: ũŮɜɘəɧɠ ɇŬɛɑŬɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ. 

        ũȽȷɁɁȼɆ ɅɃɈɄȷɆ: ɈˊŮɨɗɡɜɞɠ ɡɚɘəɞɨ əŬɘ ɓɘɓɚɘɞɗɐəɖɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ɁɇȽɁȷ ɅȺɄɄȷ: ɀɏɚɞɠ ȹ.Ɇ. ȹ.Ƀ.Ⱥ. 

ȺɈȷũũȺȿȽȷ ȹɅȷũɃɈɀȼ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ȹɘŭɡɛɞŰŮɑɢɞɡ  

             

ɄȺɀɄɇȼ 4 ȽȷɁɃɈȷɅȽɃɈ 2024 

 

3ɖ ȼɀȺɅȷ 

ɄɅɋȽɁȼ ɆɈɁȺȹɅȽȷɆȼ 

 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬ ŭɩůɞɡɛŮ Űɞɜ ɚɧɔɞ 

ŬˊŮɡɗŮɑŬɠ ůŰɞɜ űɑɚɞ Űɞɜ ũɘɩɟɔɞ Űɞɜ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ ɔɘŬ Űɞ ŭŮɨŰŮɟɞ ɛɏɟɞɠ Űɖɠ 

ˊŬɟɞɡůɑŬůɐɠ Űɞɡ.  
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çɄŬɟɞɡůɑŬůɖ ŮɡɟɖɛɎŰɤɜ ɏɟŮɡɜŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ. ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜè (ȸȭ ɛɏɟɞɠ) 

 

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȾŬɚɖɛɏɟŬ ůŬɠ. Ʉɟɘɜ ɝŮəɘɜɐůɤ ŭɨɞ ůɖɛŮɑŬ ˊɞɡ ɗɏɚɤ ɜŬ 

ŭɘŮɡəɟɘɜɑůɤ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ɢɗŮůɘɜɏɠ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ - ŮɟɤŰɐůŮɘɠ.  

ɄɟɩŰɞɜ: ɔɘŬ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠé, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ŮɛɓŬɗɨɜŬɛŮ ɐ ŭŮɜ ɓɎɚŬɛŮ 

Űɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ. ȺˊɘɚɏɝŬɛŮ əɎˊɞɘŬ əɞɛɛɎŰɘŬ. Ƀ ɚɧɔɞɠ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬ 

ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɖ ˊŬɜŭɖɛɑŬ, ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɛŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ əɞɜŰɎ ɖ 

ˊŮɟɑɞŭɞɠ ůŰɖɜ ɞˊɞɑŬ ɡˊɐɟɝŮ ŬɡŰɐ ɖ ŬɜɤɛŬɚɑŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ, 

ůɑɔɞɡɟŬ ŮˊɘɓŬɟɨɜɗɖəŬɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ. ȰɜŬ ɧɛɤɠ ůɖɛŮɑɞ ˊɞɡ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ɛŮɚŮŰɖɗŮɑ əŬɘ ŭŮɜ Űɞ ɝŮɢɜɎɛŮ, ŭɖɚŬŭɐ Űɞ ɏɢɞɡɛŮ ůŰɞ ɛɡŬɚɧ ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŰŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɏɢŮɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ŬɡŰɧ Űɞ ůɨůŰɖɛŬ. ũɘŬ 

ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ůŰɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ ŮˊŮɘŭɐ ŮɛŮɑɠ ɐɟɗŬɜ ɞɘ űɞɡɟɜɘɏɠ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ 

ůŰɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ əŬɘ ŮɑɜŬɘ űɞɘŰɖŰɏɠ, ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ůŰɖɜ ȷɗɐɜŬ ˊɞɡ ɝɏɟɤ əŬɘ 

ůŰɖɜ ɄɎŰɟŬ ˊɞɡ Űɞ ɏɢɞɡɛŮ ůɡɕɖŰɐůŮɘ ɛŮ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ɞɘ Űɤɟɘɜɞɑ ŰɟɘŰɞŮŰŮɑɠ 

űɞɘŰɖŰɏɠ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ ˊɞɡ ŭŮɜ əɎɜŬɜ ɚɨəŮɘɞ ůŰɖɜ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ, ɏɢɞɡɜŮ ɛŮɔɎɚɞ ɕɐŰɖɛŬ, ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŮˊɘŭɧůŮɘɠ Űɞɡɠ ˊɞɚɨ 

ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŮɠ Ŭˊô ɧ,Űɘ ɞɘ ŮˊɘŭɧůŮɘɠ. ȹŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ɏɢŮɘ ˊŬɟŬŰɖɟɖɗŮɑ əɎˊɞɡ 

Ŭɚɚɞɨ, ůŮ əɎˊɞɘɞ Ɏɚɚɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɞ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, ɏɜŬ ůɖɛŮɑɞ ˊɞɡ ɐɗŮɚŬ ɜŬ Űɞɜɑůɤ, ŮɑɢŬ ůɡɛɛŮŰɎůɢŮɘ 

ˊŬɚɘɧŰŮɟŬ ůŰɘɠ ˊɟɩŰŮɠ ɏɟŮɡɜŮɠ, ɜɞɛɑɕɤ Űɞ ô08 ŮɑɢŮ ɔɑɜŮɘ ɛŮ ŰŬ ɓɘɓɚɑŬ Űɤɜ 

ɛŬɗɖɛŬŰɘəɩɜ, ˊɞɡ ŮɑɢŬɜŮ ɓɔŮɘ əɎˊɞɘŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ůŰɖɜ 5ɖ əŬɘ ůŰɖɜ 6ɖ, ŰɧŰŮ 

ˊɞɡ ɎɚɚŬɝŮ Űɞ ɓɘɓɚɑɞ əŬɘ ůŮ ŮəŮɑɜɖ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮɑɢŮ ɓɔŮɘ ɛɘŬ ɛŮɔɎɚɖ, 

ɏŰɡɢŮ, ŮɑɢŬ Űɖɜ Űɨɢɖ ɜŬ ůɡɛɛŮŰɏɢɤ ůŰɖɜ ůŰŬŰɘůŰɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ əŬɘ ɐŰŬɜŮ ŰɧŰŮ ˊɞɡ 

ŰŬ ɓɘɓɚɑŬ Űɤɜ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɩɜ 5ɖɠ əŬɘ 6ɖɠ ŭɖɛɞŰɘəɞɨ ŮɑɢŬɜŮ ɛŮɔɎɚɖ ŬɜŰɑŭɟŬůɖ 

ɧŰŬɜ ˊɟɤŰɞŬɚɚɎɝŬɜŮ. ɀŮ ɛŮɔɎɚɖ Ɏɟɜɖůɖ Ŭˊô Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɜŬ ŰŬ 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůɞɡɜ, ɔɘŬŰɑ ɡˊɐɟɢŮ ɛŮɔɎɚɖ ŬɜŰɑŭɟŬůɖ.  

ɄŬɟŬŰɐɟɖůŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ɨůŰŮɟŬ Ŭˊɧ ɢɟɧɜɘŬ əŬɘ ɣŬɢɜɧɛɞɡɜŬ 

ɛɎɚɘůŰŬ ŮˊŮɘŭɐ ŰɡɢŬɑɜŮɘ, ɜŬɘ ɛŮɜ ŮɑɛŬɘ ůŮ ɇɛɐɛŬ ȹɘɞɑəɖůɖɠ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ, 

ŮɑɛŬɘ ɞ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɧɠ ˊɞɡ əɎɜɤ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɎ, ɧɚŬ ŰŬ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɎ. ɇɞɡɠ ɓɚɏˊɤ, 

ɚɞɘˊɧɜ, Űɞɡɠ űɞɘŰɖŰɏɠ əɎɗŮ ɢɟɞɜɘɎ ŬɜŮɚɚɘˊɩɠ Ŭˊɧ Űɞ ô99. ȳɚɞɘ ɞɘ űɞɘŰɖŰɏɠ Űɞɡ 

ɇɛɐɛŬŰɞɠ ȹɘɞɑəɖůɖɠ ȺˊɘɢŮɘɟɐůŮɤɜ ůŰɞ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘɞ ɄŬŰɟɩɜ ɏɢɞɡɜ əɎɜŮɘ 

ɛŬɗɖɛŬŰɘəɎ ɛŬɕɑ ɛɞɡ. ɃˊɧŰŮ ɏɢɤ ůɡɔəɟɘŰɘəɐ əɎɗŮ ɢɟɞɜɘɎɠ.  
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ɀɞɡ ŮɑɢŮ əɎɜŮɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮɜŰɨˊɤůɖ, ɢɤɟɑɠ Ůɔɩ ɜŬ ŬɚɚɎɝɤ Űɞɜ 

Űɟɧ́ɞ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ŬɚɚɎɝɤ Űɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɤɜ ɗŮɛɎŰɤɜ, Űɞ 2017 

ɝŬűɜɘəɎ ŭɑɜɤ ɗɏɛŬŰŬ əŬɘ ɓɟɞɢɐ ɞɘ ɚŮɡəɏɠ əɧɚɚŮɠ, ɓɟɞɢɐ Űɞ ŬɟɜɎəɘ Ɏůˊɟɞ əŬɘ 

ˊŬɢɨ ŬɜŰɑ ɜŬ ɓɚɏˊɤ ŬˊŬɜŰɐůŮɘɠ əŬɘ ůɡɕɖŰɩɜŰŬɠ ɛŮ Űɞɜ ɀɎɜɞ ɗɡɛɖɗɐəŬɛŮ 

ŰŮɚɘəɎ ɧŰɘ ɐŰŬɜ ɞɘ ɛŬɗɖŰɏɠ 5ɖɠ ŭɖɛɞŰɘəɞɨ ˊɞɡ əɎɜŬɜŮ ɛŬɗɖɛŬŰɘəɎ ŰɧŰŮ, 

űŰɎůŬɜŮ ůŰɞ ˊɟɩŰɞ ɏŰɞɠ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ əŬɘ ŮɑɢŮ ŰŮɟɎůŰɘŬ ŭɘŬűɞɟɎ, ɛɧɜɞ 

ŮəŮɑɜɖ ɖ ɢɟɞɜɘɎ. ɀɧɜɞ ŮəŮɑɜɖ Űɖ ɢɟɞɜɘɎ. ɀŮŰɎ ŮˊŬɜɐɚɗŮ.  

ȯɟŬ ŰŬ əɞɛɛɎŰɘŬ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ, ɜŬ ŮˊŬɜɏɚɗɤ ůŰɞ Ŭɟɢɘəɧ 

əɞɛɛɎŰɘ, ɏɢɞɡɛŮ ɢɟɧɜɞ ɜŬ ŰŬ ŭɞɨɛŮ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɚŮɡɟɎ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, 

ɜŬ ɛˊŮɘ əŬɘ ɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɟɞɐ ůŮ ɛɘŬ əŬɜɞɜɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ ɜŬ ŬɟɢɑůɞɡɛŮ ɜŬ 

ɏɢɞɡɛŮ ŬɜɎɛɜɖůɖ Ŭˊɧ Űɞ ɧŰɘ ɐŰŬɜ ɖ ˊŮɟɑɞŭɞɠ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ əŬɘ ɗŬ ŰŬ 

ɛŮɚŮŰɐůɞɡɛŮ ɧɚŬ ŬɡŰɎ. ȺˊɘůŰɖɛɞɜɘəɎ ůŰŮəɧɛŬůŰŮ əŬɘ ŰŬ ɛŮŰɟɎɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ.   

ɇɩɟŬ, ɤɠ ˊɟɞɠ Űɞ ɗɏɛŬ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ŮɘˊɩɗɖəŮ əŬɘ Ŭˊɧ 

Űɞɡɠ Ɏɚɚɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ, ŮɘˊɩɗɖəŮ əŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŮɑɢŬɛŮ 

Ůŭɩ, ŭŮɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ Űɖ ůɨɔɢɡůɖ, ɧɢɘ, ɜŬ ɛɖɜ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑŰŬɘ ůŮ əŬɛɑŬ 

ˊŮɟɑˊŰɤůɖ ɖ ŮɘəɧɜŬ ɧŰɘ əɎˊɞɘɞɠ ˊŬɗŬɑɜŮɘ burnout ŮˊŮɘŭɐ ŮɑɜŬɘ ŬŭɨɜŬɛɞɠ. 

ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬŰɞɛɘəɧ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ. Ɇɡɜɐɗɤɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Ŭɢ, ɎɜŰŮ, ɛŮ ɚɏɛŮ 

ũɘɩɟɔɞ əŬɘ ŮɑɛŬɘ əŬɚɎ, ɗŬ əɎɜŮɘɠ ɛɘŬ ɣɡɢɞɗŮɟŬˊŮɑŬ ɐ ɗŬ əɎɜŮɘɠ ŬɡŰɧ əŬɘ ɗŬ 

ˊŮɟɎůŮɘ. ȺɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɞɓŬɟɧ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɧ əŬɘ ɚɏɔŮŰŬɘ ŮɟɔŬůɘŬəɧ. ȰŰůɘ; ȷɚɚɘɩɠ 

ɗŬ ɚŮɔɧŰŬɜŮ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ.  

ȺˊŮɘŭɐ, ɚɞɘˊɧɜ, ɏɢŮŰŮ ɛˊɟɞůŰɎ Űɞɜ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůɛɧ ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɖɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ 

ˊɧůɞ ŮˊɘɓŬɟɨɜŮŰŬɘ əŬɘ ůŰɞ əɎŰɤ-əɎŰɤ ɔɘŬŰɑ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢɤ Ɏɔɢɞɠ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ 

ɛɞɡ; ũɘŬŰɑ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɞűɏɟɤ Ŭˊɧ burnout;  

ũɡɟɜɎɤ, ɚɞɘˊɧɜ, ŰɩɟŬ ůŰɖɜ ˊŬɟɞɡůɑŬůɖ. ȷɡŰɎ ŰŬ 2-3 ůɖɛŮɑŬ 

ɐɗŮɚŬ ɜŬ Űɞɜɑůɤ.  

ȺɑɢŬɛŮ ˊŮɘ ɢɗŮɠ, ŮɑɢŬɛŮ ůŰŬɛŬŰɐůŮɘ ůŰɞ ůɖɛŮɑɞ ˊɞɡ ůɡɕɖŰɎɔŬɛŮ 

ɔɘŬ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ŮɑɢŬɛŮ ŭɘŬˊɘůŰɩůŮɘ, ɧɢɘ ŮɑɢŬɛŮ ŭɘŬˊɘůŰɩůŮɘ, Ŭˊɧ Űɞɜ 

ɞɟɘůɛɧ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ɝŮəɘɜɎŮɘ ɤɠ ɏɜŬ Ɏɔɢɞɠ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭŮɜ 

ɏɢŮɘ ɗŮɟŬˊŮɡɗŮɑ əŬɘ ɞɡůɘŬůŰɘəɎ Ŭˊɧ ɏɜŬ ůɖɛŮɑɞ əŬɘ ɛŮŰɎ ɞ ɑŭɘɞɠ ˊɞɡ ɡˊɞűɏɟŮɘ 

Ŭˊɧ ŰŬ ůɡɛˊŰɩɛŬŰŬ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ŭŮɜ ɏɢŮɘ əŬɘ Űɖ ɗɏɚɖůɖ ɜŬ Űɞ 

ɗŮɟŬˊŮɨůŮɘ. ɄŬɟŬɘŰŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɜŬ ŬˊŬɚɚŬɢɗŮɑ Ŭˊɧ Űɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ 

Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ, ɎɟŬ ůŰɘɠ ŬɘŰɑŮɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ, Ůɜɩ Ŭɜ ŭŮɜ ɗŮɟŬˊŮɡɗŮɑ əŬɘ ɛŮɑɜŮɘ 
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ůŰɞɜ ŬɏɟŬ ɢɤɟɑɠ ɜŬ Űɞ ˊɎɟŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ɢŬɛˊɎɟɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ əŬŰŬɚɐɝŮɘ ůŮ 

əŬŰɎɗɚɘɣɖ.  

Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ɡˊɎɟɢŮɘ Űɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ 

əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ, Űɞ ŮˊɞɜɞɛŬɕɧɛŮɜɞ HADS əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ˊɞɡ ɝŮəɑɜɖůŮ ůŮ 

ɜɞůɞəɞɛŮɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ ɣɡɢɑŬŰɟɞɘ əŬɘ ɞɘ ɣɡɢɞɚɧɔɞɘ Űɞ 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɞɨůŬɜ ŬɚɚɎ ɔɟɐɔɞɟŬ, ŮˊŮɘŭɐ Ŭəɟɘɓɩɠ ɏɢŮɘ Űɞ ˊɚŮɞɜɏəŰɖɛŬ ɧŰɘ 

ŮˊɘəŮɜŰɟɩɜŮŰŬɘ ɧɢɘ ůŰɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ˊɟɞəŬɚɞɨɜ ŬɚɚɎ ůŰŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ, ůŮ ůɡɛˊŰɩɛŬŰŬ əŬɘ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɏɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ, ŭɖɚŬŭɐ 

ɛŮŰɟɎŮɘ Ŭɜ ɏɢŮɘɠ Ɏɔɢɞɠ ɐ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ŮɑɜŬɘ ˊɚɏɞɜ ˊɞɚɨ ŭɘŬŭŮŭɞɛɏɜɞ ůŰɖɜ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ, ůŰɞɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ ɢɩɟɞ, ɜŬ ɛŮŰɟɘɏŰŬɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ɛŮ 

ŬɡŰɧ Űɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ. 

ȰɢŮɘ, ɚɞɘˊɧɜ, 7 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɔɘŬ Űɞ Ɏɔɢɞɠ, 7 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɔɘŬ Űɞ 

Ɏɔɢɞɠ əŬɘ 7 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ɔɘŬ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, Ůŭɩ ɔɘŬ Űɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ Űɖɠ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ, ŮˊŮɘŭɐ 

ɛŬɠ ŮɜŭɘŬűɏɟŮɘ ˊɩɠ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ɞŭɖɔŮɑ ůŮ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ůŮ 

əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ŭŮɜ ŭɩůŬɛŮ Űɧůɞ ɏɛűŬůɖ ůŰɞ ɎɗɟɞɘůɛŬ, ůŰɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ŬɚɚɎ ůŮ 

əɎɗŮ ɏɜŬ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬ ɝŮɢɤɟɘůŰɎ. ȰɢɞɡɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɤɠ ˊɟɞɠ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ɞ ɛɏůɞɠ 

ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ 53, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŮɑɜŬɘ ɛŮɔɎɚɞɠ, ŮɑɜŬɘ Űɞ ˊɘɞ ɛŮɔɎɚɞ, ɧɢɘ Ŭˊɧ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ ŭŮɘ ɜɞɨɛŮɟɞ ɛɏɢɟɘ ůŰɘɔɛɐɠ, ŬɡŰɏɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ 7 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ, ŭŮɜ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ɜŬ Űɘɠ ŭɘŬɓɎůɤ, Űɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ɛŬɠ 

ŮɜŭɘŬűɏɟŮɘ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɛŮ ɛɑŬ əɞɟɡűɐ ɢŬɛɖɚɎ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ˊɞɡ ŭŮɜ 

ɏɢɞɡɜ Ɏɔɢɞɠ, ɛɑŬ ɛɘəɟɐ əɞɟɡűɐ Ůŭɩ ɧˊɞɡ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ ŮɑɜŬɘ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ 

Űɞ 50 əŬɘ ɏɜŬ əɞɛɛɎŰɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰŬ əɧəəɘɜŬ, ɧɢɘ ůŰŬ əɧəəɘɜŬ, ɧůɞ ŭŮɜ 

ˊŬɑɟɜŮɘ, ůŮ əŬŰɎůŰŬůɖ ŮˊɘɓŬɟɡɛɏɜɖ Ŭˊô Űɞ Ɏɔɢɞɠ. ȺˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ Űɞ ɗɏɛŬ 

Űɖɠ əɚɑɛŬəŬɠ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ, ŮɑɜŬɘ ŬɜŮɝŬɟŰɖŰɞˊɞɘɖɛɏɜɖ Ŭˊɧ Űɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ 

ɛɏŰɟɖůɖɠ əŬɘ ŮəűɟɎɕŮɘ ŮɎɜ ŮɑɢŬɛŮ ɏɜŬ ŬɔɢɧɛŮŰɟɞ, ŬɡŰɧɠ ˊɞɡ ɓɔɎɕŮɘ ůəɞɟ 75 

ɗŬ ɐŰŬɜŮ ůŰɞ top 75 Űɞɡ ˊɚŬɜɐŰɖ, ɧɢɘ Űɞɡ ŭŮɑɔɛŬŰɞɠ, Űɞɡ ˊɚŬɜɐŰɖ, ůŮ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ɏɔɢɞɡɠ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ ɞ Űɟɧˊɞɠ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ɏɢŮɘ ɛŮŰŬůɢɖɛŬŰɘůŰŮɑ ɖ ɓŬɗɛɞɚɞɔɑŬ, 

Űɞ ůəɞɟ.  

ɋɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, əŬɘ Ůŭɩ ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɛŮ ɧŰɘ ɖ ɛɏůɖ Űɘɛɐ 

ŮɑɜŬɘ ɡɣɖɚɐ, ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ əɞɛɛɎŰɘ ůŮ ɛŮɔɎɚŮɠ Űɘɛɏɠ, ɏɜŬ ŭŮɨŰŮɟɞ əɞɛɛɎŰɘ ɧɢɘ 

ůŮ ɛɘəɟɏɠ, ɔɘŬŰɑ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ Űɞ 50%, ŮɑɜŬɘ ˊŬɟŬˊɎɜɤ əŬɘ ɛɧɜɞ ɏɜŬ ɛɘəɟɧ ɛɏɟɞɠ, 

ŭŮɜ ɏɢŮɘ, ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ůô ŬɡŰɐ Űɖɜ əɚɑɛŬəŬ. Ⱥˊɑůɖɠ 50% ŭŮɜ 

ůɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ 50 ɏɢŮɘ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɛɏůɖ əŬŰɎůŰŬůɖ. ȰŰůɘ; ȷəɟɘɓɩɠ 
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ŮˊŮɘŭɐ ŮɑɜŬɘé, Űɞ 50 ůɖɛŬɑɜŮɘ ŮɑɛŬɘ ůŰɞ 50% Űɞɡ ˊɚŬɜɐŰɖ. ȯɟŬ ɞ ɛɏůɞɠ 

Ɏɜɗɟɤˊɞɠ. ȷˊɚɎ ɧŰŬɜ 3.200 Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ɓɔɎɕɞɡɜ ɛɏůɞ ɧɟɞ 55, ŮɑɜŬɘ ˊɎɜɤ 

Ŭˊɧ Űɞé, ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɚɞɑ. Ƀ ɏɜŬɠ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɔɘŬ Űɞɜ ɏɜŬɜ, ŬɚɚɎ ɧɚɞɘ ɛŬɕɑ ɜŬ 

ɓɔɎɕɞɡɜ ɛɏůɞ ɧɟɞ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ, ɜŬ űŰɎɜɞɡɜ ůŰɞ 55 ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ˊŬɟŬˊɎɜɤ Ŭˊô 

ɧůɞ ˊɟɏˊŮɘ. Ⱥɜɩ ůɡɜŬɗɟɞɑɕɞɜŰŬɠ əŬɘ ŰŬ ŭɨɞ, ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɛŮ ɧŰɘ ɖ ɛɏůɖ 

əŬŰɎůŰŬůɖ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ 50%, ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ Ŭɡɝɖɛɏɜɞ əŬɘ ůŰŬ ŭɨɞ ɛŬɕɑ. 

ȹɖɚŬŭɐ əɎˊɞɘɞɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ, ŬɡŰɧ Űɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ; ȾɎˊɞɘɞɘ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, 

əɎˊɞɘɞɘ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ Ɏɔɢɞɠ, ůɡɜŬɗɟɞɑɕɞɜŰŬɘ əŬɘ ɏŰůɘ ɓɔŬɑɜŮɘ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ.  

ɇɩɟŬ, ɤɠ ˊɟɞɠ Űɘɠ ůɡůɢŮŰɑůŮɘɠ. ȺˊŮɘŭɐ Ŭəɟɘɓɩɠ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ŮɑɜŬɘ ɞ 

əɨɟɘɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ɔŮɜɜɘɏŰŬɘ Űɞ burnout, ůŰŬɗɐəŬɛŮ ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

əɎɗŮ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬ ˊɩɠ ŮˊɖɟŮɎɕŮŰŬɘ ɐ ˊɩɠ ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ. ȰɢɞɡɛŮ, 

ɚɞɘˊɧɜ, ɓɎɕɞɜŰŬɠ ɧɚŬ ŰŬ ŭɖɛɞɔɟŬűɘəɎ ůŰɞɘɢŮɑŬ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ŰŮɚɘəɎ ŰŬ 

ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɘɠ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŮɠ, ɤɠ ˊɟɞɠ Űɘɠ 

ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ, ɎɟŬ əɎˊɞɘɞɠ Ŭˊɧ ɛɏůɞ Ɏɔɢɞɠ 51 ɛŮŰŬˊɖŭɎŮɘ ůŮ Ɏɔɢɞɠ 58 ˊɞɡ 

ŮɑɜŬɘ Űɞ 1/3 Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, 34% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɞɑ 

ˊɞɡ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ, ɎɟŬ ŬɡŰɏɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ŬɜŬɔɟɎűɞɜŰŬɘ Ůŭɩ: ɖ 

6, 7, 60, 71 əŬɘ 91. ȷɡŰɏɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ, ɏɢɞɡɜ ɚɑɔɞ ˊŬɟŬˊɎɜɤ Ɏɔɢɞɠ Ŭˊô 

ɧ,Űɘé ɁŬɘ, 6, 7, ŮɑɜŬɘ ɔŬɚɚɘəɎ - ɔŮɟɛŬɜɘəɎ ɜɞɛɑɕɤ. 60 ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɑ, 71 Ůɘŭɘəɐɠ 

Ŭɔɤɔɐɠ. ɋɟŬɑŬ.  

Ⱥɜɩ Ůˊɑůɖɠ ŭŮɜ, ɛɘŬ űɞɟɎ ɛɞɡ ɏɓɔŬɘɜŮ - ɛɘŬ űɞɟɎ ŭŮɜ ɛɞɡ 

ɏɓɔŬɘɜŮ ŬɚɚɎ Űɞ ɎűɖůŬ Űɞ ůɢɧɚɘɞ, ŮˊɘɓŬɟɡɜŰɘəɧɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɖ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ, ɛŮ əɞɟɡűŬɑŮɠ ɖɚɘəɘŬəɏɠ, ɧɢɘ ɖɚɘəɘŬəɏɠ, ɞɛɎŭŮɠ 

ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬɠ Űɞ 10 - 14 əŬɘ 20 - 24. ɄɎɚɘ Űɞ ɑŭɘɞ ŮɑɢŬɛŮ ŭŮɘ əŬɘ ɔɘŬ Űɞ 

burnout. ȯɟŬ əɎŰɘ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ ɧŰŬɜ əɎˊɞɘɞɠ ůɡɛˊɚɖɟɩɜŮɘ ŰɧůŬ ɢɟɧɜɘŬ 

ɡˊɖɟŮůɑŬɠ.  

ȾɚɎŭɞɠ, ɚɞɘˊɧɜ, ɄȺ. ɀɖɜ ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ŰŬ ɑŭɘŬ, ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɎ ˊɞɡ 

ŮɑˊŬɛŮ, ŬˊɚɎ əɎˊɞɘɞɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ůŰŬɗŮɑ əŬɘ ɜŬ ŭŮɘ əŬɘ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɑˊŬɛŮ. 

ɋɟŬɑŬ, ɔɘŬ əɎˊɞɘŮɠ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊɎɜɤ ɐ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ŮˊɑˊŮŭɞ 

Ɏɔɢɞɡɠ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ɛɏůɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Ɏɔɢɞɡɠ ŮɑˊŬɛŮ ŮɑɜŬɘ ɡɣɖɚɧ ɚɑɔɞ. ȷˊɚɎ ŬɡŰɐ ɖ 

ɔɟŬɛɛɐ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɛɏůɞ ŮˊɑˊŮŭɞ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɖ ɔɟŬɛɛɐ ůŰɞ 50, ɔɘŬŰɑ ɏŰůɘ əɘ Ŭɚɚɘɩɠ 

ɖ əɚɑɛŬəŬ ɡˊɐɟɢŮ ůŰɞ 50, ɖ ɏɜŭŮɘɝɖ. ȼ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ ɞɚɞűɎɜŮɟɞ, ŰŬ 10 - 14 

əŬɘ 20 - 24 Ůŭɩ, ŬɚɚɎ Űɞ 10 - 14 ŮɑɜŬɘ ŬɟəŮŰɎ ˊŬɟŬˊɎɜɤ ɖ ɛɏůɖ Űɘɛɐ ůŰɞ 

Ɏɔɢɞɠ. 
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ɇɩɟŬ, ɞɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ŭɘŬɓɑɤůɖɠ. Ƀɘ ůɡɜɗɐəŮɠ ŭɘŬɓɑɤůɖɠ űŬɑɜŮŰŬɘ 

ɧŰɘ ɞ ŭŮɑəŰɖɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŰŬɘɟɘɎɕŮɘ əŬɚɨŰŮɟŬ ůŰɞ ɜŬ ŭŮɑɢɜŮɘ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ ɏɢŮɘ Ɏɔɢɞɠ 

ɐ ɧɢɘ, ŮɑɜŬɘ ˊɩɠ ɜɘɩɗŮɘ, ɧŰɘ əŬɚɨˊŰɞɜŰŬɘ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ Űɞɡ ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ əŬɘ 

ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŮəŭɖɚɩůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ. ȺɑɜŬɘ ɞɘ ŭɡɞ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŮɑɢŬɜ ɜŬ 

əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɖɜ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ əŬɘ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŮəŭɖɚɩůŮɘɠ. ȸɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɘəŬɜɞˊɞɘɖɛɏɜɞɘ əŬɘ ŰŬ ŭɨɞ ŬɡŰɎ ůŰɞɘɢŮɑŬ 

ɏɢɞɡɜŮ ɛɏůɞ Ɏɔɢɞɠ 42, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɘəŬɜɞˊɞɘɖɛɏɜɞɘ űŰɎɜŮɘ Űɞ ɛɏůɞ 

Ɏɔɢɞɠ 73. ɇɞ 10% Űɞɡ ŭŮɑɔɛŬŰɞɠ ɐ Űɞɡ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ. ȰŰůɘ; ũɘŬŰɑ Űɞ ŭŮɑɔɛŬ ɛŬɠ 

ŮɑɜŬɘ ŬɜŰɘˊɟɞůɤˊŮɡŰɘəɧ Űɞɡ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ.  

ɄɎɚɘ Ůŭɩ ɏɢɞɡɜ ŭɑəɘɞ ɞɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ əŬŰɎ Űɖ 

ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ ɧŰɘ ˊŬɑɕŮɘ ɏɜŬ ɟɧɚɞ ɖ ůŰɞɢɞˊɞɑɖůɖ, ŭɖɚŬŭɐ Ŭɜ ŭŮɜ ɏɢŮɘɠ, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ 

ŮɑɜŬɘ ɗɏɛŬ, ŭŮɜ Ůˊɘɚɏɔɤ ɜŬ ˊɖɔŬɑɜɤ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɖ 

ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ əŬɘ ŭŮɜ ɛɞɡ ˊɟɞɝŮɜŮɑ ŮɜŰɨˊɤůɖ. ȸɚɏˊɞɡɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ ɖ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ, ˊɟɞůɏɝŰŮ Ůŭɩ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ 

ŭɖɚɩɜɞɡɜ ˊɞɚɨ űŰɤɢɎ, ˊɞɚɨ űŰɤɢɐ, ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖɠ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ 

ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ ŮɑɜŬɘ ůɢŮŭɧɜ ɧɚɞɘ. Ⱥŭɩ ŮɑɜŬɘ Űɞ 25, Ŭˊɧ ŭɤ əŬɘ ˊɎɜɤ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

25% Űɤɜ ɧůɤɜ ɏɢɞɡɜ ŬˊŬɜŰɐůŮɘ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ əŬŰɖɔɞɟɑŬ. ȯɟŬ ŰŬ Ĳ Űɤɜ 

Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ ˊɞɚɨ űŰɤɢɐ ɖ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ 

ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ, ɏɢɞɡɜ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ 50% Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ. ȾŬɘ ɏɢɞɡɜ 

ɏɜŬ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɧ ɛɏůɞ ɧɟɞ. ȯɟŬ ŬɡŰɞɑ ůɑɔɞɡɟŬ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ-ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɣɖɚɎ 

ůŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ əɚɑɛŬəŬ. 

ɄɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ, Űɞ ɑŭɘɞ. ȷɡŰɞɑ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ very 

pour, ůŰɞ ˊɞɚɨ ŭŮɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ˊɟŬəŰɘəɎ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ, ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ.  

ɄɎɛŮ ŰɩɟŬ ɖ ůɡůɢɏŰɘůɖ ɛŮ Űɘɠ é ŮəŰɧɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ. ȺəŮɑɜŬ 

ŰŬ 9 ůŰɞɘɢŮɑŬ. ɄɎɚɘ Ůŭɩ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ɖ ůɡɢɜɧŰɖŰŬ ɛŮ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ůɡɜŬɜŰɘɧɜŰŬɘ 

ɏɢɞɡɜŮ əɞɘɜɤɜɘəɐ ɕɤɐ ɛŮ űɑɚɞɡɠ ůŰɞ ůˊɑŰɘ, ˊɎɚɘ ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ɞɘ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ 

ŮəŭɖɚɩůŮɘɠ, ɖ ůɡɢɜɧŰɖŰŬ ɛŮ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ˊɖɔŬɑɜɞɡɜ ůŮ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŮəŭɖɚɩůŮɘɠ 

əŬɘ ŬˊɚɎ ɓŮɚŰɘɩɜŮŰŬɘ Űɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Ɏɔɢɞɡɠ, ˊɏűŰɞɜŰŬɠ Ŭˊɧ Űɘɠ 48 ůŰɘɠ 38 

ɛɞɜɎŭŮɠ əŬŰɎ ɛɏůɞ ɧɟɞ, Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ əɎɜŮɘ əŬɘ ɛɘŬ ɐˊɘŬ Ɏůəɖůɖ, ˊɞɡ 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ɓɞɖɗɎŮɘ ůŰɞ ɜŬ ɖɟŮɛŮɑ əɎˊɞɘɞɠ ůŮ ɧɚɖ ŬɡŰɐ Űɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ, ŬɚɚɎ 

ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɓɞɖɗɖŰɘəɧ Ŭˊô ɧ,Űɘ űŬɑɜŮŰŬɘ ɧŰŬɜ əɎˊɞɘɞɠ ɏɢŮɘ ŬɡɝɖɛɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ɏɔɢɞɡɠ. ȰŰůɘ; ɀɧɜɞ ůŰŬ ɢŬɛɖɚɎ, ɓŮɚŰɘɩɜŮŰŬɘ ɢŬɛɖɚɎ əŬɘ ŰŬ əɎɜŮɘ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŬ. 

ȹŮɜ əɎɜŮɘ ŰŬ ɣɖɚɎ ɜŬ ŰŬ ɟɑɢɜŮɘ.  
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ūŬɑɜŮŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɎɚɘ Ůŭɩ ɖ ůɡɢɜɧŰɖŰŬ ɛŮ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ 

ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ ɛŮ űɑɚɞɡɠ ůŰɞ ůˊɑŰɘ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŭŮɜ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ˊɞŰɏ, ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ɏɔɢɞɡɠ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ, Űɞ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɞ ɛŮ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŮəŭɖɚɩůŮɘɠ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ, űŬɑɜŮŰŬɘ əŬɘ Ŭˊɧ ŭɤ Ŭˊô Űɖɜ əŬɛˊɨɚɖ ɧŰɘ 

ůɡɔəŮɜŰɟɩɜɞɜŰŬɘ ɞɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞɘ ůŮ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ, ŬɡŰɐ Ůŭɩ 

ɖ əŬɛˊɨɚɖ, Ůɜɩ ɞɘ ɐˊɘŮɠ űɡůɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ ŭŮɜ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ Űɧůɞ 

ɛŮɔɎɚŮɠ ŬɜŰɘɗɏůŮɘɠ ɧˊɤɠ ɐŰŬɜŮ ŰŬ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜŬ, ŭɖɚŬŭɐ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ ɞ 

ɞˊɞɑɞɠ ɔɡɛɜɎɕŮŰŬɘ ůɡɜŮɢɩɠ, əɎɜŮɘ ůɡɜŮɢɩɠ ɏɜŬ ˊŮɟˊɎŰɖɛŬ ɐ ɛɘŬ əɞɚɨɛɓɖůɖ, 

əɎŰɘ Ŭˊɚɧ, ɛŮ əɎˊɞɘɞɜ ˊɞɡ ŭŮɜ Űɞ əɎɜŮɘ ˊɞŰɏ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ɖ ɣŬɚɑŭŬ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

Űɧůɞ ŬˊɧŰɞɛŮɠ ɞɘ ŬɚɚŬɔɏɠ ɧůɞ ɐŰŬɜ ůŰŬ ɎɚɚŬ ŭɨɞ ůɖɛŮɑŬ.  

ɇɏɚɞɠ, Ŭˊɧ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ˊɎɚɘ ɞ əɨɟɘɞɠ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ. 

ȺɑɜŬɘ, Ŭɜ ŭŮɑŰŮ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ ŰŮɟɎůŰɘŬ ŭɘŬűɞɟɎ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɜɘɩɗɞɡɜ ůŮɓŬůɛɧ ɐ 

ŮɑɜŬɘ ɞɡŭɏŰŮɟɞɘ, ɖ əɚɑɛŬəŬ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ Űɞ 1 ɏɤɠ Űɞ 7, 1 - 2 - 3 ŮɑɜŬɘ Űɞ ŭɘŬűɤɜɩ 

ɛŮ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ, Űɞ 4 ɐŰŬɜ Űɞ ɞɡŭɏŰŮɟɞ, Űɞ 5 - 6 - 7 ŮɑɜŬɘ ůɡɛűɤɜɩ. Ⱥŭɩ 

ɚɞɘˊɧɜ ɖ ŮɟɩŰɖůɖ ɐŰŬɜ Ŭɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɚɚŮɘɣɖ, Ŭɜ ɜɘɩɗɤ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ 

ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɛɞɡ, Ŭɜ ŮɑɜŬɘ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɞ 5, 1 - 2 - 3 ɐ əŬɘ ɞɡŭɏŰŮɟɞɠ 4, 

ɛɏůɞ ɧɟɞ Ɏɔɢɞɡɠ 41. ȷɜ ůɡɛűɤɜŮɑ ɛŮ ɞˊɞɘɞɜŭɐˊɞŰŮ Űɟɧˊɞ, ŮɑŰŮ ŬˊɚɎ 

ůɡɛűɤɜŮɑ ɛô ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ, ŮɑŰŮ ˊɞɚɨ, Ŭɛɏůɤɠ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ˊɖɔŬɑɜŮɘ 

Ŭˊɧ Űɞ 41 ůŰɞ 61. ȷɜŮɓŬɑɜɞɡɛŮ ˊɞɚɨ ˊɎɜɤ ɔɘŬ Űɞ 55 ˊɞɡ ŮɑˊŬɛŮ əŬɘ ŬűɞɟɎ, 

ɧˊɤɠ ɓɚɏˊŮŰŮ, Űɞ 64% Űɞɡ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ. ɄɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ.  

ȷɡŰɧ əŬɘ ůŰɘɠ ɢŬɛɖɚɏɠ Űɘɛɏɠ əŬɘ ůŰɘɠ ɡɣɖɚɏɠ Űɘɛɏɠ ŮˊɖɟŮɎɕŮŰŬɘ 

Ŭˊɧ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ ŬůűɎɚŮɘŬɠ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ. ȾŬɘ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ, ɚɞɘˊɧɜ, ŭŮɜ 

ɜɘɩɗŮɘ ŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ, ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ŬɜŮɓŬɑɜɞɡɜ əŬŰɎ 10 

ɛɞɜɎŭŮɠ, ɧˊɤɠ ɓɚɏˊŮŰŮ Ŭˊɧ Űɞ 61 ˊɖɔŬɑɜŮɘ ůŰɞ 71 ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ, ŮɎɜ ɜɘɩɗŮɘ 

əŬɘ Űɞ ɑŭɘɞ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ əŬɘ Ůŭɩ, Ŭˊɧ Űɞ 41 ůŰɞ 51. ȷˊɧ Űɞ Ŭɜ ˊɎɚɘ ŭŮɜ ɜɘɩɗŮɘ 

ŬůűɎɚŮɘŬ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ.  

ɇɏɚɞɠ, ůŰŬ ɛŮůŬɑŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ, ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɐůŮɘɠ ɛɏɢɟɘ Ŭˊɧ 

Űɞ 53 ɤɠ Űɞ 65 12 ɛɞɜɎŭɤɜ, ɞɘ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ. 

Ⱥˊɞɛɏɜɤɠ, ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, ɖ ŬůűɎɚŮɘŬ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ ɞɘ ɗŮŰɘəɏɠ 

ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ 18 ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ɞɘ 3 əɡɟɘɧŰŮɟŮɠ ˊɞɡ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɞɨɜ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ. ȾŬɘ ŬɜŰɘůŰɞɑɢɤɠ ɧůɞɘ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬɛŮ, 

ŭɘŬűɤɜɞɨɜ ɛŮ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɧɚɞɘ ŬɡŰɞɑ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ əŬɘ ɛɧɚɘɠ 

ůɡɛűɤɜɐůɞɡɜ ɛŮ Űɖɜ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, ŬɜɎɚɞɔŬ ɛŮ Űɖɜ 
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ɏɜŰŬůɖ ˊɞɡ ůɡɛűɤɜɞɨɜ, ˊŮɟɜɎɜŮ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ, ŬɜŰɘůŰɞɑɢɤɠ ɖ 

ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɜɘɩɗɞɡɜ ɛŮɔɎɚɖ 

ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ŮɑɜŬɘ ůŮ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ ɚɞɔɘəɧ, Ůɜɩ ɧɚɞɘ ɞɘ ɡˊɧɚɞɘˊɞɘ ŭŮɜ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ 

Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ ɞɘ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ, ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ, 

ɎɟŬ ɧůɞɘ ŭɘŬűɤɜɞɨɜ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ ˊɏɟŬ, ɧůɞɘ ŭŮɜ ŭɘŬűɤɜɞɨɜ ŮɑɜŬɘ ɞɡŭɏŰŮɟɞɘ, 

ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ, ŬɜŰɑɗŮŰŬ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ ɧůɞɘ 

ůɡɛűɤɜɞɨɜ ɛô ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ.  

ɆɡɜŮəŰɘɛɩɜŰŬɠ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɛŬɕɑ: ŭɖɛɞɔɟŬűɘəɎ, ɕɤɐɠ 

əŰɚ., ɧɚŬ ɛŬɕɑ, Űɞ ˊɎɜɤ ɛɏɟɞɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ əŬɘ ɖ ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ əŬɘ ŬɟɢɑɕŮɘ 

əŬɘ ŭɘŬɓŬɗɛɑɕɞɜŰŬɘ ɞɘ ɚɧɔɞɘ, ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ŭɘŬůəɏŭŬůɖ əŬɘ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ əŬɘ Űɞ 

cultural ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ, əŬɘ Ŭəɞɚɞɨɗɤɠ űŰɎɜɞɡɛŮ ůŰɞɜ əɚɎŭɞ ɧˊɞɡ ɓɏɓŬɘŬ ɛˊɞɟŮɑ 

ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ əŬɚɧ əɚɑɛŬ ŬɚɚɎ ɝŬűɜɘəɎ ŮɎɜ ɓɟɘůəɧɛŬůŰŮ ůŮ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ ɐ 

ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ɝŬɜŬɜŮɓŬɑɜŮɘ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ, ŭɖɚŬŭɐ Ůɜɩ ɡˊɎɟɢŮɘ 

əŬɚɧ əɚɑɛŬ əɎŰɘ ɔɑɜŮŰŬɘ əŬɘ Űɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Ɏɔɢɞɡɠ ůŮ ɞɟɘůɛɏɜŮɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ, ůŮ 

ɞɟɘůɛɏɜŮɠ ŮɑɜŬɘ ˊŬɟŬˊɎɜɤ Ŭˊô ɧ,Űɘ ˊɟɏˊŮɘ. ȾŬɘ ˊɎɚɘ ŮɛűŬɜɑɕɞɜŰŬɘ ŰŬ 

ɛɞɜɞɗɏůɘŬ əŬɘ ŰŬ ŭɘɗɏůɘŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ, ŰŬ ɛɞɜɞɗɏůɘŬ, ŮɝŬɗɏůɘŬ, ŮɜɜɘŬɗɏůɘŬ əŬɘ 

ŭɤŭŮəŬɗɏůɘŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ.  

ɁŬ ɛɖɜ ůŬɠ əɞɡɟɎɕɤ ŬɜŰɘůŰɞɑɢɤɠ ŬɡŰɎ ŰŬ ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ 

ɓɔŬɑɜɞɡɜ əɞɘŰɎɕɞɜŰŬɠ ɏɜŬɜ-ɏɜŬɜ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ŬɜŬűɏɟɗɖəŬɜ 

ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ: ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ, ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ 

ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ, ɞɟɔŬɜɘəɧŰɖŰŬ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ, ɧɚŬ əŬɘ ŰŬ 

ɛɞɜɞɗɏůɘŬ ˊɞɚɨ ˊŬɟŬˊɎɜɤ, ŭɘɗɏůɘŬ, ŰŬ ˊɞɚɡɗɏůɘŬ ɜɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ əŬɘ 

Ŭˊɧ ŰŬ ŭɖɛɞŰɘəɎ ɧˊɤɠ ŮɑˊŬɛŮ ŬɡŰɐ ɖ əŬŰɖɔɞɟɑŬ əŬɘ ŬɡŰɞɑ ɝŮɢɤɟɑɕɞɡɜ ůŰŬ 

ŮˊɑˊŮŭŬ ɗŮŰɘəɎ, ůŰɖ ɗŮŰɘəɧŰɖŰŬ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɞ Ɏɔɢɞɠ, ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ŮűŰŬɗɏůɘŬ 

ŭɖɛɞŰɘəɎ əɡɟɑɤɠ əŬɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŰɟɑŰɞ Ŭˊô Űɞ Űɏɚɞɠ, ŰŬ ŮɜŰŮəŬɗɏůɘŬ. ɋɟŬɑŬ;  

ȾŬɘ ɧɚɞɘ ɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɛŮ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ɔɘŬ ɜŬ ɛɖɜ əɎɜɞɡɛŮ 

Űɖɜ ɑŭɘŬ ŭɞɡɚŮɘɎ ɔɘŬ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ 

ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ˊɟɩŰɞɠ, ɞ əɡɟɘɧŰŮɟɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɑɖůɖɠ 

Űɤɜ Ůˊɘˊɏŭɤɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ, ˊɞɡ ɛɎɚɚɞɜ ŮˊŬɜŬɚŬɛɓɎɜɤ ŬɡŰɧ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɤɠ 

ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ, əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ˊɚɏɞɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ ŭŮɜ ŮˊɘɗɡɛŮɑ, ŭŮɜ əɎɜŮɘ ŰɏŰɞɘŬ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ əŬɘ Ŭəɞɚɞɡɗɞɨɜ ˊŬɟŬəɎŰɤ ůŮ ɘŮɟŬɟɢɑŬ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɧˊɤɠ ŮɑɜŬɘ ɞ 

ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧɠ űɧɟŰɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɐ ɖ 

ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ˊɞɡ əɎɜŮɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ.  
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ɄŬɟɧɚŬ ŬɡŰɎ əɎɗŮ ɏɜŬɠ Ŭˊô ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ ɚɧɔɞɡɠ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘŮɑ ŬɟəŮŰɎ, 53 ɤɠ 65. ȹɖɚŬŭɐ ɞɘ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɐůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ ŬɟəŮŰɎ 

ɛŮɔɎɚŮɠ.  

ɇɩɟŬ, űŮɨɔɞɡɛŮ Ŭˊɧ ŰŬ ŭɡůɎɟŮůŰŬ əŬɘ ˊɎɛŮ ůŰɖ ɗŮŰɘəɐ ˊɚŮɡɟɎ 

Űɖɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ɧˊɞɡ ɛŮŰɟɘɏŰŬɘ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, Űɞ work 

engagement, Űɞ ŮˊɞɜɞɛŬɕɧɛŮɜɞ work engagement, Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ 

ŭŮɑəŰɖɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ɛŮŰɟɎŮɘ Űɖ ɗŮŰɘəɐ ɘəŬɜɞˊɞɘɖŰɘəɐ ůɢŮŰɘɕɧɛŮɜɖ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ 

əŬŰɎůŰŬůɖ Űɞɡ ɜɞɡ ˊɞɡ ɢŬɟŬəŰɖɟɑɕŮŰŬɘ Ŭˊɧ ůɗɏɜɞɠ, Ŭűɞůɑɤůɖ əŬɘ 

Ŭˊɞɟɟɧűɖůɖ.  

ɀŮŰɟɘɏŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɛŮŰɟɎŮɘ ŰɟɑŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ: Űɞ ůɗɏɜɞɠ -ɧˊɤɠ ŰŬ 

ɚɏɜŮ ɞɘ ŭɘŬűɎɜŮɘŮɠ-, Űɖɜ ˊɟɞɗɡɛɑŬ ɜŬ ŮˊŮɜŭɨůŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ůŰɖ 

ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ, Ŭűɞůɑɤůɖ, Űɞ ˊɧůɞ ɗɏɚŮɘ ɜŬ ůɡɛɛŮŰɏɢŮɘ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ əŬɘ ɛŮ 

ŮɜɗɞɡůɘŬůɛɧ, ɏɛˊɜŮɡůɖ, ˊŮɟɖűɎɜɘŬ, ˊɟɧəɚɖůɖ. ȺɑɜŬɘ Űɞ ɗŮŰɘəɧ. ɇɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ 

ɛɏŰɟɖůɖɠ ŬɡŰɧ űŰɘɎɢŰɖəŮ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ, ɧˊɤɠ ɚŬɥəɎ ɚɏɔŮŰŬɘ, ɔɞɡůŰɎɟɤ Űɖ 

ŭɞɡɚŮɘɎ ɛɞɡ. ɀŮŰɟɎŮɘ əŬŰɎ ˊɧůɞ əɎˊɞɘɞɠ Űɞɡ ŬɟɏůŮɘ ɖ ŮɟɔŬůɑŬ ˊɞɡ əɎɜŮɘ.  

Ⱥˊɑůɖɠ ůŰɖɜ əɚɑɛŬəŬ ŮˊɘɚɏɢɗɖəŮ Űɞ UWES ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛŮ 9 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ɧˊɞɡ ˊɎɚɘ ŮɑɜŬɘ ɞ ůɡɔɔɟŬűɏŬɠ, ɞ əɨɟɘɞɠ ůɡɔɔɟŬűɏŬɠ ŮɑɜŬɘ ɞ 

Schaufeli, ŮɑɜŬɘ ɞ ɑŭɘɞɠ ůɡɔɔɟŬűɏŬɠ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ůŰɖɜ əŬɘɜɞɨɟɔɘŬ ɏəŭɞůɖ Űɞɡ 

ŮɟɔŬɚŮɑɞɡ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ Űɞ BAT, ɞ ɑŭɘɞɠ ůɡɔɔɟŬűɏŬɠ ůŰɖ ůɡɜɎŭŮɚűɞ ˊɞɡ 

ŬɜŬűɏɟɗɖəŮ ˊɞɡ ɐŰŬɜ ůɡɜ-ůɡɔɔɟŬűɏŬɠ ɛŮ Űɞ ˊŬɚɘɧ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ Űɖɠ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, Űɞ Maslach əŬɘ Schaufeli Űɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ ŰɧŰŮ əŬɘ ɞ 

Schaufeli ɏɢŮɘ əŬɘ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ əŬɘ əŬɚɨˊŰŮŰŬɘ ɧɚɞ 

Űɞ űɎůɛŬ Űɤɜ ŮɟɔŬɚŮɑɤɜ ɛɏŰɟɖůɖɠ ɔɨɟɤ Ŭˊô Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ əŬŰɎůŰŬůɖ.  

Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ɤɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ Ŭˊɞɟɟɧűɖůɖ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŰɟŮɘɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, ˊɞɡ ɛŮŰɟɎɜŮ əŬŰɎ ˊɧůɞ əɎˊɞɘɞɠ ɜɘɩɗŮɘ, ŮəűɟɎɕŮɘ 

Ŭˊɞɟɟɧűɖůɖ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ, ŮəűɟɎɕŮŰŬɘ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ ɛŮ Ŭˊɞɟɟɧűɖůɖ, ɞ 

ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ ŬɟəŮŰɎ əŬɚɧɠ, ɚɑɔɞ ˊɎɛŮ ɚɑɔɞ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ ɛɏůɞ, Ŭˊɧ Űɞ 50 

ůŰɞ 51 ůɢŮŭɧɜ, Űɞ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɧ ŮɑɜŬɘ ˊɎɚɘ ɧŰɘ əɎˊɞɘɞɘ ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ 

Ŭˊɞɟɟɞűɖɛɏɜɞɘ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡɠ əŬɘ əɎˊɞɘɞɘ ŭŮɑɢɜɞɡɜ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɛŬəɟɘɎ 

Ŭˊô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏɔŮŰŬɘ Ŭˊɞɟɟɧűɖůɖ Ŭˊô Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, Ůɜɩ ɗŬ ɗɏɚŬɛŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɖ 

əŬɛˊɨɚɖ ůŬɜ əŬɛˊɎɜŬ, ɏŰůɘ;  

ūŬɑɜŮŰŬɘ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɏɜŰɞɜɞ ŬɡŰɧ ůŮ ɧɚŬ ŰŬ ɔɟŬűɐɛŬŰŬ ůɢŮŭɧɜ, ɧŰɘ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŬɜŰɘɗɏůŮɘɠ, ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬɠ əɧůɛɞɠ ˊɞɚɨ ɘəŬɜɞˊɞɘɖɛɏɜɞɠ, ɏɜŬɠ 
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əɧůɛɞɠ ŮɚɎɢɘůŰŬ. ȰɜŬɠ əɧůɛɞɠ ŮɝɞɡɗŮɜɤɛɏɜɞɠ, ɏɜŬɠ ŮɚɎɢɘůŰŬ. ȰɜŬɠé, ŮɑɜŬɘ, 

ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŬɜŰɘɗɏůŮɘɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɛŬɠ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɑůɞɡɜ.  

ɋɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ Ŭűɞůɑɤůɖ 50% əŬɘ ŬɡŰɧ, 49,8, ˊɎɚɘ ɖ ɑŭɘŬ ɚɞɔɘəɐ, 

ɏɜŬ ɛɏɟɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ŭűɞůɑɤůɖɠ, ɏɜŬ ɛɏɟɞɠ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ŭűɞůɑɤůɖɠ əŬɘ Űɞ ůűɟɑɔɞ - 

ůɗɏɜɞɠ ˊɎɚɘ Űɞ ɑŭɘɞ, ɚɑɔɞ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɞ 50, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɞɡ ɛŮ ˊɞɚɨ 

ɡɣɖɚɧ ŮˊɑˊŮŭɞ ůɗɏɜɞɡɠ əŬɘ ůűɟɑɔɞɡɠ əŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŮ ˊɞɚɨ ɛɘəɟɧŰŮɟɞ.  

ȷɡŰɧ űŰɘɎɢɜŮɘ ɛɘŬ ůɡɜɞɚɘəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Ŭˊô Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, 

ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, ɛɖɜ Űɞ ɚɏɤ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ Ɏɚɚɞ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, Űɖɠ ŰɎɝɖɠ Űɞɡ 50,31%, əɎˊɞɘɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ 

ŮɡɢŬɟɘůŰɖɛɏɜɞɘ, əɎˊɞɘɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɞɚɨ ŭɡůŬɟŮůŰɖɛɏɜɞɘ.  

ȼ ŮˊɑŭɟŬůɖ ɧɚɤɜ Űɤɜ ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ ŬɜŬűɏɟŮɘ ˊɩɠ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘŮɑ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, ˊɎɚɘ ɖ Ŭɑůɗɖůɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ. ȼ Ŭɑůɗɖůɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɛŮŰŬŰɟɏˊŮɘ Ŭˊɧ ɛɘŬ 

ɞɡŭɏŰŮɟɖ əŬŰɎůŰŬůɖ ůŮ ɛɑŬ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɎ əŬɚɐ, ˊɞɡ ŬűɞɟɎ ɛɧɜɞ Űɞ 1/5 Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ɇɞ 80% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɞ 50. 

ȹŮɨŰŮɟɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ Űɞɡɠ 

ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ. ȹɖɚŬŭɐ ůɏɓɞɜŰŬɘ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ ůɏɓɞɜŰŬɘ Űɧůɞ ˊɞɚɨ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ ɛɞɡ ŬɚɚɎ ɏɢɤ ɏɜŬ əŬɚɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɛɞɡ. ȷɜ ŬɡŰɧ 

ɘəŬɜɞˊɞɘŮɑŰŬɘ ŬɜŮɓŬɑɜɞɡɛŮ ɚɑɔɞ ˊɎɜɤ Ŭˊɧ Űɖ ɛɏůɖ, Ŭɚɚɘɩɠ ˊɏűŰŮɘ ɢŬɛɖɚɎ. ȾŬɘ 

Ůŭɩ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ əŬɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ɔɘŬ Űɖ ůɡɜŮɢɐ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ. ȷɡŰɧ ŮˊɘɓŬɟɨɜŮɘ 

ŬəɧɛŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ Űɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɞɡ ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɛŬɘ ɘəŬɜɞˊɞɘɖɛɏɜɞɠ Ŭˊô Űɖ 

ŭɞɡɚŮɘɎ ɛɞɡ. ȷɜŰɑɗŮŰŬ, ɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ˊɞɡ əɎɜɤ ŬɜŮɓɎɕŮɘ ůŮ 

ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ əŬɘ əɎˊɞɘŮɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ ɏɢɞɡɜ, 

ɖ 6, ɖ 7 əŬɘ ɖ 79 ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ, ɓɏɓŬɘŬ 27, ŭɖɚŬŭɐ, ɛɏůɞ ɧɟɞ, 

2% Űɞɡ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ ŮɑɜŬɘ ůô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ.  

ȼ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, Űɞ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ 

əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɡ ɓɘɩɜŮɘ ůŮɓŬůɛɧ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ ɏɢŮɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ 

ŮˊɑˊŮŭŬ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ŭɏůɛŮɡůɖɠ, ɖ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ˊɞɡ əɎɜɤ, 

ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŭɘŬűɤɜɞɨɜ ɛŮ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ ŬɡŰɐ, ɔɘŬŰɑ ɡˊɎɟɢŮɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ 

ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ, ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ, ɎɟŬ ɏɜŬ ůɖɛŮɑɞ ɜŬ 

ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮŰŬɘ, ɜŬ ɜɘɩɗŮɘ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɧŰɘ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮŰŬɘ ɖ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ 

ˊɞɡ əɎɜŮɘ, ɞɘ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ, ˊŬɟŬŰɖɟɞɨɛŮ ɧŰɘ 
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ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ŬɟɜɖŰɘəɎ ɧŰŬɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ, ɧɢɘ ɧŰŬɜé, 

ŬɜɎˊɞŭŬ Űɞ ŮɑˊŬ, ɧŰŬɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ɗŮŰɘəɎ. ȼ 

ɏɚɚŮɘɣɐ Űɞɡɠ əŬŰŮɓɎɕŮɘ ůŮ ˊɞɚɨ ɛɘəɟɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Űɖ ŭɏůɛŮɡůɖ ˊɞɡ ɜɘɩɗɞɡɜ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡɠ. 

ȼ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɔɘŬ ůɡɜŮɢɐ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ əŬɘ 

əŬŰɎɟŰɘůɖ. ɆŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŭɘŬűɤɜɞɨɜ ˊɚɐɟɤɠ ɛô 

ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊɟɧŰŬůɖ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɜɘɩɗɞɡɜ ɧŰɘ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ əŬɛɑŬ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ŬɜɎˊŰɡɝɖɠ əŬɘ əŬŰɎɟŰɘůɖɠ, ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ əŬɘ ˊɞɚɨ ɛɘəɟɎ 

ˊɞůɞůŰɎ ŭɏůɛŮɡůɖɠ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡɠ. Ƀɘ əɚɎŭɞɘ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬɛŮ, 6, 79, 

86, 91 ŰŬ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŬ ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ, 73, 11 ŰŬ ɡɣɖɚɧŰŮɟŬ. 73 ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ůŮ ɛŮɘɞɜɞŰɘəɎ.  

ȼ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ 

ŬɜŰɘůŰɞɑɢɤɠ, ůŰŬ ɎəɟŬ ɏɢɞɡɛŮ ɛŮɔɎɚŮɠ ŬˊɞəɚɑůŮɘɠ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ůɡɛűɤɜɞɨɜ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɐ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ Űɞ əɎɜɞɡɜ ˊɞɚɨ ůɡɢɜɎ, ɧɢɘ, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ 

ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ ůŮ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ, 

ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ ŭŮɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ əŬɗɧɚɞɡ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ.  

ɄɎɛŮ ůŮ ɏɜŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ ɧɢɘ ɛŮ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬɚɚɎ ɛŮ Űɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, ŮɑɜŬɘ, ɛŮŰɟɎŮɘ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ 

ˊɞɡ ɗɏɚŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ɜŬ ŮɟɔɎɕŮŰŬɘ ůŰɞɜ ɞɟɔŬɜɘůɛɧ ŮˊŮɘŭɐ Űɞ ɗɏɚŮɘ əŬɘ ɧɢɘ ŮˊŮɘŭɐ 

ŬɘůɗɎɜŮŰŬɘ ɧŰɘ Űɞɜ ɏɢɞɡɜ ŬɜɎɔəɖ. ȯɟŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɧ ŭɏůɘɛɞ ɛŮ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ.   

Ⱥŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ŮɑɜŬɘ əɎŰɤ, ŮɑɜŬɘ ůŰɞ 47 ɛɘůɧ, ˊɎɚɘ ɧɛɤɠ ɡˊɎɟɢŮɘ 

ɛɘŬ əŬŰɖɔɞɟɑŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ əŬɘ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ. ŪŮŰɘəɏɠ 

ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ, ɞ əɨɟɘɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ əŬɘ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ, ŬɜŮɓɎɕŮɘ ŬɟəŮŰɎ Űɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ ůŰɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ. 

ȷɜŰɘɗɏŰɤɠ Ŭɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ əŬɘ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ Űɖɠ 

ɛɖ ɘůɞɜɞɛɑŬɠ əŬɘ ŭɘəŬɘɞůɨɜɖɠ ůŰɞ ɢɩɟɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ, ŬɡŰɧ əŬŰŮɓɎɕŮɘ ŬəɧɛŬ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ əŬɘ ŮˊɘɓŬɟɨɜŮŰŬɘ ŬəɧɛŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ Ŭɜ ŭŮɜ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮŰŬɘ əŬɘ ɖ 

ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ˊɞɡ əɎɜŮɘ ůŰɞ ɏɟɔɞ Űɞɡ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ. ȾŬɘ űŰɎɜɞɡɛŮ ɏŰůɘ ůŮ 

ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ, 25%. ȸɏɓŬɘŬ Ŭˊɧ ɛɧɜɖ Űɖɠ, Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ˊŬɔɑŭŬ, 

Ŭˊɧ ɛɧɜɖ Űɖɠ, Ŭɜ ɜɘɩɗŮɘ ɧŰɘ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮŰŬɘ ɖ ˊɟɞůˊɎɗŮɘɎ Űɞɡ, ŬɜŮɓŬɑɜŮɘ ɞ 

ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ůŰɞ 80, ŬɚɚɎ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɛɘəɟɧ, ŮɑɜŬɘ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɞ 1% Űɞɡ 

ŭŮɑɔɛŬŰɞɠ, ɎɟŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ ŬɡŰɐ ɖ ŬˊɧůŰŬůɖ Ŭˊɧ Űɞ 25 ůŰɞ 

80, ɜŬ ŭŮɑɢɜŮɘ Űɖɜ ŬɜŬɔəŬɘɧŰɖŰŬ, Űɖ ůɖɛŬɜŰɘəɧŰɖŰŬ ŬɡŰɞɨ Űɞɡ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬ ŬɚɚɎ 
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ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ŮˊŬɟəɏɠ əɞɛɛɎŰɘ Űɞɡ ŭŮɑɔɛŬŰɞɠ Ůŭɩ əɎŰɤ ɔɘŬ ɜŬ ŮɑɛŬůŰŮ ůɑɔɞɡɟɞɘ 

ɔɘô ŬɡŰɧ, Ůɜɩ ŰŬ ŭɨɞ əɞɛɛɎŰɘŬ Űɞɡ ŭɏɜŰɟɞɡ ɧˊɤɠ ůŬɠ ŰŬ ˊŮɟɘɏɔɟŬɣŬ ɛô ŬɡŰɧ 

Űɞɜ Űɟɧˊɞ ŮɑɜŬɘ ŬůűŬɚɐ ŰŬ ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ, ˊɞɚɨ ŬůűŬɚɐ.  

Ⱥˊɑůɖɠ, ɖ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ ɖ ŬůűɎɚŮɘŬ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ 

ŮɑɜŬɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŮˊɘɓŬɟɨɜɞɡɜ ɐ ŭŮɜ ŮˊɘɓŬɟɨɜɞɡɜ Űɖ 

ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ. ɀɖɜ ůŬɠ əɞɡɟɎɕɤ ɛŮ ŰŬ Ůˊɘɛɏɟɞɡɠ. ȾŬɘ Űɞ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ŮɚŮɔɢɗŮɑ ŭɘɧŰɘ ɛˊɞɟŮɑ əɎˊɞɘɞɠ ɜŬ ˊŮɘ: ɛŬ 

ɛɐˊɤɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɑɜŬɘ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜŮɑɠ əŬɘ ɖ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ ůŮ ɞŭɖɔŮɑ ůŮ 

ɧɚŬ ŬɡŰɎ; ȹɘɧŰɘ ɧŰŬɜ əɎˊɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɐɠ ˊɟɎɔɛŬŰɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɏɢŮɘ 

ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ ɜŬ ɞŭɖɔɖɗŮɑ ůŮ burnout.  

ȼ ŬˊɎɜŰɖůɖ, ɚɞɘˊɧɜ, ɔɘô ŬɡŰɧ ŮɚɏɔɢɗɖəŮ, ɛˊɐəŮ ŬɡŰɧ, Űɞ 

ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɁɇɃɈũȷɆ, 10 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, 5 

ˊɞɡ Ŭűɞɟɞɨɜ Űɖɜ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɐ ŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ ɎɚɚŮɠ 5 Űɖɜ əŬŰŬɜŬɔəŬůŰɘəɐ 

ŮɟɔŬůɑŬ, ɎɟŬ ɓɎɕŮɘ ŭɨɞ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɧˊɞɡ əɎˊɞɘɞɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊɞűɏɟŮɘ, ɜŬ 

ɏɢŮɘ Ůɗɘůɛɧ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ ɐ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ, Ůŭɩ ɚɞɘˊɧɜ ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ɓɚɏˊɞɡɛŮ 

ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŬɡŰɞɑ ŭɑəɞɟűɞɘ, ɖ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɐ ŮɟɔŬůɑŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɛɘəɟɧŰŮɟɖ, 40-

41, ɎɟŬ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əɚɎŭɞ əŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ 

ŬəɧɛŬ əŬɘ Ůŭɩ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɛŮɔɎɚɞ ˊɞůɞůŰɧ ŮɑɜŬɘ ɛŮŰŬɝɨ 50 əŬɘ 60, ɏŰůɘ; ȺɑɜŬɘ 

ɢŬɛɖɚɎ, ŮɑɜŬɘ ůŰɞ ɛɏůɞ ɧɟɞ.  

ȷɜŰɑůŰɞɘɢɞ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɛŮ Űɞ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ ɜɘɩɗŮɘ əŬŰŬɜŬɔəŬůŰɘəɎ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ əŬɘ Ůŭɩ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ əɎŰɤ Ŭˊɧ Űɞ 50, ɎɟŬ ŮɑɜŬɘ ůŮ ˊɞɚɨ 

əŬɚɧ ŮˊɑˊŮŭɞ, əŬɘ ŬˊɚɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɚŮɔɢɗŮɑ ŬɡŰɧ Űɞ əɞɛɛɎŰɘ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ 

ɛɏɟɞɠ Űɞɡ ˊɚɖɗɡůɛɞɨ ˊɞɡ ŮɛűŬɜɑɕŮɘ ɛŮɔɎɚɞ ˊɞůɞůŰɧ ůŰɖɜ əŬŰŬɜŬɔəŬůŰɘəɐ 

ŮɟɔŬůɑŬ.  

Ƀ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ ɧɛɤɠ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ɢŬɛɖɚɎ əŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ 

əɞɛɛɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ ɗŮŰɘəɧ. ɄɟɞűŬɜɏůŰŬŰŬ ɞ əɨɟɘɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ˊɞɡ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘŮɑ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬɠ ŮɑɜŬɘ ɞ űɧɟŰɞɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ ɛɎɚɘůŰŬ 

ɞ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɐɠ ŬɡŰɧ ɜɘɩɗŮɘ, ɧŰɘ ɏɢŮɘ ɡˊŮɟɓɞɚɘəɧ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ əŬɘ ɔɘô ŬɡŰɧ 

əŬɘ ŮɟɔɎɕŮŰŬɘ əŬɘ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ŮɎɜ ŭŮɜé, ɛɧɜɞ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ 6 əŬɘ 7, ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ 

ůɡɛűɤɜɞɨɜ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɛŮ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ, ŬɜŮɓŬɑɜŮɘ ɞ ɛɏůɞɠ ɧɟɞɠ Ŭˊɧ 

Űɞ 31 ůŰɞ 49, ŬɚɚɎ ŭŮɜ ŬɟəŮɑ ɛɧɜɞ ŬɡŰɧ, Ŭɜ ůɡɛűɤɜŮɑ ŬˊɧɚɡŰŬ ɛŮɔŬɚɩɜŮɘ 

ŬəɧɛŬ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ əŬɘ Ŭɜ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ɢɟɧɜɞ ɞɨŰŮ ɔɘŬ ɐˊɘŬ, ɜŬ ˊŮɟˊŬŰɐůŮɘ, 

ŬɜŮɓŬɑɜŮɘ ŬəɧɛŬ. ȺɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ŬɟɟɤůŰɖɛɏɜɞ ɧɚɞ ŬɡŰɧ.  
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ȾŬɘ ůɡɜɞɣɑɕɞɜŰŬɠ ɧɚŬ ŬɡŰɎ, ˊɟɞůˊŬɗɐůŬɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ 

clustering, ɜŬ əŬŰɖɔɞɟɘɞˊɞɘɐůɞɡɛŮ ůŰɞɡɠ 5 ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ: Űɞ burnout, Űɖ 

ŭɏůɛŮɡůɖ, Űɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, Űɖɜ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ əŬɘ Űɞ ŮˊɑˊŮŭɞ 

Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ, ɜŬ űŰɘɎɝɞɡɛŮ Űɞ ˊɟɞűɑɚ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

ˊɩɠ ŰŬɘɟɘɎɕŮɘ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɚɧ. ȸɔŬɑɜɞɡɜ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊŮɟɑˊɞɡ ɢɞɜŰɟɘəɎ 24 

ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɑ Űɨˊɞɘ. ɇɩɟŬ ŬɡŰɧ Űɞ ɔɟɎűɖɛŬ ɚɑɔɞ ɔɘŬ ɜŬ Űɞ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮɘ 

əɎˊɞɘɞɠ. ȺˊɘɗɡɛɖŰɧ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɞɚɧəɚɖɟŮɠ ˊŮɟɘɞɢɏɠ, ŭɖɚŬŭɐ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ 

ɞɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɡɣɖɚɧ ˊɞůɞůŰɧ ůŰɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ 

ŭɏůɛŮɡůɖ əŬɘ ɛɏŰɟɘŬ ŮˊɑˊŮŭŬ ůŰɖ ŭɏůɛŮɡůɖ, ɖ ˊɟɎůɘɜɖ. ȷɡŰɧ Ůŭɩ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ 

əɧəəɘɜɖ ŮɑɜŬɘ ɢŬɛɖɚɎ, ɢŬɛɖɚɎ ůŰɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ, ɛɏŰɟɘŬ ůŰɞ engagement, 

ůŰɖ ŭɏůɛŮɡůɖ.  

ɇɞ ŮˊɘɗɡɛɖŰɧ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɎ ɜŬ ɛɖɜ ŬɜŬəŬŰŮɨɞɜŰŬɘ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ 

əŬŰŬɚɎɓŮɘ əɎˊɞɘɞɠ. Ⱥˊɑůɖɠ ŮɑɜŬɘ ɞɚɞűɎɜŮɟɞ, ɞɚɞűɎɜŮɟɞ (;), Ůŭɩ ɜɞɛɑɕɤ 

űŰɘɎɢɜŮɘ əɎˊɞɘɞɡɠ ɞɛɧəŮɜŰɟɞɡɠ əɨəɚɞɡɠ. ȸɚɏˊɞɡɛŮ, ɚɞɘˊɧɜ, Ůŭɩ, ŬɡŰɞɑ ɞɘ 

ɞɛɧəŮɜŰɟɞɘ əɨəɚɞɘ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ űŬɑɜŮŰŬɘ, ŭŮɜ űŬɑɜŮŰŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, ŬɜŮɓŬɑɜɞɡɜ 

ɔɟŬɛɛɘəɎ, ɛô ŬɡŰɧ Űɞɜ Űɟɧˊɞ, ˊɞɡ ůɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ Űɞ burnout əŬɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ ɖ 

əŬŰɎɗɚɘɣɖ ˊɎɜŮ ˊŬɟɏŬ. ȳůɞ ŬɡɝɎɜŮŰŬɘ Űɞ ɏɜŬ, ŬɡɝɎɜŮŰŬɘ əŬɘ Űɞ Ɏɚɚɞ.  

Ⱥˊɞɛɏɜɤɠ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɗŮɤɟɖɗɞɨɜ ɞɘ ŭŮɑəŰŮɠ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ 

əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ, Ɏɔɢɞɡɠ ɤɠ ɜŬ əŬŰŬɚɎɓɞɡɛŮ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ əɘɜŭɡɜŮɨŮɘ ɛŮ burnout əŬɘ 

ŬɡŰɧ ˊɞɡ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ŬɜŬəŬŰŮɛɏɜŬ ŰŬ ɢɟɩɛŬŰŬ, ŮɎɜ ŭŮɜ ŮɝɖɔŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞ 

Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ŮɝɖɔŮɑŰŬɘ Ŭˊô Űɖɜ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ.  

ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ ůɡɛˊɏɟŬůɛŬ. ɇɩɟŬ ŰŬ ɏɢɤ ɔɟɎɣŮɘ, ŰŬ ɏɢɤ 

ɣɘɚɞɔɟɎɣŮɘ Ůŭɩ ˊɏɟŬ, Ůŭɩ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɐ ŭɞɡɚŮɘɎ əŬɘ əɎˊɞɘɞɠ ɧɢɘ ɜŬ 

əɎŰůŮɘ, ɔɘŬŰɑ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ŬˊɞŰɨˊɤůɖ əɎɜɞɜŰŬɠ ɛɘŬ ɢɞɜŰɟɘəɐ, ŬɜŰɑ ɔɘŬ 24 8 

əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȷɜ ɔɑɜŮɘ ɛŮ 24 ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɎ ɢɟɩɛŬŰŬ ŮɑɜŬɘ ŭɨůəɞɚɞ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, Űɞ ŬˊɞŰɨˊɤůŬ, ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɓɔɎɚŮɘ əɎˊɞɘɞɠ əɎˊɞɘŬ Ɏəɟɖ.  

ūŬɑɜŮŰŬɘ, ɚɞɘˊɧɜ, ɧŰɘ ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɛŮ 

Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, ɎɟŬ ɏɜŬ ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɛɏŰɟɖůɖɠ Ɏɔɢɞɡɠ ɗŬ ɐŰŬɜ ˊɎɟŬ 

ˊɞɚɨ əŬɚɧ ɔɘŬ ɜŬ ɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ ˊɞɘɞɠ əɘɜŭɡɜŮɨŮɘ, Ŭɜ əɘɜŭɡɜŮɨŮɘ əɎˊɞɘɞɠ ůŰɞ 

ɛɏɚɚɞɜ ɛŮ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ. ɇɞ ɛɏɟɞɠ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɟɛɖɜŮɨŮŰŬɘ Ŭˊɧ 

Űɞ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ əɎɚɚɘůŰŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɟɛɖɜŮɡɗŮɑ ɛŮ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ 

ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬɠ, ɖ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ŬɟɜɖŰɘəɎ ɛŮ ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ, 

əɎˊɞɘɞɠ ɧůɞ əŬɚɨŰŮɟŬ ɜɘɩɗŮɘ ŭŮůɛŮɡɛɏɜɞɠ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ, Űɧůɞ ɛŬɠ 

ɢŬɘɟŮŰɎŮɘ Űɞ burnout, ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ůŮ ɛɘŬ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ əɎɜŬɛŮ Űɞ 
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ô19, ɚɑɔɞ ůŰɖɜ ɏɝɞŭɞ Űɖɠ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐɠ əɟɑůɖɠ, ɞɘ ȰɚɚɖɜŮɠ ɐŰŬɜ ůŰɖɜ əŬŰɖɔɞɟɑŬ 

Űɤɜ Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ˊɞɡ ŮɑɢŬɜ ůɡɔɢɟɧɜɤɠ əŬɘ burnout əŬɘ ŭɏůɛŮɡůɖ. ȹɖɚŬŭɐ əŬɘ 

Űɞɡɠ ɎɟŮůŮ ɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡɠ əŬɘ ˊŬɗŬɑɜŬɜŮ əŬɘ burnout. ȱŰŬɜŮ ůŰɖɜ ɏɝɞŭɞ Űɖɠ 

əɟɑůɖɠ. ūɏŰɞɠ, ŰɩɟŬ, ŰɩɟŬ, ůŰŬ ŭɘəɎ ůŬɠ ůŰɞɘɢŮɑŬ ˊɞɡ ɛŮŰɟɘɏŰŬɘ ŬɡŰɧ, ŭŮɜ 

ˊŬɟɞɡůɘɎɕŮŰŬɘ. ɇɞ 2019  ɧɛɤɠ ŮɑɢŮ ˊŬɟɞɡůɘŬůŰŮɑ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɏɜŰɞɜŬ. 

ȷəɟɘɓɩɠ ɚɑɔɞ ˊɟɘɜ ŮɑɢŬɛŮ Ŭəɟɘɓɩɠ ˊɟɘɜ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ, Űɞ ȹŮəɏɛɓɟɘɞ Űɞɡ ô19 

ŮɑɢŬɛŮ ůɡɚɚɏɝŮɘ ůŰɞɘɢŮɑŬ, ŰŬ ɏɢɞɡɛŮ ŭɖɛɞůɘŮɨůŮɘ əŬɘ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ əŬɘ 

ŬɜŬəŬɚɨɣŬɛŮ ɧŰɘ ɏɢŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘ əŬɘ ɛŮ Űɘɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ŰɎɝŮɘɠ ŬɚɚɎ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ 

Ɏɚɚɖ, ɏɜŬ Ɏɚɚɞ ŮˊɑˊŮŭɞ. ũɘŬŰɑ ɞɘ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ŰɎɝŮɘɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭŮɜ 

ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ůŮ ŬɡŰɧ, ůŰɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ŮɛŮɑɠ ɛŮŰɟɎɛŮ Űɖɜ 

əɞɘɜɤɜɘəɐ ŰɎɝɖ, Ůˊɞɛɏɜɤɠ ŭŮɜ ŬɜŬɛɏɜɞɜŰŬɘ ɛŮɔɎɚŮɠ ŭɘŬűɞɟɏɠ ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɞ 

burnout əŬɘ ůŰɞ engagement.  

ȳˊɤɠ ŬɜŬɛŮɜɧŰŬɜ ɖ ůɡɜŬɘůɗɖŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ əŬɘ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

ŭɏůɛŮɡůɖ ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ɛŮɔɎɚɖ ůɡůɢɏŰɘůɖ ɛŮŰŬɝɨ Űɞɡɠ ŬɚɚɎ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɖɗɞɨɜ ɔɘŬ ɜŬ əŬŰŬɚɎɓɞɡɛŮ ŮɎɜ əɎˊɞɘɞɠ Űɞɡ ŬɟɏůŮɘ ɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ ɐ 

ˊɧůɞ ŭŮɛɏɜɞɠ ŮɑɜŬɘ ɛŮ Űɞ ɚŮɘŰɞɨɟɔɖɛɎ Űɞɡ əŬɘ ɖ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɖɠ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ůŮ ŮˊɑˊŮŭɞ ŮɟɔŬɚŮɑɤɜ, ɏŰůɘ; ūŬɑɜŮŰŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ 

ɞˊɞɑɞɘ ŮˊɘɓŬɟɨɜɞɡɜ ɛŮ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ɛŮɘɩɜɞɡɜ ŬɡŰɎ ŰŬ 

űŬɘɜɧɛŮɜŬ ŮɑɜŬɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɞɑ, ɎɟŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬəɞɚɞɡɗŮɑ əɎˊɞɘɞɠ ůŰɞɢŮɡɛɏɜŮɠ 

ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘ Űɞ ɏɜŬ ɐ Űɞ Ɏɚɚɞ. ȯɟŬ ŮɑɜŬɘ 

ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ. ɇŬ ŬɟɜɖŰɘəɎ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɟɏˊŮɘ  ɜŬ əɞɘŰɎɕɞɡɛŮ Űɞ ˊɩɠ ɗŬ 

ɛŮɘɩɜɞɜŰŬɘ əŬɘ ŰŬ ɗŮŰɘəɎ Űɞ ˊɩɠ ɗŬ ŬɡɝɎɜɞɜŰŬɘ. ɇŬ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ ɛɏɟɖ Űɤɜ 

ŭɏɜŰɟɤɜ ˊɞɡ űɎɜɖəŬɜ ůŰɘɠ ŭɘŬűɎɜŮɘŮɠ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ɓŮɚŰɘɤɗɞɨɜ əɎˊɞɘŮɠ 

əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ.  

ɇɩɟŬ, ɓɎɕɞɜŰŬɠ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ɛŬɕɑ, ɔɘŬ ɜŬ ŮɟɛɖɜŮɨůɞɡɛŮ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, Ůɜɜɞɩ ŰŬ ŭɘɎűɞɟŬ ŮɟɔŬɚŮɑŬ ɛɏŰɟɖůɖɠ, ɞ əɨɟɘɞɠ ŭŮɑəŰɖɠ ŮɑɜŬɘ ɖ 

əŬŰɎɗɚɘɣɖ. ȷɜ əɎˊɞɘɞɠ ŭŮɜ ɏɢŮɘ əŬŰɎɗɚɘɣɖ ŮɑɜŬɘ ůŮ ɢŬɛɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ burnout. 

ȺɎɜ əɎˊɞɘɞɠ ɏɢŮɘ əŬŰɎɗɚɘɣɖ ŮɑɜŬɘ ůŰŬ ˊŬɟŬˊɎɜɤ ůŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ burnout.  

ȷɚɚɎ ɖ əŬŰɎɗɚɘɣɖ ŮɑˊŬɛŮ ŮɑɜŬɘ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ. ȷɜ ŬɟɢɑůɞɡɛŮ əŬɘ 

ɛŮŰɟɎɛŮ əŬŰɎɗɚɘɣɖ ŮɑɜŬɘ ůɑɔɞɡɟɞ ɧŰɘ əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɡɣɖɚɎ ɏɢŮɘ burnout, 

əɎˊɞɘɞɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɢŬɛɖɚɎ ůŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ ŭŮɜ ɏɢŮɘ.  

ɇŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ɢŮɘɟɧŰŮɟŬ ŮɎɜ ŭŮɜ ɏɢŮɘ, ŭŮɜ ɓɘɩɜŮɘ Űɞ 

ůɗɏɜɞɠ - ůűɟɑɔɞɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ. ȾŬɘ ŮəŮɑ ŰŮɚŮɘɩɜŮɘ. ȯɔɢɞɠ, əŬŰɎɗɚɘɣɖ, 

Ɏɔɢɞɠ, ŭɏůɛŮɡůɖ, ɖ ŭɏůɛŮɡůɖ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ Űɞ burnout ɛɧɜɞ ɧŰŬɜ ŭŮɜ 
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ɏɢŮɘ ŮˊɏɚɗŮɘ, ŭŮɜ ɏɢɞɡɛŮ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ əŬŰɎɗɚɘɣɖ, Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬɚɧ. ȹŮɜ 

ŮɑɜŬɘ Ŭˊô ŰŬ əŬɚɎ ůɖɛɎŭɘŬ ŬɡŰɧ. ȾŬɜɞɜɘəɎ ŬɡŰɞɑ ˊɞɡ űŰɘɎɝŬɜŮ ŰŬ ŮɟɔŬɚŮɑŬ 

ɛɏŰɟɖůɖɠ ɔɘŬ Űɖ ŭɏůɛŮɡůɖ ŮɑɢŬɜŮ əŬŰɎ ɜɞɡ ɧŰɘ ɖ ŭɏůɛŮɡůɖ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɗŮŰɘəɧ, ɧŰɘ 

ŮɑɜŬɘ ŭɑˊɞɚɞ. ȼ ŭɏůɛŮɡůɖ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɗŮŰɘəɧ əŬɘ ɧůɞ űŮɨɔŮɘɠ Ŭˊô Űɖ ŭɏůɛŮɡůɖ 

ˊɖɔŬɑɜŮɘɠ ůŰɞ burnout. ȰŰůɘ ůɢŮŭɘɎůŰɖəŮ ŬɡŰɧ Űɞ ŮɟɔŬɚŮɑɞ əŬɘ ůŰɖɜ ˊɞɟŮɑŬ 

ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ ŬɡŰɎ ůɘɔɎ-ůɘɔɎ ŬˊɞŭŮůɛŮɨɞɜŰŬɘ. ȯɟŬ ŭŮɜ ŬɟəŮɑ ɜŬ űŰɘɎɝɞɡɛŮ Űɞ 

ɏɜŬ əŬɘ ɗŬ ɓŮɚŰɘɤɗŮɑ əŬɘ Űɞ Ɏɚɚɞ.  

ɇɩɟŬ, Ůŭɩ ŬˊɚɎ ɏɢɤ ɓɎɚŮɘ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɧˊɞɡ 

ŬɜŬűɏɟɗɖəŬɜ ɤɠ ŮˊɘɓŬɟɡɜŰɘəɞɑ ɐ ůŰɞ əŬɗɏɜŬ ɧůŬ ŮɑˊŬɛŮ. ȼ ɏɚɚŮɘɣɖ 

ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ Ŭˊô Űɖ ŭɘɞɑəɖůɖ, ɖ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ əŬɘ ɛɧɟűɤůɖ əŬɘ ɔɘŬ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, 

əɎˊɞɘɞɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞɘ Űɨˊɞɘ ůɢɞɚŮɑɤɜ əŬɘ ůŬɜ ɏɜŬɠ əŬɚɧɠ ŭŮɑəŰɖɠ ŮɑɜŬɘ ɖ 

ůɡɢɜɧŰɖŰŬ ůɡɜŬɜŰɐůŮɤɜ ɛŮ űɑɚɞɡɠ ůŰɞ ůˊɑŰɘ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ŭɘŬˊɘůŰɩůɞɡɛŮ 

Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ ɏɢŮɘ űŰɎůŮɘ ˊɚɏɞɜ ůŮ əɎˊɞɘŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, burnout 

ŮɜɜɞɞɨɛŮ Ůŭɩ, ɐ ɧɢɘ. 

ɇɞ Ɏɔɢɞɠ ɡˊɎɟɢŮɘ, Ɏɔɢɞɠ ůŮ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŮɠ ŮɘŭɘəɧŰɖŰŮɠ, 

ŮˊɘɓŬɟɡɜŰɘəɧɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɖ ˊɟɞɦˊɖɟŮůɑŬ. ȼ űŰɤɢɐ əɎɚɡɣɖ 

ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ɣɡɢŬɔɤɔɑŬ əŬɘ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ŭŮɑəŰɖɠ 

ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛŬɠ ˊŮɘ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ ɏɢŮɘ ɐ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ˊɚɏɞɜ Ɏɔɢɞɠ. ȷˊɧ Űɞɡɠ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ɕɤɐɠ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, ɖ 

ŬɜŬůűɎɚŮɘŬ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ɛɏɚɚɞɜ əŬɘ ɞɘ ɗŮŰɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ 

ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ ŮɑɜŬɘ ŭŮɑəŰŮɠ ɔɘŬ Űɞ Ɏɔɢɞɠ. ũɘŬ Űɖɜ əŬŰɎɗɚɘɣɖ ˊɎɚɘ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ ɔɘŬ 

əɎɚɡɣɖ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ, ˊɎɚɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ůŮɓŬůɛɞɨ 

ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ɗŮŰɘəɩɜ ůɢɏůŮɤɜ ɛŮ ůŰɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ 

ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ŮˊɘɓŬɟɡɜŰɘəɎ. 

ȺɎɜ ɚɨůɞɡɛŮ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ Űɞɡ űɧɟŰɞɡ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɧŰɘ 

ŬɡŰɧ ɚŮɘŰɞɡɟɔŮɑ ɗŮŰɘəɎ. ɇɞ ŬɜŬűɏɟɤ ɔɘŬŰɑ ɐŰŬɜ ˊɞɚɨ ɡɣɖɚɧ Űɞ ˊɞůɞůŰɧ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɞɡ ŬˊɎɜŰɖůŬɜ ɧŰɘ ɜɘɩɗɞɡɜŮ ɛŮɔɎɚɞ űɧɟŰɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ. ȰŰůɘ; 

ȺɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, ˊɎɚɘ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ, Űɞ 

ŬɑůɗɖɛŬ ŬɜŬɔɜɩɟɘůɖɠ Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ ˊɞɡ ɔɑɜŮŰŬɘ, ˊɞɡ ɜɘɩɗŮɘ ɞ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ əŬɘ ɞɘ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ, ŮɑɜŬɘ ůŰɞɘɢŮɑŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ 

ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ŮˊɘɓŬɟɨɜɞɡɜ ɐ ɜŬ ɛɖɜ ŮˊɘɓŬɟɨɜɞɡɜ əŬɘ ɞ ɛɏůɞɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ 

ɏɢŮɘ ŮɚŬűɟɩɠ ŬɡɝɖɛɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ŰŬ ɞˊɞɑŬ ůɢŮŰɑɕɞɜŰŬɘ 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ɛŮ ŮɚŬűɟɩɠ ŬɡɝɖɛɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭŬ Ɏɔɢɞɡɠ, əŬɘ ɗɡɛɑɕɞɡɛŮ ɧŰɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ 
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ˊɞɡ ŭŮɜ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮŰŬɘ ɞŭɖɔŮɑ əŬɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŬɡɝɖɛɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭŬ əŬŰɎɗɚɘɣɖɠ, 

ɎɟŬ ɡˊɎɟɢŮɘ burnout Űɞ ɞˊɞɑɞ ŭŮɜ ɏɢŮɘ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰŮɑ ůŰɖɜ Ůɚɚɖɜɘəɐ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŰŬ ŮˊɑˊŮŭŬ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ əŬɘ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐɠ ŭɏůɛŮɡůɖɠ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ 

ɛɏůɞ, əŬɘ ŭŮɜ ŮɛűŬɜɑɕŮɘ, ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬɠ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ.  

ȷɡŰɎ, ůŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ɔɘŬ Űɞɜ ɢɟɧɜɞ ůŬɠ, ɔɘŬ Űɖɜ 

ɡˊɞɛɞɜɐ ůŬɠ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ Űɞɜ ə. 

ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ.  

 

çȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɖɠ Ůɘůɐɔɖůɖɠè. 

 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȿɞɘˊɧɜ, ɏɢɞɡɛŮ ɛɏɢɟɘ Űɘɠ 11 

əŬɘ 15 ɔɘŬ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŬˊɧɣŮɘɠ - ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ. ɁŬ ɛŬɕɏɣɞɡɛŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ 

ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ˊɟɩŰŬ əŬɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ Űɘɠ ŬˊɧɣŮɘɠ. ȿɞɘˊɧɜ, ɞ ũɘɩɟɔɞɠ ɞ 

ɇɟɞɨɚɖɠ. ŪɏɚŮɘ Ɏɚɚɞɠ ɜŬ əɎɜŮɘ ŮɟɩŰɖůɖ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ; ɇɞ ɛɘəɟɧ. Ⱥɚɏɜɖ 

ȷˊɞůŰɧɚɞɡ. ɀŮŰɎ, ɛŮŰɎ, ɛŮŰɎ. ȰɢŮɘ Ɏɚɚɞɠ ŮɟɩŰɖůɖ; ɋɟŬɑŬ. Ƀ ũɘɩɟɔɞɠ.  

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȿɞɘˊɧɜ, əŬɚɖɛɏɟŬ əŬɘ 

Ŭˊɧ ɛɏɜŬ. ȾɨɟɘŮ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ, ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ, ɐŰŬɜ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɐ ɖ 

ŬɜɎɚɡůɖ Űɤɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɧůɞɘ ɏɢɞɡɛŮ ŮˊŬűɐ ɛŮ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Űɖɠ 

ˊɟɎɝɖɠ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŬɡŰɎ ŬˊɞŰɡˊɩɜɞɡɜŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɓɚɏˊɞɡɛŮ əŬɘ ŮɛŮɑɠ ůŰɘɠ 

ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ ɛŮ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ɛŬɠ.  

Ȱɢɤ ɛɑŬ ŬˊɞɟɑŬ. ȸɚɏˊɞɜŰŬɠ ɚɑɔɞ ŰŬ ŭŮŭɞɛɏɜŬ ŬɡŰɧ Űɞ ɞˊɞɑɞ 

ɑůɤɠ ɜŬ ɏɢŮɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ Ŭˊɧ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɐɠ ˊɚŮɡɟɎɠ ɏɜŬ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜ, ŭŮɜ 

ɝɏɟɤ Ŭˊɧ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐɠ, ŮɑɜŬɘ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ůɢɏůɖ, ŭɖɚŬŭɐ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ 

ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɐɠ ɐ ɛɧɜɘɛɞɠ. ȺɎɜ ŬɡŰɧ ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ. ȹɖɚŬŭɐ ŮɑŭŬɛŮ ŰŬ 

ɢɟɧɜɘŬ ɡˊɖɟŮůɑŬɠé  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȹŮɜ ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ. ȱŰŬɜŮ ˊɎɜŰŬ ůŰŬɗŮɟɎ ɛɏůŬ ůŰɞɡɠ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ əŬɘ ŭŮɜ ŮɛűŬɜɑůŰɖəŮ ůŰŬ ŭɏɜŰɟŬ.  

ũ. ɇɅɃɈȿȼɆ (ɃɅũȷɁɋɇȽȾɃɆ ũɅȷɀɀȷɇȺȷɆ ȹɃȺ): ȹŮɜ ŮɛűŬɜɑůŰɖəŮ, 

ɚɞɘˊɧɜ, ɜŬ ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ ɖ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ůɢɏůɖ, ɏŰůɘ; ȹɖɚŬŭɐ Űɞ Ŭɜ ŮɑɜŬɘ əɎˊɞɘɞɠ 
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ɛɧɜɘɛɞɠ ɐ Ŭɜ ŮɑɜŬɘ ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɐɠ. ũɘŬŰɑ ŮɑŭŬɛŮ Űɘɠ əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ, ŮɑŭŬɛŮ 

əŬŰɖɔɞɟɑŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ŮɑŭŬɛŮé, ɞˊɧŰŮ ŬɡŰɧ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȰŭŮɘɝŬ. ɈˊɎɟɢɞɡɜ, ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ, ŬˊɚɎ ůŰŬ ŭɏɜŰɟŬ 

ˊŬɟŬɛɏɜɞɡɜ ɛɧɜɞ ɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ŰŮɚɘəɎ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ, ˊɞɡ 

ŮɑɜŬɘ ɞɘ əɡɟɑŬɟɢɞɘ. Ⱥˊɑůɖɠ ɛˊɞɟŮɑ əɎˊɞɘɞɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬɠ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ 

ŬɚɚɎ ɜŬ ŮɟɛɖɜŮɨŮŰŬɘ Ŭˊɧ Ɏɚɚɞɜ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊɘɞ ɣɖɚɎ. Ⱥˊɞɛɏɜɤɠ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ ɞ 

ˊɎɜɤ əŬɘ əɟɨɓŮŰŬɘ ɞ əɎŰɤ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȼ Ⱥɚɏɜɖ.  

Ⱥ. ȷɄɃɆɇɃȿɃɈ: ȾŬɚɖɛɏɟŬ ůŬɠ. Ⱥɔɩ ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɛɑŬ ŭɘŮɡəɟɑɜɘůɖ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ, ɔɘŬŰɑ Ɏɚɚɞ ˊɟɎɔɛŬ ŮɑɢŬ ůŰɞ ɛɡŬɚɧ ɛɞɡ ɧŰŬɜ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ 

ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ, ŮɑɢŬ Űɖɜ ŮɜŰɨˊɤůɖ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɧŰŬɜ əɎˊɞɘɞɠ ɗɏɚŮɘ ɜŬ ŬˊɞűɨɔŮɘ 

ɎɚɚŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ Űɖɠ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰɎɠ Űɞɡ əŬŰŬűŮɨɔŮɘ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ. Ⱥŭɩ 

ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ, ɞˊɧŰŮ ɛɐˊɤɠ ɗŬ 

ɛˊɞɟɞɨůŬŰŮ ɜŬ Űɞ ŭɘŮɡəɟɘɜɑůŮŰŮ ɚɑɔɞ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȷɡŰɧ ˊɞɡ ɛŮŰɟɎɜŮ ŮɑɜŬɘ Ŭɜ əɎˊɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ Ůɗɘůɛɏɜɞɠ ɛŮ 

Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ. ȷɡŰɧ ɚɏɜŮ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ. Ƀ ŬɜŰɑůŰɞɘɢɞɠ ɧɟɞɠ ŮɑɜŬɘ Űɞ 

workaholism Űɞ Ŭɔɔɚɘəɧ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜé, ɜɞɛɑɕɤ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛŮŰɎűɟŬůɖ Ŭəɟɘɓɐɠ.  

Ⱥ. ȷɄɃɆɇɃȿɃɈ: ȼ əŬŰŬɜŬɔəŬůŰɘəɐ ŮɟɔŬůɑŬ ɧɛɤɠ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊŮɟɑˊŰɤůɖ 

ˊɩɠ ůɡůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ; ȹɖɚŬŭɐ əɎˊɞɘɞɠ ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŮɑɜŬɘ ŬɜŬɔəŬůɛɏɜɞɠ ɜŬ ŭɞɡɚŮɨŮɘ 

ˊɞɚɚɏɠ ɩɟŮɠ ŭŮɜ ůɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɟŰɖɛɏɜɞɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɁŬɘ. ȿɏɛŮ əŬŰŬɜŬɔəŬůŰɘəɐ ŮɟɔŬůɑŬ, ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ 

ɧɛɤɠ ɚɑɔɞ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɏɠ. ȰŰůɘ; ȺɑɜŬɘ ɜŬ ɓɘɩɜŮɘ ɧŰɘ ŮɟɔɎɕŮŰŬɘ əŬŰŬɜŬɔəŬůŰɘəɎ. 

ȾŬɘ ɞɘ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŬɘůɗɎɜɞɛŬɘ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ əɎŰɘ ɛɏůŬ ɛɞɡ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɛŮ ɞŭɖɔŮɑ ɜŬ 

ŮɟɔɎɕɞɛŬɘ ůəɚɖɟɎ. ȺɑɜŬɘé  

Ⱥ. ȷɄɃɆɇɃȿɃɈ: ȰɜŬɜ ɣɡɢɘəɧ əŬŰŬɜŬɔəŬůɛɧ, ŭɖɚŬŭɐ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɁŬɘ, ɜŬɘ, ɜŬɘ, ɜŬɘ. Ɂɘɩɗɤ ɏɜɞɢɞɠ, ˊɞɚɨ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɧ 

ŬɡŰɧ, ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, əŬəɩɠ ɏˊŮůŬ ɗŬ ˊŮɘ, ɧŰŬɜ ˊŬɑɟɜɤ ɎŭŮɘŬ Ŭˊô Űɖ 

ŭɞɡɚŮɘɎ. ȰŰůɘ; ȯɛŬ ɟɤŰɐůɞɡɛŮ ɞɟɘůɛɏɜɞɘ Űɞ ɏɢɞɡɜŮ ɧŰɘ Ůɔɩ ŭŮɜ ɏɢɤ ˊɎɟŮɘ 

ˊɞŰɏ ɎŭŮɘŬ Ŭˊô Űɖ ŭɞɡɚŮɘɎ ɛɞɡ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ɓŬůɘəɧ ŭɘəŬɑɤɛŬ Űɞɡ 

ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɡ, ɏŰůɘ; ȺɑɜŬɘ ɛŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɋɟŬɑŬ. ɁŬ ˊŮɟɎůɞɡɛŮé 

ɁŬɘ, ȺɡŰɡɢɑŬ.  
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ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ɀŮŰɎ ŰŬ ɢɗŮůɘɜɎ ɏŰůɘ ˊɞɚɨ ŬɟɜɖŰɘəɎ, ɑůɤɠ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɘ ɛɘŬ 

ɗŮŰɘɔɞɟɑŬ ůŰŬ ůɖɛŮɟɘɜɎ, ŬˊɚɎ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ əŬŰɎ ˊɧůɞɜ ɡˊɎɟɢŮɘ 

ůɨɔəɟɘůɖ Űɖɠ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖɠ ɏɟŮɡɜŬɠ ɔɘŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŮɠ Ɏɚɚɤɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛɎŰɤɜ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɁŬɘ, ŬɡŰɧ, ŬɡŰɧ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊɤ. ɇɞ ŮɑˊŬ əŬɘ ɢɗŮɠ ɚɑɔɞ, ɤɠ 

ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɑɜŬɘ ůŰŬ əɧəəɘɜŬ, Ůˊɑůɖɠ ɤɠ ˊɟɞɠ 

ŰŬ ɎɚɚŬ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰŬ, ŮˊŮɘŭɐ Ŭəɟɘɓɩɠ ɖ əɚɑɛŬəŬ, ɏɢŮɘ ŮˊɘɚŮɢɗŮɑ ŬɡŰɐ ɖ 

əɚɑɛŬəŬ, ŮɑɜŬɘ ůɡɔəɟɑůɘɛɖ ɛŮ ɞˊɞɘɞŭɐˊɞŰŮ Ɏɚɚɞ. ȹɖɚŬŭɐ ɞ ɛɏůɞɠ 

ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɠ ɏɢŮɘ 50% ɧɢɘ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɞ ɛɏůɞɠ ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɠ ůŰɞɜ 

ˊɚŬɜɐŰɖ ɏɢŮɘ 50%, ɎɟŬ ɓɔɐəŮ 55; ɈˊɎɟɢŮɘ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞ Ɏɔɢɞɠ.  

Ⱥˊɑůɖɠ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɛŮŰɟɘɧɜŰŬɘ ɘəŬɜɞˊɞɘɖŰɘəɎ 

ŮˊɑˊŮŭŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ əŬɘ ůɢŮŰɘəɎ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ burnout. ȸɏɓŬɘŬ ŬɡŰɧ ɏɢŮɘ ɜŬ 

əɎɜŮɘ əŬɘ ɛŮ Űɖɜé, ŭɖɚŬŭɐ űɎɔŬɛŮ ɛɘŬ əɟɑůɖ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ əŬɘ ɛŮ Űɞ ˊɞɡ ɐɟɗŮ ɞ 

əɞɟɤɜɞɥɧɠ əŬɘ ɛŮŰɎ ɖ ŬəɟɑɓŮɘŬ, ɏŰůɘ; ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ůɖəɩůŮɘ əŮűɎɚɘ ɤɠ ɢɩɟŬ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 15 ɢɟɧɜɘŬ, ŮɜŰɎɝŮɘ, ɃȾ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȿɞɘˊɧɜ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ɧɛɤɠ 

ɔɘŬ ɜŬ ɛɖɜ ɝŮűɨɔɞɡɛŮ, ɜŬ ŭɞɨɛŮé ȿɞɘˊɧɜ, ɤɟŬɑŬ. ȰɢŮɘ Ɏɚɚɞɡɠ ˊɞɡ ɗɏɚɞɡɜ 

ɜŬ əɎɜɞɡɜ ŮɟɩŰɖůɖ; ũɘŬ ɜŬ ɛɖɜ ɝŬɜŬŭɩůɞɡɛŮ Űɞɜ ɚɧɔɞ, ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɨɛŮ ůŰɘɠ 

ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ. ɉɤɟɑɠ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɛŮ ɏɜŬ Ɏɔɢɞɠ. ȼ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ, Űɞ ɧɜɞɛɎ 

ůŬɠ; ɇŮɚŮɡŰŬɑŬ ŮɟɩŰɖůɖ.  

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȿɞɘˊɧɜ, ɚɑɔɞ ɛɑŬ ŮˊŬɜɎɚɖɣɖ, ə. ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ, Ŭˊɧ Ůɢɗɏɠ. ȯɟŬ 

ɗŬ ɐɗŮɚŬ ɚɑɔɞ ɜŬ ŮˊŬɜŬɚɎɓŮŰŮ ɛɧɜɞ ɏŰůɘ ɔɘŬŰɑ Űɞ ŮɑɢŬŰŮ ŭŮɑɝŮɘ ůŮ ŭɘŬűɎɜŮɘŬ 

ŬɚɚɎ ŭŮɜ ˊɟɧɚŬɓŬ ɜŬ Űɞ ůɖɛŮɘɩůɤ, ˊɞɘŮɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ ŰɩɟŬ Űɞɡ 

burnout, ŭɖɚŬŭɐ ˊŬɚɘɎ ɐŰŬɜŮ 3 ɛŮ Űɖ Maslach, ŰɩɟŬ ɛˊɞɟŮɑŰŮ ɜŬ ɛɞɡ Űɘɠ 

ŬɜŬűɏɟŮŰŮ ɚɘɔɎəɘ;  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȺɑɜŬɘ 4, ɛɘůɧ ɚŮˊŰɎəɘ. 

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȷˊɧ ŰŬ ˊɟɩŰŬ ɐŰŬɜŮ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ɇɞ ˊŬɟŬˊɟɞɢɩɟɖůŬ. Ⱥŭɩ ˊɏɟŬ. ȺɑɜŬɘ 4. ȺɑɜŬɘ ɖ 

ŮɝɎɜŰɚɖůɖ, ɧˊɤɠ ɐŰŬɜ əŬɘ ůŰɖ Maslach, ɧˊɞɡ ɐŰŬɜŮ ɖ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ 

ŮɝɎɜŰɚɖůɖ, ɖ ɣɡɢɘəɐ ŬˊɞůŰŬůɘɞˊɞɑɖůɖ, ɖ ɔɜɤůŰɘəɐ ŭɡůɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ əŬɘ ɖ 

ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɡůɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ.  
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ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȯɟŬ ŰŬ ɡˊɧɚɞɘˊŬ ˊɞɡ ɛŮŰɟɐůŬŰŮ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ, 

ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘɞɛŬɜɑŬ ɐŰŬɜ ɞɘ ɎɚɚŮɠ ɞɘ ɛŮŰŬɓɚɖŰɏɠ ˊɞɡ ɗɏɚŬŰŮ ɜŬ ŮɜŰɎɝŮŰŮ. 

ȺɜŰɎɝŮɘ, ɤɟŬɑŬ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ.  

ũ. ȷɁȹɅɃɈȿȷȾȼɆ: ȷəɟɘɓɩɠ, ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɗŮŰɘəɏɠ ɛŮŰŬɓɚɖŰɏɠ, ɜŬɘ.  

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɋɟŬɑŬ. Ʉɞɘɞɘ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ 

əɎɜɞɡɜ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ; ȳɜɞɛŬ; ɇŬŰɘɎɜŬ, ŪŮɩɜɖ. ȹɨɞ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ɛɧɜɞ; ɋɟŬɑŬ. 

ȼ ɇŬŰɘɎɜŬ.  

ɇ. ɉȷȿȾȽȷ (ɆɈȿȿɃũɃɆ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼɆè): ȿɞɘˊɧɜ, ŬɔŬˊɖŰɏɠ 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ əŬɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ůɡůŰɐɗɖəŬ, ɛŮ ɚɏɜŮ ɇŬŰɘɎɜŬ ɉŬɚəɘɎ, ŭɞɡɚŮɨɤ 

32 ɢɟɧɜɘŬ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ŮɑɛŬɘ ŭŬůəɎɚŬ, Ŭˊɚɐ ŭŬůəɎɚŬ ůŰɞ 63ɞ 

ȹɖɛɞŰɘəɧ ɆɢɞɚŮɑɞ ȷɗɐɜŬɠ ůŰŬ ȾɎŰɤ ɄŬŰɐůɘŬ əŬɘ Ŭˊɚɧ ɛɏɚɞɠ Űɞɡ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ 

çȷɟɘůŰɞŰɏɚɖɠè Űɞɡ ɞˊɞɑɞɡ ˊŬɟŮɡɟɑůəɞɛŬɘ ɤɠ Ůəˊɟɧůɤˊɞɠ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ 

ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ əɚɐɟɤůɖɠ ɔɘŬ Űɞ Ɇɡɜɏŭɟɘɞ. Ȱɢɤ ŮˊɘűɞɟŰɘůŰŮɑ ɛŮ Űɖɜ Ůɡɗɨɜɖ ɜŬ 

ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɐůɤ Űɘɠ ŮɟɔŬůɑŮɠ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ əŬɘ ɜŬ ŮɜɖɛŮɟɩůɤ Űɖ ɆɡɜɏɚŮɡůɖ 

Űɞɡ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ɛɞɡ ɔɘô ŬɡŰɏɠ əŬɘ ɜŬ ˊŬɟɞɡůɘɎůɤ ůɡɜɞˊŰɘəɎ Űɖɜ ŮɛˊŮɘɟɑŬ, Űɘɠ 

ɗɏůŮɘɠ əŬɘ Űɖ ŭɟɎůɖ Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ ˊɞɡ ɎˊŰɞɜŰŬɘ Űɞɡ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞɡ ɗɏɛŬŰɞɠ.  

ɀŮɚɏŰɖůŬ ŬɟɢɘəɎ Űɖ ůɢŮŰɘəɐ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ˊɞɡ ŬűɞɟɞɨůŮ Űɘɠ 

ˊŰɡɢɏɠ Űɞɡ ɗɏɛŬŰɞɠ əŬɘ ŭɘŬˊɑůŰɤůŬ ɧˊɤɠ ŬɜŬɚɨɗɖəŮ əŬɘ Ůŭɩ Ůɢɗɏɠ ɧŰɘ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜ ˊɞɚɚɎ ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɎ ˊɚŬɑůɘŬ ˊɞɡ ɞɟɑɕɞɡɜ əŬɘ Ůɝɖɔɞɨɜ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŭɘŬűɞɟɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ 

ůŮ ˊɞɚɚɎ ůɖɛŮɑŬ ɐ əŬɘ ůɡɜɞɚɘəɎ, ˊɟɎɔɛŬ ˊɞɡ əɎɜŮɘ ɝŮəɎɗŬɟɞ ɔɘŬ Ɏɚɚɖ ɛɘŬ 

űɞɟɎ ɧŰɘ ɖ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ ɔɜɩůɖ əŬɘ ɛŮŰŬɚɚɎůůŮŰŬɘ ɘůŰɞɟɘəɎ əŬɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ɞɡŭɏŰŮɟɖ, ŬɚɚɎ ŮɝŬɟŰɎŰŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ɞɛɎŭŮɠ ˊɞɡ ɗɏɚŮɘ əŬɜŮɑɠ ɜŬ 

ŮəűɟɎůŮɘ əŬɘ ɜŬ ɡˊŮɟŬůˊɘůŰŮɑ.  

ȷɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɜŰŬɠ əɟɘŰɘəɎ ŰŬ ɡˊɎɟɢɞɜŰŬ ŮɟɔŬɚŮɑŬ ɛɏŰɟɖůɖɠ Űɖɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɛɞɑɟŬůŬ ɛŮɟɘəɏɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ŬɜɞɘɢŰɞɨ Űɨˊɞɡ ůŮ 

ɔɜɤůŰɞɨɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɞɡ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɘ Űɖɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ˊɞɨ ɜɞɛɑɕɞɡɜ ɧŰɘ ɞűŮɑɚŮŰŬɘ əŬɘ Űɘ ɚɨůŮɘɠ ˊɟɞŰŮɑɜɞɡɜ 

ɛŮ ůəɞˊɧ ɜŬ Ŭəɞɨůɤ ŰŬ ɚɧɔɘŬ Űɤɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ ɛɞɡ əŬɘ ɧɢɘ űɡůɘəɎ ɜŬ ɓɔɎɚɤ 

ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ ůɡɛˊŮɟɎůɛŬŰŬ.  

ɀŮŰɎ ɝŬɜŬŭɘɎɓŬůŬ Űɘɠ ŬɜŬəɞɘɜɩůŮɘɠ Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ Ŭˊɧ Űɖɜ 

ˊŮɟɑɞŭɞ Űɞɡ COVID ɛɏɢɟɘ ůɐɛŮɟŬ əŬɘ ŭɘŬˊɑůŰɤůŬ ɧŰɘ ɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧɠ ɚɧɔɞɠ 

Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ, Ŭɜ əŬɘ ŭŮɜ ŬɜŬűɏɟŮŰŬɘ ɟɖŰɎ ůŰɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, 
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Űɞ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɧ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, ŮɜŰɞɨŰɞɘɠ ɛɏůŬ 

Ŭˊɧ Űɞɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ ɚɧɔɞ ŬɜŬŭɨŮŰŬɘ ůɡɜŮɢɩɠ ɖ ŬɔɤɜɑŬ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Űɞ Ɏɔɢɞɠ, ɖ ˊɑŮůɖ ˊɞɡ ŭɏɢɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ ŮűŬɟɛɞɕɧɛŮɜŮɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɏɠ, Ŭˊɧ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ əŬɘ Űɘɠ ŰŮɢɜɞɚɞɔɘəɏɠ ŮɝŮɚɑɝŮɘɠ, əŬɘ ŭɘŬˊɑůŰɤůŬ 

Ůˊɑůɖɠ ɧŰɘ ɞ ɚɧɔɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɞɘ ŬűɖɔɐůŮɘɠ Űɞɡɠ ůɡɜŬɜŰɎɜŮ Űɞɜ ɚɧɔɞ 

Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ. Ʉɞɨ; ɇɞˊɞɗŮŰɞɨɜ ůŰɞ əɏɜŰɟɞ Űɖɠ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬɠ 

Űɖ ŭŬůəɎɚŬ əŬɘ Űɞɜ ŭɎůəŬɚɞ əŬɘ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɔɨɟɤ Ŭˊô ŬɡŰɧ, əŬɘ ɔɨɟɤ Ŭˊô 

ŬɡŰɧ Űɞɜ əɨəɚɞ ɢŬɟɎůůɞɡɜ ɧɚɞɡɠ Űɞɡɠ əɞɘɜɤɜɘəɞɨɠ, ɘůŰɞɟɘəɞɨɠ, ɞɘəɞɜɞɛɘəɞɨɠ 

əŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɞɨɠ əɨəɚɞɡɠ ˊɞɡ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ ŬɡŰɐ Űɖ ůɢɏůɖ, ŬɡŰɐ Űɖ ɛɞɜŬŭɘəɐ 

Ŭɜɗɟɩˊɘɜɖ ŮɛˊŮɘɟɑŬ Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ.  

ūŬɑɜŮŰŬɘ ɏɜŰɞɜŬ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɞɜ ɚɧɔɞ əŬɘ Űɘɠ ŬűɖɔɐůŮɘɠ ɖ 

ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŭɏůɛŮɡůɖ Űɞɡ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰɞɠ, ŭɖɚŬŭɐ Űɞ ɜɞɘɎɝɘɛɞ ɔɘŬ Űɞ 

ůɨɜɞɚɞ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ, ɖ ŬɔɤɜɑŬ əŬɘ ɖ űɟɞɜŰɑŭŬ ɔɘô ŬɡŰɞɨɠ. ɄŮɟɘɔɟɎűŮŰŬɘ Űɞ 

Ɏɔɢɞɠ, ɖ ˊɑŮůɖ, ɞɘ ŬűɖɔɐůŮɘɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɞ əɎɜɞɡɜ ˊɘɞ ɔɚŬűɡɟɎ, 

ŬɚɚɎ əŬɘ əŬŰŬŭŮɘəɜɨŮŰŬɘ ɤɠ ŬɘŰɑŬ Ŭˊɧ ɧɚɞɡɠ ɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ, ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ əŬɘ ɧɢɘ ŰŬ ɎɚɚŬ ɛɏɚɖ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ, 

ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ ɛŬɗɖŰɏɠ əŬɘ ɞɘ ɔɞɜŮɑɠ. ɃɨŰŮ ɖ űɨůɖ Űɞɡ ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰɞɠ.  

ȷɜŬɚɨɞɡɜ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɘəɐ, ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ 

ůɡůŰɖɛŬŰɞˊɞɘɞɨɜ Űɘɠ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ Űɞɡɠ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɞɟŮɑŬ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ. Ƀ ɚɧɔɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ Űɤɜ ɆɤɛŬŰŮɑɤɜ ŮɑɜŬɘ ɝŮəɎɗŬɟɞɠ. 

ɄŬɑɟɜŮɘ ɗɏůɖ ůŰɞ ɕɐŰɖɛŬ, ůŮ ɧɚŬ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŰŬ ŰɟɏɢɞɜŰŬ ŬɚɚɎ əŬɘ ůŰɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ˊɟɞŰŮɑɜŮɘ əŬɘ ɚɨůŮɘɠ əŬɘ ŭɟɎůŮɘɠ, ɔɘŬŰɑ ɗŬ 

ɐɗŮɚŬ Ůŭɩ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ŭŮɜ űŰɎɜŮɘ ɛɧɜɞ ɜŬ ˊŮɟɘɔɟɎűɞɡɛŮ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ əŬɘ ɜŬ 

Űɞ ŭɘŬˊɘůŰɩɜɞɡɛŮ, ŬɚɚɎ ˊɟɏˊŮɘ əŬŰŬɟɢɐɜ ɜŬ ŮˊɘɚɏɔɞɡɛŮ Űɞ ŮɟɛɖɜŮɡŰɘəɧ 

ˊɚŬɑůɘɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ ɛŬɠ ŭɩůŮɘ ɏɜŬɜ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ ɚɧɔɞ ˊɞɡ ɗŬ ɛŬɠ ɓɞɖɗɐůŮɘ 

ɜŬ əŬŰŬɜɞɐůɞɡɛŮ Űɞɜ ŮŬɡŰɧ ɛŬɠ, Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛŬɠ əŬɘ ɜŬ Űɞ 

ɡˊŮɟŬůˊɘůŰɞɨɛŮ. ȾŬɘ ɜŬ ŰɞɚɛɐůɞɡɛŮ ɤɠ ɆɤɛŬŰŮɑŬ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɛŬůŰŮ ɆɤɛŬŰŮɑŬ 

Ůŭɩ ˊɏɟŬ əŬɘ Ůəˊɟɧůɤˊɞɘ ɆɤɛŬŰŮɑɤɜ, ɜŬ ˊŬɟɎɝɞɡɛŮ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧ ɚɧɔɞ, 

Ŭˊɧ ŬɜŰɘəŮɑɛŮɜŬ ɏɟŮɡɜŬɠ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜŮ ɡˊɞəŮɑɛŮɜŬ ɏɟŮɡɜŬɠ, ɜŬ əŬŰŮɡɗɨɜɞɡɛŮ, 

ɜŬ ůɡɜŮɟɔŬɕɧɛŬůŰŮ ɛŮ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɨɠ əŬɘ ɜŬ əŬŰŮɡɗɨɜɞɡɛŮ Űɘɠ ɏɟŮɡɜŮɠ, 

ɩůŰŮ ɞ ɚɧɔɞɠ ɛŬɠ ŬɡŰɧɠ, ˊɞɡ ɗŬ ˊŬɑɝŮɘ ɏɜŬ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɟɧɚɞ ůŰɘɠ 

ɘůŰɞɟɘəɏɠ ůɡɔəɡɟɑŮɠ, ɔɘŬŰɑ ŬɡŰɧɠ ɞ ɚɧɔɞɠ Űɤɜ ɆɤɛŬŰŮɑɤɜ əŬɘ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ Űɞ ŬɜŰɑˊŬɚɞ ŭɏɞɠ ůŰɞɜ əɡɟɑŬɟɢɞ ɚɧɔɞ Űɖɠ 

ŬɔɞɟɎɠ.  
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Ƀ ɚɧɔɞɠ Űɖɠ ŬɔɞɟɎɠ ˊɞɡ ɚɏŮɘ ɧŰɘ ɖ ŬɔɞɟɎ ŮɑɜŬɘ ˊŬɜŰɞŭɨɜŬɛɖ, 

ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ŮɛŮɑɠ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ŰɑˊɞŰŬ, əŬɘ ŬɡŰɧ űɏɟɜŮɘ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ 

ˊŬɗɖŰɘəɧŰɖŰŬ, əŬɘ ɧŰɘ ŮɛŮɑɠ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůô ŬɡŰɧ Űɞɜ ɚɧɔɞ, ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ Űɤɜ 

Ŭɜɗɟɩˊɤɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, ŮɑɜŬɘ ŮɜɎɜŰɘŬ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ ɚɞɘˊɧɜ ŮəŰɧɠ Ŭˊɧ Űɞɜ ɚɧɔɞ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜŮ ɜŬ 

ˊŬɟɎɝɞɡɜŮ ŬˊɏɜŬɜŰɘ ůŰɞɜ əɡɟɑŬɟɢɞ ɚɧɔɞ, ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɟɞŰŮɑɜɞɡɜŮ əŬɘ 

ŭɟɎůŮɘɠ. Ƀɘ ŭɟɎůŮɘɠ ɏɢɞɡɜŮ ŭɨɞ ŭɟɧɛɞɡɠ. Ƀ ɏɜŬɠ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ 

ɛɎɗɖůɖɠ, ɧˊɤɠ Űɞ ɎəɞɡůŬ ɢɗŮɠ Ŭˊɧ Űɞɜ ə. ūɤŰɧˊɞɡɚɞ, ŬɚɚɎ ŮɛŮɑɠ Űɞ 

əŬŰŬɚŬɓŬɑɜɞɡɛŮ ɤɠ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ˊɞɡ ɞɘ Ɏɜɗɟɤˊɞɘ ůɡɔəŮɜŰɟɩɜɞɜŰŬɘ, ɛɘɚɎɜŮ, 

ŬɘůɗɎɜɞɜŰŬɘ ŬůűɎɚŮɘŬ. ȷɜɐəɞɡɜ əŬɘ ŭɘŭɎůəɞɜŰŬɘ Űɘɠ ŭɖɛɞəɟŬŰɘəɏɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ 

Űɞɡ ŭɘŬɚɧɔɞɡ ˊɞɡ ˊɟŬəŰɘəɎ ŭŮɜ Űɘɠ ŭɘŭŬůəɧɛŬůŰŮ ˊɞɡɗŮɜɎ Ŭɚɚɞɨ Ŭɜ ŭŮɜ Űɞ 

əɎɜɞɡɛŮ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɛŮ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛŬɠ. ȹŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ Ɏɚɚɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ, 

ŭɡůŰɡɢɩɠ ŮɚɎɢɘůŰŮɠ ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ ɔɨɟɤ ɛŬɠ, ɧˊɞɡ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɛɘɚɐůɞɡɛŮ, 

ɜŬ ŮəűɟŬůŰɞɨɛŮ ɛŮ ŰŬ ɚɧɔɘŬ ɛŬɠ, ɜŬ ɛŬɠ Ŭəɞɨůɞɡɜ, ɜŬ ɓɟɞɨɛŮ Űɞ ɗɎɟɟɞɠ ɜŬ 

ˊɞɨɛŮ Űɘ ůəŮűŰɧɛŬůŰŮ.  

ɆŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ. ȾŬɘ ŮəŰɧɠ Ŭˊô ŬɡŰɧ, Ŭˊô Űɖ ůɡɜŮɨɟŮůɖ, 

ŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ ɏɢɞɡɜ Űɖɜ Ůɡɗɨɜɖ ɜŬ ɞɟɔŬɜɩůɞɡɜ Űɞɜ ŭɟɧɛɞ ˊɟɞɠ Űɖ ɚɨůɖ Űɤɜ 

ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ, ɧɢɘ Ŭˊɚɩɠ ɜŬ Űɞɜ ŭɘŬˊɘůŰɩůɞɡɜ. ɁŬ ɞɟɔŬɜɩůɞɡɜ Űɖ ɚɨůɖ, ɜŬ 

ɓɟɞɨɜŮ, ŭɖɚŬŭɐ, Űɞɜ ŭɟɧɛɞ əŬɘ Űɖɠ ŬɜŰɑůŰŬůɖɠ əŬɘ Űɞɡ ŬɔɩɜŬ əŬɘ Űɖɠ ɜɑəɖɠ. 

ŪŬ ɐɗŮɚŬ, ŮˊɘŰɟɏɣŰŮ ɛɞɡ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ɛɑɚɖůŬ ˊɞɚɨ, ɗŬ ɐɗŮɚŬ 

ɧɛɤɠ ɜŬ ˊɤ, ɜŬ ŭɘŬɓɎůɤ ɛŮɟɘəɏɠ Ŭˊô Űɘɠ ŬűɖɔɐůŮɘɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Ůɔɩ 

Űɘɠ ŭɘɎɓŬůŬ əŬɘ ůɡɔəɘɜɐɗɖəŬ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ, ŮɑɜŬɘ Ŭˊɚɏɠ 

ŬűɖɔɐůŮɘɠ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɘ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ. ȿɞɘˊɧɜ, 

ŭɘŬɓɎɕɤ, ˊɩɠ Űɖɜ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɘ.  

çȰɜŬ ɏɚɞɠ ˊɞɡ ůŮ ˊŬɟŬɚɨŮɘ əŬɘ ůŮ əŬŰŬˊɑɜŮɘ ɕɤɜŰŬɜɧè, çɛɘŬ 

ɟɞɡűɐɢŰɟŬ ŮɜɏɟɔŮɘŬɠè, çɧŰŬɜ ɓɚɏˊŮɘɠ ŰŬ ůɢɞɚɘəɎ əŰɑɟɘŬ ɜŬ ŭɘŬɚɨɞɜŰŬɘ əŬɘ ůɡ 

ŭɏɢŮůŬɘ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ůŰɖɜ ˊɧɟŰŬ Űɞ ˊɟɤɑ əŬɘ ŬɜŰɑ ɜŬ Űɞɡɠ ˊŮɘɠ "űɨɔŮŰŮ ɛŬəɟɘɎ, 

Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ŮˊɘəɑɜŭɡɜŬ ɔɘŬ Űɖ ɕɤɐ ůŬɠ" Űɞɡɠ ŭŮɑɢɜŮɘɠ Űɞɜ ŭɟɧɛɞ ˊɟɞɠ ŰŬ ɛɏůŬè, 

çůŰɞ Űɏɚɞɠ Űɖɠ ɖɛɏɟŬɠ ůɏɟɜɞɛŬɘ əŬɘ ůɏɟɜɞɜŰŬɘ ɧɚɞɘ ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ůŰɞ 

ůɢɞɚŮɑɞ. ȾɞɘŰɎɛŮ ɜŬ űɨɔɞɡɛŮ ɧůɞ ɔɑɜŮŰŬɘ ɔɟɖɔɞɟɧŰŮɟŬè, çɛŮŰɎ Ŭˊô ɧɚŬ ŬɡŰɎ 

ɛŮ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ɞɘ ůɡɜŬŭŮɚűɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ ɟɖɢɏɠ, ŬɛɡɜŰɘəɏɠ, ůŰŮɑɟŮɠ, 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɏɠè, çŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ əŬŰŬˊɘɏɕŮɘ əŬɘ ɘůɞˊŮŭɩɜŮɘ əɎɗŮ ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɐ 

ŭɘɎɗŮůɖ əŬɘ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŬ, ɛɏůŬ ůŮ ŭɘŮəˊŮɟŬɘɤŰɘəɏɠ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ Űɞɡ 

ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰɞɠ əŬɘ Űɤɜ ŰɎɢŬ əŬɘɜɞŰɞɛɘɩɜ ˊɞɡ əŬŰŬɜŰɞɨɜ ɔɟŬűŮɘɞəɟŬŰɘəɏɠ, 
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ɧˊɤɠ ŰŬ ŮɟɔŬůŰɐɟɘŬ ŭŮɝɘɞŰɐŰɤɜ əŬɘ ŬˊɚɎ ůɞɡ Ŭˊɞɛɡɕɞɨɜ Űɞɜ ŮɚŮɨɗŮɟɞ 

ɢɟɧɜɞè, çɧŰŬɜ ɔɡɟɜɎɠ ůˊɑŰɘ əŬɘ əɚŮɑɜŮɘɠ Űɖ ɛɏɟŬ ɛŮ Űɖ űɟɎůɖ: ŮɡŰɡɢɩɠ Ɏɚɚɖ 

ɛɘŬ ɛɏɟŬ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ ůɐɛŮɟŬ ˊɞɡ ŭŮɜ ˊɐɔŬɛŮ űɡɚŬəɐ ɐ ŭŮɜ 

ɢŰɨˊɖůŮ əɎˊɞɘɞɠ Ŭˊɧ ɛŬɠ, ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ŭŬůəɎɚɞɡɠ, ůɞɓŬɟɎ əŬɘ 

ŬɜŮˊŬɜɧɟɗɤŰŬè.  

Ʉɞɨ ɞűŮɑɚŮŰŬɘ ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ; ȳɚɞɘ ŭŮɑɢɜɞɡɜ Űɘɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ. ɆŰɘɠ ŮɜŰɞɚɏɠ ˊɞɡ ɏɟɢɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ ˊɎɜɤ ůŬɜ ɓɟɞɢɐ. 

ɆŰɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ˊɞɡ ˊɎŮɘ ɜŬ ŮˊɘɓɚɖɗŮɑ, ůŰɖɜ əɟŬŰɘəɐ ŬɜŬɚɔɖůɑŬ ɚɏŮɘ əɎˊɞɘɞɠ 

Űɤɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑɤɜ 200 ɢɟɧɜɤɜ ˊɞɡ ůŰɐɜŮɘ ˊŬɔɑŭŮɠ ůŰɞɡɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɠ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɓɎɗɟŬ ůŰɞɡɠ ɛɎɜŬŰɕŮɟ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ.  

ɆŰɞɜ Űɟɧˊɞ ˊɞɡ ŮűŬɟɛɧɕŮŰŬɘ ɖ ˊɞɚɘŰɘəɐ Űɖɠ ůɡɛˊŮɟɑɚɖɣɖɠ, ˊɞɡ 

ɞŭɖɔŮɑ ůŮ ŬŭɘɏɝɞŭŬ əŬɘ ůŮ ŬˊɞŰɡɢɑŬ Űɞɡ ůŰɧɢɞɡ ɏɜŰŬɝɖɠ. ɆŰɖɜ 

ˊŬɟŮɛɓŬŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ɔɞɜɘɩɜ ˊɞɡ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ŮˊɏŰɟŮɣŮ ɜŬ ůɡɛɓŮɑ. Ūɏɚɤ 

ɜŬ Űɞ ˊɟɞůɏɝŮŰŮ ŬɡŰɧ. Ƀɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭŮɜ ůɖəɩɜɞɡɛŮ ɞɨŰŮ ɤɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, 

ɞɨŰŮ ɤɠ ɆɤɛŬŰŮɑŬ Űɞ ŭɎəŰɡɚɞ ɜŬ ŭŮɑɝɞɡɛŮ Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ, ŬɚɚɎ Űɘɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ˊɞɡ űŰɎɜɞɡɜ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ ŭɡůəɞɚɑŮɠ ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ɜŬ 

ŮˊɘŰɟɏˊɞɡɜ ůŰɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ ɜŬ ˊŬɟŮɛɓŬɑɜɞɡɜ ůŰɞ ɏɟɔɞ. ȰɢŮɘ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɖ 

ŭɘŬűɞɟɎ.  

ɇɘ ˊɟɞŰŮɑɜŮŰŮ ɔɘŬ ɜŬ űŰɎůɞɡɛŮ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ; ȾŬɘ 

Ůŭɩ ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ůɡůŰɖɛŬŰɞˊɞɘɞɨɜ ˊɞɚɨ əŬɚɎ Űɘɠ ůəɏɣŮɘɠ Űɞɡɠ əŬɘ 

ˊɟɞŰŮɑɜɞɡɜ, ɧˊɤɠ əŬɘ Űɞ ɆɤɛŬŰŮɑɞ, ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬůűɎɚŮɘŬ, ɛɧɜɘɛɞɡɠ ɓŬůɘəɞɨɠ 

ŭɘɞɟɘůɛɞɨɠ, Ŭɨɝɖůɖ Űɖɠ ɢɟɖɛŬŰɞŭɧŰɖůɖɠ ɔɘŬ Űɖɜ ˊŬɘŭŮɑŬ, Ŭɨɝɖůɖ Űɤɜ 

ɛɘůɗɩɜ, ŬɚɚɎ əŬɘ, ˊɟɞůɏɝŰŮ: ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɐ ŮɚŮɡɗŮɟɑŬ. ȹŮɜ ɢɟŮɘŬɕɧɛŬůŰŮ 

űɧɟɛŮɠ, ˊɚŬŰűɧɟɛŮɠ əŬɘ ɏɚŮɔɢɞ ɔɘŬ ɧ,Űɘ əɎɜɞɡɛŮ. ɄŮɟɘůůɧŰŮɟɖ ŭɖɛɞəɟŬŰɑŬ 

ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ. ȵɟŮɠ, ɢɟɧɜɞɠ ůŰɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ, ɔɘŬ ɜŬ Űɘɠ ŬɝɘɞˊɞɘŮɑ ɔɘŬ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɏɠ ŭɟŬůŰɖɟɘɧŰɖŰŮɠ, ŬɜɎɚɞɔŬ ɛŮ ŰŬ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜŰŬ Űɞɡ ˊŬɘŭɘɞɨ əŬɘ 

Űɞɡ ɑŭɘɞɡ. 

ȺɑɜŬɘ ůɡɔəɘɜɖŰɘəɧ ˊɤɠ ŬɜŬűɏɟɞɜŰŬɘ ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ əŬɘ Űɞ 

ɆɤɛŬŰŮɑɞ ɗŬ ŭŮɑŰŮ ˊɘɞ əɎŰɤ, ɧŰŬɜ ɛɘɚɎɜŮ ɔɘŬ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɛɘɚɎɜŮ ůŬɜ ɜŬ ɛɘɚɎɜŮ 

əŬɘ ɔɘŬ ɛŬɠ. Ʉɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɝŮɢɜɎɛŮ ɜŬ ˊɞɨɛŮ ɔɘŬ ɛŬɠ əŬɘ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɔɘŬŰɑ Űɞ 

ɗŮɤɟɞɨɛŮ ůŬɜ ɑŭɘɞ. 

Ⱥɜɑůɢɡůɖ Űɖɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ Űɞɡ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ȹɘŭŬůəɧɜŰɤɜ. 



27ɞ ȺȾɄȷȽȹȺɈɇȽȾɃ ɆɈɁȺȹɅȽɃ ȹɃȺ - ɄɃȺȹ ï 2-4/1/2024 

 199 

ȾŬɘ ŰɩɟŬ ɏɜŬ ɛɘəɟɧ ŬˊɧůˊŬůɛŬ Ŭˊɧ ŬɜŬəɞɘɜɩůŮɘɠ Űɞɡ 

ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ ɔɘŬ ɜŬ ŭŮɑɝɤ ɧŰɘ əŬɘ ɞ ɚɧɔɞɠ Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ əɘɜŮɑŰŬɘ ůô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ 

ɑŭɘŮɠ əŬŰŮɡɗɨɜůŮɘɠ. 

ȾŬŰŬɟɢɐɜ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ɞ Ɇɨɚɚɞɔɞɠ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼɆè ŮɑɜŬɘ ůŰɞ 

əɏɜŰɟɞ Űɖɠ ȷɗɐɜŬɠ, ɡˊɖɟŮŰŮɑ ɏɜŬɜ ˊɞɚɨ ŰŬɚŬɘˊɤɟɖɛɏɜɞ ɜŮɧˊŰɤɢɞ 

ˊɚɖɗɡůɛɧ, ɛŮ ˊɞɚɚɞɨɠ ɎɜŮɟɔɞɡɠ, űŰɤɢɞɨɠ əŬɘ ɛŮŰŬɜɎůŰŮɠ əŬɘ ˊɟɧůűɡɔŮɠ, 

Űɞɡɠ ɞˊɞɑɞɡɠ ŮˊɘɚɏɔɞɡɛŮ ɜŬ Űɞɡɠ ɡˊŮɟŬůˊɘɕɧɛŬůŰŮ, əŬɘ ɞ ɚɧɔɞɠ, ɖ 

ˊɚŮɘɞɣɖűɑŬ Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘŮɑ ɔɘŬ ɗŮɤɟɖŰɘəɧ ŮɟɔŬɚŮɑɞ Űɖɜ ŰŬɝɘəɐ 

ˊɎɚɖ ɤɠ ŬɜɎɚɡůɖ ɔɘŬ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ əŬɘ ɧɢɘ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɘəɐ ůɡɜŬɑɜŮůɖ. 

ȿɞɘˊɧɜ, ŭɘŬɓɎɕɤ Ŭˊɧ ŬɜŬəɞɑɜɤůɖ Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ Űɖ ɢɟɞɜɘɎ Űɖɠ 

ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ: çȾŬɛɘɎ ɛɧɜɖ - əŬɜɏɜŬɠ ɛɧɜɞɠ. ȷɜɞɘɢŰɎ əŬɘ ŬůűŬɚɐ ůɢɞɚŮɑŬ. ȼ 

ŰɖɚŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ, ŮɜŰŮɑɜŮɘ Űɘɠ ŰŬɝɘəɏɠ ŬɜɘůɧŰɖŰŮɠè. ɆŮɘɟɎ 

ŬɜŬəɞɘɜɩůŮɤɜ ˊɞɡ ŬˊɞűŬɑɜŮŰŬɘ ɝŮəɎɗŬɟŬ ɖ ŬɔɤɜɑŬ ɔɘŬ ŰŬ ŰŮɟɎůŰɘŬ ɣɡɢɘəɎ, 

əɞɘɜɤɜɘəɎ, ɛŬɗɖůɘŬəɎ ŮɚɚŮɑɛɛŬŰŬ ˊɞɡ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ ɞ ŮɔəɚŮɘůɛɧɠ ůŰɞ ůˊɑŰɘ. ũɘŬ 

Űɞɜ ŬˊɞəɚŮɘůɛɧ ˊɞɚɚɩɜ ɛŬɗɖŰɩɜ ɛŬɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ŰŬ ɛɏůŬ ɜŬ 

ŬɜŰŬˊŮɝɏɚɗɞɡɜ. ũɘŬ Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɜŬ əŬŰŬűɏɟɞɡɜ ɜŬ ɓɟɞɨɜŮ 

ɚɨůŮɘɠ. ɄɟɞŰŮɑɜŮɘ ɚɨůŮɘɠ ˊɟŬɔɛŬŰɞˊɞɘɐůɘɛŮɠ Űɞ ɆɤɛŬŰŮɑɞ ɔɘŬ ŬůűŬɚɏɠ 

ɎɜɞɘɔɛŬ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ əŬɘ əɟŬɡɔɎɕŮɘ ɔɘŬ ŬɜŬɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ˊɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ 

ɛŮŰɎ Űɖ ɚɐɝɖ Űɞɡ ŮɔəɚŮɘůɛɞɨ. ȾŬŰŬɔɔɏɚɚŮɘ Űɖɜ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ Űɖɠ ˊɚŬŰűɧɟɛŬɠ 

Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ Ŭˊɧ ɘŭɘɤŰɘəɐ ŮŰŬɘɟŮɑŬ ˊɞɡ ɞŭɖɔŮɑ ŰŮɚɘəɎ ůŮ ˊŬɟŬɓɑŬůɖ Űɤɜ 

ˊɟɞůɤˊɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ əŬɘ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ əŬɘ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

2022: ũɟɎɛɛŬ ůŰɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ Űɞɡ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼè ɔɘŬ 

Űɘɠ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ PISA. çȳɢɘ ůɢɞɚŮɑɞ ŮɝŮŰŬůŰɘəɧ əɏɜŰɟɞ. Ƀɘ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ ŬɡŰɏɠ ɗŬ 

ŮɜŰŮɑɜɞɡɜ Űɘɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ əŬɘ ɞɘəɞɜɞɛɘəɏɠ ŬɜɘůɧŰɖŰŮɠ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ˊɟɞůűɏɟɞɡɜ 

əŬɜɏɜŬ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɧűŮɚɞɠ, ˊŬɟɎ ɛɧɜɞ Ɏɔɢɞɠ, Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ɗɚɑɣɖ, ůŰɟŮɠè. 

ȺɑɜŬɘ ŬɜŬəɞɑɜɤůɖ Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ. ɂŬɜŬŭɘŬɓɎɕɞɜŰɎɠ Űɖɜ əŬŰɎɚŬɓŬ ɧŰɘ ŭŮɜ 

ŮɑˊŬɛŮ ɔɘŬ ɛŬɠ, ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ əŬɘ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ, ɔɘŬŰɑ ɧˊɤɠ ůŬɠ 

ŮɑˊŬ ŰŬ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɛɎɚɚɞɜ ɑŭɘŬ. 

ȰɜŬ Ɏɚɚɞ ɛɘəɟɧ ŬˊɧůˊŬůɛŬ: ȷˊɧűŬůɖ ũŮɜɘəɐɠ ɆɡɜɏɚŮɡůɖɠ Űɞɡ 

2023. ũŮɜɘəɐ ɆɡɜɏɚŮɡůɖ Űɞɡ ɆɤɛŬŰŮɑɞɡ. Ʉɩɠ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮɘ əŬɘ ˊŮɟɘɔɟɎűŮɘ Űɖɜ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɛɎɗɖůɖɠ. çɀŮ əŬŰŬɘɔɘůɛɧ ɜɞɛɞɗŮŰɖɛɎŰɤɜ 

əŬɘ ŰŬɝɘəɐ ŮɡɚɎɓŮɘŬ ɖ əɡɓɏɟɜɖůɖ Űɖɠ ɁɏŬɠ ȹɖɛɞəɟŬŰɑŬɠ əŬɘ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ 

əŬŰŮŭŬűɑɕɞɡɜ ɧ,Űɘ ɏɛŮɘɜŮ ɧɟɗɘɞ ůŰɞ ŭɖɛɧůɘɞ ůɢɞɚŮɑɞ Ŭˊɧ ŰŬ ŬɜŰɘŭɟŬůŰɘəɎ 

ŬɜŰɘŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ɛɏŰɟŬ ˊɞɡ ɣɐűɘůŬɜ əŬɘ ŮűɎɟɛɞůŬɜ ɞɘ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜŮɠ 
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əɡɓŮɟɜɐůŮɘɠ ɄȷɆɃȾ - ɁɏŬ ȹɖɛɞəɟŬŰɑŬ ï ɆɈɅȽȻȷè. ɄɟɞůɏɝŰŮ ŰɩɟŬ: çɃɘ 

ȺəɗɏůŮɘɠ ɃɃɆȷ, ȺɡɟɤˊŬɥəɐɠ Ȱɜɤůɖɠ əŬɘ ɆȺȸ ɔɑɜɞɜŰŬɘ Ɂɧɛɞɘ ˊɞɡ 

ŬˊɞɔŮɘɩɜɞɡɜ Űɞɡɠ ŰŬɝɘəɞɨɠ űɟŬɔɛɞɨɠè. ȷɡŰɎ ŭŮɜ ɚɏɔŬɛŮ ɢɗŮɠ; çɇɞɡɠ 

ŰŬɝɘəɞɨɠ űɟŬɔɛɞɨɠ əŬɘ ŬˊɞəɚŮɘůɛɞɨɠ Űɖɠ ɜɏŬɠ ɔŮɜɘɎɠ Ŭˊɧ Űɖ ɛɧɟűɤůɖ. 

ȾŬŰɖɔɞɟɘɞˊɞɘɞɨɜ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ŭɘŮɡəɞɚɨɜɞɡɜ Űɖɜ ŮˊɏɚŬůɖ Űɤɜ ŮˊɘɢŮɘɟɖɛŬŰɘəɩɜ 

ůɡɛűŮɟɧɜŰɤɜ, Űɧůɞ ůŰɞ ˊŮɟɘŮɢɧɛŮɜɞ, ɧůɞ əŬɘ ůŰɖɜ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ ŮɝɎɟŰɖůɖ Űɤɜ 

ůɢɞɚŮɑɤɜ. Ƀɘ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ PISA ɔɘŬ Űɖɜ Ɇɇ ȹɖɛɞŰɘəɞɨ əŬɘ Űɖ ũ ũɡɛɜŬůɑɞɡ, ŰŬ 

ˊɟɧŰɡˊŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɖɠ ŬɟɘůŰŮɑŬɠ, ɖ ŰɟɎˊŮɕŬ ɗŮɛɎŰɤɜ, ɖ ŮɚɎɢɘůŰɖ ɓɎůɖ 

ŮɘůŬɔɤɔɐɠ, ɞɘ ŭŮɝɘɧŰɖŰŮɠ ůŰɞ ɁɖˊɘŬɔɤɔŮɑɞ, ɖ ŮůɤŰŮɟɘəɐ əŬɘ ŮɝɤŰŮɟɘəɐ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ əŬɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɖ ɚŮɔɧɛŮɜɖ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ ůŰɖ 

ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ, ɖ Ůɝɑůɤůɖ Űɤɜ ˊŰɡɢɑɤɜ Űɤɜ ŭɖɛɧůɘɤɜ ȷȺȽ ɛŮ ŬɡŰɎ 

Űɤɜ ɘŭɘɤŰɘəɩɜ əɞɚɚŮɔɑɤɜ, ɖ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ɔɘŬ ůɡɔɢɤɜŮɨůŮɘɠ Űɤɜ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɩɜ 

ɇɛɖɛɎŰɤɜ ůɡɜɗɏŰɞɡɜ ŰŬ əɞɛɛɎŰɘŬ Űɞɡ ˊŬɕɚ ŬɚɚŬɔɐɠ Űɞɡ DNA Űɖɠ ŭɖɛɧůɘŬɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠè. 

ȷɡŰɐ ɐŰŬɜŮ ɖ ŬˊɧűŬůɐ ɛŬɠ Űɞɜ Ɂɞɏɛɓɟɖ, ˊɞɡ ůɡɕɖŰɐɗɖəŮ ɛŮ 

ɛŮɔɎɚɞ Ŭɟɘɗɛɧ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

çɆŮ ŬɡŰɧ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ Űɘ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ;è ɚɏŮɘ ˊŬɟŬəɎŰɤ. çɃ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɗŬ ŮɚɏɔɢŮŰŬɘ, ɗŬ ɚɞɔɞŭɞŰŮɑ, ɗŬ űɞɟŰɩɜŮŰŬɘ ůŰɖɜ ˊɚɎŰɖ Űɞɡ əɎɗŮ 

ŬɜŮˊɎɟəŮɘŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ, ɛɏůŬ ůŮ ɏɜŬ ˊɚŬɑůɘɞ ůəɚɖɟɐɠ 

ɘŮɟŬɟɢɑŬɠ, ɞɚɞəɚɖɟɤŰɘůɛɞɨ əŬɘ ˊŬɜŰŮɚɞɨɠ ɏɚɚŮɘɣɖɠ ŭɖɛɞəɟŬŰɑŬɠ. ɀŮ 

ɛɏɜŰɞɟŮɠ, ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ, əŰɚ. ȾɎɗŮ ŭɟɎůɖ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ ɗŬ ɛŮŰŬŰɟɏˊŮŰŬɘ ůŮ 

ɛŮŰɟɐůɘɛɞ Ůɑŭɞɠ ˊɞɡ əɟɑɜŮɘ Űɞɜ ɓŬɗɛɧ ůɡɛɛɧɟűɤůɐɠ Űɞɡ, Űɞɡ ɑŭɘɞɡ əŬɘ Űɞɡ 

Ɇɡɚɚɧɔɞɡ ȹɘŭŬůəɧɜŰɤɜ, Űɖɜ ŬɜŰɘŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐè. 

ɁŬ ŰŮɚŮɘɩɜɤ; ɁŬɘ, ɛɖɜ ɛŮ ŬɔɢɩɜŮŰŮ, ɛɘůɧ ɚŮˊŰɧ. 

ɇŮɚŮɘɩɜɞɜŰŬɠ ɗɏɚɤ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ ŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ ɏɢɞɡɜŮ ɜŬ ˊŬɑɝɞɡɜŮ 

ɟɧɚɞ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɑˊŬ əŬɘ ůŰɖɜ Ŭɟɢɐ. ȺɑˊŬɜŮ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ůŰɖɜ 

ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɖé Ůɢɗɏɠ ɎəɞɡůŬ ɧŰɘ ˊɞɚɚɎ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ɛˊɞɟŮɑ əŬɘ ɜŬ ɛɖɜ ɔɑɜɞɡɜ 

ɓɑŬɘŬ, ŮɛŮɑɠ ɏɢɞɡɛŮ ɓɑŬɘɞɡɠ Űɟɧˊɞɡɠ: ɞ Ɂɧɛɞɠ ɉŬŰɕɖŭɎəɖ ˊɞɡ ɛŬɠ ŬˊŬɔɞɟŮɨŮɘ 

ůŰɖɜ ɞɡůɑŬ ɜŬ ɡˊɎɟɢɞɡɛŮ ůŬɜ ɆɤɛŬŰŮɑŬ, ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ɓɑŬɘɞɠ Űɟɧˊɞɠ. Ʉɟɘɜ Űɞɜ 

ɉŬŰɕɖŭɎəɖ ɧɛɤɠ ɞɘ əɡɓŮɟɜɖŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ Űɤɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑɤɜ ɢɟɧɜɤɜ ɗŬ 

Ůˊɘɚɏɝɞɡɜ ɐˊɘŬ ɛɏůŬ, ɧˊɤɠ ɜŬ ˊŮɘůŰɞɨɛŮ ůɘɔɎ-ůɘɔɎ ɔɘŬ Űɖɜ əɞɡɚŰɞɨɟŬ Űɖɠ 

Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ Űɞɡɠ ŮŬɡŰɞɨɠ ɛŬɠ ˊɟɞɥɧɜŰŬ, ɜŬ ɛŬɕŮɨɞɡɛŮ ɛɧɟɘŬ, 

əŰɚ. 
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ȷɡŰɧ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ əŬŰŬɚɎɓɞɡɛŮ ŮɛŮɑɠ ŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ, ɔɘŬŰɑ Ŭɜ ŭŮɜ 

Űɞ əŬŰŬɚɎɓɞɡɛŮ əŬɘ ŭŮɜ űŰɘɎɝɞɡɛŮ ɏɜŬɜ Ɏɚɚɞ ɚɧɔɞ, ɗŬ űŰɎůɞɡɛŮ ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ 

ŮˊɘəɑɜŭɡɜŮɠ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ɔɘŬ Űɞɜ əɚɎŭɞ. ȾŬɘ Űɞ ɚɏɤ ŬɡŰɧ ɔɘŬŰɑ ŭɘɎɓŬůŬ 

ˊɟɧůűŬŰŬ ɛɘŬ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ ɏəŬɜŮ ɞ ɄŮɟɘűŮɟŮɘŬəɧɠ ȹɘŮɡɗɡɜŰɐɠ Űɖɠ ȷ ȷɗɐɜŬɠ. 

Ƀ ɄŮɟɘűŮɟŮɘŬəɧɠ ɛŬɠ ȹɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ˊɞɡ ŮəˊɟɞůɤˊŮɑ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ ɖɔŮůɑŬ Űɖɠ 

ȷŰŰɘəɐɠ, ɜŬɘ, ɛŮ ůɡɔɢɤɟŮɑŰŮ, ɏəŬɜŮ ɏɟŮɡɜŬ əŬɘ ŬɡŰɧɠ ɔɘŬ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ Ůɜɩ ŭɘŬˊɘůŰɩɜŮɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ɧŰɘ ɞɘ ˊɖɔɏɠ Űɖɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ŮɑɜŬɘ ůɡůŰɖɛɘəɏɠ, Űɘ ˊɟɞŰŮɑɜŮɘ; ȹɨɞ ˊɟɎɔɛŬŰŬ: 

ůɢɞɚɘəɧ ɣɡɢɞɚɧɔɞ əŬɘ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ. 

ȺɎɜ ŬɡŰɎ ŰŬ ˊŮŰɎɝɞɡɛŮ ɏŰůɘ əŬɘ ɛŮɑɜɞɡɛŮ ŮəŮɑ əŬɘ ɧɢɘ ůŰɞ ɜŬ 

űŰɘɎɝɞɡɛŮ ŬůűŬɚɐ ůɢɞɚŮɑŬ, ɧˊɤɠ ŮɑˊŬ, ɔɘŬ Űɖ ůɤɛŬŰɘəɐ əŬɘ ɣɡɢɘəɐ ɡɔŮɑŬ 

ɧɚɤɜ əŬɘ ŭŮɜ əɞɘŰɎɝɞɡɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ əŬɘ Űɞɜ ɟɧɚɞ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ˊɞɨ ɗŬ əŬŰŬɚɐɝɞɡɛŮ; ɁŬ ůŮ əɎɣɤ, ũɘɎɜɜɖ, ɜŬ ůŮ ŬɚŮɑɣɤ ɚɎŭɘ 

(;), ŮɑɜŬɘ ɖ ˊŬɟɞɘɛɑŬ. ȹɖɚŬŭɐ ɗŬ ôɢɞɡɛŮ ɛɘŬ ˊɞɚɘŰɘəɐ ŮˊɘɗŮŰɘəɐ əŬɘ 

ŰɟɞɛɞəɟŬŰɘəɐ, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ əŬɘ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɗŬ ŭɘŬɚɨɞɜŰŬɘ, ŬɚɚɎ ɗŬ ɛŬɠ 

ˊŮŰɎɜŮ ɏɜŬ ɣɡɢɞɚɧɔɞ əŬɘ ɝɏɟŮŰŮ ˊɩɠ Űɞ ˊŮŰɎɜŮ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ɗŬ ôɟɢŮŰŬɘ 

Ɂɞɏɛɓɟɖ ɐ ũŮɜɎɟɖ, ɗŬ əɎɗŮŰŬɘ, əŬɘ Űɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ ɢɟɞɜɘɎ ɗŬ ŬɚɚɎɕŮɘ əŬɘ ɗŬ ôɜŬɘ 

ˊɘɞ ŮɝɞɡɗŮɜɤɛɏɜɞɠ Ŭˊɧ ɛŬɠ əŬɘ ɗŬ ɛŬɠ ˊŮŰɎɜŮ əŬɘ ɛɘŬ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ ŮəŰɧɠ 

ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ ɤɟŬɟɑɞɡ ɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ űɧɟŰɞ, ɛŮ ɧɢɘ ɗɏɛŬŰŬ ˊɞɡ ŮɛŮɑɠ ɏɢɞɡɛŮ 

ŮˊɘɚɏɝŮɘ, əŬɘ ŬɡŰɧ ɗŬ ɗŮɤɟɞɨɜ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɚɨůɖ. 

ȺɛŮɑɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɩůɞɡɛŮ ůŬɜ ɆɤɛŬŰŮɑŬ Űɞɜ Űɟɧˊɞ ɔɘŬ ɜŬé Űɞɜ 

ɚɧɔɞ əŬɘ Űɞɜ Űɟɧˊɞ, ɧˊɤɠ ɚɏɛŮ əŬɘ ůŰɞɜ Ɇɨɚɚɞɔɞ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼè ɔɘŬ ɜŬ ŰŬ 

əŬŰŬűɏɟɞɡɛŮ. ȱ ɧˊɤɠ Űɞ ɚɏɛŮ ůŰɘɠ ŬɜŬəɞɘɜɩůŮɘɠ: ɔɘŬ ɜŬ ɜɘəɐůɞɡɛŮ. 

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ Űɖɜ ɇŬŰɘɎɜŬ. 

ɁŬ ůɖɛŮɘɩůɞɡɛŮ ɧŰɘ ɞ ɞˊɞɘɞůŭɐˊɞŰŮ ŮˊɘɗɡɛŮɑ ɜŬ əŬŰŬɗɏůŮɘ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ɐ ɜŬ 

ŬˊɞůŰŮɑɚŮɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɔɘŬ ůəɞˊɞɨɠ ˊɟŬəŰɘəɩɜ, ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ Űɖɜ ůŰŮɑɚŮɘ ŮɑŰŮ 

ůŰɞ e-mail Űɖɠ ȹɃȺ, ŮɑŰŮ ůŰɞ e-mail Űɖɠ ɄɃȺȹ, ɔɘŬ ɜŬ ůɡɛˊŮɟɘɚɖűɗŮɑ 

ŬɡŰɞɨůɘŬ ɖ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ůŰŬ ˊɟŬəŰɘəɎ Űɞɡ ɆɡɜŮŭɟɑɞɡ. 

ȿɞɘˊɧɜ, ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ɖ ŪŮɩɜɖ. 

Ū. ȹɅɃɆɃɈ (ɆɈȿȿɃũɃɆ çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼɆè): ɆɡɜɎŭŮɚűɞɘ, əŬɚɖɛɏɟŬ əŬɘ Ŭˊɧ 

ɛɏɜŬ. ŪŮɩɜɖ ȹɟɧůɞɡ ɚɏɔɞɛŬɘ, ŮɑɛŬɘ ůŰɞ ȹɘɞɘəɖŰɘəɧ Ɇɡɛɓɞɨɚɘɞ Űɞɡ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ 
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çȷɅȽɆɇɃɇȺȿȼè. ȰŰɡɢŮ, əŬɘ ɖ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜɖ ɞɛɘɚɐŰɟɘŬ ɐŰŬɜ Ŭˊɧ Űɞɜ ɑŭɘɞ 

Ɇɨɚɚɞɔɞɠ əŬɘ ɛɏɚɞɠ Űɞɡ ȹɘɞɘəɖŰɘəɞɨ Ɇɡɛɓɞɡɚɑɞɡ Űɞɡ ȽɄȺɀ ȹɃȺ. 

ɄɟɎɔɛŬŰɘ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡůŬ əŬɘ ɐɗŮɚŬ ɜŬ 

əŬŰŬɗɏůɤ əɎˊɞɘŮɠ ůəɏɣŮɘɠ, əɡɟɑɤɠ Űɞ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ ŬɡŰɐ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ŬˊɞŰŮɚŮɑ ɏɜŬ 

ŮɟɔŬɚŮɑɞ ɔɘŬ ɛɘŬ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ, ɖ ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ 

ŬɔɜɞɖɗŮɑ, əŬɘ ɖ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ űŬɑɜŮŰŬɘ əŬɘ ɛŬɠ ɚɏŮɘ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢŮɘ ɏɜŬ 

Ŭɡɝɖɛɏɜɞ ˊɞůɞůŰɧ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ɏŰůɘ Ŭəɟɘɓɩɠ ɧˊɤɠ Űɞ ɞɟɑůŬɛŮ ůŰɞɜ əɚɎŭɞ, 

ɖ ɞˊɞɑŬ ɓŮɓŬɑɤɠ ɏɢŮɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖ ŬɘŰɘɞɚɞɔɑŬ əŬɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ 

ˊɞɡ Űɖɜ ŮɜŰŮɑɜɞɡɜ, ŭɖɚŬŭɐ ˊɚŬɘůɘɩɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ ˊɚɐɗɞɠ, əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ, əŬɘ 

əɞɘɜɤɜɘəɩɜ, əɡɟɑɤɠ əɞɘɜɤɜɘəɩɜ ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ əŬɘ ɞ ˊŮɟɘɞɟɘůɛɧɠ Űɖɠ ɐ ɖ 

ŮɝɎɚŮɘɣɐ Űɖɠ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬˊɞŰŮɚŮɑ ŬŰɞɛɘəɐ ɡˊɧɗŮůɖ. 

Ɂɞɛɑɕɤ ˊɤɠ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ɓŬůɘəɧ ůŰɞɘɢŮɑɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ 

ɜŬ Űɞ əɟŬŰɐůɞɡɛŮ əŬɘ ŮˊŮɘŭɐ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɐ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ŭɘŮɜŮɟɔŮɑŰŬɘ, ɔɑɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ 

Űɖɜ ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ, ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɢŬɟŬɢɗŮɑ əŬɘ ɏɜŬ ˊɚŬɑůɘɞ 

ŬɔɤɜɘůŰɘəɐɠ ŭɘŮəŭɑəɖůɖɠ, ŭɟɎůɖɠ, ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ɡˊŮɟŬůˊɑůɞɡɛŮ Űɞɜ 

əɚɎŭɞ. 

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ˊɟɞůɗɏůɤ əŬɘ əɎˊɞɘŬ ŬəɧɛŬ ůŰɞɘɢŮɑŬ Űɖɠ ɏɜŰŬůɖɠ 

Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɧɚɞ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɕɐůŬɛŮ Űɖ űŮŰɘɜɐ ɢɟɞɜɘɎ ˊɞɡ 

ɐŰŬɜ ˊɞɚɨ ɏɜŰɞɜɞ, ŭɖɚŬŭɐ ɧůɞɘ ˊɖɔŬɑɜɞɡɛŮ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ŮɜɖɛŮɟɩɜɞɡɛŮ 

ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ əŰɚ. ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɕɐůŬɛŮ ɐŰŬɜŮ ɛɑŬ əɞɨɟŬůɖ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ˊɟɩŰɞɡɠ 

ɛɐɜŮɠ, ŭɖɚŬŭɐ ˊɞɚɚɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɜɧɛɘɕŬɜ ɧŰɘ ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɞɜ ȷˊɟɑɚɖ əŬɘ 

ŮɑɢŬɛŮ űŰɎůŮɘ ɛɧɜɞ ɛɏɢɟɘ Űɞɜ ɃəŰɩɓɟɖ. 

ɇɞ ɔŮɔɞɜɧɠ Űɖɠ ɡˊɞɢɟɖɛŬŰɞŭɧŰɖůɖɠ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ, ŭɖɚŬŭɐ ɧŰɘ 

ˊɚɏɞɜ ŮɑɜŬɘ əŬɗŮůŰɩɠ ɧŰɘ ɛɏɢɟɘ əŬɘ Űɞ ɢŬɟŰɑ ɔɘŬ Űɘɠ űɤŰɞŰɡˊɑŮɠ ɗŬ Űɞ 

ŬɔɞɟɎɕɞɡɜ ɞɘ ɔɞɜŮɑɠ, ɡˊɎɟɢŮɘ ůŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɎ ůɢɞɚŮɑŬ ŬɡŰɧ. Ⱥ́ ɑůɖɠ, ɧɚɞ 

ŬɡŰɧ, ɖ ɡˊɞɢɟɖɛŬŰɞŭɧŰɖůɖ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ, ɖ əŬŰɎůŰŬůɖ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ 

əŰɖɟɑɤɜ, ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɞɨŰŮ əŬŰɎɚɚɖɚŬ ŭɘŬɛɞɟűɤɛɏɜŮɠ ŬɑɗɞɡůŮɠ, ŬŰɡɢɐɛŬŰŬ 

ˊɞɡ ůɡɛɓŬɑɜɞɡɜ, ɞ űɧɓɞɠ ˊɞɡ ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑŰŬɘ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮ ɓɎůɖ 

ŬɡŰɧ, ŬɚɚɎ əŬɘ ŰŬ ɞɝɡɛɏɜŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ əŬɘ ɞɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŮɠ ŬɜɎɔəŮɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ 

ˊɞɡ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜŰŬɘ ůŮ ˊŮɟɘɞɢɏɠ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ɧˊɤɠ Űɞ əɏɜŰɟɞ Űɖɠ 

ȷɗɐɜŬɠ, ˊɞɡ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ˊɞɚɚɎ ˊŬɘŭɘɎ ɛŮŰŬɜŬůŰɩɜ əŬɘ ˊɟɞůűɨɔɤɜ ŰŬ ɞˊɞɑŬ 

ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůŰɖɟɘɢɗɞɨɜ ɛŮ ˊɞɚɨɛɞɟűɞɡɠ Űɟɧˊɞɡɠ. ũɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ŮəŮɑ 

ˊɟɞɏɢŮɘ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ Ůˊɘɓɑɤůɖɠ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ. 
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ȳɚŬ ŬɡŰɎ ůɡɜŰŮɚɞɨɜ, ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ ɛɑŬ ɞɝɡɛɏɜɖ əŬŰɎůŰŬůɖ, ɏɜŬ 

ŬɑůɗɖɛŬ Ůɡɗɨɜɖɠ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ŬɜŰŬˊɞəɟɘɗɞɨɜ. 

ɀɏůŬ ůô ɧɚŬ ŬɡŰɎ, əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ, əŬɘ ɤɠ ɜŮɞŭɘɧɟɘůŰɖ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ˊŬɟŬɔɜɤɟɑůɞɡɛŮ ŬəɧɛŬ əŬɘ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ 

ůɢɏůɖ, Űɘɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ˊɞɡ ɓɟɑůəŮŰŬɘ ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ŮɑŰŮ 

ŮɑɜŬɘ ŬɜŬˊɚɖɟɤŰɐɠ, ŮɑŰŮ ɛɧɜɘɛɞɠ ɐ ŮɑɜŬɘ ɜŮɞŭɘɧɟɘůŰɞɠ, Űɞ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ 

ɜŬ ŬűɐɜŮɘ Űɖɜ ɞɘəɞɔɏɜŮɘɎ Űɞɡ ɔɘŬ ɜŬ ɡˊɖɟŮŰɐůŮɘ əɎˊɞɡ ɛŬəɟɘɎ, ɧɚŬ ŬɡŰɎ ŮɑɜŬɘ 

ůŰɞɘɢŮɑŬ ˊɞɡ ůɡɛɓɎɚɚɞɡɜ, əŬɗɩɠ Ůˊɑůɖɠ əŬɘ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ 

ˊɞɡ ɗŮɤɟɩ ˊɤɠ ŮɑɜŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɎ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮˊŮɘŭɐ ɏɢŮɘ 

ŭɘŮɝŬɢɗŮɑ əŬɘ Ɏɚɚɖ ɏɟŮɡɜŬ ůŮ ůɢɏůɖ ɛŮ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ ůŰɞɡɠ 

ɛŬɗɖŰɏɠ, ůŰɞ ɔɜɤůŰɘəɧ əŬɘ Űɞ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɧ Űɞɡɠ ŮˊɑˊŮŭɞ, ŬɡŰɧ ŭŮɜ ŬˊɞŰŮɚŮɑ 

ɏɜŬ ůŰɞɘɢŮɑɞ ɛŮŰɟɐůɘɛɞ ɛɘŬɠ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖɠ ɢɟɞɜɘəɐɠ ůŰɘɔɛɐɠ, ɔɘŬŰɑ ŰŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ, ɧˊɤɠ əŬɘ ɔŮɜɘəɧŰŮɟŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ 

ŮˊɘˊŰɩůŮɤɜ ɨůŰŮɟŬ Ŭˊɧ ˊŬɟŬŰŮŰŬɛɏɜɞ ŮɔəɚŮɘůɛɧ, ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ űŬɑɜɞɜŰŬɘ 

ɛɏɢɟɘ əŬɘ ŰŬ ŮˊɧɛŮɜŬ 10 ɢɟɧɜɘŬ əŬɘ ŬɡŰɧ Űɞ ôɢɞɡɜ ŬˊɞŭŮɑɝŮɘ ŭɘŮɗɜŮɑɠ ɏɟŮɡɜŮɠ 

ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɛŬɠ. 

ũɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɧŰɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɚɏɞɜ ɛŮ ɛɑŬ ŬůűɎɚŮɘŬ 

ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ˊɞɨɛŮ ɧŰɘ ɏɢɞɡɜ ɞɝɡɜɗŮɑ ɛŮŰɎ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ ŰŬ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɎ 

ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ, ŰŬ əɞɘɜɤɜɘəɎ ɕɖŰɐɛŬŰŬ, ɧŰɘ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɛŮ ˊɚɏɞɜ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ ˊŬɘŭɘɎ ɛŮ ŭɘɎůˊŬůɖ ˊɟɞůɞɢɐɠ. ȷɡŰɎ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬˊɚɎ ɛɑŬ - ɛɑŬ 

ˊŬɟŬŰɐɟɖůɖ, ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ, ɡˊɎɟɢɞɡɜŮ əŬɘ ŬɘŰɑŮɠ. ũɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɖ ůɡɢɜɐ 

ŮˊŬűɐ ɛŮ Űɞ ŰɎɛˊɚŮŰ, ɛŮ Űɞɜ ɡˊɞɚɞɔɘůŰɐ ɏɢɞɡɜ ɞŭɖɔɐůŮɘ ůŮ ŰɏŰɞɘŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ. ȱ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɞ űɧɓɞɠ, Űɞ Ɏɔɢɞɠ, ɖ ɗɚɑɣɖ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ, ɐ 

ˊɞɡ ŮɛűŬɜɑɕŮŰŬɘ ˊɞɚɨ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ˊɞɡ əŬŰɎ Űɖ ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɖɠ 

ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ əŬɘ Űɞɡ ŮɔəɚŮɘůɛɞɨ ɎɚɚŬɕŬɜ, ɐŰŬɜ ůŰɖɜ ŬɚɚŬɔɐ Űɖɠ ɓŬɗɛɑŭŬɠ, əŬɘ 

əɡɟɑɤɠ Ŭˊɧ ɁɖˊɘŬɔɤɔŮɑɞ ůŮ ȷ ȹɖɛɞŰɘəɞɨ, ŬɡŰɎ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ŬəɧɛŬ əŬɘ ŰɩɟŬ, 

ˊŬɟɧɚɞ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɖɔŬɑɜɞɡɜ ũ ɐ ȹ ȹɖɛɞŰɘəɞɨ, ŮɛűŬɜɑɕɞɡɜ ˊɞɚɨ ˊɘɞ 

ɏɜŰɞɜŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ Ŭˊɧ ɧɚŬ ŰŬ ˊɟɞɖɔɞɨɛŮɜŬ, Űɏɚɞɠ ˊɎɜŰɤɜ, Ŭˊɧ ŰŬ ɎɚɚŬ 

ˊŬɘŭɎəɘŬ. 

ɆŮ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɟɞůŰŮɗŮɑ əŬɘ ɖ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ Ŭˊɧ Űɞ 

ȹɑəŰɡɞ çȺɡɟɡŭɑəɖè ˊɞɡ ˊɟɎɔɛŬŰɘ ˊŬɟŬŭɏɢŮŰŬɘ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, ɧŰɘ ɞɝɨɜɗɖəŬɜ 

ɞɘ ŰŬɝɘəɏɠ ŬɜɘůɧŰɖŰŮɠ əŬɘ ŭɘɞɔəɩɗɖəŬɜ ŰŬ ɛŬɗɖůɘŬəɎ əŬɘ ŰŬ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɎ 

ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ɤɠ ŬˊɞŰɏɚŮůɛŬ ɛŮŰɎ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ, ŮɑɜŬɘ, ŭɖɚŬŭɐ, ɛɘŬ ˊŬɟŬŭɞɢɐ 

ɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ ɛɘŬ ɞɝɡɛɏɜɖ əŬŰɎůŰŬůɖ ɛŮ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ɛɏůŬ ůŰŬ 



ȹȽȹȷɆȾȷȿȽȾȼ ɃɀɃɆɄɃɁȹȽȷ ȺȿȿȷȹȷɆ 

 204 

ůɢɞɚŮɑŬ ɛŬɠ, ˊɞɡ ɞ ɑŭɘɞɠ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ əŬɚŮɑŰŬɘ ŭɡůŰɡɢɩɠ ŬŰɞɛɘəɎ, ɢɤɟɑɠ 

əŬɛɑŬ əɟŬŰɘəɐ ˊɚŬɘůɑɤůɖ ɜŬ ŰŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘ. 

Ɂɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɞ əŬɗɏɜŬɠ ɛŬɠ Ŭˊɧ ɛŬɠ ŰŬ ɓɘɩɜŮɘ əŬɘ Ůŭɩ, Űɏɚɞɠ 

ˊɎɜŰɤɜ, əŬɚɞɨɛŬůŰŮ ɜŬ ŭɞɨɛŮ ůɨɜɗŮŰŮɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ, ɧˊɤɠ əŬɘ ɕɖŰɐɛŬŰŬ 

ɓɑŬɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɞɝɡɜɗŮɑ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ɕɖŰɐɛŬŰŬ əŬəɞˊɞɑɖůɖɠ ˊŬɘŭɘɩɜ, ˊɞɡ 

ŮɟɢɧɛŬůŰŮ ɜŬ ŰŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɛŮ, ɢɤɟɑɠ ɓɏɓŬɘŬ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ əŬɜɏɜŬ - əŬɛɑŬ 

əɟŬŰɘəɐ ˊɚŬɘůɑɤůɖ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ -ˊɩɠ ɜŬ Űɞ ˊɤ;- əŬɛɑŬ əɟŬŰɘəɐ ˊɚŬɘůɑɤůɖ 

Űɞɡ ɑŭɘɞɡ ɛɎɚɚɞɜ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ əŬɘ Űɞɡ ɛŬɗɖŰɐ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɘůŰɞɨɜ ŬɡŰɏɠ ɞɘ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ. 

Ɇɡɜ ɧŰɘ ɖ ɏɚɚŮɘɣɖ ɣɡɢɞɚɧɔɤɜ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ əŬɜɞɜɘəɧŰɖŰŬ, ŭɖɚŬŭɐ Űɞ 

əɟɎŰɞɠ əŬɘ ɛŮŰɎ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ ŭŮɜ űɟɧɜŰɘůŮ ɜŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɣɡɢɞɚɧɔɞɘ, ŭŮɜ 

űɟɧɜŰɘůŮ ɜŬ űŰɘŬɢŰŮɑ, ɜŬ ŬɚɚɎɝŮɘ, ɜŬ ŰɟɞˊɞˊɞɘɖɗŮɑ ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɘɠ ɜɏŮɠ 

ŬˊŬɘŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŬɜɎɔəŮɠ Űɞ ŬɜŬɚɡŰɘəɧ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ, ˊɎɛŮ ŭɖɚŬŭɐ ɛŮ ŰŬ ɑŭɘŬ, ɛŮ 

ŰŬ ɑŭɘŬ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ, ŭŮɜ űɟɧɜŰɘůŮ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ŮˊɞˊŰɘəɧ ɡɚɘəɧ. 

ȳɚŬ ŬɡŰɎ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ˊɞɨɛŮ ɛŮ ŬůűɎɚŮɘŬ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɛˊɟɞůŰɎ ɛŬɠ əŬɘ ŰŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɛŮ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ. 

ȹŮɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɚɞɘˊɧɜ ɜŬ əɚŮɑůɞɡɛŮ ŰŬ ɛɎŰɘŬ ɛŬɠ ůŮ ŬɡŰɧ, ɗŬ 

ɛˊɞɟɞɨůŬ ɜŬ Űɞ ɢŬɟŬəŰɖɟɑůɤ ɤɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ɏɔəɚɖɛŬ ˊɞɡ ŭɘŮɝɎɔŮŰŬɘ əŬɘ ɜŬ 

ŬűɐůɞɡɛŮ ŰŬ ɑŭɘŬ ɛŬɠ ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ůŰɖɜ ŬɗɏŬŰɖ ˊɚŮɡɟɎ Űɖɠ ɘůŰɞɟɑŬɠ. 

ȺɑɜŬɘ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ Ŭəɟɘɓɩɠ ŮˊŮɘŭɐ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɓɚɏˊɞɡɛŮ 

Űɖɜ ɡˊŮɟɎůˊɘůɖ Űɞɡ ɟɧɚɞɡ ɛŬɠ əŬɘ Űɤɜ ŭɘəŬɘɤɛɎŰɤɜ ɛŬɠ, Űɤɜ ŮɟɔŬůɘŬəɩɜ 

ɛŬɠ ŭɘəŬɘɤɛɎŰɤɜ, ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ɡˊŮɟɎůˊɘůɖ Űɤɜ ŭɘəŬɘɤɛɎŰɤɜ Űɤɜ 

ɛɞɟűɤŰɘəɩɜ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ ɛŬɠ, ŮɑɜŬɘ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ŰŬ ɓɚɏˊɞɡɛŮ ɛŮ ŬɡŰɧɜ Űɞɜ 

Űɟɧˊɞ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ ɖ ɛɖ Ůˊɑɚɡůɐ Űɞɡɠ ɛˊɞɟŮɑ, ŭɖɛɘɞɡɟɔŮɑ əŬɘ ɏɢŮɘ 

ŰŬ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɛŮɑɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ Űɖ 

ŪŮɩɜɖ ˊɞɡ ɐŰŬɜ əŬɘ ůŰɞɜ ɢɟɧɜɞ Űɖɠ.  

ȿɞɘˊɧɜ, ɜŬ əŬɚɏůɞɡɛŮ ůŰɞ ɓɐɛŬ Űɞɜ ə. ɀɘɢŬɚɑɜɞ ȻŮɛˊɨɚŬ əŬɘ 

ɛɏɢɟɘ ɜŬ ŮŰɞɘɛŬůŰŮɑ ɞ ɀɘɢŬɚɑɜɞɠ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞɜ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɞɡɛŮ ɔɘŬ Űɖɜ Űɘɛɐ 

ˊɞɡ ɛŬɠ əɎɜŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŮɘůɖɔɖŰɐɠ, ɜŬ ˊɞɨɛŮ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ 

ɄɟɧɔɟŬɛɛŬ ȺˊɘůŰɐɛŮɠ Űɖɠ ȷɔɤɔɐɠ Űɞɡ ȷɜɞɘəŰɞɨ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ Ⱦɨˊɟɞɡ, 

ŮɑɜŬɘ, Ůˊɑůɖɠ, ŮˊɑŰɘɛɞɠ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ Nelson Mandela University Űɖɠ ɁɧŰɘŬɠ 

ȷűɟɘəɐɠ əŬɘ Ⱥ́ ɘůəɏˊŰɖɠ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ Centre for Research in Educational 
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and Social Inclusion, University of South Australia.ɇŬ əɡɟɘɧŰŮɟŬ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ 

Űɞɡ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɜŰŬ ŮˊɘəŮɜŰɟɩɜɞɜŰŬɘ ůŰɖ ůɡɛɓɞɚɐ Űɤɜ ůɡɜŬɘůɗɖɛɎŰɤɜ ůŮ 

ɗɏɛŬŰŬ ɗŮɤɟɑŬɠ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ Űɖɠ ˊŬɘŭŮɑŬɠ, ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ ůŮ ůɡɜɎɟŰɖůɖ ɛŮ 

ɕɖŰɐɛŬŰŬ əɞɘɜɤɜɘəɐɠ ŭɘəŬɘɞůɨɜɖɠ, ŬˊɞŬˊɞɘəɘɞˊɞɘɐůŮɘɠ əŬɘ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɔɘŬ 

Űɖɜ Ůɘɟɐɜɖ. ȰɢŮɘ ŭɖɛɞůɘŮɨůŮɘ ˊɞɚɚɎ ɎɟɗɟŬ ůŮ ŭɘŮɗɜɐ ˊŮɟɘɞŭɘəɎ əŬɘ ŮɑɜŬɘ 

ůɡɔɔɟŬűɏŬɠ ŬɟəŮŰɩɜ ɓɘɓɚɑɤɜ. ɇɞ 2016 ŭɘɞɟɑůŰɖəŮ Ŭˊɧ Űɞɜ ɄɟɧŮŭɟɞ Űɖɠ 

ȹɖɛɞəɟŬŰɑŬɠ ɤɠ Ⱥɚɚɖɜɞəɨˊɟɘɞɠ ŮˊɘəŮűŬɚɐɠ ůŰɖɜ ɇŮɢɜɘəɐ ȺˊɘŰɟɞˊɐ ɔɘŬ Űɖɜ 

ȺəˊŬɑŭŮɡůɖ, ɓɟŬɓŮɨŰɖəŮ ɤɠ ŭɘŬəŮəɟɘɛɏɜɞɠ ŮɟŮɡɜɖŰɐɠ ůŰɞɜ ŰɞɛɏŬ Űɤɜ 

ŬɜɗɟɤˊɘůŰɘəɩɜ əŬɘ əɞɘɜɤɜɘəɩɜ ŮˊɘůŰɖɛɩɜ Ŭˊɧ Űɞ ȲŭɟɡɛŬ Ʉɟɞɩɗɖůɖ Űɖɠ 

ȰɟŮɡɜŬɠ Űɞ 2016. ɀɘɢŬɚɑɜɞ, ɏɢŮɘɠ Űɞɜ ɚɧɔɞ.  

 

çȼ ȾŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ȷɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ (Resilience) Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ: 

Ⱦɑɜŭɡɜɞɘ əŬɘ ˊɟɞɞˊŰɘəɏɠè. 

 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ȺɡɢŬɟɘůŰɩ, ȷˊɧůŰɞɚŮ, ɔɘŬ Űɖɜ ŮɘůŬɔɤɔɐ. ȾŬɚɖɛɏɟŬ ůŬɠ, 

ŮɡɢŬɟɘůŰɩ Űɖ ȹɃȺ əŬɘ Űɖɜ ɄɃȺȹ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɧůəɚɖůɖ. ɀˊŬɑɜɤ əŬŰŮɡɗŮɑŬɜ ůŰɞ 

ɗɏɛŬ.  

ɇɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɏɢŮɘ ŬɡɝɖɗŮɑ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ŭɘŮɗɜɩɠ, ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ əɟɑůŮɘɠ ɧˊɤɠ Űɖɜ ɞɘəɞɜɞɛɘəɐ 

əɟɑůɖ ˊɞɡ ɝŮəɑɜɖůŮ Űɞ 2008 əŬɘ Űɖɜ ˊɟɧůűŬŰɖ əɟɑůɖ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ. ȼ 

ŭɘŮɗɜɐɠ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɛŬɠ ɚɏŮɘ ɝŮəɎɗŬɟŬ ɧŰɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ɞŭɖɔŮɑ ůŮ ŮɝɎɜŰɚɖůɖ əŬɘ 

űɗɞɟɎ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ˊɞɡ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ůŰŬ ˊɟɩŰŬ ůŰɎŭɘŬ 

Űɖɠ əŬɟɘɏɟŬɠ Űɞɡɠ əŬɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ˊɞɡ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ ůŮ ŬůŰɘəɏɠ ˊŮɟɘɞɢɏɠ ɐ 

ůɢɞɚŮɑŬ ɛŮ ˊɞɚɚŬˊɚɏɠ ˊɟɞəɚɐůŮɘɠ. ɇɞ ɞɘəɞɜɞɛɘəɧ, ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ əŬɘ 

ɣɡɢɞɚɞɔɘəɧ əɧůŰɞɠ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ Űɖɠ űɗɞɟɎɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ 

ŬɜɡˊɞɚɧɔɘůŰɞ.  

ȷɟəŮɑ ɜŬ ŬɜŬűɏɟɤ ɛɧɜɞ ŭɨɞ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ. ȼ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ɛŮ ɢŬɛɖɚɧŰŮɟŮɠ ŮˊɘŭɧůŮɘɠ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ, əŬɗɩɠ 

Ůˊɑůɖɠ əŬɘ ɛŮ ŬɟɜɖŰɘəɧ ůɢɞɚɘəɧ əɚɑɛŬ. Ƀɘ ŬɟɜɖŰɘəɏɠ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ ůŮ ŬɟɘɗɛɖŰɘəɎ 

ŭŮŭɞɛɏɜŬ ɔɘŬ ɞɟɘůɛɏɜŮɠ ɢɩɟŮɠ ŮɑɜŬɘ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ŬůɨɚɚɖˊŰŮɠ. ɄŮɟɑˊɞɡ ɞɘ 

ɛɘůɞɑ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɟɞŭɖɛɞŰɘəɐ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɛɏɢɟɘ Űɖɜ 3ɖ 

ɚɡəŮɑɞɡ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɤɜ ȼɜɤɛɏɜɤɜ ɄɞɚɘŰŮɘɩɜ Űɖɠ ȷɛŮɟɘəɐɠ, ˊŮɟɑˊɞɡ 46%, 

ɓɘɩɜɞɡɜ ɡɣɖɚɎ ŮˊɑˊŮŭŬ əŬɗɖɛŮɟɘɜɞɨ ůŰɟŮɠ əŬɘ ɛŮŰŬɝɨ 40 əŬɘ 50% ɗŬ 
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ŮɔəŬŰŬɚŮɑɣɞɡɜ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ ɛɏůŬ ůŰŬ ˊɟɩŰŬ 5 ɢɟɧɜɘŬ Űɖɠ ŭɘŭŬůəŬɚɑŬɠ Űɞɡɠ. 

ȾŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ůŰŬŰɘůŰɘəɏɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɘůɢɨɞɡɜ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 20 ɢɟɧɜɘŬ. ȷˊɧ Űɞɜ 

əŬɘɟɧ ˊɞɡ ɏəŬɜŬ Űɞ ŭɘŭŬəŰɞɟɘəɧ ɛɞɡ ůŰɘɠ ȼɜɤɛɏɜŮɠ ɄɞɚɘŰŮɑŮɠ ɛɏɢɟɘ əŬɘ Űɘɠ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ ɛŮŰɟɐůŮɘɠ ˊɟɘɜ Ŭˊɧ 5 ɢɟɧɜɘŬ, ŰŬ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ ŭŮɑɢɜɞɡɜ ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ 

ŰŮɟɎůŰɘɞɡɠ Ŭɟɘɗɛɞɨɠ. 40 ɛŮ 50% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɗŬ ŮɔəŬŰŬɚŮɑɣɞɡɜ Űɞ 

ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ ůŰŬ ˊɟɩŰŬ 5 ɢɟɧɜɘŬ.  

ȷɡŰɧ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ ɓɏɓŬɘŬ ŭŮɜ ŮɜŰɞˊɑɕŮŰŬɘ ɛɧɜɞ ůŰɘɠ ȼɜɤɛɏɜŮɠ 

ɄɞɚɘŰŮɑŮɠ. ɀˊɞɟŮɑ ŰŬ ˊɞůɞůŰɎ ˊɞɡ Ŭˊɞɢɤɟɞɨɜ Ŭˊɧ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ ŰŬ ɑŭɘŬ ůŰɖɜ Ⱥɡɟɩˊɖ ɐ ɎɚɚŮɠ ŭɡŰɘəɏɠ ɢɩɟŮɠ ɔɘŬ 

ŭɘɎűɞɟɞɡɠ ɚɧɔɞɡɠ ˊɞɡ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɞɡ ˊŬɟɧɜŰɞɠ ɜŬ ŬɜŬɚɨůɞɡɛŮ ŬɚɚɎ ɞɘ 

ŰŮɟɎůŰɘŮɠ ůɡɜɏˊŮɘŮɠ ɚɧɔɤ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ əŬɘ Űɖɠ űɗɞɟɎɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ɡˊŬɟəŰɏɠ əŬɘ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ ŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ůɡůŰɐɛŬŰŬ ůŮ 

ˊŬɔəɧůɛɘŬ əɚɑɛŬəŬ.  

ɇɞ UNESCO Institute for Statistics, Űɞ UIS, ŬɜŬűɏɟŮɘ ɧŰɘ ůŮ 

ŭɘŮɗɜɏɠ ŮˊɑˊŮŭɞ ůɢŮŭɧɜ 70 ŮəŬŰɞɛɛɨɟɘŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɧɢɘ ɛɧɜɞ ɜŬ 

ˊɟɞůɚɖűɗɞɨɜ ŬɚɚɎ əŬɘ ɜŬ ɛŮɑɜɞɡɜ ůŰɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ ŰŬ ŮˊɧɛŮɜŬ ɢɟɧɜɘŬ Ŭɜ 

ɗɏɚɞɡɛŮ ɜŬ ˊŮŰɨɢɞɡɛŮ Űɞɡɠ ŬɜŬˊŰɡɝɘŬəɞɨɠ ůŰɧɢɞɡɠ Űɤɜ ȼɜɤɛɏɜɤɜ Ⱥɗɜɩɜ, 

ŰŬ ɔɜɤůŰɎ Sustainable Development Goals ɔɘŬ ˊŬɟɞɢɐ ˊɞɘɞŰɘəɐɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɢɤɟɑɠ ŬˊɞəɚŮɘůɛɞɨɠ ůŮ ˊŬɘŭɘɎ ůɢɞɚɘəɐɠ ɖɚɘəɑŬɠ ɛɏɢɟɘ əŬɘ Űɞ 

2030. 70 ŮəŬŰɞɛɛɨɟɘŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ.  

Ⱥɜɩ Űɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ɞɘəɞɜɞɛɘəɧ əɧůŰɞɠ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŭŮɜ ˊŮɟɘɔɟɎűŮŰŬɘ ŮˊŬɟəɩɠ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɔɘŬ ŰŬ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ůɡůŰɐɛŬŰŬ ŮəŰɧɠ Űɤɜ ȼɜɤɛɏɜɤɜ ɄɞɚɘŰŮɘɩɜ, Űɞ əɧůŰɞɠ Űɖɠ 

ˊɟɧůɚɖɣɖɠ əŬɘ ŭɘŬŰɐɟɖůɖɠ Ůɜɧɠ ˊŬɔəɧůɛɘɞɡ ŮɟɔŬŰɘəɞɨ ŭɡɜŬɛɘəɞɨ ɐ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ɔɜɤůŰɧ ˊɤɠ ŮɑɜŬɘ ŬɟəŮŰɎ ɣɖɚɧ. ɀŮ ɎɚɚŬ ɚɧɔɘŬ ŭŮɜ 

ůɡɛűɏɟŮɘ ɞɨŰŮ ɞɘəɞɜɞɛɘəɎ ůŰŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ůɡůŰɐɛŬŰŬ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɜŬ 

ŮɔəŬŰŬɚŮɑˊɞɡɜ Űɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ ɐ ɜŬ ŬˊɞɡůɘɎɕɞɡɜ ɚɧɔɤ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ.  

ɇɩɟŬ, ɛɘŬ ŭɖɛɞűɘɚɐɠ ŬˊɎɜŰɖůɖ ɐ ɚɨůɖ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɔɘŬ ɜŬ ˊɎɛŮ 

ůŰɘɠ ɚɨůŮɘɠ, ɔɘŬŰɑ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ Űɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ ŭɨɞ ɛɏɟŮɠ ɜɞɛɑɕɤ ŰŬ əŬɚɨɣŬɛŮ 

ŬɟəŮŰɎ. ɀɘŬ ŭɖɛɞűɘɚɐɠ ɚɨůɖ ˊɞɡ ˊɟɞŰŮɑɜŮŰŬɘ ɔɘŬ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɞɡ 

ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ ˊɟɞűŬɜɩɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɖ ɛɧɜɖ, Űɞɡ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ 

əŬɘ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ ɧɢɘ ɛɧɜɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŬɚɚɎ əŬɘ ůŮ ɎɚɚŬ 

ŮˊŬɔɔɏɚɛŬŰŬ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 15 ɢɟɧɜɘŬ, ŮɑɜŬɘ ɖ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ɚŮɔɧɛŮɜɖɠ 
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ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ, ůŰŬ ŬɔɔɚɘəɎ Űɞ resilience. ɀɘŬ ɔɟɐɔɞɟɖ ŬɜŬɕɐŰɖůɖ ůŰɞ 

ŭɘŬŭɑəŰɡɞ ŭŮɑɢɜŮɘ ɧŰɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɏɢŮɘ ɔɑɜŮɘ ŰůɘŰɎŰɞ Űɧůɞ ůŰŬ ŭɖɛɞűɘɚɐ 

ɛɏůŬ Ůɜɖɛɏɟɤůɖɠ ɧůɞ əŬɘ ůŮ ˊɞɚɚɞɨɠ ŰɞɛŮɑɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ɞɘəɞɚɞɔɑŬ əŬɘ Űɞɜ 

ˊɞɚŮɞŭɞɛɘəɧ ůɢŮŭɘŬůɛɧ ɏɤɠ Űɖɜ ɣɡɢɞɚɞɔɑŬ əŬɘ Űɖ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ ŮŰŬɘɟɘəɩɜ 

əɘɜŭɨɜɤɜ.  

Ƀ ŰɞɛɏŬɠ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ əŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ ŭŮɜ 

ŬˊɞŰŮɚɞɨɜ ŮɝŬɑɟŮůɖ. ȼ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ůŰɞ ɢɩɟɞ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔŮɜɘəɎ ɞɟɑɕŮŰŬɘ ɤɠ ɖ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɜŬ 

ŬɜŬəɎɛˊŰɞɡɜ ɔɟɐɔɞɟŬ Ŭˊɧ ŭɨůəɞɚŮɠ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ əŬɗɩɠ əŬɘ ɖ ɘəŬɜɧŰɖŰɎ 

Űɞɡɠ ɜŬ ɡˊɞɛɏɜɞɡɜ ůɡɜŮɢŮɑɠ ŭɡůəɞɚɑŮɠ, ɏɢŮɘ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɖɗŮɑ Ŭˊɧ ɞɟɘůɛɏɜɞɡɠ 

əɨəɚɞɡɠ ŮɜŰɧɠ əŬɘ ŮəŰɧɠ Űɞɡ ɢɩɟɞɡ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɤɠ ɏɜŭŮɘɝɖ Űɖɠ 

ŬˊɞŭɞŰɘəɧŰɖŰɎɠ Űɞɡɠ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɐ ɤɠ ŮɜɗɎɟɟɡɜůɖ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɜŬ 

əŬɚɚɘŮɟɔɐůɞɡɜ Űɖɜ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ɩůŰŮ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ ˊɘɞ 

çŮˊɘŰɡɢɖɛɏɜɞɘè ŬɡŰɞɑ əŬɘ ɞɘ ɛŬɗɖŰɏɠ Űɞɡɠ. ɇɞ ˊɩɠ ɞɟɑɕŮŰŬɘ ɓɏɓŬɘŬ ɖ ŮˊɘŰɡɢɑŬ 

ůɖəɩɜŮɘ ɛŮɔɎɚɖ ůɡɕɐŰɖůɖ. 

ȳˊɤɠ ɡˊɞůŰɖɟɑɕŮŰŬɘ ɞɚɞɏɜŬ əŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɖ Ůɜɜɞɘɞɚɧɔɖůɖ 

Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ɤɠ ŬŰɞɛɘəɞɨ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɞɨ ŮɑɜŬɘ ɓŬɗɘɎ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘəɐ, 

ŮˊŮɘŭɐ ŬˊɞˊɞɚɘŰɘəɞˊɞɘŮɑ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Ŭˊɧ Űɞ ŮɡɟɨŰŮɟɞ 

əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɧ Űɖɠ ˊɚŬɑůɘɞ, ɧˊɤɠ Űɖɜ ɨˊŬɟɝɖ əɞɘɜɤɜɘəɩɜ ŬɜɘůɞŰɐŰɤɜ, Űɖ 

ɛŮŰŬɜɎůŰŮɡůɖ əŬɘ ˊɞɚɚɏɠ ɎɚɚŮɠ ˊɟɞəɚɐůŮɘɠ Űɖɠ ůɨɔɢɟɞɜɖɠ Ůˊɞɢɐɠ ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ŰŮɟɎůŰɘŮɠ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ ůŰɞ ɏɟɔɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ůɡɜŭɏɞɜŰŬɘ ɛŮ Űɞ 

ŮɟɔŬůɘŬəɧ Űɞɡɠ Ɏɔɢɞɠ əŬɘ Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ.  

ȷɡŰɐ ɖ ŬŰɞɛɞəŮɜŰɟɘəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ɐ ɖ 

ɣɡɢɞɚɞɔɘəɞˊɞɑɖůɐ Űɖɠ, ŭɖɚŬŭɐ ɖ Ůɜɜɞɘɞɚɞɔɘəɐ ˊɚŬɘůɑɤůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ 

ɤɠ ŬŰɞɛɘəɐɠ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɐɠ ɘəŬɜɧŰɖŰŬɠ, ɏɢŮɘ ůɡɜŭŮɗŮɑ ɛŮ Űɖɜ ɘŭŮɞɚɞɔɑŬ Űɞɡ 

ɜŮɞűɘɚŮɚŮɡɗŮɟɘůɛɞɨ. Ƀ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɡɗŮɟɘůɛɧɠ ŰɞˊɞɗŮŰŮɑ Űɖɜ Ůɡɗɨɜɖ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŬɚɚŬɔɐ ůŰɞ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɞɡ ŬŰɧɛɞɡ, ɛɘŬ ŰɎůɖ ˊɞɡ əŬɜɞɜɘəɞˊɞɘŮɑŰŬɘ ůŮ ˊɞɚɚɎ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ ůɡůŰɐɛŬŰŬ ŬɜɎ Űɞ ˊŬɔəɧůɛɘɞ.  

ȼ ɡˊɧɗŮůɖ ůŰɖɜ ɞˊɞɑŬ ɓŬůɑɕŮŰŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ŬɜŰɑɚɖɣɖ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ˊŬɟɎ 

Űɘɠ ŬɜŰɘɝɞɧŰɖŰŮɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɞ ɏɟɔɞ Űɞɡɠ. 

ȷɟəŮɑ ɜŬ ˊɟɞůˊŬɗɐůɞɡɜ ŬɟəŮŰɎ ůəɚɖɟɎ əŬɘ ɜŬ ŬɜŬˊŰɨɝɞɡɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ. 

ȺɑɜŬɘ ůŬɜ ɜŬ ɚɏɛŮ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ůŮ ůŬɠ ŭɖɚŬŭɐ, Ŭɜ ŬɜŬˊŰɨɝŮŰŮ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɗŬ ŬɜŰɏɢŮŰŮ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɖ ˊɑŮůɖ əŬɘ ɎɟŬ ɗŬ ɏɢŮŰŮ əŬɚɨŰŮɟŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ůŰɖ ŭɞɡɚŮɘɎ ůŬɠ. 
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ɋůŰɧůɞ, ŬɡŰɐ ɖ ůŰɟɞűɐ ˊɟɞɠ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɤɠ ŬŰɞɛɘəɐ 

Ůɡɗɨɜɖ ɔɘŬ Űɖɜ ŮˊɘŰɡɢɑŬ əŬɘ Űɖɜ ŬˊɞŰɡɢɑŬ ŬɔɜɞŮɑ Űɖɜ ˊɞɚɡˊɚɞəɧŰɖŰŬ ůŰɖ 

ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůɡůŰɖɛɎŰɤɜ, əŬɗɩɠ əŬɘ Űɖɜ ɣɡɢɞɚɞɔɑŬ Űɖɠ 

Ŭɜɗɟɩˊɘɜɖɠ əŬŰɎůŰŬůɖɠ ŮɡɟɨŰŮɟŬ. Ⱦɡɟɑɤɠ ŮɑɜŬɘ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘəɐ ɤɠ 

ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ŮˊŮɘŭɐ ɡɘɞɗŮŰŮɑ ŬˊɚɞɡůŰŮɡŰɘəɎ ŮˊɘɢŮɘɟɐɛŬŰŬ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ŬɚɚɎɕŮɘ ɞ 

əɧůɛɞɠ əŬɘ ɤɠ Ůə ŰɞɨŰɞɡ ˊɟɞɤɗŮɑ Űɘɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ɘŭŮɞɚɞɔɑŮɠ Űɖɠ 

ŬɡŰɞɓɞɐɗŮɘŬɠ ůŰɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ ɤɠ Űɖ çɚɨůɖè (ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ) ůŮ ˊŮɟɑˊɚɞəŬ 

əɞɘɜɤɜɘəɎ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɎ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ. 

ȼ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ŬɡŰɐ ůɡɜɎŭŮɘ ɛŮ Űɖɜ ˊɟɧůűŬŰɖ Ɏɜɞŭɞ Űɖɠ ɗŮŰɘəɐɠ 

ɣɡɢɞɚɞɔɑŬɠ- positive psychology əŬɘ ůɢŮŰɘəɩɜ Ůɜɜɞɘɩɜ ɧˊɤɠ Űɞ grit, Űɞ 

ɞˊɞɑɞɜ ɛŮŰŬűɟɎɕŮŰŬɘ ůŮ ɗɎɟɟɞɠ ɐ ŬɜŰɞɢɐ. ɇɞ ˊɘɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɧɛɤɠ, ɧˊɤɠ 

ɡˊɞůŰɖɟɑɕɞɡɜ ŭɘɎűɞɟɞɘ ɛŮɚŮŰɖŰɏɠ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɞɘ ŰɎůŮɘɠ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɞˊɞɑɖůɖɠ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ŬɜŬˊŬɟɎɔɞɡɜ ɐŭɖ Űɘɠ ɐŭɖ ɡˊɎɟɢɞɡůŮɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ŬɜɘůɧŰɖŰŮɠ 

əŬɘ ŭɘŬəɟɑůŮɘɠ ŮˊŮɘŭɐ ŬˊɞŰɡɔɢɎɜɞɡɜ ɜŬ ɚɎɓɞɡɜ ɡˊɧɣɖ ŰŬ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɎ 

ˊɚŬɑůɘŬ Űɤɜ ŭɞɛɘəɩɜ ŬɜɘůɞŰɐŰɤɜ əŬɘ əŬɗɘůŰɞɨɜ Űɞ ɎŰɞɛɞ ŬˊɞəɚŮɘůŰɘəɎ 

ɡˊŮɨɗɡɜɞ ɜŬ ɝŮˊŮɟɎůŮɘ Űɘɠ ŬɜŰɘɝɞɧŰɖŰŮɠ ˊɞɡ ˊŬɟɞɡůɘɎɕɞɜŰŬɘ, ŮɑŰŮ ůŰɖɜ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɐ Űɞɡ ɕɤɐ, ŮɑŰŮ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ ŮɟɔŬůɑŬɠ Űɞɡ. 

ɄɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɞɡ ŬɜŬŭŮɘəɜɨɞɡɜ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɐ 

ŭɘɎůŰŬůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ŮɑɜŬɘ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ, ˊɘɞ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɏɠ Ŭɜ 

ɗɏɚŮŰŮ ɔɘŬ Űɘɠ ˊɟɞɞˊŰɘəɏɠ əŬŰŬɜɧɖůɖɠ əŬɘ Ůɜɑůɢɡůɖɠ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ůŮ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ əɟɑůɖɠ əŬɘ ɓŬɗɘɎɠ ŬɓŮɓŬɘɧŰɖŰŬɠ, 

ɧˊɤɠ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɕɞɨɛŮ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ɛŮ Űɘɠ ˊɟɞəɚɐůŮɘɠ Űɖɠ 

ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ, Űɖɠ ɛŮŰŬɜɎůŰŮɡůɖɠ, Űɖɠ ŰŮɢɜɖŰɐɠ ɜɞɖɛɞůɨɜɖɠ əŬɘ Űɖɠ əɚɘɛŬŰɘəɐɠ 

əɟɑůɖɠ. 

ɆŰɖɜ ɞɛɘɚɑŬ ɛɞɡ ɚɞɘˊɧɜ ɗŬ ŬɜŬŭŮɑɝɤ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ 

ɝŮəɘɜɩɜŰŬɠ Ŭˊɧ Űɞ Űɘ ɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ ɤɠ ŰɩɟŬ Ŭˊɧ Űɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɔɘŬ ɜŬ ˊɟɞɢɤɟɐůɤ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ůŮ ɛɘŬ 

ɓŬɗɨŰŮɟɖ ŬɜɎɚɡůɖ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɐɠ ɐ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɐɠ 

ˊɟɞůɏɔɔɘůɖɠ, ɧˊɤɠ Űɖɜ ɞɜɞɛɎɕɞɡɜ əɎˊɞɘɞɘ, əŬɘ ɜŬ əɚŮɑůɤ ɛŮ ɛŮɟɘəɏɠ 

ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ɔɘŬ ˊɟŬəŰɘəɏɠ ŮűŬɟɛɞɔɏɠ ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ 

ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɐůɞɡɜ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɤɠ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɐ ˊɟɎɝɖ 

ɛɏůŬ ůŮ ˊɚŬɑůɘŬ ˊɞɡ Űɖɜ ɡˊɞůŰɖɟɑɕɞɡɜ ůɡɚɚɞɔɘəɎ əŬɘ ůɡůŰɖɛɘəɎ. 

ɇŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 20 ɢɟɧɜɘŬ ɏɜŬɠ ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ Ŭɟɘɗɛɧɠ ŮɟŮɡɜɩɜ 

əŬŰŬŭŮɘəɜɨŮɘ ɧŰɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ˊɞɚɡŭɘɎůŰŬŰɖ ɏɜɜɞɘŬ, Ŭɜ əŬɘ 
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ɡˊɎɟɢɞɡɜ ŭɘŬűɞɟɏɠ ůŰɞ ˊɩɠ ɞɟɑɕŮŰŬɘ Ŭˊɧ ɛŮɚŮŰɖŰɏɠ ůŮ ŭɘɎűɞɟŮɠ 

ŬəŬŭɖɛŬɥəɏɠ ˊŮɟɘɞɢɏɠ, ˊ.ɢ. ůŰɖɜ ɊɡɢɞɚɞɔɑŬ, ȾɞɘɜɤɜɘɞɚɞɔɑŬ, ȸɘɞɚɞɔɑŬ, 

ɡˊɎɟɢɞɡɜ 3 ɓŬůɘəɏɠ ŭɘŬˊɘůŰɩůŮɘɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ əɞɘɜɏɠ, ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɖɜ Ⱦɘɜɔə 

ũəɞɨɘ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘ ȾŬɗɖɔɐŰɟɘŬ ůŰɞ UCL, ɏɢŮɘ ɛŮɚŮŰɐůŮɘ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ 

ŬɟəŮŰɎ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɞɡ ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ Űɖɠ ŬˊɎɜŰɖůɖɠ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ.  

ɇɞ ˊɟɩŰɞɜ ɚɏŮɘ ŮɑɜŬɘ: ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ˊɟɞɦˊɞɗɏŰŮɘ Űɖɜ ɨˊŬɟɝɖ 

ŬˊŮɘɚɐɠ ɔɘŬ Űɞ status quo əŬɘ Ůˊɞɛɏɜɤɠ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ɗŮŰɘəɐ ŬˊɎɜŰɖůɖ ůŮ 

ůɡɜɗɐəŮɠ ůɖɛŬɜŰɘəɩɜ ŬɜŰɘɝɞɞŰɐŰɤɜ. ɇɞ ŭŮɨŰŮɟɞɜ: ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ 

ŭɡɜŬɛɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ɛɏůŬ ůŮ ɏɜŬ əɞɘɜɤɜɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ ˊɞɡ ŮˊɖɟŮɎɕŮŰŬɘ Ŭˊɧ 

Űɖɜ ŬɚɚɖɚŮˊɑŭɟŬůɖ ɛŮŰŬɝɨ ŬŰɧɛɞɡ əŬɘ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ, əŬɘ Űɞ ŰɟɑŰɞ: ɖ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ˊɟɞɤɗɖɗŮɑ, ŭɖɚŬŭɐ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɖɗŮɑ əŬɘ ɜŬ 

ŮɜɘůɢɡɗŮɑ. 

ȾŬɘ ɞɘ 3 ŬɡŰɏɠ ŭɘŬˊɘůŰɩůŮɘɠ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜɞɡɜ ɧŰɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ 

ŭŮɜ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ɛɧɜɞ ɛŮ ŬŰɞɛɘəɎ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ, ŭɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ ˊɞɡ 

ɓɟɑůəŮŰŬɘ ɛɏůŬ ůŰɞ ɎŰɞɛɞ, ɔɘŬ ɜŬ Űɞ ˊɞɨɛŮ ˊɘɞ ŬˊɚɎ. ȷɜŰɑɗŮŰŬ, ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ 

əɞɘɜɤɜɘəɐ əŬŰŬůəŮɡɐ, ɧˊɤɠ ŬɜŬűɏɟŮɘ ɞ Michael Ungar, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŮˊɘɛŮɚɐɗɖəŮ 

ɏɜŬ Űɧɛɞ ˊɞɡ ɏɔɘɜŮ ˊɘŬ əɚŬůɘəɧɠ ůŰɖɜ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɐ ŬɡŰɐ ˊŮɟɘɞɢɐ ɛŮ ŰɑŰɚɞ: The 

Social Ecology of Resilience. ȾŬɘ ɤɠ əɞɘɜɤɜɘəɐ əŬŰŬůəŮɡɐ ɚɞɘˊɧɜ 

ŮˊɖɟŮɎɕŮŰŬɘ Ŭˊɧ ˊɞɚɡŭɘɎůŰŬŰɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ɛɞɜŬŭɘəɞɑ ůŮ əɎɗŮ 

ˊɚŬɑůɘɞ. 

ɀŮ ɎɚɚŬ ɚɧɔɘŬ, ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ˊɞɘɞŰɘəɧ 

ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɧ ˊɞɡ ˊɟɞɞɟɑɕŮŰŬɘ ɔɘŬ Űɞɡɠ ɚɑɔɞɡɠ əŬɘ Űɞɡɠ ŮəɚŮəŰɞɨɠ, ŬɚɚɎ 

ɛɎɚɚɞɜ ɛɘŬ ŭŮɝɘɧŰɖŰŬ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛŮɚŮŰɖɗŮɑ əŬɘ ɜŬ ŮˊɘŰŮɡɢɗŮɑ Ŭˊɧ Űɞɡɠ 

çůɡɜɖɗɘůɛɏɜɞɡɠè (ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ) ˊɞɚɚɞɨɠ, əɎŰɤ ɓɏɓŬɘŬ Ŭˊɧ Űɘɠ əŬŰɎɚɚɖɚŮɠ 

əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ. 

ȼ ˊɟɧɞŭɞɠ ůŰɖɜ əŬŰŬɜɧɖůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ůŮ ŭɘɎűɞɟŮɠ 

ŬəŬŭɖɛŬɥəɏɠ ˊŮɟɘɞɢɏɠ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ˊŬɟɏɢŮɘ ůɖɛŬɜŰɘəɏɠ ɗŮɤɟɖŰɘəɏɠ 

ŬɜŰɘɚɐɣŮɘɠ ɔɘŬ əŬŰŬɜɧɖůɖ Űɖɠ ɏɜɜɞɘŬɠ ŬɡŰɐɠ əŬɘ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

ȳůɞɘ ɏɢɞɡɜ, ɧˊɤɠ ɏɢɞɡɜ ŭŮɑɝŮɘ ŭɘɎűɞɟɞɘ ɛŮɚŮŰɖŰɏɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

ɛŮɚŮŰɐůŮɘ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ůŰɞɜ ɢɩɟɞ Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ, ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ɞˊɞɑɤɜ 

ɞɘ ũəɞɨɛŬɠ ɛŮ Űɞɜ Christopher Day əŬɘ Ɏɚɚɞɡɠ, ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɏɢŮɘ 3 ɓŬůɘəɎ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ. 
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ɄɟɩŰɞɜ: ŮɑɜŬɘ ˊɎɜŰɞŰŮ ˊɚŬɘůɘɤɛɏɜɖ, ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ ŭŮɝɘɧŰɖŰŮɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔɑɜɞɜŰŬɘ əŬɚɨŰŮɟŬ əŬŰŬɜɞɖŰɏɠ ɧŰŬɜ 

ɚŬɛɓɎɜɞɡɛŮ ɡˊɧɣɖ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ, ɧɢɘ 

ɛɧɜɞ Űɞ ɎɛŮůɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ ɐ Űɖɠ ŰɎɝɖɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ Űɞ ŮɡɟɨŰŮɟɞ 

əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ. ɀɎɚɘůŰŬ ɞɘ ɏɟŮɡɜŮɠ ůŮ ŭɘɎűɞɟŮɠ ɢɩɟŮɠ ɏɢɞɡɜ 

ŮɜŰɞˊɑůŮɘ əɎˊɞɘɞɡɠ ɓŬůɘəɞɨɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ ŬɡŰɧ, ɧˊɤɠ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ: ɞɘ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ 

ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ, ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ɔɞɜŮɑɠ. ȷɜ ɗɡɛɎůŰŮ Űɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ 2 ɛɏɟŮɠ ˊŬɟɧɛɞɘŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ŮɑŭŬɛŮ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ˊɞɡ ˊŬɟɞɡůɘɎůŰɖəŮ ɔɘŬ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, 

ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ɔɞɜŮɑɠ. ȼ 

ůɢɞɚɘəɐ əɞɡɚŰɞɨɟŬ əŬɘ ɞɘ ŮɡɟɨŰŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ. 

Ƀɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ŬɡŰɞɑ ɛŬɠ ɡˊŮɜɗɡɛɑɕɞɡɜ, Ůˊɑůɖɠ, Űɞɜ ɓŬůɘəɧ 

ɟɧɚɞ Űɤɜ ȹɘŮɡɗɡɜŰɩɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ ůŰɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ əŬɘ Űɖ ŭɘŬɛɧɟűɤůɖɠ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ůŰɖɜ ˊɟɞɩɗɖůɖ ůɢɞɚɘəɞɨ 

əɚɑɛŬŰɞɠ əŬɘ ůɢɏůŮɤɜ ˊɞɡ ɜŬ ůŰɖɟɑɕɞɡɜ Űɞ ɏɟɔɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ɈˊɎɟɢɞɡɜ ɘůɢɡɟɏɠ ŮɜŭŮɑɝŮɘɠ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ˊɞɡ ŭŮɑɢɜɞɡɜ ɧŰɘ 

ɖ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ Űɖɠ ɖɔŮůɑŬɠ ŮɜŰɧɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɛɎɗɖůɖ, Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɖ ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖ 

əŬɘ ɖ ɗŮŰɘəɐ ŬɜŬŰɟɞűɞŭɧŰɖůɖ Ŭˊɧ ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ ɛŬɗɖŰɏɠ ŮɑɜŬɘ ɑůɤɠ ɞɘ ˊɘɞ 

ůɖɛŬɜŰɘəɏɠ ɗŮŰɘəɏɠ Ůˊɘɟɟɞɏɠ ɔɘŬ Űɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŬəɧɛŬ, əŬɘ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ, ŬəɧɛŬ əŬɘ ɡˊɧ ŬɜŰɑɝɞŮɠ 

ůɡɜɗɐəŮɠ, ɧˊɤɠ ŮɑɜŬɘ ɖ Ůˊɘɓɞɚɐ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɤɜ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ Ŭˊɧ ŰŬ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑŬ ɄŬɘŭŮɑŬɠ. 

ȹŮɨŰŮɟɞɜ: ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ˊɟŬəŰɘəɐ 

ˊɞɡ ɛŬɗŬɑɜŮŰŬɘ əŬɘ əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ. Ɉˊɧ ŬɡŰɐɜ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ 

ɛŬɗŬɑɜɞɡɜ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬɜɗŮəŰɘəɞɑ ɧŰŬɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əɞɘɜɤɜɘəɎ ˊɚŬɑůɘŬ ˊɞɡ Űɞɡɠ 

ůŰɖɟɑɕɞɡɜ, ɧɢɘ ɧŰŬɜ ŬˊɞɡůɘɎɕɞɡɜ ŬɡŰɎ. 

ɀŮ ɎɚɚŬ ɚɧɔɘŬ, ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŮˊɘɕɩɜŰŮɠ, ɜŬ ɛɞɡ 

ŮˊɘŰɟɏɣŮŰŮ ůŰɞ ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ, ŮˊŮɘŭɐ Űɞ əɎɜɞɡɜ əɎŰɤ Ŭˊɧ ŭɨůəɞɚŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ, 

ŬɚɚɎ ŮˊɘŭŮɘəɜɨɞɡɜ ɘəŬɜɧŰɖŰŮɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ɧŰŬɜ ɓɟɑůəɞɜŰŬɘ ůŮ ˊɚŬɑůɘŬ ˊɞɡ 

ɘůɢɡɟɞˊɞɘɞɨɜ Űɖɜ ŬɜŰɑɚɖɣɐ Űɞɡɠ ɧŰɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ɗŮŰɘəɎ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ɞɘ 

ˊɟɞůˊɎɗŮɘɏɠ Űɞɡɠ. 
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ȹŮɜ ɏɢŮɘ ɜɧɖɛŬ, Ůˊɞɛɏɜɤɠ, ɜŬ ɚɏɛŮ ɞ ŰɎŭŮ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ŮɑɜŬɘ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧɠ, Ůɜɩ ɞ Ɏɚɚɞɠ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬŰɞɛɘəɧ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ. ŪŬ ŮɑɢŮ ɜɧɖɛŬ 

ɜŬ əɎɜŬɛŮ ůɨɔəɟɘůɖ ŬɜɎɛŮůŬ ůŰɞ ŰɎŭŮ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ Űɞ ŭŮɑɜŬ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ Űɞ 

ˊɩɠ ɞɘ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ůŮ əɎɗŮ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɚɚɘŮɟɔɞɨɜ ɐ ɡˊɞɜɞɛŮɨɞɡɜ Űɖɜ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ȾŬɘ ŰɟɑŰɞɜ: Űɞ ɜŬ ŮɑůŬɘ ŬɜɗŮəŰɘəɧɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ůɖɛŬɑɜŮɘ ˊɞɚɨ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ Ŭˊɧ Űɞ ɜŬ çŮˊŬɜɏɚɗŮɘɠè (ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ) ɔɟɐɔɞɟŬ əŬɘ 

ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ ɏˊŮɘŰŬ Ŭˊɧ əɎˊɞɘŮɠ ŬɜŰɘɝɞɧŰɖŰŮɠ. ȷɜŰɑɗŮŰŬ, ɡˊɞŭɖɚɩɜŮɘ Űɖɜ 

ɘəŬɜɧŰɖŰŬ ɔɘŬ ŭɘŬŰɐɟɖůɖ Ůɜɧɠ ŬɘůɗɐɛŬŰɞɠ ŭɏůɛŮɡůɖɠ, əɎŰɘ ˊɞɡ ŮɑŭŬɛŮ əŬɘ 

ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜɎ ůŬɠ, Ůɜɧɠ ŬɘůɗɐɛŬŰɞɠ ɧŰɘ ŮɑůŬɘ ɛŬɕɑ ɛŮ Ɏɚɚɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ, 

ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ Űɖɜ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ ŮɡɟɨŰŮɟŬ ůŰɖɜ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ɔɘŬ ɜŬ űŰɘɎɝŮɘɠ əɎŰɘ 

əŬɚɨŰŮɟɞ ůŰɖ ɕɤɐ Űɤɜ ˊŬɘŭɘɩɜ ˊɞɡ ɏɢŮɘɠ ɛˊɟɞůŰɎ ůɞɡ əɎɗŮ ɛɏɟŬ. 

Ⱥˊɞɛɏɜɤɠ ŬɡŰɧ ˊɞɡ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ ŬɜŬŭŮɘəɜɨŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖ 

ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ůŮ ɧɚɞ Űɞɜ əɧůɛɞ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ˊɞɡ Ůˊɘɚɏɔɞɡɜ Űɞ 

ŮˊɎɔɔŮɚɛŬ əŬɘ ˊŬɟŬɛɏɜɞɡɜ ůŮ ŬɡŰɧ ɢŬɟŬəŰɖɟɑɕɞɜŰŬɘ ˊɎɜɤ Ŭˊô ɧɚŬ ɔɘô ŬɡŰɧ 

Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ ŭɏůɛŮɡůɖɠ əŬɘ Ŭűɞůɑɤůɖɠ ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ Űɞ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ Űɞɡɠ 

ɏɟɔɞ. ȳŰŬɜ ɢɎɜŮŰŬɘ ŬɡŰɧ, ɖ ɚɨůɖ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ɛˊŮɘ ˊɑŮůɖ ůŰɞ ɎŰɞɛɞ ɔɘŬ ɜŬ 

ŮˊŬɜŬűɏɟŮɘ ŬɡŰɧ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ ŬɚɚɎ ɜŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɖɗŮɑ Űɞ əŬŰɎɚɚɖɚɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ 

Űɞ ɞˊɞɑɞ ɜŬ ŬɜŬɕɤɞɔɞɜɐůŮɘ Űɖ ŭɏůɛŮɡůɖ əŬɘ Űɖɜ Ŭűɞůɑɤůɖ ŬɡŰɐ. ȷɡŰɧ 

ůɖɛŬɑɜŮɘ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ɇɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ ŭɨɞ ŭŮəŬŮŰɑŮɠ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɘůɢɡɟɏɠ ŮɜŭŮɑɝŮɘɠ Ŭˊɧ 

Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɏɟŮɡɜŬ ɧŰɘ ɧŰŬɜ ɞɘ ŭŮůɛɞɑ Űɧůɞ ŮɜŰɧɠ Űɖɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ Űɞɡ 

ůɢɞɚŮɑɞɡ, ɧůɞ əŬɘ ɞɘ ŭŮůɛɞɑ ɛŮ Űɘɠ Űɞˊɘəɏɠ əɞɘɜɤɜɑŮɠ ŮɑɜŬɘ ɘůɢɡɟɞɑ əŬɘ 

ŭɘɏˊɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖ, ŰɧŰŮ ŮɜɘůɢɨŮŰŬɘ ɖ ůɡɚɚɞɔɘəɐ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ɋůŰɧůɞ ɛŮ əɎˊɞɘŮɠ ŮɝŬɘɟɏůŮɘɠ ɚɑɔŮɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ɏɟŮɡɜŮɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůŮɘ ɤɠ ŰɩɟŬ Űɞɜ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɧ ɐ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɧ űŬəɧ 

ɔɘŬ ɜŬ ŭɘŮɟŮɡɜɐůɞɡɜ ŰŬ ˊɞɚɨˊɚɞəŬ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ůŰŬ ɞˊɞɑŬ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ əŬɘ 

ɕɞɡɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ əŬɘ ˊɩɠ ŬɡŰɎ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ ɐ əŬɚɚɘŮɟɔɞɨɜ Űɖɜ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ əŬŰɎ Űɖ ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ Űɞɡɠ ˊɞɟŮɑŬɠ. 

ȷɡŰɧ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɞűŮɑɚŮŰŬɘ, ůɨɛűɤɜŬ ɛŮ Űɖɜ Ⱦɞɡɜ, ůŰɞ ɧŰɘ 

ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ Ůɜ ɛɏɟŮɘ ɛɘŬ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɐ ŮɟɛɖɜŮɑŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ 

ɛɧɚɘɠ ˊɟɧůűŬŰŬ ɎɟɢɘůŮ ɜŬ ŬɜŬŭɨŮŰŬɘ ɤɠ ŬˊɎɜŰɖůɖ ůŰɘɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ əŬɘ 

ŬŰɞɛɞəŮɜŰɟɘəɏɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ˊŬɟŬɛɏɜɞɡɜ ɖɔŮɛɞɜɘəɏɠ, ůŮ ˊɞɚɚɏɠ 

ŮəűɎɜůŮɘɠ Űɖɠ ůɨɔɢɟɞɜɖɠ ɕɤɐɠ, ˊɟɞůɤˊɘəɐɠ əŬɘ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ. 
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ɆŰɖ ůɖɛŬɜŰɘəɐ ɏɟŮɡɜɎ Űɞɡ ɔɘŬ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɘəɐ ɞɘəɞɚɞɔɑŬ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ɞ ɀɎɘəɚ ɃɚɎɔəŬ Űɞ 2008 Űɖɜ ŮɑɢŮ ɞɟɑůŮɘ ɤɠ Ůɝɐɠ: ɆŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ 

ɏəɗŮůɖɠ ůŮ ůɖɛŬɜŰɘəɏɠ ŬɜŰɘɝɞɧŰɖŰŮɠ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ ɖ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ 

Űɤɜ ŬŰɧɛɤɜ ɜŬ ɓɟɞɡɜ Űɖɜ ˊɞɟŮɑŬ Űɞɡɠ ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɞɨɠ, əɞɘɜɤɜɘəɞɨɠ 

ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɞɨɠ əŬɘ űɡůɘəɞɨɠ ˊɧɟɞɡɠ ˊɞɡ ɡˊɞůŰɖɟɑɕɞɡɜ Űɖɜ ŮɡɖɛŮɟɑŬ Űɞɡɠ, ɧůɞ 

əŬɘ ɖ ɘəŬɜɧŰɖŰɎ Űɞɡɠ ŬŰɞɛɘəɎ əŬɘ ůɡɚɚɞɔɘəɎ ɜŬ ŭɘŬˊɟŬɔɛŬŰŮɡŰɞɨɜ ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ 

ˊɧɟɞɡɠ ɛŮ ɞɡůɘŬůŰɘəɞɨɠ Űɟɧˊɞɡɠ. 

ȯɟŬ ɛŬɠ ɚɏŮɘ ɝŮəɎɗŬɟŬ ɧŰɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬŰɞɛɘəɐ 

ŬɚɚɎ ůɡɚɚɞɔɘəɐ ɡˊɧɗŮůɖ. 

ȼ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ɚɞɘˊɧɜ ˊŬɟɏɢŮɘ 3 ɓŬůɘəɎ 

ˊɚŮɞɜŮəŰɐɛŬŰŬ ůŰɖɜ əŬŰŬɜɧɖůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ɄɟɩŰɞɜ: ɛɘŬ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ɛŮ ŮˊɑəŮɜŰɟɞ Űɞ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɧ 

ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ŮɜɘůɢɨŮɘ Űɖ ůɖɛŬůɑŬ Űɖɠ ˊɟɞůɞɢɐɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ŬɜŬɔəŬɑɞ ɜŬ ŭɞɗŮɑ 

ůŰŬ ˊɞɚɡŮˊɑˊŮŭŬ ˊɚŬɑůɘŬ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ŬɜɎˊŰɡɝɖɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, 

ɘŭɑɤɠ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɖɜ ɘəŬɜɧŰɖŰɎ Űɞɡɠ ɜŬ ŭɘŬŰɖɟɞɨɜ ɛɘŬ Ŭɑůɗɖůɖ ŭɏůɛŮɡůɖɠ 

əŬɘ Ŭűɞůɑɤůɖɠ, ɧˊɤɠ ŬɜŬűɏɟŬɛŮ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ. 

ɇɞ ɗŮɤɟɖŰɘəɧ ɡˊɧɓŬɗɟɞ Űɖɠ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɐɠ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖɠ 

Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ŬɜŬŭŮɑɢŰɖəŮ Ŭˊɧ Űɞ ˊɟɤŰɞˊɞɟɘŬəɧ ɏɟɔɞ Űɞɡ ɀˊɧűŮɜ 

ɄɚɏɜŮɟ Ŭˊɧ Űɞ 1977, əɚŬůɘəɐ ɖ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡ ɔɘŬ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɐ 

ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɜɗɟɩˊɘɜɖ ŬɜɎˊŰɡɝɖ, ɖ ɞˊɞɑŬ ɞɡůɘŬůŰɘəɎ ŮŭɟɎɕŮŰŬɘ ůŰɘɠ 

ŬɚɚɖɚŮˊɘŭɟɎůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ ˊɞɚɡŮˊɑˊŮŭɤɜ ůɡůŰɖɛɎŰɤɜ əŬɘ ůŰɞɡɠ Űɟɧˊɞɡɠ ɛŮ 

Űɞɡɠ ɞˊɞɑɞɡɠ ɞɘ ŬɚɚɖɚŮˊɘŭɟɎůŮɘɠ ŬɡŰɏɠ ŭɘŬɛɞɟűɩɜɞɡɜ Űɖɜ ˊɞɟŮɑŬ Űɖɠ 

Ŭɜɗɟɩˊɘɜɖɠ ŬɜɎˊŰɡɝɖɠ əŬɗô ɧɚɖ Űɖ ŭɘɎɟəŮɘŬ Űɖɠ ɕɤɐɠ ɛŬɠ. ɇɞ ɑŭɘɞ ɘůɢɨŮɘ əŬɘ 

ɔɘŬ Űɖɜ ɏɜɜɞɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȼ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŭŮɑɢɜŮɘ ɧŰɘ ɖ ŬɜɎˊŰɡɝɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ 

ŭɘŬɛɞɟűɩɜŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ Űɤɜ ůɡɜɗɖəɩɜ ůŰɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ əŬɘ ŰŬ ɎŰɞɛŬ ɛŮ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ůɡɜŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ. 

ȹŮɨŰŮɟɞɜ: ɖ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ɛŬɠ ŭɑɜŮɘ Űɖ 

ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɜŬ əŬŰŬɜɞɐůɞɡɛŮ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɛɏůŬ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɖɠ 

ŮɟɔŬůɑŬɠ Űɞɡɠ əŬɘ ɜŬ ŬɜŬɚɨůɞɡɛŮ Űɞɡɠ Űɟɧˊɞɡɠ ɛŮ Űɞɡɠ ɞˊɞɑɞɡɠ ɖ ɘəŬɜɧŰɖŰɎ 

Űɞɡɠ ɜŬ ŭɘŭɎůəɞɡɜ əŬɚɨŰŮɟŬ ɐ ˊɘɞ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ ŮˊɖɟŮɎɕŮɘ əŬɘ ŮˊɖɟŮɎɕŮŰŬɘ 

Ŭˊɧ əɞɘɜɤɜɘəɞɨɠ əŬɘ Ɏɚɚɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ əŬɘ ŬɚɚɖɚŮˊɘŭɟɎůŮɘɠ. ɇɏŰɞɘŮɠ 

ŬɚɚɖɚŮˊɘŭɟɎůŮɘɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɜ ɤɠ ɛɏůŬ ˊɞɡ ɡˊɞůŰɖɟɑɕɞɡɜ ɐ ɡˊɞɜɞɛŮɨɞɡɜ Űɖɜ 
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ˊɟɞůɤˊɘəɐ əŬɘ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɜɎˊŰɡɝɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ 

Űɞɡɠ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ. 

ȰŰůɘ, ɏɜŬ ɘŭɘŬɑŰŮɟɞ ˊɚŮɞɜɏəŰɖɛŬ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖɠ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ 

ŭŮɜ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮŰŬɘ, ŭŮɜ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘ Űɞ əɞɘɜɤɜɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ Űɖɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɐ Űɞ 

ɎŰɞɛɞ ɤɠ çŭŮŭɞɛɏɜŬè, ŭɖɚŬŭɐ ɛŮ ɜŰɘŰŮɟɛɘɜɘůŰɘəɞɨɠ ɧɟɞɡɠ. ȷɜŰɑɗŮŰŬ, ŰɞɜɑɕŮɘ 

Űɖɜ ŬɛɞɘɓŬɑŬ ŬɚɚɖɚŮˊɑŭɟŬůɖ ɛŮŰŬɝɨ ŬŰɧɛɞɡ əŬɘ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ. 

ȼ ŮůŰɑŬůɖ ůŰɖɜ ŬɛɞɘɓŬɑŬ ŬɚɚɖɚŮˊɑŭɟŬůɖ ɛŮŰŬɝɨ ŬŰɧɛɞɡ əŬɘ 

ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ ˊɟɞůűɏɟŮɘ ɏɜŬ ˊɘɞ ɘůɢɡɟɧ Ůɜɜɞɘɞɚɞɔɘəɧ űŬəɧ ɔɘŬ ɜŬ 

əŬŰŬɜɞɐůɞɡɛŮ ɔɘŬŰɑ ˊɞɚɚɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɑɜŬɘ ůŮ ɗɏůɖ ɜŬ ŭɘŬŰɖɟɐůɞɡɜ ɛɘŬ 

Ŭɑůɗɖůɖ ŭɏůɛŮɡůɖɠ əŬɘ Ŭűɞůɑɤůɖɠ, ˊŬɟɎ Űɘɠ ɧˊɞɘŮɠ ŬɜŰɘɝɞɧŰɖŰŮɠ. 

ȼ ŬˊɎɜŰɖůɖ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ůŰɞ ɎŰɞɛɞ ɐ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɛɧɜɞ ůŰɞ ɎŰɞɛɞ, 

ŬɚɚɎ ɏɢŮɘ ŰŮɟɎůŰɘŬ ůɖɛŬůɑŬ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ůŰɞ ɞˊɞɑɞ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮˊɘŰŮɚɞɨɜ Űɞ ɏɟɔɞ Űɞɡɠ əŬɘ ŬɡŰɧ ŭɡůŰɡɢɩɠ ˊŬɟŬɔɜɤɟɑɕŮŰŬɘ Ŭˊɧ 

ŬɟəŮŰɞɨɠ űɞɟŮɑɠ. 

ȾŬɘ ŰɟɑŰɞɜ: ɖ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɐ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ɡˊɞɔɟŬɛɛɑɕŮɘ ɧŰɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ, ɛŬɗŬɑɜŮŰŬɘ əŬɘ 

ŬˊɞəŰɎŰŬɘ, ɧŰŬɜ ŭɖɛɘɞɡɟɔɖɗɞɨɜ ŰŬ əŬŰɎɚɚɖɚŬ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ɛɏůŬ ůŰŬ ɞˊɞɑŬ 

ŰŬ ɎŰɞɛŬ ŭɘŬˊɟŬɔɛŬŰŮɨɞɜŰŬɘ Űɞɡɠ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɞɨɠ, əɞɘɜɤɜɘəɞɨɠ, ˊɞɚɘŰɘůŰɘəɞɨɠ 

əŬɘ űɡůɘəɞɨɠ ˊɧɟɞɡɠ ˊɞɡ ŭɘŬŰɖɟɞɨɜ Űɖɜ ŮɡɖɛŮɟɑŬ Űɞɡɠ. 

Ⱥˊɑ Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ, ɚɞɘˊɧɜ, ɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŬɡŰɐ Űɖɠ ŭɘŬˊɟŬɔɛɎŰŮɡůɖɠ 

ŮɑɜŬɘ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɐ. ȾŬɗɞŭɖɔŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞɡɠ ůəɞˊɞɨɠ əŬɘ Űɘɠ ɖɗɘəɏɠ ŬɝɑŮɠ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ Űɤɜ əɞɘɜɤɜɘɩɜ ɛɏůŬ ůŰɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ. 

ɄɟɞűŬɜɩɠ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ŮˊɖɟŮɎɕŮŰŬɘ əŬɘ Ŭˊɧ Űɘɠ ɓɘɞɔɟŬűɑŮɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŬɚɚɎ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ɓɘɞɔɟŬűɑŮɠ ˊɚŬɘůɘɩɜɞɜŰŬɘ ɛɏůŬ ůŰɘɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ 

əŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ Űɖɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ Űɞɡɠ. 

ȼ əŬŰŬɜɧɖůɖ ɚɞɘˊɧɜ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ɛɏůŬ ůŮ ŬɡŰɧ Űɞ ɗŮɤɟɖŰɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɗɞŭɖɔŮɑ əŬɘ Űɘɠ ůɢŮŰɘəɏɠ ŮɘůɖɔɐůŮɘɠ ˊɞɡ 

ɗŬ əɎɜɤ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ. 

ŪŬ ˊɟɞŰŮɑɜɤ ɚɞɘˊɧɜ 3 ɔŮɜɘəɏɠ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ɔɘŬ Űɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛɏůŬ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ ˊɞɡ ɛɧɚɘɠ ɏɢɤ 

ˊŮɟɘɔɟɎɣŮɘ əŬɘ ɗŬ Űɘɠ ŮɝŮɘŭɘəŮɨůɤ ůŰɞ Űɏɚɞɠ Űɖɠ ɞɛɘɚɑŬɠ ɛɞɡ ɛŮ ɚɑɔɞ ˊɘɞ 

ˊɟŬəŰɘəɎ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ. 
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ȼ ˊɟɩŰɖ ˊɟɧŰŬůɖ ůɡɜŭɏŮŰŬɘ ůŰŮɜɎ ɛŮ Űɖ ŭɘŬɛɧɟűɤůɖ Ůɜɧɠ 

ŮɟɔŬůɘŬəɞɨ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ůŮ ɗɏůɖ ɜŬ ɡˊɞůŰɖɟɑɝŮɘ Űɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɜŬ ŮűŬɟɛɧůɞɡɜ Űɘɠ ɖɗɘəɏɠ Űɞɡɠ ŬɝɑŮɠ əŬɘ ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ Űɞ ŬɑůɗɖɛŬ 

ŭɏůɛŮɡůɖɠ ˊɞɡ Űɞɡɠ ŭɘŬəŬŰɏɢŮɘ əŬɘ əŬŰŬɔɟɎűŮŰŬɘ ůŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ ɏɟŮɡɜŮɠ 

ˊŬɔəɞůɛɑɤɠ ɤɠ ɓŬůɘəɧ ůŰɞɘɢŮɑɞ Űɖɠ ŰŬɡŰɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ȼ ɖɔŮůɑŬ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ ɏɢŮɘ əɞɛɓɘəɧ ɟɧɚɞ ɜŬ ŭɘŬŭɟŬɛŬŰɑůŮɘ ɔɘŬ 

Űɖ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬ əŬɘ Űɖ ŭɘŬŰɐɟɖůɖ ɓɏɚŰɘůŰɤɜ ůɡɜɗɖəɩɜ ˊɞɡ ŬɜŬˊŰɨůůɞɡɜ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɎ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ əŬɘ əŬɚɚɘŮɟɔɞɨɜ Űɘɠ ɘəŬɜɧŰɖŰɏɠ Űɞɡɠ ɜŬ 

ŭɘŭɎůəɞɡɜ ɧůɞɜ Űɞ ŭɡɜŬŰɧɜ əŬɚɨŰŮɟŬ əŬɘ ˊɘɞ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ. ɇŬ ŬɜɗŮəŰɘəɎ 

ůɢɞɚŮɑŬ, ŬɡŰɩɜ ˊɞɡ ɞɜɞɛɎɕɞɜŰŬɘ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ resilient schools, Ŭɜ ɗŬ 

ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ɜŬ ɢŬɟŬəŰɖɟɑůɞɡɛŮ, ɜŬ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůɞɡɛŮ Űɞɜ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůɛɧ 

ŬɡŰɧ, ŮɑɜŬɘ ɛɏɟɖ ɧˊɞɡ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ əŬɘ ɞɘ ɛŬɗɖŰɏɠ ɛɞɘɟɎɕɞɜŰŬɘ ɏɜŬ 

ɝŮəɎɗŬɟɞ ɧɟŬɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɜůɤɛŬŰɩɜŮŰŬɘ ůŰɖɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɐ ɕɤɐ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. 

ȷɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɢɤɟɑɠ ɧɟŬɛŬ əŬɘ ɖɗɘəɏɠ ŬɝɑŮɠ, ɢɤɟɑɠ ˊɟɞɗɡɛɑŬ ɔɘŬ əɟɘŰɘəɧ 

ŬɜŬůŰɞɢŬůɛɧ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɢɤɟɑɠ Űɖɜ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ 

ɖɔŮůɑŬɠ ˊɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ɓŮɚŰɘɤɗɞɨɜ ɞɘ ˊŬɘŭŬɔɤɔɘəɏɠ ˊɟŬəŰɘəɏɠ ůɡɚɚɞɔɘəɎ əŬɘ 

ůɡɜɞɚɘəɎ, ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ, ɞɨŰŮ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɓɘɩůɘɛɖ. 

ȼ ŭŮɨŰŮɟɖ ˊɟɧŰŬůɖ ŮˊɘəŮɜŰɟɩɜŮŰŬɘ ůŰɞ ɧŰɘ ɞɘ ŭɘŬŭɘəŬůɑŮɠ 

ɞɘəɞŭɧɛɖůɖɠ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ůɢŮůɘŬəɏɠ. Ƀɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɢŰɑɕɞɡɜ əŬɘ ŬɜŬˊŰɨůůɞɡɜ Űɖɜ Ŭɑůɗɖůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰɎɠ Űɞɡɠ 

ɛɏůɤ Űɖɠ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖɠ ůɢɏůŮɤɜ ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖɠ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ, ŬɜŬűɏɟɞɛŬɘ 

ŮɘŭɘəɎ ůŰɘɠ ůɢɏůŮɘɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ - ɛŬɗɖŰɐ, Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ůɢɞɚɘəɩɜ ɖɔŮŰɩɜ əŬɘ Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɔɞɜɘɩɜ. 

ȾŬɗŮɛɘɎ Ŭˊɧ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ ɏɢŮɘ ɏɜŬ ŭɘŬəɟɘŰɧ əŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ 

ɟɧɚɞ ɜŬ ŭɘŬŭɟŬɛŬŰɑůŮɘ ůŰɖɜ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖ əŬɘ ŭɘŬŰɐɟɖůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮ Űɖɜ ˊɎɟɞŭɞ Űɞɡ ɢɟɧɜɞɡ. ȷɜ əɎˊɞɘŮɠ ɐ ɧɚŮɠ ŬɡŰɏɠ ɞɘ 

ůɢɏůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ Űɞɝɘəɏɠ, ŰɧŰŮ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ˊɚɐŰŰŮŰŬɘ əŬɘ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ 

ɓɘɩůɘɛɖ. 

ɇɏɚɞɠ, ɖ ŰɟɑŰɖ ˊɟɧŰŬůɖ ŬɜŬűɏɟŮŰŬɘ ůŰɞ ɧŰɘ ɖ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖ əŬɘ ɖ 

ŭɘŬŰɐɟɖůɖ Űɖɠ ɘəŬɜɧŰɖŰŬɠ ɔɘŬ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ɔɑɜŮŰŬɘ ůŮ ůɡɚɚɞɔɘəɐ ˊŬɟɎ ŬŰɞɛɘəɐ ɓɎůɖ. 
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ȳɚŬ ŬɡŰɎ ŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ɏɢɤ ůɡɜŮɟɔŬůŰŮɑ ɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɞɨɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Űɧůɞ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, ɧůɞ əŬɘ ůŰɞ ŮɝɤŰŮɟɘəɧ, əŬɘ ɞɘ 

ɞˊɞɑɞɘ ˊŬɟɎ Űɖ ůəɚɖɟɐ ŭɞɡɚŮɘɎ Űɞɡɠ, Űɖ ŭɏůɛŮɡůɖ əŬɘ Űɖɜ Ŭűɞůɑɤůɖ ůŰɖɜ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ Űɞɡɠ, əŬŰŬɓɎɚɚɞɡɜ ŰŮɟɎůŰɘŮɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŮɠ ɔɘŬ ɜŬ 

ɓŮɚŰɘɩůɞɡɜ ŰŬ ɛŬɗɖůɘŬəɎ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ Űɞɡɠ, ŬɚɚɎ ůɡɢɜɎ ŰŬ 

ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬˊɞɔɞɖŰŮɡŰɘəɎ. 

ɇŬɡŰɧɢɟɞɜŬ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ Űɤɜ ɞˊɞɑɤɜ ɞɘ ɛŬɗɖŰɏɠ ŮɑɜŬɘ 

ɢŬɟɞɨɛŮɜɞɘ əŬɘ ŮˊɘŰɡɢɖɛɏɜɞɘ ŭŮɜ Űɞ ˊŮŰɡɢŬɑɜɞɡɜ ɛɧɜɞɘ Űɞɡɠ, Ůɜɩ ŮɑɜŬɘ 

ɝŮəɎɗŬɟŬ Ůɡɗɨɜɖ Űɞɡ əŬɗŮɜɧɠ əŬɘ Űɖɠ əŬɗŮɛɘɎɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɜŬ ŭɘŭɎɝŮɘ ɛŮ 

Űɞɜ əŬɚɨŰŮɟɞ Űɟɧˊɞ, ŮɑɜŬɘ Ůɡɗɨɜɖ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ ɜŬ 

ŭɘŬůűŬɚɑůɞɡɜ ɧŰɘ ˊŬɟɏɢɞɜŰŬɘ ɞɘ ˊɧɟɞɘ əŬɘ Űɞ ɡˊɞůŰɖɟɘəŰɘəɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ ɔɘŬ ɜŬ 

ˊŮŰɨɢɞɡɜ ɞɘ ɛŬɗɖŰɏɠ Űɞɡɠ. ȺɑɜŬɘ ɧɚɞɘ ɞɘ ŮɛˊɚŮəɧɛŮɜɞɘ űɞɟŮɑɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ 

əŬɗɐəɞɜ ɜŬ ˊŬɟɏɢɞɡɜ Űɞɡɠ ˊɧɟɞɡɠ əŬɘ ŰŬ ɛɏůŬ ɔɘŬ Űɖɜ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖ əŬɘ Űɖɜ 

əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȳŰŬɜ ŬˊɞɡůɘɎɕɞɡɜ ŬɡŰɞɑ 

ɞɘ ˊɧɟɞɘ ɛŮ Űɖɜ ŮɡɟɨŰŮɟɖ ɏɜɜɞɘŬ əŬɘ ŰŬ ɛɏůŬ, ŰɧŰŮ ˊɚɐŰŰŮŰŬɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ȸɚɏˊɞɜŰŬɠ ɚɞɘˊɧɜ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛɏůŬ 

Ŭˊɧ Űɞɜ űŬəɧ Űɞɡ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɞɨ ˊɚŬɘůɑɞɡ, ŮɑɜŬɘ ůŬűɏɠ ɧŰɘ ɖ ˊɟɞůɞɢɐ 

ɛɧɜɞ ůŰɞɡɠ ŬŰɞɛɘəɞɨɠ əŬɘ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɞɨɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɔɘŬ Űɘɠ ˊŬɟŮɛɓɎůŮɘɠ ɛŬɠ 

ŮɑɜŬɘ ŬɜŮˊŬɟəɐɠ ůŰɖɜ əŬŰŬɜɧɖůɖ əŬɘ Űɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȷɜŰɑɗŮŰŬ, ɖ ŭɘŮɗɜɐɠ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɡˊɞůŰɖɟɑɕŮɘ ɧŰɘ ɖ ŭɘŮɟŮɨɜɖůɖ 

Űɞɡ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɞɨ ˊɚŬɘůɑɞɡ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ ŮɑɜŬɘ ˊɘɞ ˊɘɗŬɜɧɜ ɜŬ 

ɞŭɖɔɐůŮɘ ůŮ ɛɘŬ ɞɚɞəɚɖɟɤɛɏɜɖ əŬŰŬɜɧɖůɖ Űɤɜ ůŰɟŮůɞɔɧɜɤɜ ˊŬɟŬɔɧɜŰɤɜ 

ˊɞɡ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕɞɡɜ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ůŮ ɧɚɞ Űɞɜ əɧůɛɞ əŬɗɩɠ əŬɘ 

Űɤɜ ůɡůŰɖɛɘəɩɜ ɛɖɢŬɜɘůɛɩɜ ɔɘŬ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɐ Űɞɡɠ. 

ɀɏůŬ Ŭˊɧ ŬɡŰɧ Űɞɜ űŬəɧ, ɚɞɘˊɧɜ, ɞɘ ˊŬɟŮɛɓɎůŮɘɠ ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ 

ˊɘɗŬɜɧɜ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɖ ŮˊɘŰɡɢɑŬ ůŰɖɜ Ůɜɑůɢɡůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɧŰŬɜ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜ ůɡɜɗɐəŮɠ ɔɘŬ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖ ɗŮŰɘəɞɨ ůɢɞɚɘəɞɨ 

əɚɑɛŬŰɞɠ, ɧˊɞɡ ůɢɏůŮɘɠ ŮɛˊɘůŰɞůɨɜɖɠ əŬɘ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ ŭɖɛɘɞɡɟɔɞɨɜŰŬɘ əŬɘ 

əŬɚɚɘŮɟɔɞɨɜŰŬɘ ůɡůŰɖɛŬŰɘəɎ ɛŮŰŬɝɨ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ Űɤɜ Ɏɚɚɤɜ ɛŮɚɩɜ 

Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ. 

ɇɩɟŬ, Űɘ ůɖɛŬɑɜɞɡɜ ɧɚŬ ŬɡŰɎ ˊɟŬəŰɘəɎ ɗŬ ŭɘŮɟɤŰɎůɗŮ. 
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ɄɟɩŰŬ Ŭˊɧ ɧɚŬ: ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ űŬɑɜŮŰŬɘ ɜŬ ŮˊɤűŮɚɞɨɜŰŬɘ Ŭˊɧ 

Űɞ Ůɨɟɞɠ Űɖɠ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ Űɞɡɠ ůŮ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ˊɞɡ Űɞɡɠ űɏɟɜɞɡɜ ˊɘɞ əɞɜŰɎ 

ɛŮŰŬɝɨ Űɞɡɠ əŬɘ ŬɜŬɚŬɛɓɎɜɞɡɜ Ŭˊɧ əɞɘɜɞɨ Űɞ ɧɟŬɛŬ əŬɘ Űɖɜ Ůɡɗɨɜɖ ɔɘŬ Űɖɜ 

ŮˊɑŰŮɡɝɖ ŬɡŰɞɨ Űɞɡ ɞɟɎɛŬŰɞɠ. ɆŮ ŰɏŰɞɘŬ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ 

əŬɘ ŭɘŮɡɟɨɜŮŰŬɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ. ȳˊɤɠ ɏɢɤ ŰɞɜɑůŮɘ əŬɘ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ, ɖ 

ůɢɞɚɘəɐ ɖɔŮůɑŬ, ɞ ɟɧɚɞɠ Űɞɡ ȹɘŮɡɗɡɜŰɐ / Űɖɠ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬɠ ŮɘŭɘəɎ ŮɑɜŬɘ əɞɛɓɘəɞɑ 

ɔɘŬ Űɖ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬ Űɤɜ əŬŰɎɚɚɖɚɤɜ əɞɘɜɤɜɘəɩɜ əŬɘ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɩɜ ůɡɜɗɖəɩɜ 

ˊɟɞɠ ŬɡŰɐ Űɖɜ əŬŰŮɨɗɡɜůɖ. 

ȹŮɨŰŮɟɞ: ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɜɘɩɗɞɡɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɖɛɏɜɞɘ əŬɘ ŮɡɖɛŮɟɞɨɜ 

ɧŰŬɜ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɞɨɜ Űɘɠ ɔɜɩůŮɘɠ əŬɘ Űɘɠ ŭŮɝɘɧŰɖŰɏɠ Űɞɡɠ ɔɘŬ Űɞ əŬɚɧ Űɤɜ 

ˊŬɘŭɘɩɜ əŬɘ ɜɘɩɗɞɡɜ ɧŰɘ Űɞ ɏɟɔɞ Űɞɡɠ ŮəŰɘɛɎŰŬɘ əŬɘ ɔɑɜŮŰŬɘ ůŮɓŬůŰɧ Ŭˊɧ Űɞɡɠ 

ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Űɞɡɠ, Űɖ ůɢɞɚɘəɐ ɖɔŮůɑŬ, Űɞɡɠ ɔɞɜŮɑɠ əŬɘ ŮɡɟɨŰŮɟŬ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ. 

ȷɡŰɧ ŮɑɢŬɛŮ ŭŮɘ əŬɘ ůŰɖɜ ɏɟŮɡɜŬ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ. ɆŮ ŰɏŰɞɘŬ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞɡ əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ əŬɘ ŭɘŮɡɟɨɜŮŰŬɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ. 

ȾŬɘ Űɏɚɞɠ: ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ˊɘɞ 

ˊɘɗŬɜɧɜ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɓɘɩůɘɛɖ ɧŰŬɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ əŬɘ 

Ɏɚɚɞɡɠ əɞɘɜɤɜɘəɞɨɠ űɞɟŮɑɠ, əŬɗɩɠ əŬɘ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŮɠ ˊŬɟŮɛɓɎůŮɘɠ ɔɘŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɖɠ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɐɠ ɡɔŮɑŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŬɚɚɎ ůŮ ɞɚɘůŰɘəɐ 

ɓɎůɖ, ɧɢɘ ŬˊɞůˊŬůɛŬŰɘəɎ, ɧˊɤɠ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Űɖ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬ ŭɞɛɩɜ 

ɡˊɞůŰɐɟɘɝɖɠ ˊɟɞɠ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ɛɏůɤ ɄɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ ɀentoring əŬɘ 

Coaching, ɜŬ ŮˊɘəŮɜŰɟɩɜɞɜŰŬɘ ůŰɖ űɟɞɜŰɑŭŬ Űɞɡ ŮŬɡŰɞɨ, Űɖɜ ɣɡɢɞəɞɘɜɤɜɘəɐ 

ɡɔŮɑŬ əŬɘ Űɖɜ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŰɞɜ ŮɟɔŬůɘŬəɧ 

Űɞɡɠ ɢɩɟɞ. 

ȷɔŬˊɖŰɞɑ əŬɘ ŬɔŬˊɖŰɏɠ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ˊɞɡ 

ŬɜŬŭɨŮŰŬɘ ŰɩɟŬ ɔɘŬ Űɘɠ ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɏɠ ŮˊɘˊŰɩůŮɘɠ Űɖɠ ˊŬɜŭɖɛɑŬɠ ůŰɞɡɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ŰŬ ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ůŮ ŭɘɎűɞɟŮɠ ɢɩɟŮɠ, əŬŰŬŭŮɘəɜɨŮɘ ɧŰɘ 

ɖ ˊŬɜŭɖɛɑŬ ŮɜɑůɢɡůŮ Űɞ ůŰɟŮɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ɛŬɠ ɡˊŮɜɗɨɛɘůŮ Űɖɜ 

ŬɜɎɔəɖ ɜŬ ɓɟŮɗɞɨɜ Űɟɧˊɞɘ ɜŬ ŬɜŬɔɜɤɟɑůɞɡɛŮ Űɖ ůɖɛŬůɑŬ Űɖɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖɠ əŬɘ Űɖɠ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬɠ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔɘŬ Űɖɜ ŮˊɑŰŮɡɝɖ Űɤɜ ůŰɧɢɤɜ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɛŬɠ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ ŮɡɟɨŰŮɟŬ. 

ȺɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɧŰɘ ŰŬ ɈˊɞɡɟɔŮɑŬ ɄŬɘŭŮɑŬɠ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ əŬɘ Űɖɠ 

Ⱦɨˊɟɞɡ, ɖ əɞɘɜɤɜɑŬ ŮɡɟɨŰŮɟŬ, ɜŬ əŬŰŬɜɞɐůɞɡɜ ˊɧůɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ŮɑɜŬɘ ɜŬ 

ŮˊŮɜŭɨůɞɡɜ ůŰɖ ɓŮɚŰɑɤůɖ Űɖɠ ŮɡɖɛŮɟɑŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŬɡŰɩɜ ˊɞɡ 
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ɞɜɞɛɎɕɞɡɛŮ well being əŬɘ ɜŬ ɛɖɜ ɡˊɞɜɞɛŮɨɞɡɜ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ win - win ɔɘŬ ɧɚɞɡɠ 

Űɞɡɠ ŮɛˊɚŮəɧɛŮɜɞɡɠ. ɆŮ ŬɡŰɧ ɓɏɓŬɘŬ ɏɢŮŰŮ Ůɡɗɨɜɖ əŬɘ ŮůŮɑɠ əŬɘ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ɞɘ 

ɞɟɔŬɜɩůŮɘɠ ůŬɠ, ɞɘ Ɇɨɚɚɞɔɞɘ əŬɘ ŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ ɩůŰŮ ɜŬ ɛŮŰŬűɏɟŮŰŮ Űɞ ɛɐɜɡɛŬ. 

ɉɤɟɑɠ Űɖ ŭɘɎůŰŬůɖ ˊɞɡ ŭɑɜŮɘ ůɖɛŬůɑŬ ůŰɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ɏɜŬ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɧ űŬəɧ ɖ 

ɞˊɞɑŬ ŬˊɞɡůɘɎɕŮɘ ŭɡůŰɡɢɩɠ Ŭˊɧ ɧɚŮɠ Űɘɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɘɠ Űɞɡ 

ˊŬɟŮɚɗɧɜŰɞɠ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ůŰɞ ůɡɔəŮɑɛŮɜɞ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ˊɞɡ ɔɜɤɟɑɕɤ 

əŬɚɨŰŮɟŬ, ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊɎɟɝŮɘ ɓɘɤůɘɛɧŰɖŰŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ 

əŬɘ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŬɚɚŬɔɩɜ əŬɘ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɤɜ ˊɞɡ ŮˊɘŭɘɩəɞɜŰŬɘ. 

ɇɞɚɛɩ ɜŬ ˊɎɤ əŬɘ ɏɜŬ ɓɐɛŬ ˊŬɟŬəɎŰɤ əŬɘ ɜŬ ůŬɠ ˊɤ ɧŰɘ ɏɜŬɠ 

Ŭˊɧ Űɞɡɠ ɚɧɔɞɡɠ ˊɞɡ ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ɜŬ ŬˊɞŰɡɔɢɎɜɞɡɛŮ ɤɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɎ 

ůɡůŰɐɛŬŰŬ ůŮ ȺɚɚɎŭŬ əŬɘ Ⱦɨˊɟɞ ɜŬ ˊŮŰɨɢɞɡɛŮ Űɞɡɠ əŬŰɎ əŬɘɟɞɨɠ ůŰɧɢɞɡɠ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɩɜ ɛŬɠ, ŮɑɜŬɘ ŬɜɎɛŮůŬ ůŮ ɎɚɚŬ ɔɘŬŰɑ əŬɘ ɔɘŬŰɑ 

ˊɞŰɏ ŭŮɜ ɏɔɘɜŮ ŬɜŰɘɚɖˊŰɐ ɖ ůɖɛŬɜŰɘəɧŰɖŰŬ Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖɠ 

Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ Űɖɠ ůɨɜŭŮůɐɠ Űɖɠ ɛŮ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ ŰŬ 

ɛŬɗɖůɘŬəɎ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ. 

ȷɜ ŭŮɜ əŬŰŬɜɞɐůɞɡɛŮ Űɘɠ ŰŮɟɎůŰɘŮɠ ůɡɜɏˊŮɘŮɠ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘɎɓɟɤůɖ 

Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛŬɠ, Űɞɡ ˊɘɞ ˊɞɚɨŰɘɛɞɡ 

əŮűŬɚŬɑɞɡ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɛŬɠ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ, ɖ ɞˊɞɑŬ ˊɚɐŰŰŮŰŬɘ ůɡɢɜɎ ɛɏůŬ 

Ŭˊɧ Űɖ ŭɖɛɧůɘŬ ŬˊŬɝɑɤůɖ əŬɘ Űɖɜ ɡˊɞɜɧɛŮɡůɖ Űɞɡ ɟɧɚɞɡ əŬɘ Űɖɠ 

ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɧůɞɡɠ ůŰɧɢɞɡɠ əŬɘ ɜŬ 

ɗɏůɞɡɛŮ ɤɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬ əŬɘ əɞɘɜɤɜɑŬ ůŰŬ ɗɏɛŬŰŬ Űɖɠ ˊŬɘŭŮɑŬɠ ŮɑɜŬɘ Ŭɛűɑɓɞɚɞ Ŭɜ 

ɗŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ Űɞɡɠ ŮˊɘŰɨɢɞɡɛŮ. 

ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟɞůɞɢɐ ůŬɠ. 

 

çȺɟɤŰɐůŮɘɠ əŬɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůɡɜɏŭɟɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜè. 

 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɛŮɑɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ. 

ȿɞɘˊɧɜ, ˊɞɘɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ əŬɘ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ ɡˊɞɓɎɚɚɞɡɜ 

ŮɟɩŰɖůɖ ůŰɞɜ ə. ȻŮɛˊɨɚŬ; ȼ Ⱥɚɏɜɖ, ɛɑŬ ŮɟɩŰɖůɖ; 

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ɁŬ ɛɘɚɐůɤ; ɁŬɘ. ɁŬ ˊɤ əŬŰŬɟɢɐɜ: ɐŰŬɜŮ ɛɘŬ ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ 

ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡůŬ ŬɜɎɚɡůɖ, ŭŮɜ ˊŮɟɑɛŮɜŬ, ŭɖɚŬŭɐ ŮɑɜŬɘ ŬɟɜɖŰɘəɎ űɞɟŰɘůɛɏɜɖ ɔɘŬ 
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ɛɏɜŬ ɖ ɚɏɝɖ resilience Ŭˊɧ ɧɚŬ ɧůŬ ŬɡŰɎ, ɧɚŬ ɧůŬ ŭɘŬɓɎɕɞɡɛŮ əŬɘ ůŰɞ PISA 

ɔɘŬ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ, Ůɔɩ ˊɞɡ ŭŮɜ Űɞ ɐɝŮɟŬ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, Űɞ ɐɝŮɟŬ ɔɘŬ 

Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɐ ŬɜŰɑůŰɞɘɢŬ, ɧˊɤɠ əŬɘ ɔɘŬ Űɞ grit, ŮɑɜŬɘ, ɜɞɛɑɕɤ ůŰɖɜ ȷɛŮɟɘəɐ 

ɔɑɜŮŰŬɘ ŬəɧɛŬ əŬɘ ŮəɛɎɗɖůɖ, ŭɖɚŬŭɐ ŭɘŭɎůəɞɡɜ ɡˊɞŰɑɗŮŰŬɘ Űɞɡɠ ɛŬɗɖŰɏɠ ɜŬ 

ɏɢɞɡɜŮ ůɗɏɜɞɠ əŬɘ ɧŰɘ ŬɡŰɞɑ ŮˊɘŰɡɔɢɎɜɞɡɜ əŬɚɨŰŮɟŬ. 

ȱɗŮɚŬ ɧɛɤɠ ɜŬ ɟɤŰɐůɤ: ŭɖɚŬŭɐ ˊɩɠ ɛŬɗŬɑɜŮŰŬɘ əŬɘ ˊɩɠ 

əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ ɛŮ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ. 

Ⱥɔɩ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜɤ Űɞ Ůɝɐɠ, əŬŰŬɚŬɓŬɑɜɤ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ŬɡŰɧ ˊɞɡ 

ɚɏŰŮ ɧŰɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ ůɡɚɚɞɔɘəɐ ɡˊɧɗŮůɖ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ Ůŭɩ ɞɘ 

Ɇɨɚɚɞɔɞɘ ȹɘŭŬůəɧɜŰɤɜ ŬˊɞŰŮɚɞɨɜŮ ŰɏŰɞɘŬ ˊɚŬɑůɘŬ ůɐɛŮɟŬ, ŬəɧɛŬ əŬɘ ŰŬ 

ɆɡɜŭɘəɎŰŬ əŬɘ ŰŬ ɆɤɛŬŰŮɑŬ ŬˊɞŰŮɚɞɨɜŮ, əŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Ůŭɩ, ŬˊɞŰŮɚŮɑ 

ɏɜŬ ŰɏŰɞɘɞ ˊɚŬɑůɘɞ, ɜɘɩɗŮɘɠ, ŭɖɚŬŭɐ, ůŬɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ɧŰɘ əɎˊɞɘɞɠ, 

ŮˊɘŰɏɚɞɡɠ, ɛɘɚɎŮɘ ɔɘŬ ůɏɜŬ. 

ȳɛɤɠ ůŮ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŬ ˊɚŬɑůɘŬ, ɧˊɤɠ ŮɑˊŬŰŮ, ˊɞɡ ɑůɤɠ ŮɑɜŬɘ 

ŬəɧɛŬ ˊɘɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɔɘŬ ɛŬɠ ŬɡŰɧ, ŬɚɚɎ ŭɏɢɞɜŰŬɘ ŮˊɑɗŮůɖ əŬɘ ŰŬ ɆɡɜŭɘəɎŰŬ, 

ɔɑɜŮŰŬɘ ɛɘŬ ŰŮɟɎůŰɘŬ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ɜŬ ŬˊɞɜɞɛɘɛɞˊɞɘɖɗɞɨɜŮ əŬɘ ɜŬ 

ɝŮŭɞɜŰɘŬůŰɞɨɜ ɜŬ Űɞ ˊɤ ɏŰůɘ, ŬɚɚɎ əŬɘ ɞɘ Ɇɨɚɚɞɔɞɘ ȹɘŭŬůəɧɜŰɤɜ ɔɘŬŰɑ Ŭˊɧ Űɖ 

ɛɘŬ Űɞɡɠ ŬűŬɘɟɞɨɜŰŬɘ ŬɟɛɞŭɘɧŰɖŰŮɠ əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ Ɏɚɚɖ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ɖ 

əŬŰɖɔɞɟɘɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ůŮ, Ŭɠ ˊɞɨɛŮ, ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɏɠ ɗɏůŮɘɠ ɛŮ 

Űɞɡɠ ɛɏɜŰɞɟŮɠ əŬɘ Űɞɡɠ ůɡɜŰɞɜɘůŰɏɠ əŬɘ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ Ŭɟɢɑɕɞɡɜ, Ŭˊɧ ɧ,Űɘ ɝɏɟɤ ůŮ 

ɎɚɚŬ ůɡůŰɐɛŬŰŬ űɏɟɜɞɡɜŮ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɞɜ ɏɜŬɜ ŬɜŰɘɛɏŰɤˊɞ ɛŮ Űɞɜ 

Ɏɚɚɞɜ, ůŰɖɜ ȷɔɔɚɑŬ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ɏŰůɘ; ȷɡŰɎ ŭɘŬɚɨɞɡɜŮ əŬɘ Űɖ 

ůɡɚɚɞɔɘəɧŰɖŰŬ, ŭɖɚŬŭɐ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ ŬˊŮɘɚɐ əŬɘ ɤɠ ˊɟɞɠ ŬɡŰɧ, Űɖ 

ůɡɚɚɞɔɘəɧŰɖŰŬ ɛɏůŬ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ɧɢɘ ɛɧɜɞ Űɖ ŭɖɛɞəɟŬŰɑŬ ŬɚɚɎ əŬɘ Űɖɜ ɑŭɘŬ Űɖ 

ůɡɚɚɞɔɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɘɠ ɑŭɘŮɠ Űɘɠ ůɢɏůŮɘɠ. 

ȼ ɑŭɘŬ ɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ, Űɖɠ ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬɠ Űɖɠ 

Ůˊɘɓɞɚɐɠ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɏɢŮɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘ ˊɞɚɚɎ 

ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ ŬɡŰɧ: ůŰɘɠ ůɢɏůŮɘɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ 

ɛŮŰŬɝɨ Űɞɡɠ. ȾŬɘ ŮˊɑəŮɘŰŬɘ, Űɞ ŮɑˊŬ əŬɘ ɢɗŮɠ, ɜŬ ɝŬɜŬɔɑɜɞɡɜŮ ˊŮŭɑɞ ɛɎɢɖɠ ŰŬ 

ůɢɞɚŮɑŬ ůŰɖɜ ŮˊɧɛŮɜɖ űɎůɖ Űɖɠ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖɠ. 

Ʉɩɠ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɚɞɘˊɧɜ, əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ůŬɠ, ɜŬé ˊɩɠ ɗŬ 

ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ, əŬŰɎ Űɖ ɔɜɩɛɖ ůŬɠ, ɜŬ Űɞé ŮəŰɧɠ Ŭˊɧ Űɘɠ ŭɘŮəŭɘəɐůŮɘɠ -ɏŰůɘ;- 

ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊɟɞűŬɜɏɠ ɧŰɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ, ˊɩɠ ɗŬ 
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ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ɜŬ ŮɜɘůɢɨůɞɡɛŮ Űɘɠ ůɡɚɚɞɔɘəɧŰɖŰŮɠ ɛɏůŬ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ, ɔɘŬŰɑ 

ɤɟŬɑɞ ŮɑɜŬɘ ɜŬ Űɞ ɚŮɠ ůŮ ɏɜŬ əɞɘɜɧ ɧɟŬɛŬ ůŮ ɏɜŬ ůɢɞɚŮɑɞ əŬɘé ŬɚɚɎ ŬɡŰɧ 

ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɛɎɚɚɞɜ ɖ ŮɝŬɑɟŮůɖ ˊŬɟɎ ɞ əŬɜɧɜŬɠ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ. ȷɜ əŬɘ əŬŰɎ 

Űɖ ɔɜɩɛɖ ɛɞɡ ɗŬ ôŰŬɜŮ, ɗŬ ŮɑɜŬɘ ůŮ ŬɜŰɑɗŮůɖ ɧɛɤɠ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɗɏɚɤ ɜŬ 

ˊɤ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ŭŮɜ ˊŮɟɘɛɏɜɞɡɛŮ ɓɞɐɗŮɘŬ Ŭˊô Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ. ȲůŬ-ɑůŬ Űɞɡɠ ɏɢɞɡɛŮ 

ŬˊɏɜŬɜŰɘ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ əŬɘ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ. ȾŬɘ Űɞ ŮɟɩŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ: ˊɩɠ 

ɛˊɞɟɞɨɛŮ ůŮ ŬɜŰɑɗŮůɖ ɛŮ Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ əŬɘ ůŮ ˊɧɚŮɛɞ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ 

ŬɡŰɐ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȰɢŮɘ Ɏɚɚɞɠ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ 

ŮɟɩŰɖůɖ; ɋɟŬɑŬ. ɁŬɘ, Űɞ ɧɜɞɛɎ ůɞɡ; ɁŬɘ, ȺɚŮɡɗŮɟɑŬ. 

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ůɡɔɢŬɟɩ əŬŰŬɟɢɎɠ ɔɘŬ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɖ əŬɘ ɗŬ ɐɗŮɚŬ 

ɚɑɔɞ ɜŬ ŮˊɘəŮɜŰɟɤɗɩ ůŰɘɠ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ɔɘŬ Űɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ 

ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ ˊɞɡ ŬɜŬűɏɟŬŰŮ. 

ɀŮ Űɘɠ ˊɟɞŰɎůŮɘɠ ŬɡŰɏɠ ŭɘŬűŬɑɜŮŰŬɘ ɞ ůɡɚɚɞɔɘəɧɠ əŬɘ 

ŬɚɚɖɚŮˊɘŭɟŬůŰɘəɧɠ ɢŬɟŬəŰɐɟŬɠ Űɤɜ ˊɟɞŰɎůŮɤɜ ɔɘŬ Űɖɜ ɞɘəɞŭɧɛɖůɖ Űɖɠ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ. ŪŬ ɐɗŮɚŬ Ŭɜ ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ɜŬ Űɞ ůɢɞɚɘɎůɞɡɛŮ ŬɡŰɧ ůŮ ůɢɏůɖ 

ɛŮ Űɖɜ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ɛɎɗɖůɖ, ˊɞɡ ɚŬɛɓɎɜŮɘ ɧɚɞ əŬɘ 

ɛŮɔŬɚɨŰŮɟɞ ɛɏɟɞɠ əŬɘ ůŰɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ ŬɚɚɎ əŬɘ ůŰɖɜ 

Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ŭŮŭɞɛɏɜɞɡ ɧŰɘ əŬɘ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ 

ŮˊɘɛɞɟűɤŰɘəɎ əŬɘ ůŮ ɄŬɜŮˊɘůŰɐɛɘŬ ɛŮ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɜɞɛɞɗŮŰɘəɎ ɜɞɛɞɗŮŰɐɛŬŰŬ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɏɢɞɡɜ ɏɜŬ ɞɟɘůɛɏɜɞ ˊɞůɞůŰɧ ůŮ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ ɩɟŮɠ.  

ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ˊɞɚɨ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬɘ, Űɞ ɧɜɞɛɎ ůɞɡ, 

ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ; ɉŬɟɑəɚŮɘŬ. 

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȷəɞɨɔɞɛŬɘ ŰɩɟŬ; ȹŮɜ Űɞ əɎɜɤ ŮˊɑŰɖŭŮɠ ɔɘŬŰɑ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ Űɖɜ 

Ⱥɚɏɜɖ ŰɞˊɞɗŮŰɞɨɛŬɘ əŬɘ Ůɔɩ ŬɚɚɎ ˊŬɟɧɛɞɘɞ ŮɟɩŰɖɛŬ ɐɗŮɚŬ ɜŬ ɗɏůɤ, ɜŬ Űɞ 

əɎɜɤ ɚɑɔɞ ˊɘɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ, Ŭűɞɨ əŬŰŬɟɢɐɜ ůɡɔɢŬɟɩ ɔɘŬ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɖ ˊɞɡ 

əɎɜŬŰŮ. 

ɀˊɞɟŮɑ ɜŬ əɎɜɤ ɚɎɗɞɠ ŬɚɚɎ ɖ Ŭɑůɗɖůɐ ɛɞɡ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ ɧɚŬ ŬɡŰɎ 

ˊɞɡ ɎəɞɡůŬ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɖɜ ɞɟɑɕŮŰŮ ɤɠ ɛɑŬ ɏɜɜɞɘŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ 

ŮɑɜŬɘ ŬŰɞɛɘəɐ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ ɘŭɘɧŰɖŰŬ ŬŰɞɛɘəɐ, ŬɚɚɎ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɐ, ɏɢɤ 

ɧɛɤɠ Űɖɜ Ŭɑůɗɖůɖ Ŭˊɧ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ɎəɞɡůŬ ɧŰɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ əɎɜɤ əŬɘ ɚɎɗɞɠ, ɜŬɘ, 

ɗŬ ɛŮ ŭɘɞɟɗɩůŮŰŮ, ɧŰɘ ŬɡŰɐ ɚɞɘˊɧɜ ɖ əɞɘɜɤɜɘəɐ - ɞɘəɞɚɞɔɘəɐ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ ˊɞɡ 
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ŬɜŬˊŰɨůůŮɘ Űɞ ɎŰɞɛɞ ŰŮɚɘəɎ ɛɏɜŮɘ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɖɗŮɑ ůŮ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ, 

ɧˊɤɠ ŮɑɜŬɘ ŬɡŰɎ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. 

ȷɜŬɟɤŰɘɏɛŬɘ əŬɘ ˊɟɞŮəŰŮɑɜɞɜŰŬɠ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ɖ Ⱥɚɏɜɖ əŬɘ 

əɎɜɞɜŰŬɠ ˊɘɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ɔɘŬŰɑ ɐŰŬɜ əŬɘ ˊɘɞé ɐŰŬɜ ɖ ŬˊɞɟɑŬ ɛɞɡ ɖ 

ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖ. ȺɑɜŬɘ ŭɡɜŬŰɧɜ ɛɏůŬ ůŮ ɛɘəɟɎ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ, ɧˊɤɠ ŮɑɜŬɘ ŰŬ 

ůɢɞɚŮɑŬ, ɜŬ ŭɘŬɛɞɟűɤɗŮɑ ɛɑŬ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮɑɜŬɘé əŬɘ ɜŬ ɛɖɜ 

ɡˊɞɜɞɛŮɨŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ɔŮɜɘəɧŰŮɟɞ ˊɚŬɑůɘɞ; 

ũɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ, ŮɑˊŬŰŮ ɧŰɘ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ ůɡɛˊŮɟɘűɏɟŮŰŬɘ ɞ 

ȹɘŮɡɗɡɜŰɐɠ ůŰɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ɖ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɞɡ ɞɟɎɛŬŰɞɠ. ȷɡŰɎ ŭŮɜ 

ɡˊŮɟəŬɗɞɟɑɕɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ əŬɘ Űɞɜ ɟɧɚɞ ˊɞɡ ˊŮɟɘɔɟɎűŮɘ ɔɘŬ Űɞɜ 

ȹɘŮɡɗɡɜŰɐ, ɞ ɞˊɞɑɞɠ ŮɑɜŬɘ, Ŭɠ Űɞ ˊɞɨɛŮ, ɞ Ɏɟɢɤɜ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ əŬɘ ɗŬ 

ŬɝɘɞɚɞɔŮɑ Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ; ȱ ɞɘ ůɡɜŬŭŮɚűɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ɛŮɠ ůŰɞ ůɢɞɚŮɑɞ ŭŮɜ 

ɡˊŮɟəŬɗɞɟɑɕɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ ɡˊɞŰɑɛɖůɖ Űɖɠ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬɠ ˊɞɡ ɔŮɜɘəɎ 

əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞ ɛɞɜŰɏɚɞ; ȱ ɞ ůŮɓŬůɛɧɠ ůŰɞɜ ɟɧɚɞ Űɞɡ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ŭŮɜ ɡˊŮɟəŬɗɞɟɑɕŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖ ŭɡůűɐɛɘůɖ əŬɘ ɔɘŬ Űɖɜ ɡˊɞŰɑɛɖůɖ 

Űɤɜ ŮɟɔŬɕɞɛɏɜɤɜ ɔŮɜɘəɎ ɛŮɠ ůŰɞé; ȱ ɖ ɛɞɜɘɛɧŰɖŰɎ Űɞɡ, ɖ Ŭɑůɗɖůɖ 

ŬůűɎɚŮɘŬɠ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑ, ŭɖɚŬŭɐ, ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ; ȱ Ŭɠ Űɞ ˊɞɨɛŮ ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

Űɞɡ ŬɜɎˊŰɡɝɖ əŬɘ ɖ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ ɧŰŬɜ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɑŬ ɞɛˊɟɏɚŬ ŭɖɛɧůɘŬ ɔɘŬ 

Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɐ Űɞɡ. 

ȷɜŬɟɤŰɘɏɛŬɘ ɚɞɘˊɧɜ Ŭɜ ŬɡŰɐ ɖ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

əŬɚɚɘŮɟɔɖɗŮɑ ɛŮɠ ůŰɞ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ, ŰŮɚɘəɎ ɡˊɞɜɞɛŮɨŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɞ 

ɔŮɜɘəɧŰŮɟɞ ˊɚŬɑůɘɞ, Űɞ ɞˊɞɑɞ əŬɗɞɟɑɕɞɡɜ Ɏɚɚɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ əŬɘ Űɞ ɛɞɜŰɏɚɞ 

ˊɞɡ ŮˊɘəɟŬŰŮɑ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ɆŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ Űɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, ŮɑɜŬɘ ŮɝŬɘɟŮŰɘəɏɠ. 

ȾŬɘ ɗŬ ůɡɜŭɡɎůɤ Űɖɜ ŮɟɩŰɖůɖ Űɖɠ Ⱥɚɏɜɖɠ ɛŮ Űɖɠ ɉŬɟɑəɚŮɘŬɠ 

ɔɘŬŰɑ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əɞɘɜɎ əŬɘ ɖ ůɨɜŰɞɛɖ ŬˊɎɜŰɖůɖ, ɉŬɟɑəɚŮɘŬ, ŮɑɜŬɘ: ɜŬɘ, 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ɛɧɜɞɜ, ŮˊɘəɏɜŰɟɤůɖ ɛɧɜɞ ůŮ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ŮˊŬɟəŮɑɠ, ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ ɚɏŮɘ ɖ ɑŭɘŬ ɖ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ. ȼ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ɓɏɓŬɘŬ ɚɏŮɘ 

ůŰɞ ŮɝɤŰŮɟɘəɧ əŬɘ ŭŮɜ ɔɜɤɟɑɕɞɡɛŮ, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ɏɢɞɡɜ ɔɑɜŮɘ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ŬɡŰɧɜ Űɞɜ 

űŬəɧ ɏɟŮɡɜŮɠ ůŰɞɜ ŮɚɚŬŭɘəɧ ɐ ůŰɞɜ əɡˊɟɘŬəɧ ɢɩɟɞ, ŭŮɜ ɝɏɟɞɡɛŮ Űɞɜ ɓŬɗɛɧɜ 

ůŰɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ŮˊɖɟŮɎɕŮŰŬɘ ŬɡŰɐ ɖ ŬɚɚɖɚŮˊɑŭɟŬůɖ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ əŬɘ 

ɛŬəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰɞɠ. ȰɢɞɡɛŮ ɏɟŮɡɜŮɠ ůŰɞ ȼɜɤɛɏɜɞ ȸŬůɑɚŮɘɞ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ 

ˊɞɡ ɛŬɠ ɚɏɜô ɧŰɘ ˊŬɟɎ Űɘɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ŮɑɜŬɘ ŭɡɜŬŰɧɜ ɜŬ 
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əŬɚɚɘŮɟɔɖɗɞɨɜ ůŮ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ ůɢɞɚŮɑɤɜ əŬɘ əɞɘɜɞŰɐŰɤɜ ɖ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ ɞɘ ŬɜɗŮəŰɘəɏɠ, ŬɜɗŮəŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ ɐ ŬɜɗŮəŰɘəɞɑ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ. 

ȼ ˊɟɞůɤˊɘəɐ ɛɞɡ Ɏˊɞɣɖ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɘɞɟɘůŰɘəɧ ɜŬ 

ˊɞɨɛŮ Ůɜɜɞɩ ɧŰɘ əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ ɖ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɛɧɜɞ ůŮ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ. 

ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬˊɞəɚŮɑůŮɘɠ Űɞ ɛŬəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɤɜ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɤɜ 

ˊɞɚɘŰɘəɩɜ ɐ ˊŬɟŮɛɓɎůŮɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ ˊɞɡ ɡˊɞɜɞɛŮɨɞɡɜ Űɞ ɑŭɘɞ 

Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ. 

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ, ŮɑɜŬɘ ɚɑɔɞ ɛŮɜ ˊɟɞűŬɜɐɠ ɖ ŬˊɎɜŰɖůɖ, ŬɚɚɎ ɔɘŬ ɜŬ 

ɛɘɚɎɛŮ ɛŮ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜŬ əŬɘ ɜŬ ŬˊŬɜŰɐůɤ əŬɘ ůŰɖɜ Ⱥɚɏɜɖ, ɏɢŮŰŮ ŭɑəɘɞ, ɖ 

ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ˊɞɡ ɏəŬɜŬ ůɐɛŮɟŬ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ŬɜŬˊɚŬɘůɘɩůɤ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ. ȼ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ əŬɘ Űɞ grit ɏɢɞɡɜ ɛɘŬ ŬɟɜɖŰɘəɐ ɢɟɞɘɎ ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ, ůŰŬ ɛɏůŬ 

əŬɘ ɔŮɜɘəɎ. ȾŬɘ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ɖ ɢɟɞɘɎ ŬɡŰɐ ˊɟɞɏɟɢŮŰŬɘ Ŭˊɧ Űɖ űɘɚɞůɞűɘəɐ 

ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ, Űɞɜ Űɟɧˊɞ ˊɞɡ əŬŰŬɜɞɞɨɛŮ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ. ȾŬɘ ˊɟɞůˊɎɗɖůŬ 

ɜŬ ŬɜŬŰɟɏɣɤ ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ ɧɟɞɡɠ əŬɘ Űɞ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ Ŭɜ ůəŮűŰɞɨɛŮ 

Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɛɏůŬ ůŮ ɏɜŬ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ŭɞɨɛŮ 

əɎˊɞɘŬ ɗŮŰɘəɎ ɢŬɟŬəŰɖɟɘůŰɘəɎ Űɖɠ. ȾŬɘ ɜŬɘ, ůŮ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ, ɧˊɤɠ 

əɎˊɞɘŬ Ŭˊɧ ŰŬ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ ˊɞɡ ŬɜɏűŮɟŬ ˊɞɡ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɛŮ ɜŬ 

ŬɜŬˊŰɨɝɞɡɛŮ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ, ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ Űɞ ůɨůŰɖɛŬ ɞɘ ůŰɟŬŰɖɔɘəɞɑ 

ɛɏɜŰɞɟɞɘ, ˊɞɡ ɔɜɤɟɑɕɤ Ŭˊɧ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ, ɧŰɘ ɏɢŮɘ ŮűŬɟɛɞůŰŮɑ ɏɜŬ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɨ ŮˊɘŰɡɢɖɛɏɜɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ Ŭˊɧ Űɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ȽɜůŰɘŰɞɨŰɞ Űɖɠ 

Ⱦɨˊɟɞɡ ɔɘŬ mentoring ɛŮŰŬɝɨ ȹɘŮɡɗɡɜŰɩɜ, əŬɘɜɞɨɟɔɘɤɜ ȹɘŮɡɗɡɜŰɩɜ əŬɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ŪŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ŭɘŮɡɟɡɜɗŮɑ ŰɞɨŰɞ əŬɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ůŮ ůɢɞɚɘəɐ 

ɓɎůɖ. 

ȹɖɚŬŭɐ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əɎˊɞɘŬ ˊŬɟŬŭŮɑɔɛŬŰŬ Ŭˊɧ Űɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ 

ɧˊɤɠ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŬɜɏűŮɟŬ, Űɞ Mentoring  ɐ Űɞ Coaching, Űɞ ɞˊɞɑɞ ɗŬ 

ɛˊɞɟɞɨůŮ, ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŬɜ ůŰŬ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ ɜŬ 

Ůɜɘůɢɨůɞɡɜ ŬɜɎɛŮůŬ ůŮ ˊɞɚɚɏɠ ɎɚɚŮɠ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ, ɔɘŬŰɑ ŭŮɜ ŬˊɞɛɞɜɩɜɞɡɛŮ 

əɎˊɞɘɞɜ ɔɘŬ ɜŬ ˊɞɨɛŮ: ɎɛŬ Űɞ əɎɜŮɘɠ ŬɡŰɧ ŰɧŰŮ ɗŬ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐůŮɘɠ ŬɜɗŮəŰɘəɞɨɠ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ əŬɘ ŬɜɗŮəŰɘəɎ ůɢɞɚŮɑŬ. ȷɡŰɧ ɗŬ ɐŰŬɜ ɡˊŮɟŬˊɚɞɨůŰŮɡůɖ ɛɘŬɠ 

ˊɞɚɨˊɚɞəɖɠ əŬŰɎůŰŬůɖɠ ɖ ɞˊɞɑŬ ŬɔɜɞŮɑ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɢŮŰŮ ˊŮɘ əŬɘ ɞɘ ŭɨɞ ůŬɠ, 

ŭɖɚŬŭɐ Űɘɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ. ɇɞ ɛŬəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɛˊɞɟŮɑ 

ɜŬ ɢŰɑɕŮɘ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ ɛɏůŬ ůŰɞ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɞɡ ɛɘŬ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ŬɜɗŮəŰɘəɐ 

əŬɘ əŬɗɖɛŮɟɘɜɎ ɜŬ Űɞ ɡˊɞɜɞɛŮɨɞɡɜ ŭɘɎűɞɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ -ɏŰůɘ;- ˊɞɡ 

ˊɟɞɏɟɢɞɜŰŬɘ Ŭˊɧ ˊɎɜɤ. 
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ȷɚɚɎ ɔɘŬ ɜŬ ɛɖɜ əŬŰŬɜŰɐůɞɡɛŮ ˊɎɚɘ ɜŬ ɡˊŮɟŬˊɚɞɡůŰŮɨɞɡɛŮ əŬɘ 

ɜŬ əɎɜɞɡɛŮ ŭɘŬɢɤɟɘůɛɞɨɠ Űɞɡ ɛɘəɟɞ- əŬɘ Űɞɡ ɛŬəɟɞ- ɤɠ ɝŮɢɤɟɘůŰɎ ˊɚŬɑůɘŬ, ɖ 

ŬˊɎɜŰɖůɖ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɢɟŮɘɎɕɞɜŰŬɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ŮɑɜŬɘ, 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊɚŬɘůɘɤɛɏɜŮɠ ůŰɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ ɜŬ ˊɖɔɎɕɞɡɜ Ŭˊɧ 

Űɘɠ ŬɜɎɔəŮɠ Űɞɡ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞɡ ˊɚŬɘůɑɞɡ. ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ ɛŬɠ ɚɏŮɘ ɖ 

ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɏɢɤ ˊŮɟɘɔɟɎɣŮɘ. ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɛɘɚɞɨɛŮ 

ɗŮɤɟɖŰɘəɎ əŬɘ ɔŮɜɘəɧɚɞɔŬ: Ŭɜ əɎɜŮɘɠ ŬɡŰɧ, ŰɧŰŮ ɗŬé ŪŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭŮɘɠ 

Ŭəɟɘɓɩɠ Ŭˊɧ ˊɞɨ ˊɟɞɏɟɢɞɜŰŬɘ ɞɘ ˊɖɔɏɠ Űɖɠ ɡˊɞɜɧɛŮɡůɖɠ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ 

ůŮ ɏɜŬ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ ɐ ɛɘŬɠ əɞɘɜɧŰɖŰŬɠ əŬɘ ɜŬ 

çŬˊŬɜŰɐůŮɘɠè (ůŮ ŮɘůŬɔɤɔɘəɎ) ɛŮ ŭɘɎűɞɟŮɠ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ. ȳɢɘ ɛɑŬ, ˊɞɚɚɏɠ 

ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎŰůŮɘɠ ɜŬ ůəŮűŰŮɑɠ, ɜŬ ɛŮɚŮŰɐůŮɘɠ, ɜŬ 

ŭɘŬɓɞɡɚŮɡŰŮɑɠ ɛŮ Ɏɚɚɞɡɠ ŮŰŬɑɟɞɡɠ, ɧˊɤɠ ŰŬ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɏɢɤ 

ŬɜŬűɏɟŮɘ. ɇɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ Mentoring ɐ Coaching, ɐ ɔɘŬ ŬɜŬɛɧɟűɤůɖ ŬɡŰɞɨ 

Űɞɡ əɚɑɛŬŰɞɠ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ. 

ȯɟŬ ŭŮɜ ɝɏɟɤ Ŭɜ ɏɢɤ ŬˊŬɜŰɐůŮɘ ůŰɘɠ ŮɟɤŰɐůŮɘɠ ůŬɠ, ŬɚɚɎ Űɞ 

ˊɩɠ əŬɚɚɘŮɟɔŮɑŰŬɘ ˊɟŬəŰɘəɎ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬɠ ůɡɜŭɡŬůɛɧɠ Ŭˊɧ ɘŭɏŮɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ŭŮɜ 

ɗŬ ɝŬɜŬŬɜŬəŬɚɨɣɞɡɛŮ Űɞɜ Űɟɞɢɧ, ɡˊɎɟɢɞɡɜ əŬŰŬɔɟŬɛɛɏɜŮɠ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ 

ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ əŬɘ ɛŮɟɘəɏɠ ŮɑɜŬɘ Ŭˊɧ ŬɡŰɏɠ ˊɞɡ ɏɢɤ ŬɜŬűɏɟŮɘ Ůɔɩ ůɐɛŮɟŬ 

əŬɘ ɗŬ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ɛɘŬ ɛŮɚɏŰɖ ŬɜŬɔəɩɜ ɔɘŬ Űɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞɡ 

əɎɗŮ ůɢɞɚŮɑɞɡ. ȾŬɘ Ŭˊɏ əŮɘ əŬɘ ˊɏɟŬ ˊɎŮɘ ɛɏɢɟɘ ɏɜŬ ɓŬɗɛɧ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ 

ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘɠ ɤɠ ůɢɞɚŮɑɞɜ Ŭˊɧ ɛɧɜɞɠ ůɞɡ Űɖɜ əŬŰŬɘɔɑŭŬ Űɤɜ 

ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɤɜ ˊɞɚɘŰɘəɩɜ. ȯɟŬ ɛɏɢɟɘ ůŮ ɏɜŬ ɓŬɗɛɧ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ ˊŬɠ. ũɘŬ ɜŬ 

ŮɑɛŬůŰŮ ˊɟŬɔɛŬŰɘůŰɏɠ. 

ȿɞɘˊɧɜ, ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɖɜ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ, ŮɑɜŬɘ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ 

ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɘŭɘŬɘŰŮɟɧŰɖŰŮɠ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ 

ɛɏůŬ Ŭˊɧ ˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜŰŬ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ. ȹŮɜ ɏɢɞɡɛŮ ŭɡůŰɡɢɩɠ ɏɟŮɡɜŬ ůŰɖ 

ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ Ŭˊɧ ɧ,Űɘ ɝɏɟɤ ɛɏɢɟɘ ůɐɛŮɟŬ ˊɞɡ ɜŬ ɛŮɚŮŰɎ Ŭəɟɘɓɩɠ ŬɡŰɧ Űɞ 

ɞˊɞɑɞɜ ɛŮ ɟɤŰɎŰŮ. ɃˊɧŰŮ ɛɧɜɞɜ ŮɘəŬůɑŮɠ ɛˊɞɟɩ ɜŬ əɎɜɤ, ŭŮɜ ɛˊɞɟɩ ɜŬ 

ɓŬůɑůɤ Űɖɜ ŬˊɎɜŰɖůɐ ɛɞɡ ůŮ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ, ɜŬ ˊɤ Ŭˊɚɩɠ ɧŰɘ ŭŮɜ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŬˊɞəɚŮɘůŰɘəɎ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ əŬɘ ɜŬ ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ, 

Űɞ ɧɚɞ ɛɞɜŰɏɚɞ Űɞ əɞɘɜɤɜɘəɞɞɘəɞɚɞɔɘəɧɜ Űɞ ɞˊɞɑɞ ɏɢɤ ˊŮɟɘɔɟɎɣŮɘ ɏɢɤ ˊŮɘ ůŮ 

əɎˊɞɘŬ ůŰɘɔɛɐ ɧŰɘ ɓŬůɑɕŮŰŬɘ ůŮé ŮɑɜŬɘ ůɢŮůɘŬəɧ. ɈˊɎɟɢɞɡɜ ɧɟɘŬ ůŰɖɜ 

ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬ Ůɝ ŬˊɞůŰɎůŮɤɠ. ȯɟŬ Ŭˊɧ Űɖɜ Ŭɟɢɐ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ˊŮɟɘɞɟɘůɛɞɑ ůŰɞ 

ɛɞɜŰɏɚɞ. ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ, ɗŬ əŬɚɚɘŮɟɔɖɗŮɑ ɛɏɢɟɘ ůŮ ɏɜŬɜ ɞɟɘůɛɏɜɞ ɓŬɗɛɧ. 
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ȷˊɚɎ ɜŬ Űɞɜɑůɤ ɤɠ ŬˊɎɜŰɖůɖ ůɡɚɚɞɔɘəɐ əŬɘ ůŰɘɠ 3 ŮɟɤŰɐůŮɘɠ, 

ɧŰɘ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ˊŬɜɎəŮɘŬ ůŰɖɜ əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ. ȺɑɜŬɘ ɛɘŬ Ŭˊɧ 

Űɘɠ ŬˊŬɜŰɐůŮɘɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ˊɟɞůˊŬɗɐůŬɛŮ ɜŬ ŭɘŮɟŮɡɜɐůɞɡɛŮ ůɐɛŮɟŬ ɤɠ 

çŬˊɎɜŰɖůɖè ůŰɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ůɡɕɖŰɞɨůŬɛŮ Űɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ ŭɨɞ ɛɏɟŮɠ, 

ŭɖɚŬŭɐ: Űɖɜ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, Űɞ Ɏɔɢɞɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ. ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ 

ɘůɢɡɟɘůŰŮɑ əɎˊɞɘɞɠ ɧŰɘ ɖ ŬˊɎɜŰɖůɖ ůŮ ŬɡŰɧ ŮɑɜŬɘ: Ŭɜ əŬɚɚɘŮɟɔɐůŮɘɠ Űɖɜ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɛŮ ŬɡŰɞɨɠ Űɞɡɠ Űɟɧˊɞɡɠ, ŰɧŰŮ ɗŬ Ůˊɘɚɡɗɞɨɜ ɧɚŬ ůɞɡ ŰŬ 

ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ Űɞɡ Ɏɔɢɞɡɠ əŬɘ Űɖɠ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖɠ. Ɂɞɛɑɕɤ ɗŬ ɐŰŬɜ ɛɘŬ ŰŮɟɎůŰɘŬ 

Ůˊɘəɑɜŭɡɜɖ ɡˊŮɟŬˊɚɞɨůŰŮɡůɖ. 

ȺɑɜŬɘ ɛɑŬ ŭɘɎůŰŬůɖ Ŭˊɧ Űɘɠ ˊɞɚɚɏɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ŬɜŬŭŮɘɢɗŮɑ Űɘɠ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ ŭɨɞ ɛɏɟŮɠ əŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜŮɘ Ŭəɟɘɓɩɠ Űɞ ˊɞɚɡŭɘɎůŰŬŰɞɜ 

əŬɘ Űɖɜ ˊɞɚɡˊɚɞəɧŰɖŰŬ Űɞɡ ɕɖŰɐɛŬŰɞɠ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɛŮ. 

ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɡˊŮɟŬˊɚɞɡůŰŮɡɛɏɜŮɠ ɚɨůŮɘɠ ůŮ ŰɞɨŰɞ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ. 

ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ ˊŮɘɠ ɧŰɘ ɎɛŬ ŬɚɚɎɝŮɘɠ Űɘɠ ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ Ŭɛɏůɤɠ 

ŮɚɨɗɖəŮɜ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ. ŪŬ ɐŰŬɜ ɛɘŬ ɡˊŮɟŬˊɚɞɨůŰŮɡůɖ. ȳˊɤɠ əŬɘ ɧŰŬɜ ˊŮɘɠ 

ɧŰɘ ɎɛŬ ŬɚɚɎɝŮɘɠ Űɞ ɛɘəɟɞˊŮɟɘɓɎɚɚɞɜ Űɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ, ŰɧŰŮ ɗŬ ɚɡɗɞɨɜ ɧɚŬ ůɞɡ 

ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ˊɞɡ Ŭűɞɟɞɨɜ Űɞ ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ. 

ȷˊɚɎ ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɎɜŮɘɠ ŮɑɜŬɘ: ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘɠ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ŰŬ 

ɞˊɞɑŬ ŬɜŬűɨɞɜŰŬɘ ůŰɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɖɜ əɎɗŮ űɞɟɎ əŬɘ əŬɘɜɞɨɟɔɘŬ 

ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ɗŬ ŬɜŬŭŮɘɢɗɞɨɜ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɔɘŬŰɑ ɞɘ əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ŬɡŰɏɠ, ɧˊɤɠ 

ɏɢɤ ŰɞɜɑůŮɘ, ŮɑɜŬɘ ŭɡɜŬɛɘəɏɠ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞɜ ɎɛŬ Űɞ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůŮɘɠ ɗŬ 

ɚɨůŮɘɠ Űɞ ˊɟɧɓɚɖɛŬ, ŰɏɚŮɘɤůŮ, ŭŮɜ ɗŬ ɝŬɜŬˊŬɟɞɡůɘŬůŰŮɑ. 

ȺɑɜŬɘ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɜɞɛɑɕɤ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ˊɎɟɞɡɛŮ ɛŬɕɑ ɛŬɠ 

Ŭˊɧ Űɘɠ ůɡɕɖŰɐůŮɘɠ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ɞˊɞɑŮɠ ɏɢɞɡɜ ɔɑɜŮɘ Űɘɠ ŰŮɚŮɡŰŬɑŮɠ 2 ɛɏɟŮɠ, Űɞ ɧŰɘ 

ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ɡˊŮɟŬˊɚɞɡůŰŮɡɛɏɜŮɠ ɚɨůŮɘɠ ůŮ ˊɞɚɨˊɚɞəŬ əɞɘɜɤɜɘəɞˊɞɚɘŰɘəɎ 

ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ ɧˊɤɠ ŬɡŰɩɜ ˊɞɡ ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɛŮ. ȷɡŰɧ Űɘ ůɖɛŬɑɜŮɘ; 

ɆɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůɖəɩůɞɡɛŮ ŰŬ ɢɏɟɘŬ ɣɖɚɎ; ɄɟɞűŬɜɩɠ ɧɢɘ. ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞɡ ůɡɕɖŰɞɨɛŮ, ɧŰɘ ŭɘŮɟŮɡɜɞɨɛŮ Űɖɜ ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ŭɘŬűɧɟɤɜ ɚɨůŮɤɜ 

ˊɞɡ ŬɜŬűɨɞɜŰŬɘ ɛˊɟɞůŰɎ ɛŬɠ. ȼ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛŬɠ ˊɎŮɘ ɛɏɢɟɘ ɏɜŬ 

ůɖɛŮɑɞ. ȼ ŬˊɎɜŰɖůɖ Űɖɠ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬɠ. ȷˊɏ əŮɘ əŬɘ ˊɏɟŬ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛŬɠ 

ˊɎŮɘ. 

ȯɟŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ˊŮɟɘɞɟɘůɛɞɑ. ȺɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ əŬŰŬɜɞɐůɞɡɛŮ 

ɧŰɘ əŬɗŮɛɘɎ Ŭˊɧ ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ɚɨůŮɘɠ ɏɢŮɘ Űɞɡɠ ˊŮɟɘɞɟɘůɛɞɨɠ Űɖɠ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ˊŬɜɎəŮɘŬ. 
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ȷɡŰɎ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. 

Ʉɟɘɜ ɜŬ ɛˊɞɨɛŮ ůŰɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Űɤɜ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɤɜ, ɏɢɞɡɛŮ ɛŬɕɑ 

ɛŬɠ Űɞɜ ȷɜŰɘˊŮɟɘűŮɟŮɘɎɟɢɖ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, ȰɟŮɡɜŬɠ əŬɘ ɁɏŬɠ ũŮɜɘɎɠ, Űɞɜ ə. 

ȾŬŰůɞɔɟɘŭɎəɖ ɆŰɡɚɘŬɜɧ, ɗŬ ɐɗŮɚŮ ɜŬ ɛŬɠ ˊŮɘ ŭɡɞ ɚɧɔɘŬ. ȾŬɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɜŬ 

ˊŮɟɎůɞɡɛŮ ůŰɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ əɞɛɛɎŰɘ Űɖɠ ŮɜɧŰɖŰŬɠ, Űɖ ŭɘŬŭɘəŬůɑŬ Űɤɜ 

ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɤɜ Ůˊɑ Űɤɜ ŮɘůɖɔɐůŮɤɜ. 

Ɇɇ. ȾȷɇɆɃũɅȽȹȷȾȼɆ (ȷɜŰɘˊŮɟɘűŮɟŮɘɎɟɢɖɠ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, ȰɟŮɡɜŬɠ əŬɘ ɁɏŬɠ 

ũŮɜɘɎɠ): ȾŬɚɖɛɏɟŬ əŬɘ ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ. ɃɜɞɛɎɕɞɛŬɘ 

ȾŬŰůɞɔɟɘŭɎəɖɠ ɆŰɡɚɘŬɜɧɠ, ˊɟɧůűŬŰŬ ɛɞɡ ŬɜɏɗŮůŮ Űɞɜ ɟɧɚɞ Űɞɡ 

ȷɜŰɘˊŮɟɘűŮɟŮɘɎɟɢɖ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, ȰɟŮɡɜŬɠ əŬɘ ɁɏŬɠ ũŮɜɘɎɠ ɞ ɄŮɟɘűŮɟŮɘɎɟɢɖɠ ɞ ə. 

ɉɟɘůŰɧŭɞɡɚɞɠ ɇɞɣɑŭɖɠ. 

Ɇəɞˊɧɠ ɛɞɡ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ůŬɠ ɔɜɤɟɑůɤ - ɜŬ ɛŮ ɔɜɤɟɑůŮŰŮ, ɜŬ 

ɏɢɞɡɛŮ ɛɘŬ ˊɘɞ ɎɛŮůɖ ŮˊŬűɐ, ɜŬ Ŭəɞɨůɤ əŬɘ ŰŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰɎ ůŬɠ əɎˊɞɘŬ 

ůŰɘɔɛɐ, ɜŬ ŭɞɨɛŮ ˊɩɠ ɛˊɞɟŮɑ ɖ ɄŮɟɘűɏɟŮɘŬ ɜŬ ŰŬ ŭŮɘ, ɜŬ ŰŬ ŬɝɘɞɚɞɔɐůŮɘ, 

ɛɐˊɤɠ ɓɟɞɨɛŮ əɎˊɞɘŮɠ ɚɨůŮɘɠ. 

ȹŮɜ ɏɢɤ ɎɛŮůɖ ůɢɏůɖ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, ˊŬɟɧŰɘ ɏɢɤ 3 

ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ɛˊŬɘɜɞɓɔŬɑɜɤ ɛɏůŬ ůŰŬ ɁɖˊɘŬɔɤɔŮɑŬ əŬɘ ůŰŬ ȹɖɛɞŰɘəɎ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ əŬɘ ɖ ůɨɕɡɔɧɠ ɛɞɡ ŮɑɜŬɘ ɜŮɞŭɘɧɟɘůŰɖ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ ůŰɖ 

Ʌɞŭɧˊɖ, ŮɑɜŬɘ ɜɖˊɘŬɔɤɔɧɠ, ɜŬ ůŬɠ Ůɡɢɖɗɩé, ɜŬ ůŬɠ əŬɚɤůɞɟɑůɤ Ŭɜ əŬɘ 

əŬɗɡůŰŮɟɖɛɏɜŬ ɔɘŬŰɑ ɚɧɔɤ ɡˊɞɢɟŮɩůŮɤɜ ŭŮɜ ɛˊɞɟɏůŬɛŮ ɜŬ ɓɟŮɗɞɨɛŮ ˊɘɞ 

ɛˊɟɞůŰɎ, ůŰɖɜ ˊŮɟɘɞɢɐ ɛŬɠ, ɜŬ ůŬɠ Ůɡɢɖɗɩ ɛɘŬ ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ əŬɘ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ 

ɛɑŬ ŮˊɘəɞɘɜɤɜɑŬ, ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɛŮ Űɞɡɠ Űɞˊɘəɞɨɠ Ůŭɩ Űɖɠ ˊŮɟɘűɏɟŮɘŬɠ, 

əŬɗɖɔɖŰɏɠ, ŭŬůəɎɚɞɡɠ, ɜɖˊɘŬɔɤɔɞɨɠ. 

ȷɡŰɎ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ. ɁŬ ɏɢŮŰŮ ɛɘŬ ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ, ɛŮ ɡɔŮɑŬ, ɡˊɞɛɞɜɐ 

əŬɘ ŭɨɜŬɛɖ, ɔɘŬŰɑ Űɖ ɢɟŮɘɎɕŮůŰŮ, ɔɘŬŰɑ Ŭˊɏɝɤ ˊɞɚɨ ɤɟŬɑŬ ɧɚɞɘ ɞɘ ˊɞɚɑŰŮɠ ɚɏɛŮ: 

ŬŬ ŭɎůəŬɚɞɠ, Űɘ əɎɜŮɘ; ɇɑˊɞŰŬ ŭŮɜ əɎɜŮɘ. ȹŮɜ ŭɞɡɚŮɨŮɘ Űɞ əŬɚɞəŬɑɟɘ, əŰɚ., ŬɚɚɎ 

ŮˊŮɘŭɐ ɏɢɤ űɑɚɞɡɠ, ɏɢɤ əŬɘ Űɖ ůɨɕɡɔɞ ŰɩɟŬ, ɓɚɏˊɞɜŰŬɠ Űɞ Ɏɔɢɞɠ ˊɞɡ 

ˊŮɟɜɎŰŮ əŬɘ Űɖɜ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰɎ ůŬɠ ɧŰɘ ɧɜŰɤɠ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ŭɨůəɞɚɞ 

ɚŮɘŰɞɨɟɔɖɛŬ. 

ȷɡŰɎ Ŭˊɧ ɛɏɜŬ, ůŬɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ ˊɞɚɨ. 

ȿɞɘˊɧɜ, ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ əŬɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ˊŮɟɜɞɨɛŮ ůŰɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞ ɛɏɟɞɠ Űɖɠ 
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ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɖɠ ŮɜɧŰɖŰŬɠ. Ʉɞɘɞɘ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ůŰɖɜ Ůɘůɐɔɖůɖ; 

ȷˊɧ ˊɞɘɞɜ ŬˊɎɜŰɖůɖ; ȷˊɧ ˊɞɘɞɜ; ɀɘəɟɧűɤɜɞ. 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȹŮɜ ɗɏɚɤ ɛɘəɟɧűɤɜɞ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȾŬŰŬɔɟɎűŮŰŬɘ. 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȾŬŰŬɟɢɐɜ ɜŬ ŮɡɢŬɟɘůŰɐůɞɡɛŮ Űɞɜ ə. 

ȻŮɛˊɨɚŬ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ ˊɞɚɨ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡůŬ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ. 

ȺɑɜŬɘ ɏɜŬ ŮɟɩŰɖɛŬ ůŰɖ ɓɎůɖ Ůɜɧɠ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘůɛɞɨ ˊɞɡ ɐɗŮɚŬ 

ɜŬ ɗɏůɤ, ŮɘŭɘəɧŰŮɟŬ ůŰɖɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ŭɘŬűɎɜŮɘŬ ɖ ɞˊɞɑŬ ŮˊɘəŬɚŮɑŰŬɘ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ 

əŬɘ Űɞɜ ɟɧɚɞ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ, ɓɏɓŬɘŬ əŬɘ ůŰɘɠ ŬˊŬɜŰɐůŮɘɠ ˊɞɡ ŭɩůŬŰŮ ŮůŰɘɎɕŮŰŮ 

ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ůŮ ɛɘəɟɞŮˊɑˊŮŭɞ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ ˊŬɟɎ ůŮ ɛŬəɟɞŮˊɑˊŮŭɞ. ȹŮɜ 

ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɧɛɤɠ, ɜŬ ŬɜŰɘůŰɟɏɣɤ ɏŰůɘ ɚɑɔɞ Űɞɜ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘůɛɧ əŬɘ Űɖ 

ůəɏɣɖ, ŭŮɜ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ əɎˊɞɘɞɠ ɜŬ ˊŮɘ ɧŰɘ əɎˊɞɘɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ŮɑɜŬɘ 

ˊɟɞűŬɜŮɑɠ, əɎˊɞɘɞɘ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɔɜɤůŰɞɑ ˊɟɞɠ Űɞ 

ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ, ˊɟɞɠ Űɖɜ Ůˊɑůɖɛɖ ˊɚŮɡɟɎ. ȹŮɜ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ, ɚɞɘˊɧɜ, ɜŬ ɔɑɜŮɘ 

ɏɜŬɠ ůɢŮŭɘŬůɛɧɠ, ɏŰůɘ ɩůŰŮ əɎˊɞɘŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ˊɞɡ Ŭűɞɟɞɨɜ əɡɟɑɤɠ Űɖɜ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ, ɜŬ ɔɑɜŮɘ, Űɏɚɞɠ ˊɎɜŰɤɜ, ɛɘŬ 

ˊɟɞůˊɎɗŮɘŬ ɐ ɜŬ ŭɞɗɞɨɜŮ ŮəŮɑɜŮɠ ɞɘ ɚɨůŮɘɠ ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɞɟɘɕɧɜŰɘŬ Ŭɜ ŭŮɘɠ Űɞɡɠ 

ɚɧɔɞɡɠ ɐ Űɞɡɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ˊɟɞəŬɚɞɨɜ Űɞ Ɏɔɢɞɠ, ɜŬ Űɞ ŭŮɘ, Űɏɚɞɠ ˊɎɜŰɤɜ, 

ˊɘɞ ɕŮůŰɎ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ, ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ɞˊŰɘəɐ ɧŰɘ ɧŰŬɜ ɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ, Űɏɚɞɠ 

ˊɎɜŰɤɜ, ɜɘɩɗŮɘ əŬɚɎ əŬɘ ɞ ůŰɧɢɞɠ ŮɑɜŬɘ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟɞ ɖ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ, ŰɧŰŮ ɜŬɘ, ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ Ŭɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ əɎɜŮɘ ɏɜŬ ˊɚɎɜɞ ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ 

ůŮ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɐ ůŮ ˊɟŬəŰɘəɏɠ ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ ɗŬ ɓɞɖɗɐůɞɡɜ ůŰɞ ɜŬ ɛŮɘɤɗɞɨɜ ŬɡŰɞɑ ɞɘ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ əŬɘ ˊɟɞűŬɜɩɠ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɗŬ ɓɞɖɗɖɗŮɑ əŬɘ Űɞ ɛɘəɟɞŮˊɑˊŮŭɞ Űɞɡ 

ůɢɞɚŮɑɞɡ ɜŬ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰŮɑ əŬɚɨŰŮɟŬ Űɞ ɗɏɛŬ ŬɡŰɧ. 

ŪŬ ɐɗŮɚŬ ɏŰůɘ ɚɑɔɞ Űɖ ŭɘəɐ ůŬɠ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ȺɡɢŬɟɘůŰɩ ɀɨɟɘŬ. ɄɟɞűŬɜɩɠ ɜŬɘ, ŬɡŰɧɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ɟɧɚɞɠ 

ɜɞɛɑɕɤ Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ, ɜŬ ůŰŬɢɡɞɚɞɔɐůɞɡɜ ɛɏůŬ Ŭˊɧé 

ɧˊɤɠ ŮɑˊŬɜ Ɏɚɚɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ Ŭˊɧ ŰŬ ɢɗŮɠ, ɛɏůŬ Ŭˊɧ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ 

ŰŮəɛɖɟɘɤɛɏɜɤɜ ɚɧɔɤɜ ŰŬ ŮˊɘɢŮɘɟɐɛŬŰŬ ɔɘŬŰɑ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ əɎˊɞɘŮɠ 

ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɘɠ. ȹɖɚŬŭɐ ŭɘŬˊɘůŰɩɜɞɡɛŮ ɧŰɘ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əɎˊɞɘŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŰŬ 

ɞˊɞɑŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ŮɝŬɟŰɎŰŬɘ əŬɘ Űɞ ˊɩɠ - ˊɩɠ ŰŬ ɗɏŰŮɘɠ ůŰɞɜ ŭɖɛɧůɘɞ 

ŭɘɎɚɞɔɞ ɐ ˊɩɠ ŰŬ ɗɏŰŮɘɠ ůŰɞɜ ŭɘɎɚɞɔɞ ɛŮ Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ, ˊɞɘŬ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞɡ ŬəɞɚɞɡɗŮɑɠ ɐ Űɘ Ůɑŭɞɡɠ ŮˊɘɢŮɘɟɐɛŬŰŬ ŮɑɜŬɘ ˊɞɡ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘŮɑɠ ɔɘŬ ɜŬ 
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ŰŮəɛɖɟɘɩůŮɘɠ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ɔɑɜŮɘ ŬɡŰɧ ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ win - win situation. 

ȰŰůɘ; 

ȹɖɚŬŭɐ, ɎɟŬ, Űɞ ŮɑˊŬɜ əŬɘ Ɏɚɚɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ Ŭˊɧ ŰŬ ɢɗŮɠ, ɞ 

Űɟɧˊɞɠ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ˊɞɚɘŰŮɨŮŰŬɘ ɛɘŬ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ɃɟɔɎɜɤůɖ ɏɢŮɘ ůɖɛŬůɑŬ 

ůŰɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ŭɘŮəŭɘəŮɑ ŬɡŰɎ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ŮɨɚɞɔŬ əŬɘ 

ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ɗŬ əŮɟŭɑůɞɡɜ ɧɚɞɘ Ŭˊɧ ŬɡŰɧ. Ʉɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ 

əŬŰŬɜɞŮɑ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ Űɖ ůɖɛŬůɑŬ əɎˊɞɘɤɜ ŬɘŰɖɛɎŰɤɜ, Űɞɡ ˊɧůɞ ɗŬ əŮɟŭɑůŮɘ ŮɎɜ 

Ůˊɘɚɡɗɞɨɜ. ȱ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛˊŬɑɜɞɡɜ ɎɚɚŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ. 

ȯɟŬ ɚɞɘˊɧɜ, ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɞ Űɟɧˊɞɠ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ 

ŰŮəɛɖɟɘɩɜŮŰŬɘ ɏɜŬ ŬɑŰɖɛŬ, ɏɜŬ ŮˊɘɢŮɑɟɖɛŬ ɔɨɟɤ Ŭˊɧ: ɔɘŬŰɑ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ 

əɎˊɞɘŮɠ ŬɚɚŬɔɏɠ, ˊɟɞűŬɜɩɠ ɏɢŮŰŮ ŭɑəɘɞ ɧŰɘ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘé, ŭŮɜ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ 

ŮůŰɘɎůɞɡɛŮ ɛɧɜɞ ůŰɞ ɛɘəɟɞŮˊɑˊŮŭɞ, ɔɘŬŰɑ ŮɎɜ ŮůŰɘɎůɞɡɛŮ ɛɧɜɞ, ŭɖɚŬŭɐ ɞɘ 

ŬəɟŬɑŮɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘəɏɠ, ɔɘŬŰɑ; ũɘŬŰɑ ŮɎɜ əɞɘŰɎɝɞɡɛŮ ɛɧɜɞ 

ɏɜŬɜ ˊŬɟɎɔɞɜŰŬ ɗŬ ˊɏůɞɡɛŮ ůŰɞɜ əɑɜŭɡɜɞ ˊɞɡ ŮɑɢŬ ŬɜŬűɏɟŮɘ Ŭˊɧ Űɖɜ Ŭɟɢɐ 

ɔɘŬ Űɘɠ ɣɡɢɞɚɞɔɘəɏɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ, ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɛɞɜɞŭɘɎůŰŬŰŮɠ əŬɘ ɛɞɜɞɚɘɗɘəɏɠ. 

ȯɟŬ, Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ɤɠ ɕɐŰɖɛŬ Ŭɟɢɐɠ ɞɘ ɛɞɜɞɚɘɗɘəɏɠ ˊɟɞůŮɔɔɑůŮɘɠ 

ŮɑɜŬɘ ŮˊɘəɑɜŭɡɜŮɠ ɔɘŬŰɑ Ŭəɟɘɓɩɠ ŮˊɘəŮɜŰɟɩɜɞɜŰŬɘ ůŮ ɛɘŬ ɛɘəɟɐ ˊŮɟɘɞɢɐ əŬɘ 

Ŭɔɜɞɞɨɜ ˊɞɚɚɏɠ ɎɚɚŮɠ ˊɞɚɡˊɚɞəɧŰɖŰŮɠ. 

ȯɟŬ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɞ Űɟɧˊɞɠ ˊɞɡ ɓɔŬɑɜŮɘ ɏɜŬ ŮˊɘɢŮɑɟɖɛŬ ɐ ɛɘŬ 

ɗɏůɖ ˊɟɞɠ ŰŬ ɏɝɤ ɜŬ ɚŬɛɓɎɜŮɘ ɡˊɧɣɖ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ. ɇɞ ɜŬ 

əɟɨɓŮɘɠ əɎˊɞɘŮɠ ŭɘŬůŰɎůŮɘɠ, ɜŬ Űɘɠ ŬɔɜɞŮɑɠ ɐ ɜŬ ɡˊɞɗɏŰŮɘɠ ɧŰɘ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢɞɡɜ, 

ɔɘŬŰɑ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɛɖɜ ůŮ ůɡɛűɏɟŮɘ, ŭŮɜ ɗŬ ŮɑɜŬɘ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɐ əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ 

ɛɞɡ ɖ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖ. 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɀˊɞɟɩ ɜŬ əɎɜɤ ŬəɧɛŬ ɏɜŬ ůɢɧɚɘɞ; 

ɄɎɜɤ ůô ŬɡŰɧ; ɀˊɞɟɩ, ŮɜŰɎɝŮɘ. ɆŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ Ŭɜ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ ˊŮɘɠ əɎŰɘ. 

ȷˊɚɎ ůŬűɩɠ Ůŭɩ ɏɢŮɘ ɏɜŬ ɟɧɚɞ ɜŬ ŭɘŬŭɟŬɛŬŰɑůŮɘ, ɜŬ 

ŭɘŬŭɟŬɛŬŰɑůɞɡɜ ɞɘ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ, ŮˊɘŰɟɏɣŰŮ ɛɞɡ 

ɧɛɤɠ ɜŬ ˊɤ ɧŰɘ Ůŭɩ ŮɑɜŬɘ əŬɚɧ, ŭɖɚŬŭɐ ɜŬ Űɞ ˊɎɟɤ Ŭɚɚɘɩɠ, ɜŬ ɝŮəɘɜɐůɤ ɛŮ 

Űɞ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ: ŬɜŬűŮɟɗɐəŬŰŮ ůŰɞɜ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɟɧɚɞ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ɞɘ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɘəɏɠ ɞɛɎŭŮɠ ůŮ ɛɘəɟɞŮˊɑˊŮŭɞ ůɢɞɚŮɑɞɡ ůŮ ɧ,Űɘ ŬűɞɟɎ ůŰɖɜ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. ȷɡŰɧ ŬɜŰɘɚŬɛɓɎɜŮůŰŮ ŮɑɜŬɘ ɏɜŬ ˊɞɚɨ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ůɖɛŮɑɞ - ůŰɞɘɢŮɑɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮˊɘɓŮɓŬɘɩɜŮɘ əŬɘ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɚɏŮɘ 

ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ ɖ ɄɃȺȹ əŬɘ ɡˊɞɗɏŰɤ əŬɘ ɖ ȹɃȺ, ɧŰɘ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ Ůɜɑůɢɡůɖ ɖ 
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ŭɘŮɡɗɡɜŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ, Ŭəɟɘɓɩɠ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůŮɘ ɜŬ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰŮɑ ɗɏɛŬŰŬ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬɠ, ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ, ˊɟɞəɚɐůŮɘɠ əɚˊ. əŬɘ ˊɟɞűŬɜɩɠ ɗɏɛŬŰŬ ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ. 

ȯɟŬ ˊɞɨ ɗɏɚɤ ɜŬ əŬŰŬɚɐɝɤ; ɆŬűɩɠ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ ɞ ŭɘəɧɠ 

ɛŬɠ ɟɧɚɞɠ, ůŬűɩɠ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ŰŮəɛɖɟɘɩɜɞɡɛŮ Űɘɠ ɗɏůŮɘɠ, ŬˊɧɣŮɘɠ, Űɘɠ 

ŭɘŬɢɟɞɜɘəɏɠ ɗɏůŮɘɠ Űɖɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ ɐ ŰŬ ˊɟɞŰɎɔɛŬŰŬ Űɖɠ ɃɟɔɎɜɤůɖɠ, ŬɚɚɎ 

ɑůɤɠ Ůŭɩ, Űɞ ɓɎɕɤ ɏŰůɘ əŬɘ ůŬɜ ˊɟɞɓɚɖɛŬŰɘůɛɧ, ɑůɤɠ Ůŭɩ ɗŬ ɐŰŬɜ ɧɛɞɟűɞ ɐ 

əŬɚɧ ɐ ˊɟɞɠ Űɖ ůɤůŰɐ əŬŰŮɨɗɡɜůɖ, ŰɏŰɞɘŮɠ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ɜŬ Űɘɠ ɓɚɏˊŬɛŮ ɜŬ 

ɔɑɜɞɜŰŬɘ əŬɘ ˊɘɞ ůɡɢɜɎ, Ůɜɜɞɩ ɛɘɚɩ, Ŭˊɧ Űɞɡɠ ŬəŬŭɖɛŬɥəɞɨɠ ɛɘɚɩ, əŬɘ ɜŬ 

ˊɟɞɓɎɚɚɞɜŰŬɘ ůŰɞɜ ŭɖɛɧůɘɞ ɚɧɔɞ, ɔɘŬŰɑ ŮɑɜŬɘ ɗɏɛŬŰŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ 

ŬˊɧɣŮɘɠ Űɞɡ Ůɜɧɠ, ŮɑɜŬɘ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɘəɎ ŰŮəɛɖɟɘɤɛɏɜŬ, əŬɘ ŮɑɜŬɘ əŬɚɧ ɜŬ 

ŬəɞɨɔŮŰŬɘ, ɜŬ ŬəɞɨɔŮŰŬɘ əŬɘ ůŰɞɜ ŭɖɛɧůɘɞ ɚɧɔɞ ɖ űɤɜɐ Űɤɜ ŬəŬŭɖɛŬɥəɩɜ ɖ 

ɞˊɞɑŬ ˊɟɞűŬɜɩɠ ɧɚɞɘ ŮɑɛŬůŰŮ ůŰɞ ɑŭɘɞ ɛŮŰŮɟɑɕɘ, ɧɚɞɘ ɗɏɚɞɡɛŮ Űɞ əŬɚɧ Űɞɡ 

ŭɖɛɧůɘɞɡ ůɢɞɚŮɑɞɡ, ɎɟŬ ŮɑɜŬɘ əŬɚɧ ɜŬ ŬəɞɨɔŮŰŬɘ əŬɘ ˊɘɞ ůɡɢɜɎ əŬɘ ůŮ ŭɖɛɧůɘɞ 

ŮˊɑˊŮŭɞ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ȳŰŬɜ ŮˊɘɕɖŰŮɑŰŬɘ ɖ Ɏˊɞɣɐ ɛŬɠ ˊɞɚɨ ŮɡɢŬɟɑůŰɤɠ Űɖɜ 

əŬŰŬɗɏŰɞɡɛŮ. ȹŮɜ ŮˊɘɕɖŰŮɑŰŬɘ ˊɎɜŰŬ, ŭŮɜ ŮˊɘɕɖŰŮɑŰŬɘ ˊɎɜŰŬ əŬɘ ɞɨŰŮé 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɇɞ ŬɑŰɖɛŬ, Űɞ ŬɑŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ 

ůŮ ˊɚŬɑůɘɞ ŮˊɘɕɐŰɖůɖɠ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ɁŬɘ, əŬŰɎɚŬɓŬ Űɞ ˊɜŮɨɛŬ. 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬ ŮɑɜŬɘ ŮɚŮɨɗŮɟŬ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ȷˊɚɎ ɚɏɤ ɧŰɘé 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɚŮɨɗŮɟŬ əŬɘ ɧ,Űɘ ˊɟɞŬɘɟŮɑůŰŮ. ȷɡŰɧ 

ŮɑɜŬɘ Űɞé 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ɁŬɘ, ɜŬɘ, ŬɚɚɎ ŭŮɜ ůɖɛŬɑɜŮɘ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ŮˊɘɗɡɛɖŰɐ ɐ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ 

əŬɘ əɎŰɘ Űɞ ɞˊɞɑɞɜ ŮˊɘŭɘɩəŮŰŬɘ ŮɡɟɨŰŮɟŬ. 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): Ƀɘ ŬɚɐɗŮɘŮɠ ˊɎɜŰŬ ˊɞɜɎɜŮ, ŬɔŬˊɖŰɏ 

ɄɎɛˊɞ. ɇɞ ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɧɛɤɠ ŮɑɜŬɘ ɜŬé ůɖɛŬɜŰɘəɧ ŮɑɜŬɘ ɜŬ ˊɟɞůŰŮɗŮɑ əŬɘ ŬɡŰɐ 

ɖ űɤɜɐ ůŰɞɜ ŭɖɛɧůɘɞ ɚɧɔɞ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: Ⱥˊɑ Űɖɠ ɞɡůɑŬɠ. ɆɡɕɖŰɐůŬɛŮ ŰɞɨŰɞ, ůɡɛűɤɜɩ ɛŬɕɑ ůŬɠ ɧŰɘ 

ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞ ɕɐŰɖɛŬ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɖɔŮůɑŬɠ, ɔɘŬ Űɞɜ ɢɟɧɜɞ Űɤɜ ȹɘŮɡɗɡɜŰɩɜ, 

ɜŬɘ, ŮɑɜŬɘ ŰɏŰɞɘɞɡ Ůɑŭɞɡɠ ŮˊɘɢŮɘɟɐɛŬŰŬ ˊɞɡ Ůɜɜɞɩ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɖ ŭɘŬűɞɟɎ ɛŮŰŬɝɨ 
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Űɞɡ ˊɩɠ ŰŮəɛɖɟɘɩɜŮɘɠ ɏɜŬ ŬɑŰɖɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɑɜŬɘ Ůɨɚɞɔɞ əŬɘ ɏɢŮɘ ɜɧɖɛŬ, ɛɏůŬ 

Ŭˊɧ ˊɞɘɞɜ űŬəɧ Űɞ ˊɚŬɘůɘɩɜŮɘɠ. ȹɖɚŬŭɐ Ŭɜé əŬɘ ɛɘɚɩ ɔɘŬ Űɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ 

Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ. ɇɞ ůɡɔəŮəɟɘɛɏɜɞ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ, ŭŮɜ Űɞ 

ɔɜɤɟɑɕɤ Űɧůɞ əŬɚɎ əŬɘ ɞɨŰŮ ɘůɢɡɟɑɕɞɛŬɘ ɧŰɘ ɞɘ ŰŬəŰɘəɏɠ ɐ ɞɘ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ˊɞɡ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐůŮɘ ɖ ɃɟɔɎɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɘůɢɨɞɡɜ əŬɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ɐ Űɞ ŬɜŰɑɗŮŰɞ. ȺɑɜŬɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ Űɞ 

ˊɞɚɘŰɘəɧ ˊɚŬɑůɘɞ əŬɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧɠ ɞ Űɟɧˊɞɠ ɛŮ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ɔɑɜɞɜŰŬɘ ɞɘ 

ŭɘŬɓɞɡɚŮɨůŮɘɠ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ. 

ȯɟŬ ɜŬɘ, ɔɘŬ Űɞɜ ɢɟɧɜɞ Űɤɜ ȹɘŮɡɗɡɜŰɩɜ ˊɞɡ ůɡɕɖŰɐůŬɛŮ, ɗŬ 

ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ˊɚŬɘůɘɤɗŮɑ ɛɏůŬ Ŭˊɧ ɏɜŬ űŬəɧ Űɞɜ ɞˊɞɑɞɜ ɜŬ ŬɜŬɔɜɤɟɑɕŮɘ 

ŰɏŰɞɘɞɡ Ůɑŭɞɡɠ ˊɞɚɡˊɚɞəɧŰɖŰŮɠ. ȷɜŰɑ ɜŬ ɛˊŮɘ ɏɜŬ ůŰŮɔɜɧ ŮˊɘɢŮɑɟɖɛŬ, Ůɜɜɞɩ 

ɧŰɘ ŮˊŮɘŭɐ ŮˊɐɟŬɜ ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ Űɖɠ ɀɏůɖɠ, ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ ɞ űɑɚɞɠ ɛŬɠ ɞ 

ȹɖɛɐŰɟɖɠ, ŮˊŮɘŭɐ ŮˊɐɟŬɜ ŬɡŰɞɑ Űɖɠ ɀɏůɖɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ˊɎɟŮŰŮ əŬɘ ŮůŮɑɠ Űɖɠ 

ȹɖɛɞŰɘəɐɠ. ȹŮɜ ŮɑɜŬɘ ɏŰůɘ ˊɞɡ ˊɎŮɘ. 

ȰɢŮɘɠ ŮˊɘɢŮɑɟɖɛŬ Űɞ ɞˊɞɑɞ ůŰɖɟɑɕŮŰŬɘ ůŮ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ 

ůŰɖ ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɑŬ ˊɞɡ ɛˊɞɟŮɑɠ ɜŬ Űɞ ˊɟɞŰɎɝŮɘɠ ɤɠ win - win ɔɘŬ ɧɚɞɡɠ; ũɘŬ 

ɛɏɜŬ ŮɑɜŬɘ ˊɘɞ ˊŬɟŬɔɤɔɘəɧ ŬɡŰɧ Űɞ ŮˊɘɢŮɑɟɖɛŬ əŬɘ ɏɢŮɘɠ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŮɠ 

ˊɘɗŬɜɧŰɖŰŮɠ ɜŬ Űɞ ˊŮŰɨɢŮɘɠ ˊŬɟɎ ɜŬ ˊŮɘɠ ɧŰɘ ŮˊŮɘŭɐ əɏɟŭɘůŮ ŬɡŰɧ ɖ ȹɖɛɞŰɘəɐ, 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ əŮɟŭɑůŮɘ əŬɘ ɖ ɀɏůɖ ɐ ŬɜŰɑůŰɟɞűŬ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȿɞɘˊɧɜ, ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɜŬ 

ŬɜɞɑɝɞɡɛŮ ɏɜŬɜ əɨəɚɞ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɤɜ - ŮɘůɖɔɐůŮɤɜ. 

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ŪŬɜɎůɖɠ Ⱦɘəɘɜɐɠ Ŭˊɧ Űɖ ȹɘŭŬůəŬɚɘəɐ 

ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬ. ɀŮ Ŭűɞɟɛɐ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŮɘˊɩɗɖəŬɜ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ. ɈˊɎɟɢɞɡɜ 

ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɞɑ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ əŬɘ ůɑɔɞɡɟŬ ŭŮɜ űŰɎɜŮɘ ɖ ŭɘəɐ 

ɛŬɠ ɖ ɛŬŰɘɎ ŬɚɚɎ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ əŬɘ ɖ ɛŬŰɘɎ ŬɡŰɩɜ ˊɞɡ Ŭůəɞɨɜ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ ɔɘŬ ɜŬ 

Űɞ ŭɞɡɜ ŬɡŰɧ. 

ɇɞ ˊɟɩŰɞ ŮɟɩŰɖɛŬ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ůɢŮŭɧɜ ŬɡŰɞɜɧɖŰɞ, ŭŮɜ 

ɝɏɟɤ Ŭɜ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɘůɢɨŮɘ əɎŰɘ Ɏɚɚɞ. ȺˊŮɘŭɐ ŮɑˊŬŰŮ ɧŰɘ ɧŰŬɜ ůŬɠ ɕɖŰŮɑŰŬɘ ɖ 

ɗɏůɖ ůŬɠ əŬɘ ɞɘ ŬˊɧɣŮɘɠ ůŬɠ əŬŰŬŰɑɗŮɜŰŬɘ. ɆɡɛɓŬɑɜŮɘ ůɡɢɜɎ; ɇɩɟŬ Űɞ ɕɐŰɖůŬɜ 

2 ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ůŬɠ əŬɘ Űɖɜ ŰŮəɛɖɟɑɤůɖ ŬɡŰɐɠ Űɖɠ 

Ɏˊɞɣɖɠ. ɆɡɛɓŬɑɜŮɘ ůɡɢɜɎ ɜŬ ɕɖŰɖɗŮɑ ɖ Ɏˊɞɣɖ Ŭˊɧ Űɘɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɖɔŮůɑŮɠ əŬɘ 

Ŭˊɧ ŰŬ ɈˊɞɡɟɔŮɑŬ, ůŰɖ ŭɘɎůŰŬůɖ Űɞɡ ɜŬ ŭɞɡɜ ˊɩɠ ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ 
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əŬɚɨŰŮɟŮɠ Űɘɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɔɘŬ Űɖɜ əŬɚɨŰŮɟɖ 

Ŭˊɧŭɞůɖ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ; ȺɑɜŬɘ Űɞ ɏɜŬ ŮɟɩŰɖɛŬ ŬɡŰɧ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ȺɜɜɞŮɑŰŮ Ŭɜ ɕɖŰɞɨɜé 

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȷɜŰɑůŰɞɘɢŬ Ŭˊô Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ, Ŭˊô Űɖɜ ˊɚŮɡɟɎ 

ŬɡŰɩɜ ˊɞɡ Ŭůəɞɨɜ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ əŬɘ Űɖɜ ɢŬɟɎůůɞɡɜ. ũɘŬŰɑ ŮɛŮɑɠ Űɖ ɕɖŰɎɛŮ 

ˊɟɞűŬɜɩɠ ɔɘŬŰɑ űŰɎůŬɛŮ ůŮ ɏɜŬ ŮˊɑˊŮŭɞ ˊɑŮůɖɠ əŬɘ ŭɖɛɘɞɡɟɔɐɗɖəŮ ɖ ŬɜɎɔəɖ 

ɜŬ Űɖ ɕɖŰɐůɞɡɛŮ. ȺəŮɑɜɞɘ ˊɞɡ ůɢŮŭɘɎɕɞɡɜ Űɖɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ əŬɘ ůɡɢɜɎ 

- ůɡɢɜɧŰŮɟŬ, ŭŮɜ ɝɏɟɤ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ Ŭɜ ɘůɢɨŮɘ əɎŰɘ ŭɘŬűɞɟŮŰɘəɧ ŬɚɚɎ ɏɢɤ 

ŬɜŰɘɚɖűɗŮɑ ˊɤɠ ɧɢɘ, ůɡɢɜɧŰŬŰŬ Ůɟɐɛɖɜ ɖɛɩɜ ɢŬɟɎůůɞɡɜ Űɖɜ ˊɞɚɘŰɘəɐ. 

ɆɡɛɓŬɑɜŮɘ ɜŬ ůɡɛɓɞɡɚŮɨɞɜŰŬɘ Űɖɜ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ ɔɘŬ Űɞ ˊɩɠ 

ɛˊɞɟɞɨɜ ɜŬ ɞɟɔŬɜɩůɞɡɜ əŬɚɨŰŮɟŬ; ȱ ɧŰŬɜ ŬɜŬűɏɟŬŰŮ ˊɟɞɖɔɞɡɛɏɜɤɠ əŬɘ 

Űɞɡɠ ˊɞɚɚɞɨɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ŮˊɖɟŮɎɕɞɡɜ, ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɘɗŬɜɧŰɖŰŬ ɜŬ ɛɖɜ ŮɑɜŬɘ 

Ŭˊô ŰŬ əɞɛɛɎŰɘŬ ˊɞɡ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ Űɞɡɠ ŮɜŭɘŬűɏɟɞɡɜ, ɜŬ ŮɑɜŬɘ Ɏɚɚɞɘ ɞɘ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ˊɞɡ ɚŬɛɓɎɜɞɡɜ ɡˊɧɣɖ Űɞɡɠ ůŰɖ ɢɎɟŬɝɖ Űɖɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ, ˊɞɡ ŭŮɜ 

ŮɑɜŬɘ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɞ ɧŰɘ ɏɢɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ɛŮ Űɖɜ ŮɟɔŬůɘŬəɐ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ. 

ɀ. ȻȺɀɄɈȿȷɆ: ȰɢŮŰŮ ŭɑəɘɞ, ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ ŬɡŰɐ ɖ əɞɡɚŰɞɨɟŬ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ůŰɖɜ 

Ⱦɨˊɟɞ ɔɘŬ ɜŬ ŬɜŬɕɖŰŮɑŰŬɘ ɖ Ɏˊɞɣɖ ɐ ɜŬ ŮˊɘŭɘɩəŮŰŬɘ, ɢɤɟɑɠ ɜŬ ůɖɛŬɑɜŮɘ ˊɎɚɘ 

ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ˊŬɜɎəŮɘŬ ɖ Ɏˊɞɣɖ Űɤɜ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɩɜ əŬɘ ɞɘ ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ Űɞɡɠ, 

ŬɚɚɎ ůɑɔɞɡɟŬ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ůɡɛűɤɜɐůɞɡɛŮ ɧŰɘ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ 

ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ Ŭˊɧ Űɘɠ ˊɖɔɏɠ ɎɜŰɚɖůɖɠ ˊɚɖɟɞűɞɟɘɩɜ. ȳɢɘ ɖ ɛɞɜŬŭɘəɐ. ȾŬɘ ɧɢɘ 

ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ əŬɘ ɖ ˊɘɞ ůɖɛŬɜŰɘəɐ. ȷɚɚɎ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ Ŭˊɧ Űɘɠ 

ˊɖɔɏɠ ɎɜŰɚɖůɖɠ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ ɞɘ ŬˊɧɣŮɘɠ Űɤɜ ŬəŬŭɖɛŬɥəɩɜ, ŭɖɚŬŭɐ ɖ əɞɡɚŰɞɨɟŬ 

ˊɞɡ ɡˊɎɟɢŮɘ ůŮ ɎɚɚŮɠ ɢɩɟŮɠ ŭɡůŰɡɢɩɠ ŭŮɜ ɡˊɎɟɢŮɘ, ɛɘɚɩ ɔɘŬ Űɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, ŭŮɜ 

ɡˊɎɟɢŮɘ ɖ ɑŭɘŬ əɞɡɚŰɞɨɟŬ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ. ŪŬ ɢɟŮɘŬůŰŮɑ ɜŬ ˊŮɟɎůɞɡɜ ɢɟɧɜɘŬ 

ŮɜŭŮɢɞɛɏɜɤɠ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɖɗŮɑ ŬɡŰɐ ɖ əɞɡɚŰɞɨɟŬ. 

ɇɞ ɑŭɘɞ ŬɜŰɘůŰɟɏűɤ əŬɘ ɔɘŬ Űɘɠ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɏɠ ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ, ɔɘŬŰɑ 

Űɞ ůɡɕɖŰɐůŬɛŮ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɛŮ Űɖ ɀɨɟɘŬ əŬɘ Űɞɡɠ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡɠ Űɖɠ ɄɃȺȹ əŬɘ 

ŮɘˊɩɗɖəŮ əŬɘ ɢɗŮɠ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɖɠ ůɡɕɐŰɖůɖɠ ɧŰɘ ɖ ŬɜŬˊɚŬɘůɑɤůɖ Űɖɠ 

ŬˊɞůŰɞɚɐɠ Űɤɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ, ɚŬɛɓɎɜɞɜŰŬɠ ɡˊô ɧɣɘɜ əŬɘ Űɘɠ 

ŬˊɧɣŮɘɠ ŬɡŰɏɠ Űɤɜ ŬəŬŭɖɛŬɥəɩɜ, Űɖɠ ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐɠ ˊɟɞůɏɔɔɘůɖɠ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ, 

ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ ŰŬ ɕɖŰɐɛŬŰŬ ŬɡŰɎ, ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ ɜŬ ɓɞɖɗɐůŮɘ əŬɘ Űɞ ŭɘəɧ ůŬɠ 

ɏɟɔɞ. ȹɖɚŬŭɐ ɜŬ ɛˊŮɘ ůŮ ɛɘŬ ˊɘɞ ůɡůŰɖɛŬŰɘəɐ ɓɎůɖ. Ⱥŭɩ Űɞ əɎɜŮŰŮ ůŰɞ 
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Ɇɡɜɏŭɟɘɞ. ɀɘɚɞɨɛŮ ɔɘŬ ˊɘɞ ɗŮůɛɘəɐ ŬɚɚŬɔɐ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞɜ Űɟɧˊɞ ɛŮ Űɞɜ 

ɞˊɞɑɞɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɚŮɘŰɞɡɟɔɐůŮŰŮ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɄɎɟŮ Űɞ ɛɘəɟɧűɤɜɞ, 

ȿŮɡŰɏɟɖ. ȺɜŰɤɛŮŰŬɝɨ ɔɘŬ ɜŬ ɛŬɠ ŭɘŮɡəɞɚɨɜŮŰŮ əŬɘ ɛŬɠ, ɜŬ ɛɘɚɐůŮɘ ɞ ȿŮɡŰɏɟɖɠ, 

ɖ ȺɡŰɡɢɑŬ əŬɘ ɜŬ ŰŬ ˊɘɎɜɞɡɛŮ ɧɚŬ ɛŬɕɑ. ȺɑŰŮ ŮɟɩŰɖůɖ ŮɑɜŬɘ, ŮɑŰŮ ŬˊɧɣŮɘɠ. Ʉɞɘɞɘ 

Ɏɚɚɞɘ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ɐ Ɏˊɞɣɖ ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɜŬ 

ɛɞɘɟɎůɞɡɛŮ əŬɘ Űɞɜ ɢɟɧɜɞ; ɆɡɜɎŭŮɚűɞɘ, ɏɢŮɘ Ɏɚɚɞɡɠ ˊɞɡ ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ əɎɜɞɡɜ 

ŰɞˊɞɗɏŰɖůɖ ɐ Ɏˊɞɣɖ; ɋɟŬɑŬ. ȯɟŬ ɞ ȿŮɡŰɏɟɖɠ ɞ Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ əŬɘ ůŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ ɖ 

ȺɡŰɡɢɑŬ ɄŮɚŬɓɎ. 

Ⱥ. ȾȿȼɅȽȹȼɆ: ɆŮ ůɢɏůɖ ɛŮ Űɞ ŮɟɩŰɖɛɎ ůŬɠ, Űɞ ȾɡˊɟɘŬəɧ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ 

ɄŬɘŭŮɑŬɠ ŭŮɜ ɜɞɛɑɕɤ ɜŬ ˊŬɑɟɜŮɘ Űɘɠ ŬˊɧɣŮɘɠ Űɤɜ ŬəŬŭɖɛŬɥəɩɜ, ŬɜŰɘɗɏŰɤɠ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ ŬɜŰɚŮɑ ɧɚŬ ŰŬ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ Űɞɡ ŮɟɤŰɐɛŬŰŬ Ŭˊɧ Űɖɜ ɄŬɔəɧůɛɘŬ 

ɇɟɎˊŮɕŬ, ɏəɗŮůɖ Űɞɡ ô14, Ŭˊɧ ɘŭɘɤŰɘəɞɨɠ ˊɞɚɡŮɗɜɘəɞɨɠ ɞɑəɞɡɠ, Űɖɜ ERNST & 

YOUNG -ŮɜŰɎɝŮɘ;-, Ŭˊɧ ŮəɗɏůŮɘɠ Űɞɡ ɃɃɆȷ. ȹŮɜ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘé ɇɞ ŭɘəɧ ůŬɠ 

ŮɟɔŬůɘŬəɧ Ɏɔɢɞɠ ůɢŮŰɑɕŮŰŬɘ ɛɎɚɚɞɜ əŬɘ ɛŮ Űɞɜ ŭɘəɧ ɛŬɠ ˊɚɏɞɜ ɟɧɚɞ ˊɞɡ 

ɏɢɞɡɛŮ ɜŬ ŭɘŬŭɟŬɛŬŰɑůɞɡɛŮ ůô ɧɚɞ ŬɡŰɧ Űɞé, ůô ɧɚɖ ŬɡŰɐ Űɖɜ ˊŬɟŬɔɤɔɐ 

ŮɟŮɡɜɖŰɘəɩɜ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ. 

ȷɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ɏɢɤ ŬəɞɨůŮɘ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɞɨɠ Ŭˊɧ ůŬɠ, ůŰɘɠ 

ŰɞˊɞɗŮŰɐůŮɘɠ ůŬɠ, ɜŬ ɛɘɚɎŰŮ ɚŮɠ əŬɘ ɞ Ůɢɗɟɧɠ ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɐ ŮəŮɑ ˊɞɡ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŬˊŮɡɗɡɜɗŮɑŰŮ ɔɘŬ ɜŬ ɓɟŮɑŰŮ ɚɨůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ. ɀɖɜ ɝŮɢɜɎŰŮ ɧŰɘ 

ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɖ ɑŭɘŬ, ɛŬɕɑ ɛŮ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ˊɞɚɘɞɟəŮɑŰŬɘ Ŭˊɧ ūɞɟŮɑɠ 

ŭɘŮɗɜŮɑɠ əŬɘ űɞɟŮɑɠ Űɖɠ ɡˊŮɟŮɗɜɘəɐɠ ŭɘŬəɡɓɏɟɜɖůɖɠ. ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ŮɑɛŬɘ Űɧůɞ 

ůɑɔɞɡɟɞɠ ɧŰɘ ɧŰŬɜ ɓɔŬɑɜɞɡɜ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ PISA Űɞɡ ɃɃɆȷ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ 

ŮɚɏɔɢŮɘ ŬɡŰɎ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ. ȺɜŰɎɝŮɘ; Ʉɞɚɘɞɟəɞɨɜ əŬɘ ŮůɎɠ, ˊɞɚɘɞɟəɞɨɜ əŬɘ 

Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ. 

ɁŬɘ, ˊŬɑɕŮɘ ɏɜŬ ɟɧɚɞ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ŬɚɚɎ Ůɔɩ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ŬɡŰɧ Űɞ 

ɞˊɞɑɞ əŬɘ ŮˊŬɜɏɟɢɞɛŬɘ ůŰɞ ŮɟɩŰɖɛŬ Űɖɠ ɀɨɟɘŬɠ ɢɗŮɠ: ˊɞɘɞɠ ŮɑɜŬɘ ɞ ɟɧɚɞɠ 

Űɤɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɩɜ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ ˊɚɏɞɜ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ 

ɛɞɡ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɤɜ ɃɟɔŬɜɩůŮɤɜ ŮɑɜŬɘ: ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜɞɡɜ a gates, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ 

ŮɛˊɚŬəɞɨɜ ůŮ ɧɚɖ ŬɡŰɐ ˊɚɏɞɜ Űɖɜ ŬˊɑůŰŮɡŰɖ ˊŬɟŬɔɤɔɐ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɩɜ 

ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ, ˊɞɡ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ ˊɚɏɞɜ ůŮ ˊŬɜŮɡɟɤˊŬɥəɧ ˊŬɔəɧůɛɘɞ ŮˊɑˊŮŭɞ. 

ȺɜŰɎɝŮɘ; ȹŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ŮɨəɞɚŬ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ, ɧŰŬɜ ɏɟɢŮŰŬɘ ɔɘŬ ˊŬɟɎŭŮɘɔɛŬ ůŰɖɜ 

Ⱦɨˊɟɞ əŬɘ ɧɚŬ ŰŬ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɎ ŭŮŭɞɛɏɜŬ Űɖɠ: Ŭˊɧ Űɖɜ çȺɡɟɡŭɑəɖè, Ŭˊɧ Űɘɠ 

ȺɡɟɤˊŬɥəɏɠ ɏɟŮɡɜŮɠ əŰɚ. ɚɏɜŮ ɧŰɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ŮɟɔɎɕɞɜŰŬɘ Űɧůɞ ɢɟɧɜɞ, 
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Ůɜɩ ůŮ ŭɘŮɗɜɏɠ ŮˊɑˊŮŭɞ Űɧůɞ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ Űɧůɞ Ůɨəɞɚɞ ɜŬ Űɞ ŭɘŬɢŮɘɟɘůŰŮɑ ɖ ɑŭɘŬ ɖ 

ˊɞɚɘŰŮɑŬ. ȹɘɧŰɘ ŬɡŰɞɑ ɞɘ ɃɟɔŬɜɘůɛɞɑ ɏɢɞɡɜ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ ˊɞɡ ŭɘŬɢɏɞɡɜ Űɘɠ 

ɏɟŮɡɜɏɠ Űɞɡɠ ŭɖɛɧůɘŬ. Ƀɘ ɔɞɜŮɑɠ ɝɏɟɞɡɜ ˊɚɏɞɜ, ŭŮɜ ˊɎɜŮ ɛɏůɤ Űɞɡ əɟɎŰɞɡɠ 

ɔɘŬ ɜŬ ŬˊɞəŰɐůɞɡɜ ˊɟɧůɓŬůɖ ɔɘŬ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ. 

ȯɟŬ Ůɔɩ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ɢɟŮɘɎɕŮůŰŮ ɛɘŬ ˊɞɚɨ ŮɡɟɨŰŮɟɖ ůŰɟŬŰɖɔɘəɐ 

ɔɘŬ ɜŬ ŮˊŬɜŬɢŰɑůŮŰŮ ɟɧɚɞ, əŬŰɎ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ, ɧˊɤɠ Ůˊɑůɖɠ əŬɘ ŮɛŮɑɠ ɤɠ 

ŬəŬŭɖɛŬɥəɐ əɞɘɜɧŰɖŰŬ. 

ɆɈɁȺȹɅɃɆ: ȰɢŮŰŮ ɟɧɚɞ. 

Ⱥ. ȾȿȼɅȽȹȼɆ: ȰɢɞɡɛŮ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ɜɞɛɑɕɤ ɜŬ Űɞ ůɡɕɖŰɎɛŮ ɐ ɜŬ Űɞɜ ɏɢɞɡɛŮ 

ůɡɕɖŰɐůŮɘ, ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɡŰɡɢɑŬ. 

Ⱥ. ɄȺȿȷȸȷ (ȹȽȺɈŪɈɁɇɅȽȷ ȹȼɀɃɇȽȾɃɈ ɆɉɃȿȺȽɃɈ ȾɈɄɅɃɈ): ȿɞɘˊɧɜ, 

ȺɡŰɡɢɑŬ ɄŮɚŬɓɎ, ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬ ůŮ ȹɖɛɞŰɘəɧ ɆɢɞɚŮɑɞ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ Ůŭɩ əŬɘ 13 

ɢɟɧɜɘŬ. ȾŬɘ ŮˊŮɘŭɐ ɗŬ ɛɘɚɐůɤ Ŭˊɧ Űɖɜ əŬɡŰɐ ɗɏůɖ Űɖɠ ȹɘŮɡɗɨɜŰɟɘŬɠ, ɗŬ 

ůɡɛűɤɜɐůɤ ɛŮ Űɞɜ ŬɔŬˊɖŰɧ ɀɘɢŬɖɚɑɜɞ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ əŬɘ ˊɟŬəŰɘəɏɠ 

ɞɘ ɞˊɞɑŮɠ Ůɜɘůɢɨɞɡɜ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛɏůŬ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ 

ɛɞɜɎŭŬ. 

ȳůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɘɠ ŭɘŮɡɗɡɜŰɘəɏɠ ɞɛɎŭŮɠ, ŭŮɜ ɗŬ ɛɘɚɐůɤ 

ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɎ, ɀɨɟɘŬ, ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɞɜ ŭɘɞɘəɖŰɘəɧ ɢɟɧɜɞ, ɗŬ ɛɘɚɐůɤ ɔɘŬ Űɞɜ 

əŬɗɞɟɘůŰɘəɧ ɟɧɚɞ ˊɞɡ ˊŬɑɕɞɡɜ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɖɜ 

əŬɚɚɘɏɟɔŮɘŬ ŭɘŬˊɟɞůɤˊɘəɩɜ ůɢɏůŮɤɜ əŬɘ Űɖ ŭɘŬɢŮɑɟɘůɖ Űɖɠ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬɠ 

ɔɘŬ ɜŬ əŬɚɚɘŮɟɔɐůɞɡɛŮ əŬɘ ɜŬ ŬˊɞəŰɐůɞɡɛŮ ŬɡŰɐ Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ, Űɧůɞ ɤɠ 

ŭɘŮɡɗɡɜŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ, ŬɚɚɎ ɜŬ ŮɜɘůɢɨůɞɡɛŮ əŬɘ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ Űɖɠ 

ůɢɞɚɘəɐɠ ɛŬɠ ɛɞɜɎŭŬɠ. 

ɇɞ Mentoring - Coaching, ˊɞɡ ɏɢŮɘɠ ŬɜŬűɏɟŮɘ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ 

ůɖɛŬɜŰɘəɎ ůŰɞɘɢŮɑŬ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŮűŬɟɛɧɕɞɜŰŬɘ ůŮ əɎˊɞɘŬ ůɢɞɚŮɑŬ əŬɘ əɎˊɞɘŮɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ɛɏůɤ Űɞɡ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɞɨ ȽɜůŰɘŰɞɨŰɞɡ, ɗŬ ůŰŬɗɩ ɘŭɘŬɑŰŮɟŬ ůŰɞɜ 

ɗŮůɛɧ Űɖɠ ŮˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐɠ ɛɎɗɖůɖɠ, ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ ˊɘɚɞŰɘəɧɠ ɓɏɓŬɘŬ, ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ůŮ 

ɧɚŬ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ. ȷˊɧ Űɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ȽɜůŰɘŰɞɨŰɞ Űɞ ɞˊɞɑɞ ŮɜɘůɢɨŮɘ ůɖɛŬɜŰɘəɎ 

Űɖɜ ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔɘŬŰɑ ɓɞɖɗɎɛŮ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨɠ Űɞɡ, ɛŮ 

ůɡůŰɖɛŬŰɘəɐ ůɡɜŮɟɔŬůɑŬ əŬɘ əŬɗɞɟɘůɛɧɜ Űɞɡ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰɞɠ ɛɏůŬ ůŰɘɠ 

ůɢɞɚɘəɏɠ ɛɞɜɎŭŮɠ, ŬɚɚɎ əŬɘ Űɞɜ əŬɗɞɟɘůɛɧɜ Űɞɡ ɞɟɎɛŬŰɞɠ əŬɘ Űɤɜ 

ˊɟɞŰŮɟŬɘɞŰɐŰɤɜ əɎɗŮ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, ɔɘŬŰɑ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ 
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ˊŮɟɘɞɟɘůɛɏɜɖ ɛŮɜ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ Űɤɜ ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ. ȾŬɘ ŬɡŰɐ ɖ 

ˊŮɟɘɞɟɘůɛɏɜɖ ŬɡŰɞɜɞɛɑŬ ɛŬɠ ŭɑɜŮɘ Űɞ ŭɘəŬɑɤɛŬ ŬɜɎɚɞɔŬ ɛŮ Űɘɠ ɘŭɘŬɘŰŮɟɧŰɖŰŮɠ 

Űɖɠ əɎɗŮ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ əŬɘ ɧŰŬɜ ɚɏɛŮ ɘŭɘŬɘŰŮɟɧŰɖŰŮɠ ɛɘɚɞɨɛŮ Űɧůɞ ɔɘŬ 

ɛŬɗɖŰɘəɧ ˊɚɖɗɡůɛɧ, ɧůɞ əŬɘ ɔɘŬ Űɞɡɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ əɎɗŮ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, 

əŬɗɞɟɑɕɞɡɛŮ ɞɘ ɑŭɘɞɘ ˊɞɘŮɠ ŮɑɜŬɘ ɞɘ ˊɟɞŰŮɟŬɘɧŰɖŰŮɠ əŬɘ ɞɘ ŬɜɎɔəŮɠ ɛŬɠ əŬɘ Űɞ 

ůɢɏŭɘɞɜ ɓŮɚŰɑɤůɖɠ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɛŬɠ ɛɞɜɎŭŬɠ, ɞˊɧŰŮ ɐŰŬɜ əɎŰɘ ˊɞɡ 

ɕɖŰɞɨůŬɛŮ ɔɘŬ ɢɟɧɜɘŬ əŬɘ Űɞ ɏɢɞɡɛŮ ŮˊɘŰɏɚɞɡɠ ˊŮŰɨɢŮɘ ůŮ ɛŮɔɎɚɞ ɓŬɗɛɧ, ɧɢɘ 

ŬˊɧɚɡŰŬ, ɔɘŬ ɜŬ ɛˊɞɟɏůɞɡɛŮ ɏŰůɘ ɜŬ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑůɞɡɛŮ ŭɘɎűɞɟŬ ˊɟɞɓɚɐɛŬŰŬ 

Űɖɠ əŬɗɖɛŮɟɘɜɧŰɖŰŬɠ. 

ȾŬɘ ɗŬ ůŰŬɗɩ ůô ŬɡŰɧ ˊɞɡ ɏɢŮɘɠ ˊŮɘ, ŬɔŬˊɖŰɏ ɀɘɢŬɚɑɜɞ, ɔɘŬ Űɖɜ 

ŬɜɗŮəŰɘəɧŰɖŰŬ ɛɏůŬ ůŰɖ ůɢɞɚɘəɐ ɛɞɜɎŭŬ, ɧŰɘ ɞɘ ŭɘŬˊɟɞůɤˊɘəɏɠ ůɢɏůŮɘɠ ŮɑɜŬɘ 

ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɏɠ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɤɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ Űɤɜ 

ůɢɞɚɘəɩɜ ɛɞɜɎŭɤɜ. ȹŮɜ ɗŬ ɤɟŬɘɞˊɞɘɐůɤ ɧɛɤɠ ŰŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ɔɘŬŰɑ ɜɘɩɗɞɡɛŮ 

ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ əŬɘ ŮɘŭɘəɎ əŬɘ ɞɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ ɞɘ ȹɘŮɡɗɡɜŰɏɠ ˊɞɡ ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ, 

ɜɘɩɗɞɡɛŮ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ ɧŰɘ ˊŬɚŮɨɞɡɛŮ ɛɧɜɞɘ ɛŬɠ ɢɤɟɑɠ ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ Űɖɜ 

ůŰɐɟɘɝɖ əŬɜŮɜɧɠ. 

ȷəɞɨůŬɛŮ ˊɎɟŬ ˊɞɚɚɏɠ űɞɟɏɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ əŬɘ ɛŮŰɎ Ŭˊɧ 

Űɞɡɠ Ůəˊɟɞůɩˊɞɡɠ Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ Űɞɡ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞɡ ɄŬɘŭŮɑŬɠ Űɞ ŮɡɢŬɟɘůŰɩ ɔɘŬ 

Űɞɜ ˊŬŰɟɘɤŰɘůɛɧ ɛŬɠ, ɜŬ ŬɔɤɜɘůŰɞɨɛŮ əŬɘ ɜŬ ɛɖɜ ŬűɐůɞɡɛŮ əŬɜɏɜŬ ˊŬɘŭɑ 

ˊɑůɤ ůô ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ŭɨůəɞɚŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ˊɞɡ ˊŮɟɜɞɨůŬɛŮ, ŬɚɚɎ ɧɚŬ 

ŮɝŬɟŰɐɗɖəŬɜ Ŭˊô Űɖ ŭɘəɐ ɛŬɠ ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŬ əŬɘ Űɞɜ ŭɘəɧ ɛŬɠ ˊŬŰɟɘɤŰɘůɛɧ. ȾŬɘ 

ɜŬ ɛɖɜ Űɞ ɝŮɢɜɞɨɛŮ ŰɞɨŰɞ ɔɘŬŰɑ ɏɢŮɘ ɛŮɔɎɚɖ Ůɡɗɨɜɖ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ɜŬ ůŰɖɟɑɝŮɘ əŬɘ 

Űɞɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əŬɘ Űɖ ŭɘŮɡɗɡɜŰɘəɐ ɞɛɎŭŬ ůŰɖɜ ŬɜŰɘɛŮŰɩˊɘůɖ Űɤɜ 

əŬɗɖɛŮɟɘɜɩɜ ˊɟɞɓɚɖɛɎŰɤɜ ŰŬ ɞˊɞɑŬ ŭŮɜ ˊɖɔɎɕɞɡɜ ˊɎɜŰɞŰŮ, ůô ŬɡŰɐ Űɖɜ 

ŬɚɚŬɔɐ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɛŮ ůŰɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ, ŭŮɜ ˊɖɔɎɕɞɡɜ, ůɡɜɐɗɤɠ ŭŮɜ ˊɖɔɎɕɞɡɜ 

ɛɏůŬ Ŭˊɧ Űɞ ůɢɞɚŮɑɞ ŬɚɚɎ Ŭˊɧ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ Űɖɜ ɞˊɞɑŬ ɕɞɨɛŮ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȾŬɘ ɞ ȹɖɛɐŰɟɖɠ ɞ 

ȹŬɚɘŬɟɧɠ. 

ȹ. ȹȷȿȽȷɅɃɆ: ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ, ɀɘɢŬɚɑɜɞ, ɔɘŬ ɧůŬ ɢɟɐůɘɛŬ ŮɑˊŮɠ, Ŭˊɚɩɠ ɏŰůɘ 

ŬəɞɨɔɞɜŰŬɠ Űɖ ůɡɕɐŰɖůɖ, ɛɘɚɩɜŰŬɠ ɔɘŬ ŰŬ ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ 25 ɢɟɧɜɘŬ, ɞ ɟɧɚɞɠ Űɤɜ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɩɜ ůŰɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ əɡˊɟɘŬəɧ ůɡɔəŮɑɛŮɜɞ, ůŰɖɜ ȾɡˊɟɘŬəɐ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬ ŮɑɜŬɘ, Ŭɜ ɧɢɘ əŬɗɞɟɘůŰɘəɧɠ, ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ. 
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ɂŮəɘɜɩɜŰŬɠ Ŭˊɧ Űɞ 2004 ɞɟɑůŰɖəŬɜ Ŭˊɧ Űɖɜ ˊɞɚɘŰŮɑŬ 7 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ, ɧɚɞɘ ɞɘ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ŮɑɜŬɘ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ ɐ Űɖɠ ȺɚɚɎŭŬɠ, 

ɔɘŬ ɜŬ ŬɜŬɛɞɟűɩůɞɡɜ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ Űɖɠ Ⱦɨˊɟɞɡ. ɆŰɖ ůɡɜɏɢŮɘŬ, 

ɔɨɟɤ ůŰɞ ô09 - ô10, ŬɜɏɚŬɓŮ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧɠ, ŬŭŮɟűɧɠ Ŭˊɧ Űɖɜ ȺɚɚɎŭŬ Űɖɜ 

ŬɜŬɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ ŬɜŬɚɡŰɘəɩɜ ˊɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ əŬɘ Űɖɜ ŮŰɞɘɛŬůɑŬ Űɤɜ ɜɏɤɜ 

ɤɟɞɚɞɔɑɤɜ ˊɟɞɔɟŬɛɛɎŰɤɜ. ɇɞ 2015, ŭŮɨŰŮɟɞɘ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ ůŮ ɛɘŬ ŮˊɘŰɟɞˊɐ ɔɘŬ 

ŰŬ ɤɟɞɚɧɔɘŬ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ ɐŰŬɜ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧɠ Űɞɡ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ 

Ⱦɨˊɟɞɡ. ɆŰɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ, ˊɎɚɘ Űɞ 2015, ɏɜŬɠ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠé 

ŭŮɜ ɚɏɤ ɞɜɧɛŬŰŬ ɔɘŬ ŮɡɜɧɖŰɞɡɠ ɚɧɔɞɡɠ, ɛɖɜ Űɞ ůɡɕɖŰɞɨɛŮ, ɛŮ əɎˊɞɘɞɡɠ 

ůɡɛűɤɜɩ, ɛŮ əɎˊɞɘɞɡɠ ŭɘŬűɤɜɩ, ɎůɢŮŰɞ Űɞ ɏɜŬ ɛŮ Űɞ Ɏɚɚɞ. ɇɞ 2015, ˊɎɚɘ 

ɔɘŬ Űɖɜ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ, Űɘɠ ˊŮɟɘɓɧɖŰŮɠ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ Űɤɜ ŰŮŰɟŬɛɐɜɤɜ, 

ɡˊɐɟɢŮ ůɡɜɎŭŮɚűɧɠ ůŬɠ ˊɞɡ ɏɔɟŬɣŮ əŬɘ Űɞ ɗŮɤɟɖŰɘəɧ ɡˊɧɓŬɗɟɞ Űɞɡ ɔɘŬŰɑ 

ɛˊŬɑɜɞɡɜ ŬɡŰɏɠ ɞɘ ŮɝŮŰɎůŮɘɠ. ɇɖɜ ɑŭɘŬ Ůˊɞɢɐ ˊɎɚɘ ɔɘŬ Űɖɜé ŭŮɜ ɗɡɛɎɛŬɘ Űɞ 

ɧɜɞɛŬ, ŬɚɚɎ ŮɑɢŮ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧ, ɐŰŬɜ ɔɘŬ Űɖɜ Ůˊɘɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɛɘŬ ŮˊɘŰɟɞˊɐ ˊɞɡ ɚŮɘŰɞɡɟɔɞɨůŮ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ȽɜůŰɘŰɞɨŰɞ. 

ɄɎɚɘ ɡˊɐɟɢŮ. ȺˊŬɔɔŮɚɛŬŰɘəɐ ɛɎɗɖůɖ. ɄɎɚɘ ɡˊɐɟɢŮ. ȱŰŬɜ ɔɘŬ ɜŬ əŬɟűɤɗŮɑɠ 

ɛɧɜɞɠ ůɞɡ. ũɘô ŬɡŰɧ ɚɏɤ ŭŮɜ ɗɡɛɎɛŬɘ. ɄɎɚɘ ɡˊɐɟɢŮ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɧɠ. 

ȯɟŬ ɜɞɛɑɕɤ ɧŰɘ ɞɘ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ˊŬɑɕɞɡɜ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɟɧɚɞ. ȺɑŰŮ, ŬůɢɏŰɤɠ ˊɩɠ Űɞ ŬɜŰɘɛŮŰɤˊɑɕŮɘé əŬɘ ɚɏɤ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ əŬəɧ 

əŬɘ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ. ȷɡŰɐ Űɖ ůŰɘɔɛɐ ɡˊɎɟɢɞɡɜ 25 ŮˊɘŰɟɞˊɏɠ ˊɞɡ Ŭɝɘɞɚɞɔɞɨɜ ŰŬ 

ŬɜŬɚɡŰɘəɎ ˊɟɞɔɟɎɛɛŬŰŬ Űɖɠ ɀɏůɖɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ɡˊɎɟɢɞɡɜ ůŮ ɧɚŮɠ 

ŬˊŬɟŬɑŰɖŰŬ ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ. ȹɖɚŬŭɐ ŭŮɜ ɚŮɘŰɞɡɟɔŮɑ əŬɛɑŬ əŬɘ ˊɞɚɚɞɑ 

ˊɟɞəŬɚɞɨɜ əŬɘ Űɟɘɓɏɠ. 

ȯɟŬ, ɜɘɩɗɤ ŰɩɟŬ ŬˊɞˊɞɘɞɨɛŬůŰŮ Űɞ ɧŰɘ ŭŮɜ ůɡɛɛŮŰɏɢɞɡɛŮ ɐ 

ŭŮɜ ɛŬɠ ɟɤŰɞɨɜ, ɜɞɛɑɕɤ ŮɑɜŬɘ ŮəŰɧɠ Űɖɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐɠ ˊɟŬɔɛŬŰɘəɧŰɖŰŬɠ. 

ɇɩɟŬ, ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůɑɔɞɡɟŬ ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ŮɑɜŬɘ, ˊɏɟŬ Ŭˊɧ Űɖ 

ɓɘɓɚɘɞɔɟŬűɘəɐ, ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɐ, ŮɟŮɡɜɖŰɘəɐ ůŰɐɟɘɝɖ, ɢɟŮɘɎɕŮŰŬɘ ůɑɔɞɡɟŬ əŬɘ ɖ 

ůɡɛɛŮŰɞɢɐ Űɤɜ ɛŬɢɧɛŮɜɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɛɏůɤ Űɤɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɩɜ Űɞɡɠ 

ɞɟɔɎɜɤɜ. 

ɆŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛɘŬ ɘŭɘɞɛɞɟűɑŬ ɧŰɘ Űɞ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ 

əɑɜɖɛŬ, ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɞɘ 2 ɛŮɔɎɚŮɠ ɐ ˊŬɚŬɘɧŰŮɟŮɠ ˊɞɡ ůɡɛˊɚɐɟɤůŬɜ əŬɘ 70 

ɢɟɧɜɘŬ, ˊɏɟŬɜ Ŭˊɧ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ - ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ əŰɚ. ɡˊɐɟɝŬɜ əŬɘ Ɏɚɚɞɘ 

ɟɧɚɞɘ, ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ - ɟɧɚɞɡɠ ůŰɖ ŭɖɛɘɞɡɟɔɑŬ Űɞɡɠ, ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɞɨɠ, ɟɧɚɞɡɠ 

ˊɞɡ ˊɘɗŬɜɧɜ ɜŬ əŬɗɧɟɘůŬɜ əŬɘ ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ Űɖɜ ˊɞɟŮɑŬ Űɞɡɠ. ɇɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ ɔɘŬ 
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Űɖɜ é ˊɞɡ ɝɏɟɤ ŰŬ 7 ˊɟɩŰŬ ɢɟɧɜɘŬ ɐŰŬɜ əŬɗŬɟɎ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ - Ůɗɜɘəɐ 

ɞɟɔɎɜɤůɖ ůŰɞ ˊɚŬɑůɘɞ Űɞɡ ŬɜŰɘŬˊɞɘəɘŬəɞɨ ŬɔɩɜŬ əŬɘ ɛŮŰɎ Űɞ ô60 ɏɔɘɜŮ ɛɘŬ 

ůɡɕɐŰɖůɖ Ŭɜ ɏˊɟŮˊŮ ɜŬ ˊɎɟŮɘ əŬɘ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ əŬɘ ɡˊɐɟɝŬɜ əŬɘ 

ɛŮɟɘəɏɠ ŭɘŬűɤɜɑŮɠ Ŭˊɧ ŮˊɘűŬɜɐ ůŰŮɚɏɢɖ Űɖɠ ˊɞɡ ŬˊɞɢɩɟɖůŬɜ ɧŰŬɜ ˊɐɟŮ əŬɘ 

Űɞɜ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɧ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ. 

ȯɟŬ Ůɔɩ ŰɩɟŬ ˊɞɘɞɠ ɞ ɟɧɚɞɠ Űɞɡ ůɡɜŭɘəŬɚɘůɛɞɨ; ɄɟɞůɤˊɘəɎ 

əŬɘ Űɞ ŮűɎɟɛɞůŬ ůŮ ŬɟəŮŰɏɠ ˊŮɟɘˊŰɩůŮɘɠ, ŭŮɜ ˊɘůŰŮɨɤ ůŰɞɜ ɟɧɚɞ Űɞɡ 

ŮɚŮɨɗŮɟɞɡ ůəɞˊŮɡŰɐ. ȹɖɚŬŭɐ ɛɏɜɤ Ŭˊɏɝɤ, ˊɡɟɞɓɞɚɩ, əŰɚ., əŬŰɖɔɞɟɩ, ŮɑɜŬɘ 

ˊɘůŰŮɨɤ ůŰɞ ůɡɛɛŮŰɞɢɘəɧ ůɡɜŭɘəŬɚɘůɛɧ, Űɞ ɜŬ ɏɢŮɘ ɟɧɚɞ ůŰɖ ŭɘŬɛɧɟűɤůɖ Űɤɜ 

ˊɞɚɘŰɘəɩɜ, Űɖɠ ˊɞɚɘŰŮɑŬɠ. ũɘŬŰɑ ɧɢɘ; ȹɖɚŬŭɐ ɖ ˊɞɚɘŰŮɑŬ ŭŮɜ Űɞɡɠ ɏɚŮɔŮ əɎŰɘ Űɞ 

ŬˊɟɞůŭɘɧɟɘůŰɞ. ɄɟɞůŭɘɞɟɑɕŮŰŬɘ, ŮɑɜŬɘ ɛɘŬ ŮəɚŮɔɛɏɜɖ əɡɓɏɟɜɖůɖ, ůɑɔɞɡɟŬ ɏɢŮɘ 

ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ, ŬɚɚɎ ɏɢɞɡɛŮ əŬɘ ɟɧɚɞ ɜŬ ůɡɜŭɘŬɛɞɟűɩɜɞɡɛŮ əŬɘ ɜŬ 

ůɡɜŭɘŬɛɞɟűɩɜɞɡɛŮ ɧɢɘ ɛɧɜɞ Űɘɠ ůɡɜŭɘəŬɚɘůŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ ŬɚɚɎ əŬɘ Űɘɠ 

ɞɡůɘŬůŰɘəɏɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ. ȾŬɘ ɜɞɛɑɕɤ ɧˊɞɡ ɢɟɖůɘɛɞˊɞɘɐɗɖəŮ ŬɡŰɧ ɡˊɐɟɝŬɜ ˊɞɚɨ 

ˊɟɞɞŭŮɡŰɘəɎ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰŬ. ȰŰůɘ ɗŬ Űɞ ŬɜŬűɏɟɤ, ɞ əŬɗɏɜŬɠ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŰŬ 

ɓɚɏˊŮɘ ɐ ɜŬ ŰŬ əɟɑɜŮɘ Ŭˊɧ Űɖ ŭɘəɐ Űɞɡ ůəɞˊɘɎ, ɜɞɛɑɕɤ ŭɘŬɢɟɞɜɘəɎ ɏɢɞɡɜ 

ŭɘəŬɘɤɗŮɑ, ŭɘɧŰɘ ɏɢɞɡɜ ɔɑɜŮɘ ŬˊɞŭŮəŰɎ əŬɘ Ŭˊɧ Űɞ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧ ůɨůŰɖɛŬ ŬɚɚɎ 

əŬɘ Ŭˊɧ Űɖɜ əɞɘɜɤɜɑŬ. ȷɡŰɎ. 

ȷɚɚɎ ɟɧɚɞ ɏɢŮŰŮ əŬɘ Ůɔɩ ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɞ ɜŬ ɏɢŮŰŮ, 

ŮˊɏŰɟŮɣɏ ɛɞɡ ɜŬ ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ ŭŮɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɞ əŬɗɞɟɘůŰɘəɧɠ ɟɧɚɞɠ, ŭɘɧŰɘ 

ůɑɔɞɡɟŬ ɞ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɧɠ, ŮˊɘůŰɖɛɞɜɘəɧɠ, ŮɟŮɡɜɖŰɘəɧɠ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɧɠ ůŰɖ 

ɢɎɟŬɝɖ ˊɞɚɘŰɘəɐɠ, ŬɚɚɎ ɜŬ ɡˊɎɟɢɞɡɜ əŬɘ ˊŬɟɎɛŮŰɟɞɘ ˊɞɡ ɑůɤɠ ɚɑɔɞ ůŬɠ 

ŬˊɞɛŬəɟɨɜɞɡɜ Ŭˊɧ Űɞé ȳɚɞɘ ɝɏɟɞɡɛŮ Űɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ, Űɞ ɕɐŰɖɛŬ ŮɑɜŬɘ ˊɩɠ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ɔɑɜŮɘ əŬɘ ˊɞɘɞɡɠ ůɡɛɓɘɓŬůɛɞɨɠ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ əɎɜŮɘɠ. ȾŬɘ ɧůɞɘ 

ŬˊɏŰɡɢŬɜ ˊɞɚɘŰɘəɞɑ ɐŰŬɜ ɧŰɘ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɐɝŮɟŬɜ Űɘ ɐɗŮɚŬɜ ŬɚɚɎ ŭŮɜ ɐɝŮɟŬɜ ˊɩɠ 

ɛˊɞɟɞɨɜ ɛŮ Űɞɜ ˊɘɞ Ŭɜɩŭɡɜɞ Űɟɧˊɞ ɜŬ Űɞ ˊŮŰɨɢɞɡɜ. 

ȼ ɟɐɝɖ ŭŮɜ ŮɑɜŬɘ ŬˊŬɟŬɑŰɖŰɞ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əɞɡŰɞɡɚɩ ůŰɞɜ Űɞɑɢɞ, 

ɡˊɎɟɢɞɡɜ əŬɘ Ɏɚɚɞɘ Űɟɧˊɞɘ ɜŬ ˊŮŰɨɢŮɘɠ Űɞɜ ůŰɧɢɞ ůɞɡ ɢɤɟɑɠ ɜŬ əɞɡŰɞɡɚɎɠ 

ůŰɞɜ Űɞɑɢɞ. ȺɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȹɖɛɐŰɟɖ, ŭɩůŮ Űɞ 

ɛɘəɟɧűɤɜɞ ˊɑůɤ ůŰɖ ůɡɜŬŭɏɚűɘůůŬ ɜŬé 

ɇ. ȾɃɅɀȷ (ɆɈȿȿɃũɃɆ ȾȷɆɇɃɅȽȷɆ): ȼ ɇɎɜɘŬ ȾɞɟɛɎ Ŭˊɧ ȾŬůŰɞɟɘɎ. ȹɡɞ 

ɚɧɔɘŬ ɗŬ ˊɤ. ɀŮ ɓɎůɖ ŬɡŰɎ ˊɞɡ ŮɑˊŮ ˊɟɘɜ Ŭˊɧ ɚɑɔɞ ɞ ə. Ⱦɚɖɟɑŭɖɠ, ɔɘŬŰɑ Űɞ 
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ŮˊŬɜɏɚŬɓŮ əŬɘ ɢɗŮɠ, Ŭɜ ɗɡɛɎɛŬɘ əŬɚɎ ˊɟɞŰŮɑɜŬŰŮ ɚɧɔɤ Űɞɡ ɧŰɘ ɞɘ əɡɓŮɟɜɐůŮɘɠ 

ŭɏɢɞɜŰŬɘ ˊɘɏůŮɘɠ Ŭˊɧ Ɉ́ ŮɟŮɗɜɘəɞɨɠ ɃɟɔŬɜɘůɛɞɨɠ, ɧŰɘ ɗŬ ôˊɟŮˊŮ ɜŬ ôɛŬůŰŮé 

ɜŬ ůɡɛɓŬŭɑůɞɡɛŮ, ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɜŬé -Ŭɜ əŬŰɎɚŬɓŬ əŬɚɎ, ɜŬ ɞɚɞəɚɖɟɩůɤ əŬɘ Ŭɜ 

ɜɞɛɑɕŮŰŮ ɧŰɘ ŭŮɜ Űɞ ɚɏɤ əŬɚɎ ɛɞɡ ɚɏŰŮ ɛŮŰɎ- ɏŰůɘ ɩůŰŮ ɜŬ ŬɜŰɘůŰŬɗɞɨɛŮ ůô 

ŬɡŰɏɠ Űɘɠ ŮˊɘɗɏůŮɘɠ Űɤɜ Ɉ́ ŮɟŮɗɜɘəɩɜ ɃɟɔŬɜɘůɛɩɜ. 

Ʉɟɞůɤˊɘəɐ ɛɞɡ Ɏˊɞɣɖ ŮɑɜŬɘ əŬɘ ɗŬ Űɞ ˊɤ ɚɑɔɞ ɑůɤɠ əŬɘ ɛŮ 

ŬůŰŮɑɞ Űɟɧˊɞ: ɧŰɘ Űɞ ɗŮɤɟɩ ˊɞɚɨ ɟɞɛŬɜŰɘəɧ, Ŭɜ ɛɞɡ ŮˊɘŰɟɏˊŮŰŮ, ɔɘŬŰɑ ɗŮɤɟɩ, 

ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ɡˊɎɟɢŮɘ ɛŮɔɎɚɖ ŭɘŬűɞɟɎ Űɞɡ Űɘ ɔɑɜŮŰŬɘ ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ ɛŮ Űɞ Űɘ ɔɑɜŮŰŬɘ 

Ůŭɩ ůŮ ɛŬɠ ɛŮ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ ɄŬɘŭŮɑŬɠ əŬɘ Űɘɠ ŮˊɘɗɏůŮɘɠ ˊɞɡ ŭŮɢɧɛŬůŰŮ ŰŬ 

ŰŮɚŮɡŰŬɑŬ ɢɟɧɜɘŬ. ȺɛŮɑɠ Ůŭɩ əŬɘ ŮɘˊɩɗɖəŮ ˊɟɘɜ Űɞ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ ɞɘ 

ˊŬɜŮˊɘůŰɖɛɘŬəɞɑ ɗŬ ôˊɟŮˊŮ ɜŬ ɢɞɡɜ ŭɖɛɧůɘɞ ɚɧɔɞ əŬɘ ɗŬ ôˊɟŮˊŮ ɜŬ ŮɑɜŬɘ əŬɘ 

ůɨɛɓɞɡɚɞɘ ůŮ əɎɗŮ Ɉˊɞɡɟɔɧ ɄŬɘŭŮɑŬɠ, ŬɡŰɧ ɧɛɤɠ ŭŮɜ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ, Űɞ ŮɑˊŮ əŬɘ ɞ 

əɨɟɘɞɠ ɜɞɛɑɕɤ ȻŮɛˊɨɚŬɠ, ɞ ə. ȻŮɛˊɨɚŬɠ ˊɟɘɜ, ŮɑɜŬɘ ɑůɤɠ ɔɘŬŰɑé ɗŬ ˊɤ ɧŰɘ 

Ůŭɩ əŬɘ ŮɜŭŮɘəŰɘəɧ ŮɑɜŬɘ ɧŰɘ ɞɘ Ɉˊɞɡɟɔɞɑ ɄŬɘŭŮɑŬɠ Űɤɜ ŰŮɚŮɡŰŬɑɤɜ ɢɟɧɜɤɜ ŭŮɜ 

ɡˊɐɟɝŮ ɞɨŰŮ ɏɜŬɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɧɠ. ɀŬɠ ŮˊɘɓɎɚɚɞɡɜ, ŬˊɞűŬůɑɕɞɡɜ əŬɘ ɧŰŬɜ 

ŬɜŰɘůŰŮəɧɛŬůŰŮ ɛŬɠ Űɟɏɢɞɡɜ ůŰŬ ŭɘəŬůŰɐɟɘŬ. ȷɡŰɧ ŮɑɜŬɘ ɔŮɔɞɜɧɠ. ɄŬɚŮɨɞɡɛŮ 

ɓɐɛŬ-ɓɐɛŬ ɛŮ ŰŬ ŭɘəŬůŰɐɟɘŬ. 

ŪŮɤɟɩ ɧŰɘ əŬɘ Űɞ ŮɑˊŬ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ɟɞɛŬɜŰɘəɧ, ɔɘŬŰɑ ɗŮɤɟɩ ɧŰɘ ɗŬ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůəŮűŰɞɨɛŮ ɧŰɘ ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ Ůŭɩ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ ŬɡŰɞɑ ɞɘ Ɉˊɞɡɟɔɞɑ əŬɘ 

ɞɘ ůɨɛɓɞɡɚɞɑ Űɞɡɠ ɛˊɞɟŮɑ, ɚɏɤ Ůɔɩ, ɜŬ ŮɑɜŬɘ ɡˊɎɚɚɖɚɞɘ ŬɡŰɩɜ Űɤɜ 

ɈˊŮɟŮɗɜɘəɩɜ ɃɟɔŬɜɘůɛɩɜ. ɇɞ əɟŬŰɎɛŮ ɚɑɔɞ ŬɡŰɧ əŬɘ Ŭɜ ɗɏɚŮŰŮ ŬˊŬɜŰɎŰŮ. 

ȾŬɘ ɧůɞ ɔɘŬ Űɞ Mentoring ˊɞɡ ŮɑˊŮ əŬɘ ɖ əŬɚɐ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ, ŭŮɜ 

ɗɡɛɎɛŬɘ Űɞ ɧɜɞɛɎ ůŬɠ, ȺɡŰɡɢɑŬ, ŮɛŮɑɠ Ůŭɩ ɔɘŬ ɛŬɠ Űɞ Mentoring Ůŭɩ ɏɢŮɘ 

ŬɟɜɖŰɘəɧ űɞɟŰɑɞ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ. ũɘŬŰɑ ɏɢŮɘ ŮˊɘɓɚɖɗŮɑ ɗŮůɛɘəɎ Ŭˊɧ Űɞ ɈˊɞɡɟɔŮɑɞ, 

ůɑɔɞɡɟŬ əŬɘ ůŮ ůŬɠ, ŮɑɜŬɘ ɗŮůɛɧɠ, ŬɚɚɎ ɏɢŮɘ Űɖ ɛɞɟűɐ Űɞ ɜŬ ŮɜɘůɢɡɗŮɑ ɖ 

ɘŮɟŬɟɢɑŬ. ɁŬ ŮɜɘůɢɡɗŮɑ ɖ ɘŮɟŬɟɢɑŬ, ɖ ŮˊɘŰɐɟɖůɖ, ɜŬ ˊŮɟɎůŮɘ ɖ Ŭɝɘɞɚɧɔɖůɖ. 

ɁŬ ɛŮɑɜɞɡɛŮ ůŰɞ ɔŮɔɞɜɧɠ ɧŰɘ ɏɢɞɡɛŮ ˊɞɚɨ ɛŮɔɎɚɞ ŬɔɩɜŬ 

ɛˊɟɞůŰɎ ɛŬɠ. ŪŮɤɟɩ ɧŰɘ ŭŮɜ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ôɛŬůŰŮ ɟɞɛŬɜŰɘəɞɑ əŬɘ ɜŬ ˊɞɨɛŮ: ɃȾ 

ɐ əŬɘ ŬɡŰɞɑ ˊɟɞůˊŬɗɞɨɜ. ȳɢɘ, ɗɏɚɞɡɜ ɜŬ ˊŮɟɎůɞɡɜ Űɞ ɛɞɜŰɏɚɞ, Űɞ 

ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟɞ ɛɞɜŰɏɚɞ əŬɘ Űɖɜ ɘŭɘɤŰɘəɞˊɞɑɖůɖ Űɤɜ ůɢɞɚŮɑɤɜ ɛŬɠ. ȾŬɘ ŮəŮɑ 

ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ůŰŬɗɞɨɛŮ. 

ȹŮɜ ɗɏɚɞɡɜ Űɞ əŬɚɧ ɛŬɠ, ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ. ɇɞ ˊɘůŰŮɨɤ ŬɡŰɧ. ȰɢɞɡɛŮ 

ŮɝɞɡɗŮɜɤɗŮɑ əŬɘ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɛɏůŬ əŬɘ ůŰɞɜ ŭɟɧɛɞ ɜŬ ŭɘŮəŭɘəɞɨɛŮ əŬɘ ɗŮɤɟɩ 
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ɧŰɘ, ɧɢɘ ŭŮɜ ŮɑɛŬɘ ŬˊŬɘůɘɧŭɞɝɖ, ˊɘůŰŮɨɤ ɧŰɘ ɧɢɘ ŭŮɜ ŰŮɚŮɘɩɜŮɘ ɞ ɢɟɧɜɞɠ ɔɘŬŰɑ 

ɛŮɔŬɚɩɜɞɡɛŮ, ɗŬ ŬűɐůɞɡɛŮ ŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ ɛŬɠ ŮɛŮɑɠ, ɏɟɢɞɜŰŬɘ ɞɘ ɜɏɞɘ 

ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, Űɘ ɗŬ ŬűɐůɞɡɛŮ ůô ŬɡŰɎ ŰŬ ɜɏŬ ˊŬɘŭɘɎ əŬɘ ůŰŬ ˊŬɘŭɘɎ ɛŬɠ - ŰŬ 

ˊŬɘŭɘɎ ɛŬɠ ˊɞɡ ŭɘŭɎůəɞɡɛŮ ɛɏůŬ ůŰŬ ůɢɞɚŮɑŬ. 

ȷɡŰɧ ɛɧɜɞ ɏɢɤ ɜŬ ˊɤ, ŮɡɢŬɟɘůŰɩ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȺɡɢŬɟɘůŰɞɨɛŮ. ɁŬ ŭɩůɤ 

Űɞɜ ɚɧɔɞ ůŰɞɜ ɀɘɢŬɚɑɜɞ Űɞɜ ȻŮɛˊɨɚŬ ɔɘŬ ɏɜŬ ŰŮɚɘəɧ əɚŮɑůɘɛɞ. ȺɜŰɎɝŮɘ; ɋɟŬɑŬ. 

ɄɟɧŮŭɟŮ, ɏɢɞɡɛŮ ɛɘůɐ ɩɟŬ. ɁŬ əɎɜɞɡɛŮ ŭɘɎɚŮɘɛɛŬ ɐ ɜŬ ŬɚɚɎɝɞɡɛŮ 

ɄɟɞŮŭɟŮɑɞ, ɜŬ ˊɎɛŮ ůŰɞé 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬ ˊɟɞɢɤɟɐůɞɡɛŮ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ŪŬ ɛŬɠ ˊɎɟŮŰŮ ŮɛɎɠ ůŮɟɑ; 

ɀ. ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ɁŬɘ, Ŭűɞɨ ɏŰůɘ ɔɟɎűŮɘ Űɞ ˊɟɧɔɟŬɛɛŬ. 

ȷ. ɆȾɃɈɅɃɈɄȷɇȼɆ (ȷɁɇȽɄɅɃȺȹɅɃɆ ɄɃȺȹ): ȷɚɚɎɕŮɘ ɄɟɞŮŭɟŮɑɞ. ɁŬ 

ɏɟɗŮɘ Űɞ ɜɏɞ ɄɟɞŮŭɟŮɑɞ Ů́ Ɏɜɤ. 

 

ȿȼɂȼ ȺɅũȷɆȽɋɁ ɄɅɋȽɁȼɆ ɆɈɁȺȹɅȽȷɆȼɆ 3ɖɠ ȼɀȺɅȷɆ 
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ȹɟ. ɀɈɅȽȷ ȸȷɆȽȿȺȽɃɈ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ʉ.Ƀ.Ⱥ.ȹ.  

ũȽɋɅũɃɆ ɇɅɃɈȿȼɆ: ɃɟɔŬɜɤŰɘəɧɠ ũɟŬɛɛŬŰɏŬɠ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  
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ɆɢɏůŮɤɜ ȹ.Ƀ.Ⱥ.  
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ɄȷɁȷũȽɋɇȼɆ ɇɆȽɅɇɆȼɆ: ɄɟɧŮŭɟɞɠ Ɇɡɚɚɧɔɞɡ Ɇɞɡűɚɑɞɡ  

             

ɄȺɀɄɇȼ 4 ȽȷɁɃɈȷɅȽɃɈ 2024 

 

3ɖ ȼɀȺɅȷ 

ȷɄɃũȺɈɀȷɇȽɁȼ ɆɈɁȺȹɅȽȷɆȼ 

 

Ū. ȾȽȾȽɁȼɆ (ɄɅɃȺȹɅɃɆ ȹɃȺ): ȰɢɞɡɛŮ Űɖɜ Ůɘůɐɔɖůɖ çȺɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ 

ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ: ŬɜɘɢɜŮɨɞɜŰŬɠ Űɞɡɠ ɧɟɞɡɠ Űɞɡ 

ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɞɨ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡè. ȺɘůɖɔɖŰɐɠ ɞ ɄŮɟɘəɚɐɠ ɄŬɡɚɑŭɖɠ, 

ɄɟɧŮŭɟɞɠ əŬɘ ȾŬɗɖɔɖŰɐɠ ůŰɞ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɧ ɇɛɐɛŬ ȹɖɛɞŰɘəɐɠ ȺəˊŬɑŭŮɡůɖɠ 
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Űɞɡ ȷɄŪ əŬɘ ŭɘŭɎəŰɤɟ ūɘɚɞůɞűɑŬɠ Űɞɡ ȾɟŬŰɘəɞɨ ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ ȿɞɛɞɜɧůɞű 

Űɖɠ ɀɧůɢŬɠ.  

ȾɨɟɘŮ ɄŬɡɚɑŭɖ, ɞ ɚɧɔɞɠ ŭɘəɧɠ ůŬɠ.  

 

çȺɝɞɡɗɏɜɤůɖ əŬɘ ɘəŬɜɞˊɞɑɖůɖ ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ: 

ŬɜɘɢɜŮɨɞɜŰŬɠ Űɞɡɠ ɧɟɞɡɠ Űɞɡ ŭɖɛɘɞɡɟɔɘəɞɨ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡè. 

 

Ʉ. ɄȷɈȿȽȹȼɆ: ɆɡɜŬŭɏɚűɘůůŮɠ əŬɘ ůɡɜɎŭŮɚűɞɘ, űɑɚŮɠ əŬɘ űɑɚɞɘ, ȾŬɚɐ ɉɟɞɜɘɎ. 

ɉɟɧɜɘŬ ɄɞɚɚɎ, ɜŬ Ůɡɢɖɗɩ ɞɚɧɣɡɢŬ əŬɚɐ ŭɨɜŬɛɖ ůŰɞ ɏɟɔɞ ůŬɠ əŬɘ ůŰɞɡɠ 

ŬɔɩɜŮɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ əŬɘ ůŰɘɠ ŭɨɞ ɢɩɟŮɠ. Ⱥˊɑůɖɠ, ɜŬ Ůɡɢɖɗɩ ɛɘŬɠ əŬɘ 

ŮˊŮɘŭɐ ŮɑɛŬůŰŮ ŭŬůəɎɚŮɠ əŬɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ Űɞ əɎɜɞɡɛŮ ŬɡŰɧ, Ůɘɟɐɜɖ əŬɘ 

ŭɘəŬɘɞůɨɜɖ ůŮ ɛɘŬ ɓŬůŬɜɘůɛɏɜɖ ŬɜɗɟɤˊɧŰɖŰŬ, ɤɠ ŭŬůəɎɚŮɠ əŬɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ŭŮɜ 

ɛ́ ɞɟɞɨɛŮ ɜŬ ɛɖɜ ɏɢɞɡɛŮ Űɞ ɓɚɏɛɛŬ ɛŬɠ ůŰɖɜ əŬŰɎůŰŬůɖ Űɤɜ Ŭɜɗɟɩˊɤɜ. 

Ⱥˊɑůɖɠ, ɗŮɟɛɏɠ ŮɡɢŬɟɘůŰɑŮɠ ůŰɘɠ ŭɨɞ ɃɟɔŬɜɩůŮɘɠ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔɘŬ Űɖ 

ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ˊɞɡ ɛɞɡ ŭɑɜɞɡɜ ɜŬ ɞɛɘɚɐůɤ Ůɜɩˊɘɧɜ ůŬɠ. 

Ȱɢɤ Űɞ ˊɟɞɜɧɛɘɞ ɜŬ ŮɑɛŬɘ ɞ ŰŮɚŮɡŰŬɑɞɠ ɞɛɘɚɖŰɐɠ, ŰɞɡɚɎɢɘůŰɞɜ 

Ŭˊɧ Űɞɡɠ əŮɜŰɟɘəɞɨɠ ɞɛɘɚɖŰɏɠ, ɏɢɤ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɐůŮɘ ɛŮ ɛŮɔɎɚɖ ˊɟɞůɞɢɐ 

ɞɛɘɚɑŮɠ ɛŮɟɘəɩɜ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ, ŬɡŰɏɠ ˊɞɡ ˊɟɧɚŬɓŬ, Űɞɡ ŪŬɜɎůɖ Űɞɡ 

ȾŬɟŬűɨɚɚɖ Ůɢɗɏɠ, Űɞɡ ůɡɜŬŭɏɚűɞɡ Űɞɡ ũɘɩɟɔɞɡ Űɞɡ ȷɜŭɟɞɡɚɎəɖ əŬɘ Űɞɡ 

ɀɘɢŬɚɑɜɞɡ Űɞɡ ȻŮɛˊɨɚŬ ůɐɛŮɟŬ, ɏɢɤ ˊŬɟŬəɞɚɞɡɗɐůŮɘ Űɘɠ ˊŬɟŮɛɓɎůŮɘɠ 

ůɡɜŬŭŮɚűɘůůɩɜ əŬɘ ůɡɜŬŭɏɚűɤɜ Ŭˊɧ Űɖɜ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖ əŬɘ ŭŮŭɞɛɏɜɤɜ ɧɚɤɜ 

ŬɡŰɩɜ, ŬɡŰɩɜ ˊɞɡ ɏɢɞɡɜ ŮɘˊɤɗŮɑ əŬɘ ɏɢɞɡɜ ŮɘˊɤɗŮɑ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɎ 

ˊɟɎɔɛŬŰŬ ɗŬ ˊŮɟɘɞɟɘůŰɩ ůŮ ɞɟɘůɛɏɜŮɠ ŮˊɘůɖɛɎɜůŮɘɠ - ŮɛűɎůŮɘɠ. ȾŬɘ ɗŬ ŮɑɛŬɘ 

ůŰɖ ŭɘɎɗŮůɐ ůŬɠ ɛŮŰɎ ɔɘŬ ůɡɕɐŰɖůɖ Ůŭɩ ŬɚɚɎ əŬɘ ŮəŰɧɠ Űɞɡ ɢɩɟɞɡ.  

ȾŬŰŬɟɢɎɠ ɜŬ ŮˊɘůɖɛɎɜɤ Űɖɜ Ɏˊɞɣɐ ɛɞɡ ɔɘŬ Űɖɜ ŮɟŮɡɜɖŰɘəɐ 

ˊɟɤŰɞɓɞɡɚɑŬ Űɖɠ ȹɃȺ. ŪŮɤɟɩ ɧŰɘ ŮɑɜŬɘ ˊɞɚɨ ůɖɛŬɜŰɘəɐ. ũɘŬŰɑ; ȺɑɜŬɘ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ɛɘɚɐůɞɡɛŮ ɔɘŬ Űɘɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɜŰɧɠ Űɤɜ ɞˊɞɑɤɜ ɡɚɞˊɞɘŮɑŰŬɘ Űɞ 

ɏɟɔɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔɘŬŰɑ ŬɡŰɐ ɖ ůɡɕɐŰɖůɖ əŬɘ ɜŬ ůŰɟɏɣɞɡɛŮ Űɖɜ 

ˊɟɞůɞɢɐ ůŮ ŬɡŰɐ Űɖ ůɡɕɐŰɖůɖ ɛŬɠ ŭɑɜŮɘ Űɖ ŭɡɜŬŰɧŰɖŰŬ ɜŬ ˊɞɨɛŮ əŬɘ əɎŰɤ 

Ŭˊɧ ˊɞɘŮɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ɗŬ ɛˊɞɟɞɨůŮ Űɞ ɏɟɔɞ ŬɡŰɧ ɜŬ ɡɚɞˊɞɘɖɗŮɑ 

ŬˊɞŰŮɚŮůɛŬŰɘəɎ. ȰɢŮɘ ůŰɟŬŰɖɔɘəɐ ůɖɛŬůɑŬ əŬɘ Ŭˊɧ ɗŮɤɟɖŰɘəɐ ůəɞˊɘɎ əŬɘ Ŭˊɧ 

ˊɞɚɘŰɘəɐ ůəɞˊɘɎ, ŭŮŭɞɛɏɜɞɡ ɧŰɘ əŬɛɑŬ ɛŮŰŬɟɟɨɗɛɘůɖ ŭŮɜ ɝŮəɘɜɎ Ŭˊô ŬɡŰɧ Űɞ 

əɟɑůɘɛɞ ŮɟɩŰɖɛŬ, ŬɚɚɎ ɏɜŬ ŮɟɩŰɖɛŬ ˊɞɡ Űɞ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ˊŬɟɎŭɞɝɞ. 
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ȽəŬɜɞˊɞɘɞɨɜŰŬɘ ɞɘ ŭŬůəɎɚŮɠ əŬɘ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ Ŭˊô ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɎɜɞɡɜ; ȹŮɑŰŮ ɛɞɡ, 

ˊŮɑŰŮ ɛɞɡ ˊɞɘŬ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɐ ˊɞɚɘŰɘəɐ, ůŮ ˊɞɘŬ ɢɩɟŬ, ɗɏŰŮɘ ŬɡŰɧ Űɞ ŮɟɩŰɖɛŬ; 

ɇɞ ɗŮɤɟŮɑ ˊŬɟɎŭɞɝɞ, ŭɖɚŬŭɐ ŬɜɧɖŰɞ.   

ȾŬɘ ŮɛŮɑɠ əŬɛɘɎ űɞɟɎ ɗŮɤɟɞɨɛŮ ɚɑɔɞ-ˊɞɚɨ ŬɘɟŮŰɘəɧ ɜŬ 

ɛɘɚɐůɞɡɛŮ ɔɘŬ Űɞ Ŭɜ ɘəŬɜɞˊɞɘɞɨɛŬůŰŮ Ŭˊô ŬɡŰɧ ˊɞɡ əɎɜɞɡɛŮ, Ŭˊô Űɘɠ 

ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɟɔŬůɑŬɠ ɛŬɠ. ȼ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ˊɟɎɔɛŬŰɘ 

əɟɑůɘɛɞ ɗɏɛŬ, ɗŬ ɐŰŬɜ Ůɡɢɐɠ ɏɟɔɞɜ, ŮɑɜŬɘ Ůŭɩ əŬɘ ɞ ůɡɜɎŭŮɚűɞɠ ɞ ŪŬɜɎůɖɠ ɞ 

ȾŬɟŬűɨɚɚɖɠ, ɞ ɄɟɧŮŭɟɞɠ Űɞɡ ŬŭŮɚűɞɨ ɇɛɐɛŬŰɞɠ Űɞɡ ȹɖɛɞəɟɑŰŮɘɞɡ 

ɄŬɜŮˊɘůŰɖɛɑɞɡ, ɜŬ ˊɎɟɞɡɜ Űɖ ůəɡŰɎɚɖ əŬɘ ŰŬ ɄŬɘŭŬɔɤɔɘəɎ ɇɛɐɛŬŰŬ əŬɘ ɜŬ 

ŭɞɡɚɏɣɞɡɜ əŬɘ ŬɡŰɎ əŬɘ ɖ ɏɟŮɡɜŬ, ŭɖɚŬŭɐ, ŮəŮɑ ˊɏɟŬ ɜŬ ŭŮɘ əɟɘŰɘəɎ 

ˊɟŬɔɛŬŰɘəɎ əŬɘ ɛŮ ɞɝɡŭɏɟəŮɘŬ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ůɡɛɓŬɑɜŮɘ ɛɏůŬ ůŰɖɜ ŰɎɝɖ. ȷˊɧ Űɖ 

ůəɞˊɘɎ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, Ŭˊɧ Űɖ ůəɞˊɘɎ Űɤɜ ŮɟɔŬɕɞɛɏɜɤɜ Űɖɠ 

ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ. 

ɀɑŬ Ŭəɧɛɖ ŮˊɘůɐɛŬɜůɖ ŬűŮŰɖɟɘŬəɞɨ ɢŬɟŬəŰɐɟŬ. ɀɘɚɎɛŮ ɔɘŬ Űɖɜ 

Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, ɛɘɚɎɛŮ ɔɘŬ Űɞ ɏɟɔɞ Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ, 

ˊɟɏˊŮɘ ˊɎɜŰŬ əŬɘ ŮɘˊɩɗɖəŮ Ůŭɩ ŮɡŰɡɢɩɠ, Űɞ ɏɢɤ ŮɜŰɞˊɑůŮɘ, ɛŮɗɞŭɞɚɞɔɘəɎ ɜŬ 

ɏɢɞɡɛŮ ɡˊô ɧɣɘɜ Űɖ ɛŮɔɎɚɖ ŮɘəɧɜŬ. ɀɘɚɎɛŮ ɔɘŬ Ůɝɞɡɗɏɜɤůɖ Űɤɜ ŮɟɔŬɕɞɛɏɜɤɜ 

Űɖɠ ŮəˊŬɑŭŮɡůɖɠ ůŮ əɞɘɜɤɜɑŮɠ ŮɝɞɡɗŮɜɤɛɏɜɤɜ ŮɟɔŬɕɞɛɏɜɤɜ əŬɘ ůŮ 

əŬŰŬůŰɎůŮɘɠ ŮɝɞɡɗŮɜɤɛɏɜɤɜ əɞɘɜɤɜɘɩɜ, ŭɖɚŬŭɐ əŬɘ ŮɑɜŬɘ ˊŬɟɎŭɞɝɞ ůŮ 

Ůˊɞɢɏɠ ɧˊɞɡ ɞ ˊɞɚɘŰɘůɛɧɠ, ɞ ŰŮɢɜɘəɧɠ ˊɞɚɘŰɘůɛɧɠ əŬɘ ɞ ˊɚɞɨŰɞɠ əɎɜɞɡɜ 

ɛŮɔɎɚŬ ɎɚɛŬŰŬ, ɏɢɞɡɛŮ űŰɤɢɎ ůɢɞɚŮɑŬ, ɏɢɞɡɛŮ űŰɤɢɞɨɠ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨɠ, ɧɢɘ 

ɛɧɜɞ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ɏɢɞɡɛŮ űŰɤɢɞɨɠ ŮɟɔŬɕɧɛŮɜɞɡɠ. ȺɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ, ɚɞɘˊɧɜ, 

ɜŬ ɏɢɞɡɛŮ ɡˊɧɣɖ Űɖ ɛŮɔɎɚɖ ŮɘəɧɜŬ ɔɘŬ ɜŬ ŬˊɞəŰɞɨɜ ŰŬ űŬɘɜɧɛŮɜŬ Űɖɜ 

ŬɡɗŮɜŰɘəɐ Űɞɡɠ ŭɘɎůŰŬůɖ. ȹŮɜ ŬűɞɟɎ ŬɡŰɧ ˊɞɡ ŮɝŮŰɎɕɞɡɛŮ ŰɩɟŬ ɏɜŬ ŰŮɢɜɘəɧ 

ɕɐŰɖɛŬ, ŭŮɜ ŬűɞɟɎ ɏɜŬ Ůˊɘɛɏɟɞɡɠ ɕɐŰɖɛŬ, ŬűɞɟɎ ɏɜŬɜ əŬɜɧɜŬ ůŰɞɜ 

ˊŬɔəɧůɛɘɞ əɧůɛɞ ɛŬɠ ŮɜŰɧɠ ɜŬɘ, Űɞɡ ˊŬɔəɧůɛɘɞɡ əɡɟɑŬɟɢɞɡ 

əŮűŬɚŬɘɞəɟŬŰɘəɞɨ ůɡůŰɐɛŬŰɞɠ əŬɘ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɔɑɜɞɜŰŬɘ űŰɤɢɞɑ, Ůɜɩ 

ɡˊɎɟɢŮɘ ˊɚɞɨŰɞɠ.  

ɇɞ əɟɑůɘɛɞ, ɚɞɘˊɧɜ, ŮɟɩŰɖɛŬ Ŭˊô ŬɡŰɐ Űɖ ůəɞˊɘɎ, ɔɘŬŰɑ ŰŬ 

ůɢɞɚŮɑŬ ɛŬɠ əŬɘ ŰŬ ɜɞůɞəɞɛŮɑŬ ɛŬɠ, ɔɘŬŰɑ ɞɘ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɛŬɠ əŬɘ ɞɘ ɔɘŬŰɟɞɑ 

ɛŬɠ ŮɑɜŬɘ űŰɤɢɞɑ, ŮɑɜŬɘ ˊɞɨ ˊɎŮɘ ŬɡŰɧɠ ɞ ˊɚɞɨŰɞɠ. Ʉɩɠ ɛɞɘɟɎɕŮŰŬɘ ɞ ˊɚɞɨŰɞɠ. 

ɇɞ ɚɏɤ ɚɑɔɞ ŬűɞɟɘůŰɘəɎ ɔɘŬŰɑ Űɞ əŬŰŬɚŬɓŬɑɜŮŰŮ, ŬˊɚɎ ŮɑɜŬɘ ůɖɛŬɜŰɘəɧ Ŭˊɧ 

ɛŮɗɞŭɞɚɞɔɘəɐ ůəɞˊɘɎ ɜŬ Űɞ ɗɏŰɞɡɛŮ ˊɎɜŰŬ. ɁŬ ɏɢɞɡɛŮ ɡˊɧɣɖ, ɚɞɘˊɧɜ, Űɖ 

ɛŮɔɎɚɖ ŮɘəɧɜŬ ɧůɞɜ ŬűɞɟɎ Űɘɠ əɞɘɜɤɜɘəɏɠ - ŰŬɝɘəɏɠ ůɡɜɗɐəŮɠ ɚŮɘŰɞɡɟɔɑŬɠ Űɞɡ 
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əɧůɛɞɡ ɛŬɠ, ŮɜŰɧɠ Űɤɜ ɞˊɞɑɤɜ ŮɔɔɟɎűɞɜŰŬɘ əŬɘ ɞɘ ŬˊɞəŬɚɞɨɛŮɜŮɠ 

ɜŮɞűɘɚŮɚŮɨɗŮɟŮɠ ˊɞɚɘŰɘəɏɠ əŬɘ ůŰɟŬŰɖɔɘəɏɠ.  

Ɉˊɧ ŬɡŰɧ Űɞ ˊɟɑůɛŬ, ɚɞɘˊɧɜ, ˊɟɏˊŮɘ ɜŬ ŭɘŬɓɎɕɞɡɛŮ ŬɡŰɧ ˊɞɡ 

ůɡɛɓŬɑɜŮɘ ůŰɖɜ ȺɚɚɎŭŬ, ůŰɖɜ Ⱦɨˊɟɞ, Űɘɠ ɛŮŰŬɟɟɡɗɛɑůŮɘɠ, Űɘɠ əɡɟɑŬɟɢŮɠ 

ˊɞɚɘŰɘəɏɠ əŬɘ ŰŬ ŬˊɞŰŮɚɏůɛŬŰɎ Űɞɡɠ. ɄɟɞəŮɘɛɏɜɞɡ ɜŬ ŰŬ ŮɟɛɖɜŮɨɞɡɛŮ. ȺɑɜŬɘ 

ůɖɛŬɜŰɘəɧ ɜŬ ŰŬ ŮɜŰɞˊɑɕɞɡɛŮ ŬɚɚɎ əŬɘ ɜŬ ŰŬ ŮɟɛɖɜŮɨɞɡɛŮ.  

ɇɩɟŬ, ŮɑɜŬɘ ŭŮŭɞɛɏɜɞ, ŮɑɜŬɘ ɜɞɛɑɕɤ əŬɗɞɚɘəɐ ɖ ˊŬɟŬŭɞɢɐ ɧŰɘ ɞɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɓɘɩɜɞɡɜ Ɏɔɢɞɠ. ɁŬ əŬŰŬɗɏůɤ əŬɘ Ůɔɩ Űɞ ŭɘəɧ ɛɞɡ ůŰŬŰɘůŰɘəɧ 

ůŰɞɘɢŮɑɞ, ɏɢɞɡɜ ŮɘˊɤɗŮɑ ˊɞɚɨ ˊŮɟɘůůɧŰŮɟŬ Ŭˊɧ Ŭɜɗɟɩˊɞɡɠ ˊɞɡ ŰŬ ɝɏɟɞɡɜ 

əŬɚɨŰŮɟŬ. ɇɞ 2017, ˊɟɘɜ Űɖɜ ˊŬɜŭɖɛɑŬ, ɏɟŮɡɜŬ Űɖɠ ȷɛŮɟɘəŬɜɘəɐɠ 

ɃɛɞůˊɞɜŭɑŬɠ ȺəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ɔɘŬ Űɖɜ ˊɞɘɧŰɖŰŬ Űɖɠ ŮɟɔŬůɘŬəɐɠ ɕɤɐɠ 

ŬˊɞəɎɚɡɣŮ ɧŰɘ: Űɞ 61% Űɤɜ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɩɜ ŬɘůɗɎɜŮŰŬɘ Ɏɔɢɞɠ ůɡɢɜɎ ɐ ˊɎɜŰŬ 

ůŰɖɜ ŮɟɔŬůɑŬ Űɞɡ. ȺɜŰɎɝŮɘ, ŬɡŰɧ ˊɟɞůŰɑɗŮŰŬɘ ůŰŬ ɡˊɧɚɞɘˊŬ ůŰŬŰɘůŰɘəɎ 

ůŰɞɘɢŮɑŬ ˊɞɡ ɛŬɠ ɚɏɜŮ ɧŰɘ ɞɘ ŭŬůəɎɚŮɠ əŬɘ ɞɘ ŭɎůəŬɚɞɘ ɓɘɩɜɞɡɜ Ɏɔɢɞɠ, ɛŬɕɑ ɛŮ 

ˊɞɚɚɎ ɎɚɚŬ ˊɟɎɔɛŬŰŬ ˊɞɡ ɓɘɩɜɞɡɜ.  

ɇɩɟŬ, ˊŮɟɜɎɤ ůŮ ɞɟɘůɛɏɜŮɠ ɛŮɗɞŭɞɚɞɔɘəɏɠ ŮˊɘůɖɛɎɜůŮɘɠ. ɇɖɜ 

ˊɟɩŰɖ ɗŬ Űɖɜ əɎɜɤ ɗɏŰɞɜŰŬɠ əŬɘ ɏɜŬ ŮɟɩŰɖɛŬ. ɈˊɎɟɢɞɡɜ əɎˊɞɘɞɘ 

ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ ɞɘ ɞˊɞɑɞɘ ˊɟɞəŬɚɞɨɜ Ɏɔɢɞɠ əɎŰɤ Ŭˊɧ ɞˊɞɘŮůŭɐˊɞŰŮ ůɡɜɗɐəŮɠ. 

ȺɑɜŬɘ, ŭɖɚŬŭɐ, əɎˊɞɘɞɘ ŮɔɔŮɜŮɑɠ ˊŬɟɎɔɞɜŰŮɠ Űɞɡ ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɨ ɏɟɔɞɡ ˊɞɡ Űɞ 

əɎɜɞɡɜ Ŭɔɢɞɔɧɜɞ. ȾɎŰɤ Ŭˊɧ ɞˊɞɘŮůŭɐˊɞŰŮ ůɡɜɗɐəŮɠ. ɄɟɞűŬɜɩɠ Ŭɜ ɞɘ 

ůɡɜɗɐəŮɠ ŮɑɜŬɘ ŬɟɜɖŰɘəɏɠ ŮɜɘůɢɨŮŰŬɘ - ŮˊɘŰŮɑɜŮŰŬɘ Űɞ Ɏɔɢɞɠ. ɁŬɘ. ȰɢŮɘ ɛɘŬ 

ɘŭɘŬɘŰŮɟɧŰɖŰŬ ŬɡŰɧ Űɞ ɏɟɔɞ. ɇɟŮɘɠ ɗŬ ŭɘŬəɟɑɜɤ, ˊɞɡ Űɞ əɎɜɞɡɜ Ŭɔɢɞɔɧɜɞ. ȰŰůɘ; 

ȺɜŭɞɔŮɜɩɠ.  

ɄɟɩŰɞɜ, əŬɘ ŬɡŰɧ Űɞɜɑɕɤ ɏɢŮɘ əŬɘ ɗŮɤɟɖŰɘəɐ əŬɘ ˊɞɚɘŰɘəɐ 

ůɖɛŬůɑŬ ɜŬ Űɞ ŰɞɜɑɕɞɡɛŮ, ɜŬ Űɞ ɡˊɞɔɟŬɛɛɑɕɞɡɛŮ, ɜŬ Űɞ ŬɜŬŭŮɘəɜɨɞɡɛŮ. Ƀɘ 

ŮəˊŬɘŭŮɡŰɘəɞɑ ɏɢɞɡɜ Űɖ ɛŮɔɎɚɖ Ůɡɗɨɜɖ ɔɘŬ Űɖ ůɤɛŬŰɘəɐ, ɣɡɢɘəɐ əŬɘ 

ůɡɜŬɘůɗɖɛŬŰɘəɐ ŬůűɎɚŮɘŬ Űɤɜ ɛŬɗɖŰɩɜ əŬɘ ɛŬɗɖŰɟɘɩɜ, ŬŰɧɛɤɜ, ŭɖɚŬŭɐ, ŰŬ 

ɞˊɞɑŬ ɚɧɔɤ Űɖɠ ɖɚɘəɑŬɠ Űɞɡɠ ůŰŮɟɞɨɜŰŬɘ Űɖɜ ɘəŬɜɧŰɖŰŬ Ůɡɗɨɜɖɠ ɐ ˊɚɐɟɞɡɠ 

Ůɡɗɨɜɖɠ Űɞɡ ŮŬɡŰɞɨ Űɞɡɠ. Ȱɢɞɡɜ Űɖɜ Ůɡɗɨɜɖ, ŭɖɚŬŭɐ, ɔɘŬ Űɖ ůɤɛŬŰɘəɐ əŬɘ 

ɣɡɢɘəɐ ŬůűɎɚŮɘŬ Űɞɡ ˊɞɚɡŰɘɛɧŰŮɟɞɡ ŰɛɐɛŬŰɞɠ Űɖɠ ŬɜɗɟɤˊɧŰɖŰŬɠ, Űɞ ɞˊɞɑɞ 

ŬəɧɛŬ ŭŮɜ ɛˊɞɟŮɑ ɜŬ ŬɜŬɚɎɓŮɘ ŬɡŰɐ Űɖɜ Ůɡɗɨɜɖ. ȷɡŰɧ ůŮ ɞˊɞɘŬŭɐˊɞŰŮ ɔɤɜɘɎ 

Űɞɡ ˊɚŬɜɐŰɖ əŬɘ Ŭɜ ˊɎɛŮ ŮɑɜŬɘ ŭŮŭɞɛɏɜɞ. ȾŬɘ ŮɑɜŬɘ ɛɑŬ Ůɡɗɨɜɖ ɧɢɘ ůŰɘɔɛɘŬɑŬ, 

ŮɑɜŬɘ ŭɘŬɟəɐɠ, ŮəŰŮɑɜŮŰŬɘ ůŮ ɧɚŮɠ Űɘɠ ůŰɘɔɛɏɠ Űɖɠ ůɢɞɚɘəɐɠ ɕɤɐɠ, ɞɘ ŭŬůəɎɚŮɠ 




